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Transcript al seriei documentare  

„ADEVĂRUL despre CANCER”  

formată din 9 episoade 

 

Realizator: Ty Bollinger din S.U.A. 

 

Motto: 

Din dragoste pentru Poporul Român, care are nevoie să afle ce monstru există infiltrat în sistemul 

medical – în special în sfera oncologică! 

 

 

Dedic tot efortul traducerilor tatălui meu – Octavian – care a murit în Noiembrie 2024 de Cancer: 

„Iartă-mă, tătuțule, pentru că nu am aflat mai devreme cum stau lucrurile în sistemul oficial oncologic!” 

 

– traducător – Nicolas Hold! 
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Episodul 1 

 Adevărata Istorie despre Chimioterapie și Monopolul 

Farmaceutic. 

 

Postat Duminică - 26.Ianuarie.2025, pe canalul de Telegram - https://t.me/AG_RealEducation/1453  

Soren Kierkegaard: “Există 2 modalități prin care să fii păcălit. Una este atunci când crezi ceea ce nu e 

adevărat; cealaltă este când refuzi să crezi ceea ce e adevărat!”. 

 

[TY BOLLINGER]:  

Bine ați venit la seria documentară “Adevărul despre Cancer – o Abordare Globală”!   

Eu sunt gazda voastră – Ty Bollinger! Mulți dintre voi s-ar putea să fii văzut seria “The Quest for Cures” 

(Căutarea de Vindecări) din 2014, când am putut să călătorim pe întreg teritoriul american, intervievând 

doctori, oameni de știință, cercetători, și pacienți bolnavi de Cancer, pentru a înțelege ceea ce făceau ei 

pentru a trata Cancerul. 

Doar datorită susținerii voastre apoi am fost capabili să călătorim pe întreg mapamondul pentru a realiza 

peste 100 de interviuri noi cu oameni de știință de prim rang, cercetători, doctori, și pacienți bolnavi de 

Cancer, care previn, tratează, și care au învins Cancerul. 

Ceea ce ați văzut până acum reprezintă mai puțin de jumate din numărul total de interviuri pe care le veți 

vedea în decursul următoarelor 9 episoade documentare.  

În timp ce veți viziona acest documentar în care am străbătut pământul în lung și-n lat pentru a găsi leacuri 

pentru Cancer, v-ați putea întreba de ce sunt într-atât de hotărât să găsesc Tratamente de Prevenire și 

Vindecare a Cancerului. 

Știați că aproape jumătate dintre oamenii ce se află în acest moment în viață vor avea de înfruntat Cancerul 

la un moment dat? Știați că 1 din 4 bărbați aflați acum pe pământ vor muri de Cancer, și că 1 din 5 femei vor 

muri de Cancer? 

În timp ce aceste statistici oferă foarte multe motive pentru oamenii bine-intenționați să căute răspunsuri, să 

știți că aceste motive nu reprezintă motivul principal și pentru mine de a umbla în toată lumea pentru a afla 

răspunsuri. 

Permiteți-mi să vă spun de ce am intrat eu în această călătorie! Pentru mine totul a început cu pierderi 

insurmontabile, pentru că e vorba de o rană ce a început acum 20 de ani, însă câteodată simt că s-a întâmplat 

ieri. 

Mi-am pierdut ambii părinți din cauza Cancerului, însă de fapt din cauza falselor tratamente anti-Cancer. 

De-asemenea, mi-am pierdut și alți 5 membri apropiați din familie din cauza Cancerului și din cauza așa-

ziselor “tratamente”. 

https://t.me/AG_RealEducation/1453
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După ce părinții mei muriseră eram supărat și paralizat de durere, și am crezut că nu poate să iasă nimic bun 

din ceea ce pățiseră ei, și am simțit că viețile lor parcă fuseseră irosite, iar eu și Charlene - soția mea, și 

copiii noștri fuseserăm jefuiți de cele mai bune amintiri! 

Însă din momentul în care prima mea carte pe care am scris-o despre Tratamentele de Cancer a ajuns în 

mâinile cuiva care căuta informații despre Cancer ce salvează vieți - totul s-a schimbat. 

Atunci am realizat pentru prima dată că viața și moartea părinților mei au contat cu adevărat.  

Doar anul trecut tot ceea ce am învățat a culminat în demersul nostru numit “Căutarea de Leacuri”, pentru 

ca mai apoi să ajungem la stadiul “Adevărul despre Cancer – O Căutare Globală”. 

Știam că acest efort va necesita mai multă energie, resurse, timp, și lacrimi, decât tot ceea ce făcusem eu și 

Charlene până atunci. 

Mi-a fost greu să-mi las singuri soția și copiii, și au existat momente când m-am întrebat dacă se merită să 

fac acest sacrificiu de a derula această căutare în jurul globului, îns Charlene a fost prima care mi-a spus că 

Trebuie să fac asta! 

Datorez întreaga mea misiune prețioasei mele soții, care era speranța mea atunci când renunțam, care era 

credința mea când de-abia mai puteam merge înainte, și care a fost și încă mai este pentru mine un dar de la 

Dumnezeu. 

Și un cuvânt despre copilașii mei: o regulă pe care am învățat-o ca tată este aceea de a nu-ți lăsa 

copiii singuri!  

Cea mai mare –Briana – este o muncitoare harnică, aventuroasă, îi plac animalele, îi place să stea în natură, 

și să își îngrijească seturile de cuțite cu care mai prelucrează lemnul. 

Bryce are un simț al umorului isteric, un set de valori înalte, îi respectă pe cei în vârstă, și îi place Baschetul. 

Următoarea este Tabitha – cu al ei râs comic, cu grija ei enormă față de surioara mai mică, cu dragostea față 

de animale, și cu obiceiul de a se îmbrăca precum o prințesă. 

Și cea mai mică fiică – Charity – care adoră să se întindă în brațele lui mami și tati, și să joace cu sora mai 

mare – Tabitha. 

Având acești 4 copii minunați și o soție uimitoare am înțeles că viața merită trăită și să te lupți pentru ea! 

Așa că pentru mine e timpul să intru în această călătorie, aventurându-mă în părți ale lumii având mai mult 

echipament decât putem căra, existând riscul de a fi opriți de autorități, ceea ce s-a și întâmplat de mai multe 

ori, câteodată stricându-ni-se echipamentul sau având probleme de sănătate sau siguranță, atât eu cât și 

echipa mea. 

Dar cea mai mare provocare personală pentru mine a fost aceea că în fiecare zi îmi voi fi amintit de 

pierderea părinților mei, și despre lucrurile pe care aș fi putut să le fac dacă aș fi știut mai devreme despre 

ele, ceea ce le-ar fi salvat viețile. 

Și cu toate acestea, exact această durere e ceea ce m-a împins să merg mai departe. Tata este eroul meu, și ar 

fi mândru de ceea ce facem. Sunt sigur de asta! 

Urmează să aflați Cele Mai Bune Metode de Prevenire și Tratamente de Vindecare a Cancerului, protocoale 

care nu vă vor afecta trupul, toate provenite de la medici de rang înalt din întreaga lume! 
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Veți vedea și veți experimenta lucruri despre care nici nu vă va veni să credeți că există, dacă nu veți urmări 

fiecare dintre aceste 9 episoade, pentru a vedea Știința și Dovezile documentate ce susțin nenumăratele 

persoane ce reprezintă Dovada-Vie a răspunsului pentru vindecarea de Cancer. 

Fiți pregătiți pentru una dintre cele mai transformaționale experiențe pe care le veți avea în viața voastră, 

deoarece ne așteaptă o călătorie de 9 episoade pentru a afla adevăratele răspunsuri la Cancer. 

Acesta este ADEVĂRUL despre CANCER – o Căutare Globală. 

Am călătorit pe întreg pământul pentru a aduna aceste informații salvatoare, astfel încât să te împuternicim 

pe tine cu cunoștințe. Vă rog să vă informați prietenii și familia despre următoarele 9 episoade! Aceste 

informații sunt de o importanță vitală. 

Dr. Ivars Kalvins, unul dintre finaliștii anului 2015 ai Premiului European pt Medicină, ne explică de ce! 

[Dr. IVARS KALVINS - om de Știință și Inventator, Director al Institutului de Sinteză Organică din 

Letonia]:  

S-a calculat că noua generație, generația de azi, și ce apare din generația de azi, că 1 DIN 2 BĂRBAȚI, ȘI 1 

DIN 3 FEMEI VA AVEA ACEASTĂ BOALĂ – CANCER. 

[TY BOLLINGER]:  

1 din 2 bărbați și 1 din 3 femei care trăiesc astăzi vor avea de înfruntat Cancerul. De aceea noi – cei de la 

ADEVĂRUL DESPRE CANCER – suntem într-atât de devotați cu privire la misiunea noastră: 

de a EDUCA, de a DEMASCA, și de a ERADICA Cancerul odată pentru totdeauna! 

Pentru a putea educa era foarte important să obținem cele mai bune informații despre Prevenirea Cancerului 

și despre Tratamente, și de aceea am călătorit pe tot pământul unde am intervievat peste 100 de experți noi 

din peste 20 de țări diferite. 

O mare parte din educarea oamenilor cu privire la Adevăr, este de a demasca minciunile sistemului. De 

aceea, în mod specific în acest prim-episod, vom demasca minciunile Medicinei moderne și ale Istoriei 

Tratametelor de Cancer. 

Așa că după cele 9 episoade în care te vom educa pe tine cu privire la adevăr, și prin demascarea 

minciunilor, împreună vom fi cu un pas mai aproape de eradicarea Cancerului odată pt totdeauna! 

Dar permiteți-mi să vă adresez o întrebare: Poate, oare, cineva să educe un om cu privire la un subiect dacă 

acel om nu știe nimic despre respectivul subiect? 

[Dr. JONATHAN WRIGHT, medic. Director și Fondator al Clinicii Tahoma, Washington, SUA]:  

Ei (sistemul) ne-au dat (la Facultate) doar o oră cu privire la subiectul Nutriției. O singură oră în toți cei 4 

ani de Școală Medicală. 

Și ne-au spus despre Vitaminele A, B1, B2, C, D, în ordine alfabetică pe care le puteți identifica, și apoi ne-

au mai transmis câteva informații de bază, și asta a fost întreaga oră. 

În primul rând, vreau să știu câtă educație ai primit despre Nutriție atunci când te-ai aflat la Facultatea de 

Medicină, deoarece aici în SUA – este practic inexistentă. 

[Dr. GASTON CORNU-LABAT, medic chirurg, autor holistic]:  
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Nu prea multă. – Deci nici în Argentina nu se învață despre Nutriție. - La Școala Medicală (Facultate) ei nu 

te învață nimic despre Nutriție.  

[TY BOLLINGER]:  

E foarte important să înțelegem această istorie, deoarece mai târziu vom răspunde la această întrebare – 

adică de ce medicina modernă este într-atât de aplecată asupra prescrierii de medicamente?! 

Acest lucru nu se întâmplă deoarece Medicina petro-chimică ar fi superioară, ci din cauza Monopolului din 

Medicină care a fost creat cu mai mult de 100 de ani în urmă. 

Cuvântul “Doctor” înseamnă “învățător”, așa că medicii ar trebui să-i educe și să-i învețe pe pacienți, însă 

din nefericire, singurul lucru pe care îl învață medicii în perioada Școlii Medicale este acela de a prescrie 

medicamente. 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]:  

Am fost învățați foarte multe ore cum anume să folosim medicamente patentate, care după cum știi și tu, 

sunt emise după un model de prescriere, și ale căror molecule sunt patentate, adică ele nu se găsesc așa în 

natură. 

Pentru că ei nu le pot patenta dacă s-ar găsi și în natură, și doar despre asta suntem educați noi (medicii). 

[Dr. IRVIN SAHNI, medic chirurg; Om de Știință și Lector Medical]:  

Medicii nu sunt plătiți ca să educe lumea, ci sunt plătiți ca să prescrie medicamente. Și vă puteți imagina și 

singuri lobby-ul Farma, că despre asta e vorba aici. 

[Dr. GARRY GORDON, medic Expert în Chelație; Autor, co-fondator al A.C.A.M.]:  

Medicul este spălat pe creier atunci când termină Facultatea de Medicină, deoarece Universitatea de 

Medicină primește foarte multe subvenții pentru profesorii ei ce sunt plătiți de către companiile de 

medicamente. 

Așa că profesorul nu învață niciodată niciun student la Medicină să încerce și Vitamina C, ci îi învață cum să 

prescrie ultimele medicamente apărute. 

[Dr. JOSEPH MERCOLA, medic osteopat; fondator al Mercola.com, autor de carte]:  

Asta se face în mod intenționat. Pentru că acum mai bine de 100 de ani Fundațiile Carnegie și Rockefeller au 

pus bazele Curriculei pentru Școlile Medicale datorită Granturilor și donațiilor oferite. 

[TY BOLLINGER]: 

Vă întrebați oare la ce s-a referit Dr. Mercola adineaori când a menționat de Curiculele dezvoltate de 

Fundațiile Carnegie și Rockefeller acum mai mult de 100 de ani? 

S-a referit la “Raportul Flexner” din 1910, pe care l-am dezbătut în ultimul nostru documentar. În cazul în 

care ați ratat acea importantă demascare a bazei pentru care se întâmplă astăzi ceea ce se întâmplă, vă invit 

să priviți o scurtă recapitulare. 

Dacă vrem să schimbăm încotro ne îndreptăm, avem nevoie să înțelegem unde am fost. Și de aceea Istoria e 

atât de importantă. 
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Pentru că există o zicală veche care spune că: “Cei care nu-și cunosc Istoria, sunt condamnați să o repete!”. 

[EDWARD GRIFFIN, autor, lector, producător de film]:  

Nu trebuie să intru în foarte multe detalii, pentru că înțelegeți și singuri, atunci când vin banii dintr-o sursă 

care are un interes economic în ceea ce va rezulta, ceea ce se va întâmpla este că rezultatul va fi ceea ce vrea 

donatorul să fie! 

Așadar, aici este problema. Și asta datează chiar de mai mult de 100 de ani, când Grupurile Carnegie și 

Rockefeller s-au unit și au decis să reformeze Educația Medicală din SUA. 

[Dr. ROBERT SCOTT BELL – autor, lector]:  

La momentul sfârșitului anilor 1800 și începutul anilor 1900, adică în secolul 20 – Școlile Medicale învățau 

diferit foarte multe lucruri, pentru că existau Școli Medicale Homeopatice, Școli Medicale Naturopatice, 

Școli Medicale eclectice pe bază de ierburi, așa că erau toate acolo, nu există “o cale unică”.  

Iar ceea ce s-a întâmplat a fost că Fundațiile Rockefeller și Carnegie au fost interesate să fondeze “calea 

unică”. 

Și cum au făcut asta!? Au reformat întregul Sistem de Educație Medicală, creând un Monopol Medical prin 

intemediul Eliminării întregii Concurențe, astfel încât să pună baza Patentării Medicamentelor ce se bazează 

pe Petro-Chimie (pastilele). 

Așa a apărut “Raportul Flexner” din anul 1910, când Abraham și Simon Flexner au fost angajați să-l 

întocmească, era vorba de un raport cu rezultat prestabilit dinainte de Comisia de Verificare. 

[Dr. DARRELL WOLFE, autor, lector, Expert Detoxifiere]:  

În mod deloc surprinzător, bazele raportului arătau că este mult prea ușor să întemeiezi o Școală Medicală 

ale cărei scopuri să nu includă învățarea Medicinei de calitate. 

Permite-mi să reformulez asta pentru tine! Aceste Colegii de Medicină Naturalistă nu promovau suficient de 

multe medicamente chimice și procesate, și care să fi fost procesate de Rockefeller și Carnegie. 

A.M.A. (Agenția Americană de Medicină) – care superviza cele mai multe Universități Medicale, a primit 

misiunea de a vâna și a închide cele mai mari și respectate Colegii Homeopatice. 

Apoi, imediat Fundațiile Carnegie și Rockefeller au băgat zeci și sute de milioane de dolari în acele 

Universități Medicale care predau studenților Prescrierea Intensivă de Medicamente. 

[EDWARD GRIFFIN]: Apropos, după ce Cartelul dona bani către Universități, le spunea: “V-am donat 

acești bani, și stim că veți face ceea ce trebuie cu ei, însă v-ar deranja dacă vom plasa pe cineva de la noi în 

Comitetul vostru de Conducere, doar ca să vedem cum anume sunt cheltuiți banii noștri!?”. 

Asta era una dintre condiții pentru a primi bani, și vă dați seama că toate universitățile au fost de acord, așa 

că Cartelul Farma a început să umple Comitetele de la fiecare Școala Medicală doar cu oamenii plătiți de 

donatori. 

Așadar, de îndată ce s-a ajuns la acel moment, Curricula acelor Școli și Centre de Cercetare s-a transformat 

în direcția dorită de Companiile Farma, și a rămas așa până în ziua de azi. 

[Dr. DARRELL WOLFE]:  
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În mod predictibil, Universitățile care primeau acele finanțări, înglobau cei mai buni medici, sau mai bine 

zis – cei mai recunoscuți medici. 

În schimbul finanțării, Universităților li se cerea să se continue implementarea în materialele de curs a unei 

Abordari Orientate strict înspre Medicamente petro-chimice, fără niciun fel de menționare a Medicinei 

Naturaliste. 

Până în 1925 peste 10.000 de Medici Naturopați de Ierburi erau băgați în faliment, până în 1940 peste 

150.000 de chiro-practicieni ai Medicinei Alternative au fost trimiși în judecată, chipurile, că ar practica 

șarlatania. 

Cele 22 de Școli Medicale Homeopatice care prosperau în anii 1900 au fost reduși doar la 2 până în anul 

1923. 

Până în 1950 toate Școlile Medicale Homeopatice au fost închise. Într-un final, dacă un medic nu absolvea o 

Universitate aprobată prin Raportul Flexner, și avea diplomă de Doctor Medical, atunci el sau ea nu puteau 

să găsească un loc de muncă nicăieri. 

De aceea astăzi, doctorii medicali sunt într-atât de părtinitori și țin partea terapiilor prin medicamentele 

sintetice, și nu cunosc nimic despre Nutriție sau foarte puțin. 

[EDWARD GRIFFIN]:  

Acum, tot acest sistem medical a fost deformat, și îndreptat totalmente înspre medicamentele farmaceutice, 

adică produsele ce pot fi patentate și de pe urma cărora producătorii acumulează profituri uriașe. 

Iar asta înseamnă că următorul pas este că Orice provine din Natura este exclus. Și unii dintre noi credem că 

aici se găsesc cele mai multe șanse (de vindecare reală), în aceste substanțe complexe, ierburi, plante, pomi, 

semințe. Și simțim că au fost create de Dumnezeu exact pentru acest scop. 

Așa că după ce analizezi toată această istorie, vei înțelege că Profesia Medicală reprezintă un câine dresat al 

Industriei Farmaceutice, iar cei mai mulți doctori habar nu au că așa stau lucrurile. Ei nu înțeleg această 

istorie. 

[TY BOLLINGER]:  

E foarte important pentru noi să înțelegem această istorie, dacă vrem să răspundem la întrebarea: “De ce 

Medicina Modernă este atât de orientată înspre medicamente?”! 

Și nu e din cauză că medicamentele petro-chimice patentate ar fi superioare, ci din cauza Monopolului din 

Medicină ce a fost creat acum mai mult de 100 de ani. 

[Dr. ALEKSANDRA NIEDZWIECKI, Director de Cercetare al Institutului Dr. Rath]:  

Sub alte aspecte există monopol și asupra metodelor de tratament.  

Doar medicamentele farmaceutice convenționale sunt cele aprobate oficial, iar oamenii care încearcă să 

găsească alte soluții, au parte de dificultăți atunci când vor să aibe parte de acoperirea asigurării de sănătate, 

șamd. 

Așa că menținerea monopolului asupra tratamentului este unul dintre modurile de protejare și creștere a 

acestei afaceri. 
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[Dr. JONATHAN WRIGHT]:  

Și dacă ai observat, atunci când apare un nou medicament – și ei îl cosmetizează imediat a fi pastilă-minune, 

ei nu se referă la “minunea” vindecării Cancerului, adică nu se referă la sănătate, ci la câți bani vor face de 

pe urma vânzării lui. 

Și despre asta e vorba întotdeauna. Se pare că prima grijă a foarte multor medici este aceea de a face mulți 

bani. Se întâmplă să facă și ceva bine, însă scopul lor principal e de a se îmbogăți. 

[Dr. MATTHIAS RATH, medic; Fondator al Institutului de Cercetare Dr. Rath]:  

Să știi că data nașterii pentru Industria Farmaceutică reprezintă, de fapt, o decizie intenționată a câtorva 

oameni de pe partea asta și de pe partea cealaltă a Oceanului Atlantic, adică DE DEFINIRE A BOLII SUB 

FORMA UNEI PIEȚE DE DESFACERE, și de a construi – ceea ce a devenit Lobby-ul – cea mai mare 

Industrie de Investiții, pornindu-se de la acest concept simplu. 

Așadar, Cancerul reprezintă doar un element al acestei Afaceri incalificabile de a Defini Boala pe post de 

Piață de Desfacere. 

Tot ceea ce vezi azi în jurul Industriei Farmaceutice: -profiturile uriașe, -incapacitatea de a se vindeca bolile, 

-mașinăria de propagandă conform careia ar exista progres în vederea vindecării oricărei boli, toate acestea 

provin din faptul că avem de-a face cu un Model de Afaceri, adică o industrie de investiții care prosperă de 

pe urma existenței continue a bolii, și de pe urma lansării a noi boli. 

[TY BOLLINGER]:  

Așa este, Medicina Modernă reprezintă un mod de afaceri. Și ca în orice afacere, scopul este de a o extinde, 

și de a elimina concurența pentru a menține monopolul. 

Chiar din anul 1913 Asociația Medicală din America a dezvoltat un departament intern numit 

“Departamentul de Propagandă”, iar scopul lui era acela “de a elimina Medicii Naturaliști pe care îi 

numeau ‘sarlatani’!”. Dar ce este mai exact Medicina non-farmaceutică (pe care atunci sistemul o încadra la 

șarlatanie). 

În SUA, primul nostru președinte – George Washington – a murit ca urmare a unei hemoragii ce a fost lăsată 

să curgă, și acest demers era tratmentul aprobat la acea vreme. 

Ignaz Semmelweis a fost denumit “quack” (șarlatan) deoarece a sugerat ca medicii să își spele mâinile 

înainte de operație. Iar medicii de azi care nu folosesc Chimioterapia sunt considerați a fi șarlatani. 

Însă foarte puțini oameni știu adevărata Istorie a Chimioterapiei și originile sale!  

[Dr. SUNIL PAI, medic specialist în Medicină Integrativă, Lector și Cercetător]:  

Cum s-au descoperit primii agenți ai Chimioterapiei la începutul anilor 1940!?  

A fost în Italia atunci când au aruncat Gaz Muștar cu Nitrogen în toate acele misiuni de război. 

Iar după ce făceau autopsiile post-mortem la decedați se observa o reducere a limfocitelor acelor oameni.  

Iar unii dintre doctori s-au gândit că dacă cineva are Leucemie sau Limfom – unde limfocitele sunt produse 

foarte mult, atunci a considerat că le-ar putea suprima prin intermediul acestui Gaz de Muștar. 

Agentul folosit la Chimioterapie provine de la Gazul Muștar.  
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[TY BOLLINGER]:  

Indiferent cât de șocant ar putea părea, primii agenți ai Chimioterapiei, și chiar unii dintre agenții folosiți și 

astăzi – provin de la Gazul Muștar – gaz ce era folosit pentru a ucide soldații inamici în Războialele 

Mondiale. 

Asta explică de ce mulți oameni, inclusiv eu însumi, nu m-aș atinge niciodată de Chimioterapie! E 

mult prea a dracului de toxică! 

Însă nu numai eu resping așa ceva, și după cum urmează să vedeți, și după cum am aflat și noi din 

interviurile precedente – 90% dintre medicii oncologi nu ar folosi Chimioterapia (pentru cei dragi lor)! 

[Dr. SUNIL PAI]:  

A apărut un studiu acum, în care se demonstrează că 90% dintre medici, în special cei din domeniul 

Oncologic, nu ar prescrie copilului lor sau soției lor medicamentul pe care îl dau pacienților lor. 

Așa că ce ne spune acest lucru? – Dacă el (medicul) nu ar urma propriul său tratament, atunci tu (ca 

pacient) de ce să îl urmezi??? 

[TY BOLLINGER]:  

În 1971, Președintele SUA - Nixon – a declarat Război împotriva Cancerului, însă oare noi ca Umanitate 

câștigăm acest Război, dacă peste 90% dintre medicii oncologi nu ar urma acest tip de tratament??? 

Este astăzi Industria Cancerului mai aproape, comparativ cu acele vremuri, în ceea ce privește găsirea unei 

vindecări? Așa că de ce mai continuă acest război perpetuu împotriva Cancerului? 

[Dr. ALEKSANDRA NIEDZWIECKI]:  

Unul dintre motivele pentru care acest război continuă este datorat banilor care se fac în acest război.  

Și asta se referă la așa-zisele “tratamente” ce se folosesc în cazul Cancerului, și mă refer la Chimioterapie și 

la Radioterapie. 

Chimioterapia folosește cele mai puternice substanțe toxice cunoscute de oameni, iar aceste toxine ne 

sunt promovate tuturor ca fiind “substanțe ce pot ucide celulele canceroase”. 

Însă aceste substanțe toxice anihilează, adică ucid și celulele sănătoase, vătămând organele, ceea ce face ca 

mai apoi recuperarea după Cancer să fie imposibilă, adică cumva la nivel de miracol. 

De-asemenea, aceleași substanțe care sunt folosite împotriva Cancerului sunt de fapt chimicale ce cauzează 

Cancerul. 

Așadar, în loc ca (Sistemul de Sănătate) să elimine Cancerul sau măcar să-l micșoreze, el de fapt induce și 

generează noi Cancere! 

[TY BOLLINGER]: 

Asta e ceva foarte interesant, nu-i așa!? Poate că motivul pentru care peste 90% dintre oncologi nu ar folosi 

tratamentele convenționale precum Chimioterapia pentru ei sau pentru familiile lor este chiar acesta – că ea 

cauzează Cancer! 
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Haideți să o ascultăm pe Dr. Veronique Desaulniers – care și-a vindecat propria mamă și pe ea înseși de 

Cancer la Sân – vorbindu-ne despre Tamoxifen – care este cel mai popular medicament prescris atunci când 

e vorba de Cancer la Sân. 

 [Dr. VERONIQUE DESAULNIERS, vindecată de Cancer, medic, autor, lector]: 

Tamoxifenul este medicamentul care se dă cel mai des femeilor ce sunt diagnosticate cu Cancer la Sân, însă 

medicii nu le spun femeilor că acest medicament este clasificat ca “Cancerigen” de către Societatea 

Americană de Oncologie și de către Organizația Mondială a Sănătății. 

Așa că, oare are sens să li se dea pacienților un medicament cancerigen care va cauza Cancere în alte părți 

ale corpului, sub pretextul că “previne” Cancerul? 

 [TY BOLLINGER]: 

Vai, asta e de-a dreptul șocant, nu-i așa!? Tamoxifenul, adică medicamentul cel mai folosit de sistemul 

medical împotriva Cancerului, de fapt, cauzează el Cancer! 

Dar oare cum stau lucrurile cu celelalte medicamente folosite în cadrul Chimioterapiei!? Doar Tamoxifenul 

ar fi nociv? 

 [Dr. BEN JOHNSON, medic naturopat; autor, lector, cercetător]: 

Se estimează că până în anul 2020, mai mult de jumătate dintre toate Cancerele din America vor fi 

induse medical (adică ai făcut Cancer din cauza tratamentului primit la spital!), adică datorate 

Medicamentelor sau Radiației. 

Așadar, însuși Sistemul nostru Medical va deveni în curând cauza principală a existenței Cancerului în 

America. 

 [Dr. RASHID BUTTAR, medic osteopat; conferențiar, lector, autor]: 

În realitate nu Cancerul vătămează oamenii! Din punct de vedere statistic, între 42 și 46% dintre bolnavii de 

Cancer vor muri din cauza Ectasiei, adică pierderii proteinelor, pentru că ei își pierd toată masa corporală.  

Asta înseamnă că între 54 și 58% dintre bolnavii de Cancer nu au murit din cauza Ectasiei, iar gluma – care 

este amuzantă doar pe jumătate – este că restul de pacienți mor din cauza tratamentului anti-Cancer. 

În realitate, cu alte cuvinte, nimeni nu moare din cauza Cancerului! Dacă te gândești la faptul că un bolnav 

de cancer primește imuno-supresoare, de fapt ce se întâmplă!? 

Îi cedează Rinichii, îi cedează Ficatul, apare Pneumonia, Infecții, iar toate aceste efecte adverse sunt similare 

cu ceea ce pățesc bolnavii de Cancer care fac Chimioterapie sau Radioterapie. 

 [Dr. JAMES FORSYTHE, medic]: 

Când am vrut să practic ca oncolog în San Francisco unde se afla un grup de oncologi, am început să observ 

că supraviețuirea pe termen lung era destul de redusă. 

Și apoi am citit literatura de specialitate, unde sistemul recunoaște singur, că după 5 ani de Chimioterapie 

doar 2,1% mai au șanse de supraviețuire. 

 [BOB WRIGHT, autor și cercetător; Fondator al Institutului American anti-Cancer]: 
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Știm că 97% dintre oamenii care fac Chimioterapie mor în mai puțin de 5 ani. Acest studiu a fost plasat în 

anul 2004 în Jurnalul de Oncologie, iar medicii oncologi se întrebau singuri:  

“Oare acest studiu este sigur?”. A fost vorba despre un studiu gigant realizat de epidemiologi, care și ei la 

rândul lor erau medici. 

L-am intervievat pe liderul acelui studiu în ultimele 6 luni, și l-am întrebat referitor la studiul realizat în 

2004: “Oare așa ceva se mai întâmplă și astăzi?”, și mi-a răspuns că: “Este la fel de adevărat și astăzi că la 

vremea publicării articolului în 2004, și totul se va agrava și mai tare!”. 

Atunci când (sistemul medical) ne spune că: “Chimioterapia este unica noastră șansă!”, asta e prima 

minciună pe care o auzim! 

Apoi vorbește despre Operație, care e a doua minciună pe care o auzim. Nu te poți vindeca de tot dacă te 

concentrezi doar asupra tumorilor.  

Nu se poate vindeca cu operație. Cancerul este deja în metastază la momentul operației, iar operația de fapt 

îl răspândește, radiațiile s-a dovedit că nu ucide celulele stem, ci le împuternicește. 

Mereu auzim că “Cancerul a recidivat!”, dar de fapt să știți că nu a revenit, ci de fapt niciodată nu a plecat! 

 [TY BOLLINGER]: 

 Însă Chimioterapia nu este doar incredibil de ineficientă împotriva Cancerului, ci mai și conține 

materiale radioactive. 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Să luăm de exemplu, Chimioterapia. Chimioterapia este posibil să poată ucide celulele canceroase, 

pentru că poate ucide orice celulă, însă iată care e problema pe care o am eu cu Chimioterapia! 

Atunci când cineva face Chimioterapie și văd că ceilalți poartă costume împotriva radiațiilor radioactive, pe 

care scrie “Nu atingeți, pentru că este toxic!”, atunci de ce să dai așa ceva unei persoane care este deja 

bolnavă? 

Oare are sens asta? Dacă întrebi orice copil de 3 ani asta, pun pariu că 90% vor înțelege despre ce e vorba. 

Dacă ceva este periculos, atunci nu ar trebui să-l ating! Asta e tot. 

Chimioterapia e ca și cum ai trage cu Napalm peste vegetație, doar pentru că ai acolo o problema cu 

furnicile! 

Da, e posibil să se rezolve problema cu furnicile, însă va distruge orice altă formă de viață, inclusiv Iarba, va 

nivela toată regiunea doar pentru că ai vrut să scapi de furnici. 

Așadar, pagubele colaterale ale Chimioterapiei sunt oamenii care locuiesc în aceeași casă cu furnicile, ceea 

ce înseamnă că celulele normale și sănătoase ale omului vor fi masacrate. 

Din punctul de vedere al bunului simț, luând Radiația (Radioterapia) ca exemplu, oare are vre-un sens să 

folosești o terapie care este periculoasă indiferent cum o folosești!? Îți rupi mâna sau piciorul, ajungi la 

spital și-ți face ecografie, și acolo vezi semnul universal de “Radiație Periculoasă” ca și avertisment, și tre’ 

să te întrebi: De ce există acel avertisment? Spune-mi tu! 
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Pentru că se știe deja că este dăunătoare. – Și în ce fel este dăunătoare? – Vătămează ADN-ul! – Exact, si 

care sunt consecințele vătămării ADN-ului!? 

Posibil Cancer. - Exact. Așa că de ce noi (sistemul medical) folosim ceva care are șanse mari să cauzeze 

Cancer, și îl folosim ca să “tratăm” Cancerul? 

 [TY BOLLINGER]: 

Într-adevăr, este strigător la Cer să tratezi Cancerul cu Chimioterapie și Radioterapie, care de fapt cauzează 

și mai mult Cancer! 

Însă doctorii sunt obligați să folosească așa ceva! De fapt ei sunt pedepsiți dacă nu tratează bolnavii de 

Cancer prin Chimiotrapie și Radioterapie. Adică și-ar putea pierde Licența și dreptul de a practica Medicina! 

 [Dr. BORIS GRINBLAT, medic, naturopat, cercetător]: 

A existat un medic bun care a permis și niște tratamente naturiste atunci când niște bătrânei i-au spus să li le 

aplice. 

Însă nu l-a oferit el către ei (adică nu a fost inițiativa lui). Iar când l-am întrebat de ce nu a făcut asta, mi-a 

răspuns că: “N-am cum să fac asta, pentru că mi-aș pierde locul de muncă!”. 

Așa că medicii oncologi, aici și în alte multe țări, sunt foarte restricționați în ceea ce privește protocoalele pe 

care să le aplice. 

Așadar, lor nu li se permite să ofere tratamente benefice. Sunt foarte restricționați în protocoalele lor. 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Există foarte mulți medici care sunt pe bune motivați să facă binele oamenilor, însă au această teamă omni-

prezentă că vor fi discreditați și ostracizați în propria lor comunitate atunci când ar îmbrățișa aceste abordări 

alternative. 

Așa că asta e strategia folosită de către Sistem pentru a suprima genul acesta de informații. Când ai venituri 

de zeci de miliarde de dolari anual, nu mai există nicio limită a șireteniei și a tehnicilor sofisticate folosite 

pentru a obține Manipularea Maselor. 

[Dr. BITA BADAKHSHAN, medic specialist Medicină Integrativă, California]: 

Este ilegal pentru oncologii din California să recomande metodele integrative (alternative) împotriva 

Cancerului. – Chiar așa e? – Ei nu au voie să-ți spună: “Du-te și folosește Medicina integrativă!”. 

[LAURA BOND, autor, jurnalist de investigații pe teme de sănătate]: 

Din nefericire, medicii din America, Australia, Marea Britanie, își pot pierde Licența de Practică a Medicinei 

dacă vor recomanda vreodată altceva în afară de regula “de aur” (oficială), adică Chimioterapia și 

Radioterapia. 

După părerea mea, aceste “tratamente” sunt sub-optimale, pentru că știm sigur că Radioterapia și 

Chimioterapia cauzează Cancer, adică cauzează exact boala pe care ar trebui s-o prevină. 

Dacă verifici anumite medicamente folosite în Chimioterapie, vei da de Doxorubicină, și vei vedea ce efecte 

adverse dă, printre care și Leucemie. – Iar Doxorubicina e foarte populară în sesiunile de Chimioterapie! – 

Da. 
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Și știi la fel de bine ca mine că ultimele cercetări de la Școala Medicală de la Harvard și UCLA au arătat că 

Chimioterapia de fapt stimulează celulele stem canceroase – care sunt celulele germinative de unde apar 

tumorile. 

[TY BOLLINGER]: 

Jurnalista de Investigații – Laura Bond – tocmai ce a menționat că Chimioterapia stimulează celulele stem 

canceroase. Însă ce sunt celulele stem, și ce legătură au acestea cu Cancerul? 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK, medic neurochirurg; om de știință și editor]: 

Ce este o celulă canceroasă și de unde provine? – Ei bine, noi (sistemul medical) obișnuiam să credem că 

orice tip de celulă poate deveni canceroasă, cu puține excepții. 

Am crezut că dacă iriți o celulă suficient de mult, și dacă îi vatemi ADN-ul suficient de tare, atunci ea va 

deveni nemuritoare, adică va tot continua să crească. 

Acum s-a aflat că de fapt asta nu e adevărat. Doar celulele stem par să fie singura sursa a Cancerului. Iar 

celulele stem sunt acele celule care încă nu s-au decis ce anume vor să devină. 

Ele sunt celule foarte primitive, astfel că pot fi orice, o celulă cardiacă, cerebrală, pulmonară, așa că aceste 

celule stem se află în întreg corpul tău și stau acolo în liniște. 

Însă dacă vatemi ADN-ul celulei stem suficient de mult, prin intermediul radicalilor liberi, șamd, atunci 

aceasta va deveni “nemuritoare”, adică va începe să producă din ce în ce mai multe celule, de ordinul 

miliardelor. 

Și astfel ele se transformă în Cancer. Însă celulele stem sunt cele care hrănesc Cancerul, exact cum un furtun 

udă grădina cu apă.  

Problema cu Chimioterapia și cu celelalte tratamente convenționale (Operație, și Radioterapie) este că ele nu 

au niciun efect asupra celulelor stem. Ele ucid doar celulele-fiică, adică celulele produse de celulele-stem. 

Aceste proceduri convenționale doar le îngustează un pic, și asta numește Sistemul a fi ceva de “succes”, 

însă de fapt ele vor reveni iar la forma inițială. 

Și ceea ce s-a aflat este că atunci când recidivează, ele o fac mult mai agresiv decât s-au dezvoltat prima 

dată. 

Și care ar fi motivul pentru această agresivitate? – Aici e vorba de o Chimie complexă, însă are legătură cu 

schimbările chimice derulate în ceea ce noi numim “micro-mediul celulei stem”. 

Iar ceea ce se întâmplă este că se produce foarte mult acid în jurul celulei stem, iar asta e o substanță chimică 

inflamatorie. 

Apoi aceste chimicale inflamatorii produc la rândul lor și mai multă vătămare a a ADN-ului, astfel că 

Cancerul care recidivează este mult mai malign decât cel care a început. 

Iar ceea ce s-a aflat este că atunci când tratezi pacienții cu Chimioterapie și Radiații, de fapt nu îi 

vindeci, ci doar transformi Cancerul în ceva infinit mai agresiv, iar pacienții vor muri mai devreme. 

Să vezi cum într-o încăpere plină de oncologi, toți stau să asculte (reprezentantul Farma) despre un 

medicament nou: “Vom avea rezultate incredibile cu acest medicament!”, iar după cum deja am explicat, iar 
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ceea ce se va întâmpla cu “acel răspuns incredibil” este că noul medicament doar va îngusta foarte mult 

tumoarea, pentru că se ucid doar celulele-fiică, unele dintre ele nefiind nici măcar maligne, însă nu afectează 

și celulele-stem.  

Iar apoi Cancerul va crește și mai mult, însă ei (sistemul Farma) vor declara că: “Am avut un răspuns bun cu 

acest agent chimioterapeutic!”. 

– Ei se referă la “răspuns bun” doar cu privire la mărimea tumorii!? – Da, însă ei nu spun și că în mai puțin 

de 6 luni tumoarea va crește și mai mult și mai repede, fiind șanse mult mai mari să se ajungă la metastază. 

[Dr. BITA BADAKHSHAN]: 

Una dintre problemele privind Chimioterapia, este că atunci când pacientul este supus Chimioterapiei, acele 

celule circulante ale tumorii – adică celulele canceroase ce există de îndată ce ai tumoarea inițială - pot 

suferi mutații, astfel încât să devină și mai rezistente în fața altor tipuri de tratamente. 

 [TY BOLLINGER]: 

 Sayer, te rog să ne vorbești azi despre rezistență în cazul Chimioterapiei și Radioterapiei! – Ok. 

 [SAYER JI, autor, lector; membru în Comitetul consultativ al Federației Naționale de Sănătate]: 

Simt că cuvântul în sine sună mai mult a eufemism pentru ceva foarte teribil, pentru că atunci când omul 

este expus la radiații, și mă refer la spectrul radiațiilor de tip Gamma, ionizante, va cauza vătămări ale 

țesutului respectiv ce a fost expus la radiații. În același fel este concepută și Chimioterapia să funcționeze, 

pentru că este geno-toxică. 

Pentru că ea încearcă să țintească celulele care se reproduc foarte repede, iar acest proces, prin definiție, este 

carcinogenic. 

Prin urmare, atunci când vorbim despre rezistență în urma Chimioterapiei și Radioterapiei, este doar o 

modalitate prin care să se dea vina pe victimă, deoarece orice om care este expus la Chimioterapie și 

Radioterapie, va ajunge să fie vătămat printr-un efect carcinogenic, care adesea înseamnă apariția de cancere 

secundare. 

Așa că, dpdv tehnic, oamenii trebuie să conștientizeze că Chimioterapia și Radioterapia nu reprezintă terapii 

pentru Cancer, ci în cel mai bun caz pot fi considerate ceva de tip paliativ deoarece vor îngusta tumoarea, 

însă ceea ce va cauza de fapt va fi o îmbogățire a celulelor-mamă canceroase ce se află sub tumoare, și care 

se numesc celule-stem canceroase. 

Așa că dpdv tehnic (prin intermediul Radio și Chimio) micșorezi tumoarea, dar de fapt mărești populația de 

celule a tumorii în acelasi timp.  

Repet, ideea că anumite persoane sunt “rezistente” la Chimio și Radio reprezintă un concept fals, pentru că 

orice om ar fi expus la Radiație și la Chimioterapie va avea efecte adverse secundare, unele dintre ele chiar 

mai grave decât boala inițială. 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, cheia se află la celulele-stem! Iar Chimioterapia și Radioterapia, de fapt, îmbogățesc celulele-stem! 

Vom reveni puțin mai târziu la acest subiect, însă ultima afirmație a lui Sayer Ji m-a șocat: 
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“Orice om va avea efecte adverse în urma Chimioterapiei și Radioterapiei!”. În ciuda acestui fapt, după cum 

deja am aflat, foarte mulți doctori din țările de pe tot pământul își pot pierde Licența de practicare a 

Medicinei dacă nu prescriu bolnavilor de Cancer tratamentul de Chimioterapie și Radioterapie! 

Oare acum începeți să vedeți cum Companiile Farmaceutice și-au întins tentaculele în tot acest Cartel 

medical, mai ales când vine vorba de Chimioterapie!? 

Însă asta nu e tot, Chimioterapia creează efecte adverse care apoi să fie tratate cu și mai multe medicamente. 

Haideți să o ascultăm pe Dr. Alexandra Niedzwiecki cum elaborează această problemă! 

[Dr. ALEKSANDRA NIEDZWIECKI]: 

Afacerea cu Chimioterapia reprezintă un exemplu elocvent de Multiplicator financiar, deoarece efectele 

adverse pe care Chimioterapia le produce sunt: Transplant de Măduva Spinării. Ăsta e rezultatul 

Chimioterapiei. 

Sângerări ale intestinelor – care la rândul lor necesită medicamente. Medicamente de amețeală. Și multe 

altele. 

Modificări ale Creierului. Există și un termen pentru așa ceva – se numește ChemoBrain, deoarece 

Chimioterapia afectează atât de multe organe în corp, iar ea reprezintă apoi motivul pentru prescrierea a și 

mai multe medicamente.  

Așa că Chimioterapia multiplică și mai mult afacerea cu vânzarea de medicamente. Și de aceea există de atât 

de mulți ani și până în prezent acest “tratament”!  

[CHRIS WARK, vindecat de Cancer]: 

Chimioterapia îți distruge armata ta! Îți distruge Sistemul imunitar. Și nu mai asta, ci cauzează Cancere 

secundare în corp, va face ca celulele canceroase existente de tip stem să fie și mai agresive, și va cauza o 

întreagă gamă de vătămări pentru tot restul vieții: de la distrugerea Creierului, pierderea Auzului, de la 

Neuropatie – adică pierderea capacității de a-ți mai folosi mâinile și picioarele, până la vătămarea Rinichilor 

și a Vezicii Urinare; vătămarea Oaselor, vătămarea Inimii, vătămarea Plămânilor, adică tot corpul tău va fi o 

pagubă colaterală în urma Chimioterapiei. 

[A.J. LANIGAN, imunolog și inventator]: 

Acum 50 sau 60 de ani, noi (ca Umanitate) nu știam ce rol joacă Sistemul nostru Imunitar, pentru că nu 

aveam tehnologia de a măsura și identifica ceea ce se întâmplă, însă astăzi o persoană care acordă atenție va 

vedea din ce în ce mai multe articole medicale ieșind din cadrul surselor de investigare alternativă în care se 

vorbește despre descoperiri minune în domeniul Imunoterapiei. 

Și despre cum vor revigora Sistemul Imunitar ca să dea Cancerul afară și de a-l ucide printr-o metodă foarte 

specifică, în loc de “bombardarea cu Napalm în tot corpul” așa cum se întâmplă în cadrul Chimioterapiei și 

Radioterapiei, metode care nu știu să fi avut vreodată succes, încă de când au fost introduse, în afară de 

“succesul” de a le băga și mai mulți bani în buzunar celor din administrație și persoanelor care promovează 

asa ceva. 

Dacă ar fi fost băgați bani în domeniul Imunoterapiei în ultimii 50 de ani, pentru că au mai existat și alte 

încercări în acest sens, însă au eșuat, cred că astăzi rezultatele ar fi fost mult mai bune, și cu siguranță ar fi 

cauzat mult mai puțină suferință. 
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Cred că oricine a avut parte sau a stat lângă cineva care a trecut prin Chimioterapie sau Radioterapie, va 

recunoaște că a existat o suferință în loc să existe un tratament. 

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

Pentru a avea o șansă bună de a lupta și depăși Cancerul, avem nevoie de un Sistem Imunitar intact.  

Și în al 2-lea rând, actuala abordare oficială face din Chimioterapie ceva într-atât de lipsit de etică, pentru că 

în urma Chimioterapiei primul organ care este țintit și distrus este Măduva Spinării. 

Adică se distruge generarea de celule de apărare a organismului, pentru că Leucocitele sunt construite în 

Măduva Spinării. 

Încă de la baza ei, de la plănuirea ei, de la abordarea științifică, Chimioterapia este o amăgire, este o 

unealtă mizerabilă de afaceri criminale pentru a se vinde iluzii milioanelor de oameni, și fiecare om de 

știință implicat în Chimioterapie, pentru că nu îi acuz și pe medici deoarece medicii câteodată nu au 

cunoștințele pentru a aprofunda într-atât de mult Chimioterapia, însă fiecare om de știință știe despre 

Chimioterapie că reprezintă o fraudă uriașă. 

Iar acei oameni de știință care declară că Chimioterapia nu e o fraudă, ar trebui să renunțe la meseria lor!  

[TY BOLLINGER]: 

Apreciez ceea ce tocmai a spus Dr. Rath! Medicii nu au cunoștințele necesare cu privire la asta! Ei nu înțeleg 

că Chimioterapia reprezintă o fraudă uriașă! 

Însă oricărui om de știință care spune că Chimioterapia nu este o fraudă imensă, îi transmit că ar trebui să 

renunțe la a mai fi “om de știință”. 

Dr. Rath și A.J. Lanigan – de profesie imunolog - au lansat amândoi același subiect: Sistemul Imunitar 

reprezintă cheia pentru a lupta împotriva Cancerului și a-ți menține sănătatea! 

Unul dintre lucrurile criminale cu privire la Chimioterapie este exact acesta - că Distruge și Devastează 

Sistemul Imunitar! 

Un alt aspect-cheie despre Chimioterapie pe care mulți oameni nu-l știu este că oncologii pot primi “para-

ndărături” în urma prescrierii de medicamente asociate Chimioterapiei. 

Asta e o caracteristică unică pentru Industria Cancerului, și care nu se mai aplică nicăieri altundeva în lumea 

farmaceutică. 

 [Dr. SUNIL PAI]: 

Cancerul este o afacere, deoarece peste 126 de miliarde de dolari anual sunt cheltuite pe tratamentele de 

Cancer, iar majoritatea acestor bani se regăsesc în costul medicamentelor folosite pentru aceste tratamente. 

Valoare medie a costului cu un pacient oncologic, conform unui studiu apărut recent la Kaiser Health, arată 

că anul trecut s-au cheltuit între 10.000 și 30.000 de dolari lunar. 

Adică se alocă (de către stat) între 10.000 și 30.000 de dolari lunar doar pentru agenții chimici folosiți în 

Chimioterapie, iar acest preț continuă să crească din ce în ce mai mult. 

O persoană are în medie cam 3 – 4 luni de Tratament Chimio, însă există și oameni care au tratament 

continuu, pentru că se suprimă Cancerul, însă nu se vindecă Cancerul. 
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De exemplu, unele persoane au 12 luni sau mai mult de atât, așa că tot în intervalul ăsta, revine și Cancerul, 

ca și cum l-ar “tuna” (actualiza). 

Cei mai mulți dintre noi nu realizează că în cadrul tratamentelor oncologice, instituția este mult mai 

importantă decât medicul, mai importantă decât prescrierea de medicamente sigure, indiferent dacă pacientul 

este asigurat la MediCare. 

Guvernul permite medicului să taxeze valoarea medicamentului plus un procent. De exemplu, clinicile 

MediCare oferă 6% pe lângă valoarea costului medicamentului sub formă de “rambursare pentru diferite 

costuri generale”, motivele aici fiind variate. 

Așa că ceea ce se întâmplă, de exemplu – dacă eu eram doctor și eram în acest sistem, dacă prescriam un 

medicament în valoare de 100 de dolari, atunci primeam și eu 6 dolari înapoi. 

Dacă aș prescrie un medicament în valoare de 10.000 de dolari, voi primi 600 de dolari înapoi.  

– În orice alt domeniu, o asemenea practică e numește para-ndărăt (kick-back)! 

Însă în acest domeniu, având în vedere că au acoperire juridică, îl încadrează la “rambursare”. Ideea e că 

ăsta e singurul domeniu – cel al “îngrijirii” oncologice – în care se permite existența genului acestuia de 

“rambursare”. 

[Dr. IRVIN SAHNI]: Oncologia este un domeniu extraordinar de profitabil al Medicinei, mai ales dacă te 

afli în latura afaceristă a ei! 

[TY BOLLINGER]: 

Oncologia este incredibil de profitabilă, și poate tocmai din cauza acestui fapt – vedem situații incalificabile 

ca cea a medicului Farid Fata din Michigan, un oncolog condamnat recent pentru că prescria Chimioterapie 

pacienților care nu aveau nevoie de așa ceva, mulți dintre ei neavând nici măcar Cancer, și dintre care, din 

nefericire, foarte mulți au murit în urma Chimioterapiei. 

[Dr. IRVIN SAHNI]: 

Când auzi de un asemenea individ, începi să te gândești la cazurile Charles Manson, Ted Bundy, la Adolf 

Hitler, adică la indivizi care au rănit grupuri mari de oameni, adică criminali în serie, violatori, indifierent 

cum ai vrea să îi numești - tirani!  

Însă dintr-un anumit punct de vedere, acest individ – Farid Fata – este mai diabolic decât Adolf Hitler, 

deoarece dacă erai victima lui Hitler, măcar știai când vine după tine SS-ul, sau dacă venea chiar Hitler, știai 

că trebuie să fugi, sau dacă, de exemplu, un trib african atacă alt trib african, îi vezi de pe drum cum vin 

după tine cu mitralierele.  

Însă în cazul ăsta – tu (ca pacient) ai avut încredere cu viața ta în persoana medicului. Ai mers la el, i-ai cerut 

ajutorul, și chiar și în cazurile în care oamenii chiar aveau Cancer – era nepotrivit să le administreze 

Chimioterapia în mod continuu, mai ales că nu aveau nevoie de ea, sau și mai rău, sau la fel de rău, să fi 

administrat Chimioterapia persoanelor care nu aveau deloc Cancer. 

Pentru mine așa ceva este de necrezut. Mintea mea nu poate concepe cum un om poate fi într-atât de 

diabolic și de lacom. 

[MIKE ADAMS, om de știință în domeniul alimentar; autor, lector]: 
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Cred că a fost condamnat la 45 de ani de închisoare, însă cea mai macabră parte din cazul acesta nu e faptul 

ca a fost prins și condamnat la închisoare, ci faptul că există în sistem sute de alți doctori oncologi care fac 

același lucru ca și el. Și aceștia nu au fost prinși. 

Și ei scapă deși îi înșeală atât de mult pe cei din jurul lor, încălcând etica medicală prin faptul că îi mint pe 

pacienți. Cei mai mulți dintre pacienți nu verifică ceea ce le spun doctorii, deoarece ei consideră că doctorul 

reprezintă “autoritatea supremă”.  

Iar cei mai mulți pacienți nu primesc o a doua opinie (din altă sursă), ci ei au încredere în explicațiile și 

diagnosticul pe care doctorii oncologi le oferă. 

De exemplu: “Vai, umbra asta pe ecografie înseamnă că ai Cancer! Trebuie să începem tratamentul acum 

sau o să mori!”. Tactica Fricii pe care o folosesc acești oncologi este într-atât de lipsită de etică, încât ar 

trebui să fie pedepsită cu închisoarea! 

Este absolut inacceptabil ca oncologii să profite de pe urma tratamentelor ce sunt “justificate” de propriile 

lor diagnostice!!! 

E ca și cum ți-ai duce mașina la un mecanic de 2 lei, care nu e foarte cinstit, și acesta îți spune:  

“Păi da, carburatorul tău trebuie înlocuit, altfel mașina va sări în aer în mijlocul drumului!”, însă de fapt el 

inventează totul, deoarece pentru el totul e o afacere! 

Așa că dacă tu vei avea încredere în el, atunci va trebui să plătești toți acei bani pentru o procedură de care 

mașina ta nu are nevoie. 

Același lucru se întâmplă și în industria Cancerului în fiecare zi în America (și în întreaga lume). 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt de acord cu Mike Adams, care tocmai a spus că “Trebuie să punem la îndoială ceea ce ne spun 

doctorii!”. Nu putem avea încredere oarbă în ei! Trebuie să fim oameni educați, și de aceea ne aflăm în 

această misiune cu documentarul “Adevărul despre Cancer” – pentru a vă educa pe voi toți cu privire la 

aceste probleme! 

De ce credeți că acordăm subiectului “Chimioterapiei” atât de mult timp? Deoarece voi trebuie să știți istoria 

Chimioterapiei! Trebuie să fiți informați cu privire la pericolul Chimioterapiei, dacă vreți să luați decizii cu 

privire la ea! 

Informația înseamnă Putere, și oamenii mor pe capete deoarece nu au aceste informații. Pare că FDA 

(Autoritatea Americană ce aprobă Tratamentele Medicale) din SUA, și TJA din Australia, și alte institutii ce 

reglementează medicamentele pe întreg pământul ar trebui, de fapt, să ne protejeze pe noi de medicamentele 

precum Chimioterapia și de alte substanțe toxice! 

Burton Goldberg – fondatorul Vocii Medicinei Alternative, ne dă acest citat: “Agenția care avea scopul să 

protejeze Umanitatea, de fapt protejează Industria Farmaceutică, adică pe cea de care ar fi trebuit să ne 

protejeze pe noi!”. 

[JON RAPPOPORT, jurnalist de investigație, nominalizat la Premiul Pullitzer]: 
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Să știi că orice medicament care se află pe piață, disponibil prin prescripție, care are foarte multe efecte 

adverse grave, a fost mai înainte declarat “sigur și eficient” de către FDA! Și acesta e singurul motiv pentru 

care a ajuns să fie pus pe piață.  

Așa că, dacă după aprobare, dintr-odată el are efecte contrarii – adică foarte periculoase, asta înseamnă 

Fraudă. 

Fraudă la nivelul instituției FDA pentru că nu a analizat medicamentul cum se cuvine, sau fraudă bazată pe 

ascunderea adevărului. 

[TY BOLLINGER]: 

FDA, pe propriul ei site, recunoaște că peste 100.000 de oameni mor anual din cauza unor medicamente ce 

au fost prescrise corect! 

Ce credeți că înseamnă asta – “medicamente ce au fost prescrise corect”? Conform lui Jon Rappaport, 

înseamnă că sunt medicamente care mai înainte au fost declarate a fi “sigure și eficiente”. 

Dar oare ce înseamnă “sigur și eficient”? Care este procesul de aprobare al unui medicament, prin care 

acesta ajunge să fie declarat “sigur și eficient”? 

[SAYER JI]: 

Adevăratul lucru extrem de interesant este că compania farmaceutică bagă 1 miliard de dolari în cercetarea 

necesară pentru ca să se obțină aprobarea de la FDA. 

Asta începe cu găsirea compusului de bază pentru a se produce o chimicală sintetică, și de-abia apoi se trece 

la faza 1, 2, 3 cu testările clinice pe oameni. 

Însă când ei fac asta, ei (toate companiile Farma) bagă 1 miliard de dolari pentru a cerceta Turmericul, 

Vegetalele, Ceaiul Verde, și mii de alți compuși, și află că toată această Cercetare este superioară 

Chimioterapiei. 

Așa că aceste studii există, însă oamenii nu știu despre ele, însă, de-asemenea, nu se așteaptă ca acele studii 

să primească 1 miliard de dolari pentru a crește vegetale bune în curtea ta care vindecă Cancerul, deoarece 

tot jocul se bazează pe producerea unui compus sintetic asemănător, care să fie patentat, care să primească 

aprobarea FDA, și evident că peste 50% dintre medicamentele aprobate de FDA sunt retrase de pe piață 

atunci când le expiră licența din cauza numărului foarte mare de decese pe care îl cauzează. Așa că tot 

sistemul este corupt. 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt de acord cu Sayer Ji! Sistemul este corupt și criminal! Dar la fel sunt de cele mai multe ori și articolele 

“științifice” care validează “siguranța și eficiența” anumitor medicamente. 

Haideți să-l ascultăm pe Dr. Russel Blaylock, cum ne spune că doctorii sunt intoxicați de articole scrise de 

anonimi. 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Ceea ce se întâmplă câteodată, și se întâmplă de mai multe ori decât ne-ar plăcea să vedem așa ceva, este că 

foarte multe articole sunt scrise de oameni care ciugulesc de prin alte articole medicale, iar aceste companii 

Farma au Articole-Fantomă scrise pentru ele. 
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Și ceea ce fac Companiile Farma este să angajeze anumite firme care să scrie un articol, frumos, exact ca un 

articol medical științific, cu cifre, statistici, diagrame, grafice, și referințe, și îl plasează fără să aibe autori, 

pentru că l-au scris ei, și apoi merg la un oncolog extrem de cunoscut ca să-l oferteze: “N-ai vrea să-ți pui 

numele pe acest articol!? Și dacă vei accepta, el va fi publicat de un Jurnal Medical sau Oncologic foarte 

prestigios!”. 

Așa că foarte mulți doctori sunt tentați să accepte deoarece asocierea asta le va aduce multe beneficii, așa că 

răspunsul lor va fi: “Da, pune-mi și numele meu acolo!”, și uite așa ajung anumiți doctori să “scrie” articole 

cu care nu au avut niciun fel de legătură, care n-a avut niciunul legătură cu studiul, și uite așa ajunge 

publicat într-un Jurnal foarte prestigios. Aceste jurnale medicale sunt cele care aleg cum să se comporte 

medicii și cum să fie tratați pacienții. 

Așa că medicii vor citi acest articol fără să știe că e un Articol-Fantomă, și vor crede că “s-a ajuns la un 

număr foarte mare de răspunsuri, și nu sunt foarte multe complicații”. 

Așa că vor autoriza acel medicament, și vor transmite pacientului același lucru care a reieșit din acel articol: 

“Nu există niciun fel de complicații, pacienții o duc foarte bine, și există o șansă bună de a te vindeca!”. 

– Și de fapt nu e un articol independent! – Da, nu este independent, iar doctorii sunt păcăliți, și pacienții sunt 

păcăliți. 

[Dr. ROBERT GORTER, medic, Director al Centrului Medical din Koln]: 

La început a fost un scandal uriaș, însă nimeni nu a luat aminte că FDA a aprobat acum 4 ani un antibiotic 

ale cărui date au fost înregistrate de către o companie franceză, și după cum s-a dovedit mai târziu – studiul 

nu a fost făcut niciodată. – Falsificat complet. – Nici măcar nu a fost făcut. 

[TY BOLLINGER]: 

Următorul medic ne-a cerut să nu îi arătăm fața, însă fiți atenți ce are de spus cu privire la cum banii au 

corupt Procesul de Aprobare a Medicamentelor! 

[Medic, anonim]: 

Eu am fost crescut să devin o persoană în cadrul uneia dintre cele mai de succes companii de experimente 

clinice din țară. 

Ei te recrutează, te ajută să depășești problemele pe care le ai, și apoi se consideră că trebuie să li te supui 

lor! 

Asta se așteaptă de la tine. Și tu ești la modul: “Wow, am ajuns angajat la firmă, am o mașină mare, o casa 

mare!”, și apoi începi să realizezi – de îndată ce-i vezi cum manipulează datele – și mă refer la oamenii din 

spatele tuturor acestor medicamente, și să știți că asta e procedura standard acum. 

Pot să facă în așa fel încât orice medicament să fie aprobat, ei pot să manipuleze orice studiu științific. Ăsta 

e un joc de tipul “Plătește-mă ca să fac ceea ce vrei tu!”. 

Eram la birourile noastre, când deodată Directorul Executiv al uneia dintre cele mai mari companii Farma 

intră peste noi și ne spune: “FDA a zis că există o problemă (cu aprobarea medicamentului X)!”, și apoi în 

mai puțin de o oră dăm telefon la 6 universități diferite, pentru a recruta statisticieni, oferindu-le 30.000 de 

dolari de persoană dacă ne ajută în următoarele 2 ore să ajustăm aceste cifre, să le inversăm, să avem 3 

revizuiri editoriale, iar apoi în 3 luni de zile – percepția asupra acelui medicament s-a schimbat - devenind 
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“cel mai miraculos și bun medicament care a existat vreodată”, asta deși datele statistice inițiale nu 

susțineau acest lucru. 

Însă ei fac miliarde de dolari din asta, și atâta timp cât trecem o etichetă neagră ca avertisment (pentru a nu 

putea fi dați în judecată), toată lumea câștigă bani. Iar medicii nu au neapărat o vină majoră, pentru că să știți 

că cei mai mulți dintre ei fac ceea ce li se transmite!  

Ne putem întoarce în Istorie, și să ne întrebăm unde am mai auzit noi de o asemenea situație – “Noi doar am 

îndeplinit ordinele!”, și să știți că asta (Ascultarea Necondiționată) nu poate fi ceva sănătos! 

[TY BOLLINGER]: 

Însă Falsificarea Cercetării și Producerea unor Medicamente Toxice prescrise de medici reprezintă doar 

vârful icerbergului atunci când vine vorba de Cartelul Farmaceutic. 

Haideți să ascultăm cum Dr. Mathias Rath descrie modul în care 3 mari companii farmaceutice – Bayer, 

Haesch, și Basf – au fost direct responsabile pentru construirea lagărelor de concentrare de la Birkenau și 

Auschwitz. 

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

Am mers în Auschwitz deoarece aveam o relație de prietenie cu câțiva dintre supraviețuitorii care încă se 

mai află în viață de la acele vremuri, și pentru că mi-ai adresat această întrebare, aș vrea să alocăm un 

moment asupra a ceva care este extrem de puțin cunoscut cu privire la Auschwitz! 

Ni s-a spus de-a lungul timpului în Manualele de Istorie că au fost lagăre pentru a anihila poporul evreu, 

poporul slav, și oameni pe care nu îi plăceau naziștii proveniți din statele pe care le cuceriseră, însă ceea ce a 

făcut ca Auschwitz-ul să devină mega-lagărul de exterminare a fost de fapt decizia luată de către Bayer, 

Hoescht, și Basf, de a construi cea mai mare fabrică la vreme de război din Europa. Este denumită IG-

Auschwitz și este filiala 100% a Cartelului Bayer, Hoescht, și Basf. 

Fabrica avea o lungime de 8 km, adică 5 mile, și 2 mile lățime, adică o suprafață industrială uriașă. 

Iar lagărul de concentrare de la Birkenau - adică complexul filmat în cadrul filmului “Lista lui Schindler” - a 

reprezentat o decizie deliberată pentru a avea non-stop sclavi ca forță de muncă în vederea construirii acestei 

fabrici industriale. 

Așadar, fără interesul pentru profitabilitate al acestor companii Farma, de a a pune banii mai presus de viața 

omului, Auschwitzul nu ar fi avut această însemnătate. 

Decizia “finală”, adică decizia naziștilor de a extermina etnia evreiască, a fost luată cu un an înainte de 

decizia IG Farben de a construi această fabrică. 

Așadar, naziștii au folosit aparatul de ucis care exista dinainte datorat muncii de tip sclavie. 

Șemineele ardeau non-stop pentru că IG Farben “se ocupa” de oamenii bolnavi, deoarece în medie – după 3 

luni de zile – oamenii erau incinerați în masă, așa că îi băgau în camerele de gazare, și apoi scăpau de 

cadavre prin intermediul șemineelor. 

Acum am folosit ceva mai multe fraze decât în mod normal, pentru a exemplifica faptul că dacă noi vorbim 

astăzi că există această industrie în mijlocul Umanității, care a sacrificat milioane de vieti, sau care îi pune în 



 

22 
 

pericole mari de sănătate pentru a face ea profit, - noi, inclusiv noi aici de față, noi suntem atacați și 

etichetați ca fiind rupți de realitate, adepți ai conspirațiilor! 

Acum, dacă ne uităm la Auschwitz, ne uităm la fabrica industrială, la planul de exterminare în masă – că a 

fost construită inițial ca să servească ca lagăr de muncă forțată, atunci putem spune că așa ceva 

(exterminarea în masă de astăzi prin intermediul Medicinei) a mai fost realizată și înainte. 

[TY BOLLINGER]: 

Am rămas fără cuvinte! Milioane de evrei au fost anihilați în perioada celui de-al Doilea Război Mondial, iar 

acele lagăre de concentrare au fost construite de Cartelul Farmaceutic pentru a furniza sclavi ce erau forțați 

să muncească. 

După cum a zis Dr. Rath, dacă ei au fost capabili să facă asta înainte, o vor face iarăși! Trebuie să înțelegem 

încă odată că viețile oamenilor sunt astăzi sacrificate pentru Bani! 

Oare ați auzit de aceste informații la orele de Istorie? Eu cu siguranță că nu! Și vă rog să rămâneți deschiși la 

minte pe măsură ce abordăm asemenea subiecte – pentru că e absolut necesar să cunoaștem Istoria reală ca 

să putem înțelege actuala stare a Medicinei moderne. 

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

Eu sunt german și nu am auzit la școală niciodată vreo informație de genul ăsta! Aveam 35 de ani atunci 

când am auzit prima dată de Bayer și Basf – care erau la acea vreme cele mai mari companii Farma – că de 

fapt ele au construit, sau că erau responsabile pentru construirea lagărului de exterminare de la Auschwitz. 

Iar apoi am vrut să aflu mai multe, și am înțeles că nu mai aveam de unde să aflu informații.  

Așa că, într-un final, am aflat din Arhivele Bibliotecii naționale de la Washington, de înregistrări de la cazul 

nr. 6 de la Procesul de la Nuremberg. 

Nouă ni s-a spus că a existat doar un singur Tribunal împotriva criminalilor principali de război, însă în 

realitate au fost 12 tribunale. 

Tribunalul nr. 6 a fost împotriva Bayer, Hoescht, și Basf în timpul în care ele formau un Cartel sub 

denumirea de IG Farben. 

Întregul proces a durat un an de zile împotriva a 24 de directori ai acestor 3 companii Farmaceutice și de 

Petro-chimie, și a demonstrat că naziștii au fost finanțați puternic de acestea 3 pentru a ajunge la putere, și că 

furnizau 100% din materia primă de care naziștii aveau nevoie pentru a-și derula războiul, și mă refer 100% 

la Gazolina sintetică, la Cauciucuri, la Explozivi, șamd. Raportul a concluzionat prin persoana Procurorului 

General al SUA că: “Fără implicarea Cartelului Farmaceutic – IG Farben – atunci cel de-al Doilea Război 

Mondial nu ar fi avut loc!”. 

Noi trebuie să redefinim Istoria, și chiar dacă astăzi vorbim despre Cancer, noi trebuie să știm aceste lucruri.  

Și anume că interesele Farma – pentru extinderea pieței de consum pentru produsele patentate sub formă de 

medicamente în întreaga lume – sunt responsabile pentru moarte a peste 60 de milioane de oameni în al 

Doilea Război Mondial! 

Iar asta ne arată magnitudinea subiectului despre care vorbim astăzi. Pentru că aceste interese Farma nu se 

vor da în lături de la nimic, atâta timp cât profitul este suficient de mare. Și atunci, și acum. 
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[TY BOLLINGER]:  

Voi știați că de fapt, 1 dintre cele 12 Tribunale de la Nuremberg s-a ținut împotriva Cartelului Farmaceutic!? 

De fapt, cel de-al Doilea Război Mondial nu ar fi avut loc niciodată fără implicarea marilor companii 

farmaceutice, în special a Cartelului IG Farben! 

Dr. Rath a menționat cuvântul “patente”. Industria Cancerului – pentru că asta a devenit Cancerul = o 

industrie, se află strâns legată de multinaționalele farmaceutice. 

Iar modul în care aceste multinaționale Farma își produc banii este prin intermediul patentelor. Cartelul 

Farma patentează medicamente sintetice, și apoi le denumesc a fi “medicină” / tratamente. 

Dar, oare, niște molecule patentate sunt cu adevărat Medicină, oare au ele loc în Medicina modernă? Iar 

adevărata întrebare ar fi: Oare putem noi ca ființe umane să devenim mai sănătoși prin intermediul lor!? 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Medicamentele patentate (sintetice) nu au ce căuta în corpul uman! Și eu tot repet cuvântul “medicamente 

patentate”, însă oamenii nu s-au obișnuit cu sensul lui, pentru că ei au aceeași mentalitate ca în secolul 18. 

Îmi pare rău să vă spun, însă toate companiile farma gigant sunt deținătoare de patente pentru fel de fel de 

molecule care nu au ce căuta în corpul uman! 

Și poate că fac și ele ceva acolo, însă prețul este că vor vătăma și mai mult pe termen lung sănătatea omului! 

Așa că dacă vrem să devenim cât se poate de sănătoși, cu trupurile pe care le avem acum, atunci trebuie să 

folosim doar substanțele și energiile care au ce căuta în corpul uman, și nu ar avea niciun sens să băgăm în 

corpul nostru medicamente patentate. 

Patentele sunt folositoare pentru anumite lucruri, cum ar fi protejarea anumitor drepturi intelectuale, șamd, 

însă patentele nu au ce căuta în Industria de Sănătate. 

[Dr. NALINI CHILCOV, medic, autor, biolog celular]: 

Nu se poate patenta Natura, și de aceea nu primim prea mulți bani în urma cercetării noastre și a 

medicamentelor bazate pe produse naturaliste, însă Farma creează o moleculă sintetică care seamănă cu 

molecula naturală, și apoi Compania Farmaceutică o poate deține! Însă nu este deloc precum cea originală. 

Nu se poate să iei și să izolezi fiecare substanță chimică ce se găsește într-o plantă, și să te aștepți ca acel 

produs (sintetic) să aibe aceeași putere de vindecare! 

Ăsta e motivul pentru care “tratamentele” chimice din Industria Cancerului dau greș în procent de 97% din 

cazuri! 

Asta în timp ce medicamentația bazată pe plante, fiind holistică, este sigură, are o eficacitate mai mare – 

ceea ce înseamnă că funcționează mai bine, este mai ieftină, mai disponibilă, și nici nu trebuie să plătești 

pentru ea comisioane de patentare către Natură. 

[Dr. PATRICK QUILLIN, autor, lector, fost Vice-Președinte al Centrelor Nutriționale anti-Cancer din 

SUA]: 

Francis Bacon a fost întemeiatorul principiilor științifice moderne în anii 1600, și a spus că: “Natura, pentru 

a-ți putea face bine, trebuie să i te supui!”. 
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Iar ceea ce face astăzi Sistemul de Sănătate în Medicina Modernă este să afirme: “Nouă nu ne pasă de 

reguli! Noi vom schimba regulile! Noi știm că aveți nevoie de Vitamina D de la Soare, însă pentru că nu 

putem patenta asta, vom încerca să creem un medicament care să ocolească cumva această abordare!”. 

[TY BOLLINGER]: 

Natura, pentru a-ți putea face bine, trebuie să i te supui! Îmi place tare mult acest cuvânt al doctorului 

Quillin: “Natura, pentru a-ți putea face bine, trebuie să i te supui!”. 

Și aici cred că au greșit marile Companii Farma, deoarece au încercat să ia o moleculă din Natură și să o 

altereze și să o schimbe cumva, însă aceasta nu va funcționa niciodată la fel de bine ca molecula originală! 

Și de ce credeți că o alterează ca să o schimbe!? Pentru ca mai apoi să o poată patenta. Deja am văzut 

lăcomia care există în Industria Oncologică de Patente; 

Vă mai amintiți că, mai devreme, în cadrul documentarului am vorbit despre Războiul “împotriva” 

Cancerului, așa că acum am o întrebare pentru voi: 

Dacă acest așa-zis Război împotriva Cancerului este de fapt un război de menținere a “teritoriilor” (bolilor) 

ce are ca scop menținerea profiturilor care reies de aici!? 

[Dr. STANISLAW BURZYNSKI, om de știință, biochimist, fondator al Clinicii Burzynski din Texas]:  

Acesta este un război total! Colegiul Medicilor din Texas îmi hărțuiește medicii, îmi atacă asistentele, și îi dă 

pe toți în judecată “pentru că folosim tratamente care nu sunt convenționale”! 

[TY BOLLINGER]: 

Conform doctorului Burzynski, adevăratul război se duce împotriva medicilor care au curajul să se 

împotrivească sistemului medical folosind tratamente “neconvenționale” ce nu sunt aprobate. 

Doctorul Burzynski a fost persecutat foarte tare timp de zeci de ani, iar un alt medic care, de-asemenea, a 

fost persecutat foarte dur, a fost Dr. Jonathan Wright! 

Iar “infracțiunea” sa a fost aceea că folosea tratamente naturaliste care nu corespundeau “standardului 

oficial de îngrijire” și care nu erau “aprobate”. 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Pe 6 Mai 1992 sistemul ne-a călcat clinica cu oameni înarmați! – Pe bune? – Absolut! 

(Reprezentanții Farma) i-au spus șerifului din zona aceea că “noi la clinică vindem droguri”, pentru că îți 

aduci aminte cum ei (sistemul) au încadrat anumite culturi vegetale la droguri, și prin urmare și vitaminele ar 

fi tot “droguri”, adică tot ceea ce putem folosi ca tratament, din punctul lor de vedere, reprezintă un drog. 

Cică noi vindeam droguri, așa că Șeriful din regiune se aștepta să întâlnească distribuitori de droguri!  

Așa că au venit cu arme peste noi, au făcut razie cu armele, și unul dintre ei i-a pus arma direct în față 

recepționerei noastre!  

Și o chestie interesantă este că ei nu aveau bocanci așa cum au trupele de asalt, ci aveau adidași obișnuiți! 

Și chiar dacă aveau arme reale, ei au spart ușile având în picioare adidași obișnuiți! Ușile erau încuiate, și au 

venit la razie înainte de ora 9 dimineața! 
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Și cum de știm că au spart ușile!? Pentru că un pacient în scaun cu rotile era afară și aștepta să intre fiind 

programat, și el i-a văzut pe acei indivizi cum au spart ușile! 

Apoi au intrat cu armele, și ce credeți că au făcut!? Au băgat toți angajații în colțul unei camere, în zona 

Recepției, și au început să confiște echipamentul și arhivele medicale, arhiva cu ștatele de salarii, istoricul 

bancar, și au luat totul. Și i-au spus șerifului din zonă, adică Poliției, că ei au luat totul de la noi deoarece 

“noi ne ocupăm cu drogurile”. 

Așa că asta e ceea ce au făcut! Așa că ne-au târât timp de 18 luni prin Tribunal! Nu am fost acuzați de nimic. 

Apoi, după alte 18 luni, s-a ajuns la un alt Tribunal major! Iar nimic. 

Nu s-a emis niciun fel de condamnare. După ce primul Tribunal a emis 2 condamnări, și al doilea Tribunal 

nu a emis nicio condamnare, s-a anunțat în ziare, deci nu către mine sau către avocatul meu, au anunțat în 

ziare că “Investigația se închide”!  

Și atât eu cât și avocatul meu am auzit de decizia finală din ziar! Noi nu am primit niciodată înapoi ceea ce 

ni se furase: istoricul cu pacienți, tranzacțiile cu banca, ci a trebuit să-l reconstruim cât am putut noi de bine, 

întrebându-i iarăși pe oameni ceea ce ne spuseseră ei înainte! 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, Dr. Wright și-a pierdut tot istoricul pacienților, iar într-un final, nu a fost condamnat de nimic! 

(Ironie): Asta sună a conspirație, nu-i așa!? 

Oamenilor le este frică să folosească termenul “conspirație” deoarece alții vor spune despre ei că sunt 

nebuni, însă ce-ați spune dacă Senatul SUA ar declara că: “Există o conspirație majoră de a suprima 

tratamentele naturale ce pot vindeca Cancerul!”??? Măcar asta ar conta pentru voi!?  

Unii oameni, dacă aud de o asemenea situație, vor zice că “sună conspiraționist”! Ați auzit de “Raportul 

Fitzgerald”, nu-i așa!? 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Chiar aici am o copie a unora dintre concluziile raportului! Oare crezi că ar trebui să le citesc oamenilor din 

el!? – Sigur că da! 

Spuneți-le oamenilor ce este Raportul Fitzgerald! – Sau spune-le tu, și eu voi citi! – Mai bine să spuneți 

dumneavoastră! 

Ok. Raportul Fitzgerald a fost publicat în cadrul Audierii Senatoriale din Congresul american (în 

Parlamentul SUA), și a reprezentat o investigație pentru Comisia ce se ocupa de Comerțul inter-statal. 

Acum voi citi asta, pentru că trebuie să citesc și citațiile, deoarece altfel oamenii vor crede că e o teorie a 

conspirației! 

“În 1953 a existat un investigator pentru Comisia de Comerț inter-statal, (investigație) derulată de un 

senator al cărui nepot fusese vindecat de Cancer prin mijloace naturale”, și a avut foarte multe piedici să 

ducă acel demers până la capăt, “căruia Comisia îi ceruse să investigheze situația”. 

Vă dau un citat. Fitzgerald declara: “Investigația mea de astăzi ar trebui să convingă Comisia că o 

conspirație există cu adevărat!”, iar asta e o declarație în fața Senatului a investigatorului-șef al Comisiei de 
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Comerț inter-statal, “o conspirație există cu adevărat pentru a opri fluxul liber și folosirea de medicamente 

(naturiste)”.  

El aici le denumește pe toate a fi “medicamente”, și-mi pare rău s-o spun, însă majoritatea celor din lumea 

medicală le denumește pe toate a fi “medicamente”, adică chiar și vitaminele le denumește astfel. 

Dacă ceva e folosit pe post de “tratament”, atunci ei îl denumesc “medicament”. Știi că acum 2 ani FDA a 

declarat “tocănița” a fi medicament, și a fost într-atât de ridiculizată ca instituție de către Centrele 

Academice din țară prin cuvinte ca “Acolo se fac transplanturi de murături”, încât au trebuit să îi retragă 

această încadrare. 

Însă pentru o perioadă bună de timp, așa ceva era considerat “medicament”. Pur și simplu. Știu că pare 

ciudat, însă așa stau lucrurile. 

“Pentru a opri fluxul liber și utilizarea de medicamente (naturiste), dar și comerțul cu ele, deoarece “se 

pare” că au valoarea terapeutică unică, anumite fonduri publice și private au aruncat cu bani precum cu 

confettiile în toată țara, pentru A ÎNCHIDE ȘI DISTRUGE CLINICILE CARE SE OCUPAU CU AȘA 

CEVA!”. 

Observi cum se folosește cuvântul “a distruge”!? Aici el se referă la cazurile când înseși FDA a făcut razii 

cu ciocanele de tip baros și au distrus echipamentele clinicilor naturiste, când au furat biroul medicilor, sau 

când au facut pe cineva să-și arunce toate cărțile pe care le scrisese, și era vorba în ele despre Medicina 

Energetică; le-au ars pe toate într-un cazan de fier în New Jersey. Ți se pune arma la tâmplă, ți se dărâmă 

clinica cu baroasele! Asta se întâmplă! 

Fitzgerald nu a spus și asta! Despre subiectele astea găsiți informații în altă parte. Acum o să mă întorc la 

Raportul Fitzgerald! Dar el exact la asta se referă prin cuvântul “a distruge”, că de asta l-a folosit aici!  

 “…pentru a distruge clinici, spitale, și centre de cercetare științifică și laboratoare care nu se conformează 

punctului de vedere emis de Asociațiile Medicale!”. 

Asta nu are legătură cu legea, ci are legătură cu punctul de vedere al Asociațiilor Medicale. “Semnat – 

Benedict S. Fitzgerald – consultant special al Comitetului Americii al Camerei de Comerț intra-statale, 

1953”. 

Iar acest Raport face parte dintr-un alt raport de câteva pagini intitulat: “Suprimarea tratamentelor 

naturale!” emis în Audiere Senatorială! Oare a făcut cineva ceva cu privire la asta!? 

Nu. Și o bună parte din ceea ce se pune în acel raport, este despre coluziunea, adică conspirația în sine dintre 

agenții federali – adică FDA, Companiile Farmaceutice ce patentează medicamentele sintetice, și A.M.A. 

(Agenția Americană a Medicamentelor). Despre asta este conspirația pe care a identificat-o Fitzgerald!  

Raportul Fitzgerald din 1953 are concluzia: “A existat o conspirație activă care să suprime tratamentele 

naturiste anti-Cancer din SUA, inițiată pentru a suprima Laetril-ul. Și mai multă suprimare a Laetrilului a 

urmat în următoarele decenii!”. 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

În primul rând să explicăm ce este Laetrilul! Acesta mai este numit și Amygdalin, și reprezintă Vitamina 

B17, și cercetările au arătat că emite niște beneficii în ceea ce privește tratatea Cancerului, și asta se 
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întâmplă probabil din cauză că Cianida este un component al Laetrilului, și s-ar putea să fie vorba și de o 

deficiență nutrițională care să furnizeze beneficii corpului în lupta sa contra Cancerului Malign. 

Oricum ar fi, a existat un cercetător japonez – Sloan Kettering – care a studiat asta, și Dr. Ralph Moss a fost 

jurnalistul de investigații de la acea vreme, ce a început să mediatizeze asta! 

Și a generat rezultate benefice, însă apoi – din anumite motive necunoscute – întreaga cercetare a fost 

stopată! Iar acea informație nu a fost permis să fie analizată nicăieri, iar Dr. Moss a scris foarte mult cu 

privire la asta.  

Asta cred că a avut loc la mijlocul anilor 1970, și eu nu știu să spun cât de benefică este, pentru că eu nu am 

niciun fel de experiență personală cu ea, însă per total ea reprezintă un exemplu elocvent despre cum 

abordările alternative sunt suprimate cu regularitate atunci când se opun tratamentelor oficiale, și asta 

deoarece la mijloc sunt fonduri bănești extrem de mari. 

Sunt implicate marile agenții: FDA, AMA, Societatea Americană a Cancerului, cu toate, sunt influențate 

într-un mod sau altul de către Cartelurile Farmaceutice. 

Toate aceste agenții sunt finanțate ca să se opună tratamentelor alternative, și să le catalogheze mai apoi ca 

“șarlatanii”. Asta e o tactică folosită des împotriva tratamentelor alternative, iar Laetrilul a fost printre 

primii care a fost țintit de ei, și există zeci și sute de substanțe care au fost ridiculizate de sistem de atunci și 

până în prezent. 

[Dr. STANISLAW BURZYNSKI]: 

Există din partea autorităților o hărțuire nemiloasă a doctorilor – care acum se încadrează la inventatori, iar 

acum eu însumi trec printr-un proces început acum 3 ani de către Colegiul Medicilor din Texas, iar unul 

dintre motivele pentru care trec prin așa ceva, este pentru că eu folosesc tratamente care nu sunt “autorizate” 

de ei, și le folosesc pentru Cancerul pancreatic; 

Folosesc tratamentul acesta (cu Vitamina B17) pentru tratarea incurabilului Cancer Pulmonar, cum ar fi 

mezoteliomul malign. Acest pacient este în viață de 5 ani, deși ar fi trebuit să fi murit de mult timp. 

Aceste rezultate au fost evaluate de oncologi din exterior, și au declarat că sunt rezultate extraordinare.  

Iar eu sunt hărțuit deoarece Colegiul Medicilor din Texas afirmă că: “Tu ai folosit un tratament care nu este 

convențional!”. 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Dacă (tu ca medic) aplici tratamentul standard și bagi oamenii la Chimioterapie, și apoi aceștia vor deceda, 

atunci e ok din partea sistemului! Dar dacă nu aplici tratamentul standard și oamenii vor trăi, atunci sistemul 

va declara că nu e bine! 

Așa ceva (să nu aplici genocidul lor) este incorect dpdv politic! Și aici este lucrul strigător la cer: Tu (ca 

medic) iei o otravă, o dai oamenilor, apoi ei vor muri! Iar ăsta e modul de operare avizat în Sistemul de 

Sănătate! 

Dacă tu (ca medic) încalci această procedură, adică le dai pacienților ceva care nu este toxic, îi ajuți pe 

pacienți, și ei trăiesc, atunci ți se va spune din partea sistemului că: “Nouă nu ne pasă dacă pacientul moare 

sau trăiește, asta e irelevant, însă faptul că i-ai ajutat nu face parte din standardul de îngrijire!”. 



 

28 
 

[Dr. TULLIO SIMONCINI, oncolog, pionier al Terapiei cu Bicarbonat de Sodiu]: 

(Medicul care se abate de la tratamentul convențional) riscă Pușcăria, riscă să fie persecutat, iar așa ceva este 

incredibil! 

Ei au încercat să-mi închidă gura prin toate mijloacele posibile! Da, și spune-mi despre o singură idee 

revoluționară care nu a fost încă suprimată! Spune-mi doar una singură! 

Nu există așa ceva, pentru că nu e nicio posibilitate să scapi, deoarece atunci când vezi ceva foarte nou, 

imediat devii persecutat, deoarece destabilizezi un întreg sistem! 

Așa că orice descoperire reală, face ca vechiul sistem să devină falimentar. 

De aceea ești persecutat! Pentru că noi ca Umanitate trăim de fapt într-un sistem medieval (tiranic). Și ăsta e 

motivul pentru care astăzi Cancerul continuă să ucidă milioane de oameni. 

[Dr. STANISLAW BURZYNSKI]: 

Nu este deloc ușor să tratăm acei pacienți cu Cancer avansat, deoarece suntem non-stop hărțuiți pentru că 

încercăm să îi vindecăm. 

Este ceva de necrezut. Când de fapt noi ar trebui să fim recompensați, ar trebui să fim dați ca exemplu (de 

bună practică) deoarece noi salvăm viețile oamenilor condamnați la moarte. 

Însă nu se întâmplă să fim recompensați, ci dimpotrivă – suntem hărțuiți fără milă de către avocați, de către 

oameni care nu știu nimic despre tratamente, adică de oameni care sunt doar marionete proaste ale 

indivizilor din umbră care știu foarte bine ceea ce putem noi oferi, și care le dirijează pe marionete exact ca 

pe vremea Germaniei naziste, iar ele pur și simplu execută orbește ordinele primite, deoarece așa au fost 

dresați. 

Cred că va veni vremea unui Proces de tipul celui de la Nuremberg în care cei vinovați din domeniul 

Oncologiei, vor fi judecați. 

Și toți acei avocați cu gulere albe, bine îmbrăcați, și funcționarii care risipesc bani de la Bugetul de Stat, cu 

toții vor fi trași la răspundere pentru ceea ce au făcut, deoarece foarte mulți oameni au murit din cauza lor. 

Iar ei fac ceea ce fac în ascuns, pentru că nu sunt demascați, și ei se simt mai presus de lege, ca și cum nu ar 

putea să fie pedepsiți, astfel că își continuă genul ăsta de activitate (genocid). 

[Dr. ROB VERKERK, Director Executiv al Alianței Internaționale de Sănătate Naturopatică]: 

Dacă te uiți la persoana care are Cancer, a existat foarte mult timp această noțiune în Europa – că dacă vei 

folosi o abordare naturalistă – tu vei risca foarte mult în calitatea ta de doctor, riscul de a ți se ridica Licența 

de Practicare a Medicinei; dacă nu practici Medicina atunci poți fi încadrat chiar și la Pedeapsa cu 

Închisoarea, așa cum stipulează Legea Cancerului Nr. 39 din Marea Britanie, iar asta e ceva complet greșit. 

Deoarece orice om bolnav de Cancer e o ființă umană al cărui trup are nevoie de mai mulți nutrienți și 

susținere decât are nevoie o persoană care e sănătoasă. 

Iar a le nega aceste drepturi oamenilor bolnavi, reprezintă o pierdere fundamentală de Drepturi și Libertăți, 

iar asta trebuie să se schimbe! – Este o crimă! – Cu siguranță că e crimă! 

[Dr. STANISLAW BURZYNSKI]: 
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Întregul sistem trebuie trezit, deoarece ceea ce face el (prin Chimio și Radio) este să ucidă oamenii!    

[TY BOLLINGER]: 

Dacă tu ai bloca tratamente care ar putea să salveze viața cuiva, oare, asta nu e același lucru cu 

Uciderea!? 

Eu voi trebui să fiu de acord cu Dr. Burzynski și cu Dr. Verkerk! Dar asta (în domeniul Cancerului) nu este 

prima dată când Industria Medicală este vinovată că a conspirat împotriva Medicilor Naturopați! 

[Dr. PATRICK VICKERS, fondatorul Centrului Gerson din Baja de Nord]: 

În 1987 4 chiropracticieni din Illinois - în special Chester Wilk, pentru că el era liderul practicienilor care au 

dat în judecată A.M.A. - au dat în judecată întreaga Asociație Medicală Americană, - acuzând-o că are un 

departament special conceput pentru a elimina profesia de chiropracticieni. Adică A.M.A. încerca să elimine 

o profesie licențiată prin intermediul propagandei. 

Ei bine, un Judecător Federal de la districtul din Illinois – Susan Getzendanner, în 1987 a găsit A.M.A. 

vinovată de Conspirație. 

Ăsta a fost raționamentul. Așa că de fiecare dată când veți vorbi despre asemenea chestii, vine cineva și vă 

acuză că sunteți adepții Teoriei Conspirației, îi puteți trimite la procesul juridic “Wilk versus AMA” din 1987, 

unde vinovata a fost condamnată sub acuzația de “Conspirație”. 

[TY BOLLINGER]: 

Oare acum înțelegeți imaginea de ansamblu cu privire la ceea ce se întâmplă în domeniul medical!? Ceea ce 

demascăm aici nu reprezintă Teoria Conspirației, ci e vorba de Practica Conspirației, conform deciziei 

instanței! 

Și noi vă oferim aceste informații deoarece voi trebuie să înțelegeți ce are la activ această fiară (care a 

acaparat sistemul medical), dacă vrei să cunoști adevărul! 

Una dintre nenumăratele victime ale suprimării Tratamentelor naturiste împotriva Cancerului este un om 

numit Jason Vale! 

Anul trecut am avut privilegiul de a-l intervieva, și el mi-a relatat întreaga sa poveste cu privire la cum a fost 

Aresat, Condamnat, petrecând 5 ani într-o închisoare federală, dar nu pentru vreo infracțiune de Crimă, sau 

Viol, sau Tâlhărie, ci pentru că a vândut pe site-ul său un tratament “neautorizat” împotriva Cancerului, 

numit Sâmburi de Caise care conțin Laetril!  

Însă Jason nu este singurul care a pățit așa ceva! Acum aproximativ 80 de ani, omul de știință Royal 

Raymond Rife a fost băgat la pușcărie pentru că a utilizat un tratament “neautorizat”. 

[WEBSTER KEHR, autorul cărții “The Cancer Tutor”]: 

În anii 1930, Dr. Royal Rife – care avea specializarea de Micro-Biolog – știa că există microbi în interiorul 

celulelor canceroase. 

Așa că a inventat câteva dispozitive electromagnetice care aveau simplul scop de a ucide microbii din 

interiorul celulei canceroase. 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 



 

30 
 

Rife a făcut ceva foarte inteligent! A preluat de la Einstein conceptul că ORICE PE LUMEA ASTA ARE 

PROPRIA SA FRECVENȚĂ VIBRAȚIONALĂ, oamenii au o fecvență, moleculele au o frecvență, adică 

orice are o frecvență specifică. 

Așa că determinat frecvența vibrațională a acelor micro-organisme, și apoi a tras în ele un fascicul, motiv 

pentru care dispozitivul său s-a numit “Beam-Ray”, a trimis un fascicul care să aibe o frecvență disonantă. 

Ce însemna asta? Atunci când aprinzi radioul, și îl setezi pe frecvența potrivită, el se aude clar. Însă dacă te 

abați un pic, el se va auzi strident. 

Ei bine, asta e disonanța! Adică te afli pe lângă frecvența potrivită, însă nu ai ajuns la ea.  

Așa că atunci când el trimitea (în celulele canceroase) o frecvență disonantă – care era aproape identică cu 

frecvența pe care o aveau acele bacterii, atunci ele nu putea suferi asta, și practic se dezintegrau și mureau. 

El le țintea prin fascicule, așa că Cancerul se vindeca. Era mult mai complicat de atât, pentru că trebuia să 

folosească anumite forțe, în anumite doze, în anumite zile, șamd, însă per total Cancerul se vindeca, și s-a 

publicat asta în Ziarul Los Angeles Times. 

S-a menționat că a fost vizitat de 2 persoane, unul fiind președintele A.M.A. de la acea vreme, plus încă o 

persoană. 

Și îl cred, pentru că am mai citit despre același tip de situație în cartea unui medic din Alabama – care 

vindeca oamenii de Cancer cu ajutorul Acidului Hidroclorit administrat intravenos! Nu glumesc deloc. S-a 

publicat de 3 ani asta, și am toate rapoartele sale! 

Și acest doctor a fost vizitat de 2 persoane de la A.M.A., care i-au spus că ar trebui să le vândă lor 

tratamentul său, pentru că altfel munca lui nu va mai ajunge niciodată să fie publicată! 

Și el a refuzat să le vândă tratamentul său, și apoi nicio lucrare nu i-a mai fost vreodată publicată. Am 

rapoartele lui din primii 3 ani, și altele nu mai am deoarece altele nu mai există. 

Dr. Rife a avut parte de același tip de vizită, la fel ca și alți practicieni care tratează Cancerul! Adică vizite de 

la A.M.A. în care îi puneau pumnu-n gură: “Vinde-ne invenția ta, sau te vom termina!”. 

[WEBSTER KEHR]: 

Așadar, el (Dr. Rife) a dezvoltat această tehnologie, și Agenția Medicală Americană (A.M.A.) a încercat să i-

o cumpere, iar el a refuzat deoarece nu avea încredere în ei, și bine a făcut; Așa că apoi FDA a intrat peste el 

și i-a distrus cercetările și laboratorul cu toate echipamentele din el! 

[TY BOLLINGER]: 

Într-un final, laboratorul doctorului Rife a fost incendiat, arhivele i-au fost furate, viața i-a fost ruinată, iar 

într-un final a murit din cauza unei (presupuse) supra-doze de medicamente. 

Harry Hoxsey este un alt exemplu de om care trata și vindeca Cancerul la nivel național, și care a fost 

persecutat foarte rău! 

Aceasta e o poveste care mă înduioșează foarte mult, deoarece în 1996, când tatăl meu – Graham Bollinger – 

a fost diagnosticat cu Cancer la Stomac, am făcut tot ce ne-a stat în putință să îl ducem la Clinica Hoxsey – 

ce se afla în Tijuana, Mexic. 
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Din nefericire, tatăl meu a murit înainte să apucăm să-l ducem la Clinica Hoxsey – care acum se numește 

Centru BioMedical, și acesta e motivul principal pentru care eu și întreaga mea echipă am fost într-atât de 

motivați să călătorim în Tijuana, Mexic, pentru a vizita Centrul BioMedical – pentru a învăța mai multe 

despre Tratamentul lui Harry Hoxsey, care se mai folosește și în ziua de azi sub denumirea de “Tonicul 

Hoxsey”, dar și despre restul protocolului. 

Un alt lucru emoționant pentru mine, personal, a fost să o întâlnesc pe Liz Jonas – adică sora lui Milgrad 

Nelson – aceasta fiind șefa asistentelor lui Harry Hoxsey. 

[LIZ JONAS, proprietara Hoxsey Clinic din Tijuana]: 

Eu sunt Liz Jonas, iar sora mea – Milgrad Jonas – era cea care avea pregătire medicală în familia noastră, iar 

eu nu aveam. 

Mama noastră avea Cancer Ovarian și la Uter, iar ei (sistemul medical) au băgat-o la Radiații (Radioterapie), 

și au ars-o foarte rău, și apoi i-au transmis să plece ca să moară acasă. 

Însă tatăl meu a auzit de Harry Hoxsey – care locuia în Dallas, Texas, iar noi trăiam în Jacksborough – care 

se afla la o distanță de vreo 90 de mile (150 de km). 

Așa că tata a sunat-o pe sora mea – care era cel mai mare copil dintre cei 7 – și a rugat-o să conducă mașina 

– aveam o mașină veche de teren. La care ea l-a întrebat: “De ce vrei să te duci în Dallas!?”, la care ea dădea 

jos componentele atașate de la tractor, și el i-a răspuns: “O duc pe mama ta la doctor!”, așa că ea a venit și a 

condus până acolo, și Hoxsey a aflat că e asistentă medicală, și i-a oferit un loc de muncă, la care tata i-a zis: 

“Nu, nu vrea să muncească pentru tine, pentru că ea crede că ești un șarlatan!”. 

El s-a oferit ca ea să se uite printre toate cercetările lui, însă ea a refuzat, și pentru că nu a vrut să se consulte 

cu mama și tata despre acest loc de muncă – a hotărât să accepte să lucreze pentru el ca să-l vădească că e 

șarlatan, și ca s-o salveze pe mama. După tratamentul lui mama noastră a trăit până la vârsta de 99 de ani. 

[TY BOLLINGER]: 

Ce poveste incredibilă! Sora lui Lis – Milgrad Nelson – a vrut să dovedească că Harry Hoxsey ar fi un 

șarlatan, însă a ajuns să devină asistenta lui șefă, iar mama ei a trăit până la vârsta de 99 de ani! 

Șeful de la acea vreme a Agenției Medicale Americane (AMA) era Morris Fishbein, și tot el era șef al AMA 

și la vremea când Royal Raymond Rife a fost distrus! 

[LIZ JONAS, proprietara Hoxsey Clinic din Tijuana]: 

AMA vroia să cumpere formula Hoxsey, și aproape că au semnat actele…  

- Ei erau gata să semneze actele de vânzare–cumpărare, iar Dr. Hoxsey le-a spus: “Trebuie să vă asigurați că 

această formulă va fi disponibilă tuturor oamenilor!”, iar ei i-au răspuns că: “S-ar putea să nu o facem 

disponibilă pentru toată lumea, și s-ar putea ca nici măcar să o folosim!”, la care Hoxsey a zis: “Atunci nu o 

mai vând!”. 

Deci, practic, ei au vrut să cumpere formula vindecătoare ca să o îngroape! – Da. – Apoi Harry a fost arestat 

de nenumărate ori. Care au fost acuzațiile ce i se aduceau? 

De toate felurile! Îl acuzau de tot ceea ce le trecea prin cap! În ultima vreme el ținea tot timpul un chitanțier 

mare în buzunar. 
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Și după cum am înțeles, își ținea toți banii în monezi foarte mici. Câteodată i se permitea ieșirea din 

închisoare pe cauțiune, însă alteori rămânea întemnițat, astfel că oamenii veneau la el la pușcărie și îi 

aduceau mâncare. 

Și oamenii încercuiau toată clădirea, astfel că sistemul îi dădea drumul din pușcărie doar ca să scape de 

pacienții de acolo!  

– Dacă asta nu e o mărturie a valorii tratamentului lui Harry, atunci nimic nu este! 

Așadar, pacienții înconjurau închisoarea! – Da. Îți poți imagina așa ceva!? – Da, îmi pot, însă nu în zilele 

noastre! Când s-a întâmplat asta? În anii 40’ – 50’!? – În anii 1940! 

Pacienții lui îi erau foarte loiali, deoarece dacă AMA și FDA ar fi aflat că le dă tratamentul la ei acasă, atunci 

instituțiile ar fi trimis oameni la ei acasă, și le-ar fi luat-o, și ei nu ar fi apucat să se vindece. Așa că nu le 

dădea acasă tratamentul! 

Când Milgrad a mutat clinica în Mexic, el i-a spus că: “Trebuie să renunți la denumirea de Hoxsey!”, la care 

ea i-a răspuns: “Nu pot să fac asta!”, și el a zis: “Trebuie, că ei asta caută, ei mă vânează pe mine!”. Și uite 

așa a apărut denumirea de “Centrul BioMedical”. 

Însă pacienții tot veneau la clinică, deoarece ei știau că e tot Clinica Hoxsey! Ăsta e motivul pentru care am 

fost lăsați pe acest pământ, pentru că asta se presupune că trebuie să facem – SĂ NE AJUTĂM UNII PE 

ALȚII! 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt de acord cu Liz – unul dintre motivele pentru care noi am fost lăsați pe pământ este ca să facem binele 

– ajutându-i pe ceilalți. Și am cuvinte de laudă atât pentru ea, cât și pentru medicii de acolo de la Clinica 

Hoxsey, adică Centrul BioMedical – pentru activitatea lor! 

Unul dintre doctorii intervievați acolo a fost Dr. Elias Gutierrez! Iată ce a avut de spus! 

[Dr. ELIAS GUTIERREZ, Director Medical al Clinicii Hoxsey din Tijuana]: 

În esență, tot ceea ce se derulează aici are la bază Formula Hoxsey. Este un lichid format dintr-o combinație 

de câteva ierburi și minerale, și datorită modului în care sunt combinate, formula atacă doar celulele 

canceroase! 

Orice celulă cu un ADN rău sau cu un metabolism rău – sunt cele care vor fi distruse. Desigur că se dau și 

anumite vitamine și o anumită dietă, care nu sunt dificil de urmat, și mai folosim și foarte multe ierburi care 

provin atât din Occident, cât și din China pentru a construi formula. 

Formula pe care o folosiți este cât de cât formula folosită de Hoxsey acum 100 de ani? – Este exact aceeași 

formulă! Ea a fost transmisă de Hoxsey către Milgrad, iar apoi Milgrad a dat-o Clinicii, apoi a dat-o lui Liz – 

care e sora ei, și e proprietara clinicii, și astăzi folosim exact aceeași formulă ce a fost folosită în Texas. 

Dacă cineva vine aici la clinică și solicită tratamentul, cât durează în mod normal acesta? – Această clinică 

face ceva diferit față de celelalte clinici obișnuite! 

Noi încercăm să facem totul într-o singură zi! Oamenii ajung dimineața, sunt înregistrați, merg la laborator, 

merg la ecografii, la consultații, la o examinare fizică foarte amănunțită, și trebuie să așteptăm până primim 

raportul de la laborator, care durează câteva ore, și apoi îi sunăm pe oameni pentru o a doua vizită după-
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amiază, le explicăm tot ceea ce am găsit la ei. Le dăm instrucțiunile, tratamentul, ei îl ridică, efectuează 

plata, și apoi merg acasă! 

Așa ceva este un lucru ce-l poți face la tine acasă. Nu e ceva ce să necesite neapărat spitalizarea ca să se 

realizeze! Apoi ei se țin de dietă, și revin pentru verificare odată la 3 luni sau la 6 luni, sau la un an, și în 

general ei ne vizitează cu totul cam 2 sau 3 ani. 

Fiind vorba de un tratament de o singură zi, oare și-l permit oamenii, cât de cât!?  

– Da, cred că noi suntem cea mai ieftină clinică din oraș! – Pe bune? – Da. 

[DAVID OLSON, vindecat de Cancer]: 

Acum 8 ani jumate, în August 2006, nu puteam să mă întind pe spate, și de fapt fusesem într-o excursie de 

3.000 de km, și centura de siguranță începuse să mă jeneze pe drumul de întoarcere! 

Așa că simțeam centura din ce în ce mai strânsă. Și săptămâna următoare am avut o altă excursie, și la fel – 

simțeam centura foarte strânsă, și la puțin timp după asta nu mai puteam să mă întind pe spate. 

Am fost apoi la o clinică din Ohio, și mi-au pus diagnosticul inițial că nu sufăr de Cancer, și după doar 2 

săptămâni mi-au zis că am un Cancer foarte avansat! 

Și mi-au zis că am Limfom de tip non-Hodkin, și se afla în Esofag, în Ficat, la Rinichi, la Limfă, practic 

peste tot, înspre mână, și că crește. Aveam o tumoră în stomacul meu cât o minge de volei, și aveam și 

Cancer de Oase în Fază terminală.  

Doctorul mi-a dat de trăit undeva între 3 zile și 3 luni, și unul dintre ceilalți doctori mi-a spus că ultimul 

pacient care se afla în situația mea a mai trăit doar 3 zile. Așa că nu aveam un prognostic prea bun. 

Am aflat că există un birou de reprezentanță care se află la etajul 10, și trebuia să ajung la clădirea unde se 

afla pentru a putea să mă programez pentru Cancerul meu de Oase, și trebuia să plec imediat din locul unde 

locuiam – în Worchester – către Minneapolis, de unde să luăm avionul ce pleca la ora 4 – care și el mai avea 

doar 2 sau 3 locuri libere, și așa l-am prins cu doar 13 minute înainte să decoleze. 

Și am ajuns aici! Nu aveam nicio șansă de supraviețuire când am ajuns aici, dar iată că după 8 ani și 

jumătate, că nu mai am niciun fel de Cancer, și spitalul de la mine din oraș a văzut și el că nu mai sufăr de 

nimic, iar Cancerul nu mai este deloc vizibil. 

Am fost la 13 medici diferiți de la mine din oraș, și toți mi-au pus pronosticul că mai am între 3 zile și 3 luni 

de trăit! Am fost la Universitatea din Minessota, și la spitalul Fairview în Centrul Oncologic, am primit 

amenințări cu moartea din partea a 17 doctori, iar al 18-lea doctor – Elias Gutierrez – care se află aici – mi-a 

spus că așa ceva este absolut normal! Pentru el era ceva rău, însă nu însemna nimic special. 

Și din câte știu eu, eu primeam aici cea mai mare cantitate de medicamentație dintre toți cei aflați aici, iar 

faptul că primeam doze puternice nu mi-a afectat în niciun fel abilitatea de a munci zilnic, iar asta a făcut 

toată diferența, iar viața în sine e ceva fantastic. 

Am 3 nepoți, și doar 1 dintre ei poate veni cu mine din când în când, pentru că ceilalți sunt foarte ocupați, iar 

împreună cu cel care călătoresc aici fac foarte multe lucruri, inclusiv să mergem pe munte cu mașina de 

teren! Nimeni dintre pacienți nu a mai făcut asta, deoarece ei vin aici plini de frică ca să caute ajutor! Mult 

ajutor. Viața. Viața este absolut minunată!  
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[TY BOLLINGER]: 

Ce poveste încurajatoare din partea lui Dave, care a scăpat de Cancer deja de 8 ani datorită Formulei 

Hoxsey, și căruia i s-a transmis de către 17 medici ce activează în sistemul medical oficial că nu mai are 

nicio șansă de a supraviețui, și că chiar și o procedură toxică de Chimioterapie nu l-ar mai putea salva! 

Vreau să fiu foarte clar! Noi nu spunem că toată lumea care lucrează în industria medicală, sau în industria 

oncologică, sau în companiile farmaceutice, sunt oameni răi! Sub nicio formă nu încercăm să inducem 

această idee. Nu asta e ceea ce vrem să transmitem.  

Există foarte mulți oameni care lucrează în industria medicală, în industria Cancerului, și chiar și în acele 

agenții ce au toate literele din alfabet, inclusiv în FDA. Așa că noi nu îi criticăm pe toți cei care lucrează 

pentru aceste agenții! 

Ci ceea ce spunem noi în acest documentar este că întregul sistem medical a fost luat prizonier! 

Dacă un avion este luat prizonier, nu este vina pilotului că a fost luat prizonier! În același fel, faptul că 

industria medicală a fost luată prizonieră, nu înseamnă că e vina medicului tău pentru că s-a întâmplat așa 

ceva! 

Faptul că singurul scop al companiilor farmaceutice este acela de a face bani, nu înseamnă că e vina 

oricăruia din personalul farmaciei, sau a reprezentanților de vânzări, sau a altor oameni ce activează acolo. 

Nu e vina lor.  

Vrem să ne asigurăm că vă comunicăm asta! Problema este că Sistemul este Corupt. Banii reprezintă 

criteriul ce stă la baza luării deciziilor de către liderii acestor domenii, și nu Sănătatea celor care le vor 

consuma produsele lor. 

Scopul numărul 1, cel puțin al marilor companii farmaceutice, este reprezentat de profitabilitatea acționarilor 

lor pentru că ele sunt companii listate public, astfel că ultimul cuvânt de spus este dat de deciziile lor. 

Pe parcursul călătoriilor noastre, am avut privilegiul să vorbim cu 2 persoane care au lucrat înainte la 

companii farmaceutice, dar care de îndată ce au înțeles că principala motivație a celor ce iau deciziile din 

Cartelul Farma era să producă foarte mulți bani, și nu neapărat să îi însănătoșească pe oameni, ambii au ieșit 

din sistem fără să regrete vre-un pic! 

[Dr. SUBRATA CHAKRAVARTY, Director Științific la Institutului Hope 4 Cancer din Tijuana]: 

Auzeam întotdeauna la întâlnirile noastre, și chiar și pe holuri, că totul se reduce la a-i mulțumi pe acționarii 

noștri! – Chiar așa!?  

La care eu am zis că nu vreau să îi fac fericiți pe acționari, nu asta e ideea a ceea ce facem, ci vreau să fim 

capabili să rezolvăm problemele cele mari, nu doar să vedem cum sume mari de bani ajung în buzunarele 

acționarilor! 

[TARA MANN, fondatoare a ONG-ului “Cancer Crackdown”, fost Reprezentant de Vânzări a Big Farma]: 

În 2011 am avut șansa să dau de un documentar care mi-a atras atenția, intitulat “Dying to Have Known” 

(Mi-aș fi dorit cu disperare să știu asta!). 
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Și era un documentar ce vorbea despre Terapia Gerson, și îmi amintesc că l-am văzut de mai multe ori! 

Prima dată m-am gândit: “Despre ce vorbesc ăștia aici!?”, și era vorba despre oameni bolnavi de Cancer ce 

se aflau în fază terminală, care aveau la ce să apeleze și supraviețuiau! 

Și mă gândeam că eu nu am auzit de asta, și am continuat să urmăresc documentarul! Iar în calitatea mea de 

Reprezentant Farmaceutic, medicii ne învață foarte bine să practicăm Medicina bazată pe Dovezi! 

Și în timp ce mă uitam, mă gândeam: “Știu că ce spune aici sună foarte bine, dar vreau să văd ce dovezi 

au!”, și cred că medicii din China folosesc foarte mult Terapia Gerson. Îmi amintesc cum un medic stătea în 

fața unui dulap foarte mare, și persoana care îl intervieva i-a spus să aleagă oricare documente! 

Și a început să tragă acele sertare cu toate acele informații despre pacienți, cu fel de fel de dovezi, și am 

început să mă întreb “Cum de este posibil să existe dovezi!?”. 

Și apoi documentarul continuă și vorbea despre Max Gerson, despre modul în care terapiile sale au fost 

suprimate – și îmi amintesc că stăteam la marginea canapelei, și mi s-a făcut pielea ca de găină, ca atunci 

când ți se smulge bandajul lipit de pe mână, pentru că m-am gândit că toată viața mea am trăit-o crezând în 

ceva nepotrivit. 

Mama mea e asistentă medicală. Noi am crescut pe lângă cabinetele doctorilor, pe lângă centrele de azil, și 

habar nu aveam ce se întâmplă. 

Eu am lucrat în spital ca flobotomist, am lucrat în laborator, și întreaga mea viață se reducea la Medicină, 

așa că pentru mine a fost ceva șocant să aflu asta – și asta dpdv al impactului resimțit imediat. 

Imediat mi-a schimbat viața! Am vrut să cercetez cum stau lucrurile, dar m-am gândit cumva că se va dovedi 

contrariul, și m-am gândit că e ceva grozav, dar pare greu de crezut. 

Și am început să cercetez, și m-am simțit foarte ciudat, mă simțeam singură, deși mergeam la muncă zilnic 

în această industrie, pentru că mă întrebam: “Colegii mei, oare știu asta!? Oare ei cunosc ceea ce am aflat 

eu!?”. 

[TY BOLLINGER]:  

Cinste acestei Tarra Man – care avea niște venituri foarte mari lucrând pentru marile companii farmaceutice, 

însă de îndată ce a realizat că de fapt ei nu îi vindecă pe oameni, ci îi rănesc și mai tare, a ieșit din sistem, iar 

alături de soțul ei – Steve – a fondat un ONG numit “Cancer Crackdown” (Dezmembrarea Cancerului), iar 

acesta reprezintă unul dintre destinatarii către care noi, cei de la “Adevărul despre Cancer” – efectuăm cu 

bucurie acte de caritate! 

Tara tocmai ce a menționat despre Terapia Gerson, și vom învăța foarte multe despre asta în Episodul Nr. 8, 

așa că asigurați-vă că sunteți alături de noi!  

Dar între timp, urmează să auzim câteva declarații ale medicilor referitoare la absurditatea și aroganța de a 

încerca să forțezi tratamentele pe oameni, împotriva voinței lor! 

[Dr. GASTON CORNU-LABAT]: 

Dacă eu (ca medic) îți spun să faci asta – ceea ce se întâmplă adesea, atunci se subînțelege că tu TREBUIE 

să faci asta!  
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Asta arată că există aroganță în declarația lui, că folosește cuvintele “Asta trebuie…!”, și având în vedere 

complexitatea persoanei umane, se prezumează de către medic că știe el ce ai tu nevoie! Asta reprezintă o 

aroganță enormă! 

Așa ceva se întâmplă foarte des în Medicină: “Asta trebuie să faci!”. Și dacă nu te supui, atunci te vor forța! 

Sau vor pune pe cineva să te forțeze! 

Știm că și asta se întâmplă! Noi știm când cineva nu alege de unu singur pentru proprii lui copii, și exact 

prin acest mecanism punem pe cineva să îi forțeze să aleagă în locul lor! Asta e ceea ce au ei nevoie. Vai de 

noi, câtă aroganță, câtă aroganță deșănțată! 

[MIKE ADAMS]: 

Așa ceva este cel mai bine descris de cuvintele lui Jon Rappoport: “E vorba de un Totalitarism Științific!”. 

Aceste cuvinte sunt cele mai potrivite pentru actuala situație. 

Alți oameni denumesc situația a fi un “Fascism Medical”! Asta înseamnă că așa-zisa “Știință” – care e doar 

știință frauduloasă impusă de către corporații, adică așa-zisă “medicină de cercetare științifică” - care e de 

fapt frauduloasă – este forțată acum împotriva oamenilor prin intermediul unei violări absolute a Codului de 

Etică Medicală al AMA, care afirmă că: “Pacientului trebuie să i se dea șansa să aleagă! Pacientul trebuie 

să fie informat!”. Pentru că vorbim despre Consimțământul Informat! 

Acesta ar trebui să fie un pilon al practicării Medicinei în SUA, și de fapt în întreaga lume. Astăzi, acest 

drept ne este furat!  

Pentru că părinților li se spune: “Voi trebuie să vă aduceți copilul ca să primească aceste intervenții, chiar 

dacă vă place sau nu!”. 

Asta reprezintă o violare la orice nivel – a drepturilor omului, a demnității umane, a drepturilor parentale, 

șamd! 

[CHRIS WARK, vindecat de Cancer]: 

Părinții trebuie să știe ce se întâmplă, și au nevoie să se pregătească în acest sens! Pentru că dacă te afli în 

situația de părinte al unui copil ce a fost diagnosticat, și nu vrei ca el să facă Chimioterapie, atunci va trebui 

să te pregătești să fugi de lângă medic! 

Înțelegi!? – Da. – Pentru că dacă nu fugi de lângă medic, atunci ei îți vor lua copiii! 

[TY BOLLINGER]: 

Wow. Oare Chris Wark exagerează!? Oare Guvernul chiar va veni să îți ia copiii? 

[JAY MATTHEWS, farmacist, tatăl Selenei, părinte al unui copil forțat de sistem să facă Chimio]:  

Eu sunt farmacist de profesie, și am practicat-o timp de 20 de ani! Iar când fica mea a fost diagnosticată 

acum 3 ani cu Cancer, am decis – pentru că întregul tratament era uriaș și barbar – și pentru că opțiunile erau 

foarte limitate, am început să apelez la oricine, pentru că pronosticul era de sub 20%, și amputarea era 

aproape decisă. Când a început să se inflameze, noi ca părinți am făcut prima greșeală, aceea că am mers la 

Urgențe! 

La început m-am gândit că “Ei nu au suficient de mult succes cu ea (cu Chimio)”, și dpdv etic dacă nu ai 

suficient de mult succes, atunci nu ar mai trebui să continui să o practici! 
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Asta am avut în cap, și nu m-am gândit că vor apela la mijloace agresive să mă convingă. Repet, la acel 

moment doctorul nostru – la care am picat – era foarte încăpățânat, și credea că el deține toate răspunsurile, 

și nu se gândea deloc la ce abordare vrem noi. – Și au ținut-o pe Selena la ei!? – La acel moment aveau pază 

armată la salonul Selenei, deoarece ei știau că vrem să o scoatem din spital! 

Ei știau la ce mă gândesc, și asta deoarece eu vroiam să aleg o instituție pe care o vreau eu! Iar acea 

instituție i-ar fi dat măcar aparența că ar putea duce o viață normală. 

Ei au venit cu avocații lor și mi-au zis că: “Dacă nu semnezi că ești de acord, îți vom lua custodia 

copilului!”, iar judecătorul mi-a zis: “Tu nu ești expertul, ci el este – oncologul!”. 

Așa că el nu a putut face nimic, și custodia copilului a fost dată Statului, și mi-au luat fetița, căreia au 

început să-i administreze un tratament agresiv de Chimioterapie!  

Tot ceea ce am spus este documentat! Așa că ei știau că este nocivă, însă au continuat să-i facă 

Chimioterapie, și cred că orice adult ar fi pățit așa ceva, ar fi spus: “Hey, nu vezi că mâinile mele se 

deteriorează!?, 

Și că cu fiecare doză pe care mi-o faci mâinile se deschid, se umflă, și rănile se fac și mai mari!?” Și am 

vorbit cu medicul, și la acel moment nici măcar nu mi s-a dat dreptul să cer o a doua opinie, și asta deoarece 

Statul avea custodia, așa că și dacă mergeam la medic să îi spun că e greșit ceea ce face, trebuie să te oprești, 

el nici nu s-ar fi uitat la noi, deoarece nu mai aveam noi custodia propriului nostru copilul. 

Te referi la statul Illinois!? – Da. Și am declarat peste tot că brațul fetiței nu va mai rezista mult, și că nu va 

supraviețui, și asta era tot ceea ce puteam face, și de fiecare dată – când veneau câte 8 inși la costum – în 

salon ca să se uite la rana ei, aceasta devenea din ce în ce mai mare, cu fiecare doză de Chimioterapie! 

Și indiferent cât de mult depuneam mărturie, și indiferent cât de mult se vedea că rana devine din ce în ce 

mai mare, se și infectase cu o bacterie, și rana dacă o vedeai, era oribilă, - este într-atât de grafică încât nu 

vei crede că acolo este un braț uman, după modul în care s-a deteriorat cu trecerea timpului. 

- Dpdv grafic pentru ea reprezintă un stress post-traumatic, iar și pentru noi este cu siguranță.  

Într-un final, o amputare a fost necesară. Și chiar și după asta, tot nu ni s-a dat custodia timp de vreo 6 luni. 

Acum avem custodia ei. 

Noi aveam cea mai bună asigurare, și cred că asta reprezintă cel mai rău lucru cu putință pe care îl poți avea! 

Ea avea cea mai bună asigurare. Pentru mine – a avea cea mai bună asigurare – a însemnat că ei vor folosi 

orice medicament intră în aria de acoperire, și de fapt l-au și folosit. 

Și orice medicament care nu avea acoperire – pentru că ei ar fi folosit și Avastin, iar acesta e un alt 

medicament în valoare de 400.000 de dolari – ei l-ar fi folosit, dacă avea acoperire! 

Însă în cele din urmă, eu mă aflam în poziția în care puteam să decid să o scot din asigurarea mea, pentru că 

Statul nu a plătit nimic, ci tot ce a fost plătit către spital – în valoare de 2.2 milioane de dolari – a fost achitat 

din asigurarea mea! 

[TODD JONES, tatăl lui Jenay, părinte al unui copil forțat de sistem să facă Chimio]: 

Chimioterapia este ceva care te termină, te amețește, energia îți părăsește corpul, te afli în stare de șoc, este 

traumatizant, și te uiți la cel de lângă tine, și nu știi ce să spui! 
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Mi-am sunat șeful, pentru că trebuia să fiu la un eveniment de Trading, însă eu mă aflam în altă parte, și i-

am zis: “Omule, avem câteva vești rele!”. 

Însă după prima lună, și acum după luna a doua, noi am luat decizia – de vreme ce Cancerul era foarte 

scăzut, și se afla în “Remisie” – după cum spuneau ei – să îi spunem doctorului:  

“Îți multmim pentru afacerea ta, acum suntem bine, și vom continua de acum înainte să o dezvoltăm cu 

Produse Naturopatice, acum că întregul ei sistem se afla în modulul de după Chimio, acum ne vom apuca să 

băgăm în ea doar lucruri de calitate și naturale, și vom vedea cum va răspunde!”. 

Ei bine, spitalului nu i-a plăcut asta! La mai puțin de 3 zile după ce am luat decizia asta, am avut parte de un 

bătut foarte agresiv la ușa noastră! 

Și m-am gândit că asta nu sună a cineva pe care să-l cunosc! Pentru că nimeni nu bate la ușă în acest mod. 

Suna ca și cum ar lovi în ușă cu bocancii. 

Așa că m-am dus la ușă, și acolo se aflau reprezentanții Oficiului pentru Protecția Copilului, și mi-au zis că: 

“Spitalul ne-a sunat și ne-a spus că ți-ai scos copilul de la tratament, și trebuie să îl aduci înapoi la 

tratament!”. 

Și i-am spus că am terminat cu acel tratament, și că acum vom merge mai departe cu alt tip de tratament. I-

am arătat chiar și ce statuează legile Alsakăi, care spun că părinții au dreptul legal să aleagă ce tratamente va 

primi copilul lor. 

Însă ceea ce nu știam era că nu contează ceea ce spun legile statale, pentru că în chestiuni de sănătate, se 

presupune că “Statul este gardianul copilului”! 

[CASSANDRA CALLENDER, victimă a tratamentului forțat cu Chimioterapie]: 

A fost sunat Departamentul Copiilor și Familiei deoarece noi “risipeam timpul”, conform spuselor medicilor, 

deoarece ei mă vroiau la Chimioterapie la o săptămână distanță după ce mi se făcuse biopsia la Harvard. 

Și au venit și m-au luat deoarece au spus că trebuie să fac Chimioterapie! – La ce te referi când spui că te-au 

luat? 

Au venit la mine acasă înspre sfârșitul lunii Octombrie, și au zis că trebuie să merg cu ei. – Și cine erau ei? 

Lucrători ai D.C.F. (Departamentul Copiilor și Familiei). – Ok. Deci te-au luat de acasă!? – Da, aveau în 

urma lor o escortă de 12 mașini de Poliție ce înconjurau casa și blocul, și practic au intrat peste mine și mi-

au zis că trebuie să merg cu ei! 

Mama nici măcar nu era acasă, așa că m-am ascuns în dulap la etaj, deoarece nu știam ce se întâmplă! – Ai fi 

vrut să pleci din casă? – Da. 

Mi-am sunat mama plângând, și ea a venit acasă imediat, unde a văzut Poliția și lucrătorii D.C.F. că 

înconjuraseră casa. 

După vreo 2 săptămâni de stat în spital, și apelând la Instanță și la judecători, ei (spitalul) au primit decizia 

că mă pot forța să fac Chimioterapie! 

Și la acel moment mă aflam în spital și nu mi se dădea voie să părăsesc camera, pentru că era un gardian 

care stătea la ușa mea. Nu îmi puteam folosi telefonul, și nu-mi puteam contacta mama!  
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Și apoi, într-o dimineață, au venit peste mine, m-au legat de pat, și m-au sedat pentru operație! – Pe bune? – 

Da! 

Pentru că pentru a face Chimioterapie, trebuie să porți un anumit accesoriu, iar eu nu-l aveam, motiv pentru 

care acum am o cicatrice! – Din cauză că nu ai vrut să porți acel accesoriu!? – Nu, ci din cauză că eu nu am 

vrut să fac Chimioterapie. 

Apoi mi-au zis să-mi facă o injecție, și eu am refuzat, așa că l-au chemat pe gardian și celălalt staff ca să mă 

țină imobilizată, și m-au legat de mâini și de glezne lipită de pat! 

Și apoi a venit o femeie și m-a injectat în gât ca să adorm. Iar următorul lucru pe care mi-l amintesc este 

când m-am trezit în camera de recuperare. 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Vreau să știu cu ce sunt diferite aceste practici medicale de cele practicate de Germania nazistă? Când 

oamenii erau băgați în lagăre de concentrare și se făceau experimente pe ei, adică erau forțați să accepte 

anumite chestii. 

Eu nu știu care e diferența! (Pentru că nu e nicio diferență). Poate diferența că trăim în SUA – adică tărâmul 

celor liberi, și casa celor viteji!? Așa că asta ar fi vreo diferență. 

Este strigător la cer pentru mine că întreaga populație a SUA nu știe că se întâmplă așa ceva! Iar motivul 

pentru care nu știe nimic, este dat de Cenzura Mass-Mediei! 

Nimeni nu vrea să vorbească despre acest subiect. Însă asemenea practici nu sunt cu nimic diferite de ce s-a 

întâmplat în Germania, când oamenii violau și jefuiau, pentru că pentru mine e vorba de același lucru! 

[MIKE ADAMS]: 

Așa ceva este inacceptabil! Este ceva incompatibil cu o societate liberă. Și o spun direct – doctorii care sunt 

implicați în genul ăsta de activități, și personalul spitalului - care leagă oamenii și care dau Chimioterapia cu 

forța acestor copii – ar trebui arestați imediat! 

Ei trebuie să meargă la pușcărie, exact cum acel doctor a fost condamnat la închisoare pentru 45 de ani!  

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

“Când oamenii permit Guvernului ce fel de mâncare să consume, și ce medicamentație să își bage în corp, 

atunci sufletele lor se vor afla în aceeași stare de spirit ca ale celor ce trăiesc în dictatură!”. 

Și indiferent cât de mult mi-ar plăcea să-mi arog meritele pentru aceste cuvinte, ele au fost rostite prima dată 

de președintele Thomas Jefferson acum 250 de ani! 

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

Noi am vorbit despre lagărele de concentrare. Acestea sunt înconjurate de un gard, și dacă cineva încearcă să 

scape din “gardurile” Lagărelor de Concentrare Moderne – adică acelea care îl izolează pe pacientul cu 

Cancer în perimetrul tratamentului convențional de Chimioterapie – ei sunt imediat vânați. 

Câte procese au fost începute în întreaga lume din cauză că s-a retras custodia părinților pentru că își doreau 

să își trateze copilul prin metode naturaliste, nu să îl bage la Chimioterapie, adică în gardul tratamentului 

oficial!? 
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Nu este nicio diferență între dimensiunea morții unui copil într-un lagăr de concentrare, și moartea unui 

copil ce are Leucemie ca urmare a intoxicării lui cu Chimioterapie! 

Și la fel se face deosebirea acum și între alegerea unei abordări naturopatice! Totul e la fel – părinții își pierd 

un copil! 

Familiile își pierd viitorul! Și asta e dimensiunea cea mai profundă la care ne referim!   

Și anume că aceleași grupuri de interese, și mă refer la afacerile marilor companii farmaceutice – care au 

dovedit de nenumărate ori în trecut cât sunt de lipsite de orice scrupule, și care încă se mai află în jurul 

nostru, încercând să ne păcălească, încercând să ne facă să îi credem! De ce i-am crede!? Dacă nu avem 

curajul să ne eliberăm pe noi înșine, atunci nu vom avansa!   

Dintre toate bolile, singura boală de care are nevoie cel mai mult actualul sistem – și mă refer la Cartelul Big 

Farma – pentru a-și continua afacerile, pentru a-și cimenta și stabiliza sistemul – este Cancerul! 

Ei își pot permite, de exemplu, să permită descoperiri majore în Osteoporoză – care înseamnă descreșterea 

mărimii oaselor – fără să le fie afectate foarte mult veniturile. 

Ei pot permite câteodată să dea voie unor descoperiri în domeniul unei boli sau alteia, ca să mascheze 

principiile afacerilor lor, însă nu-și permit să dispară boala Cancerului, sau să se afle că este o boală ce poate 

fi prevenită și reglementată (înspre o vindecare reală)!  

Astfel că, acum mult timp ei au inițiat ceea ce Dr. Niedzwiecki a menționat a fi factorul Frică ca și tactică. 

Însă e mai mult de atât! 

Este un război psihologic derulat împotriva Umanității pe care companiile îl derulează cu ajutorul uneltei 

numită Cancer! 

Prin păstrarea Cancerului pe post de verdict pentru moarte, se creează platforma, adică pre-condiția pentru 

ca aceste companii de investiție să facă ceea ce fac! 

[TY BOLLINGER]: 

Wow! Companiile Farma au nevoie ca Cancerul să existe pentru ca banii să continue să ajungă la ele! Însă 

scopul nostru aici – la Adevărul despre Cancer – este exact opusul! 

Noi vrem să eradicăm Cancerul odată pentru totdeauna! Și de aceea împărtășim cu voi toți azi aceste 

adevăruri, pentru că deși s-ar putea să vă vină greu de crezut, acesta este adevărul! 

Oare s-a schimbat percepția voastră cu privire la acest subiect!? Sper că s-a schimbat. Și spun asta deoarece 

percepția majorității oamenilor atunci când aud de Cancer este aceea că “Cancerul reprezintă o condamnare 

la moarte!”. 

Iar mesajul nostru este exact opusul! Pentru că Cancerul nu înseamnă o condamnare la moarte! Pentru că 

întotdeauna există speranță! 

[PAMELA KELSEY, vindecată de Cancer]: 

Numele meu este Pamela Kelsey, am fost diagnosticată cu Cancer la Pancreas în 1975, mi s-a spus că în cel 

mai bun caz mai am un an jumate de trăit dacă voi alege să urmez tratamentele convenționale pe care le 

deține Medicina, adică Operație, și Chimioterapie, și Radioterapie!  
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Am ales să nu fac nimic din toate acestea, mai ales după ce am aflat de clinica din Mexic, și am decis să 

merg acolo! Credeam că viața mea se va sfârși, însă era prea devreme, pentru că aveam doar 34 de ani. 

Și împreună cu soțul meu am început o afacere, colindând în mai toate țările lumii și am văzut unele dintre 

cele mai frumoase proprietăți din lume. 

Și bucurându-mă de călătorii foarte mult, am decis să scriu și să concep o revistă, și ne aflăm într-o relație 

foarte fericită. 

Așa că îmi doream foarte mult o soluție! Întotdeauna am fost o fire proactivă, dacă exista o problemă, să 

încerc să îi găsesc o rezolvare. 

Aveam aceste dureri teribile, și am zăcut la pat cam 1 an și jumătate, având o tensiune arterială joasă, dureri 

abdominale, și în cele mai dureroase momente mă simțeam de parcă un cuțit îmi trecea prin mijlocul 

pieptului și ieșea prin spate. 

Așa că un prieten mi-a spus că un amic de-al lui s-a vindecat de un Cancer Inoperabil, și că ea a mers la o 

Clinică din Mexic, și că de 5 ani nu mai are Cancer. 

Așa că eu și soțul meu nu am pierdut deloc timpul și am mers imediat în Mexic, și am primit tratamentul, 

asta deși eu eram foarte emoționată cu privire la tot, și am stat de vorbă cu pacienții de aici, erau vreo 40 ce 

aveau povești similare, așa că am început să-mi recapăt speranța și să am încredere că asta chiar va 

funcționa! 

Așa că am luat acasă medicamentul – acel Tonic și Suplimentele, și am îndeplinit cu religiozitate tot ceea ce 

doctorul de aici mi-a spus, ținând dieta, și mi-au spus că în 3 luni voi începe să mă simt mai bine, și sunt 

cam 3 luni de când am început să nu mai am atât de multe dureri, durerile mele de cap nu mai sunt atât de 

frecvente, nu mai sunt la fel de intense, și pas cu pas, de la o lună la alta, am început să nu mai am dureri 

abdominale, și am început să-mi pot digera mâncarea! 

Am început să mă simt mai bine, iar într-un an de zile am fost vindecată de Cancer la Pancreas. Este într-atât 

de uimitor, deoarece am știut că foarte puțini oameni supraviețuiesc acestui tip de Cancer la Pancreas, și de 

atunci, odată cu trecerea anilor, nu mai știu pe nimeni care să fi supraviețuit atât de mult cât am supraviețuit 

eu. 

Și apoi a urmat un alt episod în viața noastră, deoarece în 2011 m-am întors la clinică, însă între timp am fost 

supusă unui mare stres, și unor provocări, așa că am venit la clinică pentru consultație. 

Și nu mă așteptam la nimic rău, însă am vrut ca medicii să mă ajute să gestionez mai bine stresul, așa că am 

mers la spitalul Saint John, mi-au făcut un computer tomograf, și mi-au detectat o leziune în Ficat de 

dimensiunea a 3.9 centimetri. 

Leziunea era hipo-ecoică, ceea ce însemna că Neoplasmul din Ficat nu putea fi scos, și după cum mi s-a 

spus – densitatea țesutului e foarte mare, și că așa ceva e normal de la Cancer. 

Așa că m-am reîntors la clinica din Mexic, mi-au făcut și ei un CT, s-a confirmat că am Cancer la Ficat, și 

mi s-a părut ireal, deoarece de decenii întregi nu mai avusesem Cancer, și atunci aveam acest diagnostic 

teribil, care m-a surprins foarte tare, deoarece Cancerul Pancreatic fusese mult mai dureros, iar acesta era 

foarte subtil, doar ceva furnicături în tot corpul, și ceva dureri în zona Ficatului. 
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Apoi mi s-a cerut să mă reîntorc peste 3 luni, însă nu am putut să aștept atât, deoarece vroiam să aflu mai 

repede ce se întâmplă, așa că am revenit după 2 luni jumate, și toate cele 3 leziuni din Ficat dispăruseră.  

Și am avut un sentiment incredibil. Era ceva incredibil să aud că 50% din Ficatul meu fusese afectat de toate 

leziunile, adică jumate din Ficat fusese afectat de Cancer, și că acum mai rămăseseră doar 3 puncte mici ca o 

cicatrice. 

Iar la următorul consult, la foarte puțin timp după, nu a mai existat niciun fel de Cancer.  

Din informațiile mele, eu sunt supraviețuitorea de Cancer la Pancreas care a trăit cel mai mult, și după 48 de 

ani mai târziu mă simt bine și sunt sănătoasă. 

Doctorii mi-au confirmat că nu mai există nicio urmă de Cancer în corpul meu. Și radiez de fericire deoarece 

știu că acest tratament funcționează, și știu că dacă aș fi acceptat tratamentul convențional (adică 

Chimioterapie) nu aș fi supraviețuit. 

Lis, îți datorez întreaga mea viață ție! Ție și surorii tale! Și deși tu ai continuat munca ei de o viață, ea a fost 

foarte devotată, s-a mutat din Dallas aici, chiar dacă ar fi putut avea o viață cu totul și cu totul diferită, însă a 

fost atât de devotată cauzei salvării oamenilor! 

[TY BOLLINGER]: 

Iată un sumar a ceea ce trebuie să înțelegeți din acest prim episod: 

Ați văzut adevărul șocant cu privire la răspândirea atât de rapidă a Cancerului, și ați aflat motive de ce au 

fost promovate false tratamente!  

Sper că această ecuație a Istoriei Sănătății te-a ajutat să înțelegi de ce stau lucrurile așa! 

Ați văzut deciziile șocante ce au fost luate în urma Proceselor de la Nuremberg, unde cele mai mari crime au 

fost lăudate, și cum acea intenție diabolică a deschis un flux enorm de înșelăciuni ce a dus la crearea unui 

sistem care avea ca scop nu să eradicheze boala, ci să o amplifice prin emiterea de soluții false ale căror scop 

era dat de câștiguri financiare continue. 

Ați văzut medici, care în loc să fie lăudați sau recompensați pentru acțiunile lor eroice de a-și vindeca 

pacienții, au fost persecutați, ridiculizați, amenințați, și în anumite cazuri li s-a distrus arhiva pacienților, 

cărora li s-a interzis dreptul de a mai practica Medicina, care au fost băgați la pușcărie, dați afară din țările 

lor, care au avut familiile intimidate și pedepsite, datorită loialității lor pentru cauza de a îi vindeca pe bune 

pe pacienții bolnavi de Cancer. 

Ați văzut cum s-a băgat cu forța “tratamentul” cu Chimioterapie pentru copii, împotriva dorinței lor și a 

părinților lor, indiferent de nivelul lor de expertiză, și indiferent cât de tare se exprimau să primească 

Tratament Naturopat – ce deja era dovedit că funcționează. 

Ați văzut dovezile că Corupția, Lăcomia, Presiunile, Amăgirea, și Frica – au fost uneltele folosite pentru 

crearea unui sistem care îi lasă pe oameni plini de îndoială și înfricoșați, în loc să îi ajute să devină mai 

puternici. 

Vestea bună de astăzi este că noi am câștigat bătălia ce se derula în viața ta (cu privire la ce trebuie să faci), 

deoarece tu ai descoperit adevărul, pentru că după cum se spune: “Adevărul te va face liber!”. 
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Sunt atât de fericit că ai aflat asta, și că prin intermediul tău – acum și cei dragi ție vor știi de acum înainte 

adevărul despre Cancer. 

Știu că ai simțit Speranță și Curaj atunci când auzeai poveștile celor care s-au vindecat de Cancer prin 

abordarea naturopatică, ajungand la progrese neîntâlnite în tratamentele convenționale. 

Oare nu e minunat să vedem dovezile în viață (oamenii vindecați) ale acestor abordări naturopatice? Mie îmi 

mângâie inima să văd vieți refăcute. 

Sper că v-ați simțit bine învățând despre aceste lucruri, și deși s-ar putea să fie dificil să auziți de ele, pe noi 

ne aduce și mai aproape de adevărul central – acela că Cancerul nu reprezintă o condamnare la moarte! 

În lumina acestui adevăr pe care l-am stabilit, tu poți să-ți acorzi de unul singur cel mai minunat dar de la 

acest moment – și acela este Pacea ce rezultă atunci când simți că te-ai eliberat din Frică. 

Nu trebuie să trăiești în frică, deoarece poți să previi și să vindeci Cancerul 100% prin Tratament Naturopat! 

Am acoperit foarte multe informații în seara asta, și sper că ați învățat multe din ele! 

Vă spun asta deoarece eu însumi am învățat foarte multe în timp ce călătoream ca să adun toate aceste 

informații pentru voi toți, iar aceste adevăruri pe care le-am împărtășit cu voi azi – sunt fundamentale pentru 

seria noastră documentară formată din următoarele 8 episoade. 

Dragi prieteni, eu de-abia aștept următorul episod, când vom călători până în Australia ca să învățăm de la 

un practician și de la câțiva supraviețuitori ai Cancerului ceea ce au făcut ei pentru a trata Cancerul natural! 

Vom învăța despre Uleiurile Esențiale și rolul pe care îl joacă ele nu doar în Prevenirea, ci și în Tratarea 

Cancerului. 

De-asemenea, vom descoperi informații importante despre hormoni și rolul pe care îl au ei în Diagnosticare, 

Prevenție, și chiar în Tratarea Cancerului. 

Însă cel mai important factor al următorului episod, va fi despre Cancerul la Sân, deoarece acum ne aflăm în 

Luna Conștientizării Cancerului la San, și există atât de multe miniciuni și înșelăciuni asociate cu 

“tratamentul și diagnosticarea” Cancerului la San. 

Și există foarte multe adevăruri care nu sunt cunoscute de către oamenii obișnuiți (referitor la Cancerul la 

Sân), și le vom descoperi pe toate în următorul episod! Sunt foarte motivat cu privire la acesta, și sper că veți 

fi alături de noi! 

Vă mulțumesc pentru că ați urmărit episodul de azi, și de-abia aștept să ne revedem la următorul!  

Între timp, mergeți să vă odihniți un pic, și ne vedem data viitoare! Vă mulțumesc pentru vizionare, și 

Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți! 

Traducerea și Adaptarea: https://t.me/AG_RealEducation 

(Traducătorul): Nu uitați să distribuiți acest material, să-l salvați în dispozitivul vostru, să-l repostați, și să 

răspândiți peste tot aceste informații și oamenilor care nu folosesc Internetul! 

[Dr. MATTHIAS RATH]:  

Este foarte important să spunem Adevărul, să luptăm ca Adevărul să iasă la suprafață, și de aceea apreciem 

foarte mult că ați venit la noi pentru demersul dumneavoastră, pentru că realizați ceva foarte curajos, și nu 

https://t.me/AG_RealEducation


 

44 
 

doar cu noi, ci cu scoaterea la lumină a întregii cortine de minciuni și înșelăciuni referitoare la Cancer și la 

alte boli.  

Și pentru faptul că dați oamenilor din America și din întreaga lume o șansă de a răzbate în acest labirint de 

înșelăciuni, astfel încât ei să ia propria lor decizie! 

Cred că ești complimentat pentru ceea ce faci! Eu însumi te complimentez!  

[TINA BAIRD, vindecată de Cancer]: 

Le mulțumesc lui Ty, lui Chris, lui Bill Henderson, eu am vizionat toate documentarele lui Ty, absolut pe 

toate (despre Vaccinuri, Cancer, Leacuri, Cancer la Animale, etc), chiar de mai multe ori, și continui să îi 

urmăresc eforturile pe Facebook ca să văd ori de câte ori mai propune ceva nou. 

Îi mulțumesc și doctorului Gonzalez. Un mare Mulțumesc le acord tuturor acelor doctori care au participat, 

deoarece ei mi-au salvat viața, și cred că, cu siguranță, Dr. Rashid Buttar este unul dintre aceștia, pentru că 

dacă nu vedeam acest documentar, eu nu cred că mai aveam azi vreo șansă la supraviețuire! 

În cele din urmă, nu pot decât să le fiu recunoscătoare pentru totdeauna, pentru ceea ce au făcut și continuă 

să facă! 

În memoria eminenței sale – Odihnește-te în pace, Doctore Gonzalez! 

[ROBERT BELL SCOTT, vindecat de Cancer, gazdă podcast Radio-show]: 

Eu sunt recunoscător, nu doar pentru participarea la acest demers global, ci și pentru faptul că ați putut 

urmări un om extraordinar, un vindecător autentic, care a plecat din lumea asta mult prea devreme. 

Dr. Nicolas Gonzalez – un bun și drag prieten de-al meu. Iar moștenirea pe care ne-a lăsat-o, de a te vindeca 

și de a te însănătoși, adică de a-ți reda acea putere care îți aparținea de fapt, va continua foarte mult timp! 

Și cred că va continua cu fiecare zi în care respir și vorbesc prin intermediul Radioului, și prin intermediul 

acestui documentar, pentru a mediatiza munca extraordinară a Dr. Gonzalez pe care ne-a dăruit-o nouă, 

tuturor! 

Adică o pasiune și o dedicație de a învăța și de a oferi mai departe metodele nutriționale pentru a preveni și 

vindeca Cancerul, și protocoalele de detoxifiere. 

Și sper că v-a inspirat pe voi toți, așa cum m-a inspirat și pe mine, ca să învăț mereu câte ceva, și de fapt ca 

să nu mă opresc niciodată din a învăța!  

Și de a nu mă opri niciodată din a munci, și de a nu mă opri niciodată din a-i ajuta pe alții care sunt cu 

adevărat în nevoie! 

De aceea facem ceea ce facem, și de aceea seria “Global Quest” îl onorează cu adevărat, apreciindu-i toate 

eforturile doctorului Nicolas Gonzalez, iar munca sa nu va pieri niciodată datorită acestui documentar și 

datorită vouă – celor care urmăriți și susțineți această “Căutare Globală”. 

Îți mulțumim, doctore Nick! Te iubim și te apreciem!  

[CHARLENE BOLLINGER, cercetător pro-Libertate de Alegere a Tratamentelor Medicale, co-fondator al 

“Adevărul despre Cancer”]: 
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El ne-a susținut încă de la început! Și a însemnat foarte mult să avem parte de încurajarea lui, iar acum 

lumea suferă din cauza pierderii unui om minunat, și desigur că Raiul a avut de câștigat, iar noi avem de 

pierdut! Odihnește-te în pace, doctore Nicolas Gonzalez!  

[TY BOLLINGER]: 

Ce părere aveți despre acest prim episod al seriei documentare? Ai învățat ceva nou!? Ești nerăbdător să 

urmărești următoarele 8 episoade? 

Crezi că prietenii și familia ta vor fi la fel de încântați ca și tine să-l vizioneze!? Atunci ajută-ne să 

răspândim informațiile, prin simpla distribuire a acestei pagini pe Facebook, pe X, și pe toate celelalte 

platforme sociale prin accesarea linkului de mai jos! 

Implicarea voastră aduce un mare ajutor în ceea ce privește numărul de oameni care află ce se întâmplă, și 

într-un final în numărul de vieți pe care le salvăm! 

Vă mulțumesc pentru vizionare, și ne revedem data viitoare! 
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Episodul 2:  

Adevăruri și Minciuni despre Cancer. Cancerul la Sân. 

Hormoni. Cancerul de Piele. Uleiurile Esențiale. 

 

Postat Duminică – 02.Februarie.2025, https://t.me/AG_RealEducation/1461  

 

“Este mai ușor să păcălești oamenii, decât să-i convingi că au fost păcăliți!” – Mark Twain. 

 

[TY BOLLINGER]: 

Bine ați venit la seria documentară “Adevărul despre Cancer. O Căutare Globală”! Vă sunt foarte 

recunoscător că urmăriți acest film! 

În cazul în care ați pierdut primul episod, avem o recapitulare pentru voi! Iată un sumar a ceea ce trebuie să 

înțelegeți din acest episod: 

Ați văzut adevărul șocant cu privire la răspândirea atât de rapidă a Cancerului, și ați aflat motivele de ce au 

fost promovate false tratamente!  

Sper că această ecuație a Istoriei Sănătății te-a ajutat să înțelegi de ce stau lucrurile așa! 

Ați văzut deciziile șocante ce au fost luate în urma Proceselor de la Nuremberg, unde cele mai mari crime au 

fost lăudate, și cum acea intenție diabolică a deschis un flux enorm de înșelăciuni ce a dus la crearea unui 

sistem care avea ca scop nu să eradicheze boala, ci să o amplifice prin emiterea de soluții false ale căror scop 

era dat de câștiguri financiare continue. 

Ați văzut medici, care în loc să fie lăudați sau recompensați pentru acțiunile lor eroice de a-și vindeca 

pacienții, au fost persecutați, ridiculizați, amenințați, și în anumite cazuri li s-a distrus arhiva pacienților, 

cărora li s-a interzis dreptul de a mai practica Medicina, care au fost băgați la pușcărie, dați afară din țările 

lor, care au avut familiile intimidate și pedepsite, datorită loialității lor pentru cauza de a îi vindeca pe bune 

pe pacienții bolnavi de Cancer. 

Ați văzut cum s-a băgat cu forța “tratamentul” cu Chimioterapie pentru copii, împotriva dorinței lor și a 

părinților lor, indiferent de nivelul lor de expertiză, și indiferent cât de tare se exprimau să primească 

Tratament Naturopat – ce deja era dovedit că funcționează. 

Ați văzut dovezile că Corupția, Lăcomia, Presiunile, Amăgirea, și Frica – au fost uneltele folosite pentru 

crearea unui sistem care îi lasă pe oameni plini de îndoială și înfricoșați, în loc să îi ajute să devină mai 

puternici. 

Vestea bună de astăzi este că noi am câștigat bătălia ce se derula în viața ta (cu privire la ce trebuie să faci), 

deoarece tu ai descoperit adevărul, pentru că după cum se spune: “Adevărul te va face liber!”. 

https://t.me/AG_RealEducation/1461
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Sunt atât de fericit că ai aflat asta, și că prin intermediul tău – acum și cei dragi ție vor știi de acum înainte 

adevărul despre Cancer. 

Știu că ai simțit Speranță și Curaj atunci când auzeai poveștile celor care s-au vindecat de Cancer prin 

abordarea naturopatică, ajungand la progrese neîntâlnite în tratamentele convenționale. 

Oare nu e minunat să vedem dovezile în viață (oamenii vindecați) ale acestor abordări naturopatice? Mie îmi 

mângâie inima să văd vieți refăcute. 

Sper că v-ați simțit bine învățând despre aceste lucruri, și deși s-ar putea să fie dificil să auziți de ele, pe noi 

ne aduce și mai aproape de adevărul central – acela că Cancerul nu reprezintă o condamnare la moarte! 

În lumina acestui adevăr pe care l-am stabilit, tu poți să-ți acorzi de unul singur cel mai minunat dar de la 

acest moment – și acela este Pacea ce rezultă atunci când simți că te-ai eliberat din Frică. 

Nu trebuie să trăiești în frică, deoarece poți să previi și să vindeci Cancerul 100% prin Tratament Naturopat! 

În acest episod vom acoperi foarte multe subiecte. Vom călători în Australia pentru a auzi câteva povești ale 

supraviețuitorilor de Cancer cu privire la protocoalele de tratament ce sunt folosite acolo. 

Vom învăța despre Hormoni. Vom aprofunda cunoștințele despre Uleiurile Esențiale, și vom combate o 

afecțiune foarte întâlnită: Cancerul la San! 

Octombrie este Luna Conștientizării Cancerului la Sân, și există foarte multe Minciuni și Amăgiri cu privire 

la Cancerul la Sân. Noi vom încerca să vă aducem adevărul!  

Însă mai întâi de toate, vom face un pas în spate, și vom răspunde la întrebarea: “Ce este Cancerul, și de ce 

se răspândește?”. 

[Dr. BITA BADAKHSHAN]: 

Ce este mai exact Cancerul? – Practic, Cancerul reprezintă o creștere anormală a celulelor, (o inflamație), 

unde se pierde Apoptoza lor – adică se pierde distrugerea celulară programată. 

Astfel că celulele nu mai mor, ci devin nemuritoare. De obicei, Sistemul tău Imunitar are grijă de aceste 

celule anormale din corpul tau, deoarece orice om are zilnic între 10.000 și 100.000 de celule anormale. 

Și datoria tuturor Sistemelor Imunitare este de a scăpa de aceste celule anormale, dacă Sistemul tău Imunitar 

este perfect, dacă nu ai viruși care deja încearcă să se opună (acestei curățări de celule), și dacă nu ai prea 

multe chimicale și alte chestii în corpul tău. 

Așadar, acele celule continuă să crească și să se înmulțească, și se ajunge la apariția tumorii. 

Deci, o tumoare este rezultatul multor ani de chestii care au mers prost. – Exact, adică ani de zile de 

suprimare a Sistemului Imunitar. 

[Dr. LINDA ISAACS – medic]: 

Cancerul este o boală care înseamnă că anumite celule din corp nu mai răspund la semnalul de când anume 

să renunțe. Cu alte cuvinte, cele mai multe celule care au scopul de a se dezvolta, se dezvoltă până la un 

anumit punct și apoi se opresc.  
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Însă celulele canceroase continuă să se reproducă. Și se măresc, și se pot răspândi și în alte locuri, acest 

proces numindu-se Metastază. Așadar, celulele canceroase nu se mai află sub controlul normal de 

reglementare referitor la cât de mari ar trebui să devină. 

[Dr. ALEKSANDRA NIEDZWIECKI]:  

Cancerul este un proces care se derulează în corpul nostru tot timpul. Chiar acum când vorbim, în corpurile 

noastre sunt dezvoltate celule canceroase. 

Ele nu ajung întotdeauna să ducă la apariția bolii Cancerului, deoarece Sistemul nostru Imunitar le identifică 

a fi celule anormale, și le elimină. 

Celula canceroasă este o celulă care a scăpat de controlul biologic care se aplică tuturor celulelor normale 

din corpul nostru. 

Deci celulele canceroase se multiplică la infinit. De-asemenea, celulele canceroase sunt nemuritoare. 

Ele nu mor niciodată. Și asta deoarece programul genetic care reglementează ciclul vieții și al morții acelor 

celule a fost vătămat. Iar celulele canceroase mai au și altă caracteristică: ele nu sunt mulțumite să rămână 

într-un singur loc în corpul nostru. 

Ci ne invadează organele, și de-asemenea, ele ajung la metastază, ceea ce înseamnă că ajung la alte organe. 

Iar metastaza reprezintă cel mai periculos proces al Cancerului, deoarece 9 din 10 bolnavi de Cancer mor din 

cauza Metastazei, nu din cauza Cancerului inițial. 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, Cancerul apare din cauza unei probleme a Sistemului Imunitar, iar cei mai mulți bolnavi de Cancer 

nu mor din cauza tumorii inițiale, ci din cauza răspândirii Cancerului, adică din cauza Metastazei. 

Așadar, pare că trebuie să ne concentrăm asupra răspândirii Cancerului, nu-i așa?  

Dacă armata noastră vrea să oprească invadarea țării de către trupe străine, (soldații) va trebui să comunice 

unii cu alții, altfel nu vom putea opri invazia. 

La fel se întâmplă și în cazul armatei noastre personale = Sistemul Imunitar. Dacă celulele noastre imunitare 

nu pot comunica, atunci nu vom putea să oprim invazia Cancerului. 

[Dr. IRINA KOSSOVSKAIA – medic, profesor, autor, Expert SCENAR]: 

Cancerul, din cauza naturii sale, reprezintă cel mai mare eșec dpdv al comunicării sistemice.  

Așa că ceea ce se întâmplă cu Cancerul, după cum probabil știți, este că trupul nu vede țesutul care crește 

încontinuu. 

Nouă tuturor, ne cresc celulele canceroase mai mult sau mai puțin în trupurile noastre, de foarte multe ori pe 

an, și câteodată chiar zilnic. 

Cu toate astea, creșterea este controlată întotdeauna de sistemul general al corpului. Pentru că trebuie să știi 

că trupul nostru este “computerizat”, așa că atunci când comunicarea funcționează corect, adică când liniile 

noastre de comunicare sunt deschise, atunci corpul nostru detectează încă de la început acele creșteri, și le 

suprimă. 
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Iar atunci când liniile de comunicare sunt compromise, atunci se întâmplă ca trupul să nu observe țesutul 

crescut decât atunci când este prea târziu. 

Dacă corpul nu este conștient de țesutul care tot crește, dacă comunicarea este întreruptă, atunci arderea 

Cancerului afară din corp nu va avea loc, deoarece dacă este ars într-un loc, atunci Cancerul va răbufni în 

altă parte. 

Și asta deoarece comunicarea nu a fost reparată! – Exact. Și tu probabil ai întâlnit-o pe Minnie – o 

supravietuițoare a Cancerului, care a avut cancere succesive.  

Dacă Cancerul este tratat în mod convențional, atunci el va răbufni în altă parte a corpului, deoarece este 

vorba de o afecțiune sistemică. 

[MIKE ADAMS]:  

Cancerul reprezintă un eșec al celulelor corpului în ceea ce privește comunicarea celulară optimă. Vorbim de 

comunicarea genetică plus cea celulară. 

Cancerul reprezintă exprimarea nepotrivită a ADN-ului tău! Adică nu este ceva ce te-a invadat din exterior. 

Așa că nu te poți raporta la Cancer prin paradigma că trupul tău este bombardat intensiv, și că trebuie să 

declare război unui invadator! 

Nu este un invadator, ci este ceva intern care nu comunică corect la nivel celular, așa că trebuie să te 

reîntregești, să te vindeci, nu să distrugi – ca să poți depăși Cancerul. 

Există și cazuri extreme, unde există tumori care sunt într-atât de mari că presează o arteră sau un nerv, sau 

ceva de genul ăsta, și care trebuie înlăturate fizic. Înțeleg asta. 

Eu nu spun că nu e nevoie deloc în niciun caz de operație. Poate și să ajute. Însă chiar și atunci, operația 

reprezintă doar o soluție temporară. 

Pentru că tot va trebui să te raportezi la ceea ce a dus încă de la început la acea tumoare. 

[EDWARD GRIFFIN]:  

Actuala viziune oficială este aceea că Cancerul este un bulgăre, un cucui. Asta reprezintă Cancerul (pt 

sistemul medical oficial). Asta este presupunerea.   

Însă dacă asta ar fi adevărat, atunci pentru a putea scăpa de Cancer, tot ceea ce trebuie să faci e să scapi de 

acel bulgăre sau cucui. 

Și prin urmare asta face operația – ne scapă de bulgăre sau de cucui. Sau asta face Chimioterapia – 

îngustează bulgărele sau cucuiul. Sau asta face Radiația (Radioterapia) – îl iradiază, micșorându-l.  

Așa că (pacientul) este supus uneia dintre aceste 3 terapii, și după ce i-a extirpat bulgărele și cucuiul 

(tumoarea), doctorul îi va spune: “Se pare că s-a rezolvat!”.  

Adică cuvintele lor clasice: “Te-am vindecat!”. Însă oare l-au vindecat cu adevărat? Sigur că nu l-au 

vindecat. 

Statistica demonstrează, că în cele mai multe cazuri, Cancerul va recidiva. Așa că doctorii nu l-au vindecat 

de tot deoarece nu tumoarea reprezenta Cancerul. 
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Dacă ești un fermier, și vezi acele pete negre de pe frunzele porumbului, atunci te vei gândi că: “Asta e 

boala!”, și vei lua foarfeca și vei tăia acele pete negre, și vei crede că ai vindecat boala. 

Nu, n-ai vindecat-o!!! Pentru că nu petele erau boala, ci ceea ce a cauzat boala încă se mai află prezent în 

organism. 

[Dr. BEN JOHNSON]: 

Există foarte multe lucruri care cauzează Cancer, și niciodată nu vei vedea un oncolog că se întreabă: “Ce 

anume a cauzat Cancerul, și hai să scăpăm de acea cauză?!”. Niciodată nu vei auzi asta de la el. 

Pentru că ei sunt setați decât pe un singur lucru – să omoare celulele canceroase! 

Ei bine, ce a cauzat Cancerul, și de ce se întâmplă asta cu corpul meu!? Evident că Sistemul Imunitar a fost 

suprimat. 

Oare ne vom stimula Sistemul Imunitar să se desuprime? Oare ne vom stimula Sistemul Imunitar să treacă 

iarăși la acțiune? 

Oare ne vom micșora valoarea Nagalase-ului (factorul care duce la apariția Cancerului) din virușii și celulele 

canceroase, astfel încât propria apărare naturală a corpului – adică factorul macrofag să poată funcționa? 

Așadar, există multe opțiuni, în afara celor (oficiale) care nu fac decât să ofere otravă corpului pentru a ucide 

celulele canceroase. Noi trebuie să ne orchestrăm vindecarea. 

[Dr. BITA BADAKHSHAN]:  

Cred că unul dintre elementele principale sunt virușii, pentru că vedem diferiți viruși la pacienții cu Cancer.  

Și nu mă refer doar la virusurile: HPV, Herpes, mono Epstein-Barr, pentru că am avut foarte mulți pacienți 

cu Cancer la Sân, care aveau paraziți. 

Iar când ei făceau procedura de Clismă, se vedeau cum viermii ies afară. Și ce crezi că cauzează acești 

paraziți corpului tău? Îți suprimă Sistemul Imunitar. 

Există unii doctori care consideră că “Ai făcut Cancer din cauza parazitului, sau din cauza fungului 

Candida!”. Eu cred că toate acestea au legătură. 

[Dr. HOWARD FISHER – expert gerontolog, lector, autor]:  

Am început să ne uităm și la alte statistici. 18% din cazurile de Cancer sunt cauzate de infecții. Și nimeni nu 

vorbește despre asta! 

23% din cazurile de Cancer sunt asociate cu Obezitatea. Nimeni nu vorbește niciodată despre asta, deoarece 

Obezitatea e ceva prevalent peste tot, și doar în SUA 75% dintre oameni riscă Obezitatea, în timp ce 41% 

sunt deja obezi.  

Asta în condițiile în care oricum statistica e mult redusă prin definirea la un standard de referință prea înalt a 

Indicelui de Masă Corporală. 

Apoi ne uităm la ceilalți factori de mediu, și vedem că 41% din cazurile de Cancer se datorează factorilor de 

mediu.  
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Apoi ne uităm la “cauze necunoscute” în proporție de 18%. Iar aici s-ar putea să fie vorba de Genetică, însă 

ea reprezintă foarte puțin, între 5 și 10%, și mai sunt alți factori de mediu – radiația înconjurătoare non-

ionizantă, însă toate acestea pot fi băgate la “cauze necunoscute”. 

[TY BOLLINGER]: 

Care este legătura dintre Obezitate și Cancer! Pentru că ai menționat de rezistența la Insulină. 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Cred că are legătură cu rezistența la Insulină, și există câteva studii care arată o corelație, iar corelația nu 

înseamnă neapărat și cauzalitatea, așa că rolul central care contribuie la Obezitate, va contribui cu siguranță 

și la alte boli cronice, precum: Boli de Inimă, Alzheimer, Diabet, șamd. 

Așa că Cancerul este doar una dintre acestea. Și e exact la ceea ce tre’ să te aștepți atunci când nu-i oferi 

corpului tău ceea ce are nevoie. 

Rezistența la Insulină reprezintă baza, baza absolută, și știu acest lucru de 20 de ani, și îi sunt recunoscător 

Dr. Ron Rosedale – un medic care m-a învățat să înțeleg și să evaluez asta. 

Și asta a fost una dintre metodele principalele prin care am tratat pacienții, pentru că e nevoie să înțelegem 

strategia prin care să abordăm rezistența la Insulină. 

Și nu am nicio îndoială că cea mai sigură și eficientă intervenție pe care am văzut-o pentru a trata rezistența 

la Insulină este Postul Intermitent. 

Ideal ar fi cu mâncărurile ideale. Iar chiar dacă unii spun că “Trebuie să mănânc odată la 2 ore, că altfel 

leșin, pentru că nu am energie!”, și exact asta se întâmplă deoarece trupul tău este obișnuit cu acel nivel 

ridicat de zahăr, și nu poți arde grăsimea. 

Însă de îndată ce realizezi acea tranziție, și nu e ceva magic, atunci trupului tău nu îi va mai fi foame. Pentru 

că de fapt nu îi este foame. 

Noi ca oameni nu am fost creați pentru a sta pe scaun o zi întreagă. Sedentarismul e o altă problemă. Când 

stăm jos se creează mari provocări organismului nostru, care nu a fost creat să lupte împotriva unor 

asemenea obiceiuri, adică să stai jos 8 – 10 ore zilnic. 

De aceea cred că este foarte bine, să ne ridicăm de pe scaune și să mergem pe jos câțiva kilometri, minim 

7.000 de pași pe zi. Asta pe lângă un plan de exerciții fizice. 

Pentru că aici nu vorbim de exerciții, ci de mișcare. E foarte important. Și nu trebuie să fie neapărat mers pe 

jos, atât timp cât există mișcare. Avem nevoie să ne mișcăm cu regularitate pe parcursul unei zile, nu doar o 

oră la sala de sport. 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Mercola ne-a oferit informații prețioase despre Obezitate, și legătura acesteia cu Cancerul. 

Infecțiile, virușii, paraziții, fungile, toxinele de mediu, toate acestea reprezintă unele dintre cauzele 

Cancerului. De ce? Pentru că ele compromit Sistemul Imunitar. 

Repet, Sistemul Imunitar reprezintă cheia. Însă ce credeți despre Genetică? Oare este Genetica cauza 

principală ce cauzează Cancerul? 
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“Aveți gene bolnave. Aveți ghinion!”. Asta e ceea ce v-ar spune mulți oncologi. Însă de fapt să știți că asta nu 

e adevărat. 

Dr. Fisher nu a inventat acea statistică de 5%! Ci o are chiar de pe site-ul Societății Americane de Cancer. 

Referitor la Genetică, cu toții am auzit cazuri de oameni cărora li s-a spus că au gene de tipul BRCA, și din 

acest motiv, ei acum se tem că vor dezvolta Cancer la Sân. 

Angelina Jolie este un caz foarte cunoscut. Însă oare ea a fost indusă în eroare? Oare ea a fost înșelată de 

către cei care i-au zis că singura ei șansă de a evita Cancerul la Sân este de a-i fi tăiați ambii sâni?! 

Oare a ales ea acest tip de tratament doar din cauza factorului Frică!?  

[Dr. NALINI CHILCOV]:  

Asta se întâmplă totalmente din cauza fricii, dar și din cauza mass-mediei, care a mediatizat cazuri ale 

persoanelor cunsocute, în special al Angelinei, despre care imediat a raportat că “a suferit o dublă operație 

de Mastectomie”. 

Însă tipul de Cancer pe care l-a avut ea este întâlnit la mai puțin de 5% dintre femeile bolnave de Cancer la 

Sân. Așa că tăierea sânilor, după părerea mea, reprezintă ceva barbar. 

Epigenetica reprezintă ceva ce oamenii nu știu. Și se referă la faptul că ceva a acționat asupra geneticii tale 

(ADN-ului tău).  

Să știți că Genetica e ca un program informatic, pentru că ceva trebuie să se deschidă ca să o citească.  

Poate fi vorba de o chimicală toxică din mediu care poate deschide în tine niște gene canceroase activându-

le; însă se poate și ca aceste gene să fie și închise – prin intermediul tratamentelor bazate pe plante. 

Această abordare (pe bază de plante) este mult mai puternică decât abordarea de a ucide celulele canceroase. 

[BOB WRIGHT]: 

Doctorilor le-ar plăcea să credeți că Cancerul reprezintă ceva genetic. Adică că avem anormalități genetice, 

și că Cancerul apare de la o predispoziție genetică, sau de la o ruptură în ADN-ul tău, sau ceva de genu 

acesta, însă așa ceva nu este adevărat.  

Și s-a dovedit că așa ceva nu este adevărat. Iar doctorii ar trebui să știe asta, însă de fapt nu știu. 

Să presupunem că corpul tău plus genele tale reprezintă un computer. Corpul fizic reprezintă hardware-ul 

(piesele fizice). Oamenii pot înțelege asta. 

Epigenetica reprezintă software-ul (programul informatic). Și soft-ul pune în funcțiune hard-ul. Știm asta de 

la calculatoare. Însă se pare că nu înțelegem asta și atunci când ne referim la trupul uman. 

Așa că ceea ce trebuie să facem este să nu ne aplecăm asupra Geneticii, ci asupra Epigeneticii. Iar asta 

înseamnă că dacă hardware-ul (corpul) funcționează, în general funcționează și software-ul (genetica). 

[TY BOLLINGER]: 

Iată ultima noastră întrebare. Ai scris o carte numită “Ceea ce Angelina (Jolie) trebuia să știe, dar nu a 

știut!”. Așa că ce trebuia ea să știe? 

[ARD PISA – autor, cercetător, conferențiar]:  
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Îmi pare foarte rău pentru ea. Pentru că ea, de fapt, și-a tăiat sâni sănătoși. Îți poți imagina, Ty, să îți tai 

propriile tale testicule sănătoase din cauza fricii!? – Nu. 

E ceva nebunesc. Însă ea a crezut că asta e singura cale prin care să poată preveni. Însă operația nu 

reprezintă o modalitate de prevenție. 

Deoarece ea trebuia să fii știut că genele noastre nu controlează viața. Genele pot fi activate, și deactivate. 

Și dacă ne deactivăm genele prin intermediul modului nostru de viață sănătos, atunci nu vom face Cancer. 

Asta e ceea ce ea trebuia să știe. 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Nu înseamnă neapărat ceva faptul că ne-am născut cu aceste gene care ne vor da Cancer la Sân, ci faptul că 

influența mediului nostru epigenetic – mâncarea pe care o facem, ceea ce facem și ce nu facem, ratele de 

expunere la toxine – pot să activeze sau să dezactiveze aceste gene. 

Așa că nimeni nu trebuie să se îngrijoreze cu privire la unele gene moștenite, astfel încât să ajungă să 

accepte preventiv o operație dublă de Mastectomie. Dp meu dv reprezintă nebunie, adică o teorie irațională. 

Dacă înțelegi bine capacitatea uimitoare de regenerare pe care o are corpul nostru, atunci i-am da uneltele 

potrivite. 

[Dr. ROB VERKERK]: 

Una din marile probleme care există referitoare la vechea înțelegere a Geneticii, este că oamenii cred că dacă 

s-au născut, cum e cazul la femei, cu o genă BRAC – care ar putea crește riscul Cancerului la Sân, atunci ei 

nu se așteaptă să le fie spus, cel puțin nu de către medici, faptul că modul în care își trăiesc viața va altera 

modul în care se vor exprima aceste gene, și prin urmare riscul de a face Cancer. 

[Dr. VERONIQUE DESAULNIERS]: 

Sperietoarea numită “Gena BRAC” a reprezentat o nebunie colectivă mai ales anul trecut, iar eu nu o judec 

(pe Angelina) deoarece ea și-a văzut mama pierind printr-o moarte foarte oribilă, însă a existat foarte multă 

dezinformare.  

Genele BRAC sunt de fapt gene care protejează împotriva Cancerului! Ele ajută la reparare în cazul 

vătămărilor ADN-ului. Și prin urmare, gena BRAC, dacă va suferi o mutație, atunci e posibil să creeze o 

problemă. Însă ce credeți că duce la mutația genei!? 

Priviți ce mâncare consumăm! Priviți ce nivel de radiații există! Genele BRAC sunt gene protectoare ce 

suprimă tumorile. 

 - Tu ai moștenit Cancerul la Sân? Și mă refer la genele canceroase. Este ceva moștenit, este genetic? 

Asta e marea versiune a lor: “Mama a avut Cancer la Sân, așa că probabil și eu voi avea Cancer la Sân!”.  

Însă acum noi știm, cu ajutorul studiilor de Epigenetică = care reprezintă știința ce se ocupă cu analizarea 

exprimării genelor, și cu ajutorul Nutrigenomicii = care e știința ce analizează mâncarea, știm că putem 

schimba exprimarea genelor prin intermediul a ceea ce mâncăm, prin modul în care dormim sau nu dormim, 

și cum ne gestionăm stresul, plus mâncarea. 
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Așa că ceva atât de simplu precum e Curcuma (Turmeric) poate activa genele protectoare împotriva 

Cancerului, și să modifice modul în care se exprimă genele! 

[TY BOLLINGER]: 

Wow. De așa ceva nu ați mai auzit până acum! Gena BRAC de fapt te protejează de Cancerul la Sân, și de 

fapt nu îl cauzează. 

Octombrie este Luna Conștientizării Cancerului la Sân! “Gândește Roz!” și “Aleargă după Vindecare!” sunt 

campanii destinate să ridice nivelul de conștientizare la adresa Cancerului la Sân, iar asta nu e neapărat ceva 

rău! 

Pentru că și noi vrem să ridicăm nivelul de conștientizare a Cancerului! Cu toate acestea, vă invit să privim 

la istoricul mișcării numită “Luna de Conștientizare a Cancerului la Sân”, prin explicațiile lui Erin 

Elizabeth! 

[ERIN ELIZABETH - autor, cercetător, conferențiar]: 

Da, ne aflăm în Luna Conștientizării Cancerului la Sân, și e interesant cum a început totul! Brățara roz, 

despre care menționai, era inițial o brățară cu piersica, și a existat o femeie cu numele de Charlotte Haley, 

care a fondat aceste mișcări de stradă. Iar principalul ei obiectiv era acela de a arăta cât de puțini bani sunt 

cheltuiți pentru prevenirea și cercetarea Cancerului la Sân. 

Și același lucru se întâmplă și astăzi, când deși există și cercetare, foarte puțini bani care vor fi strânși în 

această luna vor fi cheltuiți pentru cercetare, deoarece există foarte multe cheltuieli generale. 

Așa că e o mare rușine, însă ceea ce cei mai mulți oameni nu cunosc, este faptul că în 1992 această bătrânică 

a fondat marșurile de stradă cu acele brățări cu piersica, când oferea câte 5 odată alături de un bilețel, prin 

care ea vroia ca oamenii să conștientizeze nu doar Cancerul la Sân, cât prevenirea lui.  

Apoi Estee Lauder (evreu) și Revista Self au vrut să îi folosească brățara, și au fost șocați să afle când ea le-a 

spus că Nu le-o va da ca să susțină aceste corporații care să-i fure marșul, și care în prezent au transformat 

marșul în ceva doar de făcut bani. 

Iar în zilele noastre, pe măsură ce cercetam cazul, când încercam să-i găsesc numele și brățările roz, am dat 

peste reclamele lui Estee Lauder care vinde acele brățări roz scumpe, pentru că acum le-au făcut cu diamante 

încrustate, și pare că întreaga mișcare a fost exploatată. 

Este ironic că Susan G. Commener, Estee Lauder, KFC, fac joint venture cu ei, ca să vândă brățările.  

Asta ne arată că marile corporații, care nu sunt deloc cinstite, se implică într-un mod ipocrit în aceste 

marșuri, deoarece vor doar să vândă brățări, nu să și vindece Cancerul la Sân. 

[JORDAN RUBIN – autor, fondator Beyond Organic and Get Real Nutrition]: 

Credem că ne implicăm prin faptul că purtând șosete roz, brățări roz, și cumparând limonadă roz la aeroport 

– contribuind la lupta împotriva Cancerului – dar totul e ridicol! 

Eu antrenez tinerii sportivi, și nu port roz, și nici nu cred în mișcarea asta! De ce? Deoarece măsurile 

convenționale de intervenție din partea Cartelului Farmaceutic nu salvează vieți! 

[Dr. DARRELL WOLFE]: 
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(Sistemul are următoarea strategie): “Acum vom eradica Războiul împotriva Cancerului, așa că îi vom 

implica pe toți! Îi vom face să alerge, să sară, să se roage, să implore!”.  

Acum nu mai poți să mergi nicăieri, nici măcar la aprozar, fără ca cineva să-mi ceară bani. 

[VALERIE WARWICK – vindecată de Cancer; asistentă medicală Oncologie]: 

Toți banii care au fost băgați în aceste campanii nu au ajutat pe nimeni cu adevărat! Și mă refer la paciente.  

[TY BOLLINGER]: 

Tu ai văzut asta din interior, deoarece ai fost oncolog timp de 17 ani!? – Da, am văzut!  

Nu se vede pe cameră, însă tu porți o pereche de adidași foarte roz. Ce părere ai de Mișcarea Roz, luna 

mamografiilor, cancerul la sân, etc? 

[Dr. VERONIQUE DESAULNIERS]: 

Această mișcare se concentrează pe “conștientizarea” Cancerului la Sân, în loc de sănătatea sânilor. Ea a 

cauzat atât de multă frică și atât de multă dezinformare cu privire la Cancer, încât oamenii cred în foarte 

multe mituri (minciuni) legate de acesta. 

[TY BOLLINGER]: 

Doctora V. tocmai ce a menționat “miturile legate de Cancerul la Sân”: “Pe perioada acestei luni noi 

suntem mereu aici! Depistarea precoce este cea mai bună protecție a ta!” și “Toată lumea știe că în cazul 

Cancerului la Sân, mamografiile reprezintă cele mai bune metode de a detecta devreme!”. Sau astea sunt 

minciuni? 

[Dr. MARTIN BALES – Termolog certificat, specialist Acupunctură]: 

Au existat cel puțin 2 studii mari care au apărut recent, referitoare la limitările Mamografiei; un studiu era 

din Canada, și avea concluziile experimentului derulat pe 20 – 25 de ani, în care se arăta că nu există niciun 

fel de beneficiu al mamografiilor, iar al 2-lea studiu, publicat în Lancet – jurnal medical major din Marea 

Britanie aflat în parteneriat cu Jurnalul Asociației medicale Americane! – Da. 

Acestea au demonstrat că nu există niciun beneficiu din partea mamografiilor, și este posibil chiar să 

dăuneze prin acele radiații non-ionizante, dspre care știm că nu ne sunt bune pentru oameni. 

Și s-a mai aflat referitor la “îngustarea tumorii” (așa cum se întâmplă în tratamentul oficial), că dacă se 

lovesc pereții tumorii, atunci Cancerul se va răspândi în tot corpul. 

Eu nu știu, și nici nu vreau să aflu! – Și vorbim despre revista Lancet, care este destul de reputabilă. 

De-asemenea, și Jurnalul Medical Britanic cred că a scris despre asta, așa că vorbim despre 2 sau 3 Jurnale 

Medicale internaționale (care au demonstrat nocivitatea mamografiilor)! 

[Dr. LEONARD COLDWELL – autor, gazdă Syndicated Radio]: 

“Detectarea devreme” înseamnă “o moarte mai devreme”, deoarece cu cât ei află mai devreme, cu atât de 

taie mai devreme, cu atât te bagă mai devreme la Chimio sau Radio, și prin urmare – mori mai repede! 

Cancerul la Sân se dezvoltă într-o perioadă cuprinsă între 7 și 12 ani către o dimensiune pe care de-abia o 

poți diagnostica. 
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Așa că nu este nicio grabă. Dacă ți se depistează Cancerul la Sân, ți se spune că: “Mâine dimineață să-ți 

facem operația!”. – Adică se pune presiune!  

Și asta e o cacealma, deoarece ei nu vor ca tu să ai timpul necesar pentru a te educa (informa) cu privire la 

asta! 

Așa că haide să vorbim despre această “detectare devreme”! Imaginează-ți sistemul tău limfatic! Avem de 4 

ori mai mult lichid limfatic decât sânge! 

Sistemul tău limfatic, nodurile tale limfatice există ca să neutralizeze otrava. E ca și cum ai avea roșu în gât. 

Ți se inflamează acele noduri limfatice mari, și au activitate intensivă.  

Asta nu e ceva rău, ci e ceva bun, arătând că amigdalele au acumulat atât de multe otrăvuri, încât e nevoie să 

le dilueze, să le anihileze, și apoi să scape de ele. 

Așa că atunci când te afli în acea situație, imaginează-ți un furunc care e gata să izbucnească! Nodul limfatic 

din sân s-ar putea să aibe activitate intensă, și să fie inflamat, el va arăta ca un furunc ce e gata să 

izbucnească! 

Așa că (sistemul medical) îl va “trata” apăsând peste el cu o presiune de 25 de kilograme! – Ca să se asigure 

că va izbucni! – Da, ca să fie siguri că va izbucni! 

[Dr. BEN JOHNSON]: 

Noi ca societate medicală le cauzăm femeilor Cancer la Sân prin faptul că le cerem să facă Mamografie! 

Mamografiile cauzează Cancer la Sân! Punct. 

Mamografiile nu sunt sănătoase pentru femei! Femeile nu ar trebui să facă deloc Mamografie!  

Este foarte clar asta! S-a publicat în articole științifice autorizate din literatura de specialitate, însă cu toate 

acestea, dacă o femeie merge la oncolog sau la medicul de familie – va fi extrem de constrânsă, adică va fi 

forțată să se ducă să facă mamografie – care îi va cauza Cancer! 

[TY BOLLINGER]: 

Vai, ce cuvinte din partea Doctorului Ben Johnson: “Mamografiile, de fapt, cauzează Cancer!”. Sub acest 

aspect, avem de-a face cu aceeași situație ca și în cazul Chimioterapiei, deoarece și aceasta cauzează Cancer. 

Iar în episodul de data trecută, am văzut ce făcea Dr. Farid Fata – care diagnostica oamenii cu Cancer, deși ei 

nu aveau Cancer, și le prescria Chimioterapie! Ați putea să spuneți că el îi “supra-diagnostica” pe oameni.  

Cum credeți că stă treaba cu Mamografiile!? Credeți că Mamografia a fost creată special pentru a le 

diagnostica cu Cancer pe femeile care nici măcar nu au Cancer!? Oare nouă ni se spune tot adevărul despre 

acest subiect? 

[SAYER JI]: 

Există o manipulare a Științei, și există un lucru foarte periculos numit “supra-diagnosticare” care a afectat 

viața a milioane de femei în ultimii 30 de ani, în special prin Cancerul la Sân. 

Iar ceea ce au făcut a fost să le convingă pe acestea spunându-le că dacă vor dori să facă o Mamografie 

(Screening), asta deși nu aveau niciun fel de simptome, așa ceva le-ar putea ajuta pe termen lung, deoarece 

vor avea un risc mai redus de a face Cancer! 
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Gargara lor este “Detectarea devreme reprezintă cea mai bună protecție a ta!”. – Exact! Ei au băgat 

minciuna asta cu “prevenția”, când de fapt ceea ce se întâmpla era să îți expui sânii la un tip de radiație 

despre care este dovedit că cauzează Cancer, mai ales dacă ai “mutația BRAC” cu privire la care se 

îngrijorează toată lumea! 

Și ei fac asta deoarece este mai dificil pentru tine să te aperi de vătămările induse de radiații! Așa că “supra-

diagnosticarea”, conform unui studiu recent apărut în Jurnalul Medical New England, a făcut ca în ultimii 

30 de ani în SUA, peste 1.3 milioane de femei să fie diagnosticate cu faza inițială a Cancerului la Sân, și 

care în realitate nu aveau niciun fel de Cancer care să le facă vre-un rău. 

Acest statut se numește “Ductal Carcinoma In Situ”, adică “Cancer în stagiul Zero”, pe care l-au 

transformat în Cancer, dar despre care acum știm că nu reprezintă Cancer.  

Așa că ceea ce înseamnă asta este că le va da femeilor procedura standard de Mastectomie, sau lumpoctamie 

cu radiație, cu Chimioterapie, medicamente (toxice) precum Tamoxifen, urmate apoi de terapie de suprimare 

a hormonilor prin (medicamente ca) Ermedex.  

Practic, aici avem de-a face cu un fel de “Holocaust Medical”, deoarece acum acele femei vor avea de 

înfruntat diagnosticul de Cancer, pe care de fapt nu-l aveau, vor trebui să fie “tratate” (măcelarite) pentru 

acest Cancer (indus), să fie stigmatizate (pentru că au rămas fără țâțe), și să aibe acel stres psihologic cauzat 

de asta, iar într-un final – dpdv statistic – sistemul să le spună că “el de fapt le-a salvat viața”, când de fapt 

s-a întâmplat exact invers. 

Deci ei identifică agresorul cu un sindrom pe care l-ai dobândit acasă, și milioane de oameni mărșăluiesc în 

aceste luni de conștientizare a Cancerului de Sân, ei nerealizând că toate astea sunt finanțate de aceleași 

corporații care fac mulți bani de pe urma medicamentelor vândute ca să “trateze” Cancerul de Sân! 

Aici vorbim despre Astra Zeneca, care e un derivat al Industriei Imperiale de Chimicale, și ea a început prin 

anii 1980 această campanie prin Luna de Conștientizare a Cancerului la Sân, și care are patentul pentru 

medicamentele Tamoxifen și Ermedex! 

Așadar, totul este un cerc vicios de spălare a creierului, și este folosit pt a mușamaliza ceea ce le-a costat 

viața pe sute de mii de femei! 

[BRENDA MICHAELS – vindecată de Cancer, actriță]: 

Percepția mea nu era chiar ca cea oficială, atunci când am fost diagnosticată prima și a doua oară, însă a 3-a 

oară – când mi s-a spus că “mai am de trăit doar un an dacă nu voi fi de acord să fac Chimioterapie - ceea 

ce am respins încă de la început,“și că Cancerul va da în metastază și atunci nu va mai fi nicio speranță 

pentru mine”, atunci ceva s-a mișcat în mine și m-a făcut să mă trezesc.  

Așa că nu a fost o excursie ușoară, pentru că încă mai am fricile, mai am zile în care mă gândesc că mi-ar fi 

fost mai ușor dacă aș fi murit decât să trăiesc, adică am trecut prin toate stările alea, însă peste toate acestea 

exista un fel de ghidare ascunsă – la care nu mă deschisesem înainte, însă pe care de acum începeam să-l 

urmez! 

Iar această ghidare, pas cu pas, și zi de zi, mi-a salvat viața! – Și ei ți-au spus că e în faza terminală și că mai 

ai de trăit mai puțin de un an! 

Da! Mi-au zis că se poate să am de trăit cumva și 5 ani. Acesta a fost un “poate” doar dacă fac Mamografie. 

Și au zis că dacă nu fac, voi avea mai puțin de un an, și ajung la Metastază. 
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Am avut tendința să nu am încredere în informarea lor, și să am încredere în corpul meu și în semnalele pe 

care mi le transmitea, deoarece atunci când am cerut informații despre ce înseamnă Chimioterapia, parcă mi 

s-a pus un nod în gât devenind foarte tensionată.  

Câteodată era foarte dureros, și eu nu știam că există vreo alternativă de orice fel, și când mă întrebam: 

“Oare dacă există vreo alternativă mai bună pentru mine, oare mi-ar fi de folos!?”, și atunci imediat 

simțeam cum tensiunea și acel nod în gât dispăreau. 

Și prin urmare, înlăuntrul meu știam, deși habar n-aveam ce să fac sau la cine să apelez, știam că nu pot 

alege drumul pe care ei mi-l cereau (de a face Chimioterapie)!  

– Ai simțit că trebuie să existe pe undeva o alternativă mai bună!? – Da, am simțit!  

[TY BOLLINGER]: 

Wow. Asta este o poveste încurajatoare din partea Brendei Michaels, care s-a vindecat de Cancer la Sân prin 

modalități naturale. 

Povestea ei este în contrast cu o poveste pe care am văzut-o recent difuzată într-un documentar special 

despre Cancer pe HBO, unde vorbea o femeie diagnosticată cu Cancer la Sânul stâng, și căreia i-au tăiat 

sânul, și care mai târziu plângea spunând că i-a rămas o cicatrice acolo și acum arată groaznic, și apoi 

spunea că doctorii i-au spus că săptămâna viitoare vor începe Radiația (Radioterapia).  

M-am simțit atât de trist pentru ea, deoarece nu știa că avea și alte alternative. Ea nu avea informațiile pe 

care voi le aveți acum prin faptul că vizionați acest documentar! 

Aproape exact ca Brenda Michaels, Dr.  Veronique Desaulniers era conștientă de opțiunile pe care le avea! 

Ea a fost diagnosticată cu Cancer la Sân, și l-a tratat natural, și s-a vindecat. 

[Dr. VERONIQUE DESAULNIERS]: 

Ca femeie, să aflu că am Cancer a fost șocant, deoarece eu eram cea care îi ajuta pe oameni să își diminueze 

afecțiunile lor! 

Așa că atunci când am aflat că am Cancer la Sân, a fost în primul rând o palmă primită Ego-ului meu, și în al 

doilea rând a fost un apel de avertizare pentru că eu consideram că am lumea la picioare. 

Și am înțeles, că dacă trupul meu a permis Cancerului să se dezvolte, atunci era clar că îmi lipsește ceva.  

Așa că am făcut o analiză vieții mele, asupra modului în care gestionez stresul, adică să adun la un loc 

informațiile care îmi scăpaseră, ceea ce m-a condus la a cerceta și a face săpături profunde (cu privire la ce 

trebuie să fac).  

Au fost multe zile și nopți pe care le petreceam în lacrimi, și exact cum le transmit și pacienților mei: 

“Trebuie să vă transformați întreaga persoană, nu doar dpdv fizic, nu doar acel nodul sau cucui, ci trebuie 

să vă vindecați întreaga persoană, adică Inima, Sufletul, Mintea, frica, adică totul. Și asta deoarece dacă 

vei continua să faci aceleași lucruri ca înainte, vei avea parte de aceleași rezultate!”. 

(Întrebările) “De ce și Cum de mi s-a întâmplat asta?” (nu-și au rostul) deoarece dacă așa ceva mi s-a 

întâmplat mie, eu care făceam atât de multe lucruri așa cum trebuie, cu atât mai mult există foarte multe 

femei care sunt vulnerabile în fața acestei afecțiuni! 
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Și le-am ajutat să înțeleagă că acesta e doar vârful icebergului! Cancerul nu reprezintă o boală în sine, ci e 

semnalul de alarmă care îți arată că există în viața ta foarte multe elemente nepotrivite. 

Pentru că trebuie să fii bolnav pentru a putea apărea Cancerul la tine. Nu faci Cancer decât atunci când ești 

deja bolnav, adică atunci când corpul tău este compromis, când Sistemul tău Imunitar este slăbit, când ești 

plin de toxine, când ești paralizat de Stres, pentru că doar atunci se dezvoltă Cancerul! 

Așa că asta dizlocă acel mit și frica conform cărora “Cancerul te prinde!”. Nu, ci Cancerul se dezvoltă după 

o perioadă de timp, și tu nu ești pur și simplu o victimă a lui, pentru că de fapt ai foarte mult control asupra 

lui. 

Unul dintre motivele pentru care fac ceea ce fac se datorează cantității atât de mari de informație care există! 

Și de unde pornește o asemenea persoană!? Oare să mă detoxific mai întâi, oare să fac asta, sau ailaltă!? 

Oare ce ierburi să consum!? 

Așa că am dezvoltat un program compus din 7 etape numit “The Seven Essentials”, și care este atât de 

simplu încât oricine îl poate aplica! 

Prima etapă se numește “PERMITE MÂNCĂRII TALE SĂ FIE MEDICAMENTUL TĂU!”. Știm că mâncarea 

are un impact major asupra exprimării genelor noastre! 

Știm că mâncarea poate activa anumite gene ce sunt responsabile cu protecția împotriva Cancerului! Și știm 

asta datorită Științelor numite Epigenetică și Nutrigenomică. 

Etapa Nr. 2 este “DETOXIFIEREA”. Adică redu-ți expunerea la toxine! Noi trăim într-o lume toxică, și nu 

putem nega asta! 

Însă există anumite lucruri pe care le poți face în mod specific pentru a te ajuta să îți detoxifici corpul și 

pentru a preveni ca toxinele să intre în corpul tău! 

Etapa Nr. 3 este “ECHILIBREAZĂ-ȚI ENERGIA!”. Noi suntem ființe energetice, așa că ce putem face 

pentru a menține așa cum se cuvine această Electricitate și Flux de Energie? 

Îngrijire chiropractică, Acupunctură, Exerciții fizice, Odihnă suficientă, să te asiguri că hormonii tăi se află 

într-un echilibru, deoarece hormonii reprezintă cheia de la care se pornește în atât de multe tipuri de Cancer, 

ce sunt declanșate tocmai de la hormoni. 

Etapa Nr. 4 este “SĂ ÎȚI VINDECI RĂNILE EMOȚIONALE!”. Să înveți să te hrănești singur, adică să te 

iubești, să te ierți pe tine și pe ceilalți, să îți gestionezi mai bine stresul, să renunți la trecut – deoarece dacă 

vei continua să păstrezi în tine acele emoții negative, atunci există riscul să faci Cancer.  

Fie îți vei crește nivelul vieții (dpdv emoțional), fie îți vei crește o tumoare! Așa că trebuie să îți schimbi și 

componenta emoțională. 

Etapa Nr. 5 este “VERIFICAREA BIOLOGIEI TALE DENTARE!”. Deoarece dinții tăi au un impact major 

asupra sănătății tale!  

Dinții tăi sunt conectați cu organele tale prin intermediul Sistemului Meridian. Iar ceea ce ai în dinții tăi îți 

afectează sănătatea, deoarece dacă există amalgamuri toxice acolo (plombe cu Mercur), atunci se va cauza 

toxicitate și în corp. 
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Etapa Nr. 6 constă în “IERBURI și VITAMINE”, adică suplimente specifice care îți pot reduce cantitatea de 

toxine din corp, care te pot ajuta să te vindeci de Cancer, care de fapt ucid celulele canceroase, și îți 

îmbunătățesc Sistemul Imunitar! 

Iar etapa Nr. 7 este “PRACTICAREA ADEVĂRATEI PREVENȚII!”.  

Din nefericire, Medicina modernă nu îi învață pe oameni despre prevenție, și de fapt nu știe să facă 

prevenție! 

Există foarte multe modalități și diferite tehnologii ce pot detecta Cancerul atunci când este doar de mărimea 

unui vârf de pix, nu când se face mare cât un nodul sau un cucui ce e detectat cu ajutorul razelor sau 

mamografiilor. 

De exemplu, Thermografia poate citi schimbările fiziologice care au loc în corpul tău.  Există teste specifice 

la sânge, cum ar fi Cancer-Profile, care măsoară hormonul HCG.  

PCI – care este hormonul malign. Enzima TK1. Testul Sângelui Oncologic – cel care poate măsura Cancerul 

atunci când este la început. 

În asta constă etapa “Prevenției adevărate”. Așa că dacă poți să îți ții în frâu sănătatea prin monitorizare, nu 

doar prin ghicire, atunci poți fi sigur că te miști în direcția potrivită.  

Nu există niciun motiv să ne temem de Cancer!  

[TY BOLLINGER]: 

Sunt 100% de acord cu Dr. V. - Nu există niciun motiv să ne temem de Cancer! Ea tocmai ne-a descris în ce 

constă programul ei “Cele 7 Etape Esențiale”. 

1. Permiteți mâncării să vă fie medicament! 2. Detoxifierea. 3. Echilibrează-ți Energia! 4. Vindecă-ți Rănile 

Emoționale! 5. Verificarea Biologiei Dentare. 6. Luarea de Suplimente, Ierburi, și Vitamine Specifice! 7. 

Adevărata Prevenție! 

În următoarele episoade vom acoperi toate aceste 7 Etape Esențiale, iar ultima etapă menționată de Dr. V. se 

referă la Adevărata Prevenție! 

Ea a mai menționat de “Thermograme”. Urmează să-l ascultăm pe Dr. Martin Bales – al cărui tată a fost 

pionierul industriei fotografiei, și asta reprezintă și Thermogramarea. 

[Dr. MARTIN BALES]: 

Mamografiile nu reprezintă cele mai bune metode de a detecta Cancerul, ci există alte modalități mai 

superioare și benefice pentru detectare, iar una dintre ele este Thermografia. 

Acum tu ne vei face o demonstrație despre cum funcționează acest dispozitiv, și ne vei vorbi despre asta! – 

Așa voi face! 

Tatăl meu a inventat în 1979 prima cameră digitală cu infra-roșu, însă atunci nu se referea deloc la trup său 

la sănătate, ci se referea la Apărarea aviatică, deoarece era folosită pentru detectarea rachetelor în 

Afganistan. 

Practic, ea detecta căldura! – Da, intercepta căldura degajată de rachetele din aer ce erau lansate manual, 

însă acum în cadrul conflictelor acestea sunt transmise automat. 
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La începutul anilor ’80 un grup de doctori l-au abordat pe tatăl meu spunându-i: “Noi știm că în trupul 

uman, pe baza circulației sângelui, putem detecta o mulțime de boli, prin simpla detectare a zonelor fierbinți 

și a zonelor reci!”. 

La care el a spus: “Ok, îl voi transforma în dispozitiv medical pentru voi!”. – Uimitor! Însă la început a fost 

folosită pentru detectarea rachetelor! – Da, pentru identificarea rachetelor! 

Practic poate fi folosit în orice parte a corpului, și cei mai mulți oameni au auzit de “sân-o-grafia”, care e 

cea mai populară, și e limitată doar pentru a identifica Cancerul la Sân, și posibil și Cancerul de Piele, 

deoarece aprofundează pielea, însă nu poate detecta Cancerul la Ficat sau la alte organe. 

Însă reprezintă o modalitate sigură, deoarece nu există niciun fel de durere, deoarece nu există nicio 

constrângere ca la Mamografie care să distrugă nodulul, nu există niciun fel de radiație non-ionizantă, așa că 

poate fi făcută de mai multe ori, având nevoie doar să se desfășoare într-o cameră răcită, cu temperatura 

scăzută. 

Toate Cancerele trec printr-un proces numit NeoAngioGeneză, adică creșterea unor noi vase de sânge. 

Deoarece cancerele cresc mai repede decât țesuturile sănătoase, atunci ele au nevoie de propriul lor furnizor 

discret de sânge, asta după ce se va fi dezvoltat el timp de câțiva ani. 

S-a aflat că în cazul majorității Cancerelor la Sân - deci nu întotdeauna deoarece mai există și cazuri de 

creșteri rapide, însă majoritatea cresc lent – s-a aflat că pentru ca Cancerul să ajungă la nivelul unui bob de 

fasole, este nevoie de o perioadă cuprinsă între 8 și 10 ani. 

Așa că dacă noi aflăm de Cancer în primii săi ani, când de-abia se mufează la acele vase de sânge furnizoare, 

acele vase se vor încălzi, și în acest fel îi poate detecta și Thermografia. 

Mamografia (adică ecografia sistemului) are o acuratețe de doar 65% atunci când deja e nodulul mare și 

vechi de 8 ani, așa că dpdv al prevenției – dacă găsim ceva devreme (prin Thermografie), atunci putem 

schimba dieta, stilul de viață, și să apelăm la unele dintre terapiile (naturaliste) pe care le dezbați tu în 

documentar, spre deosebire de (abordarea oficială) care îți spune “Deja ai asta de ani buni, și ți-a afectat 

sânul, așa că ce mai putem face!?”. 

[TY BOLLINGER]: 

Thermografia pare să fie o modalitate potrivită pentru a detecta devreme Cancerul! Dr. V. ne-a spus la Etapa 

Nr. 1: “Lăsați Hrana să vă fie Medicament!”. 

Vă mai amintiți de cântecul lui Mary Poppins care spunea: “O lingură plină de zahăr, vă ajută să falimentați 

Industria Medicală!”? Oare e ăsta un oximoron (2 afirmații opuse)!? 

[Dr. VERONIQUE DESAULNIERS]: 

Dacă este un singur aliment pe care femeile trebuie să-l evite atunci când se află în procesul de vindecare a 

Cancerului de Sân, acesta este zahărul, deoarece știm că Zahărul hrănește Cancerul! 

Celulele canceroase au mai mulți receptori ai Insulinei, decât au celulele sănătoase. Așa că primele celule 

care sunt hrănite atunci când consumăm zahăr sunt celulele canceroase. 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY – medic, Director Centre for New Medicine, California]: 

Cancerului îi place Zahărul, deși doctorii nu-ți spun asta, ci ei îți zic că poți să mănânci orice. 
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Pe tot pământul se știe cum să tratezi o boală, indiferent dacă e vorba de Cancer, sau Boală de Inimă, trebuie 

în primul rând să renunți la zahăr! Zahărul reprezintă o otravă pentru noi toți! 

[K. C. CRAICHY – director executiv la LivingFuel]: 

Zahărul reprezintă o mare problemă! Și mie îmi place zahărul, însă mă abțin de la a-l consuma, și ar trebui 

încadrat la “aliment al distracției” (datorită dependenței pe care o dă), mai ales la cât de răspândit este, în 

absolut toate produsele. 

Pentru început, zahărul reprezintă un element ce compromite Sistemul Imunitar. Iar cum majoritatea 

tratamentelor ne reduce Imunitatea la minimum, la care apoi se adaugă zahăr, așa ceva hrănește direct boala, 

și care declară război total Imunității.  

Acesta e un ciclu teribil pe care oamenii trebuie să-l conștientizeze! 

[VALERIE WARWICK]:  

Cheia pentru a te vindeca de Cancer și de a-ți recăpăta sănătatea se află în Intestine și în Sistemul tău 

Imunitar. Așa că dacă îți distrugi Sistemul Imunitar, atunci ăsta e primul lucru pe care trebuie să-l vindeci!  

S-ar putea să omori celulele canceroase din corpul tău prin intermediul Chimioterapiei, pentru că această 

procedură ucide totul, e ca și cum ai detona o bombă atomică în corpul tău, și apoi să te aștepți ca sănătatea 

să revină, când de fapt se știe că atunci când o grădină este plină de pesticide, tot ceea ce vei obține vor fi 

buruieni! 

Așadar, ceea ce trebuie făcut este să îți reconstruiești Sistemul Imunitar, și să îți ajuți corpul să se vindece 

singur deoarece doar el știe cum să facă asta! 

[TY BOLLINGER]: 

Așa că cheia vindecării Cancerului este de a nu ne otrăvi celulele prin tratamentul de Chimioterapie, de a nu 

mai consuma zahăr, deoarece atât Chimio cât și Zahărul sunt oncogenice, adică cauzează Cancer! Iar dacă 

un oncolog îți spune altceva, atunci el te minte! 

Există foarte multe minciuni și păreri eronate cu privire la hormonii biologici identici! Ați auzit până acum 

că aceștia cauzează Cancer!? Ați auzit că previn Cancerul? Eu am auzit ambele versiuni. 

Însă nu pot fi ambele adevărate. Haideți să ascultăm explicația Dr. Jonathan Wright! 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Hormonii biologici identici. Oare ei cauzează Cancer? – Să vedem. Oare hormonii tăi ți-au cauzat până 

acum Cancer? Hormonii biologici identici nu sunt cu nimic mai siguri sau mai periculoși decât proprii tăi 

hormoni pe care îi dezvolți la vârsta potrivită. 

Trebuie să recunosc că femeile tinere fac câteodată Cancer la Sân în perioada vârstei de 30 de ani. Însă nu 

foarte des. Așa că există un pic de întâmplare în ceea ce privește proprii ei hormoni, adică Cancerul 

declanșat de Estrogen provine de la proprii ei hormoni. 

Lucrul interesant este că există multe articole științifice (mincinoase) care afirmă că “Cancerul apare din 

cauză că femeia respectivă nu-și metabolizează proprii hormoni așa cum trebuie”! 

[Dr. VERONIQUE DESAULNIERS]: 
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Mitul Nr. 1 cu privire la Cancerul la Sân este acela că “proprii hormoni ai femeii îi cauzează Cancerul!”. 

Asta reprezintă cea mai mare minciună! 

În primul rând, dacă proprii noștri hormoni ne-ar cauza Cancer, atunci orice femeie de 20 de ani de pe acest 

pământ ar avea Cancer. 

Așa că nu hormonii noștri sunt de vină. Ci e vorba de chestiile la care suntem expuse: uită-te la xeno-

estrogenii și estrogenul chimizat care se află în mediul înconjurător! 

Chimicale din pesticide, din ierbicide, metalele din dinții noștri, din anti-perspirantele noastre, iar aceste 

metale sunt clasificate a fi “metalo-estrogeni” care pot simula stimularea de estrogen din corp. 

Ăsta e un aspect. În al 2-lea rând, dacă o femeie are o problemă în ceea ce privește metabolizarea, adică 

defalcarea propriului ei estrogen, atunci și mai mult estrogen agresiv va circula in organism.  

Există o metodă prin care se poate metaliza acest proces, și despre care medicii nici măcar nu discută! 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. V. tocmai ce a menționat de xeno-estrogeni. La ce se referea ea mai exact cu privire la asta?  

[Dr. ROBY MITCHELL – medic, cunoscut ca “Dr Fitt”]: 

Datorită expunerii noastre la estrogenii farmaceutici și de mediu, care au rolul de a turna și mai mult gaz pe 

foc; adică multe dintre pesticidele și fungicidele pe care le folosim au un efect de xeno-estrogen, iar xeno 

vine de la “Fluor”. 

[Dr. NALINI CHILCOV]: Noi ca oameni nu suntem concepuți pentru a ingera sau a fi expuși la molecule 

care nu provin din natură! 

Așa că unele dintre aceste molecule nici măcar nu le putem excreta din corpul nostru. Iar unele dintre aceste 

molecule ce cresc în alimentele industriale, precum pesticidele și ierbicidele, vor acționa precum hormonii. 

Așa că prin ele se activează în corpul nostru activități asemănătoare cu cele ale hormonilor, și care sunt 

proliferante, adică fac ca celulele să se mărească! 

Și acesta e unul dintre motivele pentru care există atât de multe cazuri de Cancer la Sân și Cancer la 

Prostată, deoarece ele sunt cancere declanșate de hormoni. 

Însă oamenii nu realizează că toate Cancerele lor au în ele receptori cu estrogen. Cancerul la Colon, 

Cancerul Pancreatic, și Cancerul la Plămâni, au și ele receptori cu estrogen. 

Așa că pesticidele și ierbicidele vor dezvolta acele cancere, fără niciun fel de semnal. Plasticul, are și el 

acest efect asemănător cu hormonul. 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, nu doar Cancerul la Sân și Cancerul la Prostată sunt declanșate de estrogen, ci și Cancerul la Colon, 

Cancerul Pancreatic, și Cancerul la Plămâni. 

Dr. Nalini tocmai ce a menționat Plasticul. Ceea ce nu realizează majoritatea oamenilor este că într-o sticlă 

de apă, și în orice ambalaj de plastic există o chimicală numită BPA. 
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Adică Bisphenol-A. Acesta e un xeno-estrogen, adică un estrogen străin despre care se știe că cauzează 

Cancer. 

Un lucru interesant pe care l-am văzut în perioada Lunii de Conștientizare a Cancerului la Sân au fost 

sticlele de apă ce aveau o bandă roz pe ele! 

Iar în lumina faptului că Plasticul poate cauza Cancer la Sân, oare nu e asta un pic contradictoriu sau ironic!? 

Și asta din cauză că xeno-estrogenii precum BPA sau Plasticul aruncă echilibrul hormonal în haos! 

Însă ceea ce mulți oameni nu realizează este că multe uleiuri esențiale pot echilibra hormonii. 

Ce reprezintă uleiurile esențiale? Începeți cu baza!  

[Dr. ERIC ZIELINSKI – nutriționist, cercetător, conferențiar]: 

Uleiurile esențiale reprezintă compuși organici volatili, și ceea ce trebuie ca oamenii să recunoască atunci 

când vorbim despre uleiurile esențiale este că în ele nu există niciun fel de nutriție, nu există niciun fel de 

vitamină sau mineral, ci e un compus chimic pe care Dumnezeu l-a pus în plante pentru a proteja planta de 

amenințări externe, fie că e vorba de bacterii, viruși, fungi, sau vectori precum țânțari, albine, și orice altceva 

ar ataca planta. 

Și ceea ce include compusul nostru organic, însă nu “organic” așa cum credem noi – un lanț de carbon în el, 

ci organic care să includă compuși organici precum Terpenul, Alcool, Ketonul, Esteri, și mulți alții. 

Astea, practic, sunt niște chimicale provenite din plante. Sunt chimicale naturale provenite din plante. 

Dumnezeu i-a inspirat pe scriitorii Bibliei acum foarte mulți ani, când le-a spus că “…și frunzele pomului 

sunt spre tămăduirea neamurilor!” (Apoc. 22, 2), și exact despre asta e vorba aici! 

Se referea la uleiurile esențiale. – Exact. Nu există un ulei pentru o anumită afecțiune, ci s-a aflat, iar asta e 

fascinant, faptul că să folosim, de exemplu, modelul ayurvedic, model aflat în India, iar acolo se află foarte 

multe lămâi. 

Și vei afla că indienii folosesc uleiurile esențiale bazate pe lămâie pentru practic orice afecțiune. Pentru 

detoxifiere internă și externă, fie că vrei să îți cureți un obiect (precum blatul de bucătărie), fie că vrei să-ți 

cureți pielea. 

Ei folosesc uleiuri esențiale bazate pe lămâie pentru orice. Pentru Amețeală, pentru Respirație urât 

mirositoare, pentru Diabet, Cancer, șamd! 

Când mergi în Asustralia găsești Melaleuca, Helichrysum, și Eucalipt, iar în Oregon din Washington ei 

folosesc Piper pentru orice afecțiune. 

Așa că e important să înțelegem că multe dintre aceste uleiuri fac același lucru.  

Așa că eu atunci când scriu în cercetarea mea cuvântul “limitat”, asta se datorează faptului că noi am făcut o 

cercetare limitată, însă din câte știu nu există niciun ulei esențial care să nu aibe efect asupa Cancerului. 

Am citit recent un raport format din peste 130 de articole științifice referitor la uleiurile esențiale!   

Iar ceea ce a concluzionat este că uleiurile esențiale previn AngioGeneza, adică previn creșterea de vene și 

de artere, stopează creșterea metastatică, previne repararea ADN-ului (din celulele canceroase), și aici este 

cheia deoarece există un studiu care a comparat Lemnul de Santal cu Tămâia, iar Tămâia declanșa acel efect 
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apoptopic care duce la moartea celulelor canceroase, iar Lemnul de Santal ucidea celulele canceroase în alt 

fel, adică le flanca din spate prin faptul că le țintea ADN-ul lor astfel încât acesta să nu mai fie capabil să se 

repare, așa că Cancerul murea și în acest fel. 

[Dr. JOSH AXE – expert Nutriție, autor, fondator DrAxe.com]: 

Uleiul esențial bazat pe Tămâie, dacă vei verifica literatura științifică, este probabil cel mai puternic ulei 

esențial, dacă nu cumva și cel mai puternic supliment atunci când ne raportăm la tratarea Cancerului prin 

metode naturiste. Punct. 

Ce se află în Tămâie de o face atât de bună? – Tămâia conține în doză foarte mare un compus numit 

Boswellia, sau Acidul Boswellic, și este foarte anti-inflamatorie și anti-oxidantă. 

De-asemenea, există un studiu recent apărut în Marea Britanie care demonstrează că Uleiul de Tămâie este 

eficient în reducerea tumorilor, este eficent în Cancerul Ovarian, în Cancerul la Colon, și Cancerul la Sân. 

Așa că Boswellia din Tămâie reprezintă un compus organic foarte puternic în lupta și tratarea Cancerului. 

Unul dintre lucrurile incredibile despre Tămâie, și despre uleiurile esențiale în general, este că ele sunt 

compuse moleculare foarte foarte mici, și aproape toată lumea știe că Chimioterapia nu poate trata Cancerul 

la Creier din cauză că nu poate trece de Bariera de Sânge Encefalitică, în timp ce Uleiul esențial de Tămâie 

conține compuși atât de mici încât pot trece de bariera sanguină a Creierului ca să poată începe reducerea 

acelei neuro-inflamări. 

O să-ți spun o poveste incredibilă! Am ținut un discurs recent, și după aceea cineva a venit la mine, iar ea 

mi-a zis că: “Eu pot să confirm ceea ce spui tu despre Uleiul de Tămâie! Soțul meu a fost diagnosticat cu 

tumoare la creier acum 6 ani, și i se mai dădeau 3 luni de viață! Și am început să folosim Ulei de Tămâie în 

fiecare zi, îl vaporizam în cameră, îl frecam de cerul gurii lui, și au trecut 6 ani și el e încă în viață! Și 

credem că asta se datorează Uleiului esențial de Tămâie!”. 

Și dacă ne uităm în literatura medicală de specialitate vedem că este eficient împotriva tuturor bolilor 

cronice, împotriva oricărui tip de inflamare a Creierului, iar 4 studii diferite arată că este eficient în tratarea 

Cancerului. 

[TY BOLLINGER]: 

Alison Huish a fost diagnosticată cu Cancer la Creier la vârsta de 13 ani, și a folosit Uleiul de Tămâie pentru 

a se trata! Iată povestea ei uimitoare! 

[ALISON HUISH – vindecată de Cancer, expert Nutriție]: 

Am ieșit din sala de așteptare după vreo oră ca să-mi văd mama, care tocmai închisese telefonul și avea 

lacrimi în ochi. Și mi-a zis: “Alison, ai tumoare canceroasă la Creier!”. Și nu prea știam eu la 13 ani, când 

de-abia începeam Liceul, ce înseamnă asta, însă ceea ce am știut a fost că din momentul acela viața mea va 

fi diferită. 

Așa că am mers imediat să vedem doctorul, adică neurologul pediatru, și el le-a arătat părinților mei ce era 

tumoarea.  

Practic, era o tumoare stem la Creier, pilocytic astrocytoma, asta era de mărimea unui ou, și se hrănea din 

celulele cerebrale. 
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Așa că a doua zi am fost programată pentru o operație de urgență, și au fost capabili să mă scape de circa 

jumătate din tumoare.   

A fost foarte interesant că doctorul meu mi-a spus: “Mănâncă cât de multe calorii poți! – pentru că eram 

foarte slabă – “Mănâncă pizza, înghețată, orice, numai pune calorii pe tine!”. 

Iar la cursuri noi am învățat cât de importantă este nutriția! Aveam nevoie să îmi pun trupul în ordine, să 

adun calorii ca să iau în greutate, ca să-mi susțin celulele să funcționeze mai bine! 

Apoi am cercetat ceea ce trebuie să facem! Și evident că mulți oameni ne-au spus să mergem să vorbim cu 

radiologul, adică în acea direcție! 

Apoi eu și mama mea am mers să vorbim cu radiologul, și îmi amintesc și-n ziua de azi când stăteam în acea 

cameră, sentimentele pe care le aveam. 

Totul era foarte rece. Era ceea ce nu vroiam să fac. Și am plecat din acea întâlnire, am luat-o pe mama de 

mână și i-am zis: “Mami, asta nu e calea de urmat pentru mine!”. 

Mi-a spus că și ea a simțit același lucru! Și când am plecat de la acea întâlnire cu radiologul, știam că avem 

nevoie de altceva! 

Și atunci am devenit foarte atrași de uleiurile esențiale. Ele apăreau foarte des în multe dintre cercetările 

noastre. 

Am aflat cum uleiurile esențiale au realizat lucruri incredibile, și erau și studiile medicale care arătau ceea ce 

pot face uleiurile esențiale. 

Și dintre toate uleiurile esențiale, am fost atrași cel mai mult de ce poate realiza Uleiul esențial de Tămâie. 

Iubesc să folosesc acest ulei, este foarte puternic, și există un motiv pentru care se numește “lichidul de 

aur”, și de ce a fost unul dintre uleiurile care i-au fost dăruite lui Iisus Hristos! Pentru că este un ulei foarte 

prețios. 

[TY BOLLINGER]: 

În Biblie, cei 3 magi i-au dăruit Tămâie și Smirnă lui Iisus Hristos când era mic, și poate că ei nu-i dădeau 

doar daruri prețioase, ci îi dădeau medicamentație vindecătoare. 

[Dr. JOSH AXE]: 

Absolut. Când auzi povestea celor 3 magi că i-au dăruit lui Iisus cele 3 daruri: Aur, Smirnă, și Tămâie, 

înțelegi că toată lumea știe ce este Aurul, însă majoritatea nu știu ce este Tămâia și Smirna.  

Acestea erau principalele 2 surse de medicamentație de la acea vreme. Iar despre Tămâie se spune că ar fi 

fost folosită chiar la Nașterea lui Iisus, deoarece majoritatea copilașilor sunt vineți sau au o roșeală pe cap 

după naștere, și El ar fi fost frecat pe cap cu Tămâie ca să îi reducă aceste iritații. 

De-asemenea, Tămâia este foarte bună și pentru susținerea și protejarea Sistemului Imunitar, și dacă 

copilașul ar fi fost expus la diferiți patogeni de la acea vreme, atunci Uleiul de Tămâie i-a protejat trupul, așa 

că dintotdeauna Uleiul de Tămâie a fost folosit ca ceva mai mult decât un parfum bine mirositor, pentru că e 

o medicamentație biblică. 
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Tămâia a fost folosită și la ceva numit Uleiul Sfințit (de Mirungere) care conținea și Smirnă, așa că oamenii 

când aud de Tămâie, imediat se duc cu gândul și la Smirnă. 

Iar Smirna este menționată de mai mult de 160 de ori în Biblie. Iar despre ea există un studiu în Jurnalul 

Alimentar de Chimie și Toxicologie, care arată că este eficientă în Tratarea Cancerului. 

Pe bune? – Da! Pentru că asta ar fi fost următoarea mea întrebare! Deoarece și Tămâia și Smirna sunt 

medicamente, ambele miros foarte plăcut, și iată ceva interesant ce Dr. Sunil Pai ne-a spus anul trecut! 

[Dr. SUNIL PAI]: 

Când ne referim dpdv istoric la Aur, să știi că demult acesta era considerat Turmericul, adică Curcuma! Mai 

exact o parte a Turmericului costa mai mult decât costa Aurul!  

Asta e o parte din Istoria Tranzacțiilor Condimentelor, care au fost adesea numite “Ingredientele de Aur”! 

[Dr. JOSH AXE]: 

Se poate vedea asta foarte clar în zona Orientului Mijlociu, unde Turmericul s-a aflat că e un compus 

puternic în tratarea Cancerului, alături de Tămâie și Smirnă! 

Da, triplul medicament! – Și dacă te uiți la Smirnă de ce e puternică, vezi că are efect asupra 

Hipotalamusului din Ficat! 

Prin urmare reduce inflamarea Ficatului, și echilibrează hormonii. Iar ceea ce se întâmplă este, că de cele 

mai multe ori, aceste cancere au la bază xeno-estrogenii (estrogenii sintetici). 

Iar ceea ce poate face Smirna este că poate susține trupul la un nivel foarte similar cu, nu știu dacă ai auzit 

de Indole-3-Carbinol, sau de beneficiile legumelor crucifere! – Absolut. 

Smirna acționează similar, dar la un nivel mult mai puternic, pentru a ajuta corpul să scape de surplusul de 

estrogen, și de xeno-estrogen – ce se găsește astăzi în Soia, Plastic, și Parabeni. 

Astfel că Smirna ajută Ficatul să se detoxifice, și ajută la îmbunătățirea unui foarte important nioxin – care 

se numește Glutathion – ce ajută detoxifierea. 

Așadar, asta e modalitatea prin care Uleiul esențial de Smirnă ajută la vindecarea Cancerului. 

Una dintre lucrurile pe care le-am spus pacienților mei să le facă, inclusiv mamei mele, a fost să își facă 

acasă un amestec de Tămâie și de Smirnă ca să-l folosească pe post de loțiune pentru corp.  

Practic, se iau 10 picături de Tămâie, 10 picături de Smirnă, alături de Ulei de Cocos, și Unt Shea, și să-și 

facă acasă propria loțiune și să-și ungă tot corpul cu asta! 

Iar lucrul uimitor despre Uleiurile Esențiale este că sunt folosite pentru Aromaterapie, așa că acele mirosuri 

dacă vor ieși din corp (după ce te-ai uns) atunci te vor proteja împotriva Cancerului, realizând niște lucruri 

incredibile doar dacă te atingi de ele. 

Și toți pacienții mei, la fel și mama mea, au luat aceste uleiuri esențiale și le-au pus în mod special în spatele 

gâtului. Când le așezi în spatele gâtului vei respira în mod constant acești compuși chimici benefici. 

Deci nu doar să le absorbim în pielea noastră, ci și să le inhalăm în corpurile noastre!? – Da. Asta e ideea, 

deoarece pielea reprezintă cel mai mare organ al nostru. 
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Ăsta e lucrul uimitor al uleiurilor esențiale! Am vorbit despre Tămâie și Smirnă, însă alte uleiuri esențiale 

sunt Lavanda, Santalul - care luptă atât de benefic împotriva Cancerului. 

Iar produsele pe care oamenii le folosesc azi pentru îngrijire, cum ar fi: loțiunile de corp, pentru machiaj, 

creme hidratante, șampoanele, cu toate sunt pline de elemente cancerigene: parabeni, ftalați, monosulfat 

lauril de sodiu, plus alte chimicale cauzatoare de Cancer. 

Iar dacă oamenii s-ar mobiliza să-și facă singuri acasă produsele de îngrijire cu ajutorul uleiurilor esențiale, 

mai degrabă decât să le cumpere pe cele cancerigene, atunci ar combate și mai mult Cancerul. 

[ALISON HUISH]: 

Așa că eu folosesc foarte multe uleiuri esențiale, de Tămâie, și de-asemenea folosesc și ulei de Cuișoare.  

– Și cum le folosești? Le înghiți, te ungi pe piele, faci aromaterapie? Cum faci? 

– Da. E foarte interesant cum le folosesc. Le pun în spate la ceafă unde am cicatricele, însă nu știu cât de 

eficient a fost, însă o modalitate prin care le-am folosit – și probabil asta e cea mai consistentă – a fost să 

pun o picătură de ulei esențial de Tămâie pe limbă, și mi-am ridicat limba până pe cerul gurii, și am făcut 

asta odată la 2 ore.  

Și am realizat că asta e cea mai apropiată cale prin care poate să-mi atingă celulele stem de la Creier, fără să 

interfereze și cu oasele. Și acolo sunt foarte multe vase de sânge care să îl absoarbă. – Da.  

Iar ceea ce s-a întâmplat a fost de-a dreptul incredibil! Am început să-mi recapăt sănătatea foarte repede.  

După cum spuneam, am început liceul cu 3 săptămâni înainte de a fi diagnosticată. Am venit acasa încercând 

să-mi recapăt sănătatea după operație, și am început să pot merge înapoi la școală, alături de clasa mea, în 

semestrul următor! 

Și a fost incredibil. – A fost foarte repede având în vedere tumora la creier! – Alt motiv e că eu am stat în 

spital o săptămână și jumătate, iar toți ceilalți oameni se aflau deja acolo de 6 săptămâni. 

Și de îndată ce am aflat de tumoare, am început să am o nutriție bună, să consum uleiuri esențiale, și am avut 

o recuperare uimitoare. Și cu totul mi-a luat cam 3 ani! 

Și mergeam să văd cât a devenit tumoarea. Și de fiecare dată când verificam, aflam că există un progres, 

pentru că nu s-a vindecat peste noapte, ci a fost un proces gradual. 

Și a durat cam 3 ani, și îmi aduc aminte când am mers să-mi văd neurologul, și mi-a spus “Nu mai ai nicio 

tumoare!”. 

Da? – Da, s-a dezintegrat. – Cum te-ai simțit la acel moment? – Cuvintele nu pot descrie asta! A fost un 

moment de relaxare totală! 

M-am rugat și mi-am dorit foarte mult ca tumoarea mea să dispară! Adică mi-am dorit o altă șansă la viață! 

Așa că atunci când mi-au fost spuse acele cuvinte, a fost ceva revigorant. A fost ca și cum aveam o altă 

viață! 

Am vrut să merg la Facultate, am vrut să devin un Nutriționist autorizat, și să spun oamenilor povestea mea! 

Așa că atunci când am auzit acele cuvinte, am înțeles că “S-a întâmplat cu adevărat!”. 



 

69 
 

Și asta s-a întâmplat la vârsta de 16 ani!? – Da. Între 16 și 17 ani. Și de atunci încoace, sănătatea mea 

continuă să se îmbunătățească.  

[TY BOLLINGER]: 

Ce poveste inspirațională din partea lui Alison despre cum și-a vindecat Creierul de Cancer cu ajutorul 

Uleiurilor Esențiale! O altă poveste care să ne inspire este cea a Dr. Josh Axe, care și-a vindecat propria 

mamă de Cancer folosindu-se de Uleiurile Esențiale! 

[Dr. JOSH AXE]: 

Mama mea a avut de înfruntat Cancerul de 2 ori, și prima dată s-a întâmplat acum 20 de ani! În familia 

noastră totul a venit ca un șoc ca mama noastră să fie diagnosticată cu Cancer la Sân la 42 de ani, și când 

eram mic, mama mea era profesoară de sport, instructoare de înot, și deși era mereu în formă și activă, totuși 

a fost diagnosticată cu Cancer la Sân. 

Familia mea trăia după modelul “medical ideal” de la acea vreme – adică mereu luam medicamente, mama 

mea lua mereu un fel de pastile, și a ajuns să i se facă Mastectomie, să facă nenumărate sesiuni de 

Chimioterapie, și încă îmi mai aduc aminte acea zi, când vedeam cum îi cădea părul mamei mele, și îmi 

reamintesc că mă uitam la ea după Chimioterapie și mă gândeam, fiind la vârsta de 20 de ani și 2 săptămâni: 

“Nu vreau să o mai văd niciodată că trece prin așa ceva (prin Chimioterapie)!”. Și asta a fost ceea ce m-a 

făcut să îmi doresc să devin medic, pentru că o vedeam cum suferă. 

După Chimioterapie a fost diagnosticată “sănătoasă și fără Cancer”, însă timp de 10 ani după ce trecuse prin 

Chimioterapie - a fost mai bolnavă ca oricând. Își petrecea jumătate din zile în pat. Îmi amintesc că venea de 

la muncă la 3 jumate și dormea până la 6 în fiecare noapte.  

Se chinuia cu Depresia, cu Oboseala Cronică, Anxietatea, avea Probleme Digestive. Adică era bolnavă tot 

timpul. Și 10 ani mai târziu lucram ca nutriționist în Orlando și îmi finalizam Doctoratul, și m-a sunat să-mi 

spună: “Am fost diagnosticată cu Cancer din nou! Ce să fac?”. 

Am zburat acasă, de la Florida către Ohio, și ne-am rugat împreună, și i-am spus: “Mamă, cred că trebuie să 

ne ocupăm natural de boala ta!”. 

Așa că am început un tratament 100% natural, a început să bea suc de vegetale stors natural în fiecare zi. Am 

început să consumăm doar mâncăruri bogate în nioxin, plină de probiotice, și am început să folosim lucruri 

precum uleiurile esențiale! 

Am urmat acest protocol de tratament pentru aproximativ 4 luni, și apoi am mers iar la oncolog, iar prima lui 

recomandare a fost Operație și Radiație (Radioterapie) imediată. 

După alte 4 luni am mers iar la oncolog, i-a făcut un CT, și ne-a sunat după 2 zile spunându-ne: “Este 

incredibil. Tumoarea s-a redus la mai puțin de jumătate!”. – Foarte bine! 

Și mi-a zis: “Continuă să faci ceea ce faci! Pentru că funcționează!”. Și ne-am reîntors după alte 9 luni, și s-

a declarat remisie completă (vindecare totală de Cancer), și astăzi mama mea se află în cea mai bună formă a 

vieții ei, și de fapt el și mama s-au retras din Ohio în Florida, face multă activitate în apă, aleargă 3 km cu 

mine zilnic, și e a 3-a la grupa ei de vârstă, și de fapt se simte mai bine acum la 60 și ceva de ani, decât 

atunci când se afla la 30 - 40 de ani! 



 

70 
 

Acum ea îi învață pe oameni cum să folosească uleiurile esențiale și cum să își prepare mixuri vindecătoare 

de fructe și legume, cum să își fermenteze propria lor sursă de mâncare, și ea reprezintă dovada vie a ceea ce 

e nevoie pentru a te lupta îi învinge Cancerul în mod natural! 

Omule, asta e ceva uimitor! – Mulțumesc foarte mult! 

[TY BOLLINGER]: 

Este uimitoare medicamentația pe care o găsim în Natură, nu-i așa!? Uleiuri esențiale, semințe, nuci, ierburi, 

vinete! BEC5 este un compus derivat original dintr-o plantă australiană numită “Mărul diavolului”, și de-

asemenea este găsit și în vinete, în piperul verde. – În vinete? – Da. 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Este acel lucru ce face parte din clasa numită Solanum – asta pentru aceia dintre voi care sunteți botaniști, 

pentru că toate cele ce fac parte din clasa asta au acel BEC5 în ele. 

Termenul tehnic este glicocide Solasodine, iar cuvântul “glicocide” ne arată că există zahăr atașat de ceva, și 

poate fi vorba și de un șir de zahăruri. 

A fost descoperit de doctorul William Cham – căruia îi place să fie strigat Bill, așa că îi vom spune Bill, are 

Doctoratul, și e extrem de inteligent, și lucrează la Universitatea din Australia. 

Și cineva au venit ca să vorbească cu el, deși specializarea sa principală este Chimia Lipidică, însă au vrut să 

vorbească cu el, deoarece el se arătase interesat, și l-au întrebat de ce albul din ochi – atunci când dezvoltau 

Cancer la Globul Ocular – și erau mulți care aveau atunci Cancer la Ochi, de ce albul acela se schimba 

atunci când oamenii se ungeau la ochi cu fructul numit “Mărul diavolului”? Atunci ei de fapt se vindecau de 

Cancer. 

Și au vorbit cu Dr. Cham despre asta, și el s-a arătat intrigat, a analizat asta, a izolat ceea ce se numește 

glicocide Solasodine, sunt vreo 3 ele, însă le-a grupat pe toate sub numele de BEC5. 

BEC5 provine de la Bill Edward Cham. Și iată ce a găsit Dr. Cham foarte repede! 

Ceea ce a aflat a fost faptul că există o modificare a membranei ce înconjoară celula canceroasă, indiferent 

de tipul de Cancer, și după cum vei auzi mai târziu de la Dr. Gaston – fiecare celulă canceroasă are o 

asemenea modificare a membranei. Și celulele normale, care nu sunt canceroase, ele nu au o modificare a 

membranei.  

Iar cheia este că glucocidele Solasodine – adică acel tip de zahăr cu un nivel redus, specific plantelor de 

zahăr – se conectează cu acea modificare a membranei celulei canceroase, și conectându-se, celula 

canceroasă primeste BEC5 înlăuntrul ei, și el nu se amestecă cu ADN-ul celulei canceroase, de unde ies mici 

săculeți – numiți Lizozomi, ce sunt plini de enzime. 

Iar aceștia reprezintă “spațiul de depozitare” al enzimelor pe care le folosește celula. Însă BEC5 intră în 

celula canceroasă, apoi cumva ajunge în lizozomi, și apoi toate membranele spațiului de depozitare sunt 

rupte. 

În urma acestei rupturi, celula (canceroasă) este inundată cu enzime digestive, și acestea o digeră până când 

moare. 
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Acum, dacă aș avea un Cancer de Piele chiar aici, și as pune BEC5 pe el, acesta nu va vătăma deloc pielea 

normală! Aici e cheia. Ăsta e un tip de țintire minunat. 

[Dr. GASTON CORNU-LABAT]: 

Până acum s-a arătat în toate testele pe animale, și mă refer la testele cu Solasodine, s-a arătat că are un 

spectru foarte larg. 

Adică funcționează împotriva unui număr mare de Cancere? – Până acum s-a demonstrat că acționează cu 

succes împotriva unei game foarte largi de boli canceroase. 

În sarcoame, în adenocarcinoame, în celulele care au suferit de Chimio, în celulele bazale, așa că BEC5 a 

intrat într-o fază de dezvoltare foarte interesantă, împotriva Cancerului de Piele, și de fapt este folosit 

împotriva Cancerului de Piele. Asta e o cremă care se folosește. Iar în acele jurisdicții unde este aprobat să 

fie folosit – poate fi utilizat, și se aplică cu acea cremă, și încep să se rupă straturile canceroase, 1 câte 1. 

Pentru că după cum deja știi – Cancerul de Piele este cel mai răspândit tip de Cancer, și astfel se elimină 

Cancerul. 

Elimină doar Cancerul!? – Țintește doar Cancerul! La început este foarte impresionant, deoarece 

caracteristica acestor cancere incipiente este că celulele canceroase sunt mai răspândite decât se vede. 

Așa că începi să aplici, și deja vezi că roșeața începe să se extindă, și pentru că se aplică mai cu putere, va 

apărea un fel de rană deschisă în prima sau a 2-a săptămână, și va fi ceva mai mare și înfricoșătoare decât 

credeai tu că este.  

Iar după a 2-a sau a 3-a săptămână vei vedea că pielea normală începă să revină la locul ei, până va acoperi 

de tot rana. 

Și în majoritatea cazurilor nu rămâne niciun fel de cicatrice. Și ceea ce am văzut este că funcționează foarte 

bine. De fiecare dată. 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Ce credeți că s-a întâmplat cu el!? Dr. Cham se afla în Australia, și la momentul la care Societatea 

Dermatologilor din Australia s-a plans la autoritățile medicale – care sunt și acolo la fel ca FDA – s-a aflat 

cu probe că el vindecase 72.000 de persoane de Cancer la Piele, și că nu mai face față vânzărilor acestui 

tratament. 

Poți să-ți imaginezi un leac împotriva Cancerului că se vinde absolut non-stop!? Și 72.000 de oameni să se 

vindece de unii singuri!? – Nouă nu ni s-ar permite așa ceva! – Nici măcar dacă am fi în Australia! 

Așa că Societatea Dermatologilor din Australia a depus o plângere la Autoritățile medicale australiene, ca să 

se pună acest tratament doar pe bază de prescriere, deoarece – spuneau ei că “doar medicii trebuie să 

trateze”! 

Așa că autoritățile medicale au încadrat acea cremă să se dea doar pe bază de prescriere! Și așa s-a 

falimentat afacerea Dr. Cham cu creme vindecătoare de Cancer. Și asta deoarece doctorii nu prescriau mai 

deloc crema lui. Nu au mai dat-o deloc. 

[TY BOLLINGER]: 
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Acest compus numit BEC5 – care este toxic în mod selectiv doar pentru celulele canceroase – se regășește în 

fructul numit “Mărul diavolului” – care crește liber în toată Australia. 

Pentru că tot ne aflăm în Australia cu acest subiect, vă invit să o ascultați pe Dr. Manuela Boyle în timp ce 

ne împărtășește câteva dintre protocoalele ei de tratament, și de-asemenea vom auzi și mărturia unui 

australian care s-a vindecat de Cancer. 

[Dr. MANUELA MALAGUTI – BOYLE – medic Expert Medicină integrativă, autor, lector internațional]: 

Sunt medic practicant de aproape 20 de ani. Sunt de origine din Milano, Italia, și am lucrat câțiva ani în 

Londra.  

La clinica de acolo supervizam pacienții cu Cancer. De-asemenea, am lucrat și în Singapore, făcând același 

lucru. 

Și acum sunt în Australia. Cancerul reprezintă o problemă internațională, și există câteva diferențe doar în 

ceea ce privește fondul cultural, percepții, și dietă, însă – într-un final – pacientul care este supus 

Chimioterapiei aici în spitalul local, va primi aceeași cantitate de medicament (toxic) precum unul cu Cancer 

la Sân din Sri Lanka, sau precum unul din America, sau din Africa de Sud.  

Iar asta înseamnă că tratamentul convențional se aplică la modul de turmă peste tot! În termeni de Medicină 

Integrativă, noi știm că aceasta (Chimioterapia) este ceva foarte nociv, deoarece o singură abordare cu 

siguranță că nu va rezolva problema niciodată. 

Aici avem oportunitatea să folosim agenți botanici, nutriționali, suplimente, care sunt particularizați pentru 

fiecare persoană. 

Există 220 de tipuri de cancere diferite, iar aceste boli sunt diferite de la o persoană la alta, așa că 

tratamentul individualizat este absolut esențial! 

Eu și echipa mea avem posibilitatea de a folosi dispozitive tehnice de ultimă oră, avem o mașină de hipo-

termică, o cameră de hipotermie. Avem Vitamina C intra-venoasă, avem Glutathione, acizi alfa-lipoici, avem 

injecții de tip vaccin dendritic.  

Toate acestea au la bază experimente dovedite, susținute de experimente clinice pe oameni, și sunt de foarte 

mare succes.  

De fiecare dată schimbarea cursului bolii s-a derulat așa cum i s-a transmis înainte fiecărui pacient! 

Așa că sunt foarte fericită să folosesc toate aceste cunoștințe, și să îi ajut pe oameni! 

[GEOFF BEATY – vindecat de Cancer]: 

După multiple încercări în care înghițeam o pastilă ce avea o cameră în ea, mi s-a găsit o tumoră gastro-

intestinală. 

Și de îndată ce am aflat despre asta, în doar câteva zile mi s-a făcut o endoscopie ca să se afle mai multe 

despre ea. 

A trebuit să merg pe un drum lung și dificil. După câteva zile m-au băgat la operație și mi s-a tăiat o bucată 

din intestinul mic. 
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Mi se găsise e tumoră gastrointestinală stromală ce avea vreo 10 cm, așa că am fost foarte norocos că a 

sângerat. 

Dacă nu ar fi sângerat și s-ar fi făcut mult mai mare, atunci că probabil nu aș fi supraviețuit. 

Așa că mi-au scos-o afară și apoi m-au băgat la Chimioterapie pe un medicament numit Glivic, cred că în 

America se numește Glivec. 

Asta a fost greu. Nu aveam energie deloc, și a fost dificil să stau așa timp de un an.  

Și cred că ceva din asta m-a afectat, deoarece mi-a apărut o a doua tumoare ceva mai târziu, după vreo 2 ani, 

nu-mi mai amintesc exact! 

Iar acea tumoară era la gât! Și a crescut foarte repede!  

Și de îndată ce am aflat de ea, nici nu am mai stat pe gânduri ce să aleg, deoarece opțiunea lor de tratament 

ar fi fost Chimio și Radioterapie! 

Așa că nu vroiam ca să se întoarcă iarăși totul! Însă nu era sigur că va reapărea pentru că deja mi se 

întâmplase de 2 ori, așa că aș fi încercat iar abordarea lor (convențională) dacă nu aș fi dat de Manuela. 

Iar ea m-a pus pe un regim de chestii bune. Pe perioada tratamentului ei, raportat la ce tratamente oribile 

primisem înainte, am prins curaj deoarece mai mulți oameni pe care îi știam înainte primiseră același 

diagnostic ca mine, și i-am văzut cum s-au vindecat, iar diferența dintre mine și ceilalți pacienți era 

uluitoare. Adică eu am răspuns la tratament foarte bine. Aveam mult mai puțină amețeală. Eu nu trebuia să 

fiu hrănit prin tub, așa cum cei mai mulți dintre ei aveau nevoie. 

Toți treceau prin același lucru în același timp. Și se poate vedea, doar dacă vă uitați la mine că eu am răspuns 

mult mai bine decât ceilalți. 

Cu toate acestea, nu a fost deloc ușor, ci dificil de depășit, însă am răspuns mai bine, aveam mai puține urme 

roșii de arsură în zona gâtului, decât ceilalți pacienți. 

Și de îndată ce tratamentul s-a terminat, am început să mă recuperez foarte repede, astfel încât în 6 

săptămâni m-am întors la muncă. 

Și pentru că eram programați să revenim la doctor în același timp la spital, i-am văzut după 4 – 5 luni că tot 

nu erau capabili să se întoarcă la muncă, iar ceea ce Manuela a făcut pentru mine a reprezentat o mare 

diferență. Ierburile, nutrienții, și dieta pe care mi le-a dat au făcut o mare diferență în recuperarea mea. 

Cum aș putea s-o răsplătesc și cum aș putea spune suficient de multe lucruri despre ceea ce s-a întâmplat!? 

Cred că știe cât de mult a însemnat pentru mine, iar acum am o calitate a vieții care este foarte bună. 

Și deja s-au împlinit 3 ani și jumătate de când am fost diagnosticat, și am revenit la puterea de odinioară de 

ceva vreme. 

Este uimitor să te simți bine! Și acum mă simt încrezător că (tumoarea) nu se mai întoarce înapoi! Așa că 

sunt aici ca să trăiesc! 

[TY BOLLINGER]: 

Pe parcursul acestui episod ai ajuns să afli adevărurile și minciunile referitoare la Cancer! 
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Sunt atât de fericit că vă putem arăta situația clară. Ați învățat cum se răspândește Cancerul, și cum Sistemul 

Imunitar reprezintă cheia pentru a vindeca Cancerul! 

Ați văzut statisticile alarmante referitoare la pericolele ascunse ale Mamografiei, care exact ca în cazul 

Chimioterapiei, de fapt ajută la răspândirea Cancerului! Adică face exact același lucru pe care ar trebui să-l 

prevină, și să-l vindece! 

De-asemenea, ați văzut și tendința ca Mamografiile să ducă la supra-diagnosticare, și cum toate aceste fapte 

duc la concluzia că E absolut necesar să existe o cale mai bună de tratament. 

Ați văzut cum Thermografia poate detecta Cancerul la Sân atunci când acesta e mic cât un vârf de pix, și 

cum lupta noastră cu Cancerul ce ne amenință viața poate fi câștigată chiar înainte de a începe! 

La fel e situația și în cazul Cancerului de Piele – vi s-au prezentat cele mai bune modalități de a preveni și 

vindeca Cancerul de Piele, astfel încât să te asiguri nu doar că pielea ta arată sănătos, ci și este sănătoasă. 

Și după cum vom repeta mereu - Natura va continua să ne dea răspunsuri atâta timp cât batem la ușa ei plină 

de cadouri extraordinare ce se află zilnic în jurul nostru. 

Ați auzit cazurile în care Uleiurile Esențiale au ajutat la Prevenirea și Vindecarea Cancerului, ale lui Alison 

și a mamei doctorului Axe, și cum acești oameni mărturisesc că viețile lor se datorează cadourilor primite de 

la Natură. 

Cred că asta a fost nu doar informativ pentru tine, ci și încurajator, deoarece, după cum puteți vedea clar că 

răspunsul este simplu, și că este un singur drum clar pentru a avea o viață fără Cancer! 

Am relatat multe informații în acest episod. Mă bucur că ați urmărit, și sper că v-ați făcut planuri să ne 

vedeți și la următorul episod – deoarece data viitore vom călători pe celălalt mal al Oceanului Atlantic 

pentru a ajunge în țara numită Letonia! 

Vom învăța despre un virus care țintește celulele canceroase, și care a fost folosit la peste 10.000 de pacienți, 

eradicând complet Cancerul din trup, fără niciun efect advers. 

Așa că cu siguranță nu vei dori să ratezi următorul episod! Așa că vă mulțumesc pentru vizionarea acestuia, 

faceți-vă planuri pentru următorul, și între timp – Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți! 

Traducerea și Adaptarea: https://t.me/AG_RealEducation 

Cel mai bun lucru pe care puteți să-l faceți după ce veți fi urmărit toată seria de 9 episoade, este că ori de 

câte ori auziți de câte un caz de boală a Cancerului, să mergeți cu toată convingerea la el și să îi spuneți că 

există vindecare dacă va accepta tratamentul NATURALIST despre care se vorbește în această serie 

documentară! 

[Dr. VERONIQUE DESAULNIERS]: 

Ei bine, eu sunt dovada vie, și mii de femei de pe tot pământul, și sute de mii de oameni care s-au vindecat 

în general de Cancer. 

Noi știm că există o vindecare. Și aceasta constă în mâncarea pe care o consumăm, în detoxifierea potrivită, 

în echilibrarea energiei, în gestionarea stresului și a rănilor noastre emoționale, în a ne asigura că nu avem 

toxicitate dentară, în a folosi mâncarea și plantele pt a ne repara corpul, și în a ne asigura că putem preveni 

Cancerul pe viitor. 

https://t.me/AG_RealEducation
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Și asta deoarece medicina oficială folosește niște markeri foarte duri și foarte ineficienți. 

Însă noi putem folosi markeri precum Enzima PHI pentru profilarea cancerului, sau Testul Sângelui 

oncologic, adică de a-l detecta când sunt doar câteva milioane de celule în corp, nu atunci când e deja 

tumoare, deoarece e nevoie între 5 și 8 ani pentru ca o tumoare să se dezvolte. 

Thermografia reprezintă o unealtă foarte bună pentru a evalua schimbările fiziologice care se derulează în 

corpul tău, așa că DA – există Vindecare, și DA – Cancerul se poate preveni. 

[Dr. GASTON CORNU-LABAT]: 

Eu cred că munca pe care o faci tu este extraordinară, pentru că acum pui baza – stai să văd expresia corectă 

în Engleză – pentru că pui baza a ceva extraordinar – și ăsta e faptul că ÎI ÎMPUTERNICEȘTI PE 

OAMENI! 

Iar tu colectezi informațiile și apoi le scoți la lumină pentru toată lumea! Iar acest proces de împuternicire 

reprezintă cheia ajutorului! 

Și exact piesa asta lipsea! În cele din urmă Medicina va accepta asta, și în cele din urmă Umanitatea va 

ajunge să înțeleaga faptul că Vindecarea pornește din interior, și că noi – medicii, clinicile, medicamentele – 

suntem doar cei care facilitează acest proces de vindecare. 

Așa că vindecarea nu aparține medicilor, ci aparține vouă ca pacienți! Iar adevăratul meu rol ca și practician 

este de a te împuternici pe tine să îți facilitezi acea vindecare din interior! 

[TY BOLLINGER]: 

Pe parcursul călătoriei noastre în Atlanta, echipa Adevărul despre Cancer a avut privilegiul de a întâlni un 

veteran fără locuință care se numește Daniel și care avea Cancer Pulmonar în ultimă fază! Iată povestea lui! 

Cum te numești, Daniel!? – Numele meu este Daniel Wise! – Ne aflăm în Atlanta și este o plăcere pentru noi 

să te întâlnim astăzi. 

Acesta e Ulei esențial de Tămâie. Tot ce trebuie să faci e să iei o picătură din el, și s-o pui pe limbă la fiecare 

2 ore! – Hai să încercăm acum! – Și vei vedea cum o să te simți după câteva săptămâni! 

[DANIEL WISE – vindecat de Cancer]: 

Știți că ceea ce vreau e să vă arăt cât de multă încredere am în voi toți, așa că o să te rog, frate, să pui o 

picătură pe degetul tău, și să mi-o pui pe limbă! 

Atât de tare mă bucur și am încredere în voi, fraților! Și nu știu dacă mâna asta e murdară sau nu! 

Asta e medicamentație mai pură decât ceea ce ne dă sistemul medical!  

Ceea ce ți-am dat este o sticluță de Ulei esențial de Tămâie, o ai în rucsac! – O voi păstra! – Și s-o folosești 

împotriva Cancerului tău Pulmonar în stadiul 4, să-l folosești odată la 2 ore pe limba ta. 

Și o să-ți las un număr de telefon ca să ținem legătura, și te voi suna peste câteva luni ca să vedem cum te 

simți! – Super. Va fi minunat. 

Uitați-vă la gâtul său, și uitați-vă la gâtul meu! Asta e tot ceea ce vreau! Credeți că cer prea mult!? 
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Cer doar să nu mă mai aflu în dureri toată ziua! Oamenii ăștia mă înduioșează, aproape că îmi vine să plâng 

ca o fetiță! 

Doamne, Te rog să pui câțiva apărători în plus pentru acești oameni! Și să nu permiți ca niciun rău, nicio 

vătămare sau pericol să vină asupra lor! 

Și permite-le, Doamne, ca ei să fie o binecuvântare și pentru altcineva, așa cum Tu i-ai trimis astăzi la mine! 

Știu că ei mă privesc ca și cum nu sunt în toate mințile, și chiar nu sunt! Așa m-a făcut Dumnezeu, și El vrea 

ca voi toți să fiți de partea Adevărului! 

Am avut gânduri de sinucidere azi-dimineață. Aproape că mi-am luat zilele, însă mi-am dat seama că aș fi un 

golan (dacă aș face asta)! Pentru că nu vreau să-mi îngreunez și mai mult situația!  

– Însă întotdeauan există speranță! Și ăsta e mesajul pe care ți-l transmitem astăzi, Daniel, există speranță, și 

se află în sticluța aceea mică din rucsacul tău! – Acea sticlă măreață de ulei! 

Chiar că e măreață, și așteaptă să vezi ce e capabilă să facă, pentru că vei fi surprins, frate! – Mulțumesc 

pentru timpul tău! – Te iubim! 

[TY BOLLINGER]: 

Când decizi să achiziționezi DVD-ul cu Adevărul despre Cancer – O Căutare Globală, tu de fapt joci un rol 

uriaș în salvarea a milioane de bărbați, femei, și copii care suferă și mor din cauza Cancerului – o boală 

extrem de rău înțeleasă și rău tratată. 

Susținerea ta ne permite nouă să ne continuăm misiunea vieții noastre - de a eradica Cancerul odată pentru 

totdeauna! 

Misiunea noastră nu e doar de a te ajuta pe tine și familia ta, înarmându-vă cu Adevărul, ci de a împărtăși 

adevărul cu cât mai mulți oameni de pe întreg pământul, în absolut fiecare zi! 

Vă rog să luați în calcul să fiți alături de noi și să ne susțineți misiunea noastră, alegând să achiziționați 

această serie documentară, și prin a o distribui familiei tale, prietenilor tăi, comunității tale, și bisericii tale! 

Mulțumesc pentru vizionare, și ne revedem data viitoare! 
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Episodul 3:  

“Viruși ce ucid Cancerul. Celule canceroase Stem. 

Organismele Modificate Genetic. Stoarcerea Fructelor 

și Legumelor pentru a bea sucul lor natural, și 

Mâncarea “Curcubeului” – adică a diferitelor Legume 

si Fructe ce cuprind toate culorile din Curcubeu!”. 

 

Postat Duminică – 09.Februarie.2025, https://t.me/AG_RealEducation/1469  

 

 “Oricine este neglijent în chestiunile mărunte în ceea ce privește adevărul, nu poate fi de încredere în 

situațiile importante!” – Albert Einstein. 

 

[TY BOLLINGER]: 

Bun venit tuturor la “Adevărul despre Cancer – O Căutare Globală”! Sunt foarte încântat că ați decis să 

rămâneți iar alături de noi, însă pentru aceia dintre voi care s-ar putea să fi ratat episodul de data trecută, iată 

o recapitulare rapidă! 

Pe parcursul acestui episod ai ajuns să afli adevărurile și minciunile referitoare la Cancer! 

Sunt atât de fericit că vă putem arăta situația clară. Ați învățat cum se răspândește Cancerul, și cum Sistemul 

Imunitar reprezintă cheia pentru a vindeca Cancerul! 

Ați văzut statisticile alarmante referitoare la pericolele ascunse ale Mamografiei, care exact ca în cazul 

Chimioterapiei, de fapt ajută la răspândirea Cancerului! Adică face exact același lucru pe care ar trebui să-l 

prevină, și să-l vindece! 

De-asemenea, ați văzut și tendința ca Mamografiile să ducă la supra-diagnosticare, și cum toate aceste fapte 

duc la concluzia că E absolut necesar să existe o cale mai bună de tratament. 

Ați văzut cum Thermografia poate detecta Cancerul la Sân atunci când acesta e mic cât un vârf de pix, și 

cum lupta noastră cu Cancerul ce ne amenință viața poate fi câștigată chiar înainte de a începe! 

La fel e situația și în cazul Cancerului de Piele – vi s-au prezentat cele mai bune modalități de a Preveni și 

Vindeca Cancerul de Piele, astfel încât să te asiguri nu doar că pielea ta arată sănătos, ci și este sănătoasă. 

Și după cum vom vom repeta mereu - Natura va continua să ne dea răspunsuri atâta timp cât batem la ușa ei 

plină de cadouri extraordinare ce se află zilnic în jurul nostru. 

https://t.me/AG_RealEducation/1469
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Ați auzit cazurile în care Uleiurile Esențiale au ajutat la Prevenirea și Vindecarea Cancerului, ale lui Alison 

și a mamei doctorului Axe, și cum acești oameni mărturisesc că viețile lor se datorează cadourilor primite de 

la Natură. 

După cum ați putut vedea, episodul precedent a fost plin de informații vitale pentru păstrarea sănătății. 

Informațiile din seara aceasta vor fi la fel de importante, așa că fiți atenți, deoarece pe măsură ce vom 

călători într-o țară mică numită Letonia, unde vom învăța despre pericolele Organismelor Modificate 

Genetic (GMOs), si despre un virus care tratează Cancerul și care îl poate vindeca. 

În episodul de data trecută, am menționat de Etapa Esențială din Programul Dr. V. – “Permiteți Mâncării 

voastre să vă fie Medicament!”, și astă-seară va fii plin de informații despre Mâncare și Nutriție. 

Însă înainte de a ajunge acolo, o să explorăm noi descoperiri referitoare la circulația Celulelor-Stem 

canceroase, sau cum se numesc acum “Tumori canceroase circulante stem”. 

[Dr. NALINI CHILCOV]: 

Celulele stem reprezintă principala sursă pentru cercetare, deoarece acum se consideră că celulele stem – 

care sunt numite “celule pluri-potente” – se pot transforma în orice. 

Ele plutesc peste tot în fluxul sanguin al pacienților cu Cancer, și Chimioterapia și Radiația nu funcționează 

asupra lor, adică nici măcar nu le atinge. 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Problema cu Chimioterapia – adică cu Tratamentele Convenționale – este aceea că nu are niciun fel de efect 

asupra celulelor stem! 

(Tratamentul convențional) ucide doar celulele-fiică canceroase, adică celulele ce sunt produse de celulele 

stem. Așa că tumora se îngustează, iar ei (sistemul medical) vor pretinde că a fost un “succes”, însă pentru că 

celulele-stem nu au fost ucise, ele vor reveni înapoi! 

Și s-a aflat că atunci când vor reveni înapoi, vor fi infinit mai agresive decât au fost înainte.  

[MIKE ADAMS]: 

Chimioterapia reprezintă un agent chimic al cărei singur scop este să ucidă, să ucidă celulele.  

Iar justificarea medicală care se folosește este: “Că vom ucide doar celulele canceroase!”.  

Ei bine, nici măcar asta nu funcționează. Dacă vei îngusta unele dintre celulele unei tumori, atunci vor 

rămâne în continuare acele celule-stem canceroase, care vor dezvolta înapoi acea tumoare, și în același timp 

otrăvești celulele sănătoase din corp. 

Așa că acum ai redus capacitatea corpului tău de a se lupta cu Cancere viitoare, și cu provocări și insulte 

viitoare la adresa Sistemului Imunitar. 

[Dr. BITA BADAKHSHAN]: Una dintre problemele cu Chimioterapia este că atunci când pacienții fac 

Chimioterapie, celule lor canceroase - adică celulele stem pe care le au de îndată ce apare tumoarea – pot să 

sufere mutații și să devină mai rezistente în fața altor tratamente. 

Celulele tumorale circulante sunt formate din tumoarea inițiala, și se numesc Celule Stem circulante. 
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Iar acestea se pot transforma în celule rele, adică canceroase, sau nu se transformă. Ambele forme de 

Celulele circulante se vor mișca în corpul tău.  

De aceea atunci când faci Operație, sau când faci Chimioterapie, sau Radiație în care se atacă o singură 

zonă, tu de fapt nu scapi de Cancer, iar ceea ce se întâmplă, pentru că ai acele celule-stem circulante în 

corpul tău, și ele multiplicându-se mereu, vor ajunge la Metastază. 

Chiar Metastaza regională, adică în acea zonă, recurentă, sau poate apărea Metastaza distantă (în altă zonă 

decât prima oară), și ăsta e motivul pentru care se întâmplă (recidivarea). 

Și de asta pacienții se întreabă: “Mi-am tăiat ambii sâni, de ce mi-a apărut Cancerul în altă parte?”. Apare 

din cauza CTC (celule tumorale canceroase). 

[SAYER JI]: 

Problema se află în modul prin care Industria medicală se raportează la procentul de supraviețuire de până la 

5 ani!  

Ei spun că au “tratat” pe cineva prin Chimioterapie și Radiație, se vede că tumoarea s-a micșorat, adică a 

intrat în “remisie”, și apoi după 5 ani și 2 luni – când pacientul a făcut iar Cancer, sistemul poate să afirme 

că “acesta e un alt Cancer”, neuitându-se deloc la cauza acestuia care este acea sub-populație de celule stem 

rămase, și care acum nu doar că au devenit rezistente la Chimio și Radio, ci s-au îmbogățit crescând ușor de-

a lungul timpului! 

Deoarece, după cum știi, o tumoră canceroasă, adică un Cancer se poate dezvolta și în zeci de ani, până să se 

decidă că trebuie să fii pus sub observație! 

Desigur că problema reprezintă micro-mediul “celulei canceroase”. Așa că ceea ce trebuie să facem este să 

ne schimbăm foarte mult modul de viață: să ne detoxificăm, să ne suplimentăm cu nutriția potrivită, și cu 

informația despre mâncarea bună, să ne hidratăm, și să ne oxigenăm, aceștia fiind factorii ce ne vor ajuta să 

ne reeducăm celula, care va ajunge să se întrebe: “Dar stai un pic, eu activitatea asta ar trebui să o fac ca 

celulă tare, nu să mă transform în Cancer ca mai apoi să acaparez tot trupul!”. 

[JENNY HRBACEK – vindecată de Cancer, autor, lector]: 

Așa că am luat o mostră de sânge, și am trimis-o la Centru Oncologic de Cercetare Genetică din Grecia, 

pentru a face ceea ce se numește “Numărătoarea CTC” care se referă la numărarea de celule stem circulante.  

Iar acum înțeleg de ce multor femei li s-au tăiat sânii fiind aruncați la gunoi, acel țesut a fost îndepărtat, și 

apoi Cancerul le-a revenit, dar de data asta la Ficat, la Plămâni, sau la Oase!  

A revenit deoarece orice tumoră, chiar și mică de 2 milimetri, are perfuzii de sânge, așa că acele celule 

circulă libere și își găsesc “un alt magazin” în altă parte! 

Eu am fost de profesie asistentă medicală acreditată având Școala Medicală, și nu știam aceste informații.  

– Iar operația nu a făcut nimic pentru acele celule tumorale circulante? 

Tot ceea ce a făcut operația a fost să nu mai existe Cancer în acel țesut mamar pe care l-au aruncat la gunoi! 

 [SAYER JI]: 
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Turmericul este probabil cel mai analizat agent anti-Cancer, care are posibilitatea de a ținti selectiv rădăcina 

Cancerului – care este dată de celulele stem canceroase, și să nu afecteze deloc celulele sănătoase, și să știți 

că există și alte substanțe precum Resveratrol-ul, Ceaiul Verde, Quercertina - găsit în Ceapă și în alte ierburi, 

Sulforafanul – găsit în vegetalele crucifere, în special semințele de Broccoli. 

Astea sunt principalele ingrediente naturale de luptă împotriva Cancerului, despre care sunt sigur că știi 

foarte multe. 

Este remarcabil că această categorie reprezintă adesea categoria polifenolilor, astfel că elemente precum 

Catechinul și Ceaiul Verde se trag din struguri verzi, chiar și arahidele. 

Iar Curcuma de la Turmeric – această categorie de compuși organici – este produsă de plante atunci când se 

află sub stres. 

S-a aflat că plantele organice produc acest tip de compus într-o cantitate mai mare sau mai mică. Și asta se 

întâmplă deoarece acestea nu sunt stropite cu pesticide care să “aibe grijă” de pestele lor, adică nu au 

fertilizatori derivați din industria petroliferă care să le accelereze creșterea, așa că ele vor trebui să 

supraviețuiască în mediul lor exact ca și noi! 

Așa că își dezvoltă o chimie puternică ca să se protejeze. Atunci când noi consumăm acei compuși, ei vor 

activa traseele de longevitate din corpurile noastre, în mod similar cu ceea ce declanșează Postul sau 

Restricția Calorică, și vor activa și chestii precum Mecanismul intra-celular anti-Cancer! 

[Dr. NALINI CHILCOV]: 

Prima mea dragoste este Medicina Botanistă, deoarece în plante se află foarte multe chimicale naturale și 

fito-chimicale! 

Iar moleculele din natură se prind de foarte multe celule diferite și receptori, așa că noi ca oameni putem 

primi foarte mult kilometraj (avânt) pentru doar câteva plante potrivite. 

Mulți oameni au aflat că Curcuma provenită de la Turmeric interacționează cu peste 100 de gene. 

Așa că dacă Curcuma ar fi fost un medicament, ar fi fost un medicament-minune pentru modul în care 

acționează, dar și datorită faptului că îl poți consuma în siguranță pentru perioade lungi de timp. 

Așadar, noi (în sistemul oficial) nu avem medicamente ca el. Se întâmplă să existe chimicale derivate din 

plante care să acționeze asupra celulelor-stem, așa că dacă ne vom raporta la unii dintre marii noștri 

compuși, cum ar fi Resveratrol, Curcuma, și Berberina, pentru că Berberina este o altă plantă favorită de-a 

mea. 

Există o iarbă chinezească faimoasă, numită Huang-Qi, iar asta e Scutellaria baicalensis (Gura lupului de 

Baikal), iar astăzi în China în medicina modernă ierbalistă vei găsi această plantă prezentă în aproape toate 

formulele anti-tumorale, și aceste formule conțin foarte multe fito-chimicale, una dintre ele fiind Berberina. 

Iar Berberina este foarte amară, și stimulează detoxifierea.  

De-asemenea, ea poate controla Insulina, și pentru că ea este un driver pentru celulele tumorale, și pentru că 

40% din populația Americii este diabetică sau pre-diabetică, aceasta poate fi astăzi unul dintre cei mai buni 

driveri împotriva Cancerului din SUA. 

Vă rog să căutați plante și chimicale naturopatice care au acest tip de acțiune! 
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Scutellaria baicalensis conține Baicalin, Baicalein, și Wogonin - care reprezintă un grup de flavonoizi ce 

opresc Cancerul, opresc inflamarea, activează Apopotoza, și acționează asupra celulelor stem. 

Așa că puteți înțelege că plantele au diferite acțiuni, și putem realiza foarte multe cu doar câteva plante! 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

De exemplu, dacă ne raportăm la cercetarea asupra bolii numită Leucemie! S-a demonstrat că este foarte 

ușor vindecabilă dacă folosești Quercetina, și asta deoarece majoritatea tipurilor de Leucemie sunt sensibile 

la Quercetina. 

Limfoamele sunt vindecabile cu Quercetina, cu Curcuma, cu Acidul Elagic, cu Resveratrol. Adică toate 

aceste ingrediente inhibă celulele Stem canceroase. 

Și asta e interesant cu privire la Curcuma și Quercetina – că ucid celulele stem. Ele nu deranjează celulele 

stem sănătoase, ci doar celulele stem bolnave. 

Curcuma!? – Da, Curcuma. Și mai este și altceva despre flavonoizii – adică extrasul de plante – anume că 

sunt foarte selectivi: ei vatămă, inhibă, și ucid doar celulele canceroase! Și nu au niciun efect asupra 

celulelor sănătoase, cu excepția faptului că le fac mai puternice. 

Așa că toxicitatea selectivă e un lucru măreț, deoarece nu vrei să ucizi celulele bune, ci doar pe cele 

canceroase. – Asta e ceea ce s-a tot urmărit: descoperirea unui “glonț magic” care să ucidă doar celulele 

canceroase, și să nu le rănească pe cele sănătoase. 

Însă acestea fac chiar și mai mult de atât, pentru că ucide celulele canceroase, și le face pe cele sănătoase să 

fie și mai puternice! 

Iar ceea ce s-a aflat, de exemplu, în cazul tratamentului prin Radiație pentru Cancerul la Sân, Cancerul la 

Colon, și Cancerul Pulmonar, este că acești compuși organici fac ca Radiația să fie mai eficientă prin faptul 

că ele protejează țesutul normal care este iradiat și care se află în jurul celulelor canceroase. 

Pe bune? – Da. – Toate acestea fac asta: Acidul Elagic, Resveratrolul, Curcuma, …!? – E o listă foarte lungă: 

Oregonul, Acidul Elagic, Resveratrolul, șamd! – Și ei atacă celulele stem!?  

Ucid celulele stem, opresc creșterea lor, ucid celulele-fiică canceroase, și așează Cancerul prin suprimarea 

acestor enzime invadatoare, reduce Metastaza, și protejează țesutul normal prin faptul că îl previne ca nu 

cumva să se transforme și el în țesut canceros. 

Și acest studiu, pentru că ei (sistemul oficial) au spus că inflamația reprezintă cauza apariției Cancerului, iar 

asta ar fi însemnat că toți oamenii care suferă de Cancer ar fi trebui să aibe și inflamație cronică, așa că au 

făcut acest studiu mare, și exact asta e ceea ce au aflat! 

De exemplu, 70% dintre oameni au o inflamație definibilă, adică: Artrita, Atero-Scleroza cronică, Infecții 

cronice, iar asta e ceea ce cauzează Cancerul! 

Dacă oprești inflamația, atunci oprești Cancerul ca să se formeze vreodată! – Aceste substanțe despre care ai 

vorbit, acești flavonoizi, au vre-un impact și asupra inflamației!? 

Ei sunt niște anti-inflamatori puternici! – Așadar, nu sunt doar anti-cancerigene, ci și anti-inflamatorii! – Da, 

și acesta e modul prin care previn Cancerul să apară, și mai au și alte mecanisme care afectează 
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semnalizarea celulară astfel încât uciderea Cancerului să se facă prin sinuciderea genei respective, așa cum 

sunt procedează compușii din vitaminele B21 și B53.  

Iar astea vor face ca celulele canceroase să se sinucidă prin procesul numit Apoptoză! – Doctore Blaylock, 

având în vedere că acești flavonoizi sunt atât de benefici, de ce nu sunt folosite de fiecare oncolog pentru a 

trata Cancerul? 

Deoarece ei nu citesc aceste articole științifice! Și ei nu știu ce sunt acești flavonoizi deoarece ei nu știu 

Chimie! Nici măcar nu au auzit de ei! Medicii, în general, merg la o conferință și acolo se vorbește doar 

despre ultimul protocol oncologic sau despre ultima chestiune legată de Chimioterapie! 

Da. – Și cine crezi că a sponsorizat conferința? Exact producătorii medicamentelor folosite în 

Chimioterapie! 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, conferințele medicale sunt sponsorizate de companiile Farma! Așa că ce tip de “educație” credeți că 

vor primi doctorii acolo? Cu siguranță că vor primi o educație bazată pe prescrierea intensivă de 

medicamente sintetice. 

Și iarăși ajungem la premiza din primul episod! Doctorii nu sunt oameni răi, doar că nu sunt educați cu 

privire la existența acestor tratamente naturiste împotriva Cancerului! 

Iar un tratament natural popular care se bazează pe Nutriție și pe mâncare, este să storci sucul de la Iarba de 

Grâu verde! 

Oamenii s-au îndrăgostit de Iarba de Grâu verde, așa că o să învățăm câte ceva despre aceasta de la o 

supraviețuitoare de Cancer care a introdus acest suc în protocolul ei de a-și trata și pentru a se vindeca în 

mod natural de Cancer! 

Numele ei este Lourdes Colon, e actriță de la Hollywood, așa că hai să auzim ce are de spus! 

[LOURDES COLON – vindecată de Cancer, actriță]: 

Sucul format din Iarba de Grâu verde a reprezentat o mare parte din lucrurile pe care le-am făcut în lupta 

împotriva Cancerului! 

Când am aflat că Clorofila este ceva similar cu sângele tău, fiind diferite printr-o singură componentă, 

conținând Fier, și Magneziu, m-am gândit că nu poate să-mi aducă decât beneficii. 

Apoi am aflat că conține și Vitamina B17 – despre care se știe că este un puternic inhibitor al Cancerului, și 

că micșorează tumorile, și indiferent cât de mult nu-mi plăcea gustul lui, pentru că era foarte amar, am 

cunoscut foarte mulți oameni cărora le plăcea acest gust; mi se părea nebunesc.  

Dar trebuie să spun că atunci când am început să consum foarte multă Iarbă de Grâu verde, adică o cantitate 

zilnică cuprinsă între 120 și 250 de grame, făceam clismă cu apă zilnic pentru Colon, și mai făceam și 

clismă cu cafea pentru a mă detoxifica la Ficat, ceea ce a reprezentat un ajutor uriaș pentru întregul demers; 

și luam câteva fire de Iarbă de Grâu verde, le înmuiam în sucul respectiv și le puneam peste tumori, ținându-

le vreo oră, și s-a redus mărimea lor în acest fel;  

Am făcut asta pentru câteva zile, și deși înainte nu puteam dormi pe acea parte, apoi am realizat că pot și eu 

să dorm pe partea aceea, fără să mai simt vreo presiune. 
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Așa că asta am folosit, Iarba de Grâu verde. Și am stors sucuri de fructe și legume timp de 3 săptămâni la 

rând, și apoi am văzut cum o chestie imensă a ieșit afară.  

Adică un parazit care era foarte foarte lung. Și asta doar făcând clismele la Colon zilnic și bând sucurile 

naturale din Iarba de Grâu verde. 

Mă uitam la parăzit, și mă întrebam ”Cum este posibil ca ceva atât de lung să fi fost în burta mea!?”, și apoi 

mai ieșeau niște celule canceroase mici care arătau ca un păienjeniș, și care atunci când ieșeau, se vedea și 

iarba de grâu verde pe lângă ele! 

[TY BOLLINGER]: 

E uimitor! Lourdes ne-a spus că a dat afară un parazit lung de 30 de centimetri în perioada în care consuma 

sucuri naturale! Asta reprezintă ceva incredibil pentru mine! 

Cei mai mulți oameni cred că singurul mod de a scăpa de o tumoare este de a o îndepărta chirurgical! Dar ce 

părere ați avea dacă v-aș spune că puteți consuma sucuri naturale pentru a scăpa de tumori!? 

Cherie Calbom este cunoscută ca “Doamna Sucurilor”, iar în următorul clip ne va povesti experiența ei prin 

care a scăpat de o tumoare cu ajutorul sucurilor naturale! 

[CHERIE CALBOM – “Juice Lady”]: 

Nutriția superioară inundă corpul cu toți acei nutrienți minunați care încep să-l hrănească și să-l readucă la 

viață, și asta e ceea ce vrem să băgăm în trupul nostru – mâncare vie! 

Asa ca una dintre modalitatile prin care putem sa facem asta este prin intermediul sucurilor!? – De asta mi se 

spune “Doamna sucurilor”! – Te rog să ne vorbești despre sucuri!  

Sucurile reprezintă pasiunea mea deoarece luăm aceste fructe și legume frumoase, și cel mai mult luăm 

legumele vegetale – eu așa recomand, lângă care putem adăuga un fruct! 

Mă scuzați, o să țin partea acestor fructe de pe masă care sunt de față! – Așa că gândește-te că există 

Verdețuri cu Frunze, plus Morcovi, plus Castraveți, Țelină, Ghimbir, și puțină Lămâie, cam asta e ceea ce 

consum eu la Micul Dejun în fiecare zi! 

Așa că transformi în suc toate acele vegetale, le mărunțești pe toate foarte bine, pentru ca corpul tău să 

înceapă să le absoarbă imediat! 

Toată lumea crede că trebuie să existe fibre în suc, însă de fapt, când ne referim la un suc pe post de 

supliment – adică un lichid plin de Vitamine, Minerale, Enzime, bio-Fotoni, fito-Nutrienți, este mult mai 

bine să fie fără fibre! 

Fibrele solubile da, însă fibrele insolubile nu. Și asta deoarece lichidul rezultat va pătrunde direct în sistemul 

tău.  

Se estimează că deja acționează în sistemul tău la 20 – 30 de minute după consum, iar asta aduce viață în 

corpul tău prin toți acei anti-oxidanți care prind toxinele și le dau afară din corp! 

- Iar atunci când suntem bolnavi de Cancer este mult mai important să avem asemenea obiceiuri pentru a ne 

vindeca trupul! 
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Și după cum am identificat, există 2 motive principale pentru care oamenii fac Cancer! Primul are legătură 

cu Toxicitatea, iar al 2-lea motiv este că suntem sub-nutriți în țara asta! 

Oamenii nu primesc nutrienții vitali de care are nevoie corpul lor. Revenind la sucul de vegetale, poți să 

primești o cotă concentrată de nutrienți dacă vei mărunți un castron mare de vegetale, castron pe care dacă l-

ai fi mâncat, ți-ar fi luat poate o oră; și poți să-l mărunțești foarte repede și apoi va intra direct în sistemul 

tău. – Și este și foarte bun. – Este delicios!  

– Vorbește-ne despre primele tale 5 zile în care ai consumat suc concentrat de vegetale, care s-au derulat 

acum zeci de ani! Adică acea poveste pe care mi-ai spus-o mie! 

– Da. Eram foarte bolnavă, mă aflam pe la 25 de ani, și am decis că ar fi bine să fac ceva! Asta s-a întâmplat 

acum mai bine de câteva decenii! 

Ar fi bine să fac ceva deoarece niciun doctor nu știa ce trebuie făcut în cazul Oboselii cronice și 

Fribromialgiei. Și nici în prezent ei nu știu. 

Și am dat peste o carte veche a lui Norman Walker, și dacă o vezi, să știi că acolo nu sunt rețete, ci sunt 

listate numere de orice fel unde sunt trecute legumele pe care ar trebui să la amesteci în suc pentru 

respectiva boală. 

Așa că am fost nevoită să-mi fac singură prima rețetă de vegetale, și prima oară avea un gust ca de ulei de 

mașină. Dacă tai prea multă verdeață, va face o culoare prea maro și va avea un gust nașpa.  

Însă mie nu mi-a păsat, pentru că eram foarte disperată. Eu sunt o persoană foarte hotărâtă, așa că atunci 

când decid ceva, mă arunc completamente cu capul înainte! 

Așa că am decis să consum DOAR sucuri vegetale timp de 5 zile, și vă spun doar adevărul! După a 5-a zi 

am scos din mine o tumoră de mărimea unei mingi de golf, ce avea vase albăstrui de sânge atașate de ea ce 

arătau ca și cum cineva le-a tăiat în două, și asta mi-a atras atenția! 

Așadar, asta s-a întâmplat după o cură de doar 5 zile!? – Da. S-a întâmplat în ziua a 5-a. 

Așa că m-am gândit că: “Ar trebui să mă fac bine după asta! Adică orice mă facea să mă simt rău, acum a 

ieșit, și ar trebui să mă simt bine!”.  

Și realizam că mă detoxific! Aveam și zile bune, și zile rele în timp ce mă urcam pe “muntele” Detoxificării, 

însă câteodată părea că fac câțiva pași înainte, și câțiva pași înapoi deoarece corpul meu scăpa de multe 

toxine. 

Și apoi a venit și ziua când m-am trezit de dimineață și m-am gândit “cineva mi-a dăruit un nou trup în 

mjlocul nopții!”, pentru că mă simțeam ca o persoană complet nouă! 

Și să știi că nu a fost doar acea zi când mi-am dat seama de diferență, ci se schimba ceva în bine mai tot 

timpul! Trupul meu se tot vindeca și continua să se deplaseze în direcția potrivită, doar că eu nu vedeam 

manifestarea respectivă. 

Și de aceea întotdeauna spun oricărui om care se află în această călătorie: “Există speranță, eu vreau să vă 

inspir această speranță, pentru că atâta timp cât respir, există speranță! 
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Că există vindecare, și că se pot face atât de multe! Și să nu renunțe! Și că exact atunci când veți considera 

că ceea ce faceți nu merge, să știți că poate de fapt sunteți pe punctul de a vedea o diferență, și de a avea 

parte de o dimineață așa cum am avut eu, când trezindu-mă, mi-am zis că am devenit o persoană nouă!”. 

Este ceva extraordinar! A dat afară o tumoră din trupul ei, doar cu ajutorul sucurilor naturale de vegetale! Iar 

asta vă arată vouă că există și alte metode de a scăpa de tumori! 

[TY BOLLINGER]: 

Am întrebat-o pe Chery, care este “Doamna Sucurilor”, după cum deja am menționat: “Care este cel mai 

bun suc natural?”, pentru că asta e o întrebare frecventă. Mi-a plăcut răspunsul ei! 

[CHERIE CALBOM]: 

Știi care e cel mai bun suc vegetal de pe fața pământului!? – Cel care se află în bucătăria ta!? – Cel pe care îl 

folosesc eu zilnic! 

Dacă nu poți să-l folosești, dacă nu poți să faci curat după ce-l preparați, dacă ți se pare că e prea mult, 

atunci s-ar putea să fie cel perfect cel pe care îl arunci. Așa că consumă un suc de pe urma căruia să te 

folosești! 

[HENRY McELLIGOT – vindecat de Cancer]:  

Mi s-a spus că am tumori canceroase la baza limbii, și că acestea s-au răspândit până la nodul limfatic din 

zona gâtului! 

Și se îngrijorau că deja s-a răspândit și în restul trupului meu la alte organe, așa că m-au băgat într-o cameră 

în care se aflau 34 de oncologi la un spital mare, și mi-au băgat camera pe nas pentru a se uita la tumorile ce 

se aflau la baza limbii mele, și imaginea tumorilor apărea pe un ecran în spatele meu, și soția mea le-a văzut, 

și mi-a spus că “arătau înfricoșător”! 

Apoi oncologul-șef a venit la noi și ne-a spus: “Trebuie să începi imediat Radioterapia și Chimioterapia!”, 

deoarece ei se îngrijorau că se va răspândi, și că fără ele – zicea el – nu voi supraviețui! 

Și la acel moment eram în șoc total, ne pierdusem cuvintele și ne priveam unul pe altul! 

După câteva zile am fost să văd un alt grup de 11 oncologi, nu mai știu cum se numesc spitalul, și ei mi-au 

spus același lucru – să primesc imediat Radiație și Chimio, sau nu voi mai supraviețui mult timp, și ziceau 

că acesta e un tip periculos de Cancer, că deja se răspândise la nodurile limfatice, că nu știm în ce stadiu s-ar 

afla fără Screeningul PET, RMN, și chestii din astea! 

Așa că am ajuns acasă, și eram într-o confuzie totală, timp de câteva zile am fost disperat, fără speranță, nu 

mai știam ce să fac, așa că am decis să verific pe Internet care sunt Efectele Adverse al Chimioterapiei și 

Radioterapiei, și ce sunt mai exact aceste “tratamente”! 

Apoi am descoperit pe Internet documentarul lui Ty Bollinger – “A Quest for Cancer Cures” (trad. Căutarea 

Leacurilor împotriva Cancerului), am ascultat toate interviurile lui cu diferiți specialiști în Oncologie din 

întreaga Americă, și mi-au captat atenția unii dintre ei pentru că am învățat foarte multe! 

Dacă acceptam tratamentul cu Radio și Chimio pentru tumoarea pe care o aveam, după aceea ar fi trebuit să 

port un tub ca să mai pot respira, și de un tub în stomac ca să mai pot fi hrănit! 
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Așa că am sunat la ambele spitale, și le-am trimis și un e-mail, în care le-am spus că refuz categoric 

tratamentul cu Chimio și Radio, și că voi face o cercetare pentru a găsi o alternativă naturalistă la 

Chimioterapie și Radioterapie! 

Asta a fost. Și după câteva zile ei au început să mă sune, și să-mi inspire frica prin telefon spunându-mi “Nu 

vei mai trăi prea mult!”. 

Am trecut completamente pe mâncare vegetală, aveam foarte multe nuci și fructe să mănânc, și am trecut 

timp de 3 săptămâni pe acest tip de post – doar cu apă și acest tip de vitamine (provenite din vegetale). 

După aceste 3 săptămâni de alimentație vegetală, am slăbit între 10 și 15 kilograme, și per total mă simțeam 

bine! 

Și ceea ce am observat, după ce consumasem aceste produse timp de 6 săptămâni, a fost că umflătura din 

zona stângă a gâtului meu a început să se micșoreze, iar cea din dreapta s-a redus de o așa manieră încât 

eram capabil să înghit mâncare mult mai ușor, și limba mea nu mai era atât de umflată. 

Și am fost foarte încurajat de asta, deoarece începeam să mă vindec fără să mai fiu sub observația vre-unui 

doctor de orice fel! 

Și am continuat acest tratament natural până în luna Martie, și la acel moment mă întrebam: “Oare a scăzut 

Cancerul, sau s-a răspândit deja?”. Asta era îngrijorarea mea principală! 

Prin Aprilie am trimis analize de sânge în Germania, și pe 8 Mai am primit un telefon din partea secretarei 

Doctorului care mi-a zis: “Au venit rezultatele de sânge din Germania! Puteți veni să le vedeți!?”. 

Și i-am răspuns că: “Sigur că vreau să le văd!”, eram foarte nerăbdător, și când am ajuns acolo a trebuit să 

aștept într-o cameră timp de vreo 20 de minute, înainte să vină doctorul! Au fost cele mai lungi 20 de minute 

din viața mea, de-mi tot tremurau degetele de la mâini! 

Într-un final, m-a chemat sus la el la etaj, și a deschis plicul, și s-a uitat fix la mine, la care eu i-am zis: 

“Doctore, care este rezultatul, nu mă mai fierbe?!”, la care el mi-a răspuns: “Henry, acesta e un miracol! Eu 

sunt doctor din 1979, și tu ești primul pacient bolnav de Cancer al acestei clinici care nu a fost distrus de 

Chimioterapie, de Radiație, sau de Operație!”. 

La care eu am zis: “Chiar așa e!?”, și el a continuat: “Am în acest plic rezultate uimitoare! Raportul asta e 

un miracol. Scrie aici că nenumărate fragmente provenite din tumori moarte, plutesc peste tot în sângele 

tău!”. 

Și apoi mi-a zis că: “Aici e același rezultat pe care l-ai fi avut dacă făceai Radiație și Chimioterapie în 

ultimele 6 luni!”. Eram șocat total. 

[TY BOLLINGER]: 

Am auzit cuvinte foarte inspiraționale din partea lui Henry, și nu știu despre voi, însă eu m-am bucurat foarte 

mult de fundalul plin de canguri de pe fundal! 

Henry s-a străduit foarte tare să își construiască un mod de viață anti-Cancer prin intermediul Nutriției și 

Suplimentelor, și pe parcursul acestui proces nu a trebuit să sufere deloc! Acum să-l ascultăm pe Mike 

Adams = “The Health Ranger”, cum abordează acest subiect! 

[MIKE ADAMS]: 
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Poți să ai un mod de viață anti-Cancer care este foarte plăcut, foarte încurajant, și destul de delicios în 

termeni de mâncare. 

De exemplu - Strugurii roșii, Fructele citrice – sunt alimente anti-cancerigene, adică toate aceste fructe și 

legume uimitoare pe care le putem mânca sunt anti-cancerigene! 

Fructele, Legumele, semințele, Nucile, și Condimentele. Pentru că și condimentele sunt anti-cancerigene. 

Așa că poți avea o viață minunată și în același timp să fie și o viață anti-Cancer! Nu trebuie să suferi pentru a 

te poziționa anti-Cancer! 

Cele mai delicioase mâncăruri de acest fel, sunt de obicei și cele mai anti-cancerigene tipuri de mese! Pentru 

că au toate acele culori diferite și gusturi diferite ale plantelor ce au proprietăți anti-cancerigene! 

Dacă cineva are o dietă bazată pe blender (pe sucuri naturale la storcător), nu se va îmbolnăvi de Boli de 

Inima, sau de Cancer, sau de Diabet!  

Spre deosebire de cei care au o dietă bazată pe produse procesate: siropul de porumb cu fructoză ridică, 

uleiul de soia, zahărul și sarea! Astea sunt niște gunoaie, nu ingrediente! Și asta reprezintă dieta pentru a face 

Cancer! 

Și ea are un gust teribil, însă oamenii au fost “programați” să creadă că asta e ok. Și știi cum procedează 

acele companii alimentare pentru ca produsele lor să aibe gust plăcut!? Le adaugă chimicale precum MSG, 

potențiatori de aromă, șamd! 

Așadar, dacă mănânci mâncarea adevărată, atunci înseamnă că ai o dietă anti-Cancer! Pur și simplu. 

[CHERIE CALBOM]: 

Toate tipurile de vegetale sunt potrivite. – Da, pentru că este greu de găsit o legumă care să nu aibe efect 

anti-inflamator și anti-cancerigen! – Sigur că este. 

Și asta pentru că Dumnezeu le-a înzestrat cum se cuvine! Acestea sunt cele mai importante alimente 

împotriva Cancerului, și mă refer la toate vegetalele foarte colorate, și sunt puține care nu sunt colorate. 

Adică sunt câteva, dar și alea sunt bune pentru noi! – “Mâncați Curcubeul, nu-i așa!?”. – Da, absolut! 

[OCEAN ROBBINS – fondator Food Revolution, autor, lector]: 

Există 2 modalități prin care mâncarea te poate ajuta! Prima este atunci când eviți mâncarea rea, și a 2-a este 

când te folosești de lucrurile bune (cu adevărat nutritive și hrănitoare). 

Iar evitarea ingredientelor rele implică pesticidele, hormonii, chimicalele sintetice, antibioticele, și cele 

asemenea lor. Și mâncarea procesată, aditivii, potențiatorii de aromă, coloranții, iar lista e lungă. 

Iar a te folosi de mâncarea bună este de a consuma fito-nutrienți, flavonoizi, adică tot ceea ce e super din 

partea fructelor și legumelor – pe care ni le oferă printr-o dietă echilibrată. 

Și asta deoarece avem nevoie de fibre pentru a ne curăța Colonul, avem nevoie de fito-nutrienți pentru a ne 

da acea Vitalitate, acea Energie, și Abilitate de a ne lupta cu Cancerul! 

Și e incredibil ceea ce se poate întâmpla atunci când “nu mâncăm răul mai mic”, atunci când ne preparăm 

propria noastră mâncare ca pe o expresie a ceea ce ne place, corpul nostru devine mai viu, mai vital, se vede 
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mai energic când mergi pe jos, și ai și o claritate mai mare a minții, iar asta e ceea ce ce ador să văd în 

munca pe care o desfășor, deoarece în fiecare zi interacționez cu oameni a căror viață se transformă.  

Și văd apoi că zâmbetul lor este și mai strălucitor, văd că munca lor e și mai productivă, energia lor e mai 

mare, și că viața lor e mai lungă, odată cu trecerea timpului. Și e entuziasmant. 

[TY BOLLINGER]: 

Și noi avem același entuziasm ca al lui Ocean atunci când vedem că viețile oamenilor se schimbă cu ajutorul 

Nutriției și cu ajutorul unei sănătăți îmbunătățite, iar o anumită persoană – ce se află în inima mea – și căreia 

îi plăcea să vadă viețile oamenilor schimbate în bine, era bunica mea – Helen, care exact cum spunea Cherie 

Calbom, mânca “Curcubeul” (fructe și legume de toate culorile). 

Bunica Helen – pe care eu o numeam “mama Helen”, a fost diagnosticată cu Cancer la sfârșitul anilor ‘80, și 

timp de mai bine de 10 ani – a consumat un produs numit “Ceaiul Esiac” – care i-a ținut Cancerul la distanță 

până a murit. 

Din nefericire, cu câțiva ani înainte să moară, ea a încetat să mai consume acest Ceai Esiac. În următorul clip 

– al Dr. Steven Klayman – veți afla mai multe despre beneficiile Ceaiului Esiac! 

[Dr. STEVEN KLAYMAN – chiropractician holistic]: 

Un lucru care mi-a atras atenția acum câțiva ani a fost Ceaiul Esiac. Și am citit despre acea asistentă 

medicală din Canada din anii 1920, care primea pacienți bolnavi de Cancer, mulți dintre ei aflați în fază 

terminală, conform doctorilor lor. 

Iar ea le dădea acest ceai, Ceaiul Esiac. Iar acest ceai consta dintr-un amestec de ierburi care i-a fost dat și ei 

de către un herbalist indian! 

Și foarte mulți oameni se vindecau de Cancer. Iar acum 15 – 18 ani, secretara mea mi-a spus: “Doctore 

Klayman, mătușa mea a fost diagnosticată cu Cancer la Splină!”. 

Tu ce ai face dacă ai avea Cancer la Splină!? Și i-am spus că “Aș începe imediat să beau Ceai Esiac!”. 

M-a întrebat de unde poate face rost de el, și i-am zis să meargă la WholeFoods! Așa că după o lună de zile 

mi-a zis că mătușa ei băuse ceaiul, s-a prezentat la medic, și acesta i-a zis că: “Nu mai există Cancer în 

trupul tău! Cred că te-ai vindecat!”. 

Și ea i-a spus că a băut Ceai Esiac, iar medicul a zis “Că nu de la ceai s-a vindecat! Ci în urma unei remisii 

spontane!” (adică a mințit-o)! 

Ai mai auzit minciuna asta, nu-i așa!? – De foarte multe ori! – Asta înseamnă (din partea doctorilor) că ei nu 

știu din ce cauză s-a vindecat, și încadrează vindecarea naturalistă la “remisie spontană”! 

Așa că după câteva luni se prezintă iar la doctor, și acesta îi spune că “Cancerul s-a întors! Și cred că mai ai 

între 6 și 9 luni de trăit”. 

Și după ce ajunge acasă, nepoata ei a întrebat-o: “Ai continuat să bei Ceaiul Esiac?”, la care ea i-a spus: 

“Nu, nu l-am mai băut deoarece doctorul meu mi-a zis că ceaiul n-are nicio legătură cu dispariția 

Cancerului meu!”.  

Nepoata i-a zis: “Începe imediat să bei acest ceai!”, ceea ce a și făcut! Și am vorbit cu secretara mea acum 

câțiva ani, adică la vreo 15 ani după acest incident, și mi-a spus ce a zis mătușa ei: 
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“Data viitoare când te întâlnești cu Dr. Klayman, spune-i că îi mulțumesc! Încă mai continui să beau acest 

Ceai Esiac, și în continuare nu am niciun fel de Cancer!”. 

[Dr. MURRAY SUSSER – medic]: 

Am avut un pacient care suferea de obstrucționarea intestinelui, și l-am operat, și am văzut că are Cancer 

undeva lângă Apendice, și i-am scos Cancerul de acolo, însă deja se răspândise înspre Ficat, așa că părea 

condamnat la moarte – dacă era să mă iau după abordările convenționale! 

Și în loc de Chimioterapie, a început să consume Ceai Esiac, și vine de câțiva ani la mine la cabinet, iar 

Cancerul nu i-a revenit niciodată!  

[TY BOLLINGER]: 

Tocmai ce v-am arătat povești de succes a 2 persoane care consumă Ceai Esiac! Plus bunica mea, adică 3 

persoane, însă există mii și mii de alți oameni care au ținut Cancerul la distanță și chiar l-au vindecat cu 

ajutorul Ceaiului Esiac. 

Însă conform medicine oficiale, “ceaiul esiac reprezintă șarlatanie”. Conform medicinei oficiale “toate 

aceste leacuri naturaliste nu au niciun fel de bază științifică, ci sunt apă chioară”, însă nu e adevărat. 

 [Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Ne apropiem de 100.000 de referiri din jurnalele științifice, care ne spun că Dieta, Vitaminele, Mineralele, 

Produsele Botanice, Energizantele Naturale (sucurile), și altele asemenea, ne influențează sănătatea în mod 

benefic. 

Așa că, Ty, să nu lași vreodată pe cineva să îți spună că abordarea naturalistă nu are bază științifică! 

Deoarece există o tonă de dovezi științifice în acest sens, doar că nimeni nu le acordă atenția cuvenită 

deoarece, și-mi pare rău s-o spun – aceasta nu este patentabilă! 

Și dacă ei nu o pot patenta, nu pot face mulți bani de pe urma ei! Și cred că știm cu toții că trendul în 

medicina reglementatorie acum este ca noile medicamente patentabile să fie din ce în ce mai scumpe, și 

acum s-a ajuns la 73.000 de dolari sau 100.000 de dolari pe an medicamentația pentru Hepatită. Și asta se 

poate deoarece ei au patentul asupra lor, și dețin și monopolul. 

Iar asta nu se poate realiza cu tratamentele nepatentabile. Așa că ăsta e motivul pentru care cei mai mulți 

medici nici măcar nu au auzit de aceste alternative. 

Nu e vorba că medicii ar urî Natura, ci e vorba că ei nici măcar nu știu că există rapoartele științifice cu 

privire la așa ceva! 

[TY BOLLINGER]: 

E de-a dreptul extraordinar! Există 100.000 de referințe științifice în literatura de specialitate cu privire la 

Medicamentația Naturalistă, însă medicii nu știu despre ele deoarece ei nu citesc articolele! 

Ei sunt prea ocupați, așa că își iau informațiile doar din cadrul acestor seminarii sponsorizate de marile 

companii farmaceutice, sau de la anumite jurnale medicale ce sunt sponsorizate în proporție de 99% de 

Farma. 
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Așa că situația e concepută deliberat împotriva lor. Însă e nevoie ca orice Protocol de Combatere și 

Vindecare a Cancerului trebuie conceput pornind de la Nutriție și Suplimente. 

Însă ce-ați zice dacă v-am spune că există un efort la nivel internațional de a ne limita accesul la nutriție și 

suplimente!? Să-l ascultăm pe Dr. Rob Vekerk din Anglia cum dezbate acest subiect! 

[Dr. ROB VERKERK]: 

Guvernele din întreaga lume nu își doresc ca oamenii să știe despre suplimente, ci se supun politicii 

medicinei oficiale, și în Europa – de îndată ce apare un supliment ce are efect de vindecare a Cancerului, 

imediat îl bagă în ilegalitate! 

Și asta deoarece, prin definiția datorată Codului Medical european statuat în 1965 – apărut pentru a proteja 

oamenii de Talidomidă, se spune că “orice substanță ce are un efect farmacologic trebuie transformată în 

medicament!”. 

Așa că această definiție încadrează mâncarea doar la “ceva ce îți dă energie”, însă care nu are și efect 

terapeutic medical (de tratare și vindecare), definiție care evident că vine în contradicție cu ceea ce se 

presupune că a spus acum mii de ani prietenul nostru – Hipocrate! 

Așa că da, există probleme mari cu furnizarea suplimentele alimentare, dar și cu consumul de formule 

concentrate (sucuri) de nutrienți. 

În prezent, dacă cauți acei 9 aminoacizi esențiali, nu există niciun plan autorizat în acest sens, adică nu ni se 

permite, pentru că deși sunt esențiali pentru viață: “Dacă vinzi un aminoacid, să nu spui nimic pozitiv la 

adresa lui!”. 

Nu ni se permite să spunem nimic pozitiv despre Glucozamină din cauza pseudo-științei încadrate în Codex! 

[TY BOLLINGER]: 

Mai exact, ce legătură are Codexul cu accesul nostru la Vitamine și Suplimente!?  

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

Pe parcursul primei jumătăți a secolului XX, 9 premii Nobel au fost acordate pentru cercetarea referitoare la 

beneficiile Vitaminelor la adresa sănătății umane! 

În 1963 guvernul german, fiind presat de corporația Bayer, a lansat ceea ce se numește “Comisia Codex 

Alimentarius”, având scopul de a se asigura că vitaminele și beneficiile lor pentru sănătatea umană sunt 

eliminate la nivel mondial! 

Așa că nu suntem doar noi acum vorbind despre răul apărut în urma Cancerului, ci există de o sută de ani 

încoace o preocupare criminală împotriva sănătății umane!  

Iar atunci când cercetezi această derulare criminală, chestiile despre care vom vorbi astăzi vor fi mai ușor de 

înțeles pentru oamenii care vor urmări acest interviu! 

[TY BOLLINGER]: 

Nu știu voi, dar eu când am auzit prima dată informația asta de la Dr. Rath, am rămas șocat! Pentru câteva 

secunde bune am rămas fără cuvinte. 
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A spus că Comisia Codex Alimentarius a fost în mod intenționat lansată pentru a limita accesul oamenilor la 

suplimente benefice. Și asta la nivelul întregii lumi. 

Și a mai zis că “Există de o sută de ani încoace o preocupare criminală împotriva sănătății umane!”. 

Mi-aș fi dorit ca planul lor malefic să se fi oprit acolo, însă din nefericire, conspirația împotriva oamenilor e 

mult mai profundă! 

Dacă nouă, ca oameni, nu doar că ni s-a limitat accesul la suplimente nutritive vindecătoare, ci am fost și 

forțați să mâncăm produse care să ne îmbolnăvească fără ca măcar să știm asta?! 

Aceasta e sfera Organismelor Modificate Genetic, adică OMG, și vom învăța mai multe despre ele în 

următoarea secțiune! 

[JEFFREY SMITH – cercetător]: 

OMG sunt create în laborator unde se ia o genă de la o specie și se bagă în ADN-ul altei specii.  

Culturile OMG aflate pe piață sunt în număr de 9, iar principalele lor caracteristici sunt fie toleranța la 

ierbicide, fie producția de pesticide. 

Toleranța la ierbicide este generată de Round-Up – cel mai popular produs, se dă peste culturile de Soia, 

Porumb, Bumbac, Floarea-Soarelui, Trestia de Zahăr, și Lucernă. 

Ei au făcut în laborator, cu ajutorul genelor de la bacterii, inclusiv bucăți de viruși, șamd, ca planta să nu mai 

moară atunci când este șpreiată cu ierbicidul Round-Up, ierbicid care în mod normal ucide plantele. 

Așa că asta face ca distrugerea buruienilor să fie mai ușoară pentru fermieri. Pentru că ei pot pur și simplu să 

șpreieze Round-Up peste culturile agricole, și să ucidă toate buruienile, dar nu și culturile OMG. 

Iar cealaltă trăsătură populară a OMG este producția de pesticide. Ei iau o genă de la o bacterie din sol 

numită Bacillus Thuringiensis, sau pe scurt BT, și ia acea genă ce produce un insecticid cunoscut, și o bagă 

în Porumb sau în Bumbac. 

Iar când anumiți dăunători - adică gândaci - încearcă să mănânce din plantă, atunci anumite toxine din plantă 

le cauzează găuri în stomac și ei vor muri! 

Așa că noi, ca oameni, mâncăm acea cultură OMG plină de insecticide și de Round-Up, adică mâncăm 2 

tipuri de otrăvuri din culturile OMG. 

[Dr. IVARS KALVINS]: 

Ceea ce se întâmplă este că se modifică genetic culturile agricole pentru a le face mai rezistente la dăunători. 

Mâncarea din stomacul nostru este digerată de bacterii. 

Există 2 kilograme de bacterii în stomacul și intestinul nostru, și care primesc mâncarea noastră.  

Însă acum bacteriile din stomac nu pot procesa mâncarea OMG, deoarece această mâncare este înzestrată cu 

“rezistență la bacterii”. 

Însă acum sunt lăsate noi combinații de peptide în stomacul și intestinul notru, și sunt absorbite de sângele 

nostru. 

Și apoi apare o multitudine de efecte în sistemul nostru. 
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[Dr. NALINI CHILCOV]: 

Atunci când sunt create plante hibride, de tip horror, și care nu sunt naturale, atunci apar problemele. 

Deoarece ne jucăm de-a dumnezeu cu natura, și nu știm ce tip de monștri creem, sau dacă corpul nostru ar 

metaboliza așa ceva, sau dacă acele combinații de gene vor activa alte procese de îmbolnăvire. Există prea 

multe necunoscute. 

[OCEAN ROBBINS]: 

Cu toții participăm la acest experiment în masă, și dacă nu trăiești izolat sau dacă nu îți cultivi singur 

mâncarea, atunci cu siguranță că ai consumat la un moment dat OMG. 

Aceste OMG sunt produse în 5 culturi principale, însă sunt foarte răspândite: Soia, Porumb, Floarea 

Soarelui, Trestia de Zahăr, și Bumbac, care și el stă la baza unui ulei. 

Toate restaurantele americane conțin OMG în ingredientele folosite, așa că dacă n-ai mâncat niciodată la 

restaurant, de-abia atunci să zicem că nu prea ai fost expus la OMG. 

Se știe cu siguranță că OMG sunt expuse intensiv peste tot la Glifosatul din Round-Up, compus ce a fost 

declarat de Organizația Mondială a Sănătății a fi cancerigen. 

Știm sigur că aceste culturi sunt tratate intensiv cu ingredientul 24D, care e unul din cele 2 elemente ale 

“Agentului Orange” – cel care este cauza a nenumărate cauze de boli metabolice și neurologice, inclusiv 

multe cazuri de defecte la naștere. 

Știm că atunci când șpreiem aceste chimicale peste culturile agricole, știm că vom ajunge să mâncăm 

legume ce au absorbit ierbicidele, ceea ce e fără precedent în istoria lumii, deoarece pe vremuri dacă le 

șpreiai, acestea ar fi murit. 

Acum s-a ajuns la rezistență la ierbicide, și noi le consumăm, le absorbim, așa că ce impact crezi că are 

asupra oamenilor consumul intensiv de Glifosat, 24D, și alte ierbicide toxice? Cred că e destul de alarmant. 

[TY BOLLINGER]: 

Ocean a menționat că Glifosatul a fost declarat cancerigen de OMS, iar Glifosatul e ingredientul principal în 

(ierbicidul) Round-Up. 

În următorul clip, alături de Jeffrey Smith – care e un cercetător renumit despre OMG, după cum am aflat în 

cercetările noastre, el explică de ce Glifosatul cauzează Cancer! 

[JEFFREY SMITH – cercetător]: 

Round-Up poate genera Cancer în foarte multe cazuri. În primul rând el este un antibiotic, și ucide bacteriile 

benefice, cauzând o supra-creștere a bacteriilor rele. 

Și aceasta are legătură cu anumite tipuri de Cancer, cum ar fi Cancerul colo-rectal. Creșterea bacteriilor rele 

poate produce Zonulină – care duce la apariția Sindromului Intestinului permeabil, adică se creează niște 

găuri în celulele membranei intestinelor, iar acest sindrom are legătură cu Cancerul. 

De-asemenea, Round-Up distruge și un set de enzime, numite Enzimele CYP, care fac parte din procesul de 

detoxificare, iar aceste enzime sunt corelate cu Cancerul. 
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Una dintre problemele cu Round-Up este că poate dezmembra unele dintre aceste enzime ce sunt implicate 

în detoxificare. 

Așa că orice influență toxică din mediul înconjurător poate deveni mult mai toxică atunci când intră în 

contact cu Round-Up sau cu ingredientul ei activ – Glifosat. 

Prin creșterea bacteriilor din Intestin poate apărea Inflamarea, iar Intestinul inflamat duce la apariția 

Cancerului. Așadar, Round-Up poate produce toate aceste boli, exact ca o “furtună perfectă”. 

[JEFFREY JAXEN – cercetător, autor, jurnalist de investigații]: 

Celălalt aspect despre care nimeni nu vorbește este faptul că Glifosatul a fost patentat în 1964 de către 

compania chimică Staufer, ce avea ca scop inițial identificarea mineralelor, în special a Manganului!  

Așa că ceea ce a rezultat a fost ca fiecare persoană testată avea în sistemul ei Glifosat, funcție de ce mâncau, 

iar majoritatea gravidelor aveau, inclusiv nou-născuții, așa că ceea ce se creează în tine este un burete care 

mișună prin tine – și care scoate mineralele din tine, scoate Magneziul din tine. 

Iar asta se întâmplă și dacă consumăm Soia, care conține Glifosat, și care îți fură Magneziul.  

Așa că se creează o mare deficiență de Magneziu, iar oamenii au mare nevoie de acest supliment. Așa că 

asta e ceea ce se întâmplă. 

De-asemenea, se creează o mare problemă și în ceea ce privește circulația, unde s-a demonstrat că nivelurile 

reduse de Magneziu duc la Cancer. 

Bolnavii de Cancer care iau suplimente de Magneziu, vor avea o reducere a tumorii, și asta e un mare 

beneficiu în combaterea Cancerului, și nimeni nu face nimic cu privire la asta. 

[Dr. IVARS KALVINS]: 

Ei ne irită toate celulele și ne distrug membranele. Iar asta reprezintă alta cauză pentru Cancerul colo-rectal, 

deoarece el este un Cancer al Stomacului și al Intestinelor. 

[TY BOLLINGER]: 

Este incredibil faptul că se știe că Glifosatul cauzează Cancer, fiind și ingredientul principal în Round-Up – 

ierbicidul cu care se șpreiază peste toate tipurile de Porumb și Soia, însă în același timp FDA nu solicită 

niciun fel de anchetă care să arate dacă OMG sunt sigure sau nu! 

Acesta e rezultatul unei politici supervizate de Michael Taylor în 1992 când făcea parte din FDA, și care 

apoi a ajuns la Monsanto – producătorul de ierbicide modificate genetic. 

Aici a devenit avocatul lor principal pentru a legaliza utilizarea lui, iar în prezent s-a întors la FDA – adică la 

instituția care legalizează industria alimentară. 

Din cauza politicii dezvoltate de Taylor – în timp ce se afla la FDA, OMG sunt echivalate cu mâncarea, și 

prin urmare ei afirmă că “niciun fel de mâncare nu e necesară”. Însă oare este adevărat că OMG reprezintă 

mâncare?  

[JEFFREY SMITH – cercetător]: 

Ne aflăm în situația asta din cauza afirmațiilor din politica respectivă a FDA - conform cărora “ei nu 

cunoșteau informațiile că OMG sunt diferite”, și care sunt minciuni sfruntate! O invenție totală. 
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O acționare în instanță a scos la iveală în domeniul public 44 de discuții secrete ale FDA din care a reieșit că 

a existat un consens foarte mare printre oamenii de știință ce lucrau la FDA. Adică contrariul a ceea ce s-a 

declarat. 

(În aceste memo-uri) se spunea că: “OMG creează alergeni, creează toxine, creează probleme nutriționale, 

și creează boli noi!”. 

Se mai arată că “le-au cerut superiorilor să facă alte teste”, în care se plângeau cu privire la draftul politicii, 

iar îngrijorările erau ignorate sau chiar negate. 

Iar “testele” pe care le-au făcut, au fost de ochii lumii, adică complet contra-făcute, fiind gândite ca să nu fie 

identificate probleme, să fie prinși în flagrant. 

[TY BOLLINGER]: 

Jeffey Smith tocmai ce a menționat “teste contrafăcute”, iar un alt exemplu de verificări fabricate a fost 

testul Saralini, din 2012. 

[Dr. HOWARD FISHER]: 

O altă descoperire a fost cea a profesorul Saralini, care a derulat același tip de studii pe care le-a derulat 

Monsanto, despre care s-a aflat recent că trebuiau să fie pe 6 luni, însă de fapt erau doar pe 3 luni. 

În acest studiu pe care l-a derulat timp de 2 ani, care au fost făcute pe rozatoare, ce credeți că a aflat!? 

A aflat că se ajunge la distrugerea Ficatului și a Rinchilor, acest lucru nemaiputând fi influențat. 

A aflat că viața masculilor se reduce cu 15%, că viața femelelor se reduce cu 70%, acest lucru nemaiputând 

fi influențat. 

Aici vorbim despre Porumb modificat genetic. Și a aflat o creștere de 200 – 300% a numărului de tumori. 

[TY BOLLINGER]: 

Se spune că “o poză face cât o mie de cuvinte”, și priviți cum arată rozătoarele după ce au consumat porumb 

modificat genetic. 

Una dintre teoriile populare este aceea că “culturile agricole modificate genetic ar fi necesare pentru a hrăni 

lumea”. Auzim asta tot timpul, însă de fapt – nu este deloc așa! 

[JEFFREY SMITH – cercetător]: 

OMG sunt atât de nepotrivite pentru a hrăni lumea, încât cele mai mari studii știintifice ale lumii - semnate 

de 400 de savanți, sponsorizate de ONU și semnate de mai mult de 58 de state, au demonstrat foarte clar că 

actuala generație de OMG nu poate sub nicio formă să hrănească lumea, și ne referim în termeni de 

eradicare a foametei, sau de creare a unei agriculturi sustenabile. 

[Dr. ROB VERKERK]: 

Există atât de multe studii care au analizat OMG, încât nu există nimic care să demonstreze că OMG pot 

juca un rol decisiv în rezolvarea foametei globale. 

Însă cu toate acestea, guvernele și industria biotehnologiei afirmă sus și tare că OMG va fi salvarea noastră! 

[ROBERT BELL SCOTT]: 
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Oare e nevoie de OMG pentru a hrăni lumea? Absolut că nu. De fapt, există un caz din India pe care l-am 

dezbătut aici la Radio, în care fermierii au arătat că pot avea recolte de 4 ori mai mari dacă apelează la 

agricultura organică, comparativ cu culturile modificate genetic. 

Așa ceva se presupune (de către sistem) că nu ar trebui să fie posibil. Această familie cultivă pe 2,5 hectare, 

și a recoltat 22,4 tone de orez. Totul organic. 

Iar așa ceva nu ar trebui să fie posibil. – Asta înseamnă 44.000 de pounds de orez!? – Da. Oare nu putem 

hrăni întreaga lumea organic, dacă am proceda la fel!? 

Al doilea aspect este să ne creștem singuri mâncarea, pentru că oricine ar trebui să aibe propria sa grădina. E 

nevoie de ferme mari pentru a hrăni lumea, însă trebuie să reabilităm solurile! 

Există foarte multe dovezi care arată că dacă știi ce să faci, poți să reabilitezi organic solurile, astfel încât 

apoi să crești alimente din abundență bogate în nutrienți pentru a hrăni lumea, fără componente modificate 

genetic. 

[JOEL SALATIN – autor, lector internațional]: 

Niciodată în întreaga istorie a lumii nu a existat situația de azi, în care jumătate din întreaga cantitate de 

mâncare comestibilă este aruncată la gunoi! Așa ceva nu s-a mai întâmplat. 

Cea mai mare minciună a vremurilor noastre e că nu ar exista suficientă mâncare, și că cum vom putea să 

hrănim atâta lume!? Chiar acum se aruncă la gunoi mâncare suficientă cât să hrănim de 2 ori întreaga 

planetă. 

Așa ceva nu s-a mai întâmplat în istoria lumii. Iar asta are loc din cauza ineficienței sistemului alimentar 

industrial global, în care există foarte multă risipă și pretenții, alimente avariate, șamd! 

[TY BOLLINGER]: 

Asta chiar m-a surprins – că 50% din mâncarea de pe pământ e aruncată la gunoi. Se spune că nu avem 

mâncare suficientă, și ăsta ar fi motivul pentru care oamenii suferă de foame, însă s-a aflat că nu e ăsta 

motivul. 

Oamenii suferă de foame, însă nu din cauză că nu ar fi suficientă mâncare. Iar această situație îi cam 

decredibilizează pe cei care sunt de acord cu OMG, deoarece ei ne tot spun că “avem nevoie de OMG ca să 

hrănim lumea!”.  

Există suficient de multă mâncare. Pentru că ne aflăm la subiectul cu OMG, propun să-l ascultăm pe Dr. 

Steve Klayman cu privire la subiectul arzător al etichetării OMG. 

[Dr. STEVEN KLAYMAN]: 

În 1996 am candidat pentru Congres aici la mine în Texas, împotriva lui Ray Doulglie, care se află în funcție 

de foarte mult timp, și una dintre părțile platformei a fost despre etichetarea OMG, și chiar și campania lui 

Obama din 2007 a cuprins dreptul oamenilor de a știi ce se află în mâncărurile lor. 

Evident că după ce a devenit președinte, și-a schimbat părerea, și a semnat legea de protejare a Monsanto, în 

care spunea că “Monsanto are nevoie să fie protejată de consumatori!”, 
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Așa că m-am ocupat de această problemă de mult timp, și am realizat că în anul 1999 – când această 

chestiune se dezbătea – că oamenii de știință se jucau de-a dumnezeu, și că de fapt ei habar nu aveau ceea ce 

fac! 

Iar acum, evident că există o întreagă industrie care s-a dezvoltat, și care se numește “lipsit de gluten”, însă 

au distorsionat atât de mult compoziția chimică a grâului, încât oamenii nu-l mai pot digera, sau le cauzează 

boli! 

Da, știu! Pentru că grâul nostru obișnuia să fie format din “semințe antice”, iar acum nu mai este deoarece a 

fost și el modificat. 

Așadar, nu te joci cu Natura! Încercarea omului de a “îmbunătăți” natura duce la dezastru. 

Iar acest dezastru este acum interzis în multe țări din lumea asta, deoarece au înțeles ce reprezintă, însă din 

nefericire – în SUA, politicienii sunt mituiți ca să nu interzică OMG, asta deși peste 90% din cetățenii țării 

își doresc produse fără OMG, vor să fie etichetate fără OMG, asta deși etichetarea nu a intrat încă în vigoare. 

[JEFFREY JAXEN]: 

Noi ca oameni ne luptăm pentru dreptul simplu de a știi, nici măcar nu luptăm ca să le ținem departe de 

consum, ci vrem doar să știm!  

Am scris un articol în care am zis că, conform producătorilor lor: “Alimentele modificate genetic sunt cele 

mai bune produse pe care nimeni nu știe de unde să le cumpere, și unde să le găsească!”. 

Asta în ciuda faptului că atunci când ai un produs de vânzare, vrei ca oamenii să știe de unde să facă rost de 

el! Aceste companii de OMG cheltuie milioane de dolari pentru a lupta dpdv juridic pentru ca oamenii să nu 

știe asta. 

[TY BOLLINGER]: 

Ăsta e un punct de vedere important menționat de Jeffrey Jackson: “Dacă OMG sunt atât de bune pentru 

noi, atunci de ce companiile multinaționale cheltuie milioane de dolari pentru a ne împiedica pe noi să știm 

dacă ele se află în mâncarea noastră?”. 

S-ar putea să nu știți asta, însă în prezent în SUA există o legislație numită “Legea Neagră”, care permite 

oricărei companii dreptul de a nu fi obligată să își eticheteze produsele cu OMG. 

Acest tip de legislații, precum Legea Neagră și altele asemenea, practic legitimează otrăvirea cu toxine a 

mâncărurilor noastre, adică bagă ingredientele modificate genetic în hrana noastră, iar noi continuăm să le 

consumăm, fără să știm – deoarece nu sunt etichetate. 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY]: 

Există Nutriția, care nu înseamnă doar să înghiți mâncăruri care au nutrienți buni și să devii mai sănătos și 

mai puternic, ci și faptul că le absorbi. 

Mulți dintre noi avem intestinele compromise. – De ce? – Intestinul nostru nu e funcțional deoarece e plin de 

chimicale, mâncarea e modificată genetic, acum există glicero-fosfați în grâu, așa că astăzi toată mâncarea 

este alterată și compromisă. 

Și mai suntem și stresați, așa că acidul hidrocloric din stomac - care se află în mod natural acolo pentru a 

deactiva toți microbii, fie că sunt viruși, paraziți – este compromis! 
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Și întreaga noastră mâncare este plină de toxicitate, și noi consumăm mâncare moartă, și vrem să fim vii! 

Cum să fie posibil asta!? Nu este posibil. 

[OCEAN ROBBINS]: 

Există o varietate mare de gusturi și arome în bucătăria organică, adică oportunități incredibile, însă este 

expirată dpdv moral, deoarece sistemul alimentar este plin de aditivi și potențiatori de aromă, coloranți, și 

OMG, pesticide, hormoni, și antibiotice, și toate aceste otrăvuri împreună creează “o supă toxică”.  

Și tragedia acestei supe toxice este că ne ucide. Ne omoară copiii. A dus ca 2 treimi (67%) din populația 

țăriu să sufere de Obezitate, o treime dintre copiii noștri este așteptat să ajungă obezi pe perioada vieții lor.  

Marile epidemii de Cancer, după cum bine știi, alături de alte afecțiuni – ar putea fi prevenite, și nu e deloc o 

exagerare să spunem că într-o societate în care normalitatea înseamnă mâncare toxică, și în care boala, 

suferința, și starea de spirit oribilă sunt considerate normale, înseamnă că a venit vremea pentru o schimbare 

majoră! 

Suntem pentru o revoluție alimentare, și facem asta prin educație, prin summit-uri despre revoluția 

alimentară, iar prin mobilizarea de resurse și cunoștințe, vrem să îi ajutăm pe oameni să pună în acțiune 

această revoluție alimentară. 

Partea frumoasă despre revoluția alimentară este că nu trebuie să aștepți de la McDonalds sau Monsanto, sau 

Coca-Cola, sau guvernul american - să facă aceste schimbări, ci tu înseți poți să faci această revoluție zi de 

zi în propria ta viață, și atunci când faci asta, de fapt schimbi sistemele! 

Noi acum creăm o Cerere pentru întreaga noastră economie alimentară, și chiar și companiile gigant precum 

Coca-Cola sau McDonalds resimt efectele ei, și vor înțelege că ceea ce le-a făcut în secolul 20 să fie firme 

mamut, în secolul 21 le vor face de domeniul uitării, dacă nu operează schimbări majore. 

Deoarece clienții s-au săturat să tot fie bolnavi, s-au săturat să fie mereu obosiți, sau să le fie băgată pe gât 

mâncare toxică, așa că sunt nerăbdători să vadă o schimbare! 

Și acum noi cerem asta! De aceea acum vedem această vânzare record în ceea ce privește mâncărurile 

organice, mâncare certificată fără OMG, mâncare naturală, mâncare de la fermă, de asta vedem că vânzările 

alimentare ale localnicilor s-au triplat în ultimii 10 ani! – Adică mâncare reală. 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Vestea bună e că poți evita cu ușurință aceste mizerii dacă vei consuma mâncare reală! Nu trebuie să te 

îngrijorezi!  

Sistemul se bazează pe faptul că nu vei consuma mâncare reală, adică se bazează pe faptul că vei fi dintre 

cei 95% dintre americani ale căror calorii provin de la mâncăruri procesate. 

Vai! – Da, 95%. – E uimitor, nu am știut că e atât de ridicat! 

Acest procent nu ne include pe mine și pe tine, însă americanul mediu se află în acei 95%!  

Trebuie neapărat să fie 100% mâncare reală!? Nu. Dacă ar exista otrăvurile astea în proporție de 5 – 10%, 

probabil ar fi ok, adică cu cât mai jos și mai puțin dăunătoare, cu atât mai bine! 

Așa că asta e strategia – să mănânci cât mai sănătos cu putință! – Cred că ăsta e motto-ul perfect pentru acest 

interviu: Consumați mâncare reală! – Mâncați alimente reale! Spune-o simplu! 
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Corpul nostru nu e conceput pentru a fi expus la asemenea alimente chimizate! Așa că trebuie să ai grijă! 

Pentru că e foarte ușor și oricine poate să consume ceea ce trebuie astăzi! Însă e nevoie să te și ferești de 

alimentele procesate! 

Există 3 cuvinte, și e foarte simplu să fie ținute minte: CONSUMAȚI ALIMENTE REALE! 

Îmi place asta! – Mâncați alimente reale! Pentru că dacă faceți asta, știți ce îndepliniți!? 

Evitați ingredientele sintetice ce se află în mâncărurile procesate, și cei mai mulți oameni nu conștientizează 

că există peste 10.000 de chimicale etichetate G.R.A.S. – adică recunoscute în general a fi sigure, de către 

înseși industria alimentară. 

Și prin faptul că le etichetează cu G.R.A.S., ei de fapt creează o portiță legislativă prin care își permit că cele 

10.000 de chimicale să nu mai fie nevoie să fie testate pentru siguranță la oameni. 

Nu mai zicem luate una câte una, însă când le luăm combinate, avem de-a face cu o toxicitate sinergistică. 

Așa că dacă vei consuma o mâncare reală, atunci vei evita toate aceste chimicale! Adică eviți expunerea la 

aceste chimicale netestate, care îi transformă pe oameni în Porci de Guineea.  

Și asta pentru că habar nu avem care va fi situația cronică (de boli) care va reieși din expunerea la aceste 

chimicale combinate. 

Deci din cauză că aceste chimicale sunt încadrate a fi “cunoscute în general a fi sigure”, ele de fapt nu sunt 

niciodată testate? – Absolut niciodată! Și asta pentru că tot industria alimentară le etichetează. 

Așa că ai dreptate, suntem niște Porci de Guineea (se fac experimente pe noi)!  

Atunci un om poate să zică: “Hai să citim ingredientele!”. Dacă îți permiți în primul rând să vezi acele litere 

mici de un sfert de centimetru, plus înțelegerea dpdv chimic pentru a înțelege ce e acolo pentru că vorbim de 

termeni chimici complecși, trebuie să aflați că nici măcar nu se află pe lista cu ingrediente. 

Portița legislativă spune că: “Datorită faptului că se află în G.R.A.S., nu mai e nevoie să fie trecute și pe 

etichetă!”. – Chiar așa!? – Da. 

Așa că nu există nicio modalitate prin care un client conștiincios ar putea să aleagă un aliment bazându-se pe 

ambalajul său! 

Așa că pentru a te afla în siguranță, trebuie să mănânci alimente reale! Iar asta se întâmplă doar atunci când 

tu, sau cineva de încredere sau pe care iubești, sau pe care plătești, îți va pregăti mâncarea! 

Să mănânci 100% mâncare reală este imposibil, deoarece vrând–nevrând când mai mănânci la restaurant, 

mai delegi această responsabilitate și altuia, însă modul de viață generală, adică 80 – 90% din timp, e 

necesar să mănânci alimente reale, pregătite de tine sau cineva de încredere! 

[TY BOLLINGER]: 

Să reținem asta de la Owen Robbins: “Consumați mâncare reală!”. Adică mâncare reală pe care a făcut-o 

Dumnezeu! Asta e ceea ce ar trebui să mâncăm pentru a ne simți hrăniți, și niciodată nu e prea târziu pentru 

a începe să mâncăm mâncare reală! 
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Să nu fiți descurajați de faptul că până la acest moment nu ați avut dieta potrivită! Pentru că puteți începe de 

acum! Și vom vedea dovezi începând cu clipul următor de la Robert Scott Bell, care descrie un studiu 

științific derulat în Suedia! 

[ROBERT BELL SCOTT]: 

Există un studiu recent din Suedia derulat pe 2 săptămâni, adică pe scurt, însă ceea ce a descoperit este 

foarte profund.  

O familie care avea o alimentație nepotrivită, adică deloc mâncare organică, ci doar bazată pe pesticide, 

deoarece considera că e prea scump să mănânce organic – a dat teste de urină înainte de a începe să mănânce 

organic. 

Iar apoi, întreaga familie, adică părinții și copiii, vor începe să mănânce organic. Și după o singură zi, iar în 

cele din urmă – 2 săptămâni, înainte nivelul pesticidelor din corp fiind extraordinar de ridicat, după cele 2 

săptămâni de consum organic, de-abia dacă mai putea fi identificat. 

Asta îți arată cât de repede corpul se poate adapta de îndată ce nu mai bagi în el otrăvuri, adică cu alte 

cuvinte, acele chimicale care te-au băgat în starea asta de luptă internă. 

Acum eu nu zic că în 2 săptămâni au ieșit toate mizeriile din ei, însă de îndată ce corpul va ajunge la acea 

forță internă de a se detoxifica și de a se apăra de pesticide, acum va primi acea energie pe care o va orienta 

împotriva acelor bio-chimicale sintetice care încă nu au ieșit din corp. 

Și asta e recuperarea pe termen lung, care nu e întotdeauna simplă! Însă recuperarea a fost foarte puternica și 

vizuală pentru a fi recunoscută cât de rapidă este, în special în cazul copiilor, în care poti regresa o sănătate 

deficitară prin simpla oprire a fluxului de otrăvuri – care îți pun corpul într-o stare de apărare continuă, în 

loc de o stare de creștere și vindecare! 

[TY BOLLINGER]: 

Suedia e o țară chiar lângă Marea Baltică, și vizavi de Letonia, în estul Rusiei, și e o țară despre care eu nu 

am învățat la orele de Geografie din Liceu, așa că a trebuit să mă uit pe o hartă. 

Atât eu, cât și echipa mea audio-video de la “The Truth About Cancer” am călătorit în capitala Riga – un 

oraș mic, și câteva elemente de acolo ne-au lăsat mască. 

În primul rând este foarte frumos. Foarte multe monumente și clădiri istorice, plus catedralele și castelele. 

În al 2-lea rând, orașul este foarte curat având în vedere cât de mulți oameni sunt acolo.  

Și poate cel mai important aspect care ne-a impresionat acolo este că toată mâncarea era curată, ajungea la 

tarabă direct de la fermier, adică acolo se consumă mâncare curată și reală, așa cum menționa Ocean 

Robbins. 

Asta am găsit în aproape orice restaurant de acolo. Oamenii aici sunt extrem de sănătoși, și aproape că nu 

există niciun fel de Obezitate în Letonia. 

Dacă vă mai amintiți din primul episod, am învățat despre Războiul împotriva Cancerului, însă ce ați zice 

dacă v-am spune că există un virus împotriva Cancerului!? 

Haideți să aflăm mai multe din Riga, Letonia, deoarece am explorat chiar acest subiect! 
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[Dr. KASPARS LOSANS – medic oncolog; directorul Centrului Internațional de Terapie Virală]: 

Rigvir este un virus viu, ținut înghețat pentru a se menține în viață. Și funcționează prin faptul că identifică 

celulele canceroase în corpul uman, și le distruge! 

Adică ne putem raporta la el ca la un virus bun, sănătos!? – Este un virus excepțional de bun! 

Noi ne-am obișnuit să credem că virusul reprezintă ceva rău. Acum vorbim despre o situație complet 

diferită. 

Noi cunoaștem cel puțin 1 virus bun, care îi ajută pe pacienți să scape de celulele canceroase. 

[Dr. IVARS KALVINS]: 

Există o singură medicamentație pe piața întregii lumi, și mă refer la virusul viu – RIGVIR – care provine de 

la Riga Virus. 

El a fost construit și descoperit de Prof. Aina Muceniece, și legalizat, adică aprobat de către FDA-ul leton. 

Așa că această țară europeană a reușit să trateze cu mare succes Melanomul, și nu doar pe acesta, deoarece 

acest virus este un virus uman, nativ, deloc modificat. 

Pentru toate virusurile cea mai mare problemă e reprezentată de mutație. Acest virus nu va suferi nicio 

mutație. 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Kalvins a fost 1 dintre cei 3 finaliști pentru Premiul European pentru Medicină din 2015, și este un 

membru marcant al Academiei Europene de Științe, deține 215 patente de invenție, și are peste 650 de 

articole științifice publicate. 

Acum să ne întoarcem la lecția precedentă despre Rigvir! Unele dintre experimentele inițiale au fost 

efectuate pe șoareci. 

[Dr. PETERIS ALBERTS – medic; Șeful Departamentului de Cercetare Dezvoltare din Riga]: 

Au aflat că dacă iau o tumoare de la un pacient, și o pun la șoareci, aceasta se va dezvolta, însă dacă o pun în 

contact cu virusul, aceasta se va dezintegra. 

Știi cine a făcut această observație prima dată!? Doamna Gercklauder, cu care am vorbit în această 

dimineață. 

[Dr. ANTONIO JIMENEZ – fondator și director medical al Clinicii Hope 4 Cancer Tijuana]: 

Virusul Rigvir are particularitatea că poate ținti în mod selectiv celulele canceroase, lăsând neatinse celulele 

sănătoase. Acest lucru se numește onco-tropism. 

[Dr. PETERIS ALBERTS]: 

Și știi cine a administrat virusul primului pacient!? Dr. Gercklauder. Rigvir este un virus oncolotic. 

Aceasta e o simulare care arată cum virusul infectează celula tumorală, se multiplică acolo, și apoi o distruge 

de tot. 

[Dr. ANTONIO JIMENEZ]: 
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Acest proces se numeste oncoliză. De îndată ce celulele izbucnesc, atunci aceste virusuri care se înmulțesc și 

se multiplică în celulă, continuă, și penetrează și alte celule canceroase. 

Unul dintre lucrurile interesante despre Terapia Virală cu RigVir, este că el țintește și celulele stem 

canceroase. 

Știm că deși unii dintre privitorii acestei serii documentare au avut parte de Chimioterapie sau de 

Radioterapie, după care li s-a spus că “s-au vindecat”, sau că “a intrat în remisie”, există posibilitatea foarte 

ridicată ca Cancerul lor să reapară. 

Noi, prin intermediul Terapiei cu RigVir, putem ținti acele celule stem canceroase, lucru pe care 

Chimioterapia și Radioterapia nu le poate ținti, ci le face mult mai agresive. 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt foarte fericit să mă aflu în această dimineață în Riga, Letonia, și sunt alături de o domnișoară numită 

Cristina! Îți mulțumesc că ești alături de noi! 

Ea va împărtăși cu noi povestea ei în care a depășit Melanomul canceros! 

[KHRYSTINA YAKOVENKO – vindecată de Cancer]: 

Totul a început la sfârșitul anului 2012. Când am mers la doctor, el m-a diagnosticat cu Cancer în faza a 4-a, 

metastatic la Ficat. 

Mi-au prescris Chimioterapie, și la acea vreme nu știam ce înseamnă toate astea. La acea vreme aveam 

încredere în medicii ucrainieni, și aveam încredere în metodele pe care le foloseau.  

Adică am avut încredere în Chimioterapie, și nu am realizat pe deplin efectele acestui diagnostic la acel 

moment. 

Așadar, ai fost diagnosticată cu Melanom Malign, care a dat în metastază la Ficat, iar doctorii prin 

intermediul Chimioterapiei, de fapt nu ți-au dat șansa vindecării. Câte luni sau ani au aproximat ei că mai 

aveai de trăit!? 

Maxim 6 luni. Deci juma’ de an! – Ieri, mi se pare că te-am văzut cu fiica ta! Spune-mi cum te-ai simțit la 

gândul că fiica ta s-ar putea să te piardă și să nu te mai vadă niciodată!? 

Am înțeles ce se întâmplă, nu m-am panicat, și am realizat faptul că trebuie să lupt, și că nu am dreptul să 

renunț la luptă! 

Când am venit prima dată la Centrul de Terapie, doctorul nu mi-a zis de la început că va reuși, ci că vom 

încerca, și asta deoarece era cumva prea târziu. 

Și cred că în fazele incipiente, oamenii care au acest tip de diagnostic își pierd speranța, renunță să mai 

lupte, și pur și simplu așteaptă să moară. 

Însă câteodată oamenii continuă să lupte, chiar dacă se află în fază terminală, încercând să găsească o ieșire 

din situația aceasta, și astfel se ajunge să se și vindece. 

Mă bucur pentru tine, deoarece una dintre părțile importante ale tratamentelor de succes anti-Cancer este de 

a crede că vei reuși, de a lupta pentru a-ți păstra viața, și exact asta ai reușit tu. 
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Ai hotărât să trăiești, ai hotărât să crezi în tratament, și cred că asta e o parte importantă din faptul că astăzi 

ești sănătoasă! 

[TY BOLLINGER]: 

Puteți să denumiți diferitele tipuri de Cancer – ați menționat de Melanoma, și alte tipuri de Cancer 

(împotriva cărora virusul Rigvir funcționează)!? 

[Dr. IVARS KALVINS]: 

Există cel puțin 10 tipuri de cancere diferite, locații ale Cancerului, cum ar fi Cancerul Renal, Cancerul la 

Sân, Cancerul de Stomac, Cancerul Pulmonar, de Prostată, și multe altele care sunt foarte întâlnite la bărbați. 

Însă acum este aprobat “oficial” doar pentru Melanoma, dar chiar și așa reprezintă un mare succes, deoarece 

vedem că oamenii ce o folosesc și pentru alte tipuri de Cancer și ei se vindecă.  

[Dr. ELITA SHAPOVALOVA – medic oncolog; profesor la Universitatea Medicală din Riga]: 

În cazurile incipiente de Melanoma, atunci când oamenii primesc Rigvir, procentul de supraviețuire este de 

92%, iar în cazurile mai avansate – procentul de supraviețuire cu Rigvir este de 60%, și dacă nu îl primesc – 

este de doar 9%. 

Niciun fel de Chimioterapie poate trata Melanomul, iar la început, atunci când foloseam Radioterapia, o 

respingea, adică nu o puteam folosi deoarece ucide sistemul imunitar, și este foarte greu de luptat. 

Medicamentația de la Chimioterapie nu e folosită ca să vindece Melanomul, iar al doilea dezavantaj este că 

are Efecte Adverse care distrug sistemul imunitar al pacientului, care agravează calitatea vieții pacientului, și 

care îi schimbă întreaga viață a pacientului din cauza efectelor adverse. 

[Dr. PETERIS ALBERTS]: 

Rigvir este primul din terapia virală anti-Cancer, care în calitatea sa de virus oncolitic, are și efect 

imunologic, și ăsta e modul lui de acțiune! 

[Dr. KASPARS LOSANS]: 

Se activează al doilea mecanism al Rigvir ori de câte ori este atras de celulele canceroase, poentru ca mai 

apoi aceste celule să devină invizibile pentru sistemul imunitar, și până să devină invizibile, ele au abilitatea 

naturală de a se ascunde de sistemul imunitar, și datorită ghidării Rigvir - deoarece virusul este atașat de 

Cancer - acesta ajunge în interiorul celulei canceroase, așa că Sistemul Imunitar, datorită Rigvirului, va 

recunoaște Cancerul și va începe să reacționeze împotriva Cancerului respectiv. 

[Dr. ANTONIO JIMENEZ]: 

Adesea, în practica medicală, noi ne concentrăm pe optimizarea sistemului imunitar, adică să ajungem la cel 

mai bun sistem imunitar posibil, și asta e ceva minunat, însă cu toate acestea, celulele canceroase au 

dezvoltat o modalitate prin care să depășească recunoașterea imunitară, iar Centrul Internațional de 

Virologie de aici din Letonia, cu ajutorul studiilor pe Rigvir, a ajuns la concluzia că Rigvir se prinde de 

receptorii de pe suprafața celulelor canceroase, care se numesc CD55, iar atunci când se prinde de acești 

receptori, celulele T și B, adică celulele naturale care să ucidă Cancerul, vor recunoaște celulele canceroase, 

și vor avea o reacție imunitară specifică la ele. 

[RUSLAN ISAYEV – vindecat de Cancer]: 
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Singura recomandare care există în Rusia după Operație, este Chimioterapia! Doctorii m-au trimis acasă 

spunându-mi că mai am doar 7 luni de trăit. 

Așadar, în afară de cele 7 luni de trăit, ei nu ți-au mai dat niciun fel de speranță de supraviețuire!? 

Da, mi-au zis că nu mai am nicio șansă de a trăi, și să mă pregătesc pentru ultima perioadă a vieții mele! Am 

ajuns acasă, și mi-au prescris Chimioterapie. 

După prima sesiune de Chimioterapie, starea mea de sănătate era foarte rea, mă simțeam slăbit, și am refuzat 

să mai continui Chimioterapia, deși eram foarte bolnav! 

Și cumva am mai supraviețuit încă un an în plus fără Chimioterapie! Și atunci m-am decis să găsesc o altă 

metodă de tratament. 

Da, ăsta e! Cu așa ceva am fost salvat! – Te rog să ne spui despre fiul tău, care a supraviețuit ca prin miracol 

datorită Rigvir! Am auzit de situația lui, însă vreau să ne spui și tu! 

E un subiect foarte sensibil pentru mine! De asta mă emoționez!  

Spune-i că nu e nicio grabă!  

Ne aflam acasă într-o zi obișnuită, și luam cina, iar soția mea mi-a spus că e însărcinată! 

Însă înainte de asta, medicii mi-au zis că din cauza bolii mele îmi va fi foarte dificil să am copii. 

Așa că toată lumea mi-a zis că îmi va fi imposibil să am copii.  

Iar după această perioadă extrem de dificilă, când a venit ziua ca soția mea să-mi spună că vom avea un 

copilaș – I-am mulțumit lui Dumnezeu, promițăndu-I că dacă va fi o fetiță, o voi numi după profesoara Aina 

Mucieniece – descoperitoarea virusului Rigvir, și că dacă va fi băiețel – îl voi numi după numele 

Directorului de la Centrul de Terapie Virală – Iurgis, și care este nepotul Ainei Muceniece. 

Așadar, ți-ai numit fiul Iurgis – după numele nepotului celei care a inventat Rigvir! Se întâmplă să ai o poză 

a lui, pe care să ne-o arăți!? 

Sigur că da! O să o arăt imediat! Priviți aici ce a făcut Rigvir-ul!  

[Dr. KASPARS LOSANS]: 

Au existat studii înainte de a autoriza Rigvir-ul, și ambele au demonstrat eficiența și siguranța lui, și deși 

tocmai ce ai vorbit despre efieicență, să știi că siguranța dovedită de Rigvir este excepțională printre toate 

tipurile de tratament oncologice, deoarece în domeniul oncologiei, toate tratamentele sunt agresive și foarte 

dăunătoare! 

Tratamentul pe bază de Rigvir acționează prudent, fără efecte adverse, și de la autorizarea lui și până în 

prezent – nu s-au înregistrat efecte adverse grave ale sale! 

[Dr. INGRIDA CHEMA – șefa Departamentului de Patologie Orală, Centrul Oncologic Leton]: 

Nu există efecte adverse ale Rigvir-ului? – În practica mea în Oncologie, pe care am început-o în 1989, nu 

am întâlnit efecte adverse ale Rigvirului! 

Absolut deloc. Ce poate fi mai benefic decât să ai parte de o medicamentație care nu dă niciun fel de efecte 

adverse!? Te va ajuta, însă niciodată nu-ți va face rău!  
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[Dr. KASPARS LOSANS]: 

Noi cunoaștem abilitatea excepțională a Rigvir-ului de a distruge celulele canceroase!  

Așa că bazându-ne pe acest efect, le prescriem pacienților terapie virală, și apoi ei au o speranță de viață 

lungă datorită Rigvir-ului. 

Cunoaștem în urma testelor clinice că eficiența sa este dovedită! Și suntem și mai recunoscători deoarece 

unii dintre pacienții noștri – care erau în stadiul de a zace în pat – că ăsta era diagnosticul lor, și apoi i-am 

văzut că au supraviețuit 5, 10, 15 ani! Așadar, ei s-au vindecat! 

Așadar, este Rigvir-ul aprobat în Letonia ca tratament oficial pentru Cancer!? 

Da. Rigvir-ul este înregistrat în Letonia la Agenția de Medicamente ca medicament oficial aprobat ca 

tratament! 

Pacienții din Letonia sunt fericiți în ceea ce privește lupta cu Melanomul de piele!  

Rigvir-ul este compensat de către Stat, așa că pacienții nu trebuie să își facă griji deoarece este gratuit pentru 

ei! 

Așadar, vindecarea se poate realiza în cel mai benefic mod cu putință! – Astăzi am văzut pacienți din 

Lituania, Ucraina, Rusia, Letonia, Cecenia, adică din toată regiunea! 

Oare acest loc devine destinația în care vin oameni din toată lumea pentru a primi acest tratament!? 

Să știți că aici – la Centrul Internațional de Terapie Virală din Riga – avem logistica și experiența acumulată 

de la pacienți tratați cu Rigvir veniți din mai mult de 40 de țări diferite, care au fost vindecați de cancerele 

lor! 

[TY BOLLINGER]: 

O pacientă care s-a vindecat de Cancer datorită Rigvir-ului este Zoja din Sankt Petersburg, Rusia, căreia i s-

au mai dat de medicii oficiali mai puțin de 2 săptămâni de trăit, așa că familia ei a luat-o din spital, au cărat-

o până la mașină, și au condus din Rusia până în Riga, Letonia! Haideți să îi auzim povestea! 

[ZOJA SOKOLOVA – vindecată de Cancer]: 

Întreaga situație era foarte tristă pentru mine! M-am îmbolnăvit după un stres foarte puternic, și după o lună 

și jumătate am fost diagnosticată cu Cancer în stadiul 3! 

După Operație mi-au făcut Chimioterapie, și apoi am mai semnat încă 6 sesiuni de Chimioterapie, și tot 

tratamentul de Radioterapie! 

Starea mea permitea doar Chimioterapiei să fie derulată, și după a 4-a sesiune nu mai eram capabilă să mă 

ridic din pat, așa că am devenit un pacient care zăcea la pat! 

Înainte de a fi băgată la Chimioterapie, auzisem de Centrul Viral de la Riga, însă eu am avut încredere în 

doctorii oficiali și în metodele lor, așa că am decis să urmez acel curs. 

Doctorii tăi din Rusia, oare ți-au dat speranța că te vei vindeca și că te vei putea ridica iarăși din pat? 

Părea că vor să mă vindece, însă nu-mi dădeau nicio garanție că voi fi vindecată de această boală. 
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În acel moment când nu mă mai puteam ridica din pat deoarece eram foarte slăbită, rudele mele au decis să 

ia o dubă, să amenajeze în ea un pat pentru mine, și să mă ducă la Centrul din Riga! 

Înainte de a ajunge acolo, am făcut toate analizele de sânge pentru ca doctorii de acolo să poată cunoaște în 

întregime situația mea! 

Când doctorii de acolo mi-au văzut analizele, au rămas șocați, deoarece arătau un nivel inferior pentru o 

persoană vie! Erau șocați cum de am reușit să ajung până acolo în viață!  

Ca să înțeleg pe deplin – analizele tale arătau ca ale unei persoane decedate, și ei erau șocați de cum de te 

mai afli în viață!? – Da! 

Doctorul nu m-a întrebat cum am ajuns acolo, ci m-a întrebat Cum de mai sunt în viață, având în vedere 

rezultatul analizelor?!  

La acel moment am înțeles că nu voi supraviețui, și simțeam cum îmi cedează trupul de la o zi la alta! 

Doctorii mi-au recomandat să iau anumite măsuri și indicații înainte de a primi Rigvir-ul, astfel încât să-mi 

îmbunătățesc oleacă Sistemul Imunitar pentru a putea primi Rigvirul! 

După câteva săptămâni am început să iau Rigvir! Familia mea luase decizia pentru mine, deoarece eu eram 

într-atât de slăbită încât acceptasem că trebuie să-mi iau adio de la viață, așa că familia mea a luat decizia 

pentru mine! 

Pur și simplu am acceptat decizia lor, și am zis fie voia lui Dumnezeu cu mine! Eu doar i-am urmat! 

După ce am urmat indicațiile medicului pentru a-mi îmbunătăți trupul și sistemul imunitar, după doar 2 

săptămâni am fost capabilă să mă ridic din pat și să mă plimb în jurul casei, și mă simțeam mai bine! 

După o lună de când începusem să iau Rigvir, nu doar că puteam să merg singură, însă am fost și capabilă să 

conduc de una singură până în Riga ca să continui terapia virală! 

Dacă după o lună de la începerea tratamentului cu Rigvir ai fost vindecată, te întreb dacă le-ai spus despre el 

și fostelor tale colege de Chimioterapie din Rusia!?  

Că mă gândesc că ai avut niște contacte acolo. Le-ai sunat să le spui că ai găsit acest loc!? 

Încă de când am făcut operația, am rămas în contact cu mai multe femei, ne aflam atunci în același salon și 

ne programau în același timp pe toate. 

Iar când am început Rigvir-ul, deși eu aveam în trecut doar 4 sesiuni de Chimioterapie, nu tot cursul, ele au 

continuat cursul, și pe măsură ce eu mă simțeam din ce în ce mai bine datorită Rigvirului, ele se topeau și 

mai mult din cauza Chimiopterapiei, simțindu-se din ce în ce mai rău! 

Le-ai contactat vreodată astăzi ca să verifici cum se mai simt? – Când am început să primesc Rigvirul, 

deoarece am devenit foarte repede o persoană sănătoasă, am început să călătoresc, eram plină de energie, și 

le-am sunat! 

Și le-am recomandat să înceapă acest tratament! Însă din anumite motive, ele au refuzat să încerce Rigvirul, 

iar acum sunt toate moarte! 

E mare păcat că atâția oameni minunați au murit! Eu sunt fericită, sănătoasă! Și nu zic că la început nu am 

avut încredere în Rigvir, ci pur și simplu nu știam de ea, și eram extrem de slăbită. 
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Acum nu mai am niciun fel de dizabilitate, sunt o persoană complet sănătoasă! Și sunt extrem de 

recunoscătoare acestor oameni din Riga care m-au ajutat! 

[TY BOLLINGER]: 

Dacă aceste mărturisiri nu vă înduioșează inima, nu știu ce altceva ar putea să o facă! 

Nu-mi vine să cred, dar aproape că am ajuns la finalul episodului din această noapte! Însă dacă ați uitat ceva 

din el, vă invit la o scurtă recpaitulare cu privire la ce am învățat astăzi! 

Ce de descoperiri am putut astăzi să învățăm de la experții respectivi!   

Ne-am îndeplinit rolul de a Educa, Demasca și Eradica Cancerul prin intermediul acoperirii atâtor arii vitale 

de descoperiri: să identificăm un virus ce ucide Cancerul, să învățăm importanța celulelor stem canceroase, 

pericolele OMG, puterea sucurilor naturale stoarse, și semnificația consumării Curcubeului. 

Oare înainte ai mai auzit de terapia virala împotriva Cancerului? Oare ați văzut dovezile care să o susțină?  

Știu că existența unui virus care țintește în mod selectiv celulele canceroase, fără să dăuneze în vre-un fel 

corpului, este ceva de-a dreptul încurajator, și asta se datorează nenumăraților experți din întreaga lume și 

pacienților vindecați pe care i-ați văzut cum câștigă Războiul cu Cancerul! 

Știu că ați prins putere pe măsură ce învățați ce și cum referitor la celulele stem canceroase, și că acestea 

trebuie abordate în adevăratele tratamente și prevenții contra Cancerului. 

S-ar putea să fiți șocați să aflați că în cazul tratamentelor convenționale nici măcar nu se adresează acestor 

adevărate origini ale Cancerului (celulele stem canceroase), și prin urmare – pacienții acestor false metode 

de tratament au Cancerul recidivat, sau că doctorii și pacienții se scarpină în cap neștiind ce să mai facă în 

acest “labirint al Cancerului”. 

Adevărul despre Cancer se referă la identificarea și rezolvarea cauzelor originale ale Cancerului! 

Ați aflat despre magnitudinea de otrăvuri băgate în alimente prin intermediul OMG, și cât de dăunătoare 

sunt pentru noi aceste “alimente” horror, și ați văzut și modul în care puteți avea o dietă fără OMG, 

prevenind astfel ca toxinele otrăvitoare să vă intre în organism. 

Ați văzut cum consumul de mâncăruri potrivite reprezintă o adevărată medicamentație naturală, și că 

mâncatul Curcubeului – deși este o metaforă colorată – vă aduce aminte să vă hrăniți pentru diferitele 

voastre nevoi. 

În final, ați văzut cum sucurile naturale stoarse din legume și fructe reprezintă o parte importantă dintr-un 

protocol eficient de prevenire și vindecare a Cancerului, și ați văzut poveștile inspiraționale ale oamenilor 

care au avut încredere în medicamentația Naturii pentru a-și vindeca trupurile! 

Sunt atât de recunoscător că am reușit să vă “echipăm” cu cheile cunoașterii adevărului despre subiectele 

vitale referitoare la Cancer, și că prin intermediul a ceea ce ați învățat – puteți trăi fără să vă mai fie frică, 

știind că puteți mânca astfel încât să preveniți să apară Cancerul în viața voastră, la fel cum pot să facă și 

prietenii și familia voastră. 

Sper că ați învățat din episodul de azi că asta e dorința noastră – de a educa – și cred că episodul de azi a fost 

plin de informații vitale care să vă ajute să preveniți și să vă vindecați de Cancer! 
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În episodul de mâine vom zbura până în Tijuana, Mexic, pentru a vizita un Centru de Cancer care îi vindecă 

pe oamenii bolnavi, indiferent că se află în stadiul 1 sau stadiul 4, de Cancere la Sân, Prostată, Ovare, 

Tiroidă, Limfom, asta ca să menționez doar câteva dintre tipurile de Cancer vindecabile acolo. Și pentru 

toate se folosesc terapii care nu sunt deloc toxice.  

Vom învăța și despre rolul Glutamatului de a hrăni celulele canceroase. Cu toții știm cum Zahărul este 

hrănitorul principal al Cancerului, însă aproape nimeni nu știe că Cancerul are 2 hrănitori – unul dintre ei 

fiind Glutamatul. Vom învăța mai multe despre el data viitoare. 

Vom face și un tur în grădina unui medic foarte proeminent, care își crește în grădină o mare parte din 

mâncarea sa, și vom înțelege și proprietățile medicinale ale acestor super-alimente uimitoare! 

Ne vom vedea și cu omul care a pornit – ceea ce se numește – Summit-ul Revoluției Alimentare, pe măsură 

ce ne va oferi viziunea sa referitoare la Nutriție, în special în ceea ce privește Cancerul! 

Sunt foarte bucuros că am putut să împărtășesc cu voi azi toate aceste informații, sper că ți-au impactat 

viața! Și dacă este așa, te rog să distribui și prietenilor și familiei tale, și să te întorci și pentru viitorul episod 

deoarece va conține informații care îți pot schimba viața! 

Până atunci, să aveți o seară liniștită, și Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți! 

Traducerea și Adaptarea: https://t.me/AG_RealEducation 

[Traducător]: Ori de câte ori auziți de un bolnav de Cancer, sunteți obligați să le spuneți ce ați văzut aici – 

că Chimioterapia și Radioterapia sunt criminale, și să le transmiteți ce abordare naturopatică pot urma pentru 

a se vindeca de tipul lor de Cancer! Niciodată să nu ne pierdem speranța! 

[Dr. DARRELL WOLFE]: 

Ceea ce se întâmplă este că Farma și Media i-a dezgolit pe toți oamenii de demnitatea lor!  

Oamenii au cedat controlul, au renunțat să mai lupte, se simt fără ajutor, se simt fără speranță, așa că cine îi 

va salva, Ty!? 

Știm că se cheltuie miliarde de dolari pe așa zisul război contra cancerului, și iată cum documentarele tale au 

făcut mai mult bine decât vor putea vreodata face toate aceste miliarde! 

Și asta deoarece tu ai readus speranță în inimile și mințile acestor oameni!  

[Dr. BEN JOHNSON]: 

Ceea ce a făcut Ty Bollinger a fost să ne împuternicească prin cunoștințe (informații), iar cunoștințele îi fac 

pe oameni mai puternici! 

Și mă refer la informația că există și altceva (în combaterea Cancerului) decât ne prezintă sistemul oficial 

prin Operație – Chimioterapie – Radioterapie! 

Așadar, atunci când oamenii primesc informații, ei devin mai puternici, să poată prelua controlul asupra 

propriei lor sănătăți, să poată pune întrebări, să fie capabili să spună NU mamografiilor, să spuna NU CT-

urilor (computerelor-tomograf, pentru că sunt foarte radiative), să spună NU Chimioterapiei și 

Radioterapiei!!! Informația îi împuternicește pe oameni să ia decizii! Informația înseamnă putere. 

[THEO – soțul unei femei vindecate de Cancer]: 

https://t.me/AG_RealEducation
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Oare să am încredere într-o persoană îmbrăcată în alb (medicii) care nu are informațiile potrivite, care 

urmează să-mi otrăvească soția până la moarte, sau să o încurajez pe soție să își recapete controlul? 

Se simte extraordinar să fii lângă cineva, să îți folosești creierul pentru a evalua informațiile, și apoi să aplici 

acele informații! 

Și exact cum am auzit undeva: Noi, ca oameni, nu suferim din cauza lipsei informațiilor, ci din cauza 

oportunității, adică din cauză că nu aplicăm aceste informații. 

Lucrurile de care avem nevoie nu se află foarte departe de noi, trebuie doar să le găsim, și să facem ceva cu 

ele! Și dacă facem asta, ne vom simți minunat! 

Și apropos, pe măsură ce îmi ajutam soția să se vindece de Cancer, și eu am slăbit 40 de kilograme, și de la 

aproape obez – am ajuns să mă simt cel mai bine raportat la ultimii mei 15 - 20 de ani, căci suntem împreună 

de ceva vreme! 

Acum mă simt și arăt ca renăscut, și la fel și ea – arată de zici că e ca nouă!  

[HENRY McELLIGOT]: 

Doctorii mi-au zis că markerii cancerului de-abia dacă se pot înregistra pe scala de măsurare a aparatului, și 

mi-a zis că se simte șocat!  

La care eu l-am întrebat: “Doctore, de acum înainte ce să fac!?”, la care el a zis: “Indiferent ceea ce faci, 

continuă să o faci pentru tot restul vieții tale, și vei mai trăi încă 100 de ani!”.  
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Episodul 4:  

“Excito-toxine care hrănesc Cancerul, Farmacia 

Naturii, și Vindecarea Cancerului prin intermediul 

Sunetului și Luminii”. 

Postat Duminică – 16.Februarie.2025, https://t.me/AG_RealEducation/1477  

 

“Orice violare a adevărului nu reprezintă doar un fel de sinucidere a celui care minte, ci și un cuțit înfipt în 

sănătatea societății umane!” – Ralph Waldo Immerson. 

 

[TY BOLLINGER]: 

Bine ați revenit la documentarul “Adevărul despre Cancer – O Căutare Globală”! Sper că v-ați bucurat de 

episodul de data trecută, și pentru cei dintre voi care l-ați ratat, aveți aici o scurtă recapitulare! 

Ce de descoperiri am putut astăzi să învățăm de la experții respectivi?! Ne-am îndeplinit rolul de a educa, 

demasca și eradica Cancerul prin intermediul acoperirii atâtor arii vitale de descoperiri: să identificăm un 

virus ce ucide Cancerul, să învățăm importanța celulelor stem canceroase, pericolele OMG, puterea sucurilor 

naturale stoarse, și semnificația consumării Curcubeului. 

Oare înainte ai mai auzit de Terapia Virală împotriva Cancerului? Oare ați văzut dovezile care să o susțină?  

Știu că existența unui virus care țintește în mod selectiv celulele canceroase, fără să dăuneze în vre-un fel 

corpului, este ceva de-a dreptul încurajator, și asta se datorează nenumăraților experți din întreaga lume și 

pacienților vindecați pe care i-ați văzut cum câștigă Războiul cu Cancerul! 

Știu că ați prins putere pe măsură ce învățați ce și cum referitor la celulele stem canceroase, și că acestea 

trebuie abordate în adevăratele tratamente și prevenții contra Cancerului. 

S-ar putea să fiți șocați să aflați că în cazul tratamentelor convenționale nici măcar nu se adresează acestor 

adevărate origini ale Cancerului (celulele stem canceroase), și prin urmare – pacienții acestor false metode 

de tratament au Cancerul recidivat, sau că doctorii și pacienții se scarpină în cap neștiind ce să mai facă în 

acest “labirint al Cancerului”. 

Adevărul despre Cancer se referă la identificarea și rezolvarea cauzelor originale ale Cancerului! 

Ați aflat despre magnitudinea de otrăvuri băgate în alimente prin intermediul OMG, și cât de dăunătoare 

sunt pentru noi aceste “alimente” horror, și ați văzut și modul în care puteți avea o dietă fără OMG, 

prevenind astfel ca toxinele otrăvitoare să vă intre în organism. 

Ați văzut cum consumul de mâncăruri potrivite reprezintă o adevărată medicamentație naturală, și că 

mâncatul Curcubeului – deși este o metaforă colorată – vă aduce aminte să vă hrăniți pentru diferitele 

voastre nevoi. 

https://t.me/AG_RealEducation/1477
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În final, ați văzut cum sucurile naturale stoarse din legume și fructe reprezintă o parte importantă dintr-un 

protocol eficient de prevenire și vindecare a Cancerului, și ați văzut poveștile inspiraționale ale oamenilor 

care au avut încredere în medicamentația Naturii pentru a-și vindeca trupurile! 

Sunt atât de recunoscător că am reușit să vă “echipăm” cu cheile cunoașterii adevărului despre subiectele 

vitale referitoare la Cancer, și că prin intermediul a ceea ce ați învățat – puteți trăi fără să vă mai fie frică, 

știind că puteți mânca astfel încât să preveniți să apară Cancerul în viața voastră, la fel cum pot să facă și 

prietenii și familia voastră. 

După cum ați putut vedea, episodul de data trecută a fost plin de informații ce pot salva vieți, iar episodul 

din seara asta va fi la fel de plin! 

Vom călători până în Tijuana, Mexic, pentru a vizita o Clinică anti-Cancer, care tratează și vindecă pacienții 

de Cancer în mod natural, indiferent de tipul de Cancer pe care îl au, și indiferent de stadiile în care se află! 

Vom învăța și despre o clasă de chimicale denumită Excitotoxine, care îți excită celulele creierului până ce 

acestea vor muri!  

Sunt 2 tipuri de excitoxine foarte cunoscute despre care vom învăța azi, și evident că Nutriția reprezintă o 

piesă foarte importantă în puzzle-ul de luptă împotriva Cancerului, așa că cu siguranță vom vorbi și despre 

asta! 

Vom prezenta și câteva informații alimentare foarte folositoare, însă înainte de a ajunge acolo permiteți-mi 

să vă adresez o întrebare:  

Data trecută am aflat că marile companii Farma adesea cumpără oameni de știință pentru a crea studii cu 

rezultele pe care și le dorește Farma, astfel încât medicamentele lor să fie aprobate, așa că oare este posibil 

ca industria nutrițională să procedeze la fel!? Haideți să-l ascultăm pe Ocean Robbins! 

[OCEAN ROBBINS]: 

Dintre toate Școlile Medicale din SUA, mai puțin de o treime dintre ele au în componența lor un singur curs 

obligatoriu de Nutriție!  

Așa că este posibil ca un doctor care a trecut prin 6 ani de Facultate și o întreagă Stagiatură Medicală să nu 

aibe de fapt la bază nici măcar un curs de Nutriție! 

Așa că avem o întreagă industrie alimentară care nu acordă nicio atenție sănătății, și avem o întreagă 

industrie de sănătate care nu acordă niciun fel de atenție alimentației! 

Și cu toate acestea, mâncarea reprezintă fundația sănătății. Noi, dpdv informativ, cu toții știm că o mică doză 

de prevenție reprezintă o mare doză de sănătate, însă cu toate acestea, modul în care trăim – este 

completamente opus acestui fapt! 

Iar asta nu are loc în mod întâmplător! Industria alimentară face foarte mulți bani prin vânzarea oricăror 

mizerii la prețuri cât mai mici; 

industria medicală face foarte mulți bani, și care reprezintă 19% din PIB-ul SUA, iar cei mai mulți din acești 

bani sunt produși ca urmare a tratării simptomelor bolilor, boli pe care noi știm cum pot fi prevenite, însă nu 

se pot face bani din prevenție.  
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Iar eu acum nu acuz fiecare doctor la nivel individual că activează doar pentru a face bani, ci declar că există 

în funcțiune un sistem care în mod etapizat ne face pe toți să fim bolnavi. 

Și o să spun ceva și despre Asociația de Nutriție și Dietă din SUA, care reprezintă grupul mamă al 

dieteticienilor americani, ei au întâlnirile lor anuale, și știi cine sunt unii dintre sponsorii lor!? 

Companii precum McDonalds și Coca-Cola, care în cadrul acestor întâlniri dau gratis burgeri și sucuri 

tuturor participanților! 

Așa că ei sponsorizează întâlniri, sesiuni, grupuri de dezbatere pe teme nutriționale, și despre care se scrie 

public că “sunt sponsorizate de McDonalds sau de Coca-Cola”. 

Așa că eu întreb: Cât de obiective (cinstite) vor fi informațiile prezentate acolo, sau cât de revoluționare vor 

fi!? 

Și când te uiți pe statistici, care crezi că e impactul acestor companii asupra sănătății copiilor noștri, sau 

asupra populației noastre!? Ceea ce se întâmplă nu e de luat în râs, ci e de-a dreptul scandalos!  

Nutriționiștii și Dieteticienii – a căror datorie este de a avea grijă de sănătatea publică, și de a-i ajuta pe 

oameni să revină pe drumul sănătății – sunt de fapt cumpărați de industriile ce poluează sănătatea oamenilor 

pe care ei ar trebui să îi ajute! 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Eu nu am știut cât de coruptă este industria alimentară, până nu am început să studiez cartea lui Marion 

Nestle apărută în Octombrie 2015 numită “Soda Politics” (Politica Sucurilor Chimizate), și aceasta este 

aproape la fel de diabolică precum este industria Farma, în sensul că e și ea implicată în politicile de lobby, 

că mituiesc agențiile de reglementare și aprobare a produselor procesate, așa că concluzia este că întregul 

sistem este special conceput împotriva omului!  

[TY BOLLINGER]: 

Banii reprezintă adesea factorul decisiv în ceea ce privește deciziile care ne afectează direct sănătatea, și nu 

ar trebui deloc să fie așa, însă asta e realitatea! 

[Dr. PATRICK QUILLIN]: 

Trebuie să recunoaștem că Industria Medicală în America este o Afacere, și de fapt există interese financiare 

în această industrie! 

Ea reprezintă o afacere anuală în SUA în valoare de 2.7 trilioane de dolari (2.700 de miliarde). 

[Dr. DAVID BROWNSTEIN – medic]: 

Complexul Medical Oncologic reprezintă un fel de Stat în Stat ce a fost special conceput pentru a produce 

bani de pe urma bolilor canceroase. 

Așa că să luăm exemplul unei femei tinere care simte un nodul la sân, și merge la medic să se verifice!  

I se face o mamografie, i se prelevează o mostră, face o biopsie, apoi i se face o excizie, i se spune că are 

Cancer, i se va da Chimioterapie și Radiație, adică se activează întreg acest sistem de care am zis, pentru a 

“trata” Cancerul.  
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Iar la acest moment e un sistem ce valorează multe trilioane de dolari, și problema lui e că oamenii nu mai 

trăiesc deloc mult timp după ce urmează aceste “tratamente” oficiale. 

[TY BOLLINGER]: 

Acest complex medical de Cancer despre care tocmai a vorbit Dr. Brownstein - și care permite doar 

anumitor “tratamente aprobate” să fie acoperite de asigurarea medicală - este la capacitate maximă aici, în 

SUA, și de fapt este răspândit pe întreg pământul! 

Haideți să îl ascultăm pe Ard Pisa spunându-ne cum stau lucrurile în Olanda! 

[ARD PISA]: 

În Olanda, totul este reglementat prin lege, ca un doctor să recomande bolnavilor de Cancer doar Operație, 

Chimioterapie, și Radioterapie, și să nu recomande deloc tratamente naturopatice! 

În Olanda nu se permite abordarea alternativă. – Niciun fel de tratament naturist!? – Absolut nici unul! 

Dacă mergi mâine în Koln (Germania), la Centrul Medical al Prof. Dr. Ralph Hotte (pt tratament naturist), să 

știi că în Olanda nici ușa nu te lasă să o deschizi la un asemenea centru. 

Așa ceva nici măcar nu se permite să existe în Olanda! – Bănuiesc că olandezilor, măcar li se permite să 

meargă la clinica din Germania, pt că e aproape! – Da, este aproape! 

Însă va trebui să achiți tu totul! Iar asta reprezintă o mare problemă! – Asigurarea nu acoperă asta! – Exact. 

În Olanda asigurarea e plătită doar pentru Chimioterapie, și face 50.000 de euro. Însă pentru tratamentul 

natural din Germania, și care costă doar 30.000 de euro, nu se plătește de asigurare. 

E nebunie (crimă cu premeditare sponsorizată de Stat). Asta reprezintă inversarea valorilor. 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt de acord cu Ard Pisa! Lumea e cu susul în jos! Iar un exemplu elocvent al acestei lumi se află în 

sistemul de furnizare a alimentelor. 

Știați că există anumite substanțe chimice ce se află în mâncăruri populare, precum mâncarea chinezească, și 

care excită celulele creierului până ce mor!? 

Aceste substanțe se numesc excito-toxine! Iar în următorul clip, Dr. Russell Blaylock, care este un 

neurochirurug și un om de știință, ne va descrie rolul Glutamatului în ceea ce privește dezvoltarea și hrănirea 

Cancerului! 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

MSG este MonoGlutamatul de Sodiu, și reprezintă o Sare a Glutamatului. Elementul nociv este Glutamatul, 

nu Monosodiumul. 

Orice chestie care conține Glutamat este o excitotoxină. Iar asta înseamnă că îți poate distruge celula 

creierului. 

Atunci când am realizat cea mai mare parte din cercetarea mea și scrierile mele despre excitoxine, m-am 

referit la efectul lor asupra creierului, pentru că acolo ni s-a spus că acționau și se situau cei mai mulți 

receptori ai Glutamatului. 
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Acum s-a aflat că există receptori ai Glutamatului în fiecare celulă din corp. Nu există nicio celulă care să nu 

aibe în ea receptori ai Glutamatului.  

Iar asta înseamnă că dacă mănânci Glutamat, atunci bariera ta sanguină encefalitică nici măcar nu ia în 

calcul să te protejeze, deoarece Glutamatul ajunge la toate celulele fără să întâmpine niciun fel de opoziție! 

Și apoi nivelul sângelui tău crește foarte rapid pentru o perioadă de timp prelungită. Oamenii au o 

concentrație mai mare de Glutamat în sângele lor decât orice alt animal pe care s-ar experimenta așa ceva! 

Al doilea lucru – după ce află că receptorii Glutamatului sunt peste tot – este că aceștia declanșează și 

stimulează creșterea și extinderea cancerelor. 

Deci nu duce doar la apariția celulelor canceroase la creier. Și s-a demonstrat că dacă ai un nivel ridicat de 

Glutamat în jurul tumorii, atunci aceasta va deveni extrem de extinsă, și va crește de 2 ori mai mare decât o 

tumoră ce are lângă ea niveluri reduse de Glutamat. 

Așa că apoi au început să se uite și la alte tipuri de tumori, de Cancer la Plămâni, de Cancer la Colon, 

Cancer la Sân, Cancer la Prostată, Cancer la Tiroidă, și la fiecare tip de Cancer la care s-au uitat, au 

descoperit același lucru:  

Glutamatul a acționat acolo pe post de fertilizator, pe post de stimulator pentru creșterea acelui Cancer. 

Făcea ca creșterea să se desfășoare extrem de repede, foarte invazivă, și mai puțin probabil de vindecat. 

Cercetătorii au continuat să afle din ce în ce mai multe, iar al doilea corelator a fost că Dacă blochezi 

receptorii Glutamatului, atunci tumorile își vor încetini creșterea și vor deveni mai puțin invazivi, iar 

celulele canceroase ale tumorii începeau să moară! 

Blocarea receptorilor Glutamatului nu are niciun efect negativ asupra celulelor sănătoase, ci acestea se vor 

reproduce într-un mod absolut obișnuit. 

Atunci când începi să blochezi receptorii Glutamatului, doar celulele canceroase vor începe să moară, și apoi 

s-a aflat că dacă dai Chimioterapie unui bolnav de Cancer, și apoi îi dai aceste elemente care să blocheze 

Glutamatul – atunci și Chimioterapia funcționează mult mai bine! 

Deci se pot lua acești blockeri ai Glutamatului odată cu Chimioterapia, și spun asta deoarece acum când 

vorbim, foarte mulți pacienți sunt băgați la Chimioterapie! 

Așa că aceasta reprezintă o zonă foarte încinsă a cercetării. Iar marea întrebare este – Nu vrei să blochezi toți 

receptorii Glutamatului, deoarece Creierul are nevoie de ei pentru a funcționa, nu ai putea să ai memorie și 

ai cădea în comă, așa că vei dori să efectuezi o metodă selectivă pentru a stopa acea producție de Glutamat.  

Ei bine, există niște enzime ale celulelor tale numite Glutaminaze, iar rolul lor este de a converti Glutamina 

în Glutamat. 

Și asta e metoda prin care celulele canceroase produc foarte mult Glutamat. Iar dacă blochezi acea enzimă, 

atunci tumora va începe să se micșoreze! 

– Există blockeri naturali ai Glutamatului de care noi trebuie să știm!? – Din fericire, există foarte mulți! – 

Ok. 

Practic toți flavonoizii de care am discutat – Curcuma, Quercetină, Acidul Elagic, Resveratrolul, 

Antocianinele – cu toții reduc activitatea receptorilor Glutamatului. 
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Iar ăsta e marele lor avantaj, pentru că ei fac asta într-un mod absolut sigur, astfel încât Creierul să 

funcționeze normal, însă celulele canceroase să dispară. 

[TY BOLLINGER]: 

Informații fascinante din partea Dr. Blaylock! Glutamatul acționează pe post de fertilizator pentru celulele 

canceroase! 

Ceva foarte interesant din ce a spus este că nu Monosodiumul - și cei mai mulți oameni au auzit de MSG = 

Monoglutamat de Sodiu - deci nu Monosodiumul este problema, ci Glutamatul! Și există multe tipuri de 

Glutamat. Haideți să ascultăm în continuare ce are de spus Dr. Blaylock! 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Celulele canceroase se hrănesc din 2 părți principale: Glucoză și Glutamină. Dintre cele 2, Glutamina 

stimulează mai puternic creșterea celulelor canceroase. 

– Auzim adesea să ne ferim de Zahăr, adică de Glucoză, deoarece Cancerul se hrănește de la el, însă spui că 

Glutamina e și mai rea decât zahărul! 

Da, deoarece Efectul Warburg în ele se datorează faptului că celulele normale folosesc atât sistemele 

aerobice, cât și pe cele anaerobice, adică Ciclul Krebs. 

Celulele canceroase folosesc doar sistemul anaerobic, celălalt fiind stopat. Glutamina poate lucra sistemul 

aerobic, și să producă mult mai multă energie. 

Așa că dacă mănânci mult Zahăr și multă Glutamină, atunci stimularea canceroasă va fi foarte puternică, și 

prin urmare – ideea de bază e că trebuie să renunți de tot la consumul de Glutamină. 

Foarte mulți dintre cei care promovează Glutamina ca formă de “vindecare” a Intestinului, și mă refer la 

Sindromul Intestinului Permeabil.  

Așa că ei zic să iei 5, 6, 10 grame de Glutamină, însă aceasta reprezintă un stimulant foarte puternic pentru 

apariția bolilor degenerative ale Creierului, și un stimulant puternic pentru creșterea celulelor canceroase. 

Așa că nu vrei să faci asta! Există multe alte metode mai benefice de a-ți repara boala Gilbert (intestinul 

permeabil), adică metode sigure care de fapt să inhibe Cancerul! – Însă nu Glutamina! – Deloc Glutamină! 

Alt aspect este legat de mâncăruri precum Fasolea Neagră, care are doze ridicate de Glutamină în ea. 

Ciupercile au multă Glutamină în ele, așa că aceste mâncăruri care au multă Glutamină în ele, parcă nu ai 

vrea să le consumi. 

E bine să consumi doar mâncăruri cu niveluri reduse de Glutamină în ele. Iar cele mai multe dintre astfel de 

mâncăruri sunt legumele. 

Iar unii cercetători din domeniului Cancerului cred că motivul pentru care unii oameni se vindecă de cancer 

sau au o regresie spontană – este datorat faptului că au dietă vegetariană și beau sucuri de legume, și prin 

urmare consumă extrem de puțină Glutamină și Zahăr. 

– Super! Deci în acest mod scapi de 2 “hrănitori” (ai Cancerului). – Scapi de 2 fertilizatori! 
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Cancerul nu se poate folosi de grăsime pentru a se hrăni! Așa că Uleiul de Cocos reprezintă o metodă bună 

pentru a-ți menține energia la un nivel ridicat, fără să fi nevoit să apelezi la zahăr, iar Cancerul nu se poate 

folosi de Cocos. 

– MSG e o formă de Glutamat! Ce alte surse mai există pentru el, pentru a știi să ne ferim de ele?!  

Industria mi-a atacat într-un mod sălbatic cartea mea despre Excitotoxine, și atunci lumea a început să se 

ferească de Glutamat, și prin urmare sistemul a început să scoată MSG de pe eticheta produselor, și mai și 

scria că “nu conține MSG”. 

Însă de fapt ei adăugau surse de Glutamat în ele, cum ar fi proteinele hidrolizate, proteine din soia izolate, 

proteine din soia concentrate, drojdie autolizată, cazeină – care e foarte folosită (în special în lactate), așa că 

toate acestea conțin o cantitate mare de Glutamat. 

Însă legea le permite să bage așa ceva în mâncăruri, și în același timp să scrie pe etichetă că “Nu conține 

MSG”!  

– Și asta din cauză că ele nu sunt Monoglutamat de Sodiu!  

– Exact. Asta deși ele sunt la fel de periculoase și dăunătoare precum MSG!  

– Deci trebuie să ne ferim de toate formele de Glutamat!  

– Da, de toate formele trebuie să ne ferim! În special de Soia! Pentru că Soia conține foarte mult Glutamat și 

Glutamină. Și mai conține și Aluminiu, și Fluor, și Manganat. – Vai!  

– Adică conține foarte multe toxine! Soia reprezintă o mâncare foarte nocivă. Și este o mâncare lichidă, 

adică se pune în lapte, adică în produsele lichide. Soia conține foarte multă Glutamină, ceea ce face ca 

nivelul sângelui tău să crească de 20 sau 50 de ori!  

– Și asta chiar dacă ne referim la Soia organică!?  

– Da, nu e nicio diferență, dacă e naturală sau din fabrică. Părerea mea este că oamenii nu ar trebui să 

consume produse din Soia. 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Blaylock a menționat că Glutamatul nu este doar combustibil, ci și un fertilizator pentru celulele 

canceroase! 

Atunci când aud de “combustibil pentru Cancer”, cei mai mulți oameni ce se îngrijesc de sănătatea lor cred 

că e vorba doar de Zahăr, și și Zahărul este ceva ce trebuie să abordăm pt că Zahărul reprezintă una dintre 

principalele surse ale Cancerului. 

În următorul clip vom asculta un om de știință care ne explică la ce anume trebuie să fim atenți atunci când 

vine vorba de Zahăr. Sunt toate tipurile de zahăr rele!? 

Sau există anumite chestiuni la care să fim atenți despre zahăr, cum ar fi maximul și minimul glicemic, 

indexul glicemic. Adică la ce tre’ să ne uităm pentru a evita ca zahărul să ne hrănească celulele canceroase! 

[Dr. SUBRATA CHAKRAVARTY]: 

Întrebarea ce reiese, dintr-o perspectivă practică, este: Ce ar trebui să facă un pacient bolnav de Cancer!? 
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Ar trebui să mănânce Zahăr, ar trebui să nu mănânce Zahăr? Vestea bună aici este că sursa zahărului 

contează cu adevărat. 

Cum consumi zahărul face diferența. Dacă vei analiza modelele de consum al zahărului din anii 1960, cea 

mai mare parte a zahărului provenea de la fabricile de trestie, iar acesta era format în mare măsură din 

Sucroză (din sfeclă roșie), adică 50% glucoză și 50% fructoză. 

Ceea ce s-a întâmplat odată cu trecerea timpului a fost că fructoza a început să fie formată din sirop de 

porumb care dădea un nivel extrem de ridicat fructozei! 

Există foarte multe indicii care arată că fructoza ridicată a siropului de porumb a produs nenumărate efecte 

negative asupra sănătății oamenilor. 

În interiorul fiecărui tip de Cancer există un centru de procesare a Glucozei, și în interiorul fiecărei celule 

există mereu un astfel de centru de procesare a Glucozei, adică ceea ce numim receptorii hexokinazei. 

Adică HK2, ca să zic așa, aflat în celulele canceroase, dar aflat și în celulele normale. Singura diferență este 

că în cele canceroase se află cu mult mai mulți receptori de tip HK2 decât în cele normale. 

Problema care apare este că acum ai de-a face cu un “câine înfometat”, și cu un câine nu chiar așa de 

înfometat - și care este ușor de săturat. 

Și ai de-a face în mod spontan cu niște niveluri foarte ridicate de Zahăr din care se va sătura foarte bine 

“câinele înfometat” (tumora). 

Așa că ceea ce trebuie să faci e să oprești aceste nivele de maximum ale zahărului în sânge, și de aceea ne 

concentrăm pe a da oamenilor mâncăruri ce au un index glicemic mic. 

Foarte mulți oameni știu că mâncărurile neprocesate și legumele sunt ceea ce recomandăm oamenilor cu 

orice tip de Cancer! Însă unii dintre ei consideră că legumele sunt bogate în zahăr și că le va afecta celulele 

canceroase! 

Răspunsul nu se află atât de mult în compoziția zahărului, ci în modul în care este furnizat. 

Așa că în cazul Zahărului, dacă privești conținutul aflat în anumite mâncăruri, vei vedea că e diferit. Adică 

unele mâncăruri au cantități mari de fructoză, altele au cantități mari de Glucoză, altele au sucroză. Așa că 

există o întreagă varietate. 

Merele și perele sunt foarte bune de consumat deoarece au o proporție mai mare de fructoză decât de 

glucoză, ambele având și sucroză. 

De-asemenea, ele au și foarte multe fibre. Așa că ceea ce se întâmplă după ce le mănânci este că fibrele 

încetinesc absorbția zahărului în corp, ceea ce te asigură că nu vei ajunge la acele variații incredibil de mari 

și mici ale glicemiei – care ar fi permis ca zahărul să ajungă în celulele canceroase ca să le alimenteze 

mecanismul de creștere, deoarece cu cât consumi mai mult zahăr, cu atât ele se multiplică mai mult. 

[TY BOLLINGER]: 

Trebuie să repet! E bine să avem grijă la variațiile mari ale zahărului din sânge! Iar ceea ce cauzează aceste 

variații ale zahărului sunt zahărurile procesate, adică bomboanele, și toate dulciurile. 

De-asemenea, trebuie să fim atenți și la efectul zahărului asupra Sistemului Imunitar! 
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[Dr. DAVID JOCKERS – fondator al Centrului Exodus Health]: 

Zahărul dezmembrează Sistemul Imunitar. În anii ’70 un om de știință – Dr. John Elly – a analizat în detaliu 

cum anume se comportă celulele sanguine albe, adică ce devine diferit la celulele albe de celulele normale. 

Și ceea ce a aflat a fost că celulele sanguine albe au nevoie de 20 de ori mai multă Vitamina C decât au 

nevoie celulele normale! 

De-asemenea, a verificat care este traseul pentru ca aceste celule albe sanguine să primească Vitamina C de 

care aveau nevoie! Știm despre Vitamina C că e un anti-oxidant, adică le protejează pe celulele albe de 

stresul oxidativ. 

Desigur că cei mai mulți dintre ascultătorii tăi ar trebui să știe că celulele albe se comportă precum o divizie 

militară! Adică ele ies primele în față la războaiele care au loc zilnic, astfel că au nevoie de foarte multă 

protecție. 

Așa că cum anume mai exact ajunge această Vitamină C la celulele albe!? Asta e întrebarea. 

Ceea ce a aflat e că ea merge prin același traseu prin care zahărul sau glucoza ajunge în celulă – adică prin 

intermediul Insulinei. 

Iar asta înseamnă că atunci când nivelul zahărului din sângele nostru crește, atunci corpul va produce în mod 

natural acest hormon numit Insulină. Iar Insulina ia zahărul și îl bagă în celulă, acolo unde îi este locul. 

Așa că ceea ce știm este că celulele, inclusiv celulele sanguine albe, au o afinitate mai mare pentru glucoză, 

adică receptorii insulinei au o atracție mai mare pentru Glucoză, decât au pentru Vitamina C. 

Iar asta înseamnă că atunci când zahărul din sânge este foarte ridicat, atunci suntem incapabili să primim 

Vitamina C în celulă. 

Așa că Dr. Elly a creat ceva numit Indicele Fagocitar, care reprezintă un fel de măsurătoare pentru a vedea 

cât de bună este celula albă pentru a distruge fie celulele anormale precum cele canceroase, fie pe cele 

bacteriene sau virale, adică celulele de genu’ acesta! 

– Adică cât de mulți inamici poate ucide!  

– Exact. Asta e ceea ce măsoară! Așa că iată ce a aflat! Un nivel al zahărului în sânge în valoare de 120 

reduce nivelul indicelui fagocitar cu 75%.  

Dacă ne uităm la o glicemie de 120, știm că dacă în urma înfometării ai ajuns la o glicemie de 120, practic 

esti considerat pre-diabetic! Pentru că 125 sau 126 este de fapt diabetic. 

Cei mai mulți oameni nu ajung să se înfometeze până ajung la o glicemie de 120, însă cu toate acestea 

majoritatea oamenilor, de exemplu, mănâncă cereale de dimineață, și doar dacă mănâncă acel bol de cereale 

pentru următoarele 3 sau 4 ore vor avea un nivel al zahărului din sânge de peste 120. 

– Doar în urma cerealelor? – Da, doar de la cereale!  

– Adică nici măcar nu e din cauza zahărului, ci din cauza făinei hibridizate!?  

– Exact. Doar dacă mănânci, de exemplu, “cereale” Cheerios și un pahar de suc de portocale, atunci sângele 

tău se va ridica, iar ceea ce se întâmplă de fapt este că se reduce abilitatea celulelor albe de a distruge 

celulele canceroase. 
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Apoi dacă mergi la Prânz și consumi un sandwhich, adică consumi o masă bogată în carbohidrați, atunci 

pentru întreaga zi vei avea indicele fagocitar redus. Cei mai mulți oameni îsi petrec 16 ore din zi având 

sistemul imunitar diminuat.     

[TY BOLLINGER]: 

După cum am auzit de la Dr. Jockers, zahărul aduce povara de a ne inhiba sistemul imunitar. Pentru că 

hrănește celulele canceroase. 

Dar ăsta nu e singurul motiv pentru care trebuie să te ferești de zahărul procesat, așa cum sunt dulciurile și 

acadelele de orice fel, ci un alt motiv este că recent s-a demonstrat în studii științifice publicate în Jurnale 

Medicale autorizată, că de fapt zahărul creează celulele canceroase – proces numit oncogeneză! 

[SAYER JI]: 

A apărut un studiu nou ce a arătat pentru prima dată nu doar faptul că Cancerul se hrănește de la Zahăr, ci și 

faptul că zahărul poate induce un fenotip canceros în celulă, ceea ce înseamnă că îi schimbă celulei statutul 

de la o celulă căreia doar îi place glucoza la una care va derula o activitate invazivă în care ea va deveni o 

celulă independentă care va dori să invadeze alte țesuturi. 

Așa că pentru prima dată s-a văzut că Zahărul reprezintă un risc cancerigen, exact cum este și fumatul, și nu 

doar că hrănește Cancerul, ci și faptul că cauzează Cancer. 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, în lumina acestor informații pe care Sayer tocmai ce le-a împărtășit cu noi, trebuie știut că Zahărul 

este oncogenic, adică cauzează Cancer. 

Așa că vă întreb: Oare are vre-un sens ca în cabinetele de Ocologie care “tratează” bolnavii de Cancer să 

existe boluri pline de acadele și dulciuri? 

[SUZANNE SOMERS]: 

Cum este posibil ca în cabinetele de oncologie, și le-am văzut personal, să existe vase pline cu dulciuri!? Iar 

pentru că pacienții în urma Chimioterapiei sunt atât de slăbiți, li se spune să ia o bombonică ca să “prindă 

energie”. 

M-am gândit la acest lucru de multe ori cu cabinetul oncologic, așa că tu ce părere ai!? 

[BURTON GOLDBERG]:  

În urma “tratamentului” convențional, atunci când ai terminat Chimioterapia, sistemul îți dă dulciuri, sau 

înghețată, sau acadele. 

Asta înseamnă că se pune gaz pe foc! Asta înseamnă că acești oncologi sunt vinovați de Crime împotriva 

Umanității! Pentru că ei își ucid proprii pacienți!  

[Dr. ROBY MITCHELL]: 

Unul dintre testele pe care le folosim (ca sistem medical) pentru a diagnostica Cancerul este Pet-Scan! Iar în 

acest mod luăm zahăr iradiat și îl injectăm în tine, și asta deoarece Cancerul preia zahărul mult mai eficient 

decât clulele normale. 
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Adică vor prelua acel zahăr iradiat și vor fi capabili să vadă pe screening unde se află zahărul, și prin urmare 

vor spune unde se află Cancerul! 

Așadar, sistemul medical este foarte conștient de dependența celulelor canceroase de cantitatea de zahăr, și 

acesta e și motivul pentru care bolnavii de Cancer mor într-un final din cauza înfometării, deoarece celulele 

lor canceroase le vor fura tot zahărul din celulele normale! 

[JENNY HRBACEK]: 

O să zicem că acestea 2 sunt niște celule, și aceste 10 puncte desenate reprezintă receptori ai limfomului;  

Și știm că atunci când mâncăm, chiar și o bucățică de pâine, despre care știm că nu duce chiar atât de mult la 

ridicarea acidului precum cerealele procesate, pentru că nu ne gândim la pâine ca și cum ar fi zahăr, și acest 

lucru i-a băgat pe mulți în această situație, inlcusiv pe mine (de a mă îmbolnăvi de Cancer).  

Însă mănânci asta, crește nivelul zahărului din sânge, și se secretă niște insulină, iar atunci când aceasta vede 

“ușile deschise” (ale receptorilor celulari) zahărul intră prin ele ca să își colecteze energia. 

Iar noi avem niveluri foarte ridicate ale glicemiei deoarece mâncăm conform dietei americane, … - deoarece 

avem o alimentație nocivă… - iar corpului nu-i convine această situație cu glicemia ridicată. 

Și asta deoarece îți arde neuronii, îți distruge vederea, picioarele nu te mai ascultă, rănile nu ți se mai 

vindecă, așa că trupul scoate din ce în ce mai mulți receptori pentru a încerca să aducă zahărul din sânge 

înapoi în celulă. 

Și eventual ajungi să ai asta, pentru că așa arată o celulă canceroasă. Din cercetările mele, am văzut că o 

celulă canceroasă are de 15 – 16 ori mai mulți receptori de insulină decât are o celulă normală. 

Așa că atunci când faci Pet-Scan, pentru că în 2015 în SUA Cancerul se diagnostichează cu ajutorul unui 

Pet-Scan sau cu o Biopsie, și trebuie să treacă ani de zile pentru ca tumora să devină mare cât juma’ de 

centimetru când va apărea pentru prima dată. 

Așa că te duci să faci testul, ți se face o injecție, și îți bagă glucoză radio-activă. Intră în tot corpul, aștepți 

singur vreo oră într-o cameră mică, pentru că nimeni nu vrea să se afle în jurul tău pentru că ești radio-activ, 

iar glucoza radio-activă respectivă va merge la acei receptori ai insulinei, și va intra în celulă.  

Iar atunci când îți face ecografia, vor apărea aceste celule. Și va trebui să aștepți ceva vreme pentru ca aceste 

celule să crească, adică să absoarbă suficientă glucoză radio-activă ca să poată apărea luminoasă pe ecran. 

[TY BOLLINGER]: 

Știu! Ești cam trist să afli așa ceva! Nu vrei să renunți la zahăr, deoarece îți place gustul lui! Știu cum este, 

pentru că și mie îmi place, la fel și soției mele – Charlene, și cred că toți cei care ne privesc au o slăbiciune 

pentru gustul dulce. 

Vestea bună este că nu trebuie să renunțați la zahăr! Nu trebuie să renunțați la mâncarea cu gust bun pentru a 

avea un nivel de trai sănătos! Trebuie să renunțați doar la zahărul procesat, dacă vreți să fiți sănătoși! 

Natura produce multe feluri de zahăruri naturale care sunt foarte bune pentru noi! Motivul pentru care sunt 

bune pt noi este că ele conțin tot spectrul de nutrienți, fibre, așa că atunci când mâncăm dulciurile naturii, în 

special fructele și legumele pe care le produce natura, ne vom putea satisface acea nevoie pentru gustul 

dulce ținându-ne corpul sănătos prin intermediul farmaciei Naturii. 
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[Dr. PATRICK QUILLIN]: 

Bine ai venit în farmacia mea! Pentru că aici începem să vorbim! Oamenii consideră că medicina modernă 

trebuie să fie controlată, vătămătoare, invazivă, scumpă, și periculoasă. 

Și exact asta a devenit medicina modernă. Când de fapt adevărata medicină reprezintă fito-nutrienții care 

hrănesc corpul. 

Ei sunt anti-oxidanți, ei reglementează creșterile anormale, stimulează apoptoza – adică moartea celulară 

programată. 

Vom începe cu unul dintre cei 60 de pomi fructiferi pe care îi am – Zmeura Neagră! Ceea ce avem aici, Ty, 

este probabil una dintre cele mai impresionante medicamentații pe care o poți găsi. 

Face parte din clasa Antocianinelor, a anti-oxidantelor, clasa ORACs = capacitatea enormă de absorbție a 

radicalilor din oxigen. 

Conține și Acid Elagic – care stimulează celulele canceroase să se sinucidă. Asta hrănește creierul, 

îmbunătățește ochii, combate cancerul, adică asta reprezintă medicamantație adevărată. 

Să mergem mai departe, aici vedem acești smochini, și să vedem dacă găsim ceva pe măsură deoarece ne 

aflăm la începutul recoltării din el! Iată că am găsit. 

Ty, va trebui să guști asta! – Ok. – Se numește Smochinul “Green Long”, și înăuntrul lui e mov, și te rog să 

arăți la cameră ce se găsește acolo! 

Faceen-ul (fito-flavonoid) reprezintă unul dintre cei mai importanți compuși fito-chimici dintr-o smochină, 

deoarece s-a dovedit că stimulează apoptoza – adică moartea programată a celulelor canceroase. 

E delicios, și dacă te gândești la ingrediente, atunci la ceea ce trebuie să te uiți este pre-bioticele. 

Mâncărurile pe bază de plante: fructele, vegetalele, verdețurile, și legumele, conțin substanțe pe care noi nu 

le putem digera, însă sutele noastre de trilioane de celule din intestin, le folosesc pentru hrănire. 

Și dacă ne hrănim intestinele cum se cuvine, ceea ce se numește microbiotă, atunci vom ajunge să creăm 

vitamina Biotină, vitamina K, și să stimulăm sistemul imunitar. 

Ceea ce s-a aflat acum este că două treimi din sănătatea sistemul imunitar se datorează intestinelor, și că din 

cauza chestiilor pe care nu le putem digera, adică a prebioticelor, de fapt ne îmbunătățim sistemul imunitar. 

Aici am Smochine Negre Mission, acestea nu sunt chiar coapte, dar după cum poți vedea, o să avem o 

recoltare bună aici! 

Oamenii vor spune: “Da, dar tu ești un medic bogat în California, și eu nu mi-aș permite asta (o grădină)!”, 

însă tre’ să știți că 62% dintre americani au propria lor casă, și pt așa ceva nu ai nevoie de mult pământ! 

Acum vreo 20 de ani Clubul Sierra a scos o carte denumită “Edible Landscaping”, și spunea că: “Dacă îți 

vei consuma timpul cu terenul, dacă îl vei uda, atunci asigură-te că vei mânca de acolo!”, și două treimi 

dintre americani ar putea să facă același lucru, și chiar dacă n-ai teren, să știi că există orașe care iau 

pământurile nefolosite, cum ar fi în centrul Detroit-ului și în alte locuri, și declară:  

“Acesta e locul pe care îl vom folosi ca și grădină a comunității, sădiți niște pomi fructiferi în el! S-ar putea 

să treacă câțiva ani până să puteți recolta din el, dar dintr-o grădină vă puteți hrăni în doar câteva luni!”. 
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– “Creșteți-vă o grădină, nu doar gazon simplu!”.  

– Exact. Eu locuiesc în deșert, deoarece sudul Californiei e un deșert, și ne aflăm în cea mai secetoasă 

perioadă din istorie, așa că de ce să uzi ceva dacă nu îl vei și mânca după aceea!? 

Și aici e un punct important: Noi ca oameni suntem buni cu mama-Natură, iar ea ne hrănește pe noi! Așa că 

e vorba de o relație simbiotică! Eu hrănesc solul, iar apoi planta mă hrănește pe mine. Și la fel se întâmplă și 

cu pomii. 

– Apropo, Patrick, acel smochin pe care tocmai l-am mâncat, e cel mai dulce smochin pe care l-am consumat 

vreodată! – A fost delicios? – Incredibil de delicios. 

– Unul dintre lucrurile pe care le fac, este să adaug sare Epsom! Aceasta se mai numește și Sulfat de 

Magneziu! 

Dacă privești la plantele verzi, ceea ce observi este Clorofila verde, iar clorofila preia energia de la Soare, o 

combină cu apa și cu dioxidul de carbon, și apoi generează zahăr. 

Iar apoi din asta se creează proteinele și toate acele fito-chimicale exotice ce ne protejează de boli. 

Frumusețea acestui proces este că în mijlocul moleculei de clorofilă se află Magneziul.  

Iar dacă planta nu primește suficient de mult Magneziu, atunci nici ea nu va produce suficient de multă 

clorofilă, și dacă nu produce suficientă clorofilă, atunci nu va produce nici suficient de mult zahăr, și nu va fi 

suficient de dulce și nu va avea toate chimicalele produse. 

Așa că eu pun o mână de sare Epsom la 4 litri de apă, și o dizolv la baza pomului cam de 3 ori pe an, și am 

fructe delicioase.  

– Ăsta e un sfat bun pt cei care își cultivă propria mâncare! 

– Vezi vre-un dăunător sau ceva de genu la culturile mele? – Nu.  

– Pt că tot ce folosesc este bio-organic și dinamic, și nu am deloc dăunători, deoarece planta are propriul ei 

sistem imunitar, exact cum avem și noi – oamenii. 

Acestea sunt Cireșe de Surinam, și lucrul interesant este că am 3 recoltări pe an din cultura asta!  

– Îmi pare rău pt voi – cei din spatele camerei de filmat, care pierdeți asta, dar să știți că eu mănânc fructele 

din interviu! Sunt incredibile! 

– Să știi că e dificil să le mănânci și să vorbești în același timp, pt că eu când le mănânc, salivez atât de mult, 

încât nu mai pot și să vorbesc bine! 

– Te las pe tine să vorbești cel mai mult, și eu mă voi ocupa cu mâncatul! – Perfect. 

Gândește-te la asta: aici vedem cireșe negre frumoase, care sunt dulci, nu-i așa!? Sunt delicioase. 

Ceea ce ne transmite Natura este că în această cireașă avem zahăr, iar fungii din jurul nostru, care sunt în nr. 

de trilioane, vor să mănânce cireașa! 

Așa că planta va trebui să își creeze propria sa formă de protecție. Ea creează o substanță numita Fitoalexină, 

unul fiind Resveratrolul, iar oamenii au auzit de el că se află în strugurii roșii. 
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Strugurii sunt și ei super. Elementul dulce din strugure trebuie să se protejeze, așa că dacă un fungi ajunge 

pe fruct și mănâncă acea fitoalexină, atunci el va muri. 

E ca și cum ar fi un pre-medicament. Și să știi că Big Pharma nu poate imita o asemenea substanță.   

Și frumusețea a ceea ce avem aici este că nu se poate patenta o substanță naturală, și de aceea industria 

Farma – în valoare de 280 de miliarde de dolari anual – nu poate ieși cu ceva la fel de eficient ca asta! 

Fitoalexinele – care se găsesc în fructele și vegetalele verzi și roșii – s-au dovedit că luptă împotriva 

Cancerului, exact în același fel în care protejează plantele împotriva fungilor. 

Dude. Acestea sunt Dudele de tip Oscar!  

– Acestea nu erau coapte anul trecut.  

– Da, pt că atunci venisei într-o altă perioadă a anului, așa că fructele de culoare mov închis vor avea acest 

mix bogat de fito-chimicale numite flavonoizi, carotenoizi, adică o valoare medicinală mai presus de orice 

comentariu! 

– Vai, cât de bună e! Incredibil de dulce!  

– Delicioasă. Și asta spun: noi nu ne negăm dulciurile! Oamenii consideră că nu pot să stea nicio zi fără 

batoane de ciocolată și coca-cola, însă ei nu știu cât de delicioase sunt aceste fructe de îndată ce vei dezvolta 

un apetit pt ele. 

Ce e fascinant e faptul că limba umană are 4 gusturi: acru, dulce, sărat, și amar. Dulcele se referă la fructe. 

Alimentele de demult ale oamenilor erau fructe, ouă, și insecte. Eu nu spun că trebuie să mâncăm insecte, ci 

doar că fructele și ouăle sunt bune. 

Iar dulceața e pt ca fructele să fie bune la gust și să te simți la trup bine după ce le guști. Iar ceea ce a spus și 

a făcut industria alimentară este:  

“Noi vom crea toți acești înlocuitori pt zahăr!” care nu sunt buni pt sănătate, iar acum se consumă în medie 

de un om circa 70 de kg de zahăr alb rafinat anual, care ne ucide prin: Obezitate, Diabet, Depresie, Boli 

Cardiace, Cancer, plus alte boli, care apar din cauza zahărului rafinat. 

Ceea ce avem aici e un alt tip de zahăr! Dacă iei esența oricăror fructe naturale, vei afla că se află în matrix. 

Matrix în limba latină înseamnă “mamă”, și literalmente vezi cum zahărul stă în interiorul membranei 

celulare, având în jurul său toate acele fito-chimicale și fibre, și funcționează. 

Și dacă analizezi alt tip de zahăr, și îl dezvelești de tot matrixul său, și mă refer la zahărul alb din siropul de 

porumb, vei afla că ucide oamenii, în loc să îi vindece! 

[Dr. BEN JOHNSON]: 

Există atât de multe posibilități non-toxice de a trata Cancerul, încât este ridicol modul în care procedează 

sistemul medical! 

Aceste posibilități naturopatice funcționează fiecare pe căi diferite. De exemplu, Salvestrolul acționează 

asupra sistemului enzimelor. CYP1B1 este enzima asupra căreia acționează.  

Ei bine, aceasta este un produs natural ce se regăsește în fructe și în legume, astfel încât enzima CYP1B1 se 

transformă în ceva toxic. 
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Așadar, acest extract de fructe și legume, acționează ca un pre-medicament. El nu e un medicament. 

Celulele tale normale nu au un asemenea sistem de enzime în ele, așa că nu îl pot converti. Așa că el nu 

vatămă celulele normale. 

Însă celulele canceroase au CYP1B1, așa că ea (enzima) se convertește într-o substanță toxică, ucigând 

celulele canceroase.  

Ăsta e doar un exemplu despre cum ar putea decurge o anumită terapie naturală anti-cancer.  

Și de ce crezi că astăzi nu avem Salvestrol în corpul nostru!? Să știi că fructele și legumele naturale îl produc 

doar în ultimele 1-2 zile înainte de a se coace, pt că atunci sunt mai bogate în zahăr, și tot exact atunci 

fungiile tind să atace fructele și legumele. 

Și exact atunci apare Salvestrolul, și te întreb: Oare cine mai mănâncă azi fructe și legume culese perfect 

coapte!?  

– Nimeni, excepție făcând cei care au propria lor grădină! 

– Așa e. Nimeni. Pt că ele sunt culese de verzi, și nu-mi pasă dacă magazinul e etichetat ca bio sau organic, 

pt că fructele și legumele sunt culese de verzi și transportate către tine. 

Pt că asta e singura cale prin care pot să țină atât de mult timp, și să nu se piardă jumătate din produse din 

cauza deteriorării. Așa că noi consumăm toată această mâncare ce este lipsită de Salvestrol – adică unul 

dintre acei agenți chimici pe care Natura-mamă îi folosește pt a ucide celulele canceroase. 

Și care pe vremuri părinții noștri le puteau consuma direct de la fermă, însă acum locuind la oraș și 

cumpărându-le de la magazine – noi nu ne ajutăm de acțiunea lor. 

[LAURA BOND]:  

Legume precum Țelina – despre care știm că stimulează Sistemul Parasimpatic, adică acea parte calmă din 

Sistemul Nervos, le putem consuma când mâncăm Unt de Arahide pe pâine, ca să aibe gust mai variat. 

Iar motivul pt care face asta se datorează unui hormon din această plantă – numit Apigenin. 

Iar Apigeninul este un anti-cancerigen puternic, și oricine poate căuta pe Internet despre el, și să vadă toate 

referirile științifice. 

Iar alt element pe care îl recomand pt consum pt persoanele stresate este vorba de alimentele ce conțin 

Vitamina B6: cartofii dulci, semințele de dovleac, mâncarea de mare, deoarece stimulează producerea de 

Serotonină în corp – ceea ce reprezintă acel neuro-transmițător responsabil cu senzația de bine! 

Au apărut aceste studii științifice noi care au arătat că nivelul ridicat de Vitamina B6 din sânge reprezintă un 

puternic anti-cancerigen, ceea ce înseamnă că îți poți reduce riscul de a face cancer cu până la 49% dacă vei 

avea o dietă bogată în Vitamina B6. 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Una dintre cele mai bune strategii – și am învățat asta aici, la Institutul Hippocrate din Florida – este de a 

consuma muguri în creștere, și există zeci și zeci de muguri pe care îi poți folosi, însă cel mai eficient tip de 

muguri despre care am aflat că generează cele mai bune valori – sunt mugurii de la Floarea-Soarelui. 
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Și îi poți achiziționa de la depozitele de leguminoase, și chiar și de la angrosiști, însă costă cam 30 de dolari 

per juma de kg, asta în timp ce îi poți crește singur la un cost de 10 – 20 de cenți per juma de kg, și asta e cea 

mai simplă strategie – de a-i crește tu însuți de la semințe până la recoltare în 7 – 10 zile. – Pe bune!?  

– Da, doar atât. Unii s-ar putea întreba de ce să facă asta! Ei bine, este ușor, e simplu, și copiilor tăi le-ar 

plăcea să îi vadă crescând, pt că e interesant să învețe despre grădinărit! 

Și de-asemenea, sunt de 30 de ori mai denși în nutrienți decât vegetalele pe care le crești în grădina ta în 

mod obișnuit. Așadar, e o întreagă “fabrică” de nutrienți care se găsește condensată în acei muguri. 

– Mai ales că o poți crește în casa ta!  

– Da, e ușor de făcut, și pot să spun că cea mai mare componentă din salatele mele sunt mugurii de Floarea-

Soarelui. 

[Dr. BRADFORD WEEKS – medic]: 

Am acordat o mare atenție în ultima vreme consumului de semințe. Voi folosi acest termen la modul general. 

Semințele includ: Nuci, Fasole, adică orice poți pune în pământ și apoi va crește. Chiar și o păstaie se 

include aici. Ouăle. Caviarul, în mod special. E fabulos. – Ok.  

Așadar, semințele sunt extrem de valoroase deoarece Sămânța este atât de înțelept constituită încât își 

concentrează de 20 – 30 de ori mai mulți nutrienți în ea decât în restul fructului, așa că reprezintă un pachet 

fabulos de nutrienți concentrați, și ceea ce știm e că conține tot felul de componente genetice, și nu mă refer 

la semințele care se vor transforma în flori, restul putând fi consumate de oameni pt a ne repara ADN-ul și 

ARN-ul. 

De-asemenea, are repercursiuni minunate și asupra celulelor stem, în special semințele de Hibiscus. 

[Dr. GOSIA KUSZEWSKI – medic naturalist și naturopat]: 

Ziua când mama mea a fost diagnosticată cu Cancer, a fost și ziua în care eu am născut o fetiță. Așadar, am 

avut parte de 2 vești importante în aceeași zi. O veste minunată, și cealaltă destul de tristă. 

A fost foarte trist, și în același timp am fost hotărâtă, și am crezut că pot face ceva cu privire la asta. Și că 

putem învinge Cancerul. Am avut încredere că îmi pot salva mama.  

Așadar, deși cei din jurul meu se panicaseră, fiindu-le frică de diagnosticul mamei, mai ales pt că i se 

spusese că nu mai are ce să facă, și că va muri în 6 luni, eu am fost hotărâtă să iasă ceva pozitiv din toată 

situația asta, și că o vom salva cu ajutorul tratamentelor naturale!  

Cu toate acestea, atunci când vorbeam cu mama mea, ea nu vroia să încerce metodele naturale și era 

convinsă să încerce “drumul convențional” prin Chimioterapie. 

Eu știam ce înseamnă așa ceva. Eu știam că de îndată ce ar fi primit “tratamentul” oficial, asta ar fi însemnat 

vești grave. Adică eu știam care sunt consecințele Chimioterapiei. Așa că a fost devastator pt mine.  

Aveam un copil mic, și în același timp îmi supravegheam mama cum se simte din zi în zi mai rău! 

Chiar dacă ai fi cea mai sănătoasă persoană din lume dpdv fizic, dacă cineva îți injectează chimicale în corp, 

atunci acea persoană se va îmbolnăvi! Bolnavii de Cancer deja se simt rău, și în plus față de asta sistemul 

medical îi injectează cu chimicale (în cadrul Chimioterapiei). 
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Așa că, din nefericire, eu nu pot găsi niciun raționament sănătos în această procedură.  

Simt că ambele experiențe mi-au fost luate: experiența ca mama mea să creeze o conexiune cu nepoțica ei, și 

aceea ca fetița mea să își amintească câtuși de puțin de bunicuța ei. 

Deoarece nu am putut să-i salvez viața mamei mele, cu fiecare pacient din momentul acela am dat tot ce am 

avut mai bun pt a le salva viața lor. Și datorită acestui fapt, avem nenumărate cazuri de oameni ce s-au 

recuperat după Cancer. 

Experiențele pe care nu le-am avut cu mama mea, eu credeam că le-am pierdut și că nu le voi recupera 

niciodată, însă prin ajutorarea altor oameni de a-și recâștiga viețile lor, și prin privirea de bunicuțe alături de 

nepoții lor, sau de soți, sau soții, sau familii întregi fiind împreună, este ceva minunat, și sunt foarte 

recunoscătoare că pot experimenta asemenea momente – de familii ce sunt împreună și viețile sunt salvate. 

[TY BOLLINGER]: 

Este foarte încurajator că Gosia a recâștigat ceea ce credea că pierduse după moartea mamei ei, prin faptul 

că îi ajută pe alții să aibe o viață sănătoasă prin detoxificarea cu ajutorul medicine naturiste. 

[Dr. BORIS GRINBLAT]: 

Un an remediu uimitor din Cămara Naturii este “Ciupearca Chaga”, sau după cum o denumește Dr. Boris 

Grinblat din Rusia - “Curcuma rusă”. 

Un alt element faimos în Rusia este Chaga! – Ciupearca Chaga! 

Are atât de multe beneficii, aproape exact ca Curcuma. Așa că se poate spune că e “Curcuma rusă”, pt că 

face orice. Este anti-cancerigenă, e anti-inflamatorie, conține o mulțime de minerale, și 15% din Chaga este 

cenușă. 

Iar cenușa conține foarte mult Mangan, iar Manganul e un factor foarte important în activarea enzimelor. – 

Manganul!?  

– Da. Așadar, este unică, însă ea trebuie să provină de la pomul numit Mesteacăn. Deci, în locurile în care se 

află mesteacăni, apare și Chaga, și e foarte bună pt utilizare. 

– Așadar, voi aveți medicamentație care crește în pomi, plus ciupercile Chaga!? – Da, absolut. 

[LAURA BOND]:  

Un studiu de la Universitatea din Liverpool a arătat că consumul zilnic a câțiva broccoli reduce riscul de a 

face Cancer la Colon cu 15%. 

Acum imaginează-ți că ai consuma rădăcini sau muguri de broccoli – care conțin de 100 de ori mai mult 

Sulforafan decât un fruct de broccoli! 

Oamenii mereu se întreabă: “Ce să fac cu rădăcina și cotorul de broccoli!?”, pt că e cumva mai greu de 

mestecat fiind tare, însă am aflat că dacă îl toci la storcător, faci suc din el alături de rădăcina de Sfeclă, 

Țelină, și Morcov, asta dacă nu te deranjează gustul lor, atunci e foarte potrivit pt consum. 

Sau măcar să pui câteva fire răzuite peste o salată. E atât de potent, încât ai nevoie doar de puțin broccoli. 

[TY BOLLINGER]: 
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Wow! Raftul medicamentos al Naturii este de-a dreptul fenomenal: Sulforafanii din Broccoli, mugurii cu al 

lor profil nutritiv uimitor, sau ciupercile Chaga = adică Curcuma rusească, după cum a numit-o Dr. Boris 

Grinblat. 

Acum să învățăm câte ceva despre fructele citrice: Grapefruit și Portocale. 

[LAURA BOND]:  

Știu de la Institutul Național de Sănătate din America, autorul studiului din 2009 fiind Mark Levine, că 

consumul a mai mult de 50.000 de miligrame de Vitamina C de către un bolnav de Cancer nu va afecta deloc 

celulele sănătoase. 

– Detoxifiere selectivă! – Exact. Și mama mea a urmat acest lucru. Există studii din Japonia care au arătat că 

femeile cu Cancer la Uter trăiesc de 15 ori mai mult timp dacă li se administrează Vitamina C. 

[Dr. PATRICK QUILLIN]: 

Eu găsesc grapefruit-ul un subiect foarte interesant, Ty, deoarece orice farmacist și orice doctor le spune 

tuturor pacienților lor să nu se atingă de grapefruit. 

Iar ceea ce se întâmplă e că grapefruitul accelerează apariția unei enzime de detoxifiere în Ficat, ceea ce 

schimbă kinetica farmacologică a medicamentelor lor. 

Așa că dacă iei un medicament, acesta va avea o activitate diferită dacă mănânci un grapefruit, față de 

situația în care nu consumi grapefruit. 

Așa că ei zic să nu mănânci grapefruit dacă iei medicamente. Și sunt de acord. Nu sunt împotriva acestui 

lucru.   

Însă eu am o altă idee: Fă-te sănătos, și începe să mănânci grapefruit, deoarece îți îmbunătățește funcțiile 

Ficatului și canalele de detoxificare! 

Așa că în timp ce toată lumea te îndeamnă să nu consumi grapefruit, eu îți spun să te faci sănătos, și să 

începi imediat să mănânci grapefruit!  

Portocala roșie! Aici mergem, Ty! Și va trebui să îți folosești mâinile puternice doar pt a o putea decoji! 

Portocalele sunt bune pt consum. 

Citricile conțin tot, de la bio-flavonoizi, Rutină, Hesperidină, Vitamina C, fibre, adică toate aceste 

ingrediente pe care le-am menționat! 

Însă Portocalele roșii merg și mai departe, deoarece dezvoltă acești pigmenți roșii de care am vorbit, spre 

deosebire de Dude, sau de interiorul Smochinului, așa că ea arată în interior mai degrabă a Sfeclă. 

Da, este mai închisă la culoare. – Așadar, scorul ORAC, adică Capacitatea de Absorbție a Radicalilor din 

Oxigen, este fenomenal (pt Portocala Roșie). 

– O să rup fructul pt a se putea vedea culoarea! Nu vrei să stai prea aproape cu cămașa ta albă, deoarece e 

închis la culoare! N-am mai văzut un asemenea suc de portocală! Priviți aici!  

– Sângele de portocală e o altă denumire a ei, și dacă locuiești într-un mediu cât de cât călduros, poți să 

mănânci așa ceva, iar ea se situează mult peste medie în clasamentul fito-chimicalelor care te vor proteja 

împotriva Bolilor de Inimă, Cancerului, Îmbătrânirii, Inflamării, etc. E fenomenală.  
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Am câțiva parteneri discreți care lucrează cu mine: păsărelele! Și cumva le dau și lor ce rămâne, și în 10% 

din cazuri ele mănâncă, dar și insectele, așa că toată lumea e mulțumită. 

Acesta e un piersic. Și există un studiu apărut de la Harvard care arată că oamenii care mănâncă piersică de 

2 ori pe săptămână reduc riscul de a face Cancer la Sân cu 40%. 

Cât de simplu este?! Dacă piersica era o pastilă, atunci imediat vedeai titluri în USA Today, la CNN, și în 

toată Media, iar acțiunile producătorului Farma s-ar fi dublat. 

Există cel puțin 8.000 de carotenoizi diferiți, și cel puțin 20.000 de bio-flavonoizi diferiți, aflați în fructe și 

în legume. Și s-a aflat că acestea sunt extraordinare împotriva îmbătrânirii, ca anti-oxidanți, anti-

inflamatorii, șamd; 

Și s-a aflat că există 12 milioane de americani care iau medicamentul Celebrex, pt că suferă de inflamare 

cronică, au dureri inflamatorii. Ei trebuie doar să mănânce mai multe fructe și legume. 

Și iată ce sper eu ca privitorii noștri să rețină:  

Un corp sănătos se repară și se reglementează singur! Se va proteja singur împotriva infecțiilor, își va 

încetini procesul de îmbătrânire, și dacă identifică Cancerul – îl va elimina, adică va menține deschise vasele 

de sânge! 

De ce noi acum nu suferim de o durere de cap? Pt că pe unii îi doare capul. Deoarece corpul se repară singur 

și se auto-reglementează singur!  

El preia aceste minerale diferite, reglementează presiunea sângelui, iar aceste procese miraculoase au loc 

deoarece noi ne hrănim corpul așa cum se cuvine! 

Iar o mare parte din această hrănire potrivită provine de la fructe și legume!  

– Și eu deja mă simt mai bine decât atunci când am venit datorită acestor fructe pe care le-am mâncat. – Și 

arăți bine! – Fantastic. 

[TY BOLLINGER]: 

În acest clip, atunci când Dr. Quillin mi-a dat să gust o dudă incredibil de dulce, vă mai amintiți, se simte ca 

zahărul pur, însă asta e medicamentația Naturii; 

unul dintre lucrurile pe care le-a menționat este că Industria alimentară creează tot felul de înlocuitori 

(sintetici) ai zahărului! Oare la ce se referea? 

Iar asta ne duce la Excitoxina Nr. 2 – care este Aspartamul.  

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Aspartamul a fost studiat pt o perioadă mare de timp. Iar ceea ce au făcut cercetătorii a fost să se uite la toată 

cercetarea realizată înainte și care a fost sponsorizată de producătorii Aspartamului, versus studiile științifice 

independente. 

Și s-a aflat că toate studiile independente au găsit că Aspartamul generează tot felul de probleme de sănătate. 

Și s-a observat că studiile finanțate de industria alimentară n-au găsit niciun fel de problemă pt sănătate. 

– Așadar, trebui să fii atent la cine sponsorizează aceste studii științifice!  
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– Așa că ceea ce fac producătorii de Aspartam este să îi plătească pe oamenii de știință pt a scrie articole, 

asumate sau nu, unde să declare că “Aspartamul este sigur pt consum”. 

Și ei au umplut întreaga literatură de specialitate cu așa ceva. Și când li se iau interviuri, ei declară că “există 

o grămadă de studii care arată că Aspartamul este sigur pt consum”, iar apoi cei de la Știri afirmă că 

“Există sute de articole care arată că Aspartamul nu e dăunător!”. 

Ei nici măcar nu arată studiile reale, care au fost realizate cu multă atenție! Studiile adevărate au arătat că 

Aspartamul este carcinogenic, și că consumat în combinație cu alți carcinogeni precum nitrații din mâncare 

– devine și mai carcinogenic. 

S-a aflat din studiile originale, în urma cărora s-a aprobat acest îndulcitor, că acolo existau date pt un nr. 

crescând de tumori la creier, un nr. de circa 6 ori mai mare al apariției tumorilor cerebrale, s-a aflat nr. 

crescând de Tumori pulmonare, Cancere la Sân, Tumori la Sân, și tot felul de tumori asociate Cancerului la 

Tiroidă au fost identificate. 

Însă ceea ce a făcut investigația după ce a fost aprobat, pt că se aprobă indiferent de ce se identifică, a fost să 

se scoată tumorile din etapa experimentală, și au scris în raport că e un produs normal. 

– Chiar așa!?  

– Da. Toate aceste practici mincinoase au fost descoperite sub jurământ în fața audierilor din Congres; 

Așadar, foarte multe activități imorale au fost făcute pt a se aproba un asemenea produs.  

Individul care era șeful comitetului care a aprobat Aspartamul, la câteva luni după aprobare, a devenit 

directorul companiei pt care a aprobat produsul respectiv. 

Așadar, există o întreagă interdependență despre care vorbim aici, între Industrie și Guvern. 

[Dr. JOHN CONSEMULDER – neurolog, autor, și vindecător]: 

Am aflat despre 2 situații în care s-a demonstrat prin intermediul Aspartamului cât de gravă e de fapt situația 

în care ne aflăm, și mă refer la înșelăciunea medicală, la faptul că e neurotoxic, e cancerigen, îți distruge 

Sistemul Imunitar, Sistemul Endocrin. 

Așadar, este o substanță foarte periculoasă pe care oamenii nu ar trebui să o bea sau să o mănânce, sub orice 

formă ar fi. 

Prima dată când am auzit de așa ceva, mie nu mi-a venit să cred. Aspartamul reprezintă exemplul cel mai 

elocvent pt a vedea cât de rău acționează industria alimentară, și cât de eficient acționează pt a distruge 

sănătatea oamenilor. 

Și am aflat mai multe, nu doar că există un conflict de interese, ci că există și o relație de inter-dependență 

între autoritățile care ar fi trebuit să fie paznic la oi și industrie, în cazul de față “vulpea fiind paznicul oilor”. 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Studiul italian – cred că a fost cu numele de Razzini – el fiind unul dintre cei mai respectați cercetători 

despre agenții carcinogeni. 

Ceea ce face el este să testeze acești agenți pt a vedea dacă provoacă Cancer.  
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Așa că i-au dat lui acest proiect, spunându-i: “Verifică tu Aspartamul, și vezi dacă cauzează Cancer la 

animale!”. 

El a realizat cel mai mare experiment pe animale, iar cercetarea sa este considerată impecabilă, fără niciun 

fel de îndoială, deoarece o realizează cu foarte mare atenție, de aici trăgându-i-se și respectul acordat. 

El a realizat-o și a aflat și el tot un nr. crescând de Limfoame, Leucemii, și probabil Cancer la Sân și Tumori 

la Creier. 

Și pt că sistemul nu i-ar fi acceptat cercetarea, el a refăcut-o, dar de data asta a urmărit “studierea animalelor 

pe tot parcursul vieții lor”, așa cum s-ar face pe oameni, deoarece oamenii beau toată viața lor acest produs. 

Și a aflat un nr. crescând de Limfoame și de Leucemii: creșteri probabile ale Cancerelor la Sân, și ale 

Cancerelor la Creier. 

Apoi a venit în SUA, și CDC a declarat că “vom verifica studiul lui, și vom da un rezultat în fața publicului 

american!”, însă toată lumea știa că vor îngropa adevărul, ceea ce au și făcut! 

Au avut ceva critici referitoare la modul în care studiul a fost realizat, și știi care au fost acele critici!? 

Ei au zis: “Tu ai făcut acest studiu pe viață, însă noi l-am segmentat pe 2 ani!”, (iar italianul le-a răspuns): 

“Normal că l-ați secționat chiar înainte ca tumorile să apară!”. 

Așadar, ei au extras acea parte din studiu chiar de dinaintea apariției tumorilor!  

– E exact același mod de operare pe care Monsanto l-a făcut în privința studierii OMG.  

– Da. Exact. Ei știau din ce moment vor apărea problemele cu OMG, așa că au secționat studiul chiar înainte 

de a se vedea acele probleme. Iar apoi au declarat: “Noi nu am găsit nicio problemă!”.  

– Și tot așa au acționat și cu Aspartamul!? – Da. 

– E prestidigitație (înșelăciune primitivă). E un act magic! 

[TY BOLLINGER]: 

– Însă care e legătura cu luarea în greutate!? Tu, sau cineva cunoscut știe, și care bea sucuri comerciale 

crezând că în acest fel vor pierde în greutate!? 

Aceasta e o arie în care am fost mințiți cu toții, asta pe lângă nenumăratele alte domenii în care am fost 

mințiți, și despre care ne dumirim în această serie documentară. 

Haideți să îl ascultăm pe Dr. Blaylock cum descrie efectele Aspartamului asupra Leptinei, și modul în care 

influențează Obezitatea. 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Ceea ce s-a aflat este că în Hipotalamus – acolo unde operează Leptina pt a controla apetitul – există 

receptori și o anumită mucoasă, și că dacă Leptina nu poate reacționa în interiorul acelor receptori, atunci ea 

nu va mai funcționa deloc. 

Ei bine, Glutamatul este un transmițător pt acel receptor, iar Aspartamul cu al sau Acid Aspartic este tot o 

excito-toxină, ca și Glutamatul. 
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Așa că el arde acea mucozitate, și prin urmare Leptina nu va mai funcționa. Nivelurile Leptinei vor începe să 

crească, ceea ce reprezintă Inflamație, și vei începe să iei în greutate. 

Și ceea ce s-a descoperit e că Aspartamul nu este bun pt pierderea în greutate, ci de fapt el stimulează luarea 

în greutate. 

Celălalt lucru este că Tarosinul din el, adică Fenilalaninul, stimulează Hipoglicemia, ceea ce îți va cauza 

starea de foame.  

– Așa că vei mânca mai mult.  

– Da, vei începe să mănânci mai mult! 

[TY BOLLINGER]: 

Asta e uimitor, nu-i așa!? Sucurile comerciale de fapt îți provoacă mai multă foame după ce le bei, și asta 

din cauza efectului Aspartamului asupra Leptinei. 

Este foarte bine să fim atenți la asta, mai ales dacă suntem băutori de asemenea sucuri comerciale! 

Eu personal nu consum așa ceva, însă obișnuiam și eu să le beau până să aflu aceste informații!  

Cred că unul dintre lucrurile pe care trebuie să ni le reamintim este că acum – de când avem aceste 

informații – suntem responsabili pt sănătatea noastră. 

Pepsi și-a scos recent Aspartamul de pe lista ingredientelor pt sucurile sale, însă l-au înlocuit cu Splenda, 

adică Sucraloză. Este oare acesta un pas în direcția potrivită!?  

[Dr. ROBERT SCOTT BELL]: 

Așadar, ei (Pepsi) nu au ales Ștevia, nu au ales Trestia de Zahăr organic, ci au optat pt o formă de zahăr ce 

este modificată în laborator, și au luat Sucroza și au modificat-o în ceea ce ei numesc “Sucraloză”. Și au 

adăugat peste ea 3 atomi de Clor. 

Și el (sucul obținut) încă mai are ceva gust dulce, și ei declară că “E ceva bun pt că sunt mai puține calorii, 

și nu mai avem Aspartam!”, pt că Aspartamul le strica imaginea! 

Și eu am făcut o glumă, zicându-le: “Dacă vreți să folosiți Sucraloza, atunci turnați-o în piscina voastră din 

cauza Clorului din ea, deoarece ea vă va curăța piscina!”. 

Și trebuie să te gândești: “Pentru ce folosim Clorul?”. El este destinat uciderii de microbi. 

Atunci ce crezi că se va întâmpla cu flora ta intestinală!? Dacă bei așa ceva, atunci îți vei extermina flora 

intestinală, și îți va ridica nivelul Ph-ului din Colon, ceea ce va cauza tot felul de afecțiuni: Durerile de Cap 

au fost adesea corelate cu asta, câteodată Convulsii, și chiar vătămarea ADN-ului. 

Studiile pe șoareci au demonstrat că Sucraloza cauzează vătămarea ADN-ului! Așadar, nu! Sucraloza nu este 

un substitut bun pt Zahăr! 

Se poate spune că e un pic mai bună decât Aspartamul, dar asta e tot!  

– Ștevia ar fi fost o alegere mai bună! – Cu mult mai bună! 

– Chiar și zahărul organic provenit din trestie!  
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– Și dacă mai asimilezi și Cromul din el, cu atât mai bine! 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, după cum deja am auzit de la Robert Scott Bell, unul dintre motivele principale pt a evita Sucraloza, 

adică Splenda, este acela că devastează flora intestinală, iar din intestinele noastre se generează și sistemul 

nostru imunitar. 

Astfel că așa ceva nu e bun pt consum. Poate că nu s-a dovedit încă că ar cauza tumori pe creier – așa cum 

cauzează Aspartamul, adică nu ar fi la fel de devastator, însă cu toate acestea tot nu e bun să-l consume 

oamenii! 

Dar să nu vă descurajați, deoarece după cum am menționat mai devreme, Farmacia Naturii este foarte 

gustoasă! 

Și există anumite ierburi pe care le produce Natura, și care sunt foarte dulci, una dintre ele fiind Ștevia! 

Așadar, o opțiune pt voi, dacă vă plac sucurile, pe care nu e bine să le beți prea des deoarece sunt foarte 

acidulate, însă dacă vă plac și vreți să le beți cu regularitate, să știți că există sucuri ce sunt îndulcite cu 

Ștevie, astfel încât să nu aibe adăugate în ele acești aditivi toxici precum Aspartamul sau Splenda! E o 

opțiune sănătoasă Ștevia. 

[Dr. ROBERT SCOTT BELL]: 

Din perspectiva nutrițională, există 3 reguli de bază foarte simple: iar Seleniul este nr. 1 pe listă. 

Și asta deoarece nu există nimic mai atrăgător de minerale decât acest umil mineral care să fie mai puternic 

în ceea ce privește prevenirea și diminuarea Cancerului! Adică să și vindece Cancerul! 

Și în acest caz prietenul nostru bun – Jonathan Emory a dat în judecată FDA-ul, și nu odată, ci de 7 ori, în 

ceea ce privește etichetarea Seleniului măcar cu atributul de “prevenție” a Cancerului, dacă nu și cu cel de 

“vindecare” a Cancerului. 

Și asta deoarece Jurnalele științifice de specialitate sunt pline de articole care spun că “Seleniul previne 

Cancerul”, “Seleniul vindecă Cancerul”, și eu sunt de părere că trebuie să îi dăm Seleniului o formă 

alimentară, nu de izolator sintetic, deoarece în mâncare solidă el vină sub diferite forme în combinație cu alți 

co-factori, iar eu însumi consum 200 de micrograme de Seleniu zilnic sub formă de prevenție, însă atunci 

când stau de vorbă cu o bolnavă de Cancer la Sân – îi transmit să ia minim 1.000 – 1.200 de micro-grame de 

Seleniu pe zi! 

Pun pariu că ai auzit oameni spunând că: “Așa ceva e periculos, că e toxic, și că Seleniul te va ucide!”.  

– Nu și dacă se află sub formă de mâncare!  

– Exact. Studiile pe care FDA le-a folosit ca să spună că “Seleniul este periculos” au avut la bază izolatoare 

sintetice de Seleniu, adică forma greșită de Seleniu. 

Ele se vor bio-acumula sub forma asta, și evident că toxicitatea datorată unei cantități mari de Seleniu se 

manifestă prin unghii casante, probleme cu pielea, căderea părului, etc, iar dacă vei înceta să mai iei Seleniu 

(sintetic), atunci doar în câteva săptămâni toate acestea se vor rezolva. 

Însă Seleniul sub formă de mâncare nu va cauza nimic rău! Și Cromul este interesant: Cromul GTF a fost 

furat din soluri, a fost furat din mâncărurile care se bazează pe grâu integral, cum ar fi trestia de zahăr care 
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are cel mai însemnat conținut de Crom, iar acest tip de Crom este esențial deoarece le răpește celulelor 

canceroase abilitatea de a se hrăni cu Zahărul. 

Așa că dacă mănânci orice cu zahăr și nu ai “depozitele adecvate” de Crom, atunci nu-l poți bloca înainte ca 

celulele canceroase să absoarbă zahărul! 

Așa că dacă iei 100 de micro-grame de 3 ori pe zi de Crom GTF – care provine de la Factorul de Toleranță la 

Glucoză, atunci vei avea șansa transformatoare de a înfometa celulele canceroase, asta chiar dacă consumi 

câțiva carbohidrați, și eu nu zic să nu consumăm deloc carbohidrați rafinați, pt că nu se poate, însă 

întotdeauna vom avea și scăpări “rafinate”. 

Și așa vei fi capabil să legi acest Crom de mineralele din tine, exact cum în porturi se descarcă încărcătura 

de zahăr în celule, dar și să renunțe la zahărul pe care îl are deja în ele, și care sunt stocate sub formă de 

grăsime sau alte forme, iar ulterior să îl transfere altor celule care au nevoie de el pt energie. 

– Legătura asta de Crom este imensă. – Și te ține departe de Cancer!  

– Și care e a treia regulă!? 

– A 3-ea este prevenirea metastazei. Cum facem asta? Prin mărirea integrității țesuturilor comunicante.  

Am vorbit despre Seleniu! Siliconul sau Silicatul este un alt mineral care a fost atât de mult furat din sol, și 

prin urmare scos și din mâncare, deoarece toată este procesată, iar fără Silicat noi nu avem integritatea 

structurii noastre.  

Și mă refer la conectivitatea țesuturilor, iar asta reprezintă totul: piele, păr, unghii, și după cum știe toată 

lumea – acestea țin împreună întregul matrix celular. 

Sistemul scheletic, sistemul visceral, sistemul nervos, adică orice sistem biologic este dependent de Silicat în 

ceea ce privește integritatea țesuturilor comunicante. 

Dacă nu ai Silicon adecvat în sistemul tău, atunci metastaza = roaderea țesutului de către celulele canceroase 

prin distrugerea enzimelor – va duce la răspândirea cancerului. 

– Iar asta îi omoară pe oameni!  

– Exact. Și putem preveni asta prin consumarea de Silion, și desigur că poți consuma extractul de Coada 

Calului, însă doar prin băutul acestui ceai nu vei obține suficient de mult Silicat, așa că concentrăm acel ceai 

într-o formă fluidă băgată într-o tabletă pe care o poți înghiți! Astea sunt cele 3 elemente de bază, omule! 

– Super! Cele 3 rețete de prevenire și învingere a Cancerului! 

[TY BOLLINGER]: 

Pe parcursul verii am călătorit în Mexic, în Tijuana, la clinica “Hope for Cancer”, unde am făcut turul 

clinicii și am avut șansa să vedem diferitele terapii inovative ce sunt folosite acolo! 

Imediat, alături de noi, va fi Dr. Tony Jimenez – Directorul Medical al clinicii – care ne va oferi și turul! 

[Dr. ANTONIO JIMENEZ]: 

În primul rând vom intra într-o cameră sono-fotodinamică de terapie!  

– Încearcă să rostești așa ceva de 6 ori mai rapid! 
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– La baza tratamentelor de la clinica Hope For Cancer se află medicina energetică.  

Și știu că se folosește medicina energetică pt diagnosticare, cum ar fi Pet-Scan = Termografia cu Emisii 

Pozitive. Asta e energie. Folosim MRi (rezonanță magnetică), Computere tomograf, ultra-sunete, pt inimă 

folosim EKG, toate acestea fiind unelte energetice de diagnosticare. 

Însă atunci când folosim energia pt a-i ajuta pe pacienții cu Cancer, atunci sistemul spune că “Așa ceva nu 

este acceptat ca convenție de tratament!”. 

Și știm că în 1954 medicul Michael Gerber a scris o carte numită “Vibrational Medicine”, care atunci se afla 

mult mai avansată decât e sistemul astăzi, iar acum noi la clinica “Hope for Cancer” avem sonare – ca parte 

din terapia sono-fotodinamică, terapie pe care o avem la clinica noastră deja de 9 ani, și în care folosim 

sunetul pt a distruge celulele canceroase.  

Așa că noi furnizăm ceea ce se numește un sensibilizator, iar pacienții îl bagă sub limbă, funcție de greutatea 

lor corporală. 

Acesta este absorbit de celulele canceroase în raport de 70 la 1. Adică pt fiecare 70 de celule canceroase, o 

celulă sănătoasă absoarbe această moleculă. 

– Ce este acest sensibilizator?  

– El este un derivat al Clorofilei sau al Algelor Marine, adică e un produs apărut în natură, nu are niciun fel 

de toxicitate, este absorbit de celulele canceroase în raport de 70 cu 1, apoi așteptăm 24 – 36 de ore după 

administrare, și în acest timp cele mai multe celulele canceroase sau chiar toate au fost absorbite, și celulele 

normale încep să le elibereze.  

Noi nu știm mecanismul prin care celulele normale le eliberează, însă credem că e ceva divin, dar asta e o 

altă poveste. 

– Însă ce e important e că funcționează!  

– Sigur că da. Celulele canceroase o rețin, iar această substanță nu face nimic până nu o trezim noi sau o 

activăm. 

Iar asta se realizează utilizându-se terapia prin sunete, care au o frecvență specifică, o anumită amplitudine și 

intensitate. 

Și așa ceva pacienții pot să facă și singuri acasă la ei pt o perioadă extinsă de timp, nu doar la clinica Hope 

For Cancer, exact cum ar derula un program de sănătate, și asta deoarece întregul proces este 100% non-

toxic! 

– Și avem și componenta fotografică.  

– Da, e vorba de terapia prin fotografiere, și după cum poți vedea, astea sunt lumini albastre, roșii, și o 

coloană aici ale căror luminițe nu sunt aprinse. Dar ghici ce, ele sunt aprinse, însă e vorba de lumina 

invizibilă, ce funcționează sub spectrul infra-roșu. 

Așadar, terapia foto-dinamică va activa și ea sensibilizatorul, permițându-i să se activeze singur în interiorul 

celulelor canceroase, aceasta formând radicali de tip negativ ai Oxigenului. 
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Și după cum știi, radicalii cu minus sunt toxici pt celulele caneroase, ei declanșând apoptoza, adică moartea 

programată a celulelor. În plus față de asta, ea provoacă un răspuns inflamatoriu local, astfel încât sistemul 

imunitar să țintească acea zonă! 

Acum intrăm în camera cu oxigen hiper-baric, și aici există oxigen hiper-baric, unde pacientul vine, se 

întinde pe spate foarte confortabil, noi mărim presiunea oxigenului, la o valoare de 4 – 4,5 pounds/inch2, și 

în felul acesta știm că Oxigenul și Cancerul nu se combină. 

Așa că pe durata orei în care pacientul se află aici, se saturează celulele prin intermediul Oxigenului.  

– Care este presiunea normală? Ai menționat 4.5, dar care e o presiune normală!? 

– Cam de 1.3! – Deci e cam de 3 ori mai puternică!? – Exact!  

– Asadar, acea presiune forțează Oxigenul să intre în celule. 

– Iar pacienții adoră această terapie deoarece se simte toată acea încărcătură de oxigen, iar unii dintre ei mă 

întreabă: “Pot să stau aici 2 sau 3 ore?”.  

În mod normal, se poate, deoarece nu există ca cineva să primească prea mult oxigen, însă o oră este durata 

tratamentului, acesta fiind cea mai preferată abordare dintre toate pt Cancer, și nu doar datorită eficacității 

sale, ci și din cauza faptului că îi permite pacientului să se relaxeze pt o oră, și e ca și cum ai fi într-o bulă și 

uiți toate fricile și complexele pe care le ai. E o terapie bună și din acest punct de vedere! 

[CHARLES DANIEL – vindecat de Cancer]: 

În Ianuarie 2007 am fost diagnosticat cu Cancer invaziv al Vezicii Urinare. Recomandarea medicală oficială 

și convențională pt această afecțiune este înlăturarea vezicii urinare, a prostatei, și a nodurilor limfatici din 

apropiere. 

Acest tratament avea o rată de vindecare de circa 90%, și nu ar necesita Chimioterapie sau Radioterapie.  

– Ok, și mă gândesc că asta a fost calea pe care ai urmat-o! 

– Da. Fetița mea avea 11 ani la momentul operației, și i-am spus că un procent de vindecare de 90% 

reprezintă șanse foarte bune pt mine! 

Așa că am acceptat Operația. Însă în momentul operației, ei au aflat că cancerul se afla și în nodurile mele 

limfatice; 

Asta nu fusese detectat în testele mele inițiale. Așa că deodată am trecut de la o rată de vindecare de 90% la 

una de doar 40%, plus că mi-au zis că trebuie să fac și Chimioterapie.  

Procedura inițială, când ei credeau că Cancerul e izolat doar în zona vezicii urinare, presupunea să mi se facă 

doar operație, fără Chimioterapie, și fără Radioterapie.  

Chirurgul meu m-a pus în contact cu unul dintre cei mai buni oncologi, și când m-am întâlnit cu acesta, mi-a 

solicitat o altă scanare. 

Și după ce au venit rezultatele verificării, aveam 3 tumori în Ficat și care înainte fuseseră nedectate la 

scanarea inițială. 

La acea vreme mi-am întrebat oncologul dacă există vreo șansă pt vindecare! La care el mi-a răspuns că: 

“Nu prea există!”. 
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A adăugat că din cauza Cancerului de la Vezica Urinară care a metastaziat către Ficat, speranța medie de 

viață este de 9 luni, unii oamenii murind în 4 luni, și mi-a mai zis că nimeni nu a trăit mai mult de 12 luni 

din acel moment. 

Atunci eu împreună cu soția, cu fratele meu și cu cumnata, am început să cercetăm foarte intensiv 

tratamentele alternative pt Cancer, și clinicile de profil. 

În Mai 2008 am venit la clinica “Hope For Cancer”, unde am finalizat un program pt pacienții internați, și 

apoi am continuat programul lor acasă la mine! 

Și sunt recunoscător să declar că de atunci și până în prezent toate examenele și testele mele arată că sunt 

vindecat de Cancer. – Mi se pare fabulos!  

– Este minunat! Este o zi minunată pt a fi în viață! De 7 ani, și încă mai continui să fiu sănătos! Să știi că eu 

reflectez la fiecare minut și fiecare zi pe care mi-o mai dă Dumnezeu! 

– Și asta pornind de la o prognoză foarte neagră. Ți s-a dat de trăit mai puțin de 1 an, și iată-te viu după mai 

bine de 8 ani! 

– Neurologul meu, cel care îmi făcuse testele inițiale, mi-a spus că cazul meu reprezintă un miracol, 

oncologul meu mi-a zis că nu a văzut niciodată pe cineva cu Cancer la vezică metastaziat înspre Ficat să 

trăiască atât de mult. 

– Mă bucur că tu ești primul care trăiește atât. – Mă simt bine să mă aflu în acel grup de pe locul 1! 

– E bine, nu-i așa!? Iar fetița ta care avea atunci 11 ani, acum are 19 ani!? 

– La momentul acelei prognoze inițiale prin care mi se mai dădeau maxim 12 luni de trăit, nu m-am gândit 

că o să mai apuc să o văd măcar trecând prin Gimnaziu! 

– Acum a absolvit Liceul, și tocmai ce a terminat primul ei an de Facultate. – E uimitor! 

[Dr. ANTONIO JIMENEZ]:  

Aceasta este Terapia Electromagnetică cu Pulsații. Pt a afecta celula canceroasă, putem pulsa apa, putem 

pulsa celulele, putem ajuta la reducerea mărimii tumorii prin intermediul energiei. 

– Pot să o exemplific pe tine, Ty!?  

– Sigur că da! Trebuie să mă așez aici?  

– Da! Așează-te confortabil! Știu că vii după o zi încărcată și trebuie să te relaxezi! O să îți pun asta în jurul 

gâtului! – N-ai legat-o de vre-un camion, nu-i așa!? 

– Așadar, vom începe cu o sesiune de 3 minute, și apoi vom mări intensitatea, și tu vei începe să simți cum 

mușchii tăi încep un pic să sară! Și începem să îi dăm drumul! Se simte? – Da. Un fel de înțepături! 

– Acum vom trimite câmpuri electro-magnetice. Asta își are originea în Grecia, fiind dezvoltată acum mulți 

ani! Atunci era ca o mașină de spălat! Astăzi tehnologia a consolidat-o, și este foarte folositoare pt durere, pt 

inflamații. – Aveam o durere la ceafă, oare asta mă poate ajuta?  

– Cu siguranță. Acum așteptăm ca ciclul de 3 minute să se termine!  

– Îmi place procedura asta, se simte foarte bine! 
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– Asta după faza de început, pt că atunci s-a simțit cumva ciudat! Însă acum se simte bine! Ty, acum că s-a 

terminat, vrem să îți arătăm ce tip de energie ți-am dăruit! O să te rog să te ridici în picioare un pic!  

– Sigur că da! – Și să ții asta! Acesta e un lanț, după cum poți vedea! – Vai, e vorba de energie serioasă aici!  

– Da. Și dacă îl strângem mai mult, și ținem așa, ca să se vadă mai bine, din ambele părți! Dacă se mișcă 

dincolo se va crea o gaură, și se va opri. – Da. 

Acum după ce îl iau odată, el stabilizează timpii răspunsului energetic! – E foarte interesant! – Da.  

– Așadar, aceasta este terapia favorită ca tratament pt mulți pacienți! – Da, este! 

– E foarte simplu de folosit, foarte eficient, și extrem de stabil în lupta împotriva Cancerului! 

– Mulțumesc pt că mi l-ai arătat! Apreciez pt că m-ai folosit ca subiect pt demonstrație! A fost îmbucurător. 

– Acesta e un sonar cu spectru apropiat de infra-roșu, opozant sonarului îndepărtat cu infra-roșu.  

– Dr. Tony, care e diferența dintre apropiat de infra-roșu și îndepărtat de infra-roșu? Eu am un asemenea 

device acasă, și cred că unul dintre pacienții dvs mi-a zis că nu e îndepărtat infra-roșu, și apropiat infra-roșu! 

Care e diferența!? 

– Lumina din spectrul apropiat al infra-roșului are o pătrunzime de penetrare mai mare decât cea din spectrul 

îndepărtat. 

Lumina din spectrul apropiat de infra-roșu e îndreptată spre detoxifiere! Se știe că sonarele și infra-roșul scot 

afară din oameni metalele grele și toxice! 

De-asemenea, cele mai multe sonare din spectrul îndepărtat infra-roșu și aflate pe piață conțin prea multe 

radiații EMF, și care sunt toxice exact cum e și telefonul mobil! 

Există o carte numită “Sonar and Detoxification” scrisă de Dr. MD Lawrence Wilson din Arizona, acesta 

fiind considerat gurul terapiei cu sonar, și acolo el vorbeste despre ceea ce eu tocmai ți-am menționat, adică 

despre importanța utilizării spectrului apropiat de infra-roșu în opoziție cu spectrul îndepărtat de infra-roșu. 

– Spectrul apropiat de infra-roșu generează mai puțină radiație EMF și penetrează mai adânc! – Da. Aici 

avem un dispozitiv de direcționare a hipotermiei locală. Ce este hipotermia? Opusul căldurii ridicate. 

Știința știe că celulele canceroase sunt sensibile la căldură. Celulele normale sunt rezistente la căldură, și de 

aceea atunci când avem de-a face cu o gripă sau cu vre-un virus, din cauza infecției facem febră, iar febra 

ucide patogenul, însă nu ne ucide și celulele sănătoase! 

Acum, chiar în SUA, ei folosesc Hipotermia cu Radioterapia, și afirmă că rezultatele sunt mai bune! Evident 

că sunt mai bune, deoarece celulele canceroase sunt distruse cel mai mult în mod selectiv de către 

hipotermia locală! 

Așadar, acesta e un dispozitiv local de generare a hipotermiei. – Este o terapie non-invazivă foarte simplă! 

Evident că dacă pacientul are o tumoră la piept, îl ungem acolo cu un gel conductiv natural, non-toxic, îl 

conectăm la dispozitiv, și apoi tratamentul se derulează la exterior, folosindu-se atât capacitățile cât și 

rezistența diferitelor tipuri de energii pt a ajunge și la tumorile de suprafață, cât și la cele profunde. 

Acesta e un alt dispozitiv favorit, și știu, Ty, că am câteva favorite, însă aceasta nu e doar o terapie prin 

atingere, ci și o foarte eficientă terapie. 
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Cu ajutorul combinației de terapie sono foto-dinamică și hipotermie locală, obținem cel puțin 52% 

descreștere a volumului de sânge din tumori pe perioada în care pacienții se află aici! 

Știm că angiogeneza reprezintă caracteristica principală a oricărui tip de cancer, așa că dacă descreștem 

volumul de sânge care ar merge înspre tumoră, atunci suntem pe drumul cel bun în a dezvolta terapii 

eficiente.  

Poate ai văzut niște pacienți astăzi, care aveau un procent de 80 - 90% din fluxul lor de sânge către tumori.  

– Da, i-am văzut! Presupun că ceea ce am văzut cu spectrul apropiat de infra-roșu este tot hipotermie, nu-i 

așa!? – Corect! – Este aici vorba de un dispozitiv diferit dar care face același lucru!?  

– Nu în totalitate! Nu face același lucru deoarece aici e vorba de o excretare mai mare a substanțelor toxice, 

a toxinelor, și asta e valabil prin deschiderea superficială a porilor în vederea detoxificării și curățării. 

Aici la hipotermia locală, unde facem și terapii de hipotermie integrală, e vorba de un tratament terapeutic pt 

Cancer. – Bine. 

Ceea ce înseamnă că se atacă celulele canceroase și după dăunători: viruși, bacterii, fungi! 

– Important e că ambele fac bine! – Da, ambele sunt benefice! – E minunat! 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, doar pt a spune pe scurt protocoalele Dr. Tony din Tijuana de la clinica “Hope For Cancer”: - acolo 

există terapie sono foto-dinamică; camera cu oxigen hiper-baric; sonare cu lumini cu spectru îndepărtat și 

apropiat de infra-roșu, dietă strictă fără niciun fel de zahăr sintetic, și favorita mea, după cum ați putut vedea 

– PEMF – care e Pulsarea de Câmpuri Electromagnetice, și dacă l-ai văzut punându-mi acea chestie în jurul 

gâtului, el putea să ridice voltajul cât ar fi dorit, însă la acel nivel scăzut pe care îl folosesc ei e vorba de un 

tratament toxic selectiv împotriva celulelor canceroase. 

[TRINA HAMMACK – vindecată de Cancer]: 

Sentimentul inițial a fost absolut terorizant, plin de neîncredere, și moarte sigură. 

Eu îmi văzusem mama murind la 48 de ani din cauza Cancerului la Sân, și știam că bunica mea murise de 

Cancer Ovarian la 36 de ani! 

Iar eu mă aflam la 46 de ani, și mă gândeam că poate mi-a venit vremea, deoarece asta se întâmplase deja în 

familia mea! 

Fiind absolut înfricoșată am știut înlăuntrul meu că nu există nicio șansă să scap de moarte urmând 

tratamentul convențional, prin Chimioterapie, sau Radioterapie, sau ceva de genu ăsta! 

Știam din toată ființa mea că nu voi urma acea cale! Știam că tre’ să accept Operația ca să mi se îndepărteze 

ditamai cantitatea de tumoră, însă sub nicio formă nu aș fi acceptat să urmez și Chimioterapie! 

Ei ar fi trebuit să mă lege și să mă bage în cămașa de forță ca să mi se facă Chimioterapie, pt că eu știam că 

nu se poate accepta așa ceva! 

Așa că Dr.  Tony a fost speranța mea deoarece îl știam de ani de zile și văzusem succesele lui! 

Eu i-am trimis mulți pacienți, deoarece și eu mă aflu în ramura holistică. 
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Și mi-am trimis oamenii acolo atunci când aveau nevoie de ajutor împotriva Cancerului, și cu toții mi-au 

spus că și-ar fi dorit să vină la el de prima dată! 

Și mi-am amintit spusele lor, așa că el a fost speranța mea, și l-am sunat, i-am spus ce pățesc, iar el mi-a 

redat încrederea că va fi bine! 

Ei mi-au dat speranță. E greu să mai ai speranță atunci când ești îndoctrinat în această lume în care Cancer = 

moarte, sau Cancer = Chimioterapie și Radiație! Așadar, există foarte multă frică în situația aceasta! 

Și tocmai atunci e momentul când trebuie să privești înlăuntrul tău, și să încetezi să te mai temi. Este 

terifiant. 

E teribil, mai ales atunci când ți se dă acest diagnostic, pt că întreaga lume explodează în tine! 

Fiul meu avea 9 ani la acel moment, și el este cel mai mare motiv pt care trebuia să fac ceva diferit, pt că mi-

am privit mama murind, știam că bunica murise, ambele din cauza Cancerului.  

Și știam că eu nu-mi voi lăsa fiul fără mama lui! Așa că am privit moartea în ochi și i-am răspuns NU! 

Voința mea era foarte puternică, deoarece nu-mi doream să-l las fără mamă. 

Mai este o parte din poveste: cu 5 ani înainte nu primisem un diagnostic, însă m-am îmbolnăvit foarte tare, și 

s-a aflat că am boala Lyme la Creier! Și vestea asta m-a cam “setat” pt boala Cancerului odată cu trecerea 

timpului, pt că mi-a slăbit sistemul imunitar! 

Și atunci când ai un copil mic acasă, va trebui să faci tot ce îți stă în putere pt a te face bine și a fi alături de 

el. 

Așa că a trebuit să fac asta de 2 ori, și el a fost harul meu salvator de 2 ori, așa că a trebuit să rezolv cu boala 

Lyme, iar medicul mi-a zis că nu mai e nimic în neregulă cu mine, totul a fost în mintea ta! 

Și chiar așa a fost, pt că boala se afla chiar în creier! Așa că a trebuit să mă vindec de una singură. 

Și așa am și făcut, iar băiețelul meu a fost motivația mea! Așa că oricine se confruntă cu asemenea boală, va 

trebui să se uite la motivele pt care trebuie să se vindece! 

Fie că e vorba de copii, de nepoți, de soț, de soție, trebuie să te întrebi de ce trebuie să te însănătoșești, și să 

te concentrezi asupra acelei persoane! 

Și asta deoarece așa ceva te va și ajuta să treci peste acest impas! 

Și trebuie să fie un motiv foarte puternic pt care va trebui să faci orice este necesar pt a te face bine! 

Și eu am făcut tot ceea ce este necesar, și ăsta e motivul pt care sunt aici! 

Nici până în ziua de azi nu m-am uitat peste statisticile despre Cancer Ovarian, deoarece conform spuselor 

unora, eu astăzi nu ar mai fi trebuit să fiu în viață! 

[TY BOLLINGER]: 

Pe parcursul creării acestui episod totul a fost îmbucurător și emoționant! E o responsabilitate foarte 

serioasă, deoarece orice subiect abordăm, și orice detaliu cât de mic are scopul său, și nu e acela de a face 

bani, ci de a vă oferi vouă ceea ce aveți nevoie – să vă protejați și să vă salvați viața! 
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Noi nu am primit niciun fel de para-ndărăt de la niciun fel de expert, medic, clinică, supliment, sau produs 

de orice fel ar fi! 

Fiecare bucățică de informație a avut un singur scop – de a vă furniza vouă și celor dragi vouă informații 

vitale pe care meritați să le aveți, iar pt noi e o mare onoare că vă putem ajuta din simplul motiv că noi 

credem că viața voastră este prețioasă. 

Meritați să fiți sănătoși și fericiți, liberi de orice fel de toxicitate, și liberi de orice influență negativă asupra 

corpului vostru! 

Și prin intermediul acestui episod ați văzut în mod clar cum să evitați toxinele, și cum să vă alegeți mâncarea 

care generează viață și vigoare. 

Astăzi ați învățat că excito-toxinele trebuie evitate cu orice preț dacă vreți să duceți o viață fără frica de a 

face Cancer. 

Ați văzut nu doar cum aceste excito-toxine excită și ucid celulele sănătoase, ci și – după cum demonstrează 

dovezile știintifice – faptul că ele reprezintă sursa pt care a apărut Cancerul în corp, proces despre care știți 

începând de azi că se numește Oncogeneză! 

Știu că de azi înainte nu vei mai privi la fel un produs pe care scrie Aspartam, Sucraloză, Splendă, sau 

oricare dintre îndulcitorii diabolici derivați din ei. 

Știu că acest episod i-a făcut pe unii dintre voi să arunce la gunoi foarte multe “alimente” pe care le aveați în 

frigider, și trebuie să știți că calea asta reprezintă metoda rapidă de a spune NU Cancerului! 

Serios, în combinație cu un trai sănătos, asta este unica metodă de a eradica chiar acum Cancerul din corpul 

tău. Și ce metodă mai bună de a-ți reface stocul din casă și din corpul tău, decât aceea prin intermediul 

Farmaciei Naturii!? 

Ai văzut cum Natura îți poate vindeca corpul, și cum poate promova sănătatea, și că grădina trebuie 

percepută ca o farmacie ce conține plante ce conțin medicamente care sunt letale pt celulele canceroase, asta 

în timp ce îți îmbunătățește în mod exponențial Vitalitatea și Imunitatea. 

De-asemenea, ai văzut cum Terapiile cu Sunet și cu Lumină sunt de fapt descoperiri științifice avansate, 

despre care s-a dovedit că ajută corpul să se lupte cu succes împotriva Cancerului, după cum nenumărați 

supraviețuitori de cancer deja ne-au confirmat. 

Ați văzut-o pe Trina, care avea Cancer Ovarian în stadiul 4, și care s-a vindecat de Cancer cu ajutorul 

Terapiilor cu Sunet și cu Lumină, și cu o combinație de terapii non-toxice, dovedind încă odată că Cancerul 

nu reprezintă o condamnare la moarte! 

E uimitor volumul de informații pe care l-am împărtășit cu voi azi într-un timp atât de scurt! Sper că ați 

învățat multe, și sper că sunteți pregătiți pt episodul de data viitoare! 

Și asta deoarece vom acoperi și mai multă informație care este vitală în lupta voastră împotriva Cancerului, 

și de prevenire a lui! 

În episodul următor vom acoperi anumite “unghiuri moarte”, adică niște chestii pe care s-ar putea să nu le 

conștientizezi, dar care ar putea avea un impact direct asupra diagnosticării cu Cancer, fie că vorbim de gura 

ta, canalele dinților și măselelor tale, metalele din gura ta, coloana vertebrală; tu știi oare că dacă coloana ta 

nu este aliniată cum trebuie, asta poate duce la apariția Cancerului!? 
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Emoțiile. Adică aspectul emoțional din spatele Cancerului. Studii recente au arătat o legătură directă între 

emoțiile numite Frică și Stres, și apariția Cancerului. 

Și metalele grele, nu doar cele din gura ta, ci și din vaccinuri. Da, data viitoare vom vorbi despre vaccinuri, 

adică despre un subiect controversat și foarte contestat astăzi! 

Foarte multă lume începe să își dea cu părerea despre ele. Noi vom încerca să nu avem opinii, ci să ne ținem 

strict de partea științifică. 

Episodul viitor va fi extrem de valoros în călătoria ta de a înțeleg tot ceea ce poți pt a preveni și / sau trata 

Cancerul! 

Nu vrei să-l ratezi! Între timp, vă urez o seară bună, Dumnezeu să vă binecuvânteze, și ne vedem data 

viitoare! Traducerea și Adaptarea: https://t.me/AG_RealEducation 

[Traducător]: Ca în fiecare episod, vă îndemn să spuneți și celor aflați în lupta cu această nemiloasă 

afecțiune, ca să știe ce să mănânce, unde să se adreseze, și mai ales ce să evite! 

[Dr. SUBRATA CHAKRAVARTY]: 

Eu cred că Ty a văzut lumea, și în special lumea Cancerului – și mă exprim pt necunoscători – despre faptul 

că prin munca lui a reușit să ajungă la oameni la care nimeni nu ajunsese până atunci; 

Cred că au mai existat oameni care au încercat să posteze cursuri, videoclipuri, șamd, despre așa ceva, însă 

nu știu ce tip de farmec are Ty, însă indiferent ce este, să știi că funcționează! 

El a reușit să ajungă la foarte mulți oameni prin informații foarte puternice și credibile, și îmi place că nu ia 

el deciziile pt pacienți, ci îi lasă pe ei să decidă ce consideră ei că e mai bine pt sănătatea lor! 

Și că le oferă o platformă unde ei se pot uita la toate aceste videoclipuri, unde să analizeze informațiile, și să 

ia o decizie bazându-se nu doar pe ceea ce le spune logica proprie, ci și pe ceea ce le spune inima lor că este 

decizia corectă! 

Acest gen de informații sunt de neprețuit, adică să fii față în față cu Dr. Jimenez, asta chiar dacă nu îl 

cunoști, și să creezi acea conexiune! Așa ceva e neprețuit! 

Să știți că el a făcut un mare serviciu multor pacienți, deoarece foarte mulți bolnavi au venit la clinica 

noastră după ce au văzut seria “The Quest for the Cures”, și astfel că au luat decizia mult mai devreme decât 

ar fi luat-o în mod normal, crescându-și astfel șansele de supraviețuire, și de fapt dobândind prosperitate în 

viața lor! Cred că o asemenea faptă este minunată, adică să fii capabil să obții un asemenea succes! 

Îi mulțumim lui Ty, pt că el de fapt schimbă lumea, și ne bucurăm că suntem de partea bună alături de el! 

[Dr. GOSIA KUSZEWSKI]: 

Eu ador ceea ce face Ty Bollinger! E incredibil doar să transmiți acest mesaj cu atât de mulți oameni, de a le 

oferi oamenilor alternative; eu pur și simplu ador asta! 

Cred că această abordare reprezintă o metodă foarte puternică de a împărtăși informațiile și cu alții! 

Cred cu tărie că fiecare dintre noi ar trebui să aibe acasă copii video ale acestor episoade, și să le arate și 

celorlalți; 

https://t.me/AG_RealEducation
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Eu personal obișnuiesc să le ofer pe post de cadouri de Crăciun sau de zi de naștere, asta chiar dacă 

persoanele respective nu sunt bolnave de cancer, ci ca pe o informare generală asupra sănătății, deoarece ei 

pot urma toate recomandările de aici, pt că aici se vorbește despre Cancer, dar de fapt este și despre 

sănătatea în general, dar și despre prevenție. 

Este nevoie imediată ca aceste informații să devină accesibile pt oameni, deoarece trebuie să fim conștienți 

cu privire la ce tratamente alternative există, deoarece Cancerul poate izbucni în orice moment, exact cum e 

cazul și altor boli - Cancerul atacă și nu oferă avertismente, așa că trebuie să fim pregătiți.  

Noi trebuie să știm ce să facem în asemenea cazuri, nu să depindem de opiniile doctorilor, ci să ne 

împuternicim singuri prin a știi ceea ce să facem! 

[BOB WRIGHT]: 

Ty și cu mine provenim din același loc! Suntem ca frații din mame diferite, cum se spune. Și noi ne-am 

chinuit și am suferit în urma unor povești similare. 

Eu când am văzut această carte, am citit-o din scoarță în scoarță, deoarece povestea mea a început în același 

fel, atunci când mama a murit de Cancer. 

Și a murit la 2 săptămâni după ce fusese diagnosticată. Tata a fost diagnosticat apoi, și el a murit după 16 

ani.  

El practic a fost torturat de sistemul medical. 24 de medicamente pe zi. Cancerul mutându-se de la rinichiul 

extirpat înspre rinichiul rămas. Așadar, tatăl meu a suferit enorm timp de 16 ani.  

Mama s-a prăpădit repede. Sistemul medical nu a putut să îi ajute pe niciunul dintre părinții mei.  

Eu am fost de față atunci când ambii mei părinți și-au dat ultima suflare. 

I-am ținut în mâini capul mamei mele atunci când și-a dat ultima suflare, și vă pot spune că o asemenea 

experiență te schimbă! 

Mi-am privit tatăl la ora 4 dimineața cum îi trece prin piept ultima suflare, iar aceste chestiuni te schimbă! 

Și pt că deja mă aflam într-o industrie similară cu asta, am decis să aflu despre ce e vorba în această 

industrie oncologică criminală! 

Așa că eu și cu tine, Ty, avem drumuri similare în această viață, și știu că și tu știi asta, și mă bucur că am 

devenit buni prieteni în cadrul acestui proces! 

Dar am văzut că s-au m-ai alăturat și alții, și de aceea mă simt atât de bucuros în ceea ce privește munca pe 

care o faceți voi, pt că implicăm mai mulți oameni, mai mulți experți, oameni care s-au aflat în circumstanțe 

similare, adică mai mulți oameni care se întreabă de ce se întâmplă așa ceva cu omenirea?! 

De ce mi se întâmplă mie!? De ce alor mei? De ce familiei mele? Iar de acum ei încep să primească 

răspunsuri. 

Această serie documentară le oferă speranță. Atunci când cineva primește o speranță, atunci va avea și șansa 

de a trăi. 

Și mulți dintre ei o primesc. Pot să spun că cei mai mulți dintre cei care caută speranță, au și parte de ea, în 

timp ce în capătul celălalt – cei mai desnădăjduiți ajung să moară. 
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Speranța. Ei se agață de speranță. Și trebuie să continuăm să le dăm speranța. Și asta e ceea ce facem, și nu e 

o altă formă prin care pot să mă exprim cu privire la “Adevărul despre Cancer”, în seria asta există foarte 

multe chestii excepționale, însă speranța e ceea ce reprezintă numitorul comun în ceea ce privește salvarea 

vieților, și asta salvează concret viețile! 
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Episodul 5:  

“Elemente neluate în seamă cauzatoare de Cancer, 

Vaccinurile toxice, Homeopatia, și Puterea emoțiilor” 

 

Postat Duminică – 23.Februarie.2025 – https://t.me/AG_RealEducation/1485  

 

“Adevărul iese la suprafață, mai ales acolo unde suferința l-a scos la lumină!” – George Washington. 

 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt foarte bucuros pt că ai putut să fii alături de noi! Urmează să vă prezint un episod care vă va 

împuternici prin cunoștințe în lupta voastră de a rămâne sănătoși și a preveni Cancerul. 

Însă în cazul în care ați ratat episodul trecut, iată o scurtă recapitulare: 

Pe parcursul creării acestui episod totul a fost îmbucurător și emoționant! E o responsabilitate foarte 

serioasă, deoarece orice subiect abordăm, și orice detaliu cât de mic are scopul său, și nu e acela de a face 

bani, ci de a vă oferi vouă ceea ce aveți nevoie – să vă protejați și să vă salvați viața! 

Noi nu am primit niciun fel de para-ndărăt de la niciun fel de expert, medic, clinică, supliment, sau produs 

de orice fel ar fi! 

Fiecare bucățică de informație a avut un singur scop – de a vă furniza vouă și celor dragi vouă informații 

vitale pe care meritați să le aveți, iar pt noi e o mare onoare că vă putem ajuta din simplul motiv că noi 

credem că viața voastră este prețioasă. 

Meritați să fiți sănătoși și fericiți, liberi de orice fel de toxicitate, și liberi de orice influență negativă asupra 

corpului vostru! 

Și prin intermediul acestui episod ați văzut în mod clar cum să evitați toxinele, și cum să vă alegeți mâncarea 

care generează viață și vigoare. 

Astăzi ați învățat că excito-toxinele trebuie evitate cu orice preț dacă vreți să duceți o viață fără frica de a 

face Cancer. 

Ați văzut nu doar cum aceste excito-toxine excitează și ucid celulele sănătoase, ci și – după cum 

demonstrează dovezile științifice – faptul că ele reprezintă sursa pt care a apărut Cancerul în corp, proces 

despre care știți începând de azi că se numește Oncogeneză! 

Știu că de azi înainte nu vei mai privi la fel un produs pe care scrie Aspartam, Sucraloză, Splendă, sau 

oricare dintre îndulcitorii diabolici derivați din ei. 

Știu că acest episod i-a făcut pe unii dintre voi să arunce la gunoi foarte multe “alimente” pe care le aveați în 

frigider, și trebuie să știți că calea asta reprezintă metoda rapidă de a spune NU Cancerului! 

https://t.me/AG_RealEducation/1485
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Serios, în combinație cu un trai sănătos, asta este unica metodă de a eradica chiar acum Cancerul din corpul 

tău. 

Și ce metodă mai bună de a-ți reface stocul din casă și din corpul tău, decât aceea prin intermediul Farmaciei 

Naturii!? 

Ai văzut cum Natura îți poate vindeca corpul, și cum poate promova sănătatea, și că grădina trebuie 

percepută ca o farmacie ce conține plante ce conțin medicamente care sunt letale pt celulele canceroase, asta 

în timp ce îți îmbunătățește în mod exponențial Vitalitatea și Imunitatea. 

De-asemenea, ai văzut cum Terapiile cu Sunet și cu Lumină sunt de fapt descoperiri științifice avansate, 

despre care s-a dovedit că ajută corpul să se lupte cu succes împotriva Cancerului, după cum nenumărați 

supraviețuitori de cancer deja ne-au confirmat. 

Ați văzut-o pe Trina, care avea Cancer Ovarian în stadiul 4, și care s-a vindecat de Cancer cu ajutorul 

Terapiilor cu Sunet și cu Lumină, și cu o combinație de terapii non-toxice, dovedind încă odată că Cancerul 

nu reprezintă o condamnare la moarte! 

În episodul de azi, vom acoperi, după cum am spus data trecută, ceea ce se numește “puncte oarbe” 

referitoare la Cancer, adică chestiuni la care tu în mod normal nu te-ai gândi că ar putea avea un impact 

asupra diagnosticării cu Cancer. 

Cum ar fi gura ta! Și nu mă refer la cuvintele pe care le spui, ci la chestiile ce se află în gura ta! 

Adică Plombele. Plombele ce conțin Mercur. Oamenii consideră că sunt plombe cu Argint, însă de fapt ele 

conțin pe jumătate Mercur. 

Canalele radiculare. Oare au ele un impact asupra apariției Cancerului!? O să învățăm în acest episod. 

Știai că mintea ta joacă un rol important în ecuația Cancerului!?  

Emoțiile tale au un efect major asupra diagnosticării cu Cancer, și vom afla mai multe astăzi. 

Vom începe prin a evidenția care este cel mai important element neluat în seamă în ceea ce privește 

Cancerul, și acela este coloana ta vertebrală. 

Știai despre coloana ta vertebrală că are un efect direct asupra diagnosticării cu Cancer!? 

Vă invit să ascultăm explicațiile Dr. Terry Harmon! 

Apreciez faptul că sunt aici pt a primi toate informațiile tale legate de importanța coloanei vertebrale în 

sănătatea noastră generală, ceea ce cumva reprezintă o piesă din puzzle care nouă ne-a lipsit în ultimul 

documentar! De ce este atât de importantă coloana vertebrală!? 

[Dr. TERRY HARMON]: 

Asta e ceva crucial. Adesea când pacienții cu Cancer vin la mine, ei cred că voi lua în calcul doar Nutriția, 

însă atunci când începem să le verificăm corpul, după cum s-a văzut în seria “The Quest for Cures” și nu 

numai, ne întrebăm Care e cel mai important sistem pt a ține Cancerul la distanță!? 

Iar cei mai mulți oameni ar răspunde că “sistemul imunitar”, și eu aș fi de acord cu ei! 

Însă apoi înțelegem că sistemul imunitar este format dintr-o serie de glande și organe care generează acel 

răspuns imunitar, iar acele glande și organe sunt controlate de sistemul nervos!  
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– Ok. Și care sunt acele glande și organe controlate de sistemul nervos!? 

Ne vom referi la Timus, la Splină, la Măduva Spinării, și apoi la Intestine. 

Și referitor la Intestine, majoritatea răspunsurilor noastre imunitare provin de la țesuturile intestinului. 

Și cu toate acestea, ce am menționat mai sus se bazează pe vitalitatea Sistemului Nervos. 

Așa că atunci când ne uităm la Coloana Vertebrală, aceasta reprezintă țesutul care înconjoară și protejează 

măduva spinării! 

Așa că creierul comunică cu corpul prin intermediul măduvei spinării. 

Așa că atunci când lucram cu oamenii, mulți nu înțeleg că coloana vertebrală ar trebui să aibe o anumită 

poziție, și o structură foarte specifică, și ca orice deviație de la acea structură – va interfera cu abilitatea 

Sistemului Nervos de a se adapta și de a răspunde la stres. 

Și ce crezi că facem acum noi ca oameni mai mult ca oricând!?  

– Ne stresăm în legătură cu orice.  

– Exact, nu facem mișcare, stăm cu ochii în ecrane mai mult ca niciodată, și chiar dacă am merge la sală, de 

fapt noi nu gândim în termeni de structură, ci în termeni de fitness. 

Așa că atunci când ne uităm la toate cercetările uimitoare care au apărut zilele astea, în care se specifică clar 

că “Sistemul Nervos controlează Sistemul Imunitar”, și apoi le spun oamenilor cum impactează sistemul lor 

imunitar, ei îmi răspund că: “Orice facem ne impactează Sistemul Imunitar!”. 

Singura întrebare care reiese este: “Oare facem ceea ce trebuie pt a avea un sistem nervos cât mai sănătos, 

sau de fapt ni-l distrugem!”. 

Thomas Edison a spus că: “Medicul viitorului va fi acela care nu va da pacientului său niciun medicament, 

ci îi va iniția cu privire la cauza și prevenirea bolii, și de contextul îngrijirii sănătății!”. Sper că acolo ne 

aflăm chiar acum! 

[Dr. STEVEN KLAYMAN]: 

Să-ți păstrezi coloana sănătoasă, fără să aibe nervii afectați, este foarte important, deoarece s-a aflat de 

curând că dacă ai nervii coloanei afectați, atunci de fapt se desfășoară o stare de reticență funcțională 

cronică.  

Starea de reticență funcțională este bună dacă e nevoie să “fugi de dragon” (de ce te vatămă), sau “când te 

lupți cu ursul”, căci pt situațiile acelea există reticență funcțională! 

E interesant, nervii afectați din coloană duc la apariția reticenței funcționale constante! 

Corect! E vorba de suprimarea secreției glandei adrenale, iar Glanda Adrenală este glanda stresului, și ai 

nevoie de ea pt a avea tu energie! 

Pt că fără Adrenalină nu ai putea supraviețui! Așa că atunci când acestea sunt nefuncționale, ajungi la 

epuizare. 

Așadar, este important să existe o reducere zilnică a procesului de stresare, așa că rugăciunea este o metodă 

superbă în acest sens! 
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Exercițiile fizice sunt foarte bune, promenadele în natură sunt bune, și mersul în baruri nu sunt bune! – Doar 

dacă ar fi baruri cu sucuri naturale! – Atunci da! 

[Dr. TERRY HARMON]: 

Hippocrate a spus: “Lăsați mâncarea să vă fie medicament, și medicamentul să vă fie mâncarea!” 

Și a mai spus și asta! “Cercetați bine coloana vertebrală pt a afla cauza bolii!”. 

Hippocrate? – Da – Înseamnă că știa el ce zice! – Absolut! 

[BILL SPAULDING – vindecat de Cancer]: 

Am fost diagnosticat în Octombrie 2011 cu Carcinom Adreno-renal, având o tumoare mare pe rinichiul meu 

drept, adică cu Cancer la Rinichi care progresa înspre vena cavă! 

Așa că în August 2013 în urma unui CT mi s-a descoperit o pată pe glanda adrenală stângă, și după o biopsie 

s-a descoperit că Cancerul meu a recidivat, și pt că metastazia în zona glandei adrenale, am fost considerat a 

fi în stadiul 4.  

Mi-au spus că sunt 0% șanse de supraviețuire, și atunci am început să ascult NewSpeak, unde vorbea 

doctorul Terry Harmon, din Morganville, Kentucky, iar eu și soția mea am fost atât de impresionați de 

spusele sale, încât am decis să facem o programare, să stăm de vorbă cu el, și să vedem ce ne spune! 

Și până în ziua de azi merg la Dr. Harmon, și mi-a zis prima dată că viabilitatea și structura coloanei mele 

vertebrale are vreo 15 cm care sunt morți. 

Spunea că nu iese niciun fel de energie de acolo, și mi-a arătat pe un grafic că acei 15 cm morți îmi 

controlează fluidul adrenal, și mi-a zis că dacă vom ajusta problema coloanei vertebrale, atunci voi scăpa de 

tumoră. 

Așa că am făcut ce a zis, având și timpul necesar, și alături de modificarea dietei, am renunțat la oncologi, n-

am mai făcut niciun fel de CT, ci doar Termografie, și ultima pe care am făcut-o acum câteva luni – mi-a 

arătat că nu există niciun fel de activitate canceroasă în corpul meu. 

Și din ziua în care oncologii mi-au spus că nu mai am nicio șansă de supraviețuire și până în prezent nu am 

fost bolnav nicio zi, și Dr.  Terry mi-a zis: “Nu ai fost bolnav pt că aveai Cancer, ci aveai Cancer pt că erai 

bolnav!”. Cancerul nu are ghicitori sau presupuneri! 

[TY BOLLINGER]: 

Ce poveste încurajatoare din partea lui Bill Spaulding, în care ne-a împărtășit cum s-a folosit de ajustări ale 

coloanei vertebrale, chiropractică, și alte remedii naturale pt a se vindeca de cancerul avansat, și presupus 

terminal, numit carcinom renal, adică Cancer la Rinichi! 

O mare onoare pe care am simțit-o atunci când Bill vorbea cu mine, și de fapt cu noi toți, a fost atunci când 

mi-a zis că a aflat despre aceste remedii naturale prin intermediul nostru, prin documentarul “The Quest for 

the Cures”. 

Pt noi e o binecuvântare să împărtășim întregii lumi aceste adevăruri care salvează vieți! 

Un alt element neluat în seamă de oameni și care are efect direct asupra sănătății lor și asupra Cancerului – 

este gura! Hai să ascultăm mai multe! 
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[BILL HENDERSON – Cancer coach, lector, și autor de carte]: 

Am fost foarte norocos în ultimii 15 ani, căci am fost educat de câțiva dentiști minunați referitor la sănătate, 

și cum aceasta are legătură cu gura noastră! 

Genul acesta de dentiști sunt rari, și ei se adresază zilnic oamenilor din SUA și din alte țări, însă cu toate 

acestea, ei sunt atât de rari, cred că cei care știu aceste informații sunt în proporție de 0,02% din nr. total de 

dentiști. 

Evident că m-au învățat multe, și am citit și eu apoi din diferite cărți. Iar punctul central era că fiecare dintre 

cele 32 de locuri de rădăcini dentare din maxilarul nostru sunt conectate în mod direct cu organele din corpul 

nostru, asta chiar dacă pe acel loc se află sau nu se află un dinte. 

Și această conexiune este de-a dreptul reală. Dacă ei parte de o lucrare dentară toxică, și aici se încadrează 

orice plombare pe canalul radicular, pt că toate scoaterile de dinți și măsele, inclusiv a măselei de minte și a 

celor infectate, este realizată de așa manieră încât toxinele sunt lăsate în maxilarul nostru. Adică locul de 

unde este extras dintele nu este întotdeauna lăsat curat impecabil. 

Locul acela se numește cavitate. Și are un ligament acolo care ține dintele conectat cu mandibula, și are un 

os care îl înconjoară și care este mereu infectat dacă dintele a fost infectat. 

Și osul și ligamentul este infectat. Iar ei nu sunt scoși în mod corect de către dentist, și ăsta e cazul și în 

situația plombării canalului radicular cu plombă. 

Dacă un om înțelege cât de toxice sunt aceste plombe, și încearcă să le scoată, dentistul s-ar putea să le 

scoată, însă ei nu curăță impecabil cavitatea, așa că efectele toxice ale plombei tot nu dispar! 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY]: 

Se spune despre Cancerul la Sân că în 97% dintre cazuri se datorează canalelor radiculare din gură, deoarece 

ceea ce se află în dinți este drenat în corpul tău. 

Însă este și o povară, exact cum virușii sunt o povară pt corp crescând riscul pacienților de a face cancer! 

[TY BOLLINGER]: 

Este interesant faptul că există o corelație directă între Cancerul la Sân și canalele radiculare. 

Așa ceva nu vei auzi niciodată de la un oncolog, nu-i așa!? Dr. Thomas Lokensgard este un dentist biologic 

și își practică meseria în Nashville, Tennessee! 

El este dentistul meu și al familiei mele. În următorul clip el va elabora în continuare legătura dintre canalele 

radiculare și Cancer! 

[Dr. THOMAS LOKENSGARD – dentist biologic, naturopat și medic holist]:  

Există multă informație și îngrijorare despre canalele radiculare! Acestea sunt gestionate adesea cu 

neglijență, adică mai tot timpul, deoarece se spune că: 

 “Dentiștii sunt singurii doctori care lasă țesut mort în corpul pacienților!”. 

Așa că atunci când umbli pe canal, există un țesut care apare, și care trebuie sigilat. 
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Și atunci când faci asta, lași dintele mort în gură, pt că dacă vrei să îți rămână dintele acolo, atunci va trebui 

să ți se umble pe canal, că altfel va trebui să îl scoți! 

Însă problema e că există aceste tubulare dentare numite cuniculi, și pe care, odată ce umpli canalul 

radicular, ele devin spații moarte. 

Așa că de fapt ele sunt pline de bacterii anaerobice. Iată în esență ceea ce se întâmplă: 

Ai o măsea care nu arată bine. Și îi scade smalțul acelei măsele. Și când scade smalțul, scade și Ph-ul! Dacă 

scade Ph-ul, atunci se instalează oxidarea măselei atât în exterior, cât și în interiorul ei.  

Când oxidarea scade, atunci apar bacteriile, și acestea se instalează peste tot. Însă bacteriile nu au dinți, și 

dorind să mănânce, ele vor produce tot felul de enzime care vor lichefia conținutul măselei noastre ca să se 

hrănească. 

Așa că asta declanșează un proces de infecție în gura ta pe care nu-l poți lăsa acolo, deoarece el va trece de 

bariera cavității gingivale și va ajunge în sistemul cardio-vascular, va ajunge direct în Ficat unde va produce 

o proteină reactivă specifică, ceea ce în general înseamnă un marker inflamatoriu, și care va transmite 

corpului tău că suntem inflamați cronic pt că avem toate aceste inflamații, așa că vor fi activate toate aceste 

căi inflamatorii. 

Așa că ceea ce trebuie să faci, este ceea ce am început noi să facem, adică acele terapii de bio-oxidare a 

canalelor radiculare ce erau infectate! 

Câteodată canalele radiculare sunt ok în interior deoarece au un singur strat, însă atunci când sunt lăsate 

toate acele cunicule ce sunt predispuse la infecții bacteriene, nu-ți poți permite existența lor deoarece vor 

deveni sistemice, iar asta e o problemă majoră! 

[BILL HENDERSON]: 

Pt ultimii mai mult de 100 de ani se știe că nu există o metodă sigură pt a face ceea ce se numește o 

plombare (o umplere) a canalului radicular, și astăzi se fac în același fel în care se făceau în anul 1923, când 

studiul s-a finalizat.   

[TY BOLLINGER]: 

E foarte interesant pt mine faptul că Bill Henderson tocmai ce a citat dintr-un studiu făcut în 1923, care arată 

că aceste toxine dentare, adică otrăvuri din gură, sunt unele dintre principalele cauze pt bolile degenerative, 

inclusiv pt Cancer. 

Și e ciudat, după cum a zis și Bill, că deși procedura este veche de 100 de ani, dentiștii de azi efectuează 

lucrări pe canalul radicular în același mod! 

Se pare că Stomatologia nu a progresat prea mult în ultimul secol! 

Una dintre metodele prin care dentiștii biologici – așa cum este Dr.  Lokensgard – au progresat este ceea ce 

se numește “terapia bio-oxidativă” pt a trata bolile! 

Aceste terapii introduc molecule precum Ozonul sau Peroxidul de Hidrogen în sistem pt a ucide patogenii. 

Să învățăm mai multe de la Dr. Tom! 

[Dr. THOMAS LOKENSGARD]: 
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Așa ceva este foarte obișnuit în Europa, în Anglia, în Elveția, așa ceva se face de ani de zile, și ei vindecă tot 

felul de boli prin intermediul terapiilor bio-oxidative. 

Acum, FDA din SUA = “Food & Death Administration” – pt că “se îngrijește de noi” - ea nu aprobă terapii 

care să vindece prea multe boli, deoarece vindecările oamenilor le-ar întrerupe lor fluxul de șpăgi primite de 

la Farma, așa că blochează terapiile bune! 

Însă înțelegi perfect ce vreau să spun! – Absolut! – Așa că eu încerc să las politicul în afara acestei situații! 

Însă noi știm că există o componentă politică în ceea ce privește Cancerul! 

Inflamarea cronică afectează aproape toate bolile degenerative.  

Și când vorbim despre o inflamare orală, deși ea începe în gură, de fapt are loc o schimbare numită Factor 

Nuclear Kapa-Beta = NFKB, și merg și vorbesc cu dentiști și cu medici, și îi întreb: “Câți dintre voi știți ce 

este NFKB?”, și de obicei ei se uită în gol la mine! 

Ei bine, acest factor este o transcriere genetică la nivel citoplasmatic care pornește inflamarea; adică este o 

modificare genetică. 

Corpul uman este conceput în interior absolut minunat. Eu nu înțeleg cum cineva se poate să privească un 

corp uman și să nu vadă un miracol! 

Mai ales bebelușii. Însă ceea ce se întâmplă este că inflamarea este ceva bun pt noi în faza ei de început! 

Deoarece inflamarea e ceea ce duce la scăderea voltajului (funcționalității), și apoi la apariția vindecării. 

Însă atunci când suntem inflamați cronic în mod constant, și avem în spatele nostru mereu “un tigru 

siberian”, acesta va ambala sistemul simpatic, va descrește sistemul nervos parasimpatic, va duce la apariția 

NFKB, și la activarea tuturor acelor căi inflamatorii care instalează hiper-tensiunea arterială, ne va afecta 

nivelurile de stres, stresul în sine fiind ceva criminal. Cu toții știm asta! 

Însă afectează sistemul oricărui organ din corpul tău, așa că trebuie să controlezi inflamarea, deoarece după 

cum deja am menționat – inflamarea pornește din gură. 

[TY BOLLINGER]: 

Acum ai și mai multe motive pt a te asigura că gura ta nu este inflamată, deoarece cercetările arată că 

inflamația cronică duce la Cancer! 

Am aflat asta până acum în mini-serie, și vom mai afla și în episoadele care vor urma, însă nu este nicio 

îndoială – și cercetarea e concluzivă – anume că inflamarea cronică duce la Cancere! 

Așa că trebuie să gestionezi din timp inflamarea cronică, iar una dintre metodele prin care poți gestiona 

inflamația cronică din gura ta este prin intermedul terapiilor bio-oxidative! Aceste terapii ajută la reducerea 

inflamării cronice! 

Unul dintre celelalte chestii pe care le poți face în gura ta pt a reduce cât mai mult riscul de a face Cancer, 

este de a scăpa de metalele toxice! 

Și nu mă refer la coroanele de metal, ci la plombele pline de metale grele. Noi le numim plombe cu Argint, 

însă de fapt, în proporție de cam 50% ele sunt pline de Mercur. 

Plombele sunt toxice pt gura ta! Haideți să învățăm mai multe despre acest subiect vital! 
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[Dr. THOMAS LOKENSGARD]: 

Despre plombele cu Argint ai dreptate, sunt cam 40% din Argint, restul fiind din Cupru, Staniu, și Mercur în 

proporție cuprinsă între 43 si 55%! 

Așadar, asta e o problemă majoră, și întrebarea e dacă Asociația Americană a Dentiștilor are vreo poziție cu 

privire la aproximarea proporției de Mercur, sau e inertă!? 

Ei bine, am o veste pt ei – pt ADA – nivelul compoziției prezentată de ei nu este adevărat! Ei aproximează în 

lipsă din momentul în care ți se pune plomba, și până la momentul în care o scoți! 

Când ei aproximează fraudulos, ce crezi că se întâmplă!? Mercurul este o toxină cunoscută! Este o toxină 

dentară. 

Este foarte toxic pt sistemul neurologic, pt sistemul gastro-intestinal, are legături cu candida, cu infecțiile 

candidei, cu disfuncțiile intestinale, adică îți va declanșa asemenea afecțiuni, și apoi va fi foarte dificil să îți 

mai repari intestinul. 

Are o afinitate pt țesuturile grase, și de vreme ce suntem cu toții grași, ea ajunge apoi și la Creier. 

Așa că are o mare afinitate pt a trece de bariera sanguinică a creierului, de a trece bariera placentei, și asta e 

foarte grav deoarece se presupune că acesta ar trebui să fie un mediu steril, și va cauza pierderi de memorie, 

oboseală cronică, încețoșarea creierului, și pot să-ți relatez nenumărate povești ale pacienților care și-au scos 

plombele pline de Mercur așa cum se cuvine, le-am izolat foarte bine acele canale radiculare asigurându-ne 

că nu scapă niciun vapor care ar fi putut să treacă de bariera encefalitică sau de bariera placentei, și acești 

pacienți se întorc la noi după câteva luni spunându-ne că se simt mult mai bine! 

[ROBERT BELL SCOTT]: 

Dacă citești în publicația homeopatică Materia Medica – vei vedea nenumărate efecte clare și potențiale ale 

substanțelor listate acolo atunci când exista expunere minimală la Mercur. 

Iar asta afectează orice sistem din corpul uman: endocrin, neurologic, digestiv, țesutul epitelial, șamd. 

Mercurul este cel mai rău dintre toate. Și într-un final cred că facilitează apariția Cancerului. 

[TY BOLLINGER]: 

Un pic mai târziu vom învăța mai multe despre toxicitatea Mercurului și relaționarea acestuia cu Cancerul, 

mai ales când vom intra în subiectul vaccinurilor. 

Însă înainte de a ajunge acolo, vă invit să-l ascultăm pe Dr. Tom – un dentist – cu privire la Fluor! 

[Dr. THOMAS LOKENSGARD]: 

Înainte aveam discuții în contradictoriu cu nevastă-mea cu privire la asta!  

Când am intrat prima dată în domeniul dentar, ea mi-a zis: “Tom, nu vreau ca copiii noștri să fie expuși la 

Fluor!”. 

La care eu: “Cum adică să nu intre în contact cu Fluorul!? Îi spui asta unui dentist? Asta e o erezie! Adică 

tu îmi spui mie că nu ar trebui să dau asta copiilor!?”, și până la urmă s-a dovedit că avea dreptate! 
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O să spun așa – The Lancet – jurnalul medical foarte prestigios, tocmai ce a etichetat Fluorul a fi o neuro-

excito-toxină ce cauzează Cancer, osteo-sarcom (cancer la oase); 

copiii au murit din cauza Fluorului deoarece au mâncat pastă de dinți, și scrie pe etichetă că dacă înghite – să 

se apeleze de urgență Controlul Otrăvurilor! 

[Dr. EDWARD F. GROUP – Director General Global Healing Center, speaker, autor, educator]: 

Fluorul calcifică Glanda Pineală, și ei știau asta în Germania nazistă – atunci când le-au dat să consume 

Fluor exact din acest motiv - de a ne reduce conștiința, pt a deveni inofensivi, pt a ne face controlabili, adică 

practic pt a ne zombifica! 

[Dr. DANIEL NUZUM – toxicolog, profesor, inventator, om de știință, cercetător]: 

În 2011 a existat un articol în Revista Time, deci nu e ceva de la mine sau din medicina naturalistă, ci 

provine din Media centrală! 

Și acolo s-a clasificat Fluorul între cele mai toxice 10 chimicale din gospodăria unei familii, deoarece 

Fluorul perturbă metabolismul altor elemente cheie de care avem nevoie pt creșterea oaselor. 

Fluorul activează genele osteo-sarcomului (Cancerului de Oase), activează și alte afecțiuni precum 

Leucemia, ce au la bază cancerele de oase. 

Deci bolile astea sunt activate de nivelurile ridicate de Fluor din corpul nostru. 

Așadar, de ce se află Fluorul în sistemul nostru alimentar, în sistemul nostru de apă potabilă? Nu există 

niciun motiv bun pt asta. 

[Dr. EDWARD F. GROUP]: 

Iodul este o substanță pe care o recomand cu tărie oricărei persoane care vrea să se detoxifice, deoarece s-a 

aflat că iodul este crucial în procesul de oxidare! 

Mai devreme îți spuneam despre noul proiect privind Oxidarea Glucozei, la care lucrăm oarecum în secret, 

și ceea ce am aflat, și să știți că și Dr. Brownstein a testat acest lucru la peste 9.000 de pacienți, este că 

fiecare persoană are deficit de iod, și când îți lipsește iodul – atunci Cancerul poate fi una dintre consecințe, 

și de-asemenea, fiecare bolnav de Cancer ar trebui să ia o cantitate minimă zilnică de 10 - 25.000 de micro-

grame de Iod. 

[Dr. DAVID BROWNSTEIN]: 

Fiecare celulă din corpul uman are nevoie de Iod pt a funcționa optim, pt că nu putem funcționa cum trebuie 

dacă avem deficit de Iod! 

Și am testat alături de colaboratorii mei peste 6.000 de pacienți, și 96% dintre ei sufereau de deficit de Iod, 

adică marea majoritate avea o carență uriașă de Iod. 

Și când am vorbit cu diferiți clinicieni din țară referitor la asta, și ei au descoperit statistici similare cu 

privire la situația din țară. 

Iar principala caracteristică a Iodului în corpul uman - și să știi că Iodul are multe “curele” în corpul uman, 

și Sistemul imunitar nu poate funcționa fără ele, nu poate combate infecțiile fără ele, însă una dintre 
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principalele sale atribute se află în glandele endocrine, iar acestea sunt compuse din: Tiroidă, Sânii, Ovarele, 

Uterul, și Prostata. 

Care sunt problemele țării acum!? Exact cancer la aceste glande! Cancerul care crește cel mai repede în SUA 

este Cancerul la Tiroidă. 

Cresc și Cancerele la Uter și la Ovare la niveluri de epidemie, adică țesuturile acestea au probleme! 

Rolul principal al Iodului este de a menține o arhitectură normală pt toate aceste țesuturi, iar la persoanele cu 

deficit de Iod se observă în primul rând formarea de structuri chistice la Sâni, la Ovare, la Uter, la Tiroidă, la 

Prostată, și de aici se trage și Cancerul la Pancreas – care de-asemenea are un nr. de cazuri alarmant de mare. 

Așadar, apar chisturile atunci când apare deficiența de Iod; dacă persistă mai mult se transformă în noduli și 

se întăresc, și dacă persistă, atunci apare hiper-plazia, adică țesutul hiper-plastic – care este precursorul 

Cancerului! 

Și asta reprezintă deficiența de Iod pe termen lung. Lucrul îmbucurător despre Iod este că are proprietăți 

apoptotice, ceea ce înseamnă că poate opri o celulă canceroasă să se tot multiplice la nesfârșit până la 

moarte! 

[Dr. DANIEL NUZUM]: 

Practic orice om din generația asta suferă de deficit de Iod. Și nu se poate să ai probleme cu Tiroida fără să 

fii și deficitar la Iod! 

Nu poți să fii Diabetic de tip B, fără să fii și deficitar la Iod! 

Femeile nu pot suferi de PCOS, adică de Sindromul Ovarului polichistic, fără să fie și deficitare la Iod! 

Așadar, asta reprezintă o mare parte din societatea de azi, așa că trebuie să găsim o cale prin care să 

corectăm asta! 

– Și doar pt a reaminti asta, anul trecut în documentarul “The Quest for the Cures”, Dr. David Brownstein a 

declarat că el crede că a realizat o cercetare mai mare decât a multor oameni pe care îi cunosc – cei mai 

mulți dintre ei fiind doctori, - și a spus că “Deficitul de Iod este corelat direct cu apariția Cancerului!”.  

– Da, absolut! Iodul este necesar pt ca Tiroida să producă hormonii care să activeze mitocondriile celulare, și 

dacă mitocondriile din celulele noastre nu sunt activate, atunci trecem de la un metabolism bazat pe 

respirarea Oxigenului, la un metabolism bazat pe fermentarea zahărului – ceea ce duce la apariția 

Cancerului. 

[TY BOLLINGER]: 

După cum am auzit, Iodul este foarte important, și de aceea atât eu cât și familia mea – luăm zilnic 

suplimente cu Iod! 

Să știți că pe vremuri exista Iod în pâine, și l-au înlocuit cu Brom, adică acum nu mai primim ceva care să 

prevină Cancerul! 

Apoi au început să bage Fluor, și de care suntem cu toții atinși într-o măsură mai mică sau mai mare, și care 

cauzează Cancer, și totul se face fără știrea noastră! 
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Fluorul se pune în apă. Dacă consumi apă din rețeaua națională, bagi Fluor în tine, chiar dacă îți place asta 

sau nu!  

Așadar, chestiunea asta ține de libertatea de a alege, și e ceva esențial pt documentarele “Adevărul despre 

Cancer”, adică ceea ce vrei sau nu vrei să intre în corpul tău! 

Trebuie să ai un cuvânt de spus privind mâncarea pe care o consumi, privind cu cine vrei să te căsătorești, 

unde să locuiești, așa că tre’ să ai libertate și în celelalte situații, însă după cum am aflat din Episodul 1 – în 

ceea ce privește tratamentul forțat cu Chimioterapie, mulți oameni, inclusiv foarte mulți copii, nu sunt lăsați 

să aleagă cu privire la tratamentul forțat cu Chimioterapie! 

Însă e și mai grav de atât. Dacă tu nu ai avea niciun cuvânt de spus cu privire la a fi injectat cu un vaccin 

despre care se știe că conține agenți ce cauzează Cancer, și chimicale toxice care pot crea Autism, sau 

Umflarea Creierului, sau chiar și moarte imediată!? 

Asta ar fi o problemă, nu-i așa!? Și exact asta se întâmplă acum în SUA prin legea senatorială 277 din 

California – care tocmai a fost adoptată, și care se numește Legea Vaccinării Forțate! 

Așa este, va avea legătură și cu alte țări, și nu spun că se derulează deja, însă de obicei, ceea ce se aprobă în 

California, se va legaliza apoi și în întreaga Americă, pt ca ulterior să se implementeze în toate țările lumii! 

Așa că eu cred cu tărie că va deveni o problemă majoră mondială în anii ce vor urma, în special în ceea ce 

privește libertatea sănătății! 

Să-l vedem pe Dr. Steven Klayman cum comentează cu privire la vaccinarea forțată! 

[Dr. STEVEN KLAYMAN]: 

Legea SB 277 – adică a Vaccinării Obligatorii, a fost aprobată și va intra în vigoare la 1 Iulie 2016 în 

California! 

Și evident că ne luptăm împotriva ei pe mai multe fronturi, inclusiv a constituționalității ei, și a încălcării 

Codului de la Nuremberg, adică a procedurilor medicale forțate fără Consimțământul Informat al 

pacientului. 

Și evident că Dr. Pan, care a condus ancheta, a fost mituit de industria Farma cu 95.000 de dolari în cadrul 

conferințelor lor. 

[MIKE ADAMS]: 

(Această lege) este un precedent periculos deoarece răpește de la părinți și cetățeni alegerea medicală, și 

stabilește un precedent în care Statul consideră că este decident peste trupul tău și peste trupul copiilor tăi, și 

care apoi te poate obliga să fii injectat cu orice substanță pe care Statul o consideră a fi în interesul sănătății 

naționale. 

Asta în timp ce același Stat nu vorbește niciodată despre ce se află în aceste vaccinuri. Niciodată nu se 

vorbește despre ingredientele din el: 

Mercurul, Formaldehida, MSG, antibioticele, celulele provenite din țesutul copiilor avortați, sau cum era în 

trecut – celule canceroase ascunse precum SV40 – și care s-au gasit în vaccinul anti-Poliomielită ce a fost 

injectat în peste 98 de milioane de americani.  
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Ei bine, despre așa ceva nu se discută niciodată. Așa că dacă cercetezi cu adevărat și ajungi la adevăr, atunci 

afli că vaccinarea obligatorie este conectată cu Cancerul din cauza ingredientelor, și reprezintă un act prin 

care Statul îți neagă libertatea personală și de decizie cu privire la ce intervenții vrei să ai parte. 

Așadar, foarte asemănător cu vaccinurile obligatorii vedem acele sesiuni forțate de Chimioterapie! Sunt 

conectate, nu-i așa!?  

– Da. Adică e mâna lungă a autorităților tiranice care de fapt afirmă că: “Tu ca pacient nu ai niciun cuvânt 

de spus, pt că îți spunem noi ce e mai bun pt tine!”. 

Situația asta a fost descrisă cel mai bine de Jon Rappaport: “E vorba de totalitarism științific!”, și e un 

termen potrivit.  

Alții îl denumesc a fi “fascism medical”, și asta înseamnă că așa-zisă “știință” – care e doar știință 

frauduloasă dirijiată de corporațiile Farma, însă așa-zisă “știință medicală” este forțată acum asupra ta 

printr-o violare absolută a Codului Medical de Etică la care este subscrisă fiecare agenție și instituție 

medicală din SUA, cod care spune că: “Pacientului trebuie să i se dea dreptul de a alege, pacientul trebuie 

să fie informat!” – pt că vorbim aici de Consimțământul Informat – și acesta ar fi trebuit să fie un pilon al 

practicării Medicinei în SUA și în întreaga lume. 

Exact acest consimțământ este răpit părinților, cărora li se spune: “Tu trebuie să îți supui copiii acestor 

intervenții!”, chiar dacă îți convine sau nu! 

Asta e o violare a drepturilor, la orice nivel: a drepturilor omului, a demnității umane, a drepturilor 

părintești, a sănătății copiilor, și chiar a geneticii anumitor copii care sunt susceptibili la anumite ingrediente 

din vaccinuri. 

Vei înțelege că de fapt e vorba de un genocid dacă vei analiza totul cu atenție!  

[TY BOLLINGER]: 

Mike Adams a folosit câteva cuvinte definitorii, nu-i așa!? Totalitarism, Fascism, Genocid! 

Toate aceste cuvinte ai putea să le asociezi cu Germania nazistă, nu cu SUA de astăzi!  

Însă de ce ne referim în discuția noastră la Germania nazistă și la Procesele de la Nuremberg? 

Motivul este că același lucru care s-a întâmplat atunci, se întâmplă și acum! 

Vaccinarea obligatorie care se implementează acum în anumite state din SUA, este echivalentă cu 

experimentele medicale ce s-au derulat în Germania nazistă. 

Și chiar dacă vă vine să credeți sau nu, foarte mulți dintre criminalii de război condamnați în urma 

Proceselor de la Nuremberg – au fost transferați în SUA – ocupând poziții în Comitetul Director al multor 

companii farmaceutice din SUA! Acest transfer de savanți naziști s-a numit “Operațiunea Paperclip”: 

- Fritz Ter Merr – cel care a fost găsit vinovat de Sclavie și Crime în Masă la Auschwitz – a stat doar 7 ani la 

pușcărie, și a devenit președinte al Comitetului Director la Bayer în 1956! 

- Karl Krauch – Director Executiv la IG Farben – și șef al Economiei Armatei în vremea lui Hitler – a fost 

găsit de Crime în Masă, a stat doar 6 ani la pușcărie, și apoi a devenit președinte al Comitetului Director la 

BASF. 
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E vorba de aceeași industrie vaccinistă de astăzi, care la vremea aceea a atras și protejat criminali de război 

naziști! 

Aceeași industrie care a produs gazele naziste de exterminare – a fost achiziționată de Bayer! 

Încă vă mai doriți să vă vaccinați!? Întrebați-vă în cine aveți încredere cu sănătatea dvs. și a copiilor voștri! 

Mike Adams tocmai a menționat de SV40 – care este virusul maimuței, și care a fost băgat în vaccinul anti-

Poliomielită, și care a dus la mii de cazuri de Cancer! 

Anul trecut, din seria legată de Leacuri, am aflat de el de la expertul în vaccinuri - Dr. Sherry Tenpenny, 

când a descris virusul SV40 aflat în vaccinul anti-Poliomielită. 

[Dr. SHERRY TENPENNY]: 

S-a știut de foarte mulți ani că vaccinul anti-Poliomielită conține un virus numit SV40, care este Virusul 

Simian 40, deoarece vaccinul anti-Poliomielită se face din celulele renale al maimuțelor. 

Așa că Virusul Simian este un virus al maimuței. Și în 2002 jurnalul medical “The Lancet” a publicat un 

articol științific care spunea că: 

 “Se suspectează că mai mult de jumătate dintre cele 55.000 de cazuri de Cancere cu Limfom non-Hodkin, 

care existau la acel moment – ar putea fi asociate cu o rată de probabilitate foarte mare cu virusul SV40 din 

vaccinul anti-Poliomielită!”. 

Așa că asta există în literatura publică de specialitate – în The Lancet, în 2002. 

Mai există și alte 2 virusuri clandestine, și care provin de la celulele aviare, și se află în toate vaccinurile ce 

provin de la ouă. 

Deoarece sunt transferate prin intermediul puilor, și ajung în ouă. Și e vorba de 2 celule diferite, de 2 

virusuri diferite, despre care se știe că sunt asociate cu apariția Cancerului la Sân. Și am scris câteva articole 

cu privire la asta. 

[TY BOLLINGER]: 

E uimitor faptul că jumătate dintre cazurile de Cancer cu limfom non-Hodkin sunt cauzate de Vaccinul anti-

Poliomielită, și asta e publicat în The Lancet – unul dintre cele mai prestigioase jurnale medicale britanice. 

Jurnalistul de investigații – Jon Rappoport – a cercetat de peste 30 de ani subiectul, scriind în nenumărate 

publicații și periodice prestigioase, fiind un expert în vaccinuri! 

Haideți să îi ascultăm expertiza în domeniul atât de important al vaccinării! 

[JON RAPPOPORT]: 

Cred că oamenii trebuie să se uite la vaccinuri de la zero! Adică să dea la o parte toată propaganda, și să 

vadă că e vorba de un ac care se înfige în bebeluși, în adulți și copii de toate vârstele, și e nevoie să vedem 

ce se află în seringă! 

Există foarte multe chimicale, dintre care unele este evident că sunt cancerigene, cum ar fi de exemplu – 

Formaldehida (Formolul), e vorba de Aluminiu – care este extrem de toxic, plus alte metale grele. 
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E vorba și de ingrediente necunoscute care se bagă în vaccinuri! Mă refer la germeni care nu ar trebui să se 

afle acolo, însă sunt băgați intenționat! 

Există secvențe genetice parțiale, care e posibil să fi fost băgate intenționat acolo! 

Și cu toate se află acolo, în seringă, iar prin aceste chimicale, acești germeni, adică toată “supa” lor – îi spui 

unei mămici:  

“Iată ce vrem noi să băgăm în copilașul tău! Vom lua acest ac și seringa plină de aceste otrăvuri, și îl vom 

înțepa pe copil!” – care apropos – nu are deloc dezvoltat sistemul său imunitar, în afara celui derivat de la 

tine ca mamică, și i se spune că “Vaccinul va fi ceva bun!”. 

[DESIREE ROVER – jurnalist de investigații medicale, autor, și gazdă radio]: 

Ceea ce fac eu adesea atunci când stau de vorbă cu părinții: “Vedeți acest măr verde și frumos pe care îl am 

aici!? 

Dacă voi injecta în el Formaldehida, Hidroxid de Aluminiu, Polisorbat 80, Fenoxietanol, plus altele, oare 

veți da copilului vostru acest măr să-l mănânce?”. 

[Dr. SHERRY TENPENNY]: 

Este uimitor pt mine cum poate sistemul medical să injecteze ceva ce nu a fost niciodată testat pt 

Carcinogenicitatea sa, care nu a fost niciodată testat pt Mutagenicitatea sa – adică dacă îți poate schimba 

ADN-ul, despre care nu se știe dacă va cauza sau nu boli auto-imune, dar în același timp să fie declarat 

“sigur și eficient, și că nu va cauza niciun rău”! 

Dacă aș avea putere, mâine i-aș strânge pe toți medicii pe un stadion mare de fotbal, și i-aș pune să citească 

ingredientele vaccinurilor, să știi că în special pe pediatri i-aș pune! 

I-aș pune să citească Raportul VAERS – adică Sistemul de Raportare al Efectelor Adverse în urma 

Vaccinării! 

Și apoi să li se dea un test scris simplu de Imunologie, ca să dovedească că au și ei habar despre cum 

funcționează corpul uman! 

Și de-abia apoi, să își permită să declare cu conștiința împăcată că ceea ce se vaccinează în oameni este 

inofensiv! 

[ROBERT BELL SCOTT]: 

Sistemul medical sacrifică copiii pe altarul acestei “biserici” – care este Misticismul Farmacologic – prin 

intermediul “acelor Cartelului Farma” – după cum îl denumesc eu! 

Ei declară că singurul mod prin care putem supraviețui perioadei copilăriei este doar dacă putem declanșa un 

răspuns ilicit și artificial al anticorpilor noștri prin injectarea unor otrăvuri toxice, ingrediente pe care nu ai 

putea să le pui în aceeași sticlă și apoi să le dai unui copil să o bea, pt că dacă i-ai da să bea ai fi imediat 

acuzat de crimă, de tentativă de omor!  

[TY BOLLINGER]: 

Robert Scott Bell este precis! Dacă ai băga într-o sticlă Formol, Mercur, Aluminiu, celule fetale de la 

avortoni, și ai da-o unui copil să bea, atunci ai fi acuzat de Tentativă de Omor! 
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Însă vaccinurile sunt și mai rele de atât, deoarece atunci când injectezi ceva în țesut, în mușchi, de acolo 

intră direct în fluxul sanguin, și așa se depășește multe sisteme de apărare care există în tractul tău digestiv 

ca să ne ajute să nu murim otrăviți! 

[JON RAPPOPORT]: 

Atunci când injectezi ceva în corpul uman, atunci depășești intenționat multe portaluri de apărare ce țin de 

mecanismul imunitar, și care în mod normal ar fi active și ar acționa, deoarece tu vrei ca asta (substanța 

injectată) să penetreze adânc în corpul uman, și exact asta e ideea de bază a vaccinării! 

Așadar, să începem de aici, eu spun clar: Da, vaccinurile pot cauza Cancer! Nu e nicio îndoială cu privire la 

asta! 

Vaccinurile nu sunt sigure! Nu sunt eficiente! Ele nu fac ceea ce ar trebui să facă!  

Vaccinurile nu sunt responsabile pt reducerea semnificativă a nr. de boli contagioase din Occident!  

Această reducere se datorează revoluționării societății, o sanitarizare mai bună, o nutriție mai bună, o 

reducere a aglomerării, dezvoltarea clasei de mijloc, (implementarea apei potabile curente). 

Adică schimbări fundamentale pe care le-ai face pt a îmbunătăți major viața oamenilor. Acestea reprezintă 

motivul pt care bolile infecțioase au dispărut! 

Iar când s-au reîntors, este din cauză că aceiași factori s-au diminuat, și pe care acum îi vedem în special în 

sfera Nutriției care s-a tot înrăutățit în ultimele decenii! 

Așadar, pt mine întreaga versiune vaccinistă oficială reprezintă o mare minciună! 

[TY BOLLINGER]: 

Jon Rappaport a spus că totul e o minciună! Ce fel de înșelătorie!? La ce se referă el?  

Să învățăm mai multe despre istoria vaccinurilor de la experta în vaccinare – Desiree Rover, din Amsterdam, 

Olanda! 

Prima mea întrebare va fi despre vaccinuri! Știu că ești un expert în vaccinuri, domeniu pe care l-ai cercetat 

de mai bine de 25 de ani! 

Auzim mereu că ele sunt sigure și eficiente, că n-ar cauza Cancer, că ar fi prevenit toate acele boli 

infecțioase! Care este adevărul!? 

[DESIREE ROVER]: 

Exact opusul! Ăsta ar fi răspunsul scurt! – Opusul!? – Totalmente opusul! 

Am scris o carte în 2009 despre Vaccinurile HPV: Cervarix și Gardasil, și prin intermediul ei am săpat și mai 

mult în istoria vaccinării! 

Și spre marea mea surprindere, am aflat că fundația vaccinării este o eroare de judecată pe care Edward 

Jenner s-a hotărât să o urmeze, crezând el că dacă ai făcut Variola Vacii, ești cumva protejat împotriva 

Variolei în general! 

Însă acestea sunt 2 entități virale, așa că întreaga poveste e lipsită de sens! 
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Așa că ce a făcut el!? A fost primul om care a introdus proteine de ADN și ARN de la animale în oameni, 

adică de la altă specie. 

A fost denumită “inoculare” sau “variolizare” – și constă într-o zgârietură pe care turnau apoi o pastă 

infectată cu varicelă. 

Așa a pornit prima dată. Jenner a făcut o abatere de la asta, și a turnat în rană variola vacii, sau a caprei, sau 

a porcului, șamd! 

Tot felul de prostii. A făcut asta și pe fiul său, și pe fiul lui Gardner, și ambii copii nu au ajuns până la vârsta 

de 20 – 21 de ani, deoarece au murit de Tuberculoază, ceea ce reprezintă afecțiunea corelată cu vacile.  

Studiile făcute și referitoare la vaccinuri sunt plătite de către producătorii de vaccinuri.  

Însă FDA în America, și FDA-ul olandez, pt a putea să adauge vaccinuri în programul de vaccinare oficial – 

se iau după aceste studii frauduloase, și prin urmare “vulpea păzește găinile”! 

[TY BOLLINGER]: 

M-am uitat pe ambalajul Vaccinului HPV, și acolo scrie că poate cauza diferite forme de Cancer. 

[Dr. SHERRY TENPENNY]: 

Da. Și deja știm din Rapoartele VAERS că a cauzat Cancer, deoarece foarte multe fetițe care au fost 

vaccinate cu vaccinul HPV – după aceea, într-o perioadă cuprinsă între 3 luni și 2 ani – au fost diagnosticate 

cu Cancer Cervical, existând și cazuri grave de negi genital uriași. 

Știm că mai puțin de 4% dintre americance au fost vreodată expuse la cei 2 viruși din vaccin, așa că vaccinul 

– dacă ar fi cu ceva de folos, ceea ce nu este cazul – poate cauza foarte mult rău. 

Există cel puțin 8 tulpini de HPV – Human Papilloma Virus – despre care se știe că sunt asociați cu 

Cancerul, însă vaccinul acoperă doar 2 tulpini, așa că acest vaccin le dă mămicilor un fals sentiment de 

siguranță, ele crezând că prin el își protejează fetițele să nu facă Cancer, și prin urmare li se va spune 

fetițelor că nu mai trebuie să facă un Test Papanicolau, căci ele sunt protejate. Însă există celelalte tulpini 

care pot cauza Cancer. 

[JEFFREY JAXEN]: 

Vaccinurile nu sunt testate. Pe prospect scrie clar că nu sunt testate pt Carcinogenicitate și nici pt 

Mutagenicitate, mai scrie că nu sunt sigure pt gravide, și nici pt copii din cauza acestor criterii. 

Așa că asta e forma de consimțământ pe care doctorul ți-l dă. Deci, atunci când el sau asistenta te forțează să 

te vaccinezi, așa ceva reprezintă Consimțământ Neinformat la cel mai înalt nivel. 

Asta contravine Codului de la Nuremberg. Adică e împotriva principiilor 4 și 5 ce au fost statuate în anii ’40 

după cel de-al Doilea Război Mondial. 

Ei au făcut Codul de la Nuremberg pt a nu mai exista vreodată experimentare medicală pe oameni, iar 

vaccinarea reprezintă experimentare medicală deoarece noi ca oameni suntem ultima fază a procesului lor de 

experimentare, pt că în cadrul producției, depinde de procesele în instanță în care va fi acționată firma – pt a 

spune firmei dacă cumva produsul ei este sigur pt folosință. 
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Așadar, nu au fost făcute studii pe vaccinuri, dar iată că nu au fost făcute nici pe 2 – 3 – 4 vaccinuri date 1 

după altul, și acum există 60 – 70 de vaccinuri, sau câte dracu vor mai promova ei! 

Nu există studii pt ceea ce cauzează la general atâtea vaccinuri, și avem de-a face cu Consimțământ 

Neinformat la cel mai înalt nivel! 

[TY BOLLINGER]: 

Jeffrey Jaxen a spus că ceea ce se întâmplă este un Consimțământ Neinformat la cel mai înalt nivel. 

Iar Consimțământul Neinformat înseamnă că tu – ca pacient – nu ești informat cu privire la pericolele 

potențiale ce pot apărea în urma unui tratamemt medical sau în urma unei intervenții – așa cum sunt 

vaccinurile! 

Ar trebui să fii informat cu privire la posibilele efecte secundare negative, și avem de-a face cu 

Consimțământ Neinformat deoarece oamenilor nu li se spune asta. 

Pt că vaccinurile vatămă oamenii, ai putea să crezi că există foarte multe procese în instanță, și că oamenii 

vătămați sau familiile lor primesc bani sub formă de despăgubire de la marile companii Farma ce produc 

vaccinuri. 

[SAYER JI]: 

Guvernul american a plătit din 1986 prin intermediul Fondului Național de Compensare a Victimelor 

Vaccinării – peste 3 miliarde de dolari pt zecile de mii de cazuri în care copiii au fost vaccinați, și au fost 

vătămați, iar familiile lor au suferit profund, iar toate aceste cazuri sunt doar o mică parte (sub 1%) din 

numărul real de cazuri! 

S-a declarat de către Guvern că “nu se poate evita ca vaccinurile să nu fie periculoase”, și cu toate acestea 

sistemul medical le declară “sigure și eficiente”.  

Dacă vei vedea cercetarea referitoare la eficiență, Baza de Date a Analizelor Cochrane fiind cea mai de 

încredere sursă - vei afla că nu există nicio dovadă că vaccinurile care se află azi în program ar fi cumva 

sigure. Eficiența lor nu există, este doar o minciună. 

[MIKE ADAMS]: 

Pe ambalajul multor vaccinuri, dacă le vei citi, de exemplu Vaccinul HPV – scrie că “după primirea acestei 

injecții s-ar putea să leșini și să cazi, existând riscul să te rănești”. 

Și asta e considerat ceva normal. Sau mai scrie că “poți dezvolta convulsii, febră, și s-ar putea să fie nevoie 

să ajungi la Urgențe”, toate acestea sunt trecute pe ambalajul vaccinurilor, și cumva poporul american a fost 

spălat pe creier că așa ceva reprezintă o medicină normală și sănătoasă! 

Nu este sănătoasă sau normală! Dacă cineva te injectează cu ceva, și apoi leșini, cum să nu aibe așa ceva 

efect asupra sănătății tale neurologice afectându-ți creierul? 

Gândește-te, asta dacă mai poți! Unii oameni nu mai pot gândi, tocmai pt că au fost injectați cu așa ceva! 

În Europa, guvernul britanic tocmai ce a plătit 90 de milioane de dolari ca despăgubiri copiilor despre care s-

a dovedit că li s-a distrus creierul în urma vaccinului anti Gripă Porcină! 
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Crezi că ar fi plătit 90 de milioane de dolari dacă nu existau dovezi clare că vaccinul a cauzat afecțiunea!? 

Normal că nu. 

Ei știu că vaccinul a cauzat distrugerea creierului copiilor. Ăsta e motivul pt care au făcut plata. Cu toate 

acestea, industria vaccinistă are imunitate completă, chiar dacă generează toate aceste vătămări! 

Și cauzează și Cancer. Există un oraș în Mexic, unde recent 75% dintre copiii care au fost vaccinați, fie au 

ajuns la spital, fie au murit! 3 sferturi dintre copii!  

– Vaccinurile afectează Mielina din procesul de Cogniție (gândire)!?  

– Da. Vaccinurile vatămă creierul populației! 

Gândește-te, vaccinurile conțin în continuare Mercur în ele, cum ar fi în cele anti-gripale, în continuare 

conțin Aluminiu și alte neuro-toxine, în continuare conțin Formaldehidă și MSG. 

Aproape fiecare dintre acești conservanți și adjuvanți reprezintă o otravă neurologică. 

Cum ar putea aceste otrăvuri să nu cauzeze vătămarea Creierului? Sistemul medical de azi ne spune că nu ar 

trebui să fumăm țigări, deoarece chimicalele din țigară ajung în corpul tău și îl vor afecta negativ! 

De-asemenea, spune că nu trebuie să inhalezi mirosul de la lipici, sau că nu trebuie să tragi pe nas cocaină. 

De ce? Pt că aceste chimicale intră în corpul tău și îl vor vătăma! 

Însă același Sistem Medical te injectează cu vaccinuri care conțin chimicale despre care ei știu că distrug 

corpul uman! 

Cum este posibil să se permită așa ceva!? De ce nu avem voie să ne opunem?  

Apropos, eu nu sunt împotriva teoriei vacciniste, vreau să fiu foarte clar! Însă de ce ei nu pot produce 

vaccinuri curate, fără chimicale, și care să fie administrate printr-o singură doză, asigurându-se o marjă de 

siguranță ce azi nu există!? 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Eu nu sunt deloc împotriva principiilor vacciniste! Ci sunt împotriva prostiei!  

Și a băga într-un om un virus viu la momentul în care acel om nu poate construi un răspuns imunitar, și mă 

refer la primele 6 luni de viață – când Sistemul Imunitar nici măcar nu s-a dezvoltat, alături de alte substanțe 

ce au rol de conservanți – și care suprimă sistemul imunitar, sub falsul pretext că ajută la dezvoltarea unui 

sistem imunitar puternic, pt mine este nebunia nebuniilor. Nu există nicio validitate pt așa ceva! 

[Dr. JOHN CONSEMULDER]: 

Și aici există aceeași situație, cum e cu FDA-ul din America, deoarece FDA-ul olandez, după cum am spus 

deja, nici măcar nu e dispus să aibe un dialog referitor la vaccinurile nesigure și ineficiente. 

Dacă noi suntem nebuni, atunci ei să demonstreze prin a ne pune la dispoziție dovezile independente că 

vaccinurile lor sunt sigure și eficiente. 

Însă dacă noi le arătăm dovezile independente că de fapt vaccinurile nu sunt nici sigure, nici eficiente, atunci 

ei nici măcar nu vor să discute aceste aspect, “pt că știința e știință!”. Așa că n-ar trebui să existe un dublu-

standard, însă de fapt există. 



 

161 
 

[MIKE ADAMS]: 

Chimioterapia distruge Sistemul Imunitar. Vaccinurile slăbesc Sistemul Imunitar. Și dacă le combini, așa se 

ajunge la foarte multe decese. 

Iei oameni care au fost injectați și otrăviți din multe unghiuri, toate sub pretextul sănătății publice, însă de 

fapt este vorba de profitabilitatea Cartelului Farma care se folosește de trupurile oamenilor ca de niște unelte 

pt a genera profituri continue. 

E ca și cum ai fi personajul Neo din filmul Matrix! Te afli imobilizat, și toate acele tuburi sunt băgate în tine, 

și se generează profituri din tine! 

Ăsta e singurul tău rol din societate, conform acestor corporații Farma. Vor doar să stai la rând, să aibe ei 

stivă de cobai umani, vor grămezi uriașe de trupuri umane de pe urma cărora să facă ei bani! E vorba de un 

Matrix medical.   

Există o dictatură științifică într-atât de mare, încât nu ți se permite să adresezi deloc niciun fel de întrebări 

relevante! 

Așa că dacă cineva propune: “Ce-ar fi să lăsăm mai mult timp între vaccinări, astfel încât copilul să se 

poată recupera mai bine, înainte de o altă insultă la adresa sistemului său imunitar!?”. 

Să lăsăm mai mult timp între ele, e ceva rezonabil, nu-i așa!? Ei bine, nu poți să adresezi întrebarea asta în 

industria vaccinistă, deoarece imediat ești catalogat că ești “anti-știință”, ești condamnat imediat ca “eretic”! 

Sau dacă întrebi: “Ce-ar fi să scoatem Mercurul din vaccinuri? Că deja în Europa l-au scos!”. O medicină 

fără Mercur reprezintă un pilon al ONU, și e viitorul medicinei să scoatem Mercurul de peste tot pt că e 

toxic!   

De ce mai există Mercur în vaccinurile anti-gripale pe care le injectăm în gravide și în copii? 

Însă dacă pui aceste întrebări în sistem, imediat ești atacat, ești condamnat! 

În industria vaccinistă există un fel de nebunie, exact ca și în industria oncologică! 

Foarte mulți oameni dintre cei care promovează aceste otrăvuri sunt ei înșiși nebuni dpdv clinic (adică 

psihopați și criminali patologici). 

Sau sunt legați de profitabilitatea produselor de o asemenea manieră, încât sunt incapabili să-și descopere 

etica personală necesară declarării adevărului! 

Și e trist pt că copiii sunt vătămați și uciși zilnic din cauza acestor oameni mânați de lăcomie, sau psihopați 

care se prezintă public ca “oameni de știință”, dar care nu sunt! 

Ei sunt genu’ de savanți pe care regimul nazist și-ar fi dorit să-i angajeze pt a derula experimente medicale 

asupra prizonierilor evrei! 

Asta e “etica” lor. Însă ei nu sunt genul de oameni de știință care ar trebui să practice azi medicina în 

America. 

[TY BOLLINGER]: 
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Știu că vaccinurile reprezintă un subiect foarte emoțional, foarte dezbătut și extrem de controversat, însă noi 

am simțit că e important să vă aducem și adevărul cu privire la vaccinuri, în special impactul lor asupra 

Cancerului, pt că altfel, tu nu poți lua o decizie în cunoștință de cauză dacă nu știi aceste informații. 

Așa că cum te simți acum când ai aflat asta despre vaccinuri, despre potențialele ingrediente cancerigene ce 

se află în vaccinuri!? Te simți nervos? Ești supărat? Ai căzut în desnădejde?  

E ok să fii supărat sau nervos temporar, însă nu vrem să ai nervozitate sau stres cronic, sau să ai o stare 

cronică de reticență funcțională manifestându-se în corpul tău, deoarece asta poate duce la un sistem 

imunitar compromis, și apoi să ducă la Cancer. 

De fapt partea emoțională cu privire la Cancer reprezintă unul dintre aspectele neluate în seamă – și pe care 

îl vom aborda astăzi! 

E unul dintre cele mai puțin analizate elemente despre Cancer, și cei mai mulți oncologi nici măcar nu știu 

că există și o componentă emoțională în spatele celor mai multe diagnostice cu Cancer. 

Am avut privilegiul de a călători în Tijuana, Mexic, la clinica Hope for Cancer, unde l-am intervievat pe Dr. 

Xavier Curiel, care este un Expert în Emoții. Este medic, însă înțelege impactul emoțiilor asupra Cancerului! 

Și a discutat cu noi o tehnică științifică revoluționară pt a gestiona bagajul emoțional, tehnică ce se numește 

“Vindecare Reco”. 

[Dr. XAVIER CURIEL – medic, Director de Medicină Integrativă al institutului Hope for Cancer, Tijuana]:  

În esență, Vindecarea Reco este un sistem care a pus la comun diferite cunoștințe în beneficiul pacientului, 

în ceea ce privește vindecarea emoțională. 

În opinia mea, importanța emoțiilor în ceea ce privește Cancerul este crucială. 

În special în ultimii 4 – 5 ani, am început să acord o foarte mare atenție acestui aspect. 

Înainte de asta, o consideram cumva importantă, să nu te stresezi, șamd, însă nu înțelesesem atunci 

profunzimea importanței emoțiilor, deoarece astăzi sunt convins că emoțiile reprezintă principalul 

declanșator și factor al codificării diferitelor mecanisme celulare în genele omului. 

Există foarte multă cercetare care demonstrează impactul stresului psihologic și social, adică al emoțiilor. 

La Universitatea Berkeley există un articol publicat de departamentul lor de Psihologie, care se intitulează: 

“Exprimarea emoțională la apariția și progresul Cancerului”. 

Există conflicte specifice și traume care declanșează diferite tipuri de Cancer! – Exact. 

[Dr. FRANCISCO CONTRERAS – medic]: 

Motivul pt care există atâta eșec în domeniul oncologic, se datorează faptul că devenim mecanicii trupului 

uman, și nu acordăm deloc atenție nevoilor lor spirituale și emoționale! 

[Dr. HENK FRANSEN – vindecător natural, speaker, și autor]: 

Atunci când corpul începe să se vindece singur, poți observa că vechile răni emoționale și răni spirituale ies 

la suprafață pt a se elibera și de ele! 

Și exact cum oamenii au nevoie să fie asistați în detoxifierea corpului fizic, cei mai mulți bolnavi de Cancer 

au nevoie să fie ajutați și în acest proces emoțional! 
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Așa că dispunem de multe tehnici, precum EFT, Terapia Traumelor Emoționale, plus altele, pt a-i ajuta pe 

oameni să se dezlege de acea durere emoțională. 

– Ce înseamnă EFT?  

– EFT reprezintă o formă de afirmare pe măsură ce aplicăm diferite puncte de acupunctură pt a elibera 

durerile vechi, și să le înlocuim cu alte idei și cu o altă stare de spirit!  

Așadar, această detoxificare la nivel emoțional și spiritual, ar trebui să meargă mână-n mână cu cea fizică. 

[TY BOLLINGER]: 

De-a lungul timpului, au fost inventate multe dispozitive care să gestioneze aspectul emoțional al bolnavilor 

de Cancer! Un asemenea dispozitiv se numește “Mașina e-Vax”! 

[LILIANA PARTIDA – nutriționist acreditat]: 

Am comparat și e-vaxul atunci când am luat în considerare acupunctura emoțională, și este uimitor că 

generează feed-back biologic, adică preia ceea ce se numește recunoașterea vocală. 

Așa că se folosește un suport, funcționează pe un galval, adică printr-un răspuns galvanic, pacienții vor avea 

un microfon atașat, îi rog pe pacienți să își pronunțe numele, și aparatul preia modelul vocii. 

Apoi va genera o mică mandala, și va avea ceea ce numim P.I., adică Index al Percepției, care e de la 1 la 12. 

Așa că fiecare zonă este asociată cu un organ, dar de-asemenea, și cu o emoție! 

Așa că adesea oamenii nu știu ceea ce le ghidează viața și chiar sănătatea, referitor la crizele și experiențele 

lor. 

Așadar, este foarte fascinant mai ales că pacienții nici măcar nu trebuie să-mi spună despre ele, deoarece 

feed-backul implică și suprafețele de stagnare, adică ceea ce noi numim energie extremă, sau dacă gândești 

în termeni de acupunctură, poate fi denumit chiar acces excesiv către un anumit organ. 

Așadar, prin intermediul acestei determinări, programul este setat să trimită anumite frecvențe pt a debloca 

acele stagnări emoționale, și este uimitor. 

De fiecare dată când derulăm o înregistrare, de fapt facem 5 înregistrări pt a vedea cum se deblochează acele 

emoții!  

Și e ca și o ceapă, deoarece cu fiecare voce pe care o înregistrăm pătrundem mai profund în ceea ce privește 

cauzele pt o posibilă stagnare. 

– Și e ca și cum a-ți curăța cojile de pe o ceapă! – Exact. – Pt ca într-un final să ajungeți la cauza principală. 

– Până la urmă ajungem la rădăcina răului, ceea ce e uimitor pt pacient deoarece ei adesea au un moment de 

genu “Ahaa!”, pt că ei de obicei se înfruntă cu Depresie Cronică, și pe măsură ce aprofundăm – aflăm că 

depresia lor are la bază sentimentul de inutilitate, sau gândirea repetitivă, și îi întrebăm adesea:  

“Cum se manifestă asta în viața de zi cu zi!?”,  

încercând să mai aflăm câte ceva, și adesea primim răspunsuri de genu’:  

“Obișnuiesc să pisez lucrurile până fac un fel de unt, pt că pur și simplu nu pot lăsa de la mine atunci când 

mi se întâmplă anumite lucruri!”. 
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Așa că atunci când un pacient este capabil să identifice ceea ce fac ei pe bune, adică să-și poată identifica 

ceea ce face iar și iar, că există un model repetitiv, deja încep să iasă la lumină acele energii care sunt 

blocate.  

– Această mașină poate fi benefică pt pacienții cu Cancer, datorită relației de cauzalitate pe care am văzut-o 

între emoții și Cancer!? 

Există foarte mulți bolnavi de Cancer care au o traumă emoțională la bază, cum ar fi întâmplări derulate în 

trecutul lor și pe care ei nu le pot depăși, adică acel “bagaj” sau cum vrei să-l numești! Acest aparat îi ajută 

să renunțe la “bagaj”, nu-i așa!?  

– Absolut! Noi credem cu tărie că orice boală are și o componentă emoțională, indiferent că e vorba de o 

durere în gât sau de Cancer, și prin urmare este uimitor că avem aceste informații la care să ne uităm: adică 

ceva de genu: Oare emoția cauzează problema, sau de fapt funcționarea organului cauzează emoția!? 

[TY BOLLINGER]: 

O anumită emoție care este foarte degradantă în cazul bolnavilor de Cancer este Frica. 

Acum vreau să vă întreb: Ce emoție declanșează un oncolog atunci când privește un pacient în ochi 

spunându-i că mai are doar 3 luni de trăit!? Pt ca mai apoi să-l bage la Chimioterapie! 

[Dr. BITA BADAKHSHAN]: 

În cazul bolnavilor de Cancer, atunci când li se dă diagnosticul că suferă de așa ceva, ei practic nici nu mai 

au timp să cerceteze, pt ca în doar câteva zile îi bagă la Chimioterapie, pt că altfel, doctorii le spun că vor 

muri sau că Cancerul se va răspândi în tot corpul! 

Așa că o pacientă pe care am avut-o, suferea de infecție urinară, și a doua zi (conform protocoalelor oficiale) 

trebuia să facă Chimioterapie!  

Și i-am zis: “Nu, dragă, mai întâi trebuie să ai grijă de rinichii tăi, astfel încât să se vindece infecția, să 

scapi de bacterie, și apoi cercetează ceea ce se întâmplă, pt că nu e nicio grabă!”. 

Nu se face Cancer peste noapte! Cancerul este un process de 10 – 12 ani. În 8 ani îți apare tumoarea, și 

câteodată oamenii nu sunt diagnosticați decât în 10 – 12 ani! 

Așadar, oncologii cam au tendința să îi sperie pe pacienți, astfel încât aceștia se îngrijorează și nu au timp să 

cerceteze ce și cum! 

Și apoi se începe Chimioterapia și (astfel că se distruge de tot bolnavul respectiv)! 

[MIKE ADAMS]: 

Oncologii sunt exact ca ISIS, pt că ei folosesc exact aceleași tactici de înfricoșare pt a-ți manipula 

comportamentul! 

Și da, eu compar oncologii cu o grupare teroristă cunoscută! Deoarece ei folosesc aceleași tactici pt a încerca 

să controleze oamenii, și de fapt definiția Terorismului reprezintă utilizarea fricii generalizate, deoarece 

folosește amenințarea prin frică sau prin violență pt a atinge un numit scop sau pt a obține un anumit 

comportament sau decizie din partea oamenilor. 

Așa că prin definiție, ceea ce fac mulți dintre oncologii de astăzi, este o altă ramură a terorismului! 
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De aceea ce fac ei este inacceptabil. De aceea unii dintre ei merg la pușcărie. De aceea oncologii sunt 

criminali, și de aceea și mai mulți oncologi ar trebui să fie arestați, și de aceea tu ca pacient ar trebui să fii 

extrem de sceptic cu privire la tot ce îți spune un oncolog! 

Deoarece e în interesul lor ca tu să accepți să fii băgat la ceea ce încearcă ei să te convingă (Chimio sau 

Radio)! 

[TY BOLLINGER]: 

Am vizionat de curând un documentar special de la HBO, în care un oncolog i-a spus unei femei că mai are 

6 luni de trăit, și că dacă nu va accepta să facă Chimioterapie, va muri în mai puțin de 6 luni, și ea relata că 

atunci s-a simțit ca și cum se îneca, ca și cum ar fi murit atunci! 

În opinia mea, ar trebui încadrată la infracțiune ceea ce fac oncologii atunci când le spun pacienților lor așa 

ceva! 

[PETER STARR – producător de documentare]: 

Am fost diagnosticat cu Cancer la Prostată acum 10 ani, și am simțit cum urologul meu bagă frica în mine, și 

avea niște maniere de om sălbatic, dacă e să mă întrebați pe mine, iar asta m-a făcut să mă îndrept spre 

medicamentația naturalistă. 

Când doctorul îți spune sec că suferi de Cancer, îți dai seama că știi doar 2 lucruri despre Cancer: primul este 

acela că vei muri, și vei muri în curând, pt că asta e mentalitatea medie a unui pacient care este diagnosticat 

cu Cancer, acesta fiind cel mai iresponsabil lucru pe care îl poate face un doctor. 

[Dr. FRANCISCO CONTRERAS]: 

Puterea vieții și a morții se află în limbă! Așa că dacă declari cuiva că va muri, și pt că oamenii îi percep pe 

medici ca pe o autoritate, ei vor lua de bun ce li s-a spus! “Gata, voi muri, indiferent ce fac!”. 

[Dr. DARRELL WOLFE]: 

Ceea ce are sistemul medical este foarte învechit! Și singurul motiv pt care astăzi oamenii mai folosesc 

sistemul medical, fie că vorbim de Chimioterapie, de Radioterapie, sau de Operație, asta deși câteodată 

operația e necesară, însă ei mai folosesc actualul sistem din cauza Fricii și din cauza Panicii! 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY]: 

Odată ce intri în sistem, și “ai nevoie” de operație sau de chimio sau de radio, tu de fapt îți pierzi viața! 

Pt că și doar operația, să zicem că ai un mic nodul de 1 centimetru, să știi că operația este un asalt major și 

un atac asupra corpului. 

Îți afectează sistemul nervos, îți afectează fiziologia, este scandalos de stresantă. 

[VALERIE WARWICK]: 

– Vorbiți-ne despre Stres și Sistemul imunitar, în relație cu Cancerul! 

– Da, stresul degradează sistemul imunitar deoarece îți mărește nivelul cortizolului, ceea ce duce la 

suprimarea sistemului imunitar, iar asta te văduvește de Melatonină, de Vitamina C, de Niacină, șamd. 

Așadar, este o întreagă cascadă, în care stresul cronic continuu îți va reduce micro-nutrienții tăi. 
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[TY BOLLINGER]: 

Stresul, angoasa psihică, gândurile negative, și emoțiile, sunt foarte degradante la adresa sănătății noastre. 

Mai devreme în seria noastră, Dr. Tony Jimenez ne-a vorbit despre impactul gândurilor negative asupra 

noastră. 

[Dr. ANTONIO JIMENEZ]: 

Un gând negativ te poate ucide mai repede decât un germene rău! Așa că unul dintre elementele centrale ale 

detoxificării pornește de la minte! 

[Dr. IRINA KOSSOVSKAIA]: 

Gândește-te la tine, când ajungi acasă, stresat și obosit la sfârșitul zilei, când câinele aleargă înspre tine și își 

pune o labă în poala ta, care se uită la tine și tu atunci primești acea energie de iubire necondiționată de la ai 

tăi, să știi că aceasta este cea mai coerentă formă de dragoste, care te încarcă, și atunci îți dispar pe loc 

durerile de cap. 

Există studii care arată cum scade Tensiunea Arterială cu 10 – 20 de milimetri doar dacă îți mângâi pisica! 

[Dr. EDWARD F. GROUP]: 

Știm că corpul se poate vindeca singur doar prin puterea gândului, și există dovezi în acest sens, în care 

oamenii s-au manifestat și au vizualizat cum Cancerul se reduce, pt ca mai apoi acesta chiar să se vindece 

fără niciun fel de medicamentație internă sau externă. 

[TY BOLLINGER]: 

Să te vindeci de Cancer doar prin simplu gând la așa ceva, pare să fie prea bun ca să fie adevărat, însă asta e 

realitatea! Dr. Group știe mulți oameni cărora li s-a întâmplat asta.  

Mai devreme în acest episod am auzit de la un chiropractician - Dr. Terry Harmon, că adesea se spune despre 

chiropracticieni că ar fi niște șarlatani, însă motivul nu ar fi pt că practica lor ar reprezenta o medicină 

inferioară, ci din cauza “Raportului Flexner” din 1910 care a afectat percepția asupra Medicinei atât în SUA 

cât și în întreaga lume. 

O altă sferă a Medicinei despre care se spune adesea că ar fi șarlatanie, este Homeopatia.  

Să o ascultăm pe Dr. Suzanne Kim – cum ne descrie prima ei experiență privind practica Homeopatiei! 

[Dr. SUZANNE KIM – medic la The New Medicine Center, California, SUA, Medicină Integrativă]: 

Când am învățat prima dată despre Medicina Nutrițională a fost de mare ajutor, și consider că asta e fundația 

pt starea de sănătate! 

Apoi asta m-a îndreptat spre Homeopatie, și pe măsură ce învățăm despre asta, mi s-a lărgit și orizontul de 

gândire, și m-a provocat, deoarece era foarte diferit de ceea ce se învață în Facultățile de Medicină! Așa că 

după asta, am decis să o încerc, și a funcționat uimitor! 

[Dr. KEITH SCOTT – MUMBY – medic]: 

Iată ce înseamnă Homeopatia în doar 2 – 3 fraze! Se ia o substanță care copiază boala, nu una care se opune 

bolii, ci una care o copiază! 
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Cum ar fi de exemplu, dacă cineva are Scarlatină, se alege planta Mătrăgună, pt că dacă iei Mătrăgună, 

atunci fața ți se face verde-maro, faci Febră, te doare în gât, și te simți amețit. 

Dacă iei Mătrăgună e ca și cum ai avea simptomele de Scarlatină. Așadar, e un remediu bun pt Scarlatină. 

E ca și cum ai căuta asemănarea! Pt că trebuie să mimezi boala, adică să nu ai abordarea antagonistă, cum ar 

fi de exemplu să iei Aspirină pt Febră, sau diferite idei combatante. 

Homeopatia presupune în primul rând să identifici acel ceva care îți copiază boala, și apoi îl diluezi!  

Astea e partea ciudată, deoarece doctorii și savanții nu pot înțelege acest aspect, și se numește Potențare! 

Adică poți să diluezi în proporție de 1 la 10 consecutiv, și după 12 diluări să depășești Numărul lui 

Avogadro, astfel că știi că nu a mai rămas niciun pic de Mătrăgună. 

Însă ce e interesant este că dacă substanța rezultată o măsori cu ajutorul unui transmițător spectografic, 

atunci vei afla că cu cât o diluezi mai mult, cu atât transmite mai multe energii. 

Și trebuie să îți spun despre spectometru că este cel mai sensibil și exclusivist instrument științific care se 

găsește la îndemâna omenirii! 

Acesta e aparatul care îți spune că există Mangan într-o stea aflată la milioane de ani-lumină distanță! 

Nu te poți contrazice cu spectometrul. Așa că remediile homeopatice pot emite energii cu cât le diluezi mai 

mult. 

[ROBERT BELL SCOTT]: 

Ce este Homeopatia? Asta e întrebarea de 1 trilion de dolari! Se iau substanțe din cele 3 imperii: Minerale, 

Plante, și Animale, și în starea lor brută ar cauza anumite simptome, dacă le-ai înghiți, sau te-ai zgâria de ele, 

sau le-ai pune peste tine, și se cataloghează aceste simptome ca fiind asociate cu substanța mamă. 

Cum ar fi de exemplu veninul unei albine. Apare în urma înțepăturii și îl iei să îl folosești dpdv homeopatic, 

și ca să îl vindeci iei exact același lucru sau ceva asemănător! 

Și o putem folosi pt foarte multe lucruri diferite, cum ar fi să folosim multe substanțe toxice pe care în mod 

normal nu le-ai folosi, asta deși medicina modernă ar agrea Mercurul, însă putem converti asta sub o formă 

homeopatică care este non-toxică, și care să faciliteze detoxifierea de Mercur, de exemplu. 

Asta e versiunea scurtă a definirii Homeopatiei! Este un sistem extins la nivel internațional. În SUA este 

încadrată ca medicamentație datorită unei Legi alimentare din 1938 – 1939 datorită senatorului Copeland – 

care era și medic și homeopat, care s-a asigurat că HPUS – Farmacopia Homeopatică a Americii e 

recunoscută, mai ales că acolo se află și bunicul său.  

Și asta le-a permis să existe în sistemul medicamentațiilor recunoscute, asta deși este non-toxică și fără 

efecte adverse, ea poate fi etichetată și vândută ca și medicament în SUA! 

[GEMMA HOEFKINS – medic homeopat, vindecată de Cancer la Creier]: 

În 1996 îmi venise vremea să mor! Și înainte de asta, când aveam 23 de ani, mi s-a introdus un cateter la 

inimă, și mi s-a spus că a fost o operație de succes. 

Mi se băgaseră și niște dispozitive aparte la creier, adică niște tuburi care veneau de la cap până la abdomen, 

care să dreneze fluidul să coboare jos. 
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Fiecare dintre pacienți aveam așa ceva ca să ni se dreneze fluidul. Apoi am resimțit și mai multe probleme: 

amețeală, dureri de cap, și mi se tot făceau tomografii.  

Se temeau că durerile de cap ar putea reveni. La acea vreme creierul era vătămat sau nu funcționa cum 

trebuie. 

Mi se făceau mereu RMN-uri și alte verificări, și nu apărea nicio problemă. Într-un final s-a aflat că există o 

umflătură la glanda mea pineală, glandă ce se află chiar în centrul capului. 

La prima sesiune de radiologie, ei au intrat în cameră și s-au oprit, deoarece îmi găsiseră o altă tumoare, de 

data asta la glanda pituitară. 

Aceasta s-a extins către coloana vertebrală, și mi-au făcut o ecografie simultană și la coloană, apoi am primit 

rezultatele, și ei s-au uitat la ele, și mi-au zis că arătau chiar bine deoarece tumora de la spate dispăruse. 

M-am bucurat, și ei mi-au zis că “nu e suficient, și că trebuie să fac și Chimioterapie”! – Ok. 

Ceea ce pe mine m-a surprins, de ce să nu continuăm să facem ceea ce funcționează!? Însă doctorii spuneau 

de Chimio. 

Și eram confuză, primisem vești bune, și în același timp mi se spusese să fac Chimioterapie! 

Așadar, m-au băgat la Chimioterapie, am facut 3 sesiuni!  

Și după 2 sesiuni am vrut să mă opresc, însă ei au zis că așa funcționează Chimioterapia, devenisem de 

nerecunoscut în doar 2 săptămâni: vomitam, amețeam, șamd. 

Și apoi ei m-au întrebat: vrei să rămâi în spital, vrei să mergi acasă, sau vrei să ajungi la un ospiciu?! 

Și după ce mi-a zis asta, sora mea a fugit după el și i-a zis: “Familia trebuie să știe de ce ați spus asta, cum 

se va derula, și dacă la ospiciu au asistente!?”. 

La care el mi-a zis la vremea aceea – pt că era Octombrie, mi-a urat “Crăciun Fericit!”, și atunci nu m-am 

prins, ci mă gândesc acum că mi-a zis așa pt că se gândea că va fi ultimul meu Crăciun! Practic, el atunci îmi 

mai dădea doar 3 luni de trăit!  

– Gemma, vreau să citesc scrisoarea pe care mi-ai trimis-o, are antetul spitalului de aici din Londra! 

Nu voi citi numele doctorului și alte detalii, însă este numele lui și datată în Noiembrie 1996. 

E de acum circa 19 ani; doctorul spune că: 

“Am discutat rezultatele, i-am explicat că Chimioterapia nu a ajutat-o de când boala ei a progresat pe 

perioada tratamentului, de-asemenea am subliniat că nu există alte căi viabile pt tratamentul bolii ei!”. 

– Eu nu vroiam să merg la ospiciu, și mă gândeam că ei mă trimit acolo pt că știau că urmează să mor!  Și 

am decis să plec din spital, pt că cei din jurul meu mureau, ăsta fiind “premiul” Oncologiei pt ei. 

Văzusem acolo oameni cărora li se citeau ultimele drepturi și dorințe, șamd! Și m-am decis să nu aștept să 

pățesc și eu la fel. 

Și am mers la părinții mei. Le trimisesem un e-mail să mă ia și să aibe grijă de mine la ei acasă. 

Ajunsesem la stadiul în care nu mă puteam ridica singură din pat! Și nici măcar nu-mi puteam deschide ochii 

singură. Îmi ridicam pleoapele cu mâinile! 
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Aveam un baston ca să pot ajunge la toaletă. Cu o mână îmi ridicam pleoapa, și cu cealaltă stăteam în 

baston. De-abia îmi țineam echilibrul.  

– Aveai până în 30 de ani atunci!? 

– Aveam 26 – 27 de ani atunci. Apoi m-a sunat sora mea să-mi zică de o femeie care a ajutat-o pe nepoata 

mea să scape de tot de eczemele de care suferea. 

Mi-a zis să vorbesc cu ea că e homeopată. Eu nu știam ce înseamnă.  

– Nu știai că există Homeopatia?  

– Absolut deloc, nu știam că există așa ceva. Însă atunci mă cam îndoiam că pot rezolva ceva, însă totuși am 

mers pe mâna ei.  

Am făcut tratamentul ei, aveam un pic de nădejde că mă poate vindeca, deși nu aveam credință la început, 

adică eram foarte sceptică cu privire la ea, ca să fiu sinceră. 

Și m-am gândit că toate aceste lucruri care mi se întâmplă sunt un fel de coincidențe, pt că ele tot continuă să 

se întâmple! Așa că am continuat. 

Și când mi se împlinise vremea să mor, și totuși eram în viață, am simțit prima dată eficiența Homeopatiei! 

Iar acum, după 18 ani, sunt vie, și nu am mai simțit nevoia să mai merg vreodată la spital la vre-un doctor! 

– Au trecut 18 ani de când ai început terapia homeopatică, și vreau să te întreb dacă ai mai avut vre-un 

contact cu doctorii care ți-au spus că nu mai au ce să-ți facă, și că starea ta doar se va înrăutăți!? 

– Da, cred că la vreo 2 ani după aceea! Așadar, i-am vizitat după 2 ani, eram foarte mândră pt că puteam să 

merg singură prin spital, și prin autobuz, și acolo i-am spus că mă tratez homeopatic, și el mi-a răspuns că 

am parte de o recuperare remarcabilă, și că nu putea să înțeleagă cum de e posibilă. 

Apoi s-a întors să se uite prin câteva hârtii, spunându-mi: “Poate că vindecarea ta e un efect decalat al 

Chimioterapiei!”.  

– Pe bune? Chiar atât de nesimțit a fost!? 

[TY BOLLINGER]: 

Voi ce credeți!? Oare cancerul Gemmei s-a vindecat din cauza “unui efect decalat al Chimioterapiei”? Vă 

las pe voi să vă dați singuri răspunsul! 

Datorită experienței pozitive privind Homeopatia, prin care și-a vindecat Cancerul la Creier, în anul 2000 

Gemma a devenit medic homeopat, iar acum îi tratează pe pacienții bolnavi de cancer în Anglia. Însă în 

multe domenii Homeopatia nu este tolerată. 

[MIKE ADAMS]: 

Se vorbește despre toleranță în țara asta (SUA). Ei bine, nu există grup mai intolerant decât industria 

farmaceutică, decât medicii oncologi, decât cei care promovează vaccinurile.  

Aceștia sunt complet intoleranți cu privire la orice altă opinie; ei nu sunt de acord cu libertatea gândirii!  

Ei nici măcar nu cred în metoda științifică care presupune acordarea de întrebări și găsirea răspunsurilor la 

aceste întrebări prin simpla permitere a dovezilor ca să-ți spună ce e adevărat. 
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Ei urăsc acest proces. Ei vor să îți bage pe gât “știința” lor, iar asta e o contradicție! 

Nu putem rămâne blocați în compartimentalizarea chimicalelor ce sunt la nivelul anilor ‘40 și ‘50 în ceea ce 

privește Știința și Nutriția! 

Însă exact aici suntem blocați cu industria oncologică. Tre’ să depășim asta dacă vrem cu adevărat să 

vindecăm oamenii! 

[Dr. BITA BADAKHSHAN]: 

Trebuie să îi educăm pe oameni. Trebuie să le spunem că există alte metode pe care să le abordeze! A 

accepta metodele convenționale cum sunt Operația, Radiația, și Chimioterapia, nu este metoda potrivită! 

[Dr. HOWARD FISHER]: 

Dacă ceva nu are sens, atunci e un non-sens! Să nu ascultați de non-sens! 

[Dr. SUNIL PAI]: 

Acum observăm reclamele de la Tv, în care ți se spune că <săptămâna asta vei merge într-o vacanță pe 

plajă în Bahamas unde să înoți cu delfinii, și în următoarea vei fi “tratat” la centrul oncologic>, iar asta se 

întâmplă foarte des. 

Problema cu așa ceva este că ajungând la atât de mulți oameni, aceștia se vor aștepta să o obțină și ei, la 

nevoie;  

și ar trebui să îi alarmeze pe oameni – de ce se face reclamă unui loc unde să te internezi, pt că aici s-a ajuns, 

ca spitalele să concureze între ele, 1 din Texas cu 1 din Arizona, 1 în Chicago, altul în Florida. 

Și se cheltuie foarte mulți dolari cu internarea ta. Eu denumesc asta a fi “centru de distracții sanitar”, 

Disney-land. Ei vor ca tu să îți petreci vacanțele acolo, însă în loc de distracție, să fi “tratat” de ei! 

– Adică să stai pe marginea unui teren de golf minunat în timp ce ești echipat cu ace și ți se face 

Chimioterapie!  

– Exact. Eu cu siguranță că nu vreau să fiu parte din așa ceva! 

[TY BOLLINGER]: 

Ce sentiment eliberator este să descoperi „aspectele neluate în seamă” ce pot declanșa Cancerul, să înțelegi 

și să acționezi înainte ca vreo problemă să se transforme în vreo amenințare la adresa vieții tale! 

Și chiar dacă te-ai afla într-o poziție periculoasă, oare nu este uimitor că prin corectarea acestor cauze 

principale ce sunt ascunse ca „puncte moarte”, fie că se află la coloană, în gură, sau în alte zone, noi putem 

să ne activăm corpul în așa manieră încât să elimine Cancerul, așa cum ai văzut în povestea lui Bill 

Spaulding, care a bătut Cancerul prin simpla corectare a cauzei principale! 

Acesta nu a fost un subiect pe care am vrut neapărat să-l abordăm, însă am știut că trebuie! Am știut că 

subiectul vaccinurilor trebuie abordat! 

Sper că ai luat în considerare la modul serios aceste informații, deoarece au legătură cu deciziile importante 

pe care le vei lua în viața ta, referitor la pașii pe care știi sigur că trebuie să-i urmezi pt a evita substanțele 

toxice care îți degradează sănătatea, și care promovează bolile și dezvoltarea Cancerului. 
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Mă bucur că v-am putut echipa cu aceste informații esențiale! Am învățat știința ce se află în spatele 

Homeopatiei, și uriașa ei contribuție la sănătate și la o stare de bine. 

Suntem atât de fericiți că am putut promova adevărata știință prin intermediul dovezilor care susțin 

domeniul atât de important al Medicinei Naturaliste, și contribuția ei neprețuită la prevenirea și combaterea 

Cancerului. 

Am învățat că ceea ce simțim și gândim contează cu adevărat! Pe măsură ce ați ascultat aceste informații, 

sper că ați reflectat asupra propriei voastre vieți! 

Și chiar dacă gândurile și sentimentele vă pot dăuna serios sănătății și fericirii voastre, v-am prezentat ce 

măsuri serioase puteți lua pt a găsi sănătatea și fericirea: 

La acest moment totul ține de a ierta și de a uita, după cum spune și zicala veche: Nu vă îngrijorați peste 

măsură, și fiți fericiți! 

Și nu uitați că râsul reprezintă cel mai bun medicament, zâmbiți, râdeți, spuneți cuiva că îl/o iubiți, respirați, 

relaxați-vă, transmiteți cuiva recunoștința dvs, și acordați-vă timp pt a vă umple viața cu ceea ce vă aduce 

bucurie și fericire! 

Am acoperit multe subiecte în episodul de azi! Sper că ați asimilat multe dintre ele, și că sunteți pregătiți pt 

episodul următor! 

Și asta deoarece episodul următor va fi și mai tare! Pt că vom călători până în Koln, Germania, unde vom 

vizita o clinică oncologică, și după cum bine știți, acestea sunt renumite la nivel internațional pt tratamentele 

lor naturaliste împotriva Cancerului și pt dispozitivele medicale ce sunt disponibile doar acolo. 

Vom face turul uneia dintre cele mai bune clinici din toată Germania. De-asemenea, episodul următor se va 

concentra cu precădere pe detoxificare. 

Dacă vrem să fim sănătoși, trebuie să scăpăm de toxinele din corpurile noastre! Iar mâine vom sta de vorbă 

cu 2 dintre cei mai renumiți doctori în Detoxificare. 

Dacă ai ajuns până aici în seria “Adevărul despre Cancer – O căutare globală”, vă rog să spuneți și familiei 

voastre și celor cunoscuți să fie alături de noi pt episodul următor! 

O să vă bucurați dacă faceți asta, deoarece veți afla și mai multe informații salvatoare de vieți, ce îți pot 

salva viața ție sau celor dragi ție în ceea ce privește lupta cu Cancerul! 

Între timp, să aveți o zi minunată, Domnul să vă binecuvânteze, și ne vedem data viitoare! 

Traducerea și Adaptarea: https://t.me/AG_RealEducation 

Traducător: Salvați videoclipurile, distribuiți-le, neapărat spuneți și altora care se luptă cu Cancerul despre 

alternativa sigură naturalistă și homeopată, și fiți mici rotițe împotriva flagelului Farma! 

[Dr. BORIS GRINBLAT]: 

Ceea ce faci tu aici este foarte important, și deja câțiva oameni au început să-l traducă în limba rusă, și 

devine foarte popular! 

[Dr. FELICITY CORBIN WHEELER – membru al Societății Medicale regale din Londra]: 

https://t.me/AG_RealEducation
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La bază sunt de pregătire medicală în Marea Britanie, și apoi am intrat în Parlament. Așadar, am 2 

specializări: medicală și politică. 

O să spun delicat că există multă dezinformare oficială în domeniul Cancerului. Așa că îmi place ceea ce 

faci. Mi-a plăcut foarte mult seria “The Quest for the Cures”, absolut tot ce ai făcut în America. 

[KEVIN BENKOWSKI - vindecat de Cancer]: 

Pt mine Radiația nu era o opțiune! Am început să-mi fac propria cercetare. Un prieten mi-a dat documentarul 

tău, apoi mi l-a cerut înapoi, așa că am achiziționat și eu seria ta! 

– Te referi la “The Quest for the Cures”?  

– Da. A fost fascinantă. Am urmărit-o în fiecare zi timp de circa o lună, astfel încât să pot digera fiecare 

informație.  

Așa că imediat am trecut pe dietă organică, m-am hotărât să încep detoxifierea, și nu am urmat ordinele 

doctorului! 

Așa că ăsta e sfatul meu pt orice om diagnosticat cu Cancer de Prostată:  să nu urmeze sfatul doctorilor care 

îi recomandă prostectomie (operație), sau Radioterapie, sau Chimioterapie! 

Oricum nu se face asta (operația) în cazul bolnavilor de Cancer de Prostată decât dacă se află în fază 

terminală, însă eu am refuzat oricare dintre aceste opțiuni, și am început să mă detoxific natural. 

Eu am început să urmez un protocol destul de rigid bazat pe ce aflasem în episodul “The Quest for the 

Cures”, de la anumiți doctori precum: Dr. Jimenez, Dr. Pai, chiar și tu, chiar și Suzzane Summers, cu privire 

la Uleiul de Cocos, și am început să iau și eu. 

Doze mici de Naltrexonă, Acid Fulvic de la Dr. Nuzum, cantități uriașe de Vitamina D, Beta 1-3D Glucan – 

despre care citisem în cartea ta, așa că după ce am consumat toate acestea, am făcut o analiză la sânge în 

care ei măsurau agresivitatea Cancerului, analize făcute în Suedia, și am aflat rezultatul online printr-un link 

de pe site-ul unuia dintre doctorii tăi. 

Așa că am făcut analizele la 3 luni după protocoalele naturiste, și am aflat că Cancerul meu practic nu mai 

există. 

Mă vindecasem de Cancer, mă simțeam minunat, slăbisem 13 kilograme, și practic vreau să îți mulțumesc pt 

ceea ce faci, deoarece dacă nu îți vizionam documentarul și nu-ți citeam cartea, probabil aș fi urmat ordinele 

doctorilor! 
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Episodul 6:  

„Efectul Nocebo, Vaccinuri vindecătoare, Detoxificare 

avansată, Prezentarea unei clinici oncologice din 

Germania!”. 

 

Postat Duminică – 02.Martie.2025, https://t.me/AG_RealEducation/1493  

 

“Adevărul nu este pentru orice bărbat, ci doar pentru aceia care îl caută!” – Amy Rand. 

 

[TY BOLLINGER]: 

Bine ați revenit la „Adevărul despre Cancer – O Căutare Globală”! Sunt foarte bucuros că sunteți alături de 

noi, și sper că ați văzut și episodul precedent care a fost plin de informații salvatoare de vieți, însă în cazul în 

care l-ați ratat, iată o recapitulare scurtă! 

Ce sentiment eliberator este să descoperi „aspectele neluate în seamă” ce pot declanșa Cancerul, să înțelegi 

și să acționezi înainte ca vreo problemă să se transforme într-o amenințare la adresa vieții tale! 

Și chiar dacă te-ai afla într-o poziție periculoasă, oare nu este uimitor că prin corectarea acestor cauze 

principale ce sunt ascunse ca „puncte moarte”, fie că se află la coloană, în gură, sau în alte zone, noi putem 

să ne activăm corpul în așa manieră încât să elimine Cancerul, așa cum ai văzut în povestea lui Bill 

Spaulding, care a învins Cancerul prin simpla corectare a cauzei principale! 

Acesta nu a fost un subiect pe care am vrut neapărat să-l abordăm, însă am știut că trebuie! Am știut că 

subiectul vaccinurilor trebuie abordat! 

Sper că ai luat în considerare la modul serios aceste informații, deoarece au legătură cu deciziile importante 

pe care le vei lua în viața ta, referitor la pașii pe care știi sigur că trebuie să-i urmezi pt a evita substanțele 

toxice care îți degradează sănătatea, promovează bolile și dezvoltarea Cancerului. 

Mă bucur că v-am putut echipa cu aceste informații esențiale! Am învățat știința ce se află în spatele 

Homeopatiei, și uriașa ei contribuție la sănătate și la o stare de bine. 

Suntem atât de fericiți că am putut promova adevărata știință prin intermediul dovezilor care susțin 

domeniul atât de important al Medicinei Naturaliste, și contribuția ei neprețuită la prevenirea și combaterea 

Cancerului. 

Am învățat că ceea ce simțim și gândim contează cu adevărat! Pe măsură ce ați ascultat aceste informații, 

sper că ați reflectat asupra propriei voastre vieți! 

https://t.me/AG_RealEducation/1493
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Și chiar dacă gândurile și sentimentele vă pot dăuna serios sănătății și fericirii voastre, v-am prezentat ce 

măsuri serioase puteți lua pt a găsi sănătatea și fericirea: 

La acest moment totul ține de a ierta și de a uita, după cum spune și zicala veche: Nu vă îngrijorați peste 

măsură, și fiți fericiți! 

Și nu uitați că Râsul reprezintă cel mai bun medicament, zâmbiți, râdeți, spuneți cuiva că îl/o iubiți, respirați, 

relaxați-vă, transmiteți cuiva recunoștința dvs, și acordați-vă timp pt a vă umple viața cu ceea ce vă aduce 

bucurie și fericire! 

În episodul trecut am învățat multe despre vaccinuri și toxicitatea pe care cele mai multe dintre ele o conțin, 

însă în contrast cu episodul de azi când vom învăța și mai multe despre vaccinuri, dar despre cele care sunt 

cu adevărat de ajutor, nu vătămătoare! 

Știu că s-ar putea să sune ciudat, însă pe parcursul episodului de azi veți înțelege mai multe! 

Însă înainte de asta, vom vorbi despre Detoxifiere, deoarece detoxifierea reprezintă o componentă majoră a 

luptei împotriva Cancerului! 

Am auzit multe în trecut din partea experților în detoxifiere, însă unii dintre experții din seara asta nu au mai 

spus așa ceva până la interviurile de acum cu noi! 

Vom călători în Koln, Germania, dar și în Londra, pt a învăța mai multe despre procesul vital al Detoxifierii. 

[Dr. RAYMOND HILU – medic, fondator și Director Medical al Institutului Hilu, Spania]: 

Celulele corpului sunt inter-conectate prin intermediul țesutului interstițial, adică prin matrice!  

Această suprafață ce se află între celule reprezintă locația unde se întâmplă lucrurile. 

Aici se află nutrienții care intră în celulă, aici mizeria iese din celule, pt ca mai apoi sistemul limfatic să o 

dreneze afară.  

Așadar, acest țesut interstițial, această matrice, trebuie să fie curat! Dacă este contaminat, atunci oxigenul nu 

va putea să treacă prin el, și prin urmare celula poate să devină canceroasă; 

nutrienții adecvați nu pot pătrunde acolo, așa că celula poate deveni canceroasă; Potasiul și Magneziul nu 

pot pătrunde acolo, așa că în acest caz celula devine acidică, și se poate transforma în canceroasă. De aceea 

detoxifierea e foarte importantă. 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY]: 

Atunci când vorbim despre poluarea înconjurătoare, totul, de la ftalați, parfumuri, benzeni, clor, fluor, șamd. 

Există produse farmaceutice în corpul nostru pe care nici măcar nu le luăm intenționat! – Pt că se află în apă! 

– Sunt în apă, și le absorbim sub altă formă! 

[Dr. EDWARD F. GROUP]: 

Astăzi cu toții trăim într-o lume toxică. Lumea este bolnavă. Adică întregul pământ suferă de Cancer! 
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Arborii mor; există dârele de avion; solul este bolnav. Apa este contaminată, aerul e contaminat, și singurul 

lucru pe care putem să-l facem este de a ne menține puternice mecanismele noastre de vindecare, iar pt a 

realiza asta avem nevoie să ne menținem corpurile curate! 

Totul se reduce la simplitate. După ani de zile în care ne-am uitat (la Farma) pt răspunsuri, am aflat într-un 

final că răspunsul era chiar în fața noastră, și că nicio boală nu poate exista într-un corp curat. 

[TY BOLLINGER]: 

Nicio boală nu poate exista într-un corp curat! Și cum ne ținem corpurile curate? Prin detoxifiere! 

Când am fost în San Diego, am reușit să îi iau un interviu Dr. Daniel Nuzum. Ne-am așezat, și am dezbătut 

primele 3 modalități prin care ne putem detoxifica. 

[Dr. DANIEL NUZUM]: 

În primul rând, fără gunoaie! Adică trebuie să încetăm a mai consuma non-alimente ca să putem curăța 

Colonul! – Și cum îl curățăm!? 

Prin clisme cu cafea! Putem folosi și hidro-terapii pt Colon! Preferata mea e de obicei folosind suplimente 

pe bază de ierburi. 

Adică folosind ierburi cu proprietăți de detoxifiere, cum ar fi Psylium, Crușin american, Bentonită 

alimentară, Ulei din scoarță de Pin, Cătina este foarte bună; acestea sunt ierburi foarte foarte bune. 

Acidul Humic este excelent pt Tractul Digestiv. Și de îndată ce îți cureți o zonă de excreție, trebuie s-o cureți 

și pe următoarea, șamd! Iar Colonul trebuie să fie primul. 

[Dr. EDWARD F. GROUP]: 

Când ne-am deschis clinica de cancer în 1998, principala noastră preocupare a fost de a ne întreba cum să ne 

menținem zilnic intestinele curate?! 

Și asta deoarece am aflat că peste 90% dintre cele peste 900 de medicamente prescrise cauzează Constipație; 

de-asemenea, medicamentele ucid Flora Intestinală; Chimioterapia distruge absorpția și secreția intestinală. 

[Dr. DARRELL WOLFE]: 

Cel mai important lucru pt corp este o detoxificare lentă și zilnică. 

Practicienii naturaliști din sănătate încă nu au înțeles asta! Ei propun detoxifierea odată la câteva luni, așa că 

unii dintre ei își învață pacienții să bage la greu alimente nocive, să acumuleze grămezi de toxine, să ajungă 

să se simtă rău, și de-abia apoi să facă o curățare și detoxifiere prin care să scape de acele otrăvuri cu care și-

au încărcat corpul ce era deja supra-saturat de ele. 

Asta e ca și oricare alt aspect al vieții: dacă faci câteva exerciții fizice în fiecare zi, dacă arăți în fiecare zi 

câte un pic familiei tale că o iubești, adică dacă îi arăți zilnic corpului tău câtuși de puțin că îl iubești, atunci 

nu ai mai ajunge în mizeria asta de situație! 

– Așadar, e vorba de o detoxifiere zilnică și blândă! Tu ai dezvoltat un ceai pe care eu și familia mea îl bem 

zilnic, și e potrivit pt detoxifierea zilnică! 
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– Da, se numește Ceaiul Zilnic de Detoxifiere! Să știi că intestinul tău gros reprezintă mama tuturor 

organelor. Pt că el găzduiește aproape 60% din Sistemul tău imunitar. 

Și ori de câte ori ai probleme, care e primul lucru care iese în evidență!? – Burta! 

Da, pt că e plină de gaze, și dacă iese în evidență, să știi că și sistemul tău imunitar se degradează! Iar asta 

înseamnă că intestinul tău începe să cedeze! 

S-a ajuns să mergem pe stradă, și la orice colț de stradă să vedem 3 oameni care își etalează burta mare! E o 

epidemie de obezitate. 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Wolfe are dreptate: este o epidemie! Pasul nr 1: trebuie să ne curățăm Colonul! 

Acum să mergem la Pasul nr. 2 referitor la Detoxifierea întregului corp! 

[Dr. DANIEL NUZUM]: 

Următoarea zonă de excreție pe care trebuie să o detoxifici este Tractul Urinar: Rinichii, Vezica Urinară, 

adică să îți cureți întregul sistem urinar! – Cum putem face asta!? 

Prin consumul de Mărar, Asparagus, rădăcină de Marshmallow, acestea sunt foarte bune! – Foarte multă apă! 

– Evident, multă apă! 

Pt că dacă e să ne întoarcem la produsul de mai înainte – Psylium, acela necesită foarte multă apă. – Da, pt 

că se va dilata și va ocupa mult spațiu, și dacă vrei să nu ajungi să te balonezi, atunci trebuie să-l menții 

umezit. 

[Dr. NICOLAS GONZALEZ – medic]: 

Ficatul și Rinichii reprezintă principalele 2 organe de detoxifiere ale organismului, având metodele lor 

metabolice prin care pregătesc otrăvurile din mediul ambiental, celulele canceroase, celulele moarte, pt 

neutralizare și excreție. 

Dacă vei deschide manualul Merk, vei vedea existența Terapiei prin Clismă cu Cafea. 

Lucrul interesant sau trist sau ironic cu privire la asta e că (pacienta) Carrie a fost ridiculizată cu privire la 

folosirea Clismei cu Cafea, și exact așa suntem și noi astăzi atacați! 

Însă asta provine tocmai din literatura medicală de specialitate, nu provine de la extratereștrii din afara lumii 

și care să o fi proiectat-o spre noi prin experiențe mistice! 

Am văzut-o în mai multe jurnale medicale serioase, nu alternative, și reprezintă un beneficiu terapeutic al 

textelor medicale. Iar cuvântul „manual” reprezintă un compendiu de terapii convenționale! 

Iar în manualele Merk, până în anii 1972, Clisma cu Cafea apărea ca terapie standard de detoxificare. 

[Dr. DANIEL NUZUM]: 

De îndată ce tractul urinar a fost curățat, următorul curățat trebuie să fie Ficatul.  
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Ficatul trebuie detoxificat! – Iar clisma cu cafea reprezintă o metodă bună! – Vai de mine, e cea mai bună 

metodă pt Ficat! 

Turmericul, mixul din uleiuri esențiale, și în esență orice tip de rădăcină de vegetale, de Sfeclă, de Ghimbir, 

de Brusture, toate astea sunt foarte foarte bune pt curățarea Ficatului! 

– Așadar, recomanzi oamenilor să le mănânce sau să ia extracte din așa ceva!? 

– Dacă vrei să cureți rapid, atunci să ia extracte! Pt că extractele sunt concentrate. 

Iar cercetarea asta de a consuma uleiuri este veche de mulți ani de zile, deoarece acestea sunt singurele 

elemente ce pot decongestiona Ficatul! 

[Dr. EDWARD F. GROUP]: 

Așadar, am dezvoltat un program bazat pe filozofii și tehnici antice prin intermediul unor tehnici și filosofii 

moderne, și l-am experimentat cu diferite produse și ierburi, așa că am dezvoltat o formulă herbalistă care se 

folosește de (planta) Urechea de Elefant, de Scoarța de Ulm, și de Chanka Piedra care este o iarbă provenită 

din pădurile braziliene, care îți decongestionează și îți dizolvă Pietrele de la Ficat; 

Și facem această procedură timp de 4 zile, și din a 5-a zi vor bea niște Ulei de Măsline extra-virgin alături de 

Sare Epsom (Sulfat de Magneziu) care să contracte Ficatul, și în acest fel să excreteze și mai bine tot ceea ce 

era rău în el. 

Ceea ce am aflat în urma evaluării a peste 100.000 de detoxifieri de Ficat, a fost că detoxifierea Ficatului 

reprezintă una dintre cele mai eficiente metode prin care să îți îmbunătățești mecanismele auto-vindecării! 

Fiecare curățare a Ficatului va îmbunătăți eficiența și productivitatea Ficatului cu 10 – 15%, și alt element pe 

care l-am aflat în urma cercetării este că bolnavii de Cancer și de alte boli degenerative au nevoie de 

multiple curățări ale Ficatului! 

Frumusețea detoxifierii este că o poți face simultan cu orice vizite ai face la orice tip de oncolog, și ca un 

fapt divers, să știi că am avut bolnavi de cancer în ultima fază care au făcut detoxifiere intestinală și 

echilibrare a florei și multiple curățări ale ficatului și a vezicii urinare, fără să ia niciun fel de alte 

suplimente. 

Repet, e vorba de Cancer în ultimă fază, cu 2 săptămâni rămase de trăit, și care fuseseră trimiși acasă ca să 

moară, care au făcut curățări ale Ficatului în formă continuată, și bioză intestinală ca să își fixeze intestinele, 

și care au făcut nenumărate curățări intestinale. 

[TY BOLLINGER]: 

Astea sunt informații neprețuite din partea Dr. Nuzum și Dr. Group despre cum anume să ne menținem 

Ficatul curat, și despre importanța detoxificării Ficatului. 

În următorul clip, vom auzi din partea lui Cherry Calbom – „The Juice Lady” – rețeta ei de detoxificare lentă 

a Ficatului! 

[CHERIE CALBOM]: 
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Sucul meu de dimineață este format din sucul provenit de la o lămâie și un lime, și poți să adaugi și o 

portocală dacă vrei. 

Pt mine portocala ar însemna prea mult zahăr, iar corpului meu nu-i place zahărul deloc, însă voi puteți 

adăuga dacă vreți. 

Apoi poți să adaugi o cană de apă, câteva cuburi de gheață ca să aibă temperatura care vrei, o lingură de ulei 

de măsline, un cățel de usturoi, și puțin ghimbir răzuit. Asta a fost pt prima zi.  

Pt ziua a doua punem 2 căței de usturoi și 2 linguri de ulei de măsline, apoi în ziua a 3-a punem 3 și 3, ziua a 

4-a punem 4 cu 4, în ziua 5 punem 5 cu 5, adică 5 căței de usturoi și 5 linguri de ulei de măsline, restul 

rămânând la fel. 

În ziua a 5-a să nu primiți pe nimeni în vizită!  

– Da, din cauza usturoiului! Voiam să te întreb dacă soțul tău bea și el așa ceva alături de tine?! 

– Puteți să mestecați Pătrunjel, că acesta elimină mirosul de usturoi! Așadar, acest suc se consumă, dar să și 

mâncăm o salată de Morcovi, o salată de Sfeclă roșie, o supă care să conțină Potasiu, un suc de Sfeclă, și un 

suc verde! 

În asta constă o detoxifiere lentă a Ficatului, la care poți adăuga Salate și Supe, astfel încât să acoperi mai 

toate legumele într-o săptămână. 

Asta reprezintă o minunată curățare lentă a Ficatului! Există și alte metode mai puternice, care să includă 

diferite ierburi și diferite tincturi ce pot fi adăugate. 

Însă dacă vrei să faci o detoxifiere lentă, asta reprezintă metoda perfectă pt a o realiza.  

Sfeclele sunt minunate pt Ficat, ele sunt cunoscute a fi alimente pt detoxifierea Ficatului, alături de multe 

altele: Verdețurile cu frunze închise, Morcov, Uleiul de Măsline, Sucul de Lămâie, toate acestea sunt 

eficiente în detoxifierea Ficatului. 

Și alături de Salata mea de Morcovi și Salata de Sfeclă roșie, eu adaug și pulpa. 

Adică storc o Sfeclă mare și scot pulpa, apoi storc morcovii ca să obțin un pahar de pulpă, și peste el adaug 

sucul de Lămâie și Uleiul de Măsline, pe fiecare dintre ele, că sunt separate (salata de morcovi și salata de 

sfeclă roșie), și adaug Scorțișoară peste ele.  

Pun pt a îmbunătăți gustul, deoarece eu sunt o iubitoare de Scorțișoară.  

Și apoi începi să mănânci salata de sfeclă roșie câteva linguri (la o masă) pe parcursul întregii zile! 

Salata de morcovi poți să o mănânci pe toată odată, însă e oricum a ta, nu tre’ să te grăbești. 

– Și toți acești pași îți curăță Ficatul?!  

– Și dacă cineva a făcut Chimioterapie sau Radioterapie e extrem de important să îți cureți Ficatul! 

Eu spun tuturor care au sau au avut Cancer și au făcut Chimioterapie sau Radioterapie, că trebuie să își 

curețe Ficatul și întregul corp, deoarece sunt extrem de toxice, și dacă nu vei face asta, atunci acele toxine 
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vor rămâne în corpul tău, și s-ar putea să contribuie la recidivarea Cancerului alături de celelalte toxine care 

au contribuit prima dată la apariția Cancerului! 

Însă înainte de a-ți curăța Ficatul, le-am spus mereu că trebuie să îți cureți Colonul! Și asta deoarece ne 

dorim ca acel canal de eliminare să fie foarte liber, și cât mai curat cu putință, pt ca la momentul la care 

Ficatul va începe să elimine toxinele, ele să poată ieși de tot afară din corpul tău. 

Și vreau să spun oricărei persoane care își dorește să se detoxifice, că dacă la un moment dat nu te vei simți 

bine, e ok, acea stare va trece, toxinele pe care vrei să le dai afară tocmai atunci îți traversează corpul, așa că 

dacă simți dureri de cap, oboseală, amețeală, sau n-ai o stare de bine, nu va dura precum o răceală sau o 

gripă, ci asta va fi ceva temporar pe măsură ce toxinele ies din corpul tău! 

Apoi te vei simți mult mai bine, și vei preveni ca boala să recidiveze, sau să se atingă de tine! 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, primul pas în curățarea corpului tău, adică în detoxifierea totală este curățarea Colonului! Pașii nr. 2 

și nr. 3 sunt detoxifierea Rinichilor, și detoxifierea Ficatului! 

[Dr. DANIEL NUZUM]: 

Noi avem 2 Rinichi, un Ficat, și 100 de noduri limfatice, și dacă nu ne curățăm aceste noduri limfatice, 

atunci nu vom putea să drenăm toxinele din țesutul nostru. 

Așadar, curățați Colonul, Rinichii, Ficatul, și Nodurile Limfatice ar fi ultimul element pe care să ne 

concentrăm. – Ok, și cum poți curăța nodurile limfatice? 

Pt nodurile limfatice este nevoie de: Gheara de Pisică (plantă), rădăcina de Brusture, formula Essiac (ceai), 

care e excelentă pt drenajul toxinelor din lichidul nodurilor limfatice craniene! 

Și trebuie să folosești asta simultan, adică zilnic una din ele!?  

Da, prin rotație ar fi excelent, mai ales că vrei să drenezi. Să știi că fluidele limfatice reprezintă ceea ce se 

numește „fluidul fixotrific”.  

Fluidul fixotrific e precum untul! Cu cât devine mai cald și mai moale, cu atât devine mai fluid.  

Cu cât devine mai rece, cu atât se întărește mai tare. – Deci cu cât te încălzești mai mult, cu atât e mai activ! 

– Exact. 

Dacă te încălzești prin mișcare, adică să zicem că sari pe o trambulină, adică genul ăsta de mișcări, îți va 

crește temperatura un pic, ți se va lichefia acel lichid limfatic, și acesta se va deplasa mai ușor! 

Poți să faci asta în timp ce îți cureți nodurile limfatice, și se vor curăța mult mai profund și mai eficient, și 

probabil că vei întâmpina mai puține greutăți! Știi tu, efectul detoxificării. 

Și chestia asta e ultima!? – Da, e ultima! 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Există 2 tipuri de circulații în corp: a sângelui – și pe care oricine o recunoaște a fi circulație; și mai e și 

„verișorul” acestei circulații, pe care foarte puțini oameni o cunosc – adică sistemul limfatic. 
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Limfa și nodurile limfatice reprezintă sistemul de drenaj din organism care se ocupă cu scoaterea mizeriilor 

din corp.  

Așadar, atunci când oamenilor li se mărește câte un nod limfatic și li se spune de către doctori că trebuie să îl 

scoată afară, atunci de fapt se scot filtrele sistemului limfatic! 

Să nu lăsați pe nimeni niciodată să vă scoată afară vreun nod limfatic, deoarece dacă un nod limfatic se 

întărește atunci când ai Cancer, el de fapt își face datoria, adică filtrează Cancerul într-un singur loc, adică îl 

ține pe loc în loc să se răspândească în tot corpul! 

Dacă scoți acel filtru, e ca și cum la mașină ai scoate filtrul și zici „Gata, nu mai blochează nimic”, însă 

acum toată acea mizerie care ajungea în filtru va ajunge direct în motor, și tu nu vrei să se întâmple asta! 

Așadar, nodurile limfatice fac parte din sistemul limfatic de drenaj! 

[ROBERT BELL SCOTT]: 

Dacă înțelegi ceva despre sistemul limfatic, adică canalele critice de drenaj din corpul uman, atunci orice 

restricție acolo te-ar putea pune într-un risc, în special pe femei, care poartă sutiene, chiloți strâmți, adică 

orice restricționează acea zonă, pt că e multă limfă acolo fiind vorba de mult țesut, e asociat de-asemenea cu 

grăsimea depusă pt că are legătură cu procesele de detoxifiere! 

Așa că dacă porți sutien, nu că ai purta tu sutien, ci zic în general, sutienul, și chiloții care sunt foarte 

restrictivi, și am arătat alături de Syd Singer în emisiunea noastră acum nu foarte mult timp, acesta scriind și 

o carte „Dress to Kill” - riscurile purtării sutienului non-stop care face ca 3 din 4 femei să facă Cancer la 

Sân! 

Asta în timp ce dacă porți sutien doar 12 ore pe zi – comportă riscul de a face Cancer doar pt 1 din 7 femei! 

Și dacă nu porți deloc sutien, sau dacă porți ceva foarte larg, adică fără niciun fel de restricție la adresa 

țesutului limfatic – atunci riscul e zero să faci Cancer la țâțe! 

[ERIN ELIZABETH]: 

Noi nu vrem să ne afectăm sistemul limfatic prin purtarea acelor sutiene strâmte, și cred că acesta e un alt 

aspect al societății în care femeile simt că așa trebuie să se comporte: să aibă cât mai multe sutiene, mai 

mulți chiloți, mai mult suport, șamd, așa că cu cât se poartă așa ceva mai puțin timp, e cu atât mai bine! 

[ROBERT BELL SCOTT]: 

Și asta nici măcar nu a luat în calcul deodorantele și anti-perspirantele care provoacă multe probleme prin 

blocarea căilor de detoxificare naturală prin pori, cum ar fi transpirația! 

Și dacă blochezi acea transpirație atunci acumulezi mai multe bio-chimicale în corpul tău, și adaugi o povară 

suplimentară sistemului tău limfatic! 

Și asta din cauza chestiilor toxice precum Aluminiul ce sunt puse în ele ca să te oprească pe tine să perspiri 

sau să transpiri! 

[ERIN ELIZABETH]: 
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Oamenii sunt special creați ca să transpire. Eu am renunțat acum mai bine de 20 de ani să mă mai dau cu 

anti-perspirante, și folosesc deodorant natural, și indiferent cât de tabu e acest subiect – cu siguranță că nu 

recomand anti-perspirante nici pt bărbați nici pt femei! Pt că suntem meniți să transpirăm. 

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, Pasul de Detoxificare Nr. 4 este Curățarea Sistemului Limfatic, și după cum urmează să aflați de la 

Dr. Edward Group – Pasul nr. 5 reprezintă Curățarea de Paraziți! 

[Dr. EDWARD F. GROUP]: 

Apoi, după ce ne-am curățat prima dată Ficatul, vom face și o curățare de paraziți!  

Și asta deoarece atunci știm că intestinele vor fi gata să îi dea afară pe paraziți, și apoi Ficatul va fi gata să 

gestioneze toxinele produse de paraziți de îndată ce am început să îi ucidem în corpul nostru! 

– Bun. Și care ar fi ingredientele pt Curățarea de Paraziți!? 

Ei bine, ne-am uitat la foarte multe ingrediente, și am decis să folosim: Extractul din Coajă de Nucă neagră 

provenit de la nuci verzi (crude), Tămâiță – cunoscută și ca Apizote, vom folosi Pelin, vom folosi Cuișoare, 

Lantana Camara, și prin această combinație, alături de altele cum ar fi Bromelaină, vom putea fi capabili, 

folosind și dieta pământului roditor – pe post de agent plutitor – vom putea să scăpăm și să dăm afară 

majoritatea paraziților din corpul uman! 

– Câte zile trebuie luate aceste chestii!?  

– Această curățare durează 6 săptămâni deoarece acesta e ciclul celor mai mulți paraziți, de la momentul în 

care depun ouăle și până devin adulți, pt că dacă faci o detoxifiere de paraziți mai scurtă de 6 săptămâni, 

atunci s-ar putea să mai fi rămas ouă în tine, și acestea s-ar putea să se dezvolte. 

Vestea bună e că această detoxifiere se poate derula simultan cu luarea oricărui tip de suplimente pe care le 

iei, fie că bagi Ozon, sau altceva, nu există indicații contrare atunci când faci o curățare și oxigenară 

intestinală, sau de vezică urinară și Ficat, sau de curățare a paraziților! 

Iar ultimul lucru pe care l-am face ar fi curățarea de chimicale și de metale grele, acesta fiind un alt factor 

care trebuie luat în considerare atunci când ne raportăm la prevenirea și combaterea Cancerului! 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Group tocmai ce a menționat de „detoxifierea de metale grele”. Un alt medic a cărui practică se învârte 

în jurul detoxificării, în special de metale grele, este Dr. Rashid Buttar din Carolina de Nord! 

Întreaga practică medicală a Dr. Buttar este construită in jurul unui program format din 5 pași, primul dintre 

ei fiind detoxificarea! 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Avem un program format din 5 pași care a tot evoluat începând cu anul 1997, și care e format după cum 

urmează: 
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Primul pas se referă la Detoxifierea Sistemică! Trebuie să îți cureți corpul! Dacă nu detoxifici corpul, atunci 

se vor opune prea multe chestii funcționăriii optime a corpului, iar cele mai multe dintre aceste toxicități vor 

cauza un efect degradant în corp care vor duce la apariția Stresului Oxidativ, șamd! 

Așa că știm diferitele mecanisme prin care aceste otrăvuri ne afectează corpul, și sunt sigur că ești la curent 

cu „Cele 7 tipuri de toxicități” de unde îmi extrag întreaga mea filosofie, în care analizez toate tipurile de 

toxicități, și e vorba despre: 

Metale Grele,  

Poluatori Organici Persistenți,  

Microbii Oportunistici cum ar fi virușii, ciuperca de Mycoplasmă, bacteriile,  

al 4-lea tip e Toxicitatea Energetică – cum ar fi radiația electromagnetică, dintre care radiația telefonului e 

foarte mare,  

al 5-lea tip de toxicitate e cel mai important după părerea mea – Psihologică,  

nr. 6 e Alimentația, adică ce mâncăm, însă asta cade și în sfera primelor 2 – de metale grele și poluanți 

organici persistenți, însă 6 se referă la ceea ce face (industria alimentară) produselor pe care le mâncăm, 

subiect pe care știu că îl stăpânești, iradierea alimentelor, amalgamarea lor, pasteurizarea, modificarea 

genetică, adică toate acele procese pe care le facem, schimbând practic structura moleculară a alimentelor pe 

care le mâncăm pt a supraviețui! 

Acestea sunt extrem de degradante pt corpul uman, și al 7-lea tip de toxicitate este de tip spiritual. 

Așadar, gestionarea acestor toxicități de care îți spun reprezintă de-abia primul pas. 

[TINA BAIRD]: 

Am fost diagnosticată cu Cancer la Sân în stadiul 2 în Decembrie 2010. 

Aveam 45 de ani la acel moment. Apoi, în 2011, am ajuns să fac mai întâi Chimioterapie, 6 sesiuni de 

Chimio, am început în Februarie 2010, și după aceea mi s-a făcut Operație = dublă Mastectomie (tăierea 

ambelor țâțe) în Iulie 2011; 

Apoi am făcut și Radioterapie prin Octombrie – Noiembrie 2011, așa că am avut parte de tot tratamentul 

diabolic! Acum vreau să-mi închid ochii și să nu mă mai trezesc.  

Am fost atât de supărată pe întreaga lume și pe doctori, și m-am gândit că asta (Chimio și Radio) nu 

funcționează, pt că mă întrebam cum de mă simt atât de rău, iar limba mea era umflată, însă eu nu știam că e 

umflată, și aveam foarte multe probleme, de-abia puteam mânca, și mă simțeam rău, așa că mi-am închis 

ochii și nu am mai vrut să mă trezesc a doua zi, nu mai puteam! 

Și atunci când m-am trezit a doua zi, mi-am zis că trebuie să trec prin alt tratament, și deși voiam să renunț, 

însă din cauza unui semn de slăbiciune – mi s-a transmis (de către medici) că tre’ să merg până la capăt, să 

finalizăm. 

Și m-am gândit că asta nu e viață! Pt că eu de fapt eram otrăvită. Asta simțeam, însă nu aveam putere să o 

opresc. 
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[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Al doilea pas este Optimizarea Fiziologică. Cel mai bun mod să înțelegi asta e să te gândești la 2 oameni, 1 

dintre ei având probleme cu respirația când urcă sau coboară treptele, iar celălalt aleargă 5 km zilnic. 

Ei bine, cel care aleargă 5 km zilnic este mai optimizat dpdv fiziologic, așa că vreau să optimizez omul astfel 

încât să funcționeze la cel mai bun nivel fiziologic al său! 

Iar atunci când ai de-a face cu Cancerul, eu nu zic că oamenii trebuie să alerge, deși eu am pacienți – și unul 

dintre ei cu care vrei să vorbești – Desiree – chiar aleargă 5 km zilnic, asta deși se află în stadiul 4 cu multe 

boli metastatice, așa că ceea ce le ofer eu pacienților mei este că niciunul nu arată ca și cum ar suferi de 

Cancer. 

– Așa ceva e foarte important. – Da, pt că eu așa mă raportez la ei! – Și asta înseamnă că ei nu se află în 

ciclul ataxic! – Absolut. 

E o zicală veche: Atunci când creșterea stagnează, se instalează îmbătrânirea. Pt mine nu e vorba de un 

proces static, prin care te faci mai rău sau te faci mai bine, nu există așa ceva – să rămâi blocat/ă undeva la 

mijloc!  

Așadar, Optimizarea Fiziologică în cazul bolnavilor de Cancer se referă, de exemplu, la utilizarea 

Oxigenului!  

Oxigenul degradează foarte mult Cancerul tocmai pt că Cancerul este un metabolizator anaerobic, lui 

plăcându-i foarte mult zonele fără Oxigen! 

Așa că oferirea de Oxigen este foarte utilă împotriva Cancerului! Cancerul este un metabolizator de glucoză, 

așa că are nevoie de zahăr pt a se susține! 

Creierul are nevoie de zahăr, corpul are nevoie de zahăr, însă noi reducem nivelul glucozei care intră în corp 

pt. a exista mai puțină hrană pt Cancer! 

Așadar, astea sunt tehnicile de top, și există multe variante prin care pot fi puse în aplicare! 

[BETSY DIX – vindecată de Cancer]:  

Am fost diagnosticată cu Cancer prima dată în 2014 de către un oncolog de aici – din Charlotte, Carolina de 

Nord; 

era vorba de Cancer Ovarian în stadiul 2, și după 5 luni și jumătate, din nefericire pt mine, pt familia mea, 

dar și pt Dr. Buttar, am fost diagnosticată cu un al doilea cancer principal – Cancer la Sân – care se dezvolta 

în același timp, și de care oncologul meu nu știa (că se dezvoltă)! 

În cazul meu, singurul tratament convențional pe care l-am făcut a fost Operația. 

Și am fost printre puținele paciente norocoase care avea cancer principal la un organ care nu era neapărat 

necesar pt derularea vieții! Am avut parte de o histeroctomie totală în cadrul operației! 

Atunci a funcționat: mi-a înlăturat Cancerul, adică partea principală a cancerului, și acesta nu s-a răspândit 

pt că nu se afla încă în sistemul meu limfatic. 
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Însă cu toate acestea, tratamentul pe care oncologul a vrut să mi-l administreze – adică Chimioterapie nu 

doar printr-o singură branșare aici sus pe piept, ci să-mi aplice și o a doua branșare în zona coastelor, adică 

au vrut să-mi facă ceea ce se numește Chimiotrapie Intraperitoneală în care ar fi băgat (medicamentele) 

Chimioterapia în mine, și mi-ar fi umplut burta ca și cum aș fi fost gravidă în fiecare Luni, și mi-ar fi distrus 

venele printr-o a doua Chimioterapie! 

Asta reprezenta cea mai agresivă formă de Chimioterapie pe care ei au vrut să mi-o facă mie, iar asta e fost 

ceea ce m-a făcut să mă lepăd de ei, și am pierdut 10 kg după Operație doar gândindu-mă la Chimioterapie, 

ajunsesem pe la 48 de kg, mă aflam și la menopauză, și eram o epavă, și cu toate acestea oncologul meu voia 

să bage otravă în corpul meu! Și atunci am realizat că nu pot să fac așa ceva. 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

E uimitor când te uiți la „tratamentele” oncologice oficiale atunci când o persoană devine cahectică (i se 

atrofiază mușchii), i se recomandă produsul Ensure! Știi ce e!?  

– Da, e zahăr și cremă! 

– Corect! Pe perioada rezidențiatului meu în Chirurgie, pot să-ți spun că Ensure era o marfă scumpă, și pt că 

noi mergeam peste tot, dădeam de ea mai mereu în mai toate frigiderele, și să știi că e foarte gustoasă, nu o 

să neg asta, însă pt bolnavii de cancer este o adevărată otravă. 

Este otravă pt ei! Este ca și cum ai turna gaz pe foc. Este ca și cum ai hrăni acel foc al cancerului! 

Al 3-lea pas este Imuno-modularea. Aceasta reprezintă o componentă importantă. Știi că se spune să 

îmbunătățim sistemul imunitar sau să slăbim sistemul imunitar!? Eu zic să îl modulăm! 

Deoarece fiecare pacient va fi diferit. În general, o persoană bolnavă de cancer are un sistem imunitar 

suprimat! Adică sistemul ei imunitar a fost vătămat și se află la cote mici. 

Așa că noi vrem să reparăm acel sistem imunitar, vrem să îl facem să funcționeze!  

Ei (sistemul medical) recunosc de-abia acum că Sistemul imunitar este important în cazul Cancerului! Am 

avut pacienți care mi-au spus că au arătat oncologilor lor rezultatele lor generale – acel profil pe care îl 

facem înainte și după, nivelul limfocitelor, șamd, pt a vedea rezultatele, adică să vedem cât de mult l-am 

ajutat dpdv al sistemului imunitar, și am avut pacienți care mi-au spus, inclusiv un anumit tip de pacient, 

care a zis că atunci când i-a arătat analizele oncologului său – adică acele analize de laborator, răspunsul pe 

care l-au primit de la mai mult de jumătate dintre doctori, unii dintre ei nu știau ce înseamnă sau cum să-l 

interpreteze, însă mai mult de jumătate dintre ei au spus că: „Ce relevanță are asta!? Ce legătură au aceste 

substanțe naturale cu Cancerul!?”. 

Dumnezeule mare! De aceea se și numesc „celule naturale ucigașe”, deoarece ele ucid chestiile care nu ar 

trebui să se afle în corpul uman, cum ar fi celulele canceroase. 

Așadar, există o foarte severă lipsă de înțelegere în lumea medicală convențională, iar acolo există 

semnalmente că sunt 2 grupuri de practicieni: unul deschis pt. inovație, iar celălalt nu e deschis, iar eu 

însumi mă consider în categoria celor deschiși la inovație, pt. că ceilalți sunt prea habotnici cu privire la 

statutul lor din sistem și față de actualul mod de funcționare a sistemului! 
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Așadar, modularea sistemului imunitar reprezintă cheia deoarece nu poți face Cancer dacă ai un sistem 

imunitar adecvat și funcțional. 

Dacă nu ai un sistem imunitar funcțional, astăzi poți face cancer! Și nu există că: „Cancerul meu nu are 

nimic de-a face cu sistemul imunitar, pt. că sistemul meu imunitar merge foarte bine!”. Nu există așa ceva! 

Dacă ai cancer, atunci nu ai un sistem imunitar funcțional. Adică sistemul tău imunitar a fost vătămat. 

Despre asta e vorba. Așadar, concentrarea noastră se referă la repunerea în funcțiune a sistemului imunitar!  

[TINA BAIRD]: 

La începutul anului trecut eu făceam analize la sânge odată la 6 săptămâni, iar rezultatul a fost că s-au 

îmbunătățit.  

Așa că am mers să mi se facă alte ecografii la oase, computere-tomograf, șamd, și mi-au găsit ceva la stern 

și în spatele femurului stâng. 

Am făcut o sesiune de Chimioterapie, și la acel moment Ty Bollinger, Chris Wark, și chiar și Kelly Turner, 

pt. că cartea ei tocmai ce ieșise de la tipar „Radical Remisions”, și am văzut-o în ziua în care am intrat la 

Chimio, însă nu am apucat să fac rost de ea la timp, așa că am făcut prima sesiune de Chimioterapie, apoi 

am ajuns acasă și a venit și cartea! 

Și acela a fost momentul în care am încetat să mai fac Chimioterapie! 

Când am vorbit cu Chris Wark, l-am întrebat pe cine îmi recomandă, și dacă știe pe cineva aici în zona 

Charlotte, iar el mi l-a recomandat pe Dr. Buttar. 

Și în felul acesta am ajuns la Dr. Buttar. Cred că Dumnezeu mi-a transmis: „Există o altă opțiune pt. tine!”. 

Și eu am înțeles asta atunci când am renunțat la Chimioterapie! 

Și nu mi-a mai păsat de ce se va întâmpla, pt. că trebuia să încerc altceva! Pt. că altcineva vorbea cu mine, 

cineva mult mai superior ca mine, și eu aveam să-l ascult! 

Știu că dacă nu renunțam la Chimioterapie, astăzi nu mă mai aflam aici! Absolut deloc. Nu aș fi supraviețuit 

celor 12 sesiuni de Chimioterapie! 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Scopul nostru în acest pas obligatoriu se numește Achiziția Țintei – unde ne dorim ca ținta să ni se supună, 

adică trupul să identifice cancerul, pt. că chiar acum cancerul simulează acțiunea sa,  spunându-ți: „Hey, eu 

aici ar trebui să fiu!”, și de aceea vedem cum Cancerul secretă markerii alfa-fetoproteină și gonadotropinul 

corionic uman, și chiar dacă e vorba de un bărbat, nu contează, pt. că încearcă să îi arate corpului că: „Sunt 

ok, nu trebuie să îți faci griji cu privire la mine pt. că eu aici trebuie să mă aflu!”. 

Așadar, noi vrem ca corpul uman să identifice Cancerul în modul în care este hrănit, și modul prin care 

facem asta e prin intermediul AARSOTA, care semnifică „Achiziția țintei oncogene specifice receptorului 

antigen autolog”.  

Acest pas forțat semnifică atragerea țintei – adică să pui corpul să identifice cancerul – astfel încât să fie 

capabil să-și facă datoria în modul în care „inginerul suprem” ne-a conceput trupurile. 
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Corpurile noastre sunt setate ca atunci când identifică cancerul în corp, imediat sistemul imunitar să înceapă 

să-și facă datoria. 

Însă pt. că în primul rând sistemul imunitar e defect și nu funcționează, noi reparăm acest lucru prin Pasul nr. 

3 – care este Imuno-modularea, iar apoi prin Pasul nr. 4 – acum când sistemul imunitar e puternic și capabil 

să lupte – însă el nu știe împotriva a ce să lupte pt. că nu știe cine e dușmanul, așa că Pasul nr. 4 – 

AARSOTA – este conceput pt. a permite sistemelor imunitare ale oamenilor să identifice exact Cancerul ce 

se dezvoltase. 

E vorba de un termen mai avansat pt. crearea unui „vaccin” împotriva acelui tip specific de cancer de care 

suferă pacientul respectiv, dar nu e un vaccin obișnuit, ci înseamnă că permite corpului să identifice 

Cancerul cu care se luptă. 

Așa că atunci când le dăm acele injecții, corpurile oamenilor încep să răspundă. Practic, noi preluăm 

proteine din cancerul respectiv, creând un tratament specific pt. pacient. 

De unde pornește cancerul la început? Pornește de la ADN. Asta e unicitatea Cancerului. Așa că modulat 

specific pe ADN-ul acelui pacient, îl băgăm în corpul său înapoi, și de data asta corpul îl percepe ca pe 

dușman, și de îndată ce îl identifică – el vede tot ceea ce conține aceeași compoziție morfologică, și de 

îndată tot corpul se luminează, oriunde s-ar afla cancerul în corp el se va lumina datorită faptului că a fost 

introdus sub o formă ce poate fi identificată, și atunci se revigorează, și acest moment noi îl denumim 

„Schimbarea”, pt. că de acolo se îmbolnăvise persoana, iar acum pt. că corpul răspunde, tratamentul – adică 

sistemul imunitar așa cum a fost creat de Dumnezeu – pt. că acum recunoaște cancerul care nu ar trebui să se 

afle acolo, corpul propriu îl va însănătoși pe om, nu eu, nu Chimioterapia, nu Radioterapia, nu nu știu ce 

pilule, șamd, ci corpul însuși se va lupta așa cum a fost creat de „inginerul suprem” să se lupte împotriva 

Cancerului! 

Iar Pasul nr. 5 este cumva și cea mai dificilă – adică Menținerea. Asta înseamnă că de îndată ce ai devenit 

sănătos, va trebui să îți trăiești viața într-un anume fel! 

[BETSY DIX]: 

S-a întâmplat când călătoream în Atlanta. Eu și soțul meu am mers la „Centers for America” pt a primi o a 

doua opinie de la un oncolog de acolo, și noi am aflat că documentarul „The Truth About Cancer” se derula 

online gratuit în acel weekend. 

Noi nu aveam un termen clar în acel weekend, și eu eram foarte confuză, pt. că am fost un reprezentant pt. 

industria Farma timp de 14 ani, și înțelegeam că industria medicală era cariera mea. 

Noi atunci am urmărit 7 – 8 episoade din documentarul lui Ty Bollinger – „The Truth About Cancer”, și pe 

perioada acestor seminarii online pe care le-am urmărit am căpătat curajul și încrederea pe care mulți 

supraviețuitori și vindecați au avut-o atunci când au parcurs tratamentele naturale, și se aflau în viață. 

Eu cred că Dr. Buttar lovește Cancerul din multe unghiuri, și s-ar putea să fi auzit sau poate i-ați citit cartea 

despre cele 7 tipuri de toxicitate pe care le menționează în cartea „The nine steps to keep doctor away”. 

Eu însumi cred că am avut multe dintre aceste toxicități, nu doar că aveam trupul plin de metale, însă de-

asemenea era toxic din cauza polutanților, și mai cred și că emoțional, adică psihologic am trecut prin 3 

pierderi de sarcină, încercând să concepem a 2-a și a 3-a noastră fată, și pe perioada acestor vremuri de 
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supărare, starea mea a contribuit la apariția diagnosticelor de Cancer Ovarian și Cancer la Sân pe care le 

primisem în acel an. 

Tratamentul său abordează toate aceste 3 tipuri de toxicități, și chelarea plus nenumăratele injecții pe care 

Dr. Buttar ți le face pt. a scăpa de acele toxine, iar eu mi-am văzut corpul scăpând de foarte multe toxine 

chiar acasă, prin protocolul de acasă care este foarte agresiv, dar am scăpat și prin intermediul chelării ce 

avea loc la cabinetul său.  

De-asemenea, elementele pe care Dr. Buttar ți le dă pt. a-ți construi sistemul tău imunitar sunt fenomenale. 

Eu pot să urmez tratamentul întreaga zi, având 5 – 6 sacoșe pline cu minunatele lucruri pe care eu cred că 

Dumnezeu le-a creat pt. a ne vindeca noi trupurile noastre, și pe care și corpul meu le generează, însă nu 

suficient de multe substanțe astfel încât să mă și vindec, și în același timp să merg acasă să pregătesc cina, și 

să am grijă de copilașii mei. 

Cancerul pe care l-am avut în corpul meu cu siguranță că dispare, și sper să mă vindec de Cancer în zilele 

sau lunile următoare! 

Chiar acum când vorbim facem niște teste, iar sângele meu arată ca al unei femei de 30 și ceva de ani, așa că 

astea sunt vești bune! 

Energia mea, paloarea mea, Rinichii mei, Ficatul meu, toți funcționează la 100% din capacitatea lor, exact 

cum ar funcționa la o persoană sănătoasă, așa că sunt foarte recunoscătoare că markerii mei tumorali sunt 

foarte scăzuți, așa că s-ar putea să fiu deja vindecată de Cancer, dacă nu – sper să mă vindec în perioada 

imediat următoare! 

Dr. Buttar a dăruit ceva familiei mele despre care nu credeam că vom avea parte, deoarece după diagnosticul 

de anul trecut, dpdv psihologic, mental, ajunsesem să cred că sunt pe moarte. 

Și deși sunt o persoană pozitivă, tot ceea ce vedeam la mine era cum zăceam la pat după ce făceam 

Chimioterapie, și având 40 de kg. 

Și gândindu-mă că fetițele mele erau atât de mici încât nici măcar nu mă cunoșteau, și că vor crește fără 

mămica lor, și că cea de 8 ani și soțul meu mă vor vedea murind, așa că ceea ce ne-a dăruit nouă seria „The 

Quest for the Cures”, la fel ca și Dr. Buttar, a fost speranța că ne putem vindeca prin metode naturale. 

Și eu cred că există atât de multe lucruri pe care Dumnezeu ni le-a lăsat în această lume, și care ne pot 

construi sistemul imunitar, și care pot scoate din noi toxicitatea, și care în același timp îți pot crește 

vitalitatea și starea de sănătate în general, și eu cred despre mine că am experimentat toate acestea prin 

intermediul tratamentului neconvențional pe care l-am ales pe drumul nostru. 

Și trebuie să fiu sinceră până la capăt, deoarece noi am crezut deoarece eu eram reprezentant Farma – după 

cum am menționat timp de 14 ani, am crezut că „Dacă asta nu va funcționa, atunci ne putem întoarce să 

încercăm Chimioterapia!”, cam asta era mentalitatea noastră. 

Acesta a fost scenariul pe care l-am transmis prietenilor și familiei noastre deoarece ei erau speriați pt. că noi 

nu urmăm tratamentul convențional, pt. că tre’ să știți că există foarte multă presiune să urmezi tratamentul 

convențional imediat după ce ți-a fost pus diagnosticul. Ți se spune să începi de mâine Chimioterapia. 
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Însă eu am răspuns atât de bine la tratamentul natural, încât nu mai era niciun fel de motiv să-mi compromit 

corpul și tractul gastro-intestinal, pt. că doar acestea 2 mai funcționau cât de cât la momentul diagnosticării, 

și ambele fuseseră puse la pământ după prima sesiune de Chimioterapie! 

Le mulțumim foarte mult și suntem recunoscători pt. că am avut această opțiune, și sperăm că și alții vor fi 

suficient de curajoși astfel încât să „pășească pe drumul mai puțin folosit” – ca să mă exprim metaforic! 

[TY BOLLINGER]: 

Astea sunt 2 mărturisiri foarte încurajatoare din partea Trinei și a lui Betsy – 2 dintre pacientele Dr. Buttar. 

Vom auzi restul poveștii lor de viață mai târziu! 

Dr. Buttar ne-a împărtășit protocolul său format din 5 pași pt. a nu mai fi bolnavi! Primul pas este 

Detoxifierea. 

Pasul nr. 2 este Optimizarea Fiziologică. Pasul nr. 3 este Imuno-modularea. Pasul nr. 4 este Achiziția Țintei, 

iar Pasul nr. 5 despre care a zis că e cel mai dificil este Mentenanța. 

Pasul nr. 4 este Achiziția Țintei, iar Dr. Buttar folosește termenul de „vaccin” pt. a descrie AARSOTA – care 

este un vaccin complet non-toxic. 

Acum ne vom strânge centurile de siguranță și vom călători pe celălalt mal al Oceanului Atlantic, în 

Germania, unde vom întâlni un alt doctor care folosește un vaccin complet non-toxic în practica sa din Koln. 

[Dr. ROBERT GORTER]: 

Ceea ce facem aici este să inducem atât o hipotermie totală a corpului, cât și o hipotermie locală, facem și 

terapie de activare a celulelor dendritice, plus alte proceduri pt. restaurarea imunității, cum ar fi cu ajutorul 

Vâscului, plus prepararea Canabisului! 

Așa că o să-ți ofer un tur, și vom începe din partea asta! Aici e locul pt. Hipotermia totală a corpului. 

Da, o numim astfel și trebuie să știi că nu ajungem la temperaturi extreme. 

Căldura provine de la aceste lămpi care sunt cu infra-roșu și funcționează în felul următor: 

Ele pătrund profund în piele, poate un centimetru sub piele, iar fluxul de sânge subcutanat se va deplasa ca 

într-un sistem centilitric, exact cum apa caldă se deplasează într-o casă, așa că sângele se va încălzi ca să zic 

așa, iar apoi după ce va circula peste tot, se va încălzi și tot corpul, încetișor dar sigur. 

Asta e o formă elegantă. Așa că după vreo 2 ore pacientul va avea 38 – 39 de grade, apoi stingem lămpile și 

apoi îl mai lăsăm pe pacient încă o oră să se stabilizeze, și de-abia apoi îl răcim de o manieră lentă. 

După ce îl răcim, avem aici un duș, să-ți arăt, unde pacienții pot face duș după aceea. 

După asta le facem pacienților o injecție cu celule dendritice.  

– Adică un vaccin cu celule dendritice! – Da, o vaccinare dendritică. 

Premiul Nobel pt. Medicină în anul 2011 a fost acordat către 3 cercetători care au descoperit funcționalitatea 

celulelor dendritice. 
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Iar de la cercetarea lor am pornit și noi, și am dezvoltat-o și mai mult, sperând că vom realiza celule 

dendritice pornind de la înseși celulele sanguine ale pacienților.  

Așa că asta facem, pt. că se poate spune că celulele dendritice reprezintă „poliția” sistemului imunitar, 

deoarece aceste celule dendritice migrează prin tot corpul tău. 

Ele ajung în nasul tău, în Ficat, în Prostată, ca să identifice celulele anormale, iar după ce le găsesc – vor 

forma celulele naturale ucigașe, așa că vor ucide celulele anormale. 

Așa că celulele dendritice văd doar ce e bun și ce e rău, iar după aceea formează celule ce ucid ceea ce nu e 

bun. 

Asta e ceea ce se întâmplă. Și dacă funcționează bine, atunci în mai puțin de 24 de ore, o celulă canceroasă 

va fi detectată, și de-asemenea ucisă. 

Așa că dacă ai Cancer, imaginează-ți următoarea imagine - că până acum „poliția” ta proprie purta ochelari 

și nu vede Cancerul, astfel că celulele canceroase pot să fie neidentificate, și prin urmare se pot dezvolta. 

Așa că ceea ce facem este că în urma unei prelevări simple de sânge, să creăm o generație nouă de „poliție” 

– adică celulele dendritice. 

Iar apoi acea mostră o dăm înapoi pacientului. Așa că totul este foarte sigur, este autolog, adică e vorba de 

propriul țesut al corpului, așa că nu e vorba de ceva de la vreun donator, sau de la vreun bolnav de epidemia 

H, așa că nu ai de ce să te temi că se transportă ceva necunoscut în sângele tău. 

Așa că e vorba de ceva sigur, nu există incompatibilități sau efecte adverse, și cu asta ne ocupăm noi! 

Adesea le spun pacienților că: „20 de milioane de polițiști tineri și puternici au ieșit din academie, și au 

încins o bătaie zdravănă în interiorul corpului tău!”. – Ce asemănare potrivită, să le numiți polițiști?! 

Pt. că asta e imaginea adevărată. Pt. că polițiștii buni îi recunosc și se duc peste violatori, peste jefuitorii de 

bănci, peste bancheri, ca să zic așa! 

Așa că nu vor recunoaște doar acele celule canceroase, ci și pe cele care generează vreo infecție virală sau 

vreo formă de mutație.  

Așadar, celulele dendritice sunt foarte importante, iar pacienții le înțeleg cum se cuvine atunci când le 

exemplificăm prin intermediul Poliției care pune la pământ nu doar un singur „răufăcător”. 

Așadar, aveți aici celulele dendritice pe care le folosiți!? – Da. Și obișnuim să facem Hipotermia înainte de a 

administra celulele dendritice. 

Pacienții vor avea o perioadă moderată de Febră inițiată de lămpile cu lumina infra-roșie, iar dacă oamenii 

suferă de Cancer metastatic la Plămân sau la Ficat sau în altă parte, atunci îi vom trata prin Hipotermie 

locală, principiul fiind că străbatem regiunea canceroasă, adică țesutul canceros, prin câmpul 

electromagnetic, și apoi într-un mod foarte selectiv se va crește doar temperatura celulelor canceroase, și pt. 

că celulele canceroase dau mereu mai mult Acid Lactic se va ajunge la o cantitate de Acid Lactic de aproape 

3 ori mai mare, PH-ul va scădea din cauză că e vorba de o aciditate din ce în ce mai mare, astfel că celula va 

muri! 
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Ăsta e mecanismul, și nu are niciun fel de efecte adverse sau toxicitate, excepție făcând doar faptul că 

pacienții vor purta un pacemaker pe piept, ăsta e singurul inconvenient pt. că se poate mișca și să-i 

deranjeze, dar e nevoie de el pt. folosirea câmpului electromagnetic.  

Adesea, în Școlile Medicale se spune că Febra reprezintă cauza bolii, dar de fapt nu-i așa, pt. că de fapt 

ultima încercare a corpului tău este de a activa sistemul imunitar pt. a produce Febra, pt. că prin creșterea cu 

un grad a temperaturii corpului tău sistemul imunitar să se afle în starea de alertă totală; 

și asta se întâmplă deoarece la o temperatură normală a corpului sistemul tău imunitar se află pe pilot 

automat, adică face doar ceea ce tre’ să facă, însă dacă e vorba de vreo urgență, atunci singura modalitate 

prin care se poate activa sistemul imunitar este atunci când faci Febră. Nu există altă modalitate. 

Așa că noi le spunem pacienților aflați în fază terminală cărora nu li se mai dă vreo șansă de salvare, le 

spunem că noi putem face ceva pt. ei dacă au speranță – pt. simplul motiv că noi facem lucrurile diferit de 

sistemul medical! 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt de acord cu Dr. Gorter, întotdeauna există speranță! Și exact speranța e ceea ce lipsește atunci când e 

vorba de cancer. 

Ați auzit vreodată de „Efectul Placebo”? Acesta demonstrează puterea minții în procesul de vindecare. 

Efectul Placebo e atunci când cineva se poate vindeca doar prin luarea unei pastile cu zahăr, însă ei cred că 

vor fi vindecați, și prin urmare chiar se vindecă.  

Medicina modernă tinde să dușmănească Efectul Placebo, ca și cum acesta ar fi ceva rău, însă oare chiar e 

ceva negativ!? 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

Cred că în medicina modernă această demonizare a Efectului Placebo este ceva ridicol, pt. că de fapt ar 

trebui să valorificăm acest efect.  

Dacă putem să inducem un asemenea efect într-un om, dacă putem să extragem un beneficiu în acel om doar 

prin puterea credinței sale, fără să schimbăm fiziologia sa, atunci e responsabilitatea noastră etică și juridică 

în calitate de medici și de vindecători de a valorifica această putere și de a obține rezultate. 

Pt. că dacă putem face asta, cu cât mai puțin rău posibil, pt. că asta înseamnă să fii doctor: Să nu faci rău! Și 

dacă dai cuiva pastile, atunci afectezi în mod negativ acel om, îi strici Ficatul, șamd, și ăsta e răul care se 

face acum. 

Așa că dacă putem obține același rezultat fără să dăm pastile pacientului, atunci de ce să nu facem asta!? De 

ce e demonizat Efectul Placebo!? De ce e ridiculizat și de ce nu sunt luate în seamă rezultatele în urma 

Efectului Placebo!? Ar trebui să ți se dea Premiul Nobel dacă poți genera un răspuns prin Efectul Placebo! 

[SAYER JI]: 

Efectul Placebo reprezintă baza pt. medicina bazată pe dovezi. Ei (sistemul) trebuie să controleze asta pt. a 

putea deține această structură ierarhică de putere prin care își permit să declare că ei dețin dovezile și 

adevărul! 
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Ei ne spun că testările lor de control sunt de tipul: Dublu-orb, Randomizate, și Placebo, nu-i așa!? Ăsta e 

adevărul absolut în modelul lor! Ei bine, de ce vor să controleze Efectul Placebo!? 

Pt. că e atât de puternic, și de fapt e mai puternic decât majoritatea medicamentelor pe care ei le produc, așa 

că ceea ce reprezintă Efectul Placebo este practic abilitatea de a te auto-vindeca, dar pe care acum au am 

externalizat-o către tine, pt. că tu ești doctor și eu cred în tine. 

Atunci când spui cuiva că trupul lui se vindecă singur în mod constant, și că se poate vindeca de Cancer în 

același fel în care se poate vindeca de o zgârietură pe care o pot privi pe măsură ce se vindecă, iar acel om 

crede asta și face ceea ce trebuie, atunci se va vindeca de Cancer, iar asta e puterea pe care o avem în noi. Iar 

sistemul medical fie nu știe acest lucru, fie nu vrea ca noi să știm asta! 

[TY BOLLINGER]: 

Mulți dintre voi probabil ați auzit de Efectul Placebo. Dar oare ați auzit și de „Efectul Nocebo”? Să-l 

ascultăm pe Sayer Ji! 

[SAYER JI]: 

Acesta e unul dintre cele mai puternice studii științifice din era noastră, publicat în Jurnalul Medical New 

England acum câțiva ani, și care arată bazându-se pe un grup mare de suedezi, și vorbim de 5.000 și ceva de 

oameni care au participat la acest studiu, și acestora li s-au dat rezultatele la testele lor pt. diferite tipuri de 

Cancer; 

dacă rezultatul era pozitiv, atunci ceea ce se întâmpla era că în mai puțin de o săptămână de la diagnosticare 

– creștea de 26.9 ori mai mult riscul de a muri din cauza unor boli cardio-vasculare. 

Ceea ce se întâmplă e un fel de cultură șamanică veche în care dacă pune bagheta pe un os de-al tău și 

spunea că tu vei muri mâine, atunci erau total convinși că acea autoritate e atât de validă, încât plecau în 

pădure și a doua zi mureau! 

Acest lucru e dovedit de acest studiu nou! Puterea credinței, și puterea a ceea ce ei denumesc „Efectul 

Nocebo” este că dacă tu ai încredere mai mare într-un medic decât în puterea ta de auto-vindecare, și acesta 

vine și îți spune că „conform acestor rezultate vei muri în 6 luni!”, atunci e foarte probabil să mori în acest 

interval de timp. 

Ceea ce a arătat studiul e că puterea credinței este într-atât de puternică, încât și inima îți cedează în mai 

puțin de o săptămână. Se prăbușește, și mori din cauza a ceea ce crezi!  

Și nu se bazează pe dovezi, ci pe faptul că tu crezi că altcineva știe mai bine decât tine care e soarta ta, și de 

aceea trebuie să fim extrem de precauți cu privire la medicina convențională, și tipul acesta de diagnostic. 

– Ai menționat „Efectul Nocebo”. Ce este?  

– Efectul Placebo înseamnă practic că „Eu te voi ajuta!”, pt. că ai încredere în medicul tău așa cum ai 

încredere în mama ta care îți spune că te va ajuta și îți dă o bomboană cu zahăr! 

Același lucru e adevărat. Și dacă vine medicul la tine și simți o vibrație negativă, sau dacă crezi că nu te 

place, sau crezi că vei muri, atunci vei crede că îți va face rău, și vei încorpora acest lucru în sistemul tău de 

credințe, se va încadra în fiziologia ta, și totul se va sfârși prin apariția efectelor adverse sau a morții. 
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– Așadar, ăsta e Efectul Nocebo. Adică e cealaltă față a monedei Placebo. – Exact opusul!  

– Deci Placebo e ceva pozitiv, și Nocebo e ceva negativ. 

– Așa este. Și nouă ni se spune că medicii au o responsabilitate etică și medicală, să fie conștienți de faptele 

lor, să fie conștienți de setul lor de valori, și să conștientizeze că dacă vor cita dintr-o statistică bazată pe 

rezultatele negative ale unor terapii expirate, cum ar fi Chimioterapia și Radioterapia - ceea ce reprezintă 

ceva absurd - atunci vina va pica pe ei! 

Așa că ei trebuie să se educe pe ei înșiși, și ar trebui să implementeze în gândul pacienților lor puterea 

vindecării pe care o au în ei înșiși! 

Dacă ei nu cunosc așa ceva, îi înțeleg, pt. că nu au fost educați cu privire la asta, însă ar trebui să facă 

altceva decât să îi „trateze” pe bolnavii de cancer, dacă nu cunosc ceea ce se întâmplă! 

Și acum nu mai e vorba doar de o mână de oameni cum suntem noi care spunem asta – că medicii trebuie să 

se comporte mai bine, ci e vorba de prestigiosul jurnal medical britanic – New England – care afirmă că asta 

reprezintă o forță letală! 

Efectul Nocebo este la fel de real precum Efectul Placebo, iar medicii sunt responsabili pt. ceea ce spun și 

ceea ce cunosc, și ei nu ar trebui niciodată să se pronunțe cu privire la moartea cuiva bazându-se pe statistici 

compuse din metode expirate de a trata pe cineva de Cancer. 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt de acord cu faptul că cele 3 metode convenționale: Chimioterapia, Radioterapia, și Operația, sunt 

metode expirate de „tratare” a Cancerului. Însă ce se întâmplă cu cineva care a trecut sau trece în prezent 

prin aceste metode – Chimioterapia, Radioterapia, sau Operație!? 

Există speranță și pt. ei!? Să fii sigur că da.  

[JEFFREY JAXEN]: 

Atunci când vorbim de oameni care au făcut Chimioterapie, sau care au primit medicamentele toxice ce sunt 

asociate cu ea, pt. a-și recăpăta imunitatea trebuie să consumi ciuperci (bureți): Reishi și Cordyceps. 

Asta trebuie să consumi! În opinia mea nu există niciun fel de toxicitate care să nu poată fi abordată de 

ciuperca Cordyceps, așa că asta trebuie să consume cei care au trecut sau trec prin Chimioterapie. 

Iar ceea ce face ciuperca Cordyceps este că îți ridică nivelul imunității, și îți ridică nivelul oxigenului 

disponibil din corpul tău! 

Cancerul – după cum știi, și după cum știu și privitorii – se dezvoltă într-un mediu bazat pe lipsa 

Oxigenului, adică într-un mediu anaerobic. 

Așa că atunci când iei acest Cordyceps, studiile au arătat că mărește nivelul oxigenului tău intern din corp cu 

40%, mărește nivelul ATP-ului cu 28%, și îmbunătățește activitatea celulelor tale naturale și ucigașe cu 

400%, și mă refer la oamenii care au avut Cancer, că de aceea am zis de celulele ucigașe. 

Atleții din China au folosit medicamentația, adică ierburile chinezești de foarte mult timp, iar în 1993 au 

apărut pe radar, deoarece echipa ei feminină de maraton a început să zdrobească toate acele recorduri. 
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Și depășeau acele recorduri nu cu o secundă sau două, ci cu 30 sau 40 de secunde, adică cu durate mari, 

astfel că oamenii au încercat să înțeleagă ce se întâmplă. 

Acei sportivi consumau Cordyceps, adică se suplimentau cu Cordyceps!  

– Adică aveau mai mult oxigen. – Exact, aveau la dispoziție mai mult oxigen pt. mușchi. 

Iar ceea ce s-a întâmplat la acel moment a fost că Comisiile Sportive de Reglementare au spus că trebuie să 

reglementeze aceste chestii, deoarece așa ceva e foarte dezvoltată în China, și ei știu cum să o dezvolte, și au 

cele mai bune surse, și că nu e corect față de celelalte state care nu au aceste surse, și prin urmare ar fi un 

avantaj nedrept. 

Acum așa ceva e diseminat peste tot. Îl poți cumpăra de oriunde, așa că Cordycepsul este calea de urmat.  

– Poți să-l cumperi de la magazinul cu produse naturiste? – Da. 

– Și se ia sub formă de supliment, sau ciupercă proaspătă!?  

– Asta e o întrebare bună! Se poate lua sub formă de tinctură, adică să pui câteva picături diluate cu apă, sau 

poți lua sub formă de pastilă, și există anumite companii care o infuzează în Cafea, adică au mers și mai 

departe. – Am văzut așa ceva!  

– Da, pt. că unor oameni nu le place să ia suplimente, însă dacă sunt băutori de cafea, le vine mai ușor! 

Acum, celălalt tip de ciuperci de care am zis – ciuperca Reishi. Departamentul de Bio-Securitate și Bio-

Apărare al SUA a făcut cercetare despre ciuperca Reishi în raport cu marile afecțiuni: Gripa Porcină, Gripa 

Aviară, niște viruși foarte răi, și la o diluare de 1 la 200 s-a demonstrat o abilitate foarte ridicată de a ucide 

acești viruși cu ajutorul acestei ciuperci. 

Îți ridică nivelul macrofagelor și îți ridică nivelul sistemului imunitar! 

[TY BOLLINGER]: 

Una dintre substanțele aflate în ciuperci și care le face într-atât de medicinale și atât de puternice împotriva 

Cancerului, se numește Beta-Glucan! 

Iată-l aici pe omul de știință - imunologul A.J. Lanigan – cel care a dezvoltat una dintre cele mai puternice 

forme de Beta-Glucan, dacă nu cea mai puternică formă disponibilă pe piață, vorbind despre acest subiect! 

[A.J. LANIGAN]: 

Acum câteva săptămâni a fost publicat un studiu nou în Jurnalul Tumorii ca o ironie, în care s-a demonstrat 

că chiar dacă pacientul primește tratamentul convențional, adică Chimioterapie, Radiație, șamd. – care 

reduce la minimum numărul celulelor albe, atunci (consumul) acestui material (Beta-Glucan) va atenua și va 

menține nr. celulelor albe la un nivel ridicat! 

– Așadar, Beta-1-3D-Glucan este substanța pe care o poți folosi dacă în prezent treci prin Chimio și Radiație, 

pt a-ți ajuta Sistemul Imunitar să rămână puternic, adică să nu fie terminat de „tratamentul” convențional!? – 

Da. 



 

194 
 

– Așa este. Pt. că unul dintre lucrurile pe care le cunoaștem este că, fără acest compus, Chimio și Radio 

practic extermină totul, și dacă nu are succes, știm că doar „băieții răi” sunt lăsați în urmă, astfel că 

Cancerul va recidiva și mai dur, și atunci nu vei mai avea niciun fel de apărare. 

[TY BOLLINGER]: 

Repet: cheia se află în Sistemul imunitar! Există alimente și ierburi care conțin anumite proprietăți de a opri 

sau porni „întrerupătoarele” aflate în celulele canceroase, și care de-asemenea pot preveni apariția Stresului 

Oxidativ. 

Oamenii au auzit de Stresul Oxidativ. Ce este acesta? Cum poate fi minimizat, și ce rol joacă acesta în 

apariția Cancerului!? 

[Dr. DAVID JOCKERS]: 

Stresul Oxidativ reprezintă cumva o reacție chimică, și cel mai bun exemplu pt. ca cineva să-l poată înțelege 

este rugina care apare peste metal. 

Adică toți acei factori de mediu vin peste el, și ajung să-l ruginească. Cu toții am văzut așa ceva 

întâmplându-se.  

În interiorul corpului nostru există acest război! Un război împotriva ruginirii noastre celulare versus 

celulele noastre ce încearcă să se protejeze singure. 

Dumnezeu a lăsat în noi înșine această putere de a ne proteja împotriva oxidării, împotriva stresurilor de 

mediu! 

Iar ceea ce face corpul nostru este că fiecare celulă conține un mecanism de semnalizare, denumit 

„Menținerea unui drum”. Și gândește-te la „Menținerea noastră sănătoși!”, nu-i așa!? 

Așadar, „Menținerea unui drum” este un receptor, și e ca și cum un om bagă mâna în apă ca s-o verifice, și 

dacă apa devine caldă, atunci înseamnă că există și urmează să apară mai mult stres din ăsta oxidativ. 

Deci dacă apa e caldă, atunci el va transmite un semnal către partenerul său numit „Drumul genei Nrf2”, iar 

această enzimă Nrf2 – merge și semnalizează elementul nostru de răspuns anti-oxidativ = AORE. 

Elementul nostru de răspuns anti-oxidativ este un circuit foarte puternic, și ceea ce face este să amplifice 

toate sistemele noastre de apărare din corp împotriva Stresului Oxidativ, și acolo se deplasează toți anti-

oxidanții noștri. 

Așa că în loc ca un singur anti-oxidant să neutralizeze un singur radical liber, adică un război de 1 la 1, el 

trimite sute de mii de semnale pt. a proteja întreaga celulă și întregul Genom de Stresul Oxidativ. E un 

circuit puternic.  

– E ca și cum ar deschide porțile potopului! – Da, le deschide, și se comportă precum o apărare militară 

totală spunând: „Suntem complet pregătiți și echipați, și gata de luptă!”. 

– Și cum se pot deschide „porțile potopului”? Ce substanțe facilitează acest lucru?  

– Așa ceva e uimitor pt. că dacă ne dorim să prevenim Cancerul, atunci trebuie să activăm acest răspuns, 

adică vrem să fie foarte sensibil și vrem ca sistemul nostru să aibă acest circuit foarte bun! 
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Sunt 4 componente-cheie! Foarte multe comportamente de viață pot ajuta asta, cum ar fi exercițiile fizice, 

însă compușii pe care îi putem lua din Natură și care pot îmbunătăți extrem de mult răspunsul anti-oxidant 

sunt în nr. de 4, și s-ar putea să fi auzit de unele dintre ele: 

Resveratrolul – care se găsește în Fructele de Pădure, în Afine, în coaja Strugurilor – aceasta fiind sursa nr. 

1, și se mai găsește în Vinul roșu. 

Resveratrolul este foarte puternic în declanșarea acelor circuite AORE - „Nrf2 și menținerea unui singur 

drum”. 

De-asemenea, un compus cheie este Sulforafanul! Acesta se găsește în vegetalele crucifere: Broccoli, Varză, 

Verdețurile cu muguri colorate de Bruxel, iar cea mai puternică sursă din Natură pt. Sulforafan este dată de 

mugurii de Broccoli, și astăzi se găsește Broccoli în mai toate centrele de sănătate, așa că poți să adaugi așa 

ceva zilnic în salata ta, pt. a declanșa acele circuite. 

Al 3-lea element este Curcuma – care este ingredientul activ din Turmeric. Curcuminoizii ajută la 

declanșarea acestor mecanisme, mai ales dacă îl combini cu puțin Piper negru, dar și cu uleiuri bune, ceea ce 

va face ca partea solidă să devină solubilă mai repede ca să declanșeze circuitele. 

Și nu în ultimul rând, Catechinele, cunoscute ca ECGC, și care se regăsesc în Ceaiul Verde, în ciocolată, și e 

bine că celor mai mulți oameni le place ciocolata, dar e vorba de Ciocolata Neagră fără zahăr în ea, sunt 

pline de Catechine ce declanșează puternic circuitele Nrf2 și răspunsurile anti-oxidante din corpul nostru 

care să ne protejeze Genomul. 

[TY BOLLINGER]: 

Acestea sunt informații uimitoare din partea Dr. Jockers. Priviți-o în continuare pe Dr. Nalini Chilkov cum 

discută în mare parte de aceleași ierburi pe care le-a menționat Dr. Jockers, dar acum explică modalitatea 

prin care ajută sistemul imunitar și detoxificarea! 

[Dr. NALINI CHILKOV]: 

Eu sunt o mare fană a unora dintre marile ierburi tradiționale chinezești, și toate ciupercile medicinale sunt 

niște imuno-modulatoare extraordinare, ajută la semnalizarea celulelor canceroase prin activarea răspunsului 

apoptotic și la uciderea lor, dar și să gestioneze inflamarea foarte bine. 

De-asemenea, ciupercile medicinale sunt foarte bune la ținerea în frâu a Insulinei și a zahărului din sânge, și 

apropos – aceste ciuperci le poți adăuga în salate. 

Și mă refer la ciuperca Cordyceps, ciuperca Reishi, ciuperca Ganoderma, ciuperca Shiitake – pe care o poți 

adăuga în mâncare, ciuperca Maitake, ciuperca Coriolus este una dintre cele mai puternice ciuperci de tip 

Coada Curcanului. 

Așadar, acestea sunt foarte puternice, și pot fi folosite și de pacienții (naivi) care au acceptat să treacă sau 

trec în prezent prin Chimio sau Radio!  

– Îi ajută la atenuarea efectelor adverse!? – Da, și te mai ajută și prin faptul că te face mai puternic, astfel 

încât să nu ți se mai facă praf imunitatea! 
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– Și ele toate fac parte din aceeași familie, adică toate aceste ciuperci conțin Beta-Glucan și poli-zaharide, și 

asta e ceea ce le face să fie medicinale! 

De-asemenea, ele mai conțin și CLA, care înseamnă Acid Linoleic Conjugat, care e anti-inflamator, și de-

asemenea, activează o genă care reglementează zahărul din sânge aflată în Insulină, numită PPAR-Gamma.  

Și în aceeași familie se află una dintre ierburile mele favorite, numită Astragalus. Aceasta este Huang Qi în 

Medicina Chinezească, a fost foarte mult cercetată, este de-asemenea foarte bogată în poli-zaharide și Beta-

Glucan, și îmbunătățește foarte tare nr. celulelor albe și a celulelor naturale ucigașe, așa că noi trebuie să ne 

uităm mereu după substanțe care măresc numărul de celule naturale ucigașe. 

Pt. că asta e armata sistemului nostru imunitar care atacă celulele canceroase dar și celulele virale. Iar 

Astralagusul poate fi consumat în siguranță pt. perioade lungi de timp. 

Iar în cazul pacienților care au fost supuși terapiilor convenționale precum Chimioterapia - și prin urmare le-

a fost puternic diminuat nr. celulelor albe și roșii din organism, și prin urmare sunt vulnerabili în fața 

infecțiilor - Astralagusul este una dintre cele mai bune substanțe pt. a le crește nr. de celule roșii și albe, si 

numărul celulelor ucigașe naturale. 

De-asemenea, acest lucru îl face și Acupunctura! E foarte puternică. De-asemenea, eu sunt și acupuncturistă. 

Foarte multe dintre ierburile care sunt bune pt. Detoxificare, sunt fie bogate în uleiuri aromatice esențiale, 

fie au implementate în ele algoritmi care să ne facă pe noi să excretăm chestii, sau sunt bogate în Sulf. 

Așadar, există foarte multe suplimente și ierburi care sunt bogate în Sulf. 

Asta se aseamănă foarte mult cu Usturoiul! Aceasta e o iarbă pe care oricine o poate folosi. Eu am încercat 

să adaug în aceste referințe substanțe ce sunt accesibile oricui, indiferent dacă ai sau nu bani mulți, toată 

lumea să dea de ele! 

Usturoiul are activitate anti-tumorală, și stimulează excreția multor chimicale toxice. 

Asta face și Ridichea și familia vegetală a Verzei care sunt bogate în Sulf, așa că familia Usturoiului și 

familia Verzei conțin Sulf, și remediul tradițional era format din suc stors din Varză. 

Asta înainte ca Morcovul să devină atât de popular. Și e vorba de Sulful care îți activează enzimele Ficatului 

pt. a produce chimicalele necesare detoxificării. 

Sulful reprezintă una dintre cele mai detoxifiante chimicale. Gândește-te la gazul folosit în anestezie, la 

Acidul Lipoic, acestea sunt bogate în Sulf! Iar sulforafanii, sulf + orafanii sunt chimicale aflate în familia 

vegetală a Verzei, care nu doar că întrerup dezvoltarea, progresia, și metastaza = călătoria celulelor 

canceroase, dar sulforafanii întrerup orice stadiu al Cancerului.  

Așa că sunt foarte puternici, și în același timp promovează și detoxificarea, în special pe cea a hormonilor. 

Așa că în cazul cancerelor ce au la bază dereglarea hormonilor, întotdeauna răspunsul vindecării se va afla în 

sulforafani. 

[TY BOLLINGER]: 

Ce este SauerKraut, noua super-mâncare?  
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[LAURA BOND]: 

O denumesc astfel deoarece e minunată! Poți să iei într-o singură lingură de SauerKrat trilioane de 

probiotice și enzime, care sunt foarte puternice împotriva Cancerului! 

Intestinul reprezintă centrul sistemului imunitar, pt. că 80% dintre celulele noastre imunitare se află în 

intestin, așa că a menține bacterii sănătoase acolo e ceva foarte important referitor la orice, Digestie, Stres, 

adică orice problemă de imunitate, la care evident că se încadrează și Cancerul! 

Am dat de curând peste un articol interesant apărut la Universitatea din Michigan, și arată că bacteriile 

sănătoase te pot ajuta să treci cu bine prin Chimioterapie, și cred că articolul se intitula „Reacția intestinului. 

Șoarecele supraviețuiește dozelor letale de Chimioterapie!”. 

Și acolo se vorbește cât de importante sunt aceste bacterii sănătoase. Așa că asta e o veste bună pt. oamenii 

care trec prin Chimioterapie, și o veste bună pt. toată lumea! 

[Dr. SUNIL PAI]: 

Noi întotdeauna dorim să recomandăm probioticele, deoarece Microbiomul reprezintă unul dintre cele mai 

importante aspecte ale sănătății noastre, iar ceea ce oamenii nu înțeleg atunci când ei zic că vor lua un 

antibiotic, acesta va reduce flora intestinală bună din intestinul meu, însă Chimioterapia reprezintă ceva de 

cel puțin 100 de ori mai puternic decât un antibiotic.  

Și de aceea oamenii pierd în greutate, au diaree, absorb greu ceea ce mănâncă, pt. că atunci când un om face 

Chimioterapie, atunci lui i se distruge flora intestinală bună din intestine. 

Din cauza asta au o absorbție precară, adică nutrienții sunt foarte puțin absorbiți, astfel că indiferent ce 

mănâncă trece degeabă prin ei și vor începe să piardă în greutate, nu vor avea suficient de multă putere, 

sistemul imunitar e la pământ, și în multe cazuri ei mor tocmai din cauza Chimioterapiei! 

Așa că noi trebuie să găsim o metodă prin care să refacem puterea tractului gastro-intestinal. Adesea când 

îmi văd pacienții, mă întreb cum să îți țin sistemul imunitar cât mai sus, cum să reducem umflarea care apare 

după Chimio, sau în cazul Radioterapiei – cum să reducem arsura.  

Și dacă tumora se reduce, tot va exista țesut umflat în jurul ei, și te întrebi Ce agenți naturali sau enzime 

proteolitice să folosim, iar în cazul Cancerelor declanșate de hormoni – ne întrebăm Cum putem ajuta la 

excreția acelor hormoni!? 

Cum ar fi de exemplu, de la Ficat! Am menționat de anumite medicamente (nocive) care blochează această 

secreție, și mă refer la Tamoxifen și alte mizerii asemenea lui, însă chiar dacă excreția e blocată, substanțele 

continuă să se afle în corp, și ne întrebăm cum putem să ajutăm corpul să amplifice această excreție chiar și 

prin dietă!? 

De exemplu prin fibre, oamenii mănâncă o dietă bazată pe ierburi, iau 40 de grame pe zi, iar studiile au 

arătat că femeile care au avut Cancer la Sân declanșat de un estrogen pozitiv, dacă vor avea 3 mișcări 

intestinale pe zi, vor avea cel mai mic risc de a li se recidiva Cancerul. 

Și asta deoarece corpul e capabil de asta de îndată ce hormonii ajung în Ficat, vezica urinară îi dă afară cu 

ajutorul bilei, ajunge în intestinul subțire, și acolo fibrele le leagă și le excretă afară. 
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[Dr. ERIC ZIELINSKI]: 

Când vorbim de Aromaterapie și de utilizarea uleiurilor esențiale intern și pt. ungere, acestea nu ajută doar 

împotriva cancerului, ci și împotriva efectelor adverse. 

Iar asta e esențial deoarece tu, Ty, ai călătorit în întreaga lume, și ai vorbit cu supraviețuitori ai cancerului, și 

cu cei care încă se mai luptă cu cancerul, și ai aflat că ceea ce îi doboară sunt efectele adverse. 

Adesea, nu Cancerul îi ucide, ci o simplă răceală sau gripă, sau ceva foarte banal! Și asta pt. că le 

compromite sistemul imunitar. - ...al unui corp devastat!  

Asta repară uleiurile esențiale când e vorba de Insomnie, Amețeală, se combat prin Uleiul Esențial de 

Smirnă, iar cercetările asupra Uleiului Esențial de Smirnă aplicat efectelor secundare ale cancerului sunt de-

a dreptul încurajatoare! 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Cass, vorbiți-ne despre ce este ChemoBrain, și ce remedii naturale există pt. a vindeca această 

afecțiune!? 

[Dr. HYLA CASS – medic, autor, lector, Medicină Integrativă]: 

Am fost la o conferință medicală unde am vorbit despre terapiile naturale, și ceea ce am aflat este că foarte 

mulți oameni care au făcut Chimioterapie au ajuns să sufere de această boală teribilă numită ChemoBrain! 

Acești bolnavi nu mai pot gândi limpede, nu-și mai pot aminti lucruri, unde și-au pus cheile, o femeie 

spunea că nu-și mai amintește cum se procedează când pui vesela la spălat în mașina de spălat vase; e ceva 

sfâșietor. 

Iar ceea ce li se spune de către oncologii lor e „În primul rând, fii bucuros că ești în viață, și în al doilea 

rând starea asta va trece și te vei face bine!”. Nu va trece. 

S-ar putea să se amelioreze, dar în general nu se ameliorează. 

Și se pot face foarte multe pt. a da trupului și creierului ceea ce are nevoie, și mă refer la materia primă pt. 

neurotransmițători precum Fosfatidilcolină și Fosfatidilserină, materia primă pt. construirea zidurilor 

celulelor cerebrale, sau Vinpocetină sau Ginkgo, care ajută la circulația Creierului. 

Așadar, toate acestea sunt minunate în combaterea ChemoBrain! Iar oamenii ar trebui să știe despre astea, 

deoarece oncologii lor nu le vor spune nimic! 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Iată unul dintre lucrurile pe care le-am scris acum câțiva ani în cartea mea despre Cancer, și anume că: 

„Există șanse mari ca Chimioterapia să afecteze Creierul!”, iar literatura științifică de la acea vreme mi-a 

negat această informare spunând ea că Chimio nu ar putea să afecteze creierul pt. că nu ar putea să treacă de 

bariera sangvinică a creierului! 

Eu nu am crezut ce au zis ei. Ei bine, acum asta a fost dovedit! Ei au analizat supraviețuitorii de Cancer și au 

început să le evalueze abilitățile cognitive, de a gândi, de a-și reaminti, de a învăța, limbajul, și au aflat că au 

rămas afectați. 
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Cei mai mulți erau afectați și cerebral în urma Chimioterapiei, și apoi au făcut experiment pe animale, și au 

ajuns la concluzia că într-adevăr Chimioterapia distruge anumite părți din creier care au legătură cu aceste 

funcționalități. 

Așa că astăzi se recunoaște oficial că Chimioterapia produce așa ceva! Însă nu există nicio modalitate prin 

care să protejeze creierul!  

Acești flavonoizi: Curcuma, Quercetina, Acidul Elagic, Resveratrolul, și Oregano, au putere mare să 

protejeze Creierul împotriva pagubelor provocate de Chimioterapie! 

– Astea sună ca și cum ar fi ierburi miraculoase!  

– Păi exact asta sunt, sunt incredibile! Și exact la asta te-ai aștepta pt. că au fost create de Dumnezeu! – Da, 

pt. că El nu face greșeli! 

– Și dacă te uiți la ce fac aceste ierburi, cum ar fi Curcuma, pt. că ea e cea mai recentă supusă cercetării, vei 

afla că face absolut tot ce vrei tu să facă! 

Și diferența dintre Curcuma și un agent terapuetic al Chimioterapiei, este că Chimioterapia atacă un singur 

lucru în celula canceroasă, iar celula canceroasă găsește foarte repede o metodă să-l ocolească, și de aceea și 

tratamentul Chimioterapiei eșuează lamentabil! 

Curcuma afectează atât de multe procese din celula canceroasă, încât aceasta nu o poate depăși, astfel încât 

celula canceroasă moare. 

Așadar, acesta este avantajul folosirii acestor flavonoizi, față de utilizarea medicamentației Chimioterapiei. 

[TY BOLLINGER]: 

Este încurajator să afli că există o multitudine de substanțe naturale care ajută la atenuarea efectelor adverse 

ale Chimioterapiei și ale ChemoBrain! 

Însă în cazul în care ești în continuare descurajat, și în prezent faci Chimioterapie, sau în trecut ai făcut 

câteva sesiuni de Chimioterapie, și acum ești îngrijorat cu privire la Sistemul tău Imunitar, acum o să-ți 

arătăm restul poveștii de la Trina, pe care ați auzit-o mai devreme în episod, în care a zis că a parcurs câteva 

sesiuni de Chimioterapie, și îi vom auzi acum restul poveștii ei, care cu siguranță că te va încuraja – pt. că cu 

siguranță există întotdeauna speranță! 

[TINA BAIRD]: 

Când primești acel diagnostic, ai parte de un șoc! Și îți ia toată respirația din tine! 

O asemenea veste te pune în genunchi! Când vorbesc cu alți oameni, le spun că există și alte opțiuni, le spun 

despre Ty, sau despre Bill Henderson, sau de Chris Wark, sau despre Dr. Buttar, sau despre miile de medici 

din întreaga lume care încearcă să scoată acest mesaj la suprafață – și anume că nu trebuie să accepte 

tratamentul convențional! 

Astăzi mă simt mai bine decât m-am simțit vreodată în ultimii 10 ani! Am mult mai multă energie, și am 

început să alerg iarăși, alerg 5 – 7 km zilnic, asta până mi-am rupt mâna, și acum am ajuns iar să fiu 

sedentară. 



 

200 
 

Însă per total mă simt mai bine astăzi decât m-am simțit probabil în ultimii 10 ani! Îi mulțumesc lui Ty, lui 

Chris, și lui Bill Henderson, și i-am urmărit lui Ty toată seria documentară, absolut pe toată, și chiar de mai 

multe ori, și continui să îi urmăresc postările de pe Facebook, și pe ale Dr. Nicolas Gonzalez, ori de câte ori 

le postează, și le foarte mulțumesc fiecăruia dintre acei doctori care au participat, deoarece ei cu siguranță că 

mi-au salvat viața! 

Și îi mulțumesc și Dr. Buttar, pt. că el cu siguranță că mi-a salvat viața, pt. că fără acest documentar eu nu 

știu dacă azi aveam această opțiune! Așa că nu le pot transmite decât recunoștința mea maximă! Vă 

mulțumesc tuturor pt. că faceți ceea ce faceți!  

[TY BOLLINGER]: 

Sunt atât de bucuros că prin intermediul acestui episod v-am echipat cu cunoștințe despre cele mai avansate 

metode de detoxificare a corpului prin a da afară din el metalele grele, și toxinele din toate organele voastre 

vitale! 

Sunt emoționat pt. că am putut să împărtășim cu voi descoperirile uimitoare despre „vaccinurile” 

vindecătoare, și cum această soluție inovativă împotriva Cancerului salvează vieți prin simpla permitere a 

corpului de a se vindeca singur. 

Mă bucur că ați putut vedea succesul terapiilor inovative ce au loc în clinica oncologică din Germania, și 

știu că a fost minunat pt. voi să auziți cum doctorii și oamenii de știință fac echipă cu pacienții pt. a lucra la 

nevoile lor unice, văzându-i cum își recapătă în totalitate sănătatea și vindecarea. 

A vedea viețile refăcute reprezintă cel mai valoros premiu și parte din misiunea noastră. Pt. mine, să 

experimentez această zi reprezintă o binecuvântare. 

Am câștigat răspunsuri importante la întrebările mele, după cum știu că și tu ai câștigat, și m-am apropiat cu 

încă un pas de descoperirea „Adevărului despre Cancer”, alături de tine, pt. că împreună ne-am strâns 

mâinile în această căutare globală! 

Am învățat multe în acest episod, nu-i așa!? Iar în episodul următor vom învăța și mai multe! 

Vom străbate oceanul până în Londra, vom intervieva un doctor care folosește ceea ce poartă numele de 

„Protocolul Bad-Weak”. 

Acesta e un protocol foarte științific și are legătură cu electricitatea din celule, și vom vizita și o clinică din 

SUA care folosește electricitatea pt. a-i vindeca pe bolnavii de Cancer, și de-asemenea, vom merge și în 

Amsterdam, Olanda, pt. a afla ce efect are lumina asupra celulelor. 

Data viitoare vom călători în toată lumea, și sper că veți fi alături de noi, și sper că realizați că aici e vorba 

de informații importante ce îți pot salva viața ta sau a celor dragi ție, și sper că distribui asta și familiei și 

prietenilor tăi! 

Între timp, vă urez să aveți o zi bună, să fiți bine, sănătoși, și Dumnezeu să vă binecuvânteze! 

[Traducător]: La vremuri complicate, este nevoie de simplitate! Astfel că pentru a ne putea bucura de o viață 

sănătoasă este nevoie să implementăm măcar o parte din obiceiurile de consum din această serie! 

Traducerea și Adaptarea: https://t.me/AG_RealEducation 

https://t.me/AG_RealEducation
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[BETSY DIX]: 

Pt. mine aceste documentare au ajuns să fie o binecuvântare deoarece eu înfometam celulele canceroase, și 

deși eram supărată pt. că nu mâncam, știam că celulele canceroase mor primele! 

Și am învățat asta din „The Quest for the Cures”, în care unul dintre medici vorbea despre asta în practica sa, 

așa că în timp ce eu și soțul meu urmăream seria asta, în weekend-ul următor am decis să începem 

tratamentul cu Dr. Buttar. 

Au fost mulți medici acolo care au vorbit despre elementele pe care noi le luăm în considerare, sau despre 

cele pe care nu le înțelegeam, dar care se derulau în corpul meu, așa că am început să mă detoxific doar prin 

a mânca curat, și a mânca foarte puțin, de fapt, după operație. Să mă a fi aflat la 12 ore de luarea unei decizii 

care foarte probabil că mi-ar fi secerat viața în mod prematur, și apoi să văd această frumoasă serie 

documentară gratuită pt. public pe care am putut s-o descarc atunci când ne aflam în Atlanta pt. 12 ore la 

centrul oncologic pt. a cere o a doua opinie, nu pot să descriu în cuvinte ceea ce Ty și toți acei doctori și 

supraviețuitori au făcut pt. mine și pt. familia mea, și dacă eu pot să ajut o singură persoană spunându-i că 

există și o altă opțiune, și ca să știe că nu există niciun pericol pt. bolnavii de Cancer astfel încât să se 

grăbească înspre Chimioterapie sau înspre Radiație! 

Și sunt foarte recunoscătoare că nu ne-am dus la Chimioterapie, și că ne-am urmat vocea interioară și 

credință, și informațiile minunate și credibile venite din partea unor medici măreți și a unor pacienți care 

acum duc o viață fără Cancer datorită unor tratamente non-toxice. 

[CRAIG WARREN – vindecat de Cancer]: 

Seria „The Quest for the Cures” a fost una dintre cele mai tari experiențe la care am luat parte, pt. că m-a 

luminat, și mi-a deschis calea pt. a înțelege că Cancerul este o boală ce poate fi învinsă doar dacă reziști și te 

umpli de informațiile pe care Ty le postează, atunci cu siguranță că te vei regăsi pe tine însuți, și astfel vei 

găsi leacul potrivit pt. tine pt. a depăși orice afecțiune cronică pe care ai putea să o ai, sau împotriva căreia 

lupți acum! 

[Dr. JOEL WALLACH – cercetător bio-medical, fondator Youngevity, autor]: 

Asta spune foarte multe despre o persoană (Ty) care a suferit aceste întâmplări teribile de a-i pierde pe cei 

dragi, astfel că își pune toată energia sa pt. a-i ajuta pe alți oameni, tocmai pt. ca aceștia să nu trebuiască să 

sufere și ei la fel ca el; 

și cred că el a fost și inspirat de Dumnezeu, deoarece el derulează o misiune divină prin ceea ce face, și eu 

nu i-aș putea mulțumi îndeajuns pt. ceea ce face atunci când răspândește adevărul pt. toți, astfel încât 

oamenii să se poată proteja pe ei înșiși și pe cei dragi lor, și cred că prin asta îi ajută și pe medici, deși eu 

vorbesc cu doctorii de foarte multe ori, eu cred că și ei au nevoie să audă adevărul, și să vadă existența 

opțiunilor ne-vătămătoare, posibilitatea existenței altor lucruri, astfel încât să declare și ei că nu sunt de 

acord cu tratamentele convenționale, și atunci când ei vor dori să nu mai practice Chimio și Radio, să le 

poată spună oamenilor că există și alte opțiuni, și deși nu au multă experiență cu metodele naturale, iată că 

Ty a adus asta la suprafață, iar dacă cineva s-a folosit de ierburile acestea minunate, de ce să nu pot și eu să 

fac la fel!? 

Adică să zică: În loc să facem Chimio și Radio, haideți să încercăm aceste lucruri!  
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Au existat foarte multe binecuvântări, așa că trebuie să îl respectăm pe Ty pt. că a adus toate aceste 

informații la suprafață! 

– Informații care au salvat vieți! – Absolut! Salvând vieți, și salvând viața Claudiei, nu este ceva mai bun de 

atât! 

[CHARLENE BOLLINGER]: 

Noi iubim ceea ce facem deoarece vă iubim pe voi! Ne place să vă aducem aceste informații ce salvează 

vieți, despre adevăr, sănătate și viață, și sper că vă bucurați de această serie tot atât cât și noi ne bucurăm să 

o realizăm pt. voi. Este o binecuvântare să vă transmitem informațiile salvatoare de vieți vouă și familiilor 

voastre. 

Dacă te-ai bucurat de seria documentară de până acum, și dacă vrei să continui să ne ajuți în proiectul nostru 

de-o viață, atunci te rugăm să iei astăzi în considerare achiziția seriei „Adevărul despre Cancer – O Căutare 

Globală”! 

Din partea familiei noastre către familia voastră - vă mulțumim pt. vizionare, și pt. susținerea voastră! Ne 

vedem data viitoare! 
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Episodul 7:  

“Vindecarea Cancerului cu ajutorul Electricității 

Curate, a Apei Unice, a Luminii Naturale a Soarelui, și 

Combinarea super-Mâncărurilor” 

 

Postat Duminică – 09.Martie.2025, https://t.me/AG_RealEducation/1501  

 

“În epocile de amăgire mondială, a spune adevărul devine un act revoluționar!” – George Orwell. 

 

[TY BOLLINGER]: 

Bine ați revenit la seria “Adevărul despre Cancer – o căutare globală”. Suntem foarte bucuroși că ați decis 

să fiți alături de noi în acest episod! În cazul în care ați ratat episodul precedent, iată o scurtă recapitulare! 

Sunt atât de bucuros că prin intermediul acestui episod v-am echipat cu cunoștințe despre cele mai avansate 

metode de detoxificare a corpului prin a da afară din el metalele grele, și toxinele din toate organele voastre 

vitale! 

Sunt emoționat pt. că am putut să împărtășim cu voi descoperirile uimitoare despre „vaccinurile” 

vindecătoare, și cum această soluție inovativă împotriva Cancerului salvează vieți prin simpla permitere a 

corpului de a se vindeca singur. 

Mă bucur că ați putut vedea succesul terapiilor inovative ce au loc în clinica oncologică din Germania, și 

știu că a fost minunat pt. voi să auziți cum doctorii și oamenii de știință fac echipă cu pacienții pt. a lucra la 

nevoile lor unice, văzându-i cum își recapătă în totalitate sănătatea și vindecarea. 

A vedea viețile refăcute reprezintă cel mai valoros premiu și parte din misiunea noastră. Pt. mine, să 

experimentez această zi reprezintă o binecuvântare. 

Am câștigat răspunsuri importante la întrebările mele, după cum știu că și tu ai câștigat, și m-am apropiat cu 

încă un pas de descoperirea „Adevărului despre Cancer”, alături de tine, pt. că împreună ne-am strâns 

mâinile în această căutare globală! 

Am învățat foarte multe în episodul precedent, și astăzi vom descoperi și mai multe informații noi pt tine ce 

te pot ajuta în călătoria ta despre sănătate. 

Vom explora noi descoperiri referitoare la cum anume lumina influențează celulele. 

De-asemenea, vom afla și despre un tratament ce a fost folosit recent și care este toxic în mod selectiv doar 

împotriva celulelor canceroase, dar care a fost suprimat printr-un raid de tip nazist în Europa. 

https://t.me/AG_RealEducation/1501
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2 experți ne vor împărtăși importanța apei în ecuația Cancerului, și de-asemenea vom învăța și despre 

electricitate și frecvențe în relația lor cu Cancerul! 

Dar mai întâi vom merge pe celălalt țărm al Oceanului Atlantic, până în Londra, pt. a lua legătura cu un 

doctor născut în Liban, dar care în prezent își derulează practica în Spania! 

Dr. Raymond Hilu, apreciez foarte mult faptul că astăzi v-ați alăturat nouă!  

[Dr. RAYMOND HILU – medic, fondator și Director Medical al Institutului Hilu, Spania]: 

– Vă mulțumesc și eu de invitație! – Unde mai exact în Spania vă exercitați practica medicală? 

– Practica mea principală se derulează în Marbella, în sudul Spaniei, iar a 2-a are loc în Barcelona, iar a 3-a 

este în Madrid, capitala țării. 

– Ați putea să ne vorbiți despre analiza HRT, asta ca să începem direct!?  

– Da. Aceasta reprezintă un studiu superior al sângelui la nivel celular, și e nevoie doar de câteva picături din 

deget. 

Și există mai multe posibilități de a o realiza! Metoda pe care o folosesc eu în prezent se derulează cu 

ajutorul unui microscop special conceput pt. mine, în care mărim imaginea de până la 65.000 de ori, astfel 

încât sunt capabil să văd și în interiorul celulelor sanguine, ceea ce-mi va oferi o imagine foarte bună 

referitoare la dezechilibre, la deficiențe, la morfologiile neregulate, și cu privire la conținutul serului 

sanguin! 

Așa că tot ceea ce este greșit, eu iau act de el, și încerc să concep abordarea potrivită. Simplu de tot. 

– Se mărește de 65.000 de ori!? – Da. – Doar de la câteva picături de sânge!? – Da.  

– Este uimitor! Poți să determini prin analiza HRB dacă cineva are cancer doar dacă îi verifici câteva 

picături de sânge!? 

– Da, deși acesta nu este un instrument de diagnosticare, el ne poate ajuta și să prevenim Cancerul, deoarece 

cancerul și alte boli, fie că vorbim de Fibromialgie, de Sindromul Oboselii cronice, sau orice altă boală, 

pornește de la dezechilibrul celular. 

Acesta reprezintă începutul oricărei boli! Lucrurile încep să meargă greșit la nivel celular, și acesta e 

momentul în care microscopul devine o unealtă extrem de folositoare, deoarece începem să vedem aceste 

nereguli înainte ca boala să apară! Și mă refer la Cancer, cu mulți ani înainte. 

Așa că putem preveni apariția bolilor! Însă, desigur, dacă pacientul este deja bolnav de Cancer, atunci noi 

vom vedea dezechilibrele de care suferă pacientul și vedem și motivul pt. care Cancerul se agravează, și 

încercăm să le și corectăm!  

Așadar, este folositor în tratarea Cancerului, dar mie îmi place cel mai mult să folosesc acest instrument pt. a 

preveni apariția Cancerului! 

– Așadar, prin observarea acestor morfologii, tu îți permiți să îl identifici din timp, adică înainte de a se 

manifesta!?  

– Da, asta e și ideea! Anumite cancere le putem detecta cu 5 ani înainte, ceea ce e minunat!  
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– Asta e minunat, mai ales pt. că noi mai întotdeauna gândim în termen de diagnosticare, și de fapt nu e 

deloc vorba de diagnosticare! Adică nu e vorba de detectarea timpurie!  

– Nu, pt. că atunci e deja prea târziu!  

– Da, există propaganda cu mamografiile la modul „Detectarea timpurie reprezintă cea mai bună metodă!”, 

iar în general când apare la mamografie, e deja prea târziu! Tu vrei să-l identifici din vreme, și instrumentul 

îți permite să faci asta!? 

– Noi vrem să-l identificam chiar și înainte de a deveni tumoră. Atunci când există un dezechilibru celular 

care este pre-canceros, atunci e momentul când vrem să-l identificăm. 

– Pt. că atunci există o rată de acuratețe mai mare!?  

– Da. Și acuratețea este mai mare de 95%! 

– Care este principiul ce stă la baza Dietei BudWig? Te rog să o descrii pe scurt ca pt. cineva care privește 

dar care s-ar putea să nu știe despre ce e vorba!? De ce funcționează? 

– Este foarte simplu și foarte inteligent în același timp! În primul rând se amestecă Brânza de Vacă preferabil 

redusă în grăsimi cu Uleiul de In! Asta e tot. 

Dar în același timp să se interzică mâncărurile nocive precum: dulciurile, carnea roșie, șamd! Așadar, 

ingredientul principal este această cremă BudWig care se compune din Brânza de Vacă și Uleiul de In: 

se pun 2 linguri de Ulei de In, cantitatea de Brânză de Vacă nu e importantă, dar suficient de multă cât să se 

amestece bine până nu se mai vede Uleiul, și mai poți să adaugi pt. gust ce vrei tu, folosește-ți imaginația la 

liber! – Fructe, legume, etc!  

– Da, pt. că o poți face și dulce, ducând-o în zona desertului, dar și mai sărată, în care adaugi ierburi ca pt. o 

salată. Nu contează, pt. că e chestiune de alegere funcție de gusturile fiecăruia! 

Baza științifică din spatele acestei rețete este aceeași care stă la baza muncii Dr. Otto Warburg - câștigătorul 

Premiului Nobel - care a descoperit, motiv pt. care a și primit Premiul Nobel, a descoperit faptul că „celulele 

canceroase nu pot crește în mod normal într-un mediu bogat în oxigen!”. 

Ele au nevoie de hipoxie ca să crească. În prezența Oxigenului pt. ele este dificil ca să se dezvolte! Baza 

Dietei Dr. Budwig este de a furniza Oxigen țesuturilor și organelor corpului! 

Cum are loc asta!? Uleiul de In, chiar și cel industrial ce este folosit în pictură, în pictura care se usucă rapid, 

deci dacă combini Uleiul de In cu pictura pe care o folosești ca să pictezi un perete, atunci acesta se va usca 

rapid deoarece Uleiul de In atrage Oxigenul mai repede! 

E foarte simplu! Și face același lucru și în interiorul corpului uman! Dieta asta e mai eficientă decât altele 

deoarece dificultatea cu privire la Uleiul de In și cu grăsimile poli-saturate în general, este aceea că nu este 

ușor absorbabilă în tractul intestinal! 

Este dificil de absorbit. Aliniamentul intestinal are o încărcătură negativă, și ca să mă exprim simplu – 

Uleiul de In are un încărcător negativ, și negativ cu negativ se cam resping 1 cu altul, și nu este absorbit. 
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Inovația acestei diete, dpdv biochimic, este că dacă amesteci bine acest Ulei de In cu o proteină încărcată 

pozitiv, în cazul ăsta – al Brânzei de Vacă - având la bază Sulful, atunci este absorbită imediat! 

Apoi ajunge în fluxul tău sanguin, ajunge la celule, le oxigenează, și face grea viața celulelor canceroase! 

[TY BOLLINGER]: 

În timp ce ne aflam la Londra, am avut privilegiul de a o intervieva pe Dr. Felicity Corbyn Wheeler – o 

supraviețuitoare a Cancerului Pancreatic. 

Unul dintre lucrurile fascinante cu privire la povestea Dr. Wheleer este că a fost diagnosticată cu Cancer 

Pancreatic acum 12 ani, și vă întreb oare câți oameni au fost diagnosticați cu Cancer Pancreatic în urmă cu 

12 ani, și azi să se mai afle în viață!? Așa că cu siguranță vei dori să fii atent/ă la povestea ei!  

[Dr. FELICITY CORBIN WHEELER]: 

La început am fost asistentă la Crucea Roșie, apoi am lucrat în Camera senatorială a Parlamentului, așa că 

aveam un istoric atât medical, cât și politic, și atunci am realizat că există foarte multă dezinformare cu 

privire la Cancer! 

Așa că îmi place ceea ce faci, mi-a plăcut tare mult seria „The Quest for the Cures”, și toată munca pe care o 

depui în America!  

– Mulțumesc! Apreciez! Te rog să ne spui despre fiul și fiica ta despre care ne-ai zis că au avut Cancer! 

– Da, e vorba despre perioada în care locuiam în New Jersey, aveam ca un fel de insuliță în care ne-am adus 

copilașii, și acolo noi creșteam foarte mulți cartofi pt. că aveam propria noastră fermă, iar pesticidele și toate 

acele chimicale pe care ei le utilizau pt. a crește și mai mulți cartofi și alte legume – de fapt au intrat în apa 

noastră de băut, iar noi habar nu aveam asta! 

Mai întâi fiul meu a dezvoltat o tumoră carcinogenică în zona apendicelui la 14 ani, și eu eram îngrozită din 

cauza a ceea ce știam, pt. că eu lucram pt. unul dintre cei mai buni chirurgi oncologi din Londra, pe numele 

lui Harvey White, iar acesta era absolut șocat că fiul meu putuse să dezvolte o tumoră carcinogenică la 

apendice la vârsta de doar 14 ani! 

Din fericire, Cancerul era încapsulat, asta s-a aflat după ce i-a fost făcut o scanare completă, așa că era bine 

din acest punct de vedere. 

Apoi fata mea, 6 luni mai târziu, a fost diagnosticată cu boala Hodgkin în stadiul 4, și a murit după 2 ani! 

Dacă ea ar fi știut despre aceste cure, cu siguranță că astăzi mai era în viață! Iar atunci când eu i-am sugerat 

oncologului ei să merg cu ea în America, acesta mi-a răspuns: „Fie mă lași să o tratez, fie o iei de aici și 

încetezi să-mi mai pierzi timpul!”. 

Și evident că fata mea era speriată, și mi-a zis: „Mami, nu spune asta! Lasă-l să aibe grijă de mine!”, și a zis 

așa pt. că ea chiar credea că Chimioterapia și Radiația o vor vindeca! Însă, din nefericire, nu au vindecat-o!  

Deodată, prin 2003 am avut o indigestie profundă, și am mers pt. o ecografie, și eram galbenă toată, și mi s-a 

spus că am Cancer Pancreatic, o tumoră uriașă în capul Pancreasului, și era imposibil de operat. 
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Apoi soțul meu m-a dus la Spitalul Militar de aici din Londra, m-a luat în primire un profesor minunat care 

mi-a montat un stent prin bio-duct care să elibereze toxinele din Ficat care mă omorau; aș fi murit cam în 6 

săptămâni. 

Aveam dureri îngrozitoare, și stări de amețeală. Oricum, ei nu mai puteau face nimic pt. mine, pt. că doar 

mi-au montat acel stent spunându-mi-se că astfel se va elibera ce e mai rău din mine, și m-au bagat la 

ospiciu, înțelegi tu ce vreau să zic (acolo unde sunt duși cei care urmează să moară)! 

Dar soțul meu m-a luat și m-a dus la biserica mea din Londra – Sfânta Treime din Brompton, și acolo în 

timp ce mă rugam, Dumnezeu a realizat cea mai uimitoare coincidență pt. mine prin intermediul unei femei 

cu numele Emy Olson, care e pastor acolo, care de-asemenea, fusese înainte asistentă medicală la secția 

gastro-intestinală.  

Și aceasta, după ce s-a rugat pt. mine, mi-a zis „Ai auzit de B17?”, la care soțul meu care lucrase în Aviație a 

spus: „Ăsta e un bombardier!”, la care pastora a zis „Da, dar e și o vitamină!”. 

– Te referi la Forțele Regale de Aviație, care se întâmplă să aibe avioane cunoscute ca B17?  

– Da. – Interesant. 

– Oricum, eu m-am întors la clubul de Aviație în patul meu și am început să citesc din Biblie la Cartea 

Facerii, capitolul 1, versetele 29 - 30 în care se spune despre modul corect de mâncare!  

– Și ce scrie acolo!? 

– „Iată, vă dau toată iarba ce face sămânță de pe toată fața pământului și tot pomul ce are rod cu sămânță 

în el. Acestea vor fi hrana voastră. Și tuturor păsărilor și vietăților le dau toată iarba verde spre hrană!”. 

Așa că eu mă aflam în agonie, zăceam slăbită, și m-am gândit că ăsta e adevărul, și că probabil trebuie să mă 

detoxific.   

Apoi am făcut multă cercetare, și am dat de Terapia Gerson, am făcut rost de Vitamina B17 din Mexic de la 

doctorul Francisco Contreras, și m-am vindecat! 

[Dr. RAYMOND HILU]: 

Dr. Rodick vorbește foarte mult despre electricitate și despre beneficiul încărcăturii electrice negative! 

O parte din tratamentele ei au de-a face în mod direct cu așa ceva, pt. că ea le cere pacienților să meargă 

desculți pe iarbă sau pe nisip, să bage mâinile în apă în timp ce stau în Soare, astfel încât electricitatea din 

corp să se corecteze! – Procesul se numește „Earthing”!?  

– Da, acesta e foarte folositor! Și sunt mecanisme diferite pt. a te „împământeni” de unul singur! 

Ea a tratat 2.200 de pacienți bolnavi de Cancer doar prin intermediul Dietei și aproape toți s-au vindecat! 

Evident că eu la început nu am crezut-o, așa că am mers personal acolo la ea, și i-am intervievat diferiți 

pacienți, pt. a mă asigura că ceea ce spunea e adevărat. 

Și s-a dovedit că era adevărat. Pt. mine acela a fost momentul „Ahaa”, și am hotărât să îi folosesc dieta, 

adică să încorporez această descoperire în munca mea de la clinică! 
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[TY BOLLINGER]: 

Dr. Hilu tocmai ce a împărtășit cu noi momentul său de „Ahaa!”, în care s-a trezit! L-am întrebat după aceea 

ce credeau colegii săi cu privire la asta! 

[Dr. RAYMOND HILU]: 

Cei mai mulți dintre ei mi-au spus gândurile lor, și mi-au zis că sunt nebun!  

Probabil aveau dreptate, însă nu-mi pasă, pt. că la acea vreme eu nu eram foarte sociabil, și nici acum nu 

sunt, pt. că sunt semi-autist din punctul ăsta de vedere, așa că nu-mi pasă de ce credeau ei! 

Deci nu mă deranja. Cei mai mulți dintre ei nu vedeau ceva bun în ceea ce făceam, ei credeau că-mi pierd 

timpul, că-mi risc viitorul, că-mi risc viețile pacienților mei, și asta indiferent cât de tare încercam să-i 

conving că ceea ce fac nu are niciun efect advers. 

Și le spuneam că ceea ce faceți voi - ceea ce prescrieți voi pe hârtia asta, și practic pe orice hârtie pe care o 

dați pacienților voștri - e plin de efecte adverse! 

Eu nu am scris niciodată pe vreo rețetă ceva care să aibă vreun fel de efecte adverse, așa că nu sunt de acord 

cu ceea ce fac medicii convenționali!  

[Dr. FELICITY CORBIN WHEELER]: 

E vorba de un profesor – John Beard – care era embriolog, și lucra la Universitatea din Edinburgh, și care 

primise o distincție de la Universitatea din Freiburg din Germania, și acest om promova aceste lucruri acum 

100 de ani, Ty, însă toată munca sa a fost ascunsă și distrusă de către Cartelul Farmaceutic, pt. a face ei bani 

mulți de pe urma Chimioterapiei! – Este trist, nu-i așa!?  

– Este tragic, pt. că eu mi-am pierdut fiica din cauza Chimioterapiei! Este tragic. 

– Când ai fost diagnosticată cu Cancer Pancreatic, care a fost prognoza medicilor?  

– Mi-au mai dat de trăit între 6 săptămâni și 6 luni! – Doar atât!? 

– Și eu știam foarte mulți oameni care avuseseră Cancer Pancreatic, și nici unul nu supraviețuise, și 

singurele 2 persoane care supraviețuiseră sunt doctorii ce apar în cartea lui Phillip Day – „Cancer – Why 

We’re Still Dying to Know the Truth”. 

E vorba de 2 doctori acolo, unul fiind dentist, și amândoi s-au vindecat cu ajutorul Vitaminei B17, prin 

detoxificarea Colonului, și cu ajutorul Terapiei Gerson! 

Cred că în aceste situații e nevoie să pui în mișcare toate aceste 3 acțiuni! Trebuie să detoxifici corpul, să 

restaurezi deficitul de enzime vii, trebuie să rehidratezi corpul cu sucuri bune, și să resetezi stresul din viața 

ta, iar eu am avut parte de foarte mult stres! 

Eu sunt foarte binecuvântată deoarece am fost aleasă să fiu membră în cadrul Societății Regale de Medicină, 

și sunt impresionată și fericită! 

[Dr. RAYMOND HILU]: 



 

209 
 

Eu nu sunt împotriva seriilor care arată importanța Sistemului Imunitar, pt. că și eu cred că acesta are un rol 

foarte important, însă de-a lungul anilor am tratat foarte mulți pacienți bolnavi de Cancer care se concentrau 

foarte tare doar pe sistemul lor imunitar, și care luau foarte multe chestii pt. a-și îmbunătăți sistemul 

imunitar, și care când îi verificam sub microscop aveau un sistem imunitar fantastic, însă în același timp 

Cancerul lor se tot dezvolta!  

Și asta se întâmpla pt. că dacă nu accesezi suprafața care este contaminată ca să o cureți, poți să ai cel mai 

tare sistem imunitar din lume, pt. că imunitatea nu-ți va folosi la nimic! 

Repet, Cancerul nu depinde doar de o singură chestiune! Așa că doar rezolvarea sistemului imunitar nu este 

suficient. 

Doar consumul de fructe nu e suficient. Doar emoțiile pozitive nu e suficient! Trebuie făcute toate aceste 

demersuri în același timp! 

Și exact aici constă dificultatea, pt. că dacă doar corectezi sistemul imunitar, dar nu corectezi și restul 

problemelor, atunci acel „rest” va ajunge să compromită iarăși sistemul imunitar! 

Dacă doar te detoxifici, dar nu faci și partea nutrițională și celelalte părți, atunci toxicitatea se va acumula 

iarăși, așa că vei avea parte de aceleași probleme la nesfârșit. 

Și acesta reprezintă secretul muncii din clinica noastră, și anume faptul că le facem pe toate în același timp! 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Hilu a menționat că e important să lovim Cancerul simultan cu diferitele tipuri de tratamente, iar el face 

asta la clinicile sale din Spania, astfel: prin detoxificare, prin nutriție, prin suplimentare, și în special prin 

Dieta BudWig! 

Un alt medic pe care l-am intervievat este Leigh Erin Connealy! Am călătorit la clinica sa din Irvine, 

California! Vă invit să o ascultăm pe Dr. Connealy explicându-ne unele dintre protocoalele de tratament pe 

care le folosește în clinica sa din Irvine! 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY]: 

Unul dintre lucrurile cheie ale sănătății este Optimizarea Sistemului Imunitar! Și cred că e vorba de anul 

1999, când un doctor sau mai mulți doctori – și se bat cap în cap informațiile referitoare la cine anume a 

descoperit, dar nu asta e treaba mea, însă e vorba despre ceva numit GCmaf = Factorul de Activare a 

Macrofagelor. Ce sunt macrofagele? 

Macrofagele sunt peptinele sistemului tău imunitar. Și trebuie să avem un sistem imunitar, fie că suntem 

bolnavi de Cancer, de Diabet, de Boli Cardiace, de Demență, șamd! Deci avem nevoie de un sistem imunitar 

bun care să aibă grijă de celulele noastre! 

Așa că atunci când în corpul nostru apar celule nocive, și mă refer la celulele canceroase sau la viruși, ele fac 

o enzimă numită Nagalase! 

Nagalase otrăvește macrofagele, inhibându-le ca să nu atace celulele rele! 
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Ceea ce se poate face este să îți măsori nivelul Nagalase, și asta nu se face în SUA, ci într-un laborator din 

Olanda, așa că trimitem mostre din sângele pacienților în Olanda pt. a vedea ce nivel de Nagalase au! 

Oamenii pe care îi știm bolnavi de Cancer sau care au viruși în corpul lor, e foarte probabil să aibă niveluri 

ridicate de Nagalase, și până la acest moment GCmaf și-a folosit toată capacitatea sa, fie că vorbim de 

Autism, Alzheimer, de Cancer, sau boli cardiace, boli cronice virale, bacterii, șamd. 

Noi am început să folosim așa ceva cam de 2 ani de zile, și se poate crea GCmaf pe post de probiotic, și îl 

poți face singur într-un iaurt. 

Poți să cumperi materia primă și îți poți face singur iaurtul care produce GCmaf! Nu e de ajuns să cumperi 

iaurt organic de la raft din magazinul tău, ci va trebui să-l faci tu pt. a-ți procura propriul tău GCmaf din 

iaurt, sau – după cum procedăm noi – să folosești un supozitor probiotic denumit Probioticul Bravo! 

Știu că funcționează deoarece fiecărui pacient căruia i-am dat așa ceva – i s-a redus nivelul de Nagalase. 

[Dr. BITA BADAKHSHAN]: 

Nivelul de Nagalase îmi arată mie cum se situează sistemul tău imunitar! La pacienții sănătoși, nivelul de 

Nagalase ar trebui să fie mai mic decât 1. 

Însă dacă ai viruși sau cancer în corpul tău, atunci nivelul de Nagalase tinde să fie mai mare! 

Așa că am început cu pacienții mei sănătoși, care nu au diagnosticul de Cancer, dar care au viruși în corpul 

lor, să le măsor nivelul lor de Nagalase! 

Dacă este 1 sau mai mare decât 1, atunci le spun: „Sistemul tău imunitar este suprimat, și vei ajunge să faci 

Cancer!”. 

[TY BOLLINGER]: 

Din nefericire, după cum deja am văzut de mai multe ori pe parcursul seriei noastre documentare, autoritățile 

te vor închide dacă folosești un tratament care funcționează împotriva Cancerului, dar care nu este 

„aprobat”. 

Acest lucru s-a întâmplat recent și în cazul GCmaf în cadrul unității de producție din Europa! 

[VALERIE WARWICK]: 

Clinica de GCmaf se află în Europa, iar FDA-ul din acea țară a dat buzna la laboratorul respectiv, le-a luat 

toate produsele, toată medicamentația, tot echipamentul de laborator, și le-au blocat toate conturile bancare, 

adică le-a închis toată activitatea! 

Această clinică ajută mii de pacienți restaurându-le sistemul imunitar, ajută copiii cu Autism, și ea deținea 

secretul vindecării Cancerului, și a fost închisă de sistem! 

– Dacă poți, vorbește-ne puțin despre detaliile acestui raid!  

– Da, versiunea europeană a FDA-ului a venit peste laboratorul de GCmaf, acolo se aflau 2 femei tehnician 

la laborator, ei aveau arme automate, aveau veste anti-glonț, și au îndreptat armele la ele, și le-au luat tot din 

laborator, le-au blocat conturile bancare! 
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Aceasta reprezintă o tehnică de tip Gestapo de a închide orice tip de medicamentație alternativă, și mă refer 

la medicamentație care nu e dirijată de Cartelul Farmaceutic! 

– Nu-mi vine să cred! Asta sună exact ca o mafie! – Da. Chiar este vorba de mafie!  

[TY BOLLINGER]: 

Acest tip de raiduri au loc în toată America, însă după cum am auzit, acum se întâmplă și în Europa! 

Acest tip de comportament este criminal, indiferent unde are loc, deoarece le oprește oamenilor accesul la 

tratamente ce le pot salva viața! Acum să auzim mai multe de la Dr. Connealy! 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY]: 

Camera hiper-barică se folosește în întreaga lume de foarte mulți ani, și interesul  în utilizarea ei crește din 

ce în ce mai mult și în America și în întreaga lume, adică devine ceva standard, iar în SUA cu ajutorul ei 

putem trata orice, de la Cancer, la răni, la Diabet, la boli bazate pe Nitrogen, adică tot felul de probleme, și 

mă refer la cele aprobate pt. utilizare, cum ar mai fi Autismul, probleme la creier; pt. că avem neuro-chirurgi 

care folosesc camera hiper-barică pt. pacienții cu Cancer la Creier, acea tumoră numită Glioblastom! 

Așa că camera hiper-barică reprezintă o formă minunată de a interveni asupra a nenumărate probleme! 

[TY BOLLINGER]: 

Care este scopul camerei, în afară de a-i furniza pacientului oxigen pur prin intermediul unei măști? 

[Dr. JOLLY GABRIEL – medic, specialist al Terapiei cu Oxigen hiperbaric]: 

Este necesar să pui pacientul sub presiune, astfel încât presiunea să cauzeze tuturor gazelor – oricărui tip de 

gaz aflat într-un mediu presurizat - să se dizolve în toate lichidele!  

Iar principalul lichid pe care încercăm să-l dizolvăm cu ajutorul Oxigenului este sângele! Așa că adesea 

ridicăm presiunea atmosferică de 2.5 ori, iar acest lucru va crea cantități mari de oxigen care să intre în 

sânge, care va genera mecanisme de vindecare. 

– Dr. Jolly, cum ne puteți explica că atunci când această cameră face ca oxigenul să ajungă în sânge, așa 

ceva să declanșeze mecanismele de vindecare a corpului!?  

Noi am auzit adesea că oxigenul este minunat pt. sânge, știm asta pt. că îl respiram, dar cum funcționează 

mai exact ca să ajute la vindecare? 

– În primul rând oxigenul este absolut esențial pt. a susține viața! Dacă nu-l avem pt. câteva minute, atunci 

suntem morți! 

Putem să stăm câteva zile fără mâncare sau fără apă, însă nu putem funcționa fără oxigen mai mult decât 

câteva minute! Așa că în primul rând oxigenul este un susținător al vieții. 

Apoi, este produsul absolut necesar și pt. a începe procesul de vindecare! Fără oxigen, nicio vindecare nu 

poate avea loc, pt. că fără el am dezvolta necroză, care se traduce din greacă ca „moarte”! 
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Așadar, moartea celulară poate apărea într-o mică parte din corp dacă această parte este privată de oxigen, și 

cu cât îi dai mai mult oxigen cu atât se vindecă mai repede, și să știi că se poate vindeca în totalitate un om 

care are răni severe din cauza diabetului sau din alte cauze! 

Dacă îi bag în camera hiper-barică, în 90% din cazurile în care există „marea necroză” care e ceva grav și 

care în mod normal trebuie amputată, deci în 90% din cazuri am fost capabili să salvăm membrul respectiv! 

[TY BOLLINGER]: 

Este absolut uimitoare camera hiper-barică cu oxigen deoarece poate salva membrele oamenilor! 

Un alt expert în Camera cu oxigen hiper-baric este Dr. David Jockers! Vă invit să ascultăm ce are de spus cu 

privire la acest dispozitiv! 

Dr. J. aș dori să mergem și mai departe în ceea ce privește Oxigenul și rolul său în ecuația Cancerului!  

[Dr. DAVID JOCKERS]: 

Da, atunci când ne uităm la terapiile cu oxigen, cum folosesc și eu la clinica mea cameră cu oxigen hiper-

baric pt. a-i ajuta pe pacienții cu boli cronice, știm că pe măsură ce Cancerul se dezvoltă, celulele sale devin 

celule anormale mutagene și ele nu mai funcționează pe același principiu pe care funcționează celulele 

normale, și mă refer la oxigen. 

– Ci devin hipoxice, așa că ceea ce se întâmplă este că baza Cancerului este puternic hipoxică!  

– Ce înseamnă hipoxic? – Se referă la un mediu cu foarte puțin oxigen. 

Iar acest lucru furnizează un mecanism protector pt. ca Chimioterapia să nu aibă efect asupra sistemului 

nostru imunitar! 

Și din cauza faptului că este hipoxic în nucleul său, asta semnalizează în afara lui un semnal numit VEGF = 

Factor Endotelial Vascular de Creștere Vascular, care semnalizează corpului să producă vase de sânge 

anormale care să hrănească tumora canceroasă pe măsură ce se formează! 

Așa că își dezvoltă propriul furnizor de sânge care să hrănească nucleul și să-l țină în viață!  

– Asta e ceea ce se numește angiogeneză!?  

– Da, ăsta e termenul pt. formarea a noi vase de sânge! 

Așa că în cazul terapiilor cu oxigen, noi băgăm mai mult oxigen în oameni, acesta se va difuza în plasmă și 

în toate celulele corpului, iar asta va duce la oprirea acestui factor VEGF, și prin urmare nucleul Cancerului 

va avea mai puțin sânge furnizat, ceea ce va duce la slăbirea și expunerea lui! 

Și mă refer expus la acțiunea sistemului nostru imunitar, care reprezintă cea mai bună apărare militară 

împotriva formării Cancerului, și asta îl va face mai vulnerabil la Chimioterapie și Radioterapie, dacă 

persoana respectivă va ajunge să facă așa ceva! 

[TY BOLLINGER]: 
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Așadar, Oxigenul poate ajuta ca Chimioterapia și Radioterapia să funcționeze mai bine! E uimitor. Camerele 

hiper-barice ar trebui integrate în tratamentele convenționale! Un alt subiect foarte important este emiterea 

luminii!  

[Dr. MARCEL WOLFE – educator holistic, Expert în radiații și frecvențe]: 

Noi, oamenii, suntem ființe luminoase! Ceea ce vezi aici reprezintă o imagine transversală a ADN-ului 

nostru! Și vreau să te întreb dacă știi ceva despre Geometria sacră!? 

Când am văzut prima dată așa ceva, m-a luat cu tremurături! 

Această reprezintă o imagine transversală a ADN-ului! Și acesta e ADN-ul nostru așa cum îl știm noi!  

Acesta reprezintă antena perfectă pt. a prelua frecvențe. Și arată aici că ADN-ul – pe care eu îl denumesc o 

chestie uimitoare în materie de frumusețe și complexitate – reprezintă Geometria Sacră! Acest lucru relevă 4 

miliarde de surse fotonice luminoase aflate în doar o singură secțiune transversală de ADN. 

Ceea ce mi-ar plăcea să văd în școli, în biserici, adică să începem cu copiii și să le spunem: „Voi trăiți în 

ceva numit corp uman, și care este miraculos! Este uimitor.”. 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY]: 

Avem și un dispozitiv nou numit „Lumina RX cu ultra-violete”! – Da, l-am văzut azi dimineață!  

– Iar modul în care funcționează pornește de la faptul că în cadrul venelor există lumina infra-roșie generată 

de frecvențele diferitelor forme de furnizare a sângelui, sânge care este conceput pt. a elimina diferiții 

dăunători de acolo, dar și pt. a-ți activa sistemul imunitar, pt. a-ți crește saturația oxigenului, și este absolut 

uimitor! 

Așa că noi folosim așa ceva de câteva luni, și se află în studii clinice, și va fi în curând aprobat de FDA. 

– De ce este lumina cu ultra-violete atât de importantă?  

[Dr. SUZANNE KIM]: 

– Se știe de mult timp că lumina cu ultra-violete este un dezinfectant, așa că este capabilă să ucidă virușii, 

bacteriile, și fungii! 

Așa că în același mod lumina cu ultra-violete este capabilă să ucidă virușii, bacteriile, și fungii din sânge! 

Și asta e important, după cum îți poți da seama, în cazul infecțiilor, adică oricine suferă de o infecție poate fi 

tratat cu acest tip de tratament! 

Dar e folositor și pt. pacienții noștri cu Cancer, pt. că știm că multe forme de Cancer își au originea în una 

dintre aceste 3 cauze! Așa că acesta e motivul pt. care cei mai mulți pacienți bolnavi de Cancer au parte de 

acest tratament. 

Și pt. că încăperea asta este luminată, nu se poate vedea acum lumina din vene, dar este transmisă!  

– De fapt pot să văd ceva! – Să știi că se vede mai bine când e mai întuneric! 

[TY BOLLINGER]: 
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Mașinăria cu Lumina ultra-violetă este un dispozitiv uimitor, însă dacă nu poți avea acces la ea, oare există 

și alte metode de a băga lumină în celulele tale!? 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Vitamina D reprezintă un miracol dăruit de Dumnezeu, și este parte din planul nostru natural.  

Noi am fost concepuți pt. a fi expuși la Soare! Deși cei mai mulți dermatologi ne spun să nu mai stăm în 

soare „de frica” Cancerului la Piele, chiar dacă unii oameni mor de la Cancerul la Piele, însă foarte puțini = 

adică mai puțin de 1% din totalul bolnavilor de Cancer care mor din cauza lipsei Soarelui = și mă refer la 

bolnavii de Prostată, de Plămâni, și toate acele afecțiuni maligne. 

Așa că până în acest secol (după anul 2000) noi nu am înțeles și nu am apreciat valoarea Vitaminei D. 

Secolul trecut nu o înțelegeam, ci doar știam că e disponibilă pt. a trata bolile de oase, cum ar fi Rahitismul 

și Boala oaselor moi. 

Însă la sfârșitul anilor 1990 s-a permis ca laboratoarele comerciale să măsoare asta, așa că au putut derula 

studii și au fost șocați de ce au aflat: 95% dintre oameni nu au în ei nivelurile minime de Vitamina D. 

Și nu doar că e bună pt bolile de oase, dar este bună și pt. a reduce riscurile împotriva celor mai mari ucigași 

de oameni, si mă refer la Cancer și la Bolile de inimă. 

Iar studiile epidemiologice arată că se reduce cazurile de bolnavi de Cancer cu 50% atunci când există 

niveluri adecvate de Vitamina D. 

Dacă așa ceva nu este ceva uimitor, atunci nu știu ce poate fi! Știm că diavolul se află în detalii, nu-i așa, 

Ty!? – Da. 

Așa că pericolul care poate apărea este să spunem: „Hai să înghițim aceste pastile cu Vitamina D și să ne 

ridicăm nivelul!”, însă acest lucru e doar o variantă, și în anumite cazuri unica varianta, însă nu asta 

reprezintă varianta ideală! 

Varianta ideală e să urmezi modelul natural care este să ieși la Soare având pe tine foarte puține haine, dar 

asta înseamnă să te afli într-un climat foarte moderat, de obicei în zona tropicală și sub-tropicală iarnă, și să 

lași razele Soarelui să bată pe pielea ta, și asta deoarece Soarele convertește un precursor al Colesterolului în 

Vitamina D, iar Vitamina D este transferată și convertită în corpul tău pt. a se lupta cu metaloizii activi din 

tine, și atunci apare și magia de care îți spuneam! 

Și dacă facem asta ne afectează în sens bun 10% din Genom, numindu-se influență epigenetică. Adică ne 

optimizează 10% dintre gene! Vitamina D reprezintă una dintre cele mai profunde influențe epigenetice 

asupra Codului Genetic! 

Există câteva forme de radiații ultra-violete! 3 tipuri de UV: A, B și C. C este foarte rară asupra noastră 

deoarece se găsește mai sus de atmosfera noastră. 

Cea de tip UV A este cea periculoasă pt. că cauzează cele mai multe cancere, iar UV B este cea care permite 

corpului nostru să producă Vitamina D. 

Toate acele protecții solare filtrează UV B pt. că corpul tău să nu producă Vitamina D, adică practic opresc 

producția de Vitamina D și lasă radiația cu UV să treacă. 
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Așa că astea cresc riscul de a face Cancer la Piele, și exact asta a arătat și acest studiu: dacă folosești 

protecție solară, atunci îți crești șansele de a face Cancer la Piele! 

[TY BOLLINGER]: 

Asta merită repetat! Dr. Mercola tocmai ce ne-a spus că protecția solară crește riscul de a face Cancer din 

cauză că filtrează UV de tip B – care reprezintă convertorul corpului nostru pt. vitamina D ce ne protejează 

de Cancer, asta în timp ce nu filtrează și UV de tip A să treacă – și care cauzează Cancer! 

S-ar putea să vă întrebați dacă există și alte metode de a băga lumina în celule! Am călătorit până în 

Amsterdam, Olanda, pt. a ni se răspunde la întrebarea asta! 

[Dr. HENK FRANSEN]: 

Avem echipament să măsurăm o celulă sănătoasă, și aceasta e plină de lumină, și chiar radiază puțin această 

lumină! Iar această lumină pătrunde prin ADN în toate acele milioane de procese chimice miraculoase. 

Însă o celulă murdară conține mai puțină lumină, și pare că pierde lumină, pare că se scurge lumina din ea.  

Iar celula canceroasă este aproape neagră pt. că conține foarte puțină lumină, astfel încât mecanismul 

inteligent nu se poate manifesta prin ADN în cadrul proceselor sănătoase din celulă! 

Așa că eu cred că înainte de Nutriție, corpul și celulele trebuie să fie inundate cu lumină! Asta trebuie să fie 

prima prioritate în cadrul tratamentului anti-cancer! 

– Așadar, ai un anumit tratament care să bage lumina în celule!?  

– Da. E exact ce ai spus. Îi învățăm pe pacienții bolnavi de cancer să își inunde corpul cu lumină. 

Și cele mai cunoscute metode de a face asta este prin consumarea de mâncăruri organice proaspete! 

Se poate spune că lumina Soarelui s-a acumulat în Mâncare, adică în verdețuri, în fructe, și atunci când le 

consumăm e ca și cum corpul nostru ar deschide un cadou și ar lua lumina din el, iar apoi lumina aceea 

rezonează cu lumina din celula ta și o face mai puternică și mai vitală. 

[TY BOLLINGER]: 

– Vrei să spui că noi fiind înconjurați de atâtea verdețuri suntem cumva gata pt. consumul unui pahar de suc 

de Iarbă de Grâu Verde!? Ce ne poți spune despre Iarba de Grâu Verde? 

[SAYER JI]: 

Eu ador Iarba de Grâu verde în special pt. conținutul ei bogat în Clorofilă. Iar Clorofila reprezintă o 

moleculă uimitoare deoarece este similară cu Hemoglobina – adică substanța care ne face sângele să fie 

roșu! 

Diferența este că Clorofila conține în centrul ei un atom de Magneziu, asta în timp ce sângele nostru conține 

Fier – ceea ce îl face să se atașeze de Oxigen și să se transforme în roșu atunci când este expus la Oxigen. 

Clorofila se întâmplă să fie capabilă să intre în Mitocondria din celula noastră pe post de metabolit și să 

captureze energia Soarelui, de unde să foto-energizeze mai departe Ciclul Krebs – care produce ATP ce 

reprezintă baza energiei corpului nostru! 
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Acest studiu care a apărut în 2014 a arătat nu doar că crește eficiența productivității ATP atunci când 

consumă Clorofila, intră în Mitocondrie, capturează lumina Soarelui, ci și faptul că menține scăzut Stresul 

Oxidativ, ceea ce duce la creșterea longevității celulei. 

– Deci noi putem captura lumina solară ce se află în plante!?  

– Noi suntem hibrizi solari, și da, putem face asta, și s-a demonstrat prin experiment științific! 

[TY BOLLINGER]: 

Eu împreună cu echipa TTAC am mers în Atlanta pt. a filma „A Better Way Health”, și am avut șansa de a 

merge la restaurantul lui Thomas, și cu toții am avut posibilitatea de a bea un pahar de Iarbă de Grâu verde! 

Iată-l pe Dr. David Jockers descriind această experiență! 

[Dr. DAVID JOCKERS]: 

Suntem în direct cu anti-oxidanții! – Ce consumați, Dr. Jockers!? – Avem un tonic câștigător format din 

Sfeclă roșie – care este unul dintre cele mai bune elemente împotriva îmbătrânirii mentale, plus Țelină, plus 

suc de Iarbă de Grâu verde – care e una dintre cele mai bogate super-mâncăruri în Clorofilă pe care o poți 

pune în corpul tău! Așa că 60 de grame de suc de Iarbă de Grâu verde reprezintă un foarte puternic 

constructor de sânge! 

[Dr. HOWARD FISHER]: 

Haide să ne referim la Clorofilă! Cea mai bună parte a Clorofilei este dată de Magneziul care este elementul 

ei de bază! Exact cum molecula de Hemoglobină are Fierul, așa are Clorofila Magneziul! 

Acesta este foarte ușor acceptat de către corp, iar seria de reacții care va urma în organism va începe să dea 

afară metalele din corp! 

Există metale toxice în mediul nostru! Să fii sigur de asta! Sunt ele peste tot? – Absolut că da! 

De-asemenea, ea furnizează și nutriție: vitamine, minerale, puțină glucoză, și mă refer la glucoză derivată 

din plante, nu zahăr industrial sau din porumb modificat genetic, ci mă refer la nutriție reală care intră în 

corpul tău. 

Așa că e bine să îți placă verdețurile, și poți trăi bine pe baza lor! Preferata mea este Moringa Oliferă și în 

anii 90 consumam multă Spirulină când cea mai bună dintre ele era cultivată; Chlorella este de-asemenea 

foarte bună!  

Amestecurile de verdețuri sunt fabuloase! Eu în mod constant le caut pe cele mai bune, și uite așa aflu ce mi 

se potrivește cel mai bine! 

[TY BOLLINGER]: 

Referitor la verdețuri, una dintre super-mâncărurile pe care familia mea o consumă zilnic se numește „Living 

Fuel Super Greens”, și a fost dezvoltată de KC Craichy pt. soția sa – Monica, și este folosită de nenumărate 

persoane pt. a-și recâștiga sănătatea! Iată povestea lor!  

[KC și MONICA CRAICHY – autori și experți nutriționali, fondatori Living Fuel]: 
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O să vorbesc un pic despre istoria acestui produs, și cum a apărut el! Frumoasa mea mireasă de aici – 

Monica – care a fost Miss Florida și care urma să devină Miss America, și îți poți da seama că e uimitoare 

doar dacă te uiți la ea – nu e niciun secret! 

Am vrut să spun asta ca introducere, însă când ne-am mutat în America, în primii 3 ani suferea de Atacuri de 

Panică, Depresie Clinică, Gânduri Suicidare, asa că medicii ne-au prescris Xanax și Zoloft, și Psihoterapie, 

iar înainte de asta nevasta mea era o fire neînfricată, iar ce i-a dat medicul a transfigurat-o în rău! 

– Au fost vremuri întunecate și am fost destul de disperați atunci, și am știut la acea vreme că 

medicamentația primită mă făcea și mai nebună, așa că i-am spus lui KC că acesta nu poate fi răspunsul! 

Așa că el a început să cerceteze literatura medicală pt. a afla ce anume face ca o persoană perfect sănătoasă 

să se transforme atât de oribil, așa că a verificat totul de la zero! 

– Vedem adesea oamenii care suferă de Anxietate, de Atacuri de Panică, și Depresie, asta e la ordinea zilei, 

așa că am verificat literatura de specialitate, iar Monica era subiectul meu personal și clinic nr. 1, și eu eram 

nr. 2, așa că am verificat ce spune literatura de specialitate despre o asemenea situație, deoarece toată lumea 

(din sistemul medical) doar ghicea cu privire la ea: „Poate va fi pacientă pe viață!”, „Poate că își va reveni 

de la sine!”, însă nimeni nu spunea care e cauza acestei afecțiuni! 

– Iar rețeta oficială nu era o opțiune pt mine!  

– Așa că a aruncat tot Xanaxul și Zoloftul în 2 săptămâni, iar după o cercetare de 10 ani cu ajutorul literaturii 

de specialitate ea a înregistrat progrese considerabile succesive cu mici scăpări, însă concluzia este că după o 

perioadă de 10 ani Monica s-a vindecat, iar acum ajutăm alte mii de oameni să primească vindecarea lor. 

Rezultatul muncii a fost „combustibilul viu și uimitor” pe care l-am scris în cărțile mele și pe care îl predăm, 

șamd, așa că despre acest „super-combustibil viu” unii oameni spun că este scump pt. un supliment, însă de 

fapt este vorba de o super-mâncare, nu un supliment! Este o super-mâncare integrală pe care o poți bea! 

– Nu e ca și cum ai avea parte de o salată sau de un bol de Fructe de Pădure, pt. că conține totul de la A la Z. 

– Vorbește-ne despre profilul său nutrițional deoarece nu am mai văzut până acum ceva atât de confortabil! 

– Ei bine, tu deja ai vorbit despre el, pt. că deja ai făcut un fel de cură cu acest lichid timp de 2 săptămâni, 

iar asta înseamnă că deja ți-ai îmbunătățit sistemul imunitar pt. 1 sau 2 săptămâni, și asta deși nu știai nimic 

de la știri despre caloriile reduse, despre densitatea nutritivă, și altele asemenea! 

– Așa că acest lichid conține mai multe proteine decât albușul a 12 ouă la un loc, are mai multă Vitamina D 

decât 10 fileturi de Somon, iar lista poate continua, însă adevărul este că dacă tu îi dai corpului tău tot ceea 

ce are nevoie, și în același timp să tai caloriile pe care le pot avea toate acestea la un loc, atunci tu îți poți 

genera schimbări incredibile în corpul tău! 

Oamenii știu separat ce efect au alimentele: portocalele sunt bune pt. ceva, ce beneficii conferă Omega-3, 

șamd, însă sunt preluate din atât de multe surse încât nu le poți consuma cu regularitate!  

– Și e și foarte dificil dpdv logistic să le poți pregăti pt. fiecare masă! 
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– Nu e imposibil, însă e dificil! Așa că oricine își poate actualiza sănătatea, pt. că prin intermediul fiecărei 

mese bagi în tine un lichid viu, și nu-mi pasă dacă ai în spate o echipă întreagă și bucătari, pt. că odată cu 

fiecare astfel de masă tu îți upgradezi sănătatea! 

– Iar în cazul meu, evident că eu nu aveam de-a face cu Cancerul, însă corpul meu era într-atât de deficitar 

de cele trebuincioase, încât în cartea sa „The Seven Golden Keys to Lifelong Vitality”, noi am înțeles 

retrospectiv că eu eram în ultimul hal la absolut toate aceste 7 criterii! 

În mod normal oamenii sunt deficitari doar la 3 sau 4 criterii, așa că eu chiar mă aflam pe moarte, și este 

uimitor să afli că atunci când îi oferi corpului tău ceea ce are nevoie, și aceasta este ideea noastră principală: 

Tot ceea ce corpul tău are nevoie!  

– Este uimitoare vindecarea ce poate apărea atunci când dăm combustibil corpului nostru! 

– Trebuie să menționez că eu nu fac niciun ban pt. că promovez „Living Fuel”, ci doar vă spun despre el pt. 

că e bun! Așa că vă mulțumesc pt. ceea ce faceți!  

– Apreciem! Și noi îți mulțumim! – Dumnezeu să te binecuvânteze, Ty! Dumnezeu să vă binecuvânteze și pe 

voi! 

[TY BOLLINGER]: 

Din câte știu, nu poți greși adăugând „Living Fuel” oricărui protocol de nutriție! Mai devreme în acest an am 

avut privilegiul să vorbesc la conferința de Medicină Integrativă de la San Diego, și m-am conectat cu 

experți precum Dr. Sunil Pai, Dr. Dan Nuzum, Dr. Veronique Desaulniers, dar și cu expertul în Cancer – 

Marcus Freudenmann! 

În clipul următor Marcus ne explică de ce anumite tratamente clinice funcționează pt. anumiți oameni, iar pt. 

alții nu funcționează! 

[MARCUS FREUDENMANN – autor, director și producător de filme documentare, lector internațional]:  

Anumite clinici nu acordă niciun fel de grijă dietei! Adică primești într-o clinică Brânză cu Macaroane, și ți 

se spune să nu consumi zahăr, însă de fapt nu le pasă de zahăr! 

În alte clinici vezi că nu se interesează deloc de hormoni, în alte părți vezi că nu e nicio atenție referitoare la 

minte, la psihologie, sau la a te încuraja, altele nu vor să te educe! 

Așa că atunci când tu intri într-una din aceste clinici și ești privat de poate cea mai importantă sferă pt. tine, 

și asta doar pt. că doctorului respectiv nu-i place, atunci vei pierde și mulți bani, și vei și eșua în tratamentul 

tău! 

[Dr. HOWARD FISHER]: 

De ce se întâmplă ca anumite protocoale să fie mai de succes decât altele!?  

De ce anumite protocoale ce au un succes răsunător nu sunt cunoscute de oameni!? 

Eu lucrez cu Dr. Igor Smirnov! Acest medic – în anul 1986 când a explodat Cernobîlul – a făcut parte din 

una dintre echipele științifice care a intrat acolo, ca să determine nu de ce acea zonă duce la apariția 

cancerelor, ci de ce acei oameni nu aveau Cancer! 
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Și n-ai auzit niciodată așa ceva! Igor Smirnov a intrat în acea clădire și a aflat că acolo există un grup de 

oameni care nu aveau Cancer! 

Și echipa științifică nu încerca să le ofere ajutorul celor din jur, ci încerca să afle de ce acești oameni nu se 

îmbolnăvesc de Cancer, și au aflat că are legătură cu apa! 

Acum totul devine interesant pt. toată lumea! Ideea era că dacă poți să supra-hidratezi o celulă, adică dacă 

poți să bagi suficient de multă apă în celulă ca să funcționeze optim, atunci practic poate face față la aproape 

orice lucru rău! 

Ceea ce se întâmpla era că structura apei se schimba pe măsură ce cobora de pe munții Caucaz, și în loc să 

vină sub format izo-tetraedric, venea într-un format liniar! 

Atâta lucru nu însemna nimic, însă în acest fel se pot accesa aqua-porii ca să poată intra în fiecare celulă. 

Se poate căra Nutriție în fiecare celulă, se pot da afară toxinele din fiecare celulă, și cu toate acestea nu 

contează foarte mult, ci contează faptul că se permite funcțiunilor fiziologice ale celulei să fie îmbunătățite! 

Și repet, nu e vorba de o cură, ci doar permiterea corpului de a face asta! Să știi că nimeni nu a auzit de 

protocolul acesta!   

Spune-le rezidenților de la Biologie Moleculară să creeze o tehnologie similară! Păi ei nici măcar nu au auzit 

de așa ceva! 

– Și așa s-a aflat că oamenii care erau în viață la Cernobyl și nu aveau Cancer, de fapt băuseră această apă!?  

– Prin consumarea acestei ape, li se permitea să se hidrateze! 

Iar sistemul a dat Premiul Nobel în 2003 Dr. Peter Agre pt. descoperirea aqua-porilor! Când el a găsit apa, el 

nu știa motivul. 

Ne-am lămurit după ce am văzut aceste deschizături dintr-o singură moleculă de apă, și care apărea în orice 

celulă! 

Noi știam că dacă hidratam cum se cuvine o celulă – de exemplu, virușii se multiplică cu ușurință într-o 

celulă deshidratată, iar într-o celulă hidratată nu poate face asta! 

Asta a condus la conceptul că dacă oferi corpului ceea ce are nevoie pt. a funcționa optim, atunci putem 

învinge orice afecțiune prin simpla urmare a unor protocoale conforme!  

Nu să oferim oamenilor Chimioterapie care să ucidă totul în calea ei, deși câteodată funcționează!  

Nu să le oferim bolnavilor de Cancer Radiație care să ucidă totul în jurul lor! Pt. că tre’ să știm că dacă 

iradiem un țesut, oare asta nu duce la apariția unei tumori!? Arunc și eu cu ironii (pt. că normal că se știe 

asta)! 

Însă realitatea asta e! Știm că tot ce tre’ să facem este să îi deblocăm corpului capacitatea de a se vindeca 

singur! 

Cred că tehnologia Dr. Smirnov este ceva ce ar trebui să folosească toată lumea! Oare asta e o cură? Nu. Te 

ajută? Absolut da. 
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[TY BOLLINGER]: 

Este fascinant că Dr. Igor Smirnov ce se afla într-o echipă științifică din Rusia verifică de ce anumiți oameni, 

după dezastrul de la Cernobîl, nu făceau Cancer! 

Și s-a aflat că totul se datora acestei ape specifice pe care ei o beau! După interviul cu Dr. Fisher, l-am rugat 

să-l sune pe Dr. Smirnov pt. a afla dacă putem stabili un interviu, ceea ce s-a și întâmplat. 

Apoi am călătorit până în California pt. a-i lua interviul cu privire la dispozitivele tehnologice pe care le-a 

inventat, adică mai exact ceea ce el numește Apă MRET. 

[Dr. IGOR SMIRNOV – inventator, om de știință, Expert în Radiații, autor, lector]: 

Am fost implicat în anii 80 în cercetarea referitoare la radiațiile asupra oamenilor în urma catastrofei din 

1986 de la Cernobyl. 

Și din întâmplare s-a aflat că în anumite zone oamenii ce sufereau în urma radiației, și erau plasați în diferite 

resorturi, iar în anumite zone reabilitarea lor era mult mai bună comparativ cu alte grupuri. 

Și din întâmplare s-a aflat că acest lucru se datorează apei minerale proaspete! Așa că am luat probe, am 

făcut câteva studii în câțiva ani, și s-a aflat că nu era vorba de conținutul apei minerale, ci datorită structurii 

moleculare unice pe care o avea acea apă. 

Apoi mi-a mai luat încă 10 ani pt. a dezvolta o tehnologie care să mă ajute să recreez același tip de apă în 

bucătăria ta. 

Așa că e vorba de un echipament unic care tratează apa cu o frecvență și intensitate foarte joasă, o izolare 

electromagnetică foarte joasă care mimează intensitatea câmpului electromagnetic al pământului. 

Am făcut multă cercetare referitoare la cum poate această apă să afecteze fiziologia omului, și am aflat că 

are un efect foarte profund, și au fost multe studii științifice efectuate în Europa, în SUA, și în Rusia, și s-a 

aflat cum poate această apă MRET să afecteze corpul uman! – De la ce sunt inițialele MRET? 

– Se referă la Tehnologia Efectului  de Rezonanță Moleculară. 2 savanți americani au primit Premiul Nobel 

pt. descoperirea așa-ziselor „canale aquaporine”. 

Motivul principal pt. o hidratare optimă a celulelor este dat tocmai de canalele aquaporine. Și ceea ce s-a 

aflat este că moleculele apei intră în aceste canale una câte una. 

Am desfășurat câteva miliarde pe secundă, pt. că așa funcționează. Adică cu alte cuvinte, este foarte 

important pt. corpul uman atunci când bei apă să re-organizezi apa sub formă de o așa-zisă singură structură 

liniară. 

În acest caz ea intră cu ușurință în celulele umane. Dacă apa are o structură diferită, atunci ea va necesita 

foarte multă energie din partea corpului uman pt. a crea structura potrivită – pe care o numim „structura 

intra-celulară a apei”. 

După ce am realizat cercetarea despre apa MRET, am aflat că aceasta este similară cu apa intra-celulară. 

Așa că atunci când am derulat ceea ce se numește Testul de Bio-Impedanță, am aflat că după tratamentul 

MRET, apa va intra în celule de 3 ori mai repede decât apa obișnuită. 
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Așadar, reprezintă ceva în favoarea hidratării corpului, iar noi știm că hidratarea corpului este foarte 

importantă deoarece ea pune 10.000 de molecule de Sulf în corpul uman, fiind vorba doar de o singură 

proteină moleculară. 

Așadar, hidratarea corpului reprezintă mecanismul nr. 1 care susține în totalitate procesul de Homeostază din 

organism. 

Noi am derulat multe cercetări referitoare la cum afectează apa aceasta diferitele forme de Cancer! 

Această cercetare a fost derulată în Ucraina de Universitatea de Stat din Kiev în colaborarea cu un Centru de 

Oncologie, și s-au folosit șoareci, s-a derulat in-vivo! 

Ei au folosit 500 de șoareci, ceea ce înseamnă că a reieșit o foarte bună statistică. Și s-a aflat că dacă tratează 

șoarecii cu apa MRET, atunci regresia creșterii tumorii a fost de 50 – 60% comparativ cu grupurile de 

control. 

Speranța de viață a șoarecilor ce au fost tratați cu apa MRET a fost crescută cu 70% față de ceilalți șoareci 

care trăiau maxim 3 ani! – Cu 70% mai lungă!?  

– Da. Ei trăiesc mai mult. Am făcut foarte multe așa-zise teste in-vitro pe celule canceroase cu această apă, 

de exemplu – FDX – care este o companie indiană de bio-tehnologie, și ei au tratat mediul celular cu apa 

MRET, deoarece mediul celular este 90% compus din apă, și apoi ei au plasat celulele canceroase, apoi 

celule sănătoase în acest mediu, și evident că a existat și un grup celular de control. 

Așa că ce au aflat a fost în primul rând că asupra celulelor sănătoase, apa MRET nu are niciun efect. Așa că 

e complet sigur. Nici nu inhibă, și nici nu ajută la creșterea celulară. E doar normală. 

Însă asupra celulelor canceroase, inhibarea era de 52%! – Super! – Da, 52%! 

Nu doar că apa aceasta de tip MRET a Dr. Smirnov hidratează mai bine celulele, ci de-asemenea inhibă și 

dezvoltarea Cancerului! 

În timp ce mă aflam în curtea sa, am observat niște lămâi uriași care creșteau acolo!  

– Ce se află în spatele tău este un lămâi? – Da.  

– Și am observat încă de când am ajuns că sunt mai mari decât oricare alți arbori de lămâie pe care i-am 

văzut până acum! Și mi-ai zis că uzi pomii cu această apă de tip MRET!  

– Da, așa este. Am făcut asta ca un experiment privat în viața mea. 

[TY BOLLINGER]: 

Am primit informații cu adevărat uimitoare din partea Dr. Smirnov! Un alt specialist în hidratare este Paul 

Barattiero, și acesta e pe cale să ne dezvăluie niște informații spectaculoase despre hidrogenul molecular din 

apă. 

[Dr. PAUL BARATTIERO – expert în Hidratare, fondator al Echo Water]: 

Totul ține de hidrogenul molecular din apă. Există peste 400 de studii, dintre care 40 sunt studii derulate pe 

oameni, așa că există studii în dublu-orb care arată efectul terapeutic pe care îl are hidrogenul molecular 
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asupra a peste 150 de boli umane ce afectează fiecare organ din corp, așa că urmează să apară informații 

uluitoare. 

De-asemenea, am aflat că are și capabilități de semnalizare celulară, și tocmai ce m-am întors din Japonia de 

la Simpozionul Medical despre Hidrogenul Molecular desfășurat la Universitatea din Nagoya, și acolo s-a 

demonstrat că 200 de exprimări genetice pot fi schimbate, potențate în plus sau în minus doar cu ajutorul 

hidrogenului molecular. – Adică Epigenetică!?  

– Da. Unul dintre lucrurile principale pe care le face, este că unul dintre cei mai cito-toxici radicali liberi din 

corp, adică vătămători celulari, este denumit Hidroxi-Radicalul. 

H2 – adică hidrogenul molecular se combină cu HO pt. a forma apa în celulă. Așa că în mitocondrie vor 

exista beneficii uriașe; în celulele corpului unde se află acel radical liber – Hidroxi-Radicalul – care vatămă 

corpul, acolo va intra hidrogenul, se va combina cu el, și efectul rezultat va fi apă. 

Așa că se va converti cel mai cito-toxic radical liber în molecule de apă. Asta e foarte puternic. 

Noi avem studii, și e vorba de știință reală, nu pseudo-știință, ceea ce eu cred că e demn de menționat! 

E bine să cunoaștem despre ce mecanism este vorba, și este bine ca oamenii să bea apă bogată în hidrogen! 

Acum studiile pe animale și pe oameni arată că hidrogenul molecular ajută la contracararea celulelor stem, 

adică și bolnavii de Cancer au beneficii de pe urma consumării acestui tip de apă. 

[TY BOLLINGER]: 

Eu cred cu putere în beneficiile hidrogenului molecular, și de fapt eu și familia mea deținem în casă unul 

dintre eco-dispozitivele lui Paul, aceasta fiind apa pe care o bem zilnic. 

Mai devreme în episod, Dr. Hilu a menționat că tot ceea ce se află în corpul nostru este de natură electrică. 

Vă invit să aflăm mai multe despre electricitatea corpului și despre voltajul său! 

[Dr. BITA BADAKHSHAN]: 

Atunci când ai Cancer sau orice formă de rană în corpul tău, atunci voltajul tău celular scade. 

El ajunge undeva la 20 – 30 de mili-volți, asta în timp ce o celulă sănătoasă are între 70 și 210 mili-volți. 

Așa că atunci când faci PMF, tu de fapt îți încarci corpul, adică membrana celulară. 

Așa că e bine să faci acest lucru benefic numit PMF înainte de a face orice alt tip de tratament, injecții, 

șamd! – Ce înseamnă PMF?  

[Dr. MARCEL WOLFE]: 

– „Pulsarea de Câmpuri Electromagnetice!”. Adică nu un magnet static, pt. că tot ceea ce se află sub lumină 

va pulsa. Noi avem nevoie de puls. Pe Lună nu există niciun fel de puls, și de aceea nu trăiește nimic acolo! 

Așa că omenirea a evoluat, s-a dezvoltat și acum a devenit dependentă de o energie despre care nici nu știa 

că există. 
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Nu s-a aflat decât după ce am trimis pe cineva în spațiu, în 1962 pe Yury Gagarin, care s-a aflat acolo doar 

timp de o oră și 40 de minute, însă pt. că se afla dincolo de frecvențele ce se află în mediul nostru, în cele 

100 de minute el și-a pierdut foarte mult din densitatea oaselor, scăderea metabolismului, și-a pierdut 

percepția, și a devenit depresiv pt. tot restul vieții sale! S-a sinucis la 37 de ani. 

Noi când ne expunem corpul la PMF, de fapt inversăm toate aceste afecțiuni. 

Adică creștem densitatea oaselor, mărim percepția, mărim metabolismul, și creștem starea de bine! 

Trebuie să spun că PMF este una dintre cele mai puternice instrumente pe care le-am văzut în 35 de ani în 

Medicina Holistică! 

Să știți că PMF nu e ceva nou, deoarece a fost prima dată descrisă de Nikola Tesla în anii 1880 - 1890! 

[Dr. MARTIN BALES]: 

Dacă iei în considerare faptul că celulele maligne și țesutul vătămat funcționează la un voltaj mult mai mic 

decât potențialul electric, atunci această terapie (PMF) acționează pt. a mări potențialul și de a optimiza 

energia celulelor. 

Adică practic ea face Cancerul să fie nefericit. În plus, ai auzit în alte părți atunci când pacienților li se face 

tratament injectabil sau li se dă oxigen hiper-baric, îi ajută să conducă oxigenul sau nutrienții în zona 

afectată. 

Așa că după cum o poți vedea direct pe Colleen, am așezat pe ea un cerc – care e o componentă a PMF – 

exact deasupra zonei afectate. 

O lăsăm cam 10 minute. Apoi pornim pătura aceasta albastră pe care stă ea acum, tot vreo 10 minute, pt. a 

optimiza întregul potențial electric al celulelor din tot organismul! 

– Practic, acestea pulsează electricitate bună, adică frecvențe bune!? Despre asta e vorba?  

– Da. Auzim mereu despre EMF și cunoaștem pericolele frecvențelor foarte înalte de EMF, însă să știți că 

frecvențele joase sunt de fapt benefice pt. organism pt. că ele sunt similare cu câmpul electromagnetic al 

pământului, similare cu pulsul electromagnetic al pământului – puls al cărui efect noi acum în general îl 

pierdem! 

[LAURA BOND]: 

În 2011 FDA a aprobat un dispozitiv care folosește frecvențele electrice pt. a combate Cancerul la Creier! 

Și modul în care descriau felul în care acționează era că acesta întrerupe multiplicarea celulelor canceroase, 

așa că era interesant! 

Cred că domeniul acesta al Nutriției Electrice – denumire pe care Casey Means a folosit-o – este foarte 

benefic, iar aceste dispozitive devin din ce în ce mai ieftine ca preț, ceea ce reprezintă o veste bună. 

[TY BOLLINGER]: 

Câți medici credeți că știu că există un dispozitiv electric aprobat de FDA ce se folosește la tratarea 

Cancerului la Creier? Doar mă întreb. 
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Dr. Bales a menționat de „electricitatea murdară”. Când te gândești la așa ceva îți vin în minte „EMF”, 

„frecvențe electromagnetice”, „turnuri de telecomunicații”, „radiație”, și cam aici fugim cu gândul când 

auzim de „electricitate murdară”. 

De fiecare dată când ieșim afară, suntem practic expuși la un mediu toxic, vătămător, compus din 

electricitate murdară, mai ales astăzi în SUA unde turnurile de telecomunicații se află peste tot. 

Trebuie să ne întrebăm: Oare există vreo posibilitate de a atenua efectele nocive ale radiațiilor de la 

telefoane!? 

Am văzut multe cipuri diferite, și gadgeturi, și chestii micuțe pe care le lipești în spatele telefonului tău, 

chestii care se presupune că sunt holograme, și de fapt tot felul de ciudățenii care s-ar presupune că opresc 

pericolele provenite de la telefon! 

Eu am unul lipit de telefonul meu, de obicei nu-l țin în buzunar, ci l-am avut acum doar ca să vi-l arăt vouă! 

E un dispozitiv foarte mic, și se numește „EMR key-device”, și a fost dezvoltat de Dr. Smirnov! 

Acum îl vom asculta chiar pe el descriindu-ne cum a dezvoltat această tehnologie, dar nu înainte de a vedea 

un clip scurt de la Dr. Elin Leigh Connealy. 

[Dr. LEIGH ERIN CONNEALY]: 

Dacă ieși afară, ești expus la tot felul de provocări pe care nu le cunoaștem în totalitate. Vorbim despre 

electro-smog, și deși sunt scrise multe articole despre el, de fapt nu știm exact ce ne cauzează corpului 

nostru toate aceste telefoane, emf-uri, turnuri telecom, șamd! 

Oamenii cred că doar aceasta reprezintă cea mai mare amenințare care există la adresa umanității, și asta 

deoarece oamenii consideră că noi suntem doar partea fizică, vizibilă! 

Nu suntem doar atât, ci avem și acest câmp bio-electric, și care probabil influențează mai mult sănătatea 

decât o influențează partea fizico-morfologică 3D pe care o vedem cu toții! 

[TY BOLLINGER]: 

59:03 – 59:09 - După cum puteți vedea, am atașat de telefonul meu un dispozitiv mic, și acesta se numește 

„dispozitiv EMR”!? 

[Dr. IGOR SMIRNOV]: 

Da, dispozitiv EMR-Nylon.  

– Ce face acesta mai exact!? Pt. că eu l-am atașat aici deoarece știm ce pericole implică radiațiile telefonului, 

și îl am lipit de telefon încă de când am auzit de această tehnologie, adică acum mai bine de un an, așa că ce 

este și cum funcționează!? 

– El funcționează după aceleași principii ca și dispozitivul de creat apă MERT, pt. că se bazează pe 

generarea frecvențelor joase, adică pe generarea de intensitate joasă numită „noise field” care este similară 

cu câmpul magnetic natural al pământului. 

În ultimii 100 – 150 de ani au existat foarte multe distorsionări ale acestui câmp electromagnetic al 

pământului, din cauză că omenirea a dezvoltat foarte multă poluare electromagnetică construită de om. 
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Așa că pt. a putea proteja corpul uman, noi trebuie să recreăm același câmp natural înconjurător pt. a proteja 

celulele umane. 

Atunci când câmpul electromagnetic creat de om afectează celulele umane, atunci le distruge membranele, 

adică așa-zisul mecanism hyperkalemic de distrugere a membranei celulare. 

Iar acesta e un mecanism natural. Pt. că celulele se comportă la fel ca atunci când intră în ele o chimicală 

otrăvitoare! 

Și singura diferență este că o poți înlătura cu ușurință datorită reziduurilor rezultate în urma activității 

corpului uman. Deci chimicalele pot fi înlăturate cu ușurință afară din corp. 

Însă atunci când corpul este expus la radiația electromagnetică, nu o mai poți înlătura sau stopa, mai ales 

atunci când ești expus cu regularitate la ea, și mă refer la wifi, antenele de telecomunicații, șamd! 

– Așadar, acest dispozitiv mic recreează câmpul natural (noise field) cu care corpul nostru era obișnuit, așa 

că cum ne protejează? 

– Atunci când generează acest noise-field de o frecvență extrem de joasă, acesta poate fi super-impus 

radiațiilor din jur, adică poate combate electricitatea creată de om. 

Mecanismul este ca și căratul în spate al altui om, adică e ca și cum acele frecvențe rele ar căra în cârcă 

noise-field-ul. 

Adică cu alte cuvinte, atunci când celulele sunt lovite, noise-field-ul creează un fel de mască pt. radiațiile 

rele, astfel încât celulele să nu recunoască radiațiile rele, și în acest fel să nu-și mai distrugă membranele. 

Este un material realizat din polimer, și atunci când îl expui la radiațiile electromagnetice, este ca și cum ai 

cauza excitații la nivelul structurii moleculare a polimerului. Și în acest fel polimerul generează frecvențele 

de intensitate joasă. 

[TY BOLLINGER]: 

Oare eu cred în această tehnologie!? O să vă răspund prin simplul fapt că familia mea folosește un astfel de 

dispozitiv micuț la orice aparat portabil care se găsește în casa mea. 

S-a demonstrat în cadrul cercetării o corelare directă între radiațiile telefonului și Cancerul la Creier! 

În timp ce ne aflam la Londra, am intervievat un om – Rob Olifent – care și-a pierdut tatăl din cauza unei 

tumori la creier. Soția sa – Sue – a câștigat lupta cu Cancerul, și urmează să le aflăm povestea! 

Robert, povestea ta începe în 2008 atunci când tatăl tău a fost diagnosticat cu Cancer! Poți să le spui 

privitorilor acea situație!? 

[ROB și SUE OLIFENT – vindecată de Cancer, coach]: 

Ambii mei părinți aveau Cancer în același timp, și au murit amândoi la o distanță de 3 săptămâni. A fost o 

perioadă oribilă. – Ce tip de cancere au avut părinții tăi!?  

– Tata avea tumoare la creier, iar mama avea cancer practic în tot corpul, așa că am fost martorul unor chestii 

care mă fac să mă simt rău în ceea ce privește paradigma medicală, iar asta m-a făcut să pun întrebări. 
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Așa că atunci am început să cercetez foarte mult, iar la acea vreme Sue nu era implicată în ce făceam eu.  

Și am cercetat timp de 2 ani și jumătate!  

– Da, am vizionat video după video, dvd după dvs! Am cercetat în mod constant și nu am găsit toate 

informațiile! – Robert, ce ai găsit mai exact despre Cancer!? 

– Mă întrebam de ce statistica arată că 1 din 2 oameni fac cancer de-a lungul vieții lor, asta în timp ce mass-

media declara că „Țara câștigă războiul împotriva Cancerului! Așa că alocați-ne mai mulți bani”! 

Mă întrebam de ce există un tonomat cu ciocolată la orice centru de oncologie, plus tonomate de băuturi și 

alimente pline de zahăr?! 

Și mă întrebam de ce le-au dat părinților mei alimente cancerigene, înghețată sau plăcintă cu mere. Toate 

acestea nu aveau sens pt. mine! 

Așa că am făcut toate aceste cercetări, și după vreo 2 ani și jumătate Sue arăta foarte rău, pierduse foarte 

mult în greutate, și ori de câte ori mânca, avea dureri mari la stomac. 

Și nu putea consuma în special mâncăruri acidice; așa că a făcut o ecografie și avea o tumoră de peste 6 cm 

în Ficat exact în zona de ieșire a tuburilor hepatice, iar tumoarea strangula tuburile. 

Așa că asta era situația în care ne aflam. De-asemenea, avea și 3 tumori mai mici pe Pancreas. Așa că noi a 

trebuit să cercetăm cât mai eficient. 

Și asta deoarece oncologul ne-a spus: „Îmi pare tare rău, dar un asemenea Cancer eu nu am mai văzut, mai 

ales la o femeie de vârsta ta!”, așa că nouă ni s-a spus că nu se mai poate face nimic pt. ea din cauza zonei 

atât de sensibile în care era, și ajunsesem și la stadiul în care ne-am cumpărat 20 – 25 de vederi de rămas 

bun! Așa că a fost o perioadă insuportabilă. – Sue, în ce an ai fost diagnosticată?  

– În 2011. La acel moment am vrut să merg de una singură la spital, deoarece Robert nu se simțea bine deloc 

după perioada în care își pierduse ambii părinți. 

Se chinuia cumva, nu mai avea serviciu, așa că eu am încercat să nu pun niciun fel de presiune pe el, pt. că 

nu se simțea deloc bine la acea vreme. 

Și când a venit vremea să merg la spital să iau rezultatele, am simțit că urmează să primesc vești rele din 

cauza modului în care recepționista mi-a vorbit la telefon cu o noapte înainte! 

Așa că atunci când am ajuns acolo, și am primit vestea rea, m-am comportat ca și cum nu s-a întâmplat 

nimic, pt. că am zis că nu pot să-i spun lui Rob așa ceva pt. că se va îmbolnăvi, așa că nu am știut ce să fac. 

M-am urcat în autobuz, am plecat acasă, și după câteva zile am luat acele vederi de rămas bun!  

Și la un moment dat mi-am dat seama că trebuie să-i spun, pt. că atunci când a apărut în ușă, eu tremuram 

din cap până-n picioare! Am vrut să păstrez aparențele, însă nu m-am putut abține să nu plâng. 

Gândul că trebuia să îi spun fiului meu de 16 ani că urmează să mor, era pur și simplu devastator! Gândurile 

îmi fugeau peste tot. Îmi era foarte greu.   
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– Dar la acel moment noi aveam un avantaj, deoarece eu făcusem foarte multă cercetare cu privire la Cancer, 

și pt. că nu aveam unde altundeva să mergem deoarece ne-au spus că nu mai există niciun fel de speranță 

după standardele medicale convenționale, așa că ne-am implicat total în ceea ce învățasem eu, și am început 

să creăm un protocol anti-cancer foarte strict. 

Am început să consumăm lămâi la prima oră a dimineții; consumăm suc stors din verdețuri verzi, unde 

adăugăm un măr ca să îl îndulcim un pic. 

Mai adăugăm Ghimbir, Țelină, Castravete. Adică chestii care să confere un gust viu, deoarece atunci când 

consumi sucuri de verdețuri, gustul nu e chiar unul de dorit. 

Așa că am inclus de toate în sucuri, iar merele erau minunate datorită faptului că aveau foarte puțin zahăr în 

ele, adică un indice glicemic redus. Dar potențau un pic gustul. 

Așa că am trecut pe dietă organică, și chiar comandam de la un producător bio odată pe săptămână legumele 

și fructele de care aveam nevoie, astfel încât să ne asigurăm că nu băgăm în noi niciun fel de toxicitate, adică 

toate acele mizerii care se pun astăzi în producția agricolă de masă, fungicide, ierbicide, și toate care mai 

sunt. 

Așa că o parte din protocol a însemnat să renunțăm de tot la consumul de lapte, de lactate în general, și am 

mai mâncat pâine, însă nu pâine albă!  

Și asta de când am învățat despre ea, pt. că întregul proces al învățării este unul progresiv, și există chestii 

mai bune de consumat decât pâinea clasică din grâu, și care sunt mult mai sănătoase. 

Cred că a existat un moment pozitiv la bucătărie, în care noi discutam ceea ce facem, și am decis să 

consumăm Sâmburi de Caise, și ne-am dat mâna că asta va fi calea pe care vom merge, și la acel moment m-

am simțit bine, și cred că a existat și pt. Sue o schimbare pozitivă. 

Și cred că ai văzut sâmburii, și să știi că nu există un „glonț magic” în cazul Cancerului, pt. că tre’ să ai o 

abordare holistică asupra tot: emoțional, psihologic, nutrițional, hidratare, detoxificare! 

– Ori de câte ori băgam câte un sâmbure de caisă în gură, simțeam că are efect medicinal, și am crezut că 

vom învinge acest Cancer! 

– Este o nebunie faptul că toate aceste organizații oncologice declară că dacă consumi sâmburi de caise ți se 

vor întâmpla o listă întreagă de lucruri negative, gen „amețeală, vei vomita, te va durea capul, migrene, și 

lista se termină cu moarte”. 

Am citit asta pe site-ul centrului de cercetare oncologică din Marea Britanie și așa scrie!  

Ce scrie pe listă nu mi s-a întâmplat nici mie, nici altor mii de oameni, nici lui Sue - care a avut Cancer și e 

încă în viață și nu mai are Cancer, și cunosc foarte mulți oameni care consumă Sâmburi de Caisă și sunt în 

continuare în viață și nu mai au Cancer. 

Așa că le-am spus tuturor în gura mare toate informațiile pe care le strânsesem, și am început să stabilim 

câteva întâlniri, gen grupuri de susținere prin mine și Sue, și facem aceste întâlniri odată pe lună în care le 

explicăm oamenilor principiile a ceea ce am făcut noi.  
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Vedem oameni care nu mai au Cancer, vedem oameni cărora industria oncologică le-a spus ca nu mai au 

nicio șansă de vindecare, care eu încercat protocolul nostru, și care acum s-au vindecat de Cancer. 

Practic noi monitorizam orice pacient care urma protocolul nostru, cum de la o zi la alta arată din ce în ce 

mai bine! 

[TY BOLLINGER]: 

A fost o relatare foarte încurajatoare din partea lui Robert și Sue! Ei și-au schimbat dieta în mod radical, au 

încetat să mai consume chestiile care îi îmbolnăveau, în special Sue – și ea s-a vindecat. 

[ARD PISA]: 

Uită-te la lumea în care trăim! Poți să găsești la orice colț de stradă, chiar și aici în Amsterdam, tot felul de 

mâncăruri nesănătoase! Dacă vrei mâncare sănătoasă, atunci trebuie să tot cauți ca să dai de ea! 

Să știi că nu e vorba doar de nutriție! Pt. că nu trebuie să ne hrănim sistemul doar cu nutriție, ci și cu o stare 

emoțională bună. 

Există foarte mult stres! Iată câtă viteză și stres există în Amsterdam! Un nivel de trai foarte rapid! – Foarte 

rapid! 24 din 24 numai gunoaie. 

Și uită-te la gura oamenilor, este absolut încruntată! Nu-i vezi pe oameni deloc fericiți!    

Acești oameni supraviețuiesc, în loc să trăiască! Oamenii sunt meniți să trăiască! 

[Dr. FRANCISCO CONTRERAS]: 

Există studii care arată că pt. fiecare minut de Mânie, îți vei scădea foarte mult, și e ceva măsurabil, calitatea 

și cantitatea Sistemului tău imunitar! 

1 minut de Mânie duce la 6 ore de Depresie. 1 singur minut de Râsete îți va îmbunătăți semnificativ sistemul 

imunitar pt. o întreagă zi. 

[Dr. PATRICK QUILLIN]: 

Am dat peste un text științific provenit de la Academia de Științe din New York numit „Fundația Biologică a 

Muzicii”, și textul reprezintă o călătorie care face toți banii pt. că la el au lucrat toți medicii și doctorii afiliați 

Academiei, iar ceea ce au aflat și demonstrat apoi este că atunci când asculți muzică, și e valabil și atunci 

când cânți, au aflat că în general muzica este ceva terapeutic. 

Să cânți și să te joci este și mai terapeutic; să asculți muzica care te relaxează este ceva bun pt. tine și poate 

avea capacități vindecătoare extraordinare! 

Studiile sunt mai presus de orice îndoială, și anume că muzica pe care o asculți, pe care o creezi, pe care o 

reciți sau o cânți (la instrument), de fapt îți schimbă modul în care creierul îți funcționează! 

Dr. Hans Selye în munca sa - și să știi că Hans este nepotul celui care e menționat prima dată de Stres - la fel 

ca și mulți alții din acest domeniu a demonstrat ca Stresul este un ucigaș, și că muzica este vindecătoare. 

[TY BOLLINGER]: 
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Cu siguranță că Stresul este un ucigaș, iar atunci când ești bolnav/ă de Cancer, ultimul lucru pe care îl vrei 

este și mai multe provocări la adresa sistemului tău imunitar, deoarece de fapt sistemul imunitar este cel care 

te vindecă. 

Din nefericire, multe dintre tratamentele convenționale, în special Chimioterapia, este devastatoare pt. 

Sistemul Imunitar. Iată câteva elemente care demonstrează acest lucru!  

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

În acest caz, s-a luat decizia nefericită de a se alege Chimioterapia ca „tratament” oficial pt. Cancer! 

De fapt, după cum deja am auzit-o pe dna Niedzwiecki, pt. sistem Chimioterapia reprezintă un model de 

afaceri, nu un tratament. 

În cazul Chimioterapiei intenția sistemului este de a lăsa impresia că ceva este dat înapoi! Și deși s-ar putea 

să dispară (tumora) pt. câteva luni, marea mortalitate a bolnavilor de Cancer apare la 6 – 9 luni după ea, 

când efectul inițial al diminuării tumorii reacționează cauzând reîntoarcerea mai puternică a Cancerului. 

Și e și mai devastator decât prima dată, deoarece acum sistemul imunitar este totalmente la pământ, însă în 

sistemul medical nimeni nu vorbește pe bune despre așa ceva! 

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Eu mereu le spun bolnavilor de Cancer: „Atunci când mergeți să vorbiți cu oncologul vostru, și când ei vă 

vor vorbi despre nu știu ce răspuns bun din partea unui medicament sau altuia, voi să le adresați cea mai 

importantă întrebare: Care sunt șansele ca așa ceva să mă vindece?, nu dacă mă va face să mă simt mai 

bine, nu dacă îmi va micșora tumora pt. o perioadă scurtă de timp, ci care sunt șansele să mă vindece?!”. 

Și de obicei ei primesc o privire în gol de la oncologi care vor răspunde că: „Ei bine, cei mai mulți dintre 

pacienți vor ajunge oricum să moară din cauza acestui Cancer! Asta te va face să te simți un pic mai bine și 

să trăiești 1 – 2 – 6 luni în plus!”. 

Așa că ceea ce se întâmplă este că oncologii îi înșală pe pacienți, ei nu le spun adevărul bolnavilor de 

Cancer! Așa că ăsta e motivul pt. care eu le recomand pacienților să adreseze această întrebare. 

– Există și alte întrebări pe care bolnavii de Cancer ar trebui să le adreseze oncologilor lor!?  

– Da, trebuie să știi ce complicații reies de aici, care este rata de mortalitate a utilizării Chimioterapiei, pt. că 

foarte mulți oameni nu înțeleg că un număr semnificativ de mare de pacienți mor din cauza „tratamentului” 

anti-Cancer, nu din cauza Cancerului! 

Așa că poate varia între 1–2% și 10–15% nr. celor care mor din cauza tratamentului.  

Foarte mulți pacienți sunt nevoiți la un moment dat să oprească „tratamentul” deoarece acesta îi face să se 

simtă atât de rău, încât vei muri dacă vei mai continua să îl faci! 

Și s-a aflat că dacă vei fi nevoit să întrerupi tratamentul, atunci Cancerul va crește și mai repede și vei avea 

și mai puține șanse de a trăi! 
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Așa că toate aceste întrebări trebuie adresate de către pacienți oncologilor lor! Să știi că doctorul nu se va 

oferi voluntar să îți spună adevărul, pt. că grija lui este să vândă acel protocol, el dorește să îți vândă și să te 

convingă să accepți tratamentul său în valoare de 500.000 de dolari! 

Și dacă doctorul îți va spune că: „Există 15% șanse să mori, probabil Chimioterapia nu te va vindeca, mai ai 

doar câteva luni de trăit, te va îmbolnăvi și mai tare, îți va distruge sistemul imunitar, aceste proceduri se 

știe că îți cauzează vătămări incurabile ale inimii, asta îți va distruge plămânii – și toate acestea sunt 

chestiuni știute despre Chimioterapie!”, atunci nu va mai dori multă lume să facă așa ceva, și pacientul îi va 

răspunde:  

„Știi ceva, nu cred că vreau să fac așa ceva dacă îmi va distruge inima, dacă îmi va distruge plămânii, totul 

progresând până la Infarct! Nu cred că vreau să fac așa ceva!”.  

[Dr. ROBY MITCHELL]: 

Majoritatea copleșitoare a oncologilor care „tratează” bolnavii de Cancer cu terapiile convenționale depind 

integral de Radiație sau de Chimioterapie, iar o consecință a acestui fapt este slăbirea sistemului imunitar, 

așa că chiar sistemul (intern) de care depinzi pt. a te vindeca de Cancer – îți este ucis cu premeditare! 

Și de aceea foarte mulți bolnavi de Cancer mor din cauza tratamentului, mai degrabă decât din cauza bolii. 

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

Odată ce definești o afacere ca pe o activitate de investiții, trebuie să stabilești și rentabilitatea investiției. 

Iar în industria farmaceutică, acestea sunt comisioanele patentelor pe care le deține. Apoi următorul pas este 

cum obții un patent. 

Ți se acordă patentul decât dacă faci ceva nou! Și prin urmare majoritatea patentelor din industria 

farmaceutică au legătură cu noile medicamente definite sintetic, create artificial, adică altfel spus – corpul 

nostru nu va recunoaște aceste molecule, ci le va trata ca pe toxine; 

Și în multe cazuri, organismele noastre nu vor putea să se detoxifice de ele, și uite așa se perpetuează acest 

model de afacere de care am zis, pt. că va apărea o avalanșă de efecte adverse ce au fost luate în calcul în 

modelul de rentabilitate pt. Farma! 

[Dr. SUNIL PAI]: 

Sunt foarte supărat pt. că ceea ce se întâmplă ar trebui să fie măcar încadrat la Neglijență, și mă refer la ceea 

ce se întâmplă cu tratamentele convenționale, mai ales împotriva pacienților oncologici prin acele tratamente 

anti-cancer! 

Și dacă analizezi și mai profund, realizezi că de fapt trebuie încadrat la Infracțiune, deoarece sunt lăsați să 

moară oameni care nu ar trebui să moară, deoarece li se dă o calitate și o speranță a vieții foarte scăzute, 

totul pt. a se obține profituri zilnice! 

Jurământul lui Hippocrate, pe care cei mai mulți medici nici măcar nu l-au citit vreodată, spune clar: „În 

primul rând, să nu faci rău!”, așa că noi - medicii - ar trebui să ne întrebăm: „Oare cauzăm noi rău prin ce 

facem!?”, și în al 2-lea rând scrie în Jurământ că: „Nu voi da niciodată o otravă mortală!”, iar majoritatea 
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medicamentelor pe care le administrăm, în special în sfera oncologică, au o cutie neagră cu ele, ceea ce 

înseamnă că de cele mai multe ori pacienții aceia vor ajunge într-o cutie neagră! 

[Dr. DAVID BROWNSTEIN]: 

Când absolvim Școala Medicală noi depunem Jurământul lui Hippocrate, care afirmă că: „Mai întâi de toate, 

să nu faci rău!”, și vă pot spune clar că cele mai multe medicamente și tratamente convenționale sunt nocive 

și toxice pt. corp! 

[Dr. DARRELL WOLFE]: 

„Ori de câte ori un medic nu poate săvârși un bine, atunci el trebuie reținut de la a mai face rău!”.  

Ce s-a întâmplat cu Jurământul lui Hippocrate!? Cred că tot ce a mai rămas din el pt. sistemul medical e 

cuvântul „ipocrit”! 

[PAM PINNEY – vindecată de Cancer]: 

În 2007 eu și soțul meu – Harry – am ținut un tip de post de 42 de zile! Iar eu am slăbit 11 kg. Așa că într-o 

zi stăteam întinsă în pat și îmi puneam mâna pe piept, și am observat o gâlmiță pe piept! 

Am zis că e ceva interesant, și am mers la spital, mi-au făcut investigații, teste, biopsie, șamd, și mi-au zis că 

am Cancer invaziv de stadiul 1 de tip Carcinom Ductal, așa că am făcut operație! 

Să știi că se bagă graba asta în tine: să faci Operație, să faci Chimioterapie, să faci Radiație! M-am operat 

foarte repede din cauza fricii! 

– Și ți-ai înlăturat acea gâlmiță!? – Da. Am înlăturat-o prin tumorectomie! 

Și apoi mi-au zis că tre’ să fac Chimioterapie și Radiație, și era ceva confuz la modul că în anumite zile 

spuneau: „Nu știm ce să facem cu tine!”, și alteori ziceau că: „Dacă nu accepți astea, vei muri!”. 

Așa că m-am rugat ca să pot lua o decizie bună! Și am simțit că Dumnezeu îmi spune că „Fiecare cadou bun 

și perfect vine de sus!”, și mi-a mai zis că: „Chimioterapia cauzează Cancer, așa că de ce să faci așa 

ceva?”. 

Așa că m-am decis să nu o fac! Ei bine, când mi-am anunțat familia cu privire la asta, nu a decurs prea bine! 

Așa că nu doar mie mi-era teamă, ci întregii familii. Așa că nu am făcut Chimio sau Radiație, ci am început 

să facem modificări ale modului de viață! 

Eu nu am vrut ca părinții mei să mă vadă că mor înaintea lor! Ei au 82 și 84 de ani! 

Deși ei au trăit mult timp, eu nu voiam sub nicio formă ca ei să mă îngroape pe mine, așa că am decis să mă 

lupt, și am decis să mă agăț pas cu pas de viață - deși mi-a luat mult timp să înțeleg asta! Pt. că asta e calea 

de urmat! 

[TY BOLLINGER]: 

Care a fost cea mai importantă întrebare pe care ai adresat-o!?  
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Pacient anonim: – Cea mai importantă întrebare a mea a fost după ce am început să am foarte multe reacții 

adverse după Chimioterapie, și pe care nu le-am avut înainte, așa că după ce am apărut iar în fața unui 

oncolog, l-am privit în ochi și l-am întrebat: „Nu Cancerul mă va ucide, ci Chimioterapia mă va ucide, nu-i 

așa!?”, la care el mi-a răspuns „Da” dând din cap, la care eu am renunțat pe loc la Chimio! 

Pacient anonim: Când am fost diagnosticat prima dată, doctorii erau într-atât de reci dpdv emoțional încât 

căutau cumva să se deconecteze de mine, și mă gândeam la acel moment în calitatea mea de pacient că ei 

cumva trebuie să facă asta, pt. că ei gestionează atâția pacienți și atâtea situații tragice, și face parte din 

treaba lor.  

Și m-am simțit pierdut ca într-o mare și fără niciun reper pt. că mie nu mi se oferise decât calea lor 

convențională, cale despre care inima mea îmi spunea clar că sub nicio formă nu pot să o accept! 

Pacient anonim: Știu că ei nu-ți spun deloc, dar tu totuși trebuie să îi întrebi „Cât mai am de trăit?”, iar ei 

când îți vor răspunde, întotdeauna te vei simți terminat dpdv psihic, și cu toate acestea trebuie să depășești 

starea aceea!  

Cred că cumva oncologii trebuie aduși cu picioarele pe pământ pt. că de multe ori le place să se joace de-a 

dumnezeu! Și asta pt. că doar Dumnezeu știe când îți vine momentul morții! 

[Dr. VERONIQUE DESAULNIERS]: 

Eu sunt dovada vie, alături de mii de femei și alături de sute de mii de oameni din întreaga lume care s-au 

vindecat în general de Cancer! 

Știm că există vindecare. Aceasta constă în mâncarea noastră, în detoxifierea optimă a corpului, în 

echilibrarea energiei tale, în gestionarea stresului nostru și a rănilor noastre emoționale, în a ne asigura că nu 

avem toxicități dentare, în a ne folosi de mâncăruri și plante pt. a ne repara corpul, și în a preveni toate 

acestea pt. a ne asigura că Cancerul nu se va mai întoarce. 

Și asta deoarece medicina oficială folosește niște markeri foarte duri și foarte ineficienți. 

Însă noi putem folosi markeri precum Enzima PHI pentru profilarea cancerului, sau Testul Sângelui 

oncologic, adică de a-l detecta când sunt doar câteva milioane de celule în corp, nu atunci când e deja 

tumoare, deoarece e nevoie între 5 și 8 ani pentru ca o tumoare să se dezvolte. 

Thermografia reprezintă o unealtă foarte bună pentru a evalua schimbările fiziologice care se derulează în 

corpul tău, așa că DA – există Vindecare, și DA – Cancerul se poate preveni. 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt foarte recunoscător că pe parcursul acestui episod ție ți s-au oferit cunoștințele despre cum poți să 

învingi Cancerul cu ajutorul electricității curate, adică prin intermediul unei sfere medicale de prevenire și 

vindecare ce este ignorată de foarte mulți practicieni! 

Astăzi ați văzut știința și chiar și aprobarea comunităților medicale a acestei tehnologii și a dispozitivelor ei 

datorată succesului remarcabil în tratarea Cancerului, chiar și a celor mai dificile forme cum ar fi Cancerul la 

Creier! 



 

233 
 

Ați mai văzut și informațiile despre apa unică ce conține elemente cheie care să protejeze de Cancer, dar și 

de vindecare a persoanelor care au deja Cancer! 

Sper ca acesta să fie un stimulent bun pt. voi în a vă asigura că sunteți bine hidratați cu apă curată! 

Ați văzut cum despre Soare și a sa lumină ultra-violetă am fost în mod constant manipulați să credem că este 

întotdeauna ceva rău pt. noi, dar care de fapt atunci când se amestecă cu Colesterolul de sub pielea noastră 

formează Vitamina D. 

Vitamina D este zilnic esențială pt. fericirea și sănătatea ta, și chiar s-a demonstrat în nenumărate studii că 

reduce drastic incidența Cancerului! 

Și iarăși ai văzut puterea incredibilă a combinării super-mâncărurilor, și că bogații lor nutrienți sunt fericiți 

să te aprovizioneze zilnic, hrănindu-te cu nutrienți care să confere corpului energie, să te ajute în 

detoxificare, să-ți facă sistemul imunitar mai puternic, și să-ți echipeze corpul astfel încât să lupte și să țină 

la distanță bolile, inclusiv dușmanul nr. 1 ce poate fi învins – Cancerul. 

În episodul următor vom călători în Olanda, vom rămâne și în SUA, și apoi vom ajunge și în Mexic unde 

vom întâlni 3 medici renumiți care tratează și înving Cancerul cu ajutorul unor metode inovative științifice și 

dovedite. 

Este genul de episod pe care nu vrei să-l ratezi! Între timp, vă doresc o zi bună, odihniți-vă, și ne vedem data 

viitoare! Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți! 

Traducerea și Adaptarea: https://t.me/AG_RealEducation 

Traducător: Nu trebuie să facem idol din trupul nostru, adică din sănătatea noastră, ci trebuie doar să facem 

orice e omenesc posibil ca să nu o pierdem sau ca să o conservăm! 

Spun asta deoarece metodele cu nanotech. care vor apărea în jurul anului 2030 exact asta propun – sănătate 

trupească cu orice preț! 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Corpul omenesc este conceput pt. a rămâne sănătos! El vrea să rămână sănătos, și nu a fost proiectat să se 

îmbolnăvească și să ajungi să te duci la medic care să îți prescrie o medicamentație pt. boală.  

Nu ăsta a fost designul său! Designul său e să fie sănătos! Și poți face asta cu ușurință atunci când consumi 

mâncare reală, când faci exerciții fizice așa cum se cuvine, când se odihnește, când face mișcare, etc. Corpul 

se auto-reglementează, adică se vindecă. 

[Dr. DARRELL WOLFE]: 

Tot ce trebuie să facem este să începem să îi împuternicim pe oameni! Și acest lucru e minunat.  

Așa ceva reprezintă cel mai folositor lucru care a fost făcut vreodată pe acest pământ – și mă refer la seria ta 

documentară! 

Și nu spun asta ca să te periez! Însă ceea ce realizezi va face valuri în toată lumea, și se va rostogoli precum 

un avion cu reacție! Va șoca în sensul bun pe toți oamenii – pt. că redai speranța că se poate să rămână viața 

în ei! 

https://t.me/AG_RealEducation
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Asta trebuie să pună curajul în medici, astfel încât să dezvolte și ei curajul de a spune adevărul, astfel încât 

să îi învețe pe oameni să devină maeștrii propriilor lor corpuri.  

Și știi ceva!? Asta e singura metodă de vindecare! Pt că singura vindecare ești tu însuți! 

[Dr. GOSIA KUSZEWSKI]: 

Eu ador ceea ce face Ty Bollinger! Este incredibil să împart acest mesaj cu atât de mulți oameni, în care să 

dai oamenilor alternative! Îmi place tare mult asta! 

Cred că e o altă formă puternică de a împărtăși mesaje de susținere și cu oamenii care au nevoie! 

Este nevoie ca aceste informații să fie imediat la îndemâna tuturor, și noi toți trebuie să fim conștienți ce 

tratamente alternative există! 

Cancerul poate apărea în orice moment fără niciun fel de avertisment prealabil, și vă încurajez să faceți rost 

imediat de toată seria documentară, astfel încât să aveți o copie pt. voi înșivă, și de-asemenea, puteți să dați 

și familiei și prietenilor pt. a le da putere prin a avea și ei disponibile aceste informații atunci când vor avea 

nevoie de ele.  

[TY BOLLINGER]: 

Noi nu suntem Cartelul Farmaceutic, noi nu suntem bogați! Suntem o companie mică dispusă să 

împărtășească adevărul și dispusă să ajute umanitatea! 

Mulțumesc pt. vizionare, și ne revedem data viitoare! 
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Episodul 8:  

“Canabisul, Întrerupătoarele Epigenetice ale Naturii, 

Peptidele și Vindecarea prin Terapia cu Micro-

nutrienți” 

 

Postat Duminică – 16.Martie.2025, https://t.me/AG_RealEducation/1510  

 

„Orice tip de adevăr trece prin 3 faze: La început este ridiculizat! Apoi este respins cu brutalitate, pentru ca 

într-un final să fie acceptat ca evident!”. 

 

[TY BOLLINGER]: 

Bine ați revenit la “Adevărul despre Cancer – O Căutare Globală”! Sunt foarte bucuros că ești alături de noi 

pt acest episod, și în cazul în care ai ratat episodul precedent, ai aici o scurtă recapitulare: 

Sunt foarte recunoscător că pe parcursul acestui episod ție ți s-au oferit cunoștințele despre cum poți să 

învingi Cancerul cu ajutorul electricității curate, adică prin intermediul unei sfere medicale de prevenire și 

vindecare ce este ignorată de foarte mulți practicieni! 

Astăzi ați văzut știința și chiar și aprobarea comunităților medicale a acestei tehnologii și a dispozitivelor ei 

datorată succesului remarcabil în tratarea Cancerului, chiar și a celor mai dificile forme cum ar fi Cancerul la 

Creier! 

Ați mai văzut și informațiile despre apa unică ce conține elemente cheie care să protejeze de Cancer, dar și 

de vindecare a persoanelor care au deja Cancer! 

Sper ca acesta să fie un stimulent bun pt. voi în a vă asigura că sunteți bine hidratați cu apă curată! 

Ați văzut cum despre Soare și a sa lumină ultra-violetă am fost în mod constant manipulați să credem că este 

întotdeauna ceva rău pt. noi, dar care de fapt atunci când se amestecă cu Colesterolul de sub pielea noastră 

formează Vitamina D. 

Vitamina D este zilnic esențială pt. fericirea și sănătatea ta, și chiar s-a demonstrat în nenumărate studii că 

reduce drastic incidența Cancerului! 

Și iarăși ai văzut puterea incredibilă a combinării super-mâncărurilor, și că bogații lor nutrienți sunt fericiți 

să te aprovizioneze zilnic, hrănindu-te cu nutrienți care să confere corpului energie, să te ajute în 

detoxificare, să-ți facă sistemul imunitar mai puternic, și să-ți echipeze corpul astfel încât să lupte și să țină 

la distanță bolile, inclusiv dușmanul nr. 1 ce poate fi învins – Cancerul. 

https://t.me/AG_RealEducation/1510


 

236 
 

În acest episod vom călători în Mexic în regiunea Tijuana pt. a afla despre Terapia Gerson, apoi vom face un 

drum în Texas la Clinica Brzezinski pt a afla direct de la Dr. Brezinski despre tratamentul anti neo-plastom – 

pt care a fost foarte persecutat! 

Însă vom începe cu o călătorie peste Oceanul Atlantic, în Heerlen, Olanda, pt. un interviu cu Dr. Matthias 

Rath și Dr. Aleksandra Niedzwiecki, pt. a discuta despre protocolul lor ce se axează pe micro-nutrienți pt. 

tratarea și vindecarea Cancerului! 

[Dr. ALEKSANDRA NIEDZWIECKI]: 

Studiul nostru arată că cauza principală a majorității bolilor cronice ce se dezvoltă de-a lungul anilor sau 

chiar de-a lungul deceniilor, este deficiența pe termen-lung a micro-nutrienților, a vitaminelor, a oligo-

elementelor, anumiți amino-acizi, și alte componente active care duc la nefuncționarea celulară și care odată 

cu trecerea timpului se transformă în boala pt. organe.  

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

În general, micro-nutrienții interni se compun din vitamine, minerale, oligo-elemente, anumiți amino-acizi, 

fito-chimicale și fito-biologice – după cum se numesc extractele din plante, molecule mici ce au un rol 

metabolic distinct în celulele corpului. 

Noi nu ne uităm la un anumit tip de Cancer, ci la mecanismele-cheie ce le unește pe toate în celule, în 

nenumărate celule, și măsoară (mecanismele acestea) din corp în orice moment! 

De ce celulele albe, celulele “Polițist” de exemplu, au nevoie să părăsească fluxul sanguin, să ajungă în 

Plămâni și să se lupte împotriva Pneumoniei, sau în oricare alt organ!? 

Avem ovulele care pleacă în perioada ciclului menstrual din ovare și migrează în trompele uterine. 

Iar toate aceste procese sunt controlate foarte strict deoarece ele implică distrugerea țesuturilor colective, iar 

asta înseamnă că se distruge țesutul care înconjoară celula la acel moment, și e vorba fie de Colagen, fie de 

Elastin. 

Iar această distrugere are loc cu ajutorul unei enzime sau a unui grup de enzime pe care îl putem numi mai 

simplu Colageneză, adică Enzimele Digestive de Colagen. 

În circumstanțe normale, aceste mecanisme sunt controlate foarte strict.  

Celulele canceroase utilizează exact acest mecanism, exact același grup de enzime pt. a-și face loc în tot 

corpul, adică să migreze prin corp! 

Mai întâi are loc în mediu, și asta o numim invazie atunci când tumora se dezvoltă și ajunge, de exemplu în 

Ficat, pt. ca ulterior să migreze și către alte organe – etapă pe care o numim metastază. 

În fiecare caz vorbim despre același tip de enzime care netezesc calea celulelor canceroase pt. a migra! 

Pt. a înțelege mai ușor, imaginează-ți o călătorie prin junglă în care trebuie să tai vegetația deasă cu maceta 

pt. a-ți face loc. 

Și ceea ce am aflat a fost că putem să blocăm aceste enzime digestive de colagen, iar astăzi înțelegem micro-

nutrienții cheie ce sunt capabili să facă asta. 
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Nu Chimioterapie, ci substanțe naturale ce sunt capabile să blocheze celulele canceroase ca să nu mai facă 

rău corpului! 

Și prin urmare abordarea despre care o să vorbim un pic mai în detaliu nu se referă la un anumit tip de 

Cancer, cum ar fi Cancerul la Sân sau la Cancerul la Prostată, ci e vorba de mecanismul general valabil pe 

care astăzi îl înțelegem destul de bine! 

Așa că am dezvoltat și testat o compoziție de micro-nutrienți pe mai mult de 50 cazuri de celule umane, am 

testat compoziția noastră pe orice formă cunoscută de cancer la om, și s-a dovedit eficientă în absolut fiecare 

tip de Cancer. 

[Dr. ALEKSANDRA NIEDZWIECKI]: 

Studiile noastre au demonstrat că compoziția noastră de micro-nutrienți este eficiență în inhibarea 

mecanismelor cheie pe care cancerul le folosește în corpul uman! 

Așa că acești micro-nutrienți pot împiedica proliferarea sau dezvoltarea celulelor canceroase, inhibă 

formarea tumorilor;  

De-asemenea, inhibă și invazia celulelor canceroase în țesut. Micro-nutrienții sunt eficienți în inhibarea 

metastazei; am testat în nenumărate cazuri, și am aflat că metastaza poate fi inhibată în procente de 70 - 

80%. 

Ei inhibă și formarea vaselor de sânge noi – cele care hrănesc tumora. 

În mod foarte interesant, acest mix de compuși naturali este capabil să acționeze și la nivelul genetic al 

celulelor canceroase astfel încât să le convertească din celule nemuritoare în celule care vor începe să moară, 

așa că acești micro-nutrienți pot induce moartea naturală a celulelor canceroase – numită Apoptoză, iar noi 

am publicat multe articole care susțin acest tip de descoperire! 

Frumusețea utilizării sinergiei nutrienților este că nenumărate mecanisme ce sunt implicate în anumite 

patologii pot fi afectate toate odată, iar în cazul Cancerului face mult mai dificil ca celulele canceroase să 

poată scăpa acestui tip de control! 

– Care sunt acești micro-nutrienți care au efectul acesta sinergistic exact precum o orchestră!? Care e 

compoziția? 

– Vitamina C – din moment ce țintim stabilitatea și integritatea țesuturilor conjunctive, pt. că fără Vitamina 

C țesutul conjunctiv nu poate fi produs. 

Celelalte componente ale acestui mix sinergistic este amino-acidul Lizină. Lizina este inhibitorul acelor 

enzime digestive de Colagen, și de-asemenea, este și o componentă a Colagenului. 

O treime dintre amino-acizii aflați în Colagen sunt Lizina și Prolina, așa că e important să fie incluși. 

Iar Lizina, asemănător cu Vitamina C, nu este produsă în corpul nostru, ci poate proveni doar din dietă. 

Avem și alte componente, cum ar fi N-Acetil-Cisteina. Avem oligo-elemente precum Cuprul și Seleniul; 

Avem și componenta activă din Ceaiul Verde, numită Galat de Epigalocatechină, cunoscut ca EGCG pe 

scurt, și avem și Quercetină. 
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Așadar, acesta este mixul format din câteve componente, și despre care puteți găsi informații pe site-ul 

nostru! 

Și acestea le-am testat atât individual, fiecare ingredient, cât și combinate pt. a avea parte de sinergia lor, așa 

că astea sunt componente ce acționează asupra diferitelor mecanisme din corpul nostru, au inclusiv efect 

anti-inflamatoriu, și din ceea ce știm inflamarea este asociată cu Cancerul, iar inflamarea pe termen lung 

reprezintă factorul declanșator al dezvoltării Cancerului. 

Așa că acești micro-nutrienți sunt eficienți și importanți și sub acest aspect, iar aceste efecte pleiotrope sunt 

afectate pozitiv de sinergia micro-nutrienților. 

[TY BOLLINGER]: 

Mi-a plăcut modul în care dr. Niedzwiecki a spus asta: Sinergia micro-nutrienților. 

Însă aceasta nu este doar o teorie! Dr. Rath si Niedzwiecki au mii de pacienți din Europa care se tratează și 

care s-au vindecat de Cancer cu ajutorul Protocolului lor cu micro-nutrienți. 

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

Avem peste 10.000 de pacienți, cei mai mulți aici în Europa, care folosesc acest program sinergistic, și unii 

dintre ei sunt în viața chiar și după 15 ani de la momentul în care sistemul medical le spusese că vor muri, pt. 

că avem extrase după documentele multora dintre ei, șamd. 

Și am scris pe scurt despre această muncă fantastică derulată de Dr. Niedzwiecki și echipa sa într-o carte 

numită “Victorie împotriva Cancerului”, așa că oricine dorește mai multe detalii și explicații, să știe că este 

disponibilă gratuit pe Internet astfel că oricine din lumea asta o poate citi. 

După expertiza și înțelegerea noastră, nu există niciun alt mecanism mai precis la adresa controlării 

Cancerului, în afara celui pe care noi tocmai l-am descris, și nu știm să existe niciun alt protocol natural de 

controlare mai eficient de vindecare a cancerului la oameni! 

Evident că noi nu oferim garanția reușitei, pt. că dpdv etic nu ar trebui să facem asta, însă știm cu certitudine 

că nu există la ora actuală programe științifice bazate pe produse naturale care să fie mai eficiente.  

Simplu spus, micro-nutrienții oferă 2 opțiuni celulelor canceroase:  

1) fie iei în calcul să operezi cum se cuvine! - adică să devii iarăși o celulă sănătoasă,  

2) fie mori! - adică se vor sinucide. 

Iar acesta e procesul despre care Dr. Niedzwiecki a spus că se numește Apoptoză, iar asta se întâmplă la 

nivel genetic, și noi înțelegem regulile prin care micro-nutrienții ajung direct în nucleul celulei canceroase, 

până la ADN – unde provoacă chiar sanctuarul lăuntric al celulei în acest proces, și evident că nu vorbim 

despre o deliberare intelectuală, ci de o interceptare biologica forțată! Adică fie vei funcționa cum trebuie, 

fie te vei sinucide! 

Iar asta e ceva foarte puternic, este ceva ce niciun medicament, niciun fel de Chimioterapie, ceva ce nimic 

sintetic nu poate realiza! 

Și desigur că tre’ să repet, acesta reprezintă un semn al adevăratei puteri a Sănătății bazate pe Natură! 



 

239 
 

Aceste procese de reglementare din corpul uman nu au aparut în vre-un bol de sticlă, în vreo eprubetă, sau 

acum vreo 20 de ani în laboratorul Industriei Farma, sau acum 5 ani, nu, ci acestea sunt procese pe care 

natura le-a dezvoltat de-a lungul a milenii întregi, și de aceea și funcționează într-atât de distinct.  

Unul dintre primii noștri pacienți - și e vorba de acum aproape 20 de ani, care a intrat în programul nostru de 

aici din Europa - avea Cancer la Plămâni, și i se mai dăduseră doar maxim 6 luni de trăit, și își aranjase toate 

treburile în ordine, și a decis să intre în acest program, și 6 – 7 luni mai târziu s-a întors înapoi și i s-a făcut 

ecografie, și nu mai avea niciun fel de tumoră. 

Așa că doctorul lui i-a zis că: “Ne cerem scuze, aparatul de ecografii nu funcționează, te rugăm să vii 

altădată, este kaput!” – cum se zice în germană.  

La care pacientul a răspuns că înțelege și că va reveni peste o săptămână!  

Și i-au făcut iar ecografie, și au obținut același rezultat, iar doctorul încerca să găsească alte scuze, deoarece 

ea nu mai văzuse niciodată așa ceva! 

La care pacientul i-a zis: “Eu nu cred că mai trebuie să revin, pt. că știu ce am făcut!”, și nu am povestit asta 

ca să adaug un episod acestei conversații, ci pt. a înțelege voi toți situația generală – și anume că este ceva 

de neconceput pt. practicienii din medicina oficială, adică medicii aceia educați, pt. ei e de neconceput că 

Cancerul se poate vindeca printr-o abordare naturală! Adică să dispară de tot. 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt de acord cu Dr. Rath: Așa ceva este de neconceput pt. cei mai mulți dintre medicii sistemului, și asta se 

întâmplă deoarece ei au fost educați greșit cu privire la tratamentele naturale împotriva Cancerului. 

În primul episod am avut parte de o lecție de istorie referitoare la motivul pt. care medicii oficiali nu cunosc 

și nu cred în tratamentele naturaliste! 

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

Ty, îți dau un citat al unui filosof: “Dacă nu învățăm din Istorie, suntem condamnați să o repetăm!”. 

Eu nu m-am născut să fiu istoric, ci pt. a fi om de știință, doctor, și după ce am publicat aceste concepte noi 

despre Cancer și Bolile de Inimă alături de Linus Pauling, am crezut că lumea (medicală) ne va îmbrățișa, 

am crezut că ne va spune că: “Munca voastră este minunată!”, dar de fapt ceea ce s-a întâmplat a fost să fim 

sabotați ori de câte ori mai făceam un pas înspre Sănătatea naturală, și spun asta pt. că sistemul, adică 

Cartelul Farmaceutic ne-a băgat în mai mult de 100 de procese în instanță, atât pe mine cât și pe Dr. 

Niedzwiecki din cauza cercetărilor noastre în ultimii 15 ani! 

Noi 2 am fost târâți de mai mult de 100 de ori în instanța de judecată, procese ce au avut un singur scop – 

adică interesele Farma nu vroiau ca noi să vorbim astăzi! 

Și ca un fapt divers, vrem să vă informăm pe toți că ceea ce am aflat despre cele mai multe boli, este că pot 

fi reduse foarte mult, și eventual eradicate cu ajutorul cunoștințelor pe care le deținem astăzi! 

Faptul că noi astăzi realizăm acest interviu, ne arată că ei nu au reușit în ceea ce și-au propus! Și motivul pt. 

care noi am reușit poate fi rezumat la un singur cuvânt – Știință. 
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[TY BOLLINGER]: 

Aceste interese Farma nu au vrut ca noi să avem această conversație, dar am avut-o. Și da, Protocolul Dr. 

Rath are în spate un munte de dovezi științifice care să îl susțină. 

Dar aceleași interese Farma care l-au persecutat pe Dr. Rath și pe Dr. Niedzwiecki, încearcă acum să 

ridiculizeze pe tot globul știința bazată pe tratamente inovative anti-Cancer! 

Un alt om de știință care a fost persecutat de aceleași grupuri de interese Farma din cauză că folosește 

tratamente anti-Cancer neconvenționale este Dr. Stanislav Burzynski din Houston, Texas. El folosește un 

tratament care se numește anti-neoplastoni. 

Anti-neoplastonii reprezintă practic un fel de piesă lipsă dintre Proteine și Amino-acizi, și el a înțeles că 

bolnavii de Cancer au de regulă un deficit de anumiți anti-neoplastoni. 

În timp ce ne aflam în Seattle, am avut timp să stau de vorbă cu Dr. Gaston Cornu Labat care a învățat 

despre tratamentul numit Antineoplastie direct de la Dr. Burzynski, iar el ne-a relatat câteva întâmplări aflate 

în spatele ușilor închise referitoare la persecutarea Dr. Burzynski și a tratamentului său. 

[Dr. GASTON CORNU-LABAT]: 

Este foarte neclar ceea ce se întâmplă între FDA și Dr. Burzynski, cu excepția faptului că ori de câte ori 

doctorul încearcă să facă un pas în față cu terapia sa antineoplastonică, el se lovește de un blocaj instituțional 

al Statului. 

La acea vreme, din câte am înțeles, blocajul respectiv se referea la controalele pe care FDA le făcea la 

clinici, și atunci clinicile Burzynski începuseră să facă testele clinice. 

Însă orice pacient din afara clinicii care suferea de afecțiunea respectivă, care avea nevoie de tratamentul 

respectiv, și care se află înscris în testele clinice, a aflat că acesta nu se poate derula cu oamenii din clinică.  

Așa că era nevoie de cineva din afara clinicii pt. a derula terapia anti-neoplastie. Și eu am zis că accept eu să 

mă implic. 

Așa că am mers la Houston și am petrecut câteva zile acolo, am început să mă familiarizez cu terapia, și de 

atunci înainte mi-am însușit toate cunoștințele necesare pt. a putea să implementez terapia și în clinica 

noastră. 

Însă orice pacient care era alocat la mine pt. terapia anti neo-blastom era nevoit să treacă printr-un proces de 

investigare necesar aprobării unui nou medicament. 

Aceea e o aplicație IND = Investigarea unui Nou Medicament. Deci al 2-lea pacient implicat aici era un 

copilaș de 4 ani din Florida, ce suferea de DIPG – Gliom Pontin intrinsic Difuz - care e un fel de tumoare 

stem avansată la Creier. 

Iar despre acest DIPG se știe foarte bine în sistemul medical că nu răspunde la niciun fel de abordare 

convențională.  

Așadar, acești copii, pt. că e o afecțiune destul de deasă la copii, ei mor din cauza ei! 
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Burzynski a înregistrat cazuri, și nu mă refer la toate tipurile de tumoare – pt că nici nu avea cum, însă a 

înregistrat cazurile unui răspuns semnificativ complet, și mă refer la o prelungire foarte mare a vieții, adică a 

realizat un răspuns complet, adică o remisie completă a genei (canceroase). 

– Te referi la tumoarea IPG? – Da, la IPG, și aceasta reprezintă singura terapie care își permite să 

înregistreze cazuri de vindecare 100%. 

Nu există nicio altă terapie care să poată face așa ceva. Punct. Nu există nimic în literatura de specialitate 

care să poată măcar afirma că a vindecat 1 sau 2 pacienți. Nu există. 

El e singurul care poate realiza asta. Există pacienți care au fost vindecați acum 20 de ani de așa ceva! - Am 

văzut pozele de pe pereții clinicii! - Exact.  

[TY BOLLINGER]: 

O să repet acest aspect ca să înțelegeți mai bine: există copii cu tumoare la creier ce nu poate fi tratată prin 

nicio metodă medicală convențională, și tratamentul Dr. Burzynski împotriva neoblastomului este dovedit că 

vindecă acest tip de tumori, însă din cauza regulilor oneroase ale FDA, el nu este lăsat să îi ajute pe acei 

copii. 

Așadar, Dr. Labat a învățat de la Dr. Burzynski cum să deruleze acest tratament anti-neoblastom, a completat 

un IND – adică o cerere de aprobare a unui medicament inovativ, și de acolo a rămas să continuăm relatarea. 

[Dr. GASTON CORNU-LABAT]: 

Când am depus cererea pt. al 2-lea caz, oamenii sistemului au amânat un răspuns timp de 4 săptămâni, 

luându-se de orice tip de chichițe, gen: “cuvântul ăsta nu se potrivește aici”, “ce înseamnă una și alta”, 

adică ei se luau de orice pretext pt. a analiza gramatical exprimarea din cerere, și au tras de timp astfel vreme 

de o lună și jumătate.  

Copilul suferea de o formă avansată de Cancer la Creier, și se deteriora văzând cu ochii.  

Deci după o lună jumate s-au trezit și ei să răspundă zicând: “Mda, cererea ta se află în așteptare clinică, 

adică incertă, pt. că noi nu o negăm, însă nu o poți pune în aplicare!”. 

La care am întrebat, “Bine, dar de ce e incertă?”, și ei au zis “Pt. că noi credem că riscurile ei sunt mai mari 

decât beneficiile, și că copilul va muri!”. 

– Dar oricum era vorba de Cancer la Creier în fază terminală, nu-i așa!? Adică pacient care nu mai are alte 

opțiuni!?  

– Nu mai avea alte opțiuni în afară de a muri! Au mai zis: “Noi nu putem să prezentăm informațiile la care 

am ajuns!”. 

– Așadar, ei au declarat că: “Riscurile (acestei terapii inovative) sunt mai mari decât riscul de a muri”!? 

Cum e posibil să ai ceva care e mai riscant decât riscul (sigur) al morții!? 

– Eu nu am o explicație logică pt. ce au zis ei pt. că nu are niciun sens!  

Familia copilului era total devastată. Rolul meu era practic de a spune FDA că decizia e absolut absurdă, și 

că ei sunt responsabili dacă copilul moare. Le-am spus că vor fi responsabili de moartea copilului. 
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Și le-am spus asta nu pt. că copilul ar fi fost salvat 100% prin intermediul terapiei anti neo-blastom, ci pt. că 

prin intermediul ei ar fi avut și el măcar o șansă de supraviețuire, șansă ce se baza pe dovezile pe care le 

aveam, pt. că Dr. Burzynski strânsese multe dovezi științifice. 

El nu e genu’ de om care să creadă orbește când se spune că nu se poate face nimic, ci încearcă natural! – Pt. 

că e om de știință!  

– E de o rigurozitate științifică ieșită din comun! Și toate dovezile pe care le-a strâns arătau foarte clar că 

terapia cu anti neo-plastoni reprezintă singura terapie disponibilă astăzi care i-ar fi putut da măcar o mică 

șansă de îmbunătățire, dacă nu chiar o șansă de vindecare. 

Să știi că FDA a dat răspuns în scris că “blocarea copilului la o asemenea terapie s-a făcut din cauză că 

riscurile ei sunt mai mari decât beneficiile!”. Care beneficii (că urma oricum să moară)!? 

Eu nu înțeleg (cât de diabolici sunt medicii din FDA)! Explodez de furie pt. că ce fac ei e nebunie clară! - 

Așa ceva e criminal de absurd!  

– Este foarte absurd. După asta, pt. că a fost o experiență care ne-a rupt inima în noi de durere, după asta a 

existat o muncă asiduă.  

– Și eu nu sunt elementul principal aici! Copilul până la urmă a murit! Familia lui era devastată total! Și nu 

cred că familia a inițiat vreo formă de acțiune juridică împotriva FDA pt. ce se întâmplase!  

La acel moment familia se agitase să strângă bani pt. a-l trata pe micuț care zăcea, iar după deces familia era 

într-atât de distrusă încât s-a grăbit la ale ei, și practic copilul a fost dat uitării! Înțelegi tu, a fost uitat. 

Cum pot ăștia să doarmă noaptea știind că au condamnat un copil de 4 ani la moarte!?  

[TY BOLLINGER]: 

Așa ceva e infracțiune, oameni buni! E crimă! Copiii sunt condamnați la moarte deoarece nu li se permite 

accesul la tratamente inovative ce le poate salva viața. Cum pot acești funcționari să doarmă noaptea?  

Iar medicii au mâinile legate deoarece nu au voie să folosească aceste tratamente. 

[Dr. STANISLAW BURZYNSKI]: 

Așadar, nu este ușor să îi tratăm pe acești pacienți cu afecțiuni avansate, deoarece suntem încontinuu hărțuiți 

pt. că ne facem treaba cum trebuie. Iar așa ceva e incredibil. 

Noi ar trebui să fim recompensați, ar trebui să fim dați ca exemplu, pt. că noi salvăm viețile oamenilor ce au 

fost condamnați la moarte de medicina oficială! 

Însă nu suntem prețuiți, ci suntem hărțuiți fără milă de avocati, de oameni care nu știu nimic despre 

tratament – și care sunt doar marionete proaste ale celor care stau în spatele scenei și care știu ceea ce putem 

noi să oferim oamenilor; 

Iar cei din umbră dirijează aceste marionete exact ca în Germania nazistă, iar ei execută ordinele orbește 

deoarece așa au fost dresați! 
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Cred că va veni vremea când vor avea loc procese precum cele de la Nuremberg. Așa că toți acești avocați la 

4 ace, și toti funcționarii care toacă banii contribuabililor vor fi trași la răspundere pt. ceea ce fac, și asta pt. 

că foarte mulți oameni mor din cauza acțiunilor lor! 

[TY BOLLINGER]: 

Un asemenea copil care a murit din cauza acestor acțiuni criminale este Thomas Navarro, și am avut onoarea 

să îi intervievez părinții – Jim și Donna. 

Thomas a fost diagnosticat cu Cancer la Creier în fază terminală, și ei au vrut să îl ducă pe copil la clinica 

Dr. Burzynski, iar acest lucru se întâmpla acum circa 20 de ani! 

Însă din cauza reglementărilor oneroase ale FDA (bazate pe bani) – care specifică că trebuie mai întâi ca 

pacientul să treacă prin Chimioterapie și Radioterapie pt. a i se da apoi aprobarea să i se facă tratamentul Dr. 

Brzezinski – ei l-au băgat forțat pe Thomas la Chimioterapie și la Radiație. 

Și apoi în 18 luni, Thomas a murit, înainte ca măcar să apuce să i se aplice tratamentul anti neo-blastom. 

Iar pe certificatul său de deces scrie că una din cauzele morții este toxicitatea Chimioterapiei. Deci 

tratamentul oficial l-a ucis pe copil. 

[Dr. STANISLAW BURZYNSKI]: 

Recent, au fost derulate teste clinice controlate randomizate de către colegii noștri japonezi care au 

demonstrat cu ajutorul anti-fluorescenței că se poate mări speranța medie de viață a Cancerului la Colon ce 

s-a extins către Ficat, se poate extinde speranța de viață cu 3 ani! 

Îți dai seama ce mare e descoperirea dacă speranța medie de viață e de 5 ani, și aceasta a fost extinsă cu 3 

ani! 

Fă și tu o comparație între 3 ani, și 3 săptămâni sau 3 luni, pt că standardul obișnuit al FDA când aprobă un 

tratament nou este de a demonstra o creștere a speranței medii de viață cu minim 3 săptămâni până la 3 luni! 

În cazul nostru e vorba de 3 ani! Înțelegi!???  

- Și ei tot au zis că “mai au ceva nelămuriri”!? 

- Nu, ci ei zic că “riscurile nu justifică beneficiile!”.  

– Întrebarea mea este dacă e să comparăm riscurile cu beneficiile, riscul este moartea!? 

– Absolut! Pt. că practic, oricine moare (în sistemul medical convențional) dacă are Cancer la Colon extins 

la Ficat! 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Brzezinski tocmai ce ne-a relatat despre faptul că testele clinice controlate asupra Cancerului la Colon au 

mare succes prin tratamentul său. 

Pt. demonstrație vă prezint un pacient al Dr. Burzynski ce a fost diagnosticat cu Cancer la Colon acum 8 ani.  
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A mers la 2 spitale din Houston și acolo toți medicii i-au zis că singura sa opțiune este Operația. Însă apoi el 

a auzit de Clinica Dr. Burzynski. 

[ARIZE CHRIS ONUEKWUSI – vindecat de Cancer]: 

Am rude aici, dar eu nu sunt din Houston, și toți ai mei mi-au zis: “Ce mai aștepți!? Mergi și te operează, și 

te duci apoi să vorbești la clinica Dr. Burzynski! Însă tre’ să te operezi pt. că așa a zis doctorul!”. 

Celălalt frate al meu e doctor, așa că presiunea pe mine era atât de mare! Dar știi ceva!?  

Sunt încăpățânat în sensul bun al cuvântului, așa că am decis să nu fac ca ei, ci să merg la Dr. Burzynski! Le-

am zis că dacă e să mor, acolo vreau să mor, însă nu fac nicio operație! 

Le-am zis că nu vreau să fac niciun fel de Radioterapie și celelalte mizerii convenționale! Așa că l-am sunat! 

Am ajuns acolo, m-au primit, mi-au făcut protocolul pe care îl obișnuiesc ei, și au zis că tre’ să-mi facă 

anaalize și să-mi cartografieze genele. 

Nu-mi aduc bine aminte. Spuneau că tre’ să-mi verifice genele și apoi să vadă ce fel de tratament mi se 

potrivește! Să știi că acolo e ceva individualizat, tratament unic pt. fiecare persoană în parte. 

Acest fapt a fost ceea ce mi-a arătat mie că doctorul ăsta e aparte. Așa că după 3 luni am fost pt. o ecografie.  

Era Vineri. Și până am ajuns acasă am primit rezultatul că tumora mea dispăruse. Îți vine să crezi așa ceva!? 

Tumora a dispărut. Tumora nu mai exista. O vindecase. Dacă m-aș fi operat, pt. că tumora mea se afla la 

intersecția dintre Intestinul Subțire și Intestinul Gros, și acolo e o valvă ce se numește Valva Ileocecală – 

care reglementează nutrienții din intestinul subțire către intestinul gros, iar aceasta ar fi putut fi scoasă afară 

dacă mă operam. 

Astfel că dacă mă operam, acum eram purtător permanent de pungă de Colostomie, și nici nu te-aș fi 

întâlnit, deoarece până acum aș fi fost probabil mort! 

– Așa că acest tratament ți-a salvat viața! - Da, m-a salvat. Mă simt bine!  

– Și arăți bine! – Mă simt bine, bine, bine! 

[TY BOLLINGER]: 

– Este uimitor să auzim mărturia lui Chris, și este extraordinar faptul că Dr. Burzynski are succes cu 

tratamentul său.  

Dar asta nu înseamnă că pt. el este ușor să prescrie acest tratament pacienților săi, iar unul dintre motivele 

acestui fapt este că deciziile referitoare la ce tratamente pot fi oferite nu sunt luate de către medici, ci sunt 

luate de avocați și de birocrați! 

[Dr. STANISLAW BURZYNSKI]: 

Cum poate un doctor să aleagă cel mai bun tratament pt. pacientul său, dacă singurul tratament pe care îl 

poate aplica este ales de avocați sau de asistente ce nu au tratat niciodată asemenea afecțiuni!? 
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Ei habar nu au cum se tratează Cancerul avansat! Iar acesta e sistemul care îi pedepsește pe medici pt. că au 

devenit inventatori sau descoperitori. 

Iar numele acestui sistem malefic se numește “Bani Mulți”. Dacă există mulți medici inventatori, atunci 

acest lucru dăunează profitului marilor instituții. 

Inventatorul ar trebui recompensat, nu persecutat. Eu sunt pedepsit de Colegiul Medicilor din Texas 

deoarece am salvat viețile unor oameni bolnavi de cele mai cumplite cancere!  

Cancer pancreatic. Avem salvați pacienți care au supraviețuit încă 6 ani în plus după ce i-am tratat de Cancer 

la Pancreas ce se extinsese la Ficat. Înțelegi!? 

Și eu sunt investigat. Eu sunt băgat în tribunal. E posibil ca sistemul să-mi ia licența de practică deoarece 

Consiliul Medical din Texas mă hărțuiește pt. că mi-am folosit invenția pt. a salva viața unui pacient ce 

fusese înainte condamnat la moarte. 

Oricine moare din cauza Cancerului la Pancreas. Rar de tot există 1 caz la 1 milion de oameni care 

supraviețuiește un pic mai mult. De obicei Cancerul la Pancres se întinde la Ficat și în câteva luni oamenii 

au murit. 

Noi avem un număr de pacienți care au trăit peste 20 de ani dacă au urmat protocolul nostru. Plus că în 

ultimii 2 ani avem și câteva nunți la care suntem invitați, iar aceste nunți sunt ale foștilor noștri pacienți care 

la vremea aceea erau copii. Acum au devenit adulți, și nu mai au deloc Cancer. 

Ei trăiesc o viață normală și foarte productivă, neavând reacții adverse pe termen lung. Ei au tolerat 

tratamentul foarte bine și duc o viață normală. 

[ARIZE CHRIS ONUEKWUSI]: 

Ceea ce mi-a plăcut la clinică când am ajuns acolo era că avea o dietă personalizată complet care m-a ghidat 

ce să mănânc astfel încât să mă ajute cu tratamentul. 

Iar mai târziu am înțeles că Nutriția reprezintă o componentă cheie a tratamentului. Dacă consumi mâncarea 

pe care mama-Natură ți-a dat-o, atunci corpul poate să aibe grijă de el însuși. Cred asta 100%! 

– Așa cred și eu! – Nu mă interesează ce este, mănâncă! - Mănâncă mâncare curată! Tre’ să mănânci 

mâncare reală, și vei fi sănătos! 

– Chris, primul doctor la care ai fost la spitalul oficial, el avea vre-un plan de dietă cu tine!? 

– Nu, nu, deloc. Nu mi-a vorbit niciodată despre nutriție! Al 3-lea doctor la care am fost pt. Colonoscopie, 

mi-a zis imediat să mă operez. Nu mi-a zis nimic despre nutriție sau despre altceva! 

Mi-a zis că nu contează ce îți spunem, că tot la operație ajungi! Așa că m-am dus la al 2-lea spital, și mi s-a 

spus același lucru! Și de fapt m-au și programat ei la operație peste vreo 3 zile! 

Eu nici măcar nu spusesem familiei mele că am Cancer, și ei deja mă programaseră pt. operație! Le-am zis 

că tre’ să merg acasă să-mi informez familia. 

Deci medicii oficiali nu mi-au vorbit deloc despre nutriție!  
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Dacă cineva are Cancer, dacă ai bani, pt. că din nefericire, este scump pt. că Casa de Asigurări de Sănătate 

nu decontează tratamentul unor asemenea clinici, însă dacă ai bani, atunci vino aici (Clinica Burzynski), asta 

e tot ce vă pot spune! – Mulțumesc! – Mi-a făcut plăcere! – A fost uimitor! 

[TY BOLLINGER]: 

Este minunat să auzi mărturia lui Chris, iar eu trebuie să fiu de acord cu el: Nutriția este cheia!  

Și ca un fapt divers – mâncarea poate fi epigenetică. Vă invit să ascultăm mai multe pe acest subiect din 

partea unor experți. 

[JOEL SALATIN]: 

Crede-mă, dacă ești bolnav, asta nu înseamnă că ești într-un dezavantaj dpdv farmacologic, ci probabil ești 

bolnav din cauza altui motiv decât mâncarea, poate să ți se tragă de la stres! 

Poate să fie și de la altceva, și există și predispoziții genetice.  

Însă ceea ce am învățat deja prin intermediul Epigeneticii este că noi acum putem să ne modificăm dieta 

către un plan nutrițional mai profund și suficient de elevat, astfel încât să ne rearanjăm predispoziția genetică 

într-o manieră sănătoasă pornind de la început. 

Știi că e ceva discutabil când spui să o iei de la zero, însă măcar poți încerca, pt. că să știi că nu ești 

programat inevitabil să ai parte sau să dezvolți ceea ce părinții sau bunicii tăi au avut. 

Pt. că putem în mod clar să ne schimbăm Codul Epigenetic prin îngrijire și prin atenție la ceea ce 

consumăm. 

[Dr. NALINI CHILKOV]: 

Întotdeauna le spun pacienților mei să consume “Curcubeul” deoarece fiecare pigment din fructe și vegetale 

intră în nucleul celulei și interacționează cu genele noastre, și de aceea e important ce mâncăm. 

Așa că dacă mănânci “Curcubeul”, și jumătate din farfuria ta e plină de fructe și legume colorate, Afine, 

Spanac, Varză kale, Morcovi, Roșii, Curmale, Rodii, adică dacă mănânci colorat, atunci vei face rost de fito-

chimicalele necesare! 

De-asemenea, ai un raft de medicamentație acolo unde ții mirodeniile în bucătărie: Oregano, Cimbru, 

Ghimbir, Turmeric, toate acestea nu te ajută doar la digestie, ci ele conțin și chimicale bune foarte puternice. 

Carnosolul se regăsește în Rozmarin de exemplu, și este o chimicală anti-Cancer foarte puternică. Așa că 

putem face foarte ușor ca dieta noastră să ne influențeze genele. Oricine poate face asta. 

Este mult mai puternic să activăm ceea ce se numește întrerupătorul apoptotic – care reprezintă un semnal, 

este o formă de inteligență celulară care le spune celulelor că nu sunt celule sănătoase și că trebuie să moară 

și să se recicleze. 

Asta e ceea ce se pierde în celulele tumorale. Așa că celulele canceroase nu doar că se dezvoltă, însă ele nici 

măcar nu mai mor. 
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Așa că avem o soluție mai bună aici, pt. că există foarte multe plante botanice și fito-chimicale care pot re-

activa răspunsul apoptotic. 

Ele sunt foarte puternice: Resveratrolul, Curcuma, ECGC și Ceaiul Verde; acestea sunt exemple ale celor 

mai utilizate fito-chimicale în combaterea Cancerului. 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Este vorba de medicamentația Naturii, și așa a fost încă de pe vremea când au apărut oamenii pe pământ. 

Pe vremuri, bunicuțele înțelepte sau bunicii înțelepți știau că ierburile astea sau planta aceea sunt bune pt. o 

anumită problemă de sănătate, și aceste informații au fost transmise prin viu grai de la o generație la alta, și 

este vorba despre Medicamentația provenită din pământ! 

Motivul pt. care acest tip de medicamentație este atât de importantă este pt. că este derivată din pământ, iar 

corpurile noastre sunt formate din substanțe și energie ale planetei Pământ, asta dacă nu suntem extratereștrii 

din spațiu (ironie la ce mai minte sistemul), dar asta e o altă poveste.  

– Bun. Dacă noi nu suntem extratereștri din spațiu, atunci poate că FDA e formată din extratereștri din 

spațiu. – Nu știu, dar câteodată mă întreb asta! 

Dar noi suntem oameni normali, formați din substanțe și energie provenite de pe planeta Pământ, iar 

energiile sunt cu toate de pe pămant, oare ce va funcționa cel mai bine pt. tine dacă ai probleme de 

sănătate!? 

Așa că ce va funcționa, de exemplu, dacă mașina ta Chevrolet este defectă? Păi tot componente Chevrolet. 

Dacă corpul uman este defect, atunci tre’ să punem în el molecule și energii originale, nu-i așa!? 

Sau procedăm (cum face sistemul) să luăm o moleculă, o modificăm în laborator pt. a o patenta, și evident 

că apoi nu va mai fi potrivită pt. corpul uman să o consume, pt. că ea nu mai este o moleculă sau o energie 

naturală și potrivită pt. corp ca să se vindece, ci în cel mai bun caz se vor acoperi doar simptomele. 

Așa că vei cumpăra asemenea mizerii timp de 40 de ani doar ca să îți acoperi simptomele! 

[CHRIS WARK]: 

Nu poți tăia o tumoră, sau să micșorezi o tumoră, sau să iradiezi o tumoră, și să te aștepți să fii bine și să te 

însănătoșești, pt. că de fapt, prin aceste proceduri tu de fapt nu te adresezi adevăratei probleme, ci abordezi 

doar simptomul! 

[Dr. RASHID BUTTAR]: 

(paralelă cu industria oncologică) Dacă te duci cu mașina ta la mecanic pt. că ai o problemă cu 

semnalizatorul luminos care arată o problemă la motor, și acolo mecanicul pur și simplu îi scoate siguranța 

semnalizatorului ca să nu mai poată semnaliza, și apoi îți va spune că problema s-a rezolvat, tu ce înțelegi!? 

Sau dacă se aude un zgomot ciudat de la motor, și el îți spune să aprinzi radioul ca să nu se mai audă, și 

totuși îi spui că tot se aude, iar el îți recomandă să mai bagi și niște căști în urechi ca să nu mai auzi, tu îi 

spui că problema cu motorul s-a rezolvat!? 
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Cum de nu se judecă normal!? Pt. că de fapt nu s-a reparat deloc motorul.  

– Ei bine, în această situație eu l-aș concedia pe loc pe mecanic. 

– Exact. Și ăsta e răspunsul logic al oricărei persoane normale: Dă-l afară pe mecanic! 

Așa că de ce acești oncologi nu sunt concediați!? Pt. că tot asta fac și medicii!  

[TY BOLLINGER]: 

Nu e voie să se spargă semnalizatorul de lumină al corpului tău! Iar tumora e un simptom! (nu ai voie să o 

spargi prin biopsie sau prin celelalte proceduri)! 

Din nefericire, cei mai mulți dintre oncologii moderni nu se uită la cauza Cancerului, ci se tratează doar 

simptomele. 

Dar dacă cineva se află deja la Chimioterapie!? Vestea bună e că multe dintre aceste mirodenii și ierburi din 

Medicina Naturii pot avea un efect pozitiv și pot ajuta Chimioterapia să fie mai precisă. 

[Dr. SUNIL PAI]: 

Și acum suntem capabili ca prin terapiile convenționale alături de cele naturale precum cele menționate mai 

devreme la conferință aici, precum: Bosmeric SR, Curcuma, Boswellia, Ghimbirul, Piperul negru! 

Există foarte multe date ce arată că aceste elemente oferite să vindece cei mai toxici 15 agenți 

chimioterapeutici, pot ajuta tumora să devină mai sensibilă – ceea ce înseamnă că extrage un agent toxic și îl 

face mai țintit. 

De-asemenea, are și un efect protectiv asupra problemelor mucoasei orale, asupra problemelor inimii, asupra 

problemelor plămânilor, asupra problemelor rinichilor! Și se protejează și țesuturile sănătoase. 

Însă după cum am discutat și ieri, cei mai mulți dintre oameni ajung să primească tratamentul convențional.  

Cei mai mulți dintre ei sunt chiar acum în asemenea tratamente. Ce putem face ca să îi ajutăm? 

Acum datele arată că dacă un oncolog a studiat cât de cât ce se întâmplă, sau dacă i-ai spus tu să citească pe 

PubMed despre Curcuma folosită ca să amelioreze agenții toxici ai Chimioterapiei, vei vedea datele ce 

susțin folosirea ei peste Chimioterapie pt. a se obține rezultate mai bune. Frica de Chimioterapie se referă la 

efectele ei adverse. 

Pt. că oamenii pierd în greutate, dau dovadă de slăbiciune, diaree, le cade părul, și toate acele frici de 

Chimioterapie – adică efectele directe ale Chimioterapiei. 

Așa că răspunsul fiecărui om la Chimioterapie este unic, astfel că unii oameni pot trece mai ușor prin 

Chimioterapie, iar alții ajung ca nici măcar să supraviețuiască tratamentului. 

Noi vrem să îmbunătățim răspunsul fiecărui pacient, iar exact asta arată studiile, așa că atunci când vom lua 

chestii precum Bosmeric ce conține Complexul de Curcumin 3C care conține Bosmeric, Ghimbir și Piper 

Negru în special sub formă solubilă – în perioada tratamentului, atunci oamenii se vor simți mai bine! 
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Și de fapt, la pacienții noștri noi întotdeauna îmbunătățim rezultatele, așa că foarte mulți oameni ne sună ca 

să ne spună: “Sunt deja la a 6-a sesiune de Chimioterapie, și oncologul vrea să mai fac încă 6 sesiuni! Ce 

pot să fac!?”. 

Așa că noi căutăm să dăm anti-inflamatoare naturale, iar toate acestea funcționează prin aceleași căi, plus că 

au și efecte preventive și protective. 

Unele dintre aceste ingrediente precum Curcuma vor crește expresia genetică a ceea ce vrem noi să ne ucidă 

celulele canceroase.  

Așa că nu e vorba doar de suprimarea creșterii celulelor canceroase, ci ne uităm și la activarea propriului tău 

sistem imunitar ce are capacitatea internă de a face corpul să se vindece singur. 

– Asta face parte din ceea ce se numește Epigenetică, de activare și de blocare!?  

– Da, însă în medicina occidentală oficială e vorba doar de blocarea acestor gene, și tocmai de aceea atunci 

când se administrează acești agenți toxici, ei au rezultate foarte bune în ceea ce fac – adică să inhibe anumite 

celule, cum ar fi de exemplu – celulele canceroase, însă din păcate efectele adverse blochează și celulele 

normale. 

Și pe parcursul acestui proces există și pagube, devin mai rezistente la Chimioterapie odata cu trecerea 

timpului, devin modificate genetic în sensul că anumite celule încep să creeze și mai mult Cancer, adică 

cancere secundare și alte afecțiuni cronice. 

[TY BOLLINGER]: 

Unul dintre protocoalele de tratament ce se concentrează masiv pe dietă este Terapia Gerson, numită adesea 

Dieta Gerson! Am avut privilegiul de a călători în Mexic la Clinica Gerson din Nordul Baja, unde l-am 

intervievat pe Dr. Patrick Vickers. 

Trebuie să știți că Dr. Max Gerson a fost numit “Cel mai mare Geniu din Istoria Medicală” de către 

câștigătorul Premiului Nobel – Albert Schweitzer, iar Terapia Gerson se bazează în special pe producția de 

energie la nivel celular. 

Vă invit să îl ascultăm pe Dr. Patrick Vickers cum ne explică că sucurile de fructe și legume stoarse 

reprezintă baza tratamentului Gerson care îmbunătățește sistemul imunitar și care produce energie celulară. 

[Dr. PATRICK VICKERS]: 

Atunci când mănânci fructe și legume crude, tu de fapt le consumi sucul lor natural! Știai că dacă testezi 

aceste sucuri pe hârtia de turnesol înainte de a fi consumate, acestea dau rezultatul că sunt acidice!? 

Ele reies că sunt acidice pe hârtia de turnesol, însă când le bem - acestea se descompun într-o cenușă alcalină 

numită Hidroxid de Potasiu. 

Molecula de Hidroxil ajunge în organism. Dacă scriem dpdv chimic molecula de Hidroxid este OH negativ, 

adică Oxigen și Hidrogen cu încărcătură negativă. 

Ce este Hidrogenul? Natura acidică a Hidrogenului este un ion de Hidrogen încărcat pozitiv, adică H-ul este 

pozitiv. 
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Imaginează-ți ce se întâmplă atunci când acel suc este desfăcut în ioni de hidroxil, în molecule de Oxigen 

negativ care să reacționeze cu ionul pozitiv de Hidrogen! Ce reacție crezi că va avea loc? 

Ai o moleculă OH negativă și un H pozitiv, adică 2 de H și 1 de O. Reacția duce la formarea Apei. 

Apa este neutră. Se neutralizează aciditatea pt. că acum ai schimbat încărcătura la nivelul membranei 

celulare, și astfel că ai permis corpului tău să își oxigeneze țesuturile cum se cuvine – făcând ca zaharurile 

provenite din fructele și legumele naturale ce le sunt date la clinica noastră să fie convertite mai ușor în 

cantități masive de energie. 

Și de-abia asta e ceea ce îmbunătățește sistemul imunitar, și ăsta e motivul pt. care există atât de multe cazuri 

în istorie de vindecare a acestor boli avansate! 

Una dintre cele mai mari porțiuni din Terapia Gerson este dată de procedurile de detoxificare, și tocmai 

terapia asta a făcut următoarea procedură să fie faimoasă – și mă refer la Clismele cu Cafea! 

Noi vorbim despre stoarcerea sucurilor naturale, și cum aceste sucuri neutralizează aciditatea din organism și 

formează apa. 

Ei bine, dacă se formează cantități mari de apă în corp, ce crezi că se va întâmpla la nivel celular?  

Toxinele vor fi date afară din celule în fluxul sanguin, așa că aceste toxine vor trebui să fie eliberate. 

Și asta se face prin Clismele cu Cafea. Oamenii când aud de asta zic: “Acum chiar că le-am auzit pe toate!”. 

Clisma cu cafea eu prefer să o fac dimineața – primul lucru după ce mă scol. Și folosesc și cremă și zahăr. E 

ingenioasă. Dă-mi voie să explic de ce! 

Există foarte multe motive, însă motivul principal este următorul: Ficatul produce o enzimă numită 

Transferaza Glutationului, iar aceasta este cea mai puternică enzimă de detoxificare din corpul uman. Ficatul 

o produce. 

Ceea ce folosește Ficatul este Acidul Palmitic - o chimicală ce stă la bază pt. producerea Transferazei 

Glutationului – adică Cafea Organică Prăjită cum se cuvine, adică foarte puțin prăjită.  

Asta NU E CAFEA DE BĂUT, ci e vorba de păstaie de cafea specifică care nu e pt. băut, și se prăjește 

foarte puțin pt. a nu fi denaturată, nu prăjită așa cum se procedează cu cafeaua de băut. 

Și dacă e doar un pic prăjită atunci ea va fi plină de Acidul Palmitic, iar studiile făcute pe clismele cu cafea 

au dovedit că atunci când se face o clismă cu cafea – producția de Transferază a Glutationului crește cu 600 

– 700% mai mult decât în mod normal. Iar pacienților noștri li se fac 5 clisme pe zi.  

În 1959 Gerson a scris o carte chiar înainte să moară, și acolo a teoretizat direcția în care își dorea să își ducă 

terapia. Așa că a menționat de “Colley”! Adică a menționat de William B. Colley – care a fost oncolog la 

Harvard. 

Și la sfârșitul anilor 1800 el a descoperit că atunci când oamenii veneau la el cu infecție cu Streptococ și 

Stafilococ, de fapt Cancerul lor se îmbunătățea – adică se micșora sau chiar dispărea complet.  

Însă de îndată ce infecția cu acele ciuperci dispărea, Cancerul revenea înapoi. 
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Așa că ceea ce a făcut a fost să cultive toxinele pe care le face bacteria Streptococ și Stafilococ, și le-a 

injectat în țesutul conjunctiv al pacienților săi – pacienți care au făcut febră ca răspuns. 

Deci pacienții lui făceau febră, însă tumorile lor se reduceau. 

Laetrilul este unul dintre elementele dragi pt. care oamenii vin la terapia din Mexic, și se vine de ani de zile. 

Laetrilul este Vitamina B17 și provine din sâmburele de caisă, nu-i așa!? 

Miezul din Sâmburele de Caisă are în el un agent chimic activ care în esență este Cianură.  

Și acest agent duce imediat la moartea celulelor canceroase.  

Însă este nevoie să se consume asta simultan cu Hipotermia, pt. că s-a demonstrat că atunci când se consumă 

Laetril în același timp cu starea de Hipotermie, efectele sale cresc și de 10 ori! 

Atunci când Thomas Edison a spus că: “Medicul viitorului nu va da nici un fel de pastile, ci îi va direcționa 

pe pacienți către nutriție și către îngrijirea coloanei vertebrale!”, el de fapt se referea la un medic de tip 

chiropractor și la un terapeut care aplica Terapia Gerson. – A fost un individ foarte deștept! – A fost.  

[TY BOLLINGER]: 

Terapia Gerson se referă în special la detoxificare, la optimizarea sistemului imunitar, și la cantități uriașe de 

nutriție. 

Asta îmi aduce aminte de unul dintre citatele mele favorite spuse de Chris Wark, care atunci când a fost 

diagnosticat cu Cancer de Colon presupus terminal acum mai bine de un deceniu, el a decis ca să se îmbuibe 

cu nutriție adecvată, nu să își otrăvească corpul prin Chimioterapie! 

Vă invit să-l ascultăm pe Chris cu privire la nutriție și sistem imunitar. 

[CHRIS WARK]: 

Singura cură permanentă împotriva Cancerului este propriul nostru sistem imunitar, iar nutriția îi oferă 

acestuia muniția de care are nevoie pt. a te menține sănătos. 

Așadar, fără nutriție, tu de fapt lupți fără arme, adică fără sistemul imunitar tu de fapt te lupți fără o armată. 

[Dr. JONATHAN WRIGHT]: 

Am făcut rost de acea carte și am mers la Biblioteca Universitară din Washington. Această carte avea o 

mulțime de note de subsol ce făceau referire la studii medicale.  

Și plin de uimire am început să citesc despre toate acele Vitamine și Minerale și Ierburi de care nu învățasem 

niciodată în Școala Medicală, asta desi se aflau în jurnalele medicale. 

Cum se face că noi – studenții la Medicină – nu am fost învățați niciodată despre ele la Facultate!? 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Wright nu învățase niciodată despre ele la Facultate, deoarece Școlile Medicale nu îi învață pe studenți 

despre nutriție! Dar cred că anumite chestii sunt de la sine-înțelese (cum ar fi că Curricula este pro consumul 

de produse Farma). 



 

252 
 

Probabil, dacă noi chiar ne-am deschide mințile, atunci am realiza că aproape tot ceea ce se află în Natură 

reprezintă de fapt o medicamentație naturală. 

[MIKE ADAMS]: 

Nici măcar nu poți păși prin Natură fără să întâlnești medicamentație pretutindeni. 

Există o poveste antică în Medicina Chineză Tradițională în care un învățător chinez își provoacă elevii să 

iasă în Natură, să intre în pădure, și să încerce să găsească ceva care nu reprezintă o medicamentație 

naturală. 

Studenții răspund că pietrele nu reprezintă o formă de medicamentație, la care profesorul spune că desigur 

că și ele sunt medicamentație pt. că sunt formate din minerale, iar mineralele potrivite alături de tratamentul 

potrivit poate fi ceva foarte medicinal, adică foarte vindecător. 

Așa că și pietrele pot fi vindecătoare. Apoi studenții spun că scoarța de copac nu reprezintă medicamentație. 

Iar învățătorul le spune că Desigur că scoarța reprezintă medicamentație, pt. că din ea provine Scorțișoara. 

Scorțișoara ajută la reglementarea nivelului zahărului din sânge. Ea este parte din medicina tradițională 

chineză. 

Foarte multe dintre substanțele medicinale provin din scoarța de copac. Chiar și Aspirina este derivată din 

scoarță, adică din scoarța de Salcie albă, care a fost inițial utilizată de americanii indieni. 

Așa că da, desigur că scoarța de copac reprezintă medicamentație. Apoi elevii au zis că murdăria din pădure 

nu reprezintă medicamentație, că nu poate fi. 

Însă acea așa-zisă mizerie este plină de probiotice, organisme vii, și să știi că organismele potrivite, dacă le 

înghiți, ele îți pot îmbunătăți și proteja sănătatea. 

Așa că si acestea sunt medicamentații. Totul în jurul tău reprezintă o formă de medicamentație. 

Dar lumina soarelui? Și asta e medicamentație. Dar frunzele copacilor? Tot medicamentație. 

Dar aerul pe care îl respirăm? Păi putem respira și terapeutic ca să reducem stresul, și astfel să ne schimbăm 

fiziologia prin respirația adecvată. Și sunetul apei reprezintă o medicamentație. 

[TY BOLLINGER]: 

Oare nu este o nedreptate uriașă faptul că oamenii riscă să ajungă la pușcărie doar pt. că vor să se trateze de 

Cancer așa cum consideră ei că li se potrivește!? 

Să știți că o substanță pt. care oamenii riscă să ajungă la pușcărie dacă sunt prinși în posesia ei este Cânepa 

sau Canabisul, și care în termeni de stradă se numește Marijuana. 

Nu se știe în popor faptul că planta numită Cânepă nu este doar o medicamentație, ci și o super-mâncare.  

Și exact cum urmează să auzim de la Dr. Patrick Quillin – care este fostul vice-președinte al departamentului 

de Nutriție din cadrul Centrului American pt Tratatarea Cancerului – el declară că: “Cânepa este cea mai 

folositoare plantă de pe pământ!”. 

Vorbiți-ne pe scurt, dacă vreți, despre efectele medicinale ale plantei numită Cânepă sau Canabis! 
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[Dr. PATRICK QUILLIN]: 

Canabisul este fără îndoială cea mai folositoare plantă de pe pământ. Dacă ai scrie un istoric al ei, să te uiți 

la canva-uri – adică la ceea ce strămoșii noștri foloseau pt. încăperile lor și pt. hainele lor. 

Canva provine de la cuvântul Canabis, deoarece Canabisul era materialul pe care îl foloseau pt. a-și 

confecționa hainele și încăperile lor.  

Acesta durează mai mult decât Bumbacul și mai mult decât Polyesterul. 

Dacă verifici istoria oficială, afli că în jurul anului 1937 DuPont a patentat Polyesterul, și acela a fost 

momentul începerii prigoanei împotriva Canabisului – deoarece acesta reprezenta concurență pt. ei. 

Dacă te uiți la câte întrebuințări poți să îi dai: pt. hârtie, pt. haine, poți să-l mănânci, pt. semințe – căci sunt 

bogate în grăsimi Omega-3 și bogate în proteine. 

Se poate face și Ulei de Canabis care e delicios, cremă de întins pe pâine care e delicioasă și bogată în 

Omega-3. 

Și există și partea medicinală a Canabisului care se numește canabinoizi. Există multe studii ce au fost 

făcute.  

Într-unul dintre ele, DEA – Agenția Anti-drog din America – se decisese să demonstreze cât de nesănătoasă 

era Marijuana! 

Așa că au mers la un cercetător important de la Universitatea din California și Los Angeles, și i-au zis 

acestuia să demonstreze că fumatul de Marijuana cauzează Cancer la Plămâni! 

El a zis că o astfel de demonstrație nu ar trebui să fie o problemă. Așa că au făcut un studiu mare, o testare 

randomizată prospectivă, și a aflat că Marijuana nu numai că nu cauzează Cancer la Plămâni, dar mai și 

ajută la prevenirea lui. 

THC (Canabisul) are o proprietate anti-Cancer. Eu nu le spun oamenilor că trebuie să fumeze Marijuana, ci 

afirm că este nevoie de o discuție serioasă cu privire la Marijuana, Cânepă, Canabis, deoarece există o 

mulțime de informații care demonstrează că nu este deloc toxic, și că dă beneficii terapeutice. 

CBD sunt Canabinoizii, și s-a aflat că există receptori de canabinoizi în corpul uman, adică e ca și cum 

Natura i-a construit special, gen ăsta e Lacătul și asta e Cheia, și se potrivește perfect consumului 

îmbunătățind sănătatea deoarece este un adaptogen nu cu mult diferit de Ginseng sau de Usturoi sau alte 

substanțe care fac ca totul să funcționeze un pic mai bine! 

[ROBERT BELL SCOTT]: 

Suntem învățați că avem în noi un sistem endocanabinoid de receptori, sau receptori endocanabinoizi în 

corpul nostru. 

Există anumite mâncăruri care conțin acești canabinoizi, și există și anumite abilități să îi producem din 

interiorul nostru.  

Însă acești receptori sunt prezenți aproape oriunde în corp, strânși în special în Sistemul Gastro-Intestinal, în 

Ficat, în Creier, în Sistemul Nervos, ceea ce e foarte interesant! 
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Principalele 2 tipuri de canabinoizi, și nu sunt singurii, sunt: Canabidiolul – notat cu CBD – considerat 

oficial a fi o componentă non-psiho-activă, și THC – adică Tetra-Hidro-Canabidiolul, și pe care sunt sigur că 

și tu îl poți pronunța corect. 

Așa că THC – este considerat a fi un psiho-activ deoarece se consideră că alterează starea de spirit a minții, 

și prin urmare a fost încadrat (de sistem) a fi un drog periculos ce dă dependență.  

Însă deja au apărut medici precum Sanjay Gupta și alții care declară public că e posibil ca acesta să nu dea o 

dependență chiar atât de mare, și că de fapt ar putea aduce sănătății oamenilor.  

Și s-a aflat că raportat la anumite tipuri de cancere, și nu doar 1 sau 2 cancere, ci o mulțime de cancere, s-a 

demonstrat că Canabisul aduce beneficii uriașe: 

La unele stimulează procesul de Apoptoză – adică moartea celulară; la altele ajută la protejarea celulară, la 

protejarea celulelor neurologice din Creier și din sistemul nervos împotriva Cancerului, adică canabinoizii 

au dus la o foarte mare integritate epitelială. 

Vorbim despre recuperare gastro-intestinală, despre vindecarea Sindromului Convulsiv la adulți și la copii. 

Foarte multe dintre aceste afecțiuni își au sursa în acel al doilea creier – adică în intestine.  

Iar în aceste cazuri observăm că utilizarea CBD-ului și câteodată a THC-ului, și poate chiar împreună – cum 

duce la vindecarea acestor cancere, la vindecarea convulsiilor de orice fel! 

– Așa că există studii care au arătat eficacitatea CBD-ului și THC-ului împotriva Cancerului? 

– Da, și sunt foarte multe dacă e să le numim aici, și mă refer la vindecarea Cancerelor de Sân, Colo-rectal, 

de Prostată, de Stomac, de Piele, Leucemie, Limfom, de Plămâni, Uterin, de Tiroidă, Pancreatic, Cervical, la 

gură, Glioblastomul la creier, Cancerul la Tractul Biliar! 

Așa că da, există un munte de cercetări științifice. Un studiu din 2007 de la Școala Medicală din Harvard 

publicat în Science Daily a demonstrat că Canabisul THC reduce tumorile Cancerului de Plămâni cu 50% și 

reduce semnificativ riscul ca acel cancer să ajungă la metastază.  

Așa ceva este uluitor. Și repet, acest studiu reprezintă doar unul din mulțimea de studii realizată.  

Ăștia sunt canabinoizii. Acesta e direct de la un patent din SUA. E ceva uriaș.  

Canabinoizii, inclusiv THC și Canabidiolul – promovează re-apariția Apoptozei – adică face ca tumorile să 

nu se mai multiplice, ci să moară! 

Așa ceva este foarte profund. Eu acum nu spun chiar că așa ceva reprezintă un panaceu și vindecă orice pt. 

oricine!  

Însă dacă există o plantă care poate realiza multe lucruri extraordinare, să știi că aceea este planta numită 

Canabis, și la care lumea adesea se referă cumva greșit doar ca la Marijuana sau Cânepă. 

Și aceasta, sub multe aspecte, are atâtea beneficii dpdv nutrițional, însă iată că s-a aflat din ce în ce mai 

multe despre valoarea ei specifică de a vindeca cancere active, asta ca să nu mai menționez de prevenția pe 

care o realizează. 
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[Dr. PATRICK QUILLIN]: 

Canabisul nu reprezintă o poartă către și mai multe droguri, ci e o poartă către sănătate.  

Și să știi că eu nu fumez, eu nu trag Marijuana, însă cred că ar trebui să fie legalizată, adică disponibilă, 

taxată, și reglementată astfel încât să avem concentrații standardizate din ea.  

Dacă compari Canabisul cu industria Farma ce valorează 280 de miliarde de dolari anual, și dacă compari 

articolul din Jurnalul American al Asociației Medicale ce arată că cel puțin 100.000 de americani mor anual 

din cauza consumului de medicamente prescrise de medici, zi-mi și mie unde sunt decesele cauzate de 

consumul Canabisului!? – Acestea nu există pt. că nu se moare de la Canabis. 

[TY BOLLINGER]: 

În timp ce ne aflam la Londra, am avut onoarea de a lua interviu unui domn numit David Hibbitt! 

În Iulie 2012 el a fost diagnosticat cu Cancer agresiv la Intestine în stadiul 3.  

A făcut câteva sesiuni de Chimioterapie, și apoi i s-a spus de 2 ori că nu mai are Cancer! Și de acolo îl lăsăm 

pe el să ne spună! 

Prima dată când ți s-a spus că te-ai vindecat, tu probabil i-ai crezut, nu-i așa, iar a doua oară ai fost mai 

sceptic având în vedere că deja Cancerul îți recidivase odată!? 

[DAVID HIBBITT – vindecat de Cancer]: 

Da, evident că asta îmi trecea prin cap, însă eu vroiam să cred că va fi bine!  

Așa că la acel moment am încercat să nu mă mai gândesc prea mult la asta, ci încercam să depășesc 

Chimioterapia, și știi și tu cât de oribil m-a făcut să mă simt!  

Însă eu încercam să cred că până la urmă voi fi bine pt. că se apropia și Crăciunul. 

– Ești un om tânăr, așa că ce vârstă aveai atunci când ai fost diagnosticat!?  

– 18 ani. Acum sunt deja 3 ani de când nu mai am Cancer.  

Și la puțin timp după Crăciun, după ce Cancerul recidivase pt. a 3-a oară, la nodurile limfatice, și atunci mi 

s-a spus că din cauza faptului că sunt atât de tânăr ei (medicii) nu pot face foarte multe pt. mine! 

– Ce emoție a explodat în tine când ți s-a spus după cele 2 tratamente și 2 diagnostice că te-ai vindecat, de 

fapt acum să ți se spună că ai Cancer terminal!? 

– Nu mă pot exprima în cuvinte, e ceva devastator, te distruge complet. Aveam un băiețel mic care atunci 

avea 3 sau 4 ani, și pur și simplu nu am acceptat asta – că voi pleca de lângă el. 

Nu mi-a venit să cred, și m-am chinuit să văd cum va reacționa după ce urma să îi spun adevărul despre 

mine. Familia mea era devastată, în special mama mea. – Ce ai făcut după asta!? 

– Ei bine, inițial am acceptat tratamentul pe care mi l-a oferit sistemul oficial! Am făcut Chimioterapie timp 

de 3 - 4 luni!  
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– Asta deși ei spuneau că Cancerul era terminal?  

– Da. Ca să mă convingă să accept Chimioterapia, ei mi-au zis că dacă fac atunci voi mai trăi probabil 18 

luni, și că dacă nu o accept atunci voi muri în maxim 6 luni! 

Așa că la acea vreme am acceptat Chimioterapia pt. a avea parte de încă 12 luni alături de copilașul meu, și 

le-am zis că mă bag. 

Și după alte 3 luni de Chimioterapie mi-au făcut o altă ecografie ce avea un succes rezonabil, adică tumorile 

se micșoraseră, însă mi se oferea același prognostic. 

Și atunci am început să mă simt mult mai rău, după 3 luni acolo, și m-am gândit că nu o să mai trăiesc 18 

luni pt. că corpul meu dădea semne de cedare.  

Și atunci am aflat despre metode alternative de tratament de la oamenii care fuseseră în situația mea, dar ca 

să fiu sincer – eu nu credeam în așa ceva, însă știam sigur că trebuie să încerc și altceva chiar dacă credeam 

sau nu în alternativă. 

Așa că m-am uitat pe internet, și apărea foarte des un anumit lucru despre care se făcuseră foarte multe 

studii, nu chiar toate doar pe oameni, ci și în laborator, așa că am urmat acel tratament și pt. mine a rezultat 

ceva foarte bun pt. că m-am vindecat. – Ce ai decis să încerci? 

– Uleiul de Canabis. Este extras din planta de Canabis și are un conținut bogat de THC; e ceva ce luam oral, 

și puneam puțin în gură și lăsăm să se absoarbă singur. 

La început l-am luat în același timp cu Chimioterapia, și după câteva luni m-a făcut să mă simt cu mult mai 

bine decât atunci când făceam doar Chimioterapie. 

Părul meu a încetat să mai cadă. Cicatricea din piept datorată acelor, despre care îmi spuseseră ca tre’ să o 

lase pe piept din cauză că eram și astmatic, a dispărut, și începuseră să dispară de când am început să iau 

Uleiul de Canabis. 

Atunci am început să încurc sesiunile de Chimioterapie, începusem să merg doar odată pe lună în lunile 

următoare, și într-un final am încetat de tot Chimioterapia în August. 

Apoi am mers să fac ecografii, și teama doctorilor legată de răspândirea Cancerului pe care o credeau ei, de 

fapt nu a mai avut loc niciodată. 

Apoi ei mi-au scos nodurile limfatice. Acum măsurătorile, după ce au scos nodurile afară, arată mai mici 

decât erau la momentul în care am oprit Chimioterapia. 

Și după operație mi-am schimbat dieta, și mănânc foarte sănătos acum.  

Ei nu au putut să îmi mai recomande și Radioterapie deoarece eu deja făcusem toată cantitatea de tratament 

specificată dpdv juridic, așa că nici Chimioterapie nu am mai vrut să fac, ci am continuat să consum Ulei de 

Canabis și o dietă sănătoasă. 

Apoi, la 3 luni după asta, ecografia a arătat că eram vindecat complet. Și a fost prima dată când mi se 

întâmplase să mă vindec de tot. 
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– În Marea Britanie, voi cum faceți rost de Uleiul de Canabis!? Voi tre’ să îl primiți prescris de la medic, sau 

cum e?  

– De fapt e ilegal în Marea Britanie, atât dpdv medical cât și dpdv recreațional! El nu este perceput 

deocamdată în Marea Britanie ca având vreo utilitate dpdv medical. 

– Este ilegal și în multe state din SUA! – Da, cred că este ilegal. Depinde de stat, dar în multe state știu că e 

ilegal. – Și de-asemenea, este ilegal și în foarte multe țări. 

– Așa că eu a trebuit să achiziționez Canabisul ilegal, adică să apelez în mod ilegal la ceea ce se numește 

distribuitorul local de Canabis!  

– David, oare nu este absurd că trebuie să apelezi la un traficant de droguri pt. a cumpăra o plantă care te 

poate vindeca de Cancer!? 

– Este nebunie curată! Demență internațională. Eu nu înțeleg asta pt. că nu pot să înțeleg. 

– Am mers la doctori diferiți, s-au uitat peste istoricul meu și mi-au zis să continui să fac ceea ce fac.  

– Ei ți-au zis să continui!? – Da. – Asta e minunat! – Dar, din nefericire, nu e ca și cum mi-au zis asta în 

scris! 

– Însă dacă doctorii au fost dispuși să-mi spună asta mie, eu nu înțeleg cum de în continuare Canabisul este 

considerat a fi un drog ilegal, asta deși se știe că are întrebuințare medicală! Pt. mine nu are niciun sens! 

– Dacă mă privești cum eram cu 3 luni înainte de a lua Uleiul de Canabis, și la cum sunt acum, diferența e că 

astăzi arăt cu 10 ani mai tânăr. Este uimitor.  

Deși familia mea mi-a spus mereu, eu nu realizasem asta, însă după ce m-am uitat la fotografii am înțeles și 

eu magnitudinea schimbării în bine, și am fost șocat.  

Chiar am fost șocat. A fost o prostie din partea mea să accept Chimioterapia, arătam ca un moșneag atunci. 

– Cum te-ai simțit după prima ecografie care ți-a spus că te-ai vindecat de tot de Cancer? Când te-ai întors 

acasă să îți vezi băiețelul, în contrast cu acele vremuri când fusesei diagnosticat, cum te-ai simțit dpdv 

emoțional!?  

– Vai de mine, omule! Nu-mi poți aduce aminte pt. că devin foarte emoțional gândindu-mă la acel moment. 

Și da, sincer îți spun că după ce îmi spuseseră că voi muri, și după o perioadă scurtă să mi se spună exact 

opusul, este ceva ireal, și să știi că în demersul meu familia mea nu vroia ca eu să mă opresc din a face 

Chimioterapie, și nici nu vroia ca eu să încerc să consum Uleiul de Canabis. 

Și de fapt nimeni nu vroia să încerc asta, pt. că deși vorbeam că s-ar putea să funcționeze și că trebuie să 

sperăm, de fapt nimeni nu știa concret. 

Iar pt. mine totul a fost ca o sinusoidă emoțională, iar la final să primesc vestea vindecării totale a fost ceva 

neprețuit! Ceva ireal. – Oare acum prietenii și familia ta cred în Uleiul de Canabis!?  

– Da, absolut, cred cu toții și regretă că nu m-au susținut de la început. Și ei îmi zic să spun tuturor despre 

așa ceva ca să fie la dispoziția tuturor pacienților bolnavi de Cancer din țara asta! 
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Am început de unul singur o petiție în acest sens! Pt. că a interzice așa ceva unui pacient cu Cancer este ceva 

absolut nebunesc! 

Pt. că dacă ai nevoie de Canabis, atunci ar trebui să ți se permită accesul la el și să îl poți trimite cui are 

nevoie. 

Am vorbit cu unii polițiști, și nu am să le dau numele, dar ei mi-au zis că dacă vor prinde oamenii cu 

Canabis la ei pt. motive medicale, atunci ei nu vor aresta pe nimeni.  

Eu cred că partea în care te simți un pic cu mintea în nori reprezintă un simplu efect recreațional, așa că dacă 

nu consumi așa ceva ca să te droghezi tare, ci doar ca să te simți oleacă mai bine, atunci cum e posibil să 

aresteze oamenii pt. așa ceva!? 

Mie mi s-a spus că voi muri din cauza Cancerului meu aflat în fază terminală, iar apoi mi s-a spus că nu mai 

am Cancer. Așa că există speranță în Uleiul de Canabis. Și nu sunt doar eu exemplu în acest sens. 

Pt. că există foarte mulți oameni care au trecut prin ce am trecut eu, așa că dacă la mine s-a vindecat, așa se 

poate vindeca și în cazul lor. 

[TY BOLLINGER]: 

Ei bine, aceste povești de viață cu siguranță că dau speranță, nu-i așa!? 

Unele dintre lucrurile pe care David nu le-a împărtășit cu noi deoarece acestea încă nu au avut loc sunt: în 

primul rând a mai făcut o verificare și i s-a transmis deja de 2 ori că nu are deloc Cancer, și în al doilea rând 

– ceva și mai captivant pt. David, că acum câteva luni pe 15 August el s-a căsătorit. 

Reflectați la cât de ironic e asta: Cânepa este ceva natural și vindecă Cancerul. Chimioterapia este ceva 

sintetic și artificial, și adesea îl ucide pe pacientul bolnav de Cancer.  

Asta îmi aduce aminte de un citat de-al lui Albert Howard. 

[JOEL SALATIN]: 

Acesta a spus, și desigur că el este părintele fondator al Compostării Aerobice științifice moderne, iar în 

cartea sa de referință din anul 1943 – “An Agricultural Testament” – el a spus că “atunci când hrănim solul 

cu chestii artificiale acest proces se numește fertilizare chimică, artificială”, el a spus că atunci când hrănim 

solul cu chestii artificiale, atunci se vor crea plante artificiale, plante care vor crea animale artificiale, care 

vor crea oameni artificiali și care vor putea fi ținuți în viață doar prin chestii sintetice. 

Dar dacă mănânci chestii pe care le poți pronunța, și dacă mănânci chestii pe care plantele și animalele le 

apreciază ca fiind bune, adică le apreciază proveniența, atunci sunt șanse mari ca acele chestii să-ți aprecieze 

și ele ție sănătatea! 

[Dr. DARRELL WOLFE]: 

Dacă intri într-un magazin alimentar, 90% dintre produsele de acolo sunt toxice și îți vor provoca Cancer. 

Nouă zeci la sută.  

Și știi cum să evaluezi? Dacă produsul nu provine de la un fermier, atunci nu se merită să-l mănânci. 
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– Care este părerea ta despre Dieta Keto și Cancer? 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Cred că are o mare valoare, și după părerea mea, cred că ar trebui să fie încadrată ca terapie auxiliară în 

orice tip de terapie în tratarea oricărui tip de afecțiune malignă. 

Și poate că te-ai întreba de ce acest lucru? Pt. că ideea de bază a fiziologiei celulelor canceroase, – iar pt. 

asta lui Otto Warburg i s-a oferit Premiul Nobel în anii 30 pt. înțelegerea faptului că principalul combustibil 

pt. celulele canceroase este Glucoza sau Zahărul. 

Iar celulele noastre sănătoase au posibilitatea de a folosi Glucoza sau grăsimea. 

Astea sunt principalele 2 surse. Iar celulele canceroase par că și-au pierdut această abilitate. 

Provocarea nefericită care există în lumea occidentală de azi este aceea că cei mai mulți dintre noi nu sunt 

foarte bine adaptați pt. a arde eficient grăsimea, iar asta reprezintă o reflecție a modului în care mâncăm și a 

orelor la care mâncăm. 

În principal, e vorba de ambele cazuri. Mulți oameni nu înțeleg chestiunea legată de orele la care mâncăm, 

dar imediat o să vorbesc și despre asta. 

Așa că problema e că în principiu mâncăm 3 mese pe zi, plus ronțăielile dintre mese, și probabil singura 

masă când mâncăm cu adevărat este atunci când dormim. 

Așa că corpul nostru poate înmagazina zahărul pe post de Glicogen în mușchi și în Ficat, astfel că avem un 

depozit de, să zicem 12 ore, iar anumiți oameni mai puțin de atât, alții mai mult, însă nu un depozit foarte 

mare, asta în timp ce depozitele noastre de grăsimi pot rezista și luni de zile! 

Așa că dacă consumăm mereu zahăr și avem acel combustibil disponibil, atunci există o șansă foarte mică 

pt. corpul nostru pt. a-și permite să ardă grăsimea. 

Astfel că își suprimă acele abilități, adică acele enzime, și într-un final el uită cum să mai ardă eficient și 

efectiv acele grăsimi. 

Așa că atunci când ne vom schimba dieta în special prin renunțarea la alimentele procesate, mai ales 

dulciurile procesate, și vom schimba și ora la care mâncăm astfel încât să îi dăm șansa corpului să aibă și 

perioade în care nu consumăm nimic, proces ce se numește Post Intermitent, și apoi ne regularizăm aceste 

enzime care ard grăsimile, ajungând astfel să ne schimbăm nivelul zahărului din sânge, care și el are 

beneficiul suplimentar de a îmbunătăți Rezistența la Insulină, iar Rezistența la Insulină, după părerea multor 

experți, s-ar putea să se afle la baza multor boli degenerative și multor cancere! 

Așa că este o provocare foarte mare să tratezi Cancerul dacă ai o Rezistență ridicată la Insulină.  

– Și cum poți știi dacă ai Rezistență la Insulină?!  

– Păi în principiu îți dai seama imediat: dacă ești supra-ponderal, dacă ai o tensiune arterială ridicată, dacă 

ești diabetic, sau dacă iei medicamente. 

Ăsta e un criteriu bun cu tensiunea arterială ridicată. 
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–  Și cam câți oameni au tensiune? 70% dintre oameni? 

– Da, cam 70 – 80%, iar o altă metodă pt. a afla sigur este de a crea un tabel cu insulina din sânge, nu cu 

zahărul din sânge, ci cu nivelul insulinei din sânge. 

Dacă acesta se află sub 3, atunci ești bine. Și dacă e peste 4 sau peste 5, atunci probabil că ai Rezistență la 

Insulină. Și cu cât e mai mare, cu atât e mai rău. 

Așa că ăsta e un test simplu de făcut, ieftin, valabil la orice laborator comercial din întreaga lume. 

Și din punctul meu de vedere, așa ceva ar trebui să fie procedură standard pt. tratarea unui bolnv de Cancer, 

adică să înțeleagă nivelul Insulinei și Postul, dar și modul în care îl poate controla.   

Pt. că cu cât nivelul insulinei tale este mai mic, atunci cu atât mai mult va fi corelat cu capacitatea corpului 

tău de a metaboliza eficient grăsimea pe post de combustibil principal. 

Și exact asta îți dorești să obții – o flexibilitate metabolică prin care să îți permiți să arzi grăsimea sau 

zahărul, nu doar să fii capabil să te bazezi pe zahăr, dar și din cauza faptului că este posibil ca acestea să 

hrănească creșterea și accelerarea celulelor maligne. 

Există o serie de studii bune care demonstrează că este eficient în tratarea anumitor tipuri de cancere, în 

special Cancerele la Creier. 

Însă probabil se folosește pt. toate tipurile de Cancer, iar o strategie bună pt. cineva într-o asemenea situație 

este să se concentreze pe calitatea și pe orele la care mănâncă. 

Mie îmi place să numesc regula asta a fi 3 – 8 – 3. Adică nu mânca cu cel puțin 3 ore înainte de a merge la 

culcare. Dormi pt. 8 ore, deoarece dormitul este un alt element crucial în vindecare. 

Dacă vei dormi doar 4 sau 5 ore pe noapte, atunci corpul tău nu va avea un sistem imunitar optimizat pt. a 

lupta împotriva acestor cancere. 

Așa că atunci când produci energie în corpul tău, aceasta nu are loc acolo în mod magic. 

Pt. că se iau aceste substraturi, adică combustibili ce sunt demontați fie în carbohidrați, fie în grăsimi, și se 

combină cu Oxigenul, iar acolo apar câteva riscuri atunci când arzi orice fel de combustibil pt. energie, adică 

apar produse reziduale! 

Acestea sunt produsele reziduale. Atunci când convertești Hidrogenul pt. combustibil, atunci știi că acesta 

este un produs rezidual foarte inofensiv. 

Însă în mitocondriile noastre, Hidrogenul are potențialul de a produce electroni în mod excesiv. 

Iar atunci când se întâmplă asta, corpul trebuie să compenseze cu anti-oxidanți, iar dacă folosești energia, 

atunci nu-i nicio problemă deoarece tu o generezi, tu o folosești, iar ea ajunge peste tot, apărând foarte puțin 

produs rezidual în urma ei. 

Însă când nu o generezi și nici nu o folosești, și nici nu poți să arzi grăsimile, și ai multe zaharuri în tine, 

atunci va apărea acest exces de energie, și în acest fel se construiesc acei electroni. 
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Aceștia vor cauza o cantitate enormă de radicali electrici liberi ce îți pot afecta țesuturile și membranele 

celulare.  

Adică ADN-ul tău îți poate ucide în mod prematur Mitocondria, și în acest fel să te îmbătrânească prematur. 

Există mulți experți care cred în Teoria Mitocondrială a Îmbătrânirii, așa că noi ne dorim să conservăm 

funcționarea și sănătatea mitocondriei. 

Iar unul dintre cele mai bune moduri prin care putem să facem asta este prin strategii simple precum a 

mânca cu mult timp înainte de a merge la culcare, sau a nu mânca deloc înainte de culcare. 

Însă oamenii nu știu asta, așa că dacă mănânci chiar înainte de a merge la culcare, acest obicei este unul 

dintre cele mai nocive pe care le poți avea, deoarece acesta va cauza tot acel exces de energie. 

Nu ai nevoie de energie atunci când dormi. Ci atunci când ai nevoie să te recuperezi sau să te repari. Corpul 

tău are combustibil mai mult decât suficient pt. a compensa asta. 

Atunci când ai parte de energie suplimentară, atunci tu de fapt generezi vătămarea prin radicalii liberi. 

[TY BOLLINGER]: 

Dr. Mercola a explicat valoarea Dietei Ketogenice cuplată cu Postul Intermitent. 

Repet, dieta ketogenică este foarte avansată, este moderată în proteine, conține foarte puțini carbohidrați, 

însă nu toate grăsimile sunt create în același fel! 

Ci e nevoie de grăsimi de foarte bună calitate. Însă ce sunt grăsimile de bună calitate? 

[Dr. JOSEPH MERCOLA]: 

Un exemplu de grăsimi de bună calitate este: Avocado, Uleiul de Cocos, Untul organic provenit de la 

animale hrănite cu iarbă, de obicei provenit din materie primă, măslinele, alunele sunt de-asemenea surse 

bune, și e bine să fiți atenți la alunele cu așa-zise proteine saturate. 

Așadar, Alunele cu coajă și Nucile sunt cele mai bune deoarece sunt bogate în grăsimi și foarte reduse în 

proteine. 

Uleiul de Măsline ar trebui să fie și el de folos. Ar trebui să fii atent la evitarea altor tipuri de ulei: Uleiurile 

cu Omega-6, Uleiurile Procesate, Uleiurile Industriale. 

Adică la toate așa-zisele “uleiuri vegetale” despre care oamenii cred că se trag de la procesarea vegetalelor. 

Acestea sunt cele mai rele deoarece cealaltă variabilă foarte importantă în tratarea Cancerului este Raportul 

dintre Omega-6 și Omega-3, omega-3 fiind grăsimile bune precum Uleiul de pește și Acidul alfa-linoleic din 

Uleiul de In și din semințele de Chia. 

Acestea sunt cele benefice pt. organism, iar raportul ar trebui să fie în mod normal de la 1 la 1, la 5 la 1. 

Problema este atunci când ai o dietă bazată pe mâncare procesată care este plină de uleiuri industriale cu 

Omega-6, așa că acel raport poate ajunge la 20 la 1, sau la 50 la 1, adică de 75-100 de ori mai mare decât era 

în secolul trecut. 
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Și mă refer la perioada anilor 1900, iar acest mare rău se datorează permiterii industrializării mâncărurilor.  

Asemenea mâncăruri nu puteau fi create înainte de acel an. Așa ceva reprezintă un artefact al actualei 

industrii moderne. – Adică tehnologia asta nici măcar nu exista. – Nu exista așa ceva.  

[Dr. RUSSELL BLAYLOCK]: 

Eliminați de tot grăsimile de tipul Omega-6, deoarece ele sunt hrănitorii Cancerului, și mă refer la: Uleiul de 

Porumb, Uleiul de Șofrănel, Uleiul de Floarea-Soarelui, Uleiul de Arahide, Uleiul de Canola. Toate acestea 

oxidează. 

Ele toate sunt inflamatoare puternice, și promovează creșterea cancerelor. Asta e ceva dovedit, și se 

regăsește în toată literatura de specialitate. Acestea fac ca Cancerul să crească mai repede.  

[TY BOLLINGER]: 

Așadar, Uleiurile Omega-6 fac ca Cancerul să crească mai repede. 

Vă rog să vă gândiți de 2 ori atunci când urmează să cumpărați o sticlă de ulei vegetal. Dr. Mercola ne-a 

împărtășit valoarea postului intermitent, însă cum stau lucrurile cu postul în general!? Iată-l pe Dr. Boris 

Grinblat din Rusia!  

Așadar, Boris, vorbește-ne te rog despre importanța pe care Postul ar putea să o joace în vederea învingerii 

Cancerului, deoarece acest lucru este foarte popular în America, și știu că mi-ai spus că și în Rusia este de-

asemenea utilizat. 

[Dr. BORIS GRINBLAT]: 

– Da, este! E popular în Rusia, și nu costă mult. Celulele canceroase diferă de cele normale. 

Așa că putem să mizăm pe aceste diferențe. Iar una dintre diferențe este că celulele cancerose nu suportă 

căldura la fel de bine precum celulele sănătoase, astfel că ele nu pot supraviețui foarte mult fără hrana lor, 

care în principiu este Glucoza. 

Așa că în cadrul postului ele suferă mai mult decât celulele normale. Iar pt. celulele normale postul 

reprezintă ceva bun, adică se detoxifică pt. a nu li se întâmpla ceva rău. 

Însă celulele canceroase mor. Așa că acesta e motivul pt. care postul este bun. Așadar, este bun pt. celulele 

normale, și este un minus pt. celulele canceroase. 

– Așa că postul elimină hrana celulelor canceroase, însă de-asemenea, ai menționat despre faptul că ele nu 

răspund bine la căldură. Deci hipotermia. 

– Absolut. În Rusia se realizează ceea ce e cunoscut ca baia rusească sau saună! Iar în termeni clinici se 

numește Hipotermie.  

Așa că poți face o dublă abordare: poți să ții post, și apoi poți să faci această Hipotermie într-un vas rusesc. 

Așadar, poți folosi această diferență normală fiziologică a celulelor canceroase și să le ucizi cu temperatura 

și cu postul. 

[TY BOLLINGER]: 
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Apropo de post, cineva mi-a spus recent că singura posibilitate prin care se poate menține sănătos este prin 

intermediul postului, deoarece nu-și permite să cumpere mâncare organică. 

Așa ceva mi se pare extrem. Însă este oare adevărat!?  

Adesea, unul dintre lucrurile pe care le aud este că: “Nu-mi permit să mănânc organic! Știu că ar trebui să 

mănânc organic, însă nu-mi permit!”. 

Așa că care e răspunsul tău pt. cineva care spune asta? 

[JOEL SALATIN]: 

Sigur că există mai multe tipuri de răspunsuri, iar unul dintre ele este că dacă cumperi mai mult odată, atunci 

poți economisi bani buni! 

Așa că fă rost de o ladă frigorifică! Înțelegi! Și mă refer că noi suntem în industria cu animale, și mă gândesc 

că putem stoca carne de vită înghețată și de pui, șamd! 

Și poți economisi bani buni dacă negociezi un preț pt. un volum mare de marfă. 

În al 2-lea rând, faci o analiză: Oare există ceva ce cumpăr și de care de fapt să nu am nevoie!? 

Și oricine se întreabă asta, eu vreau să le spun să mă ia la ei acasă ca să vedem ce au acolo! 

Și cu siguranță că vom găsi: suc sintetic, cu siguranță vom găsi bilete la loterie și pariuri sportive, cu 

siguranță vom găsi blugi de firmă de sute de dolari plini de găuri, vom găsi cafea, alcool, mâncare fast-food, 

produse la cuptorul cu microunde, cartofi prăjiți, așa că poți face multe economii dacă scoți asemenea 

mizerii! 

Iar adevărul este că nu sunt multe case care să nu conțină asemenea prostii. Pt. că ele de fapt nu reprezintă 

nutriție. Nimic din ele. 

Am mers la New-York la Union Square Green Market, care este probabil una dintre cele mai scumpe piețe 

cu produse agricole din întreaga lume, și am rugat-o pe gazda mea dacă mă poate conduce la cei mai scumpi 

cartofi de aici!  

A zis că poate, pt. că îl cunoaște pe cel care vinde așa ceva. 

Așa că și-a suflecat mânecile, și am mers la tipul cu cartofii, și erau acolo cam 30 de tipuri de cartofi diferiți: 

roșii, albi, albaștri, verzi, portocalii, grași, lungi, mici, și de toate felurile. 

Și m-am uitat la cutiile alea mici în care erau ținuți, și i-am găsit pe cei mai scumpi – niște cartofi albaștri de 

moștenire din Peru. 

Și costă cam 1.99 dolari per juma de kg, însă întreaga piață era înconjurată de supermarketuri cu zone de 

acces de 30 de metri pt. persoanele cu handicap în care se vindeau cartofi prăjiți și chipsuri din cartofi cu 3 

dolari per punguță. Da. 

[SAYER JI]: 
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În anumite cazuri dacă sunt produși organic, atunci vor avea de 100 de ori mai mulți polifenoli, așa că atunci 

când te uiți la prețul final pe care îl plătești, poate că va fi cu 50% mai mare, însă tu vei primi de 100 de ori 

mai multă valoare prin nutrienții anti-cancerigeni. 

E în mod clar o alegere mai bună. Mai ales că prețul unui bolnav de Cancer este de 1 milion de dolari, te 

bagă în faliment, asta ca să nu mai zic de suferința pe care o provoacă. 

[TY BOLLINGER]: 

Să știți că Sayer are dreptate, oameni buni! Aceste tratatmente convenționale cauzează foarte multă 

suferință, și nimeni nu vrea să vadă suferința pacientului bolnav de Cancer. 

Nici nu-mi pot imagina cum este să fii martor la suferința de zi și noapte a acestora, însă mulți practicieni pe 

care i-am intervievat, exact asta au făcut - ei și-au dedicat viețile lor pt. a încerca să amelioreze suferința 

altora.  

Și am primit informații de la un asemenea doctor atunci când am mers în Mexic – de la Dr. Patrick Vickers. 

Iar în următorul videoclip el ne va relata câteva situații foarte emoționante despre suferința văzută atunci 

când ajută pacienții cu Cancer. 

[Dr. PATRICK VICKERS]: 

Oamenii vin în clinica noastră timp de 3 săptămâni, și ei trăiesc alături de noi. Noi formăm legături 

emoționale cu ei, și ei formează cu noi. 

Și apoi ei pleacă acasă, și își continuă terapia la ei acasă. Și astfel că atunci când ai de-a face cu genu’ ăsta de 

gravitate, atunci observi de unul singur perspectiva vieții, iar asta te schimbă. 

Și se știe că oamenii în general își trăiesc viața pt. propriile satisfacții și pt. a se distra, însă atunci când așa 

ceva se întâmplă în fața ta, atunci lucrurile tind să ia o turnură mult mai serioasă. 

Și cred că modul în care m-a schimbat cel mai mult pe mine este prin faptul că eu nu mai trăiesc ca să-mi fac 

mie însumi pe plac, ci trăiesc ca să salvez viețile oamenilor, iar personalul meu de la clinică face același 

lucru. 

În primul rând asta reprezintă o responsabilitate incredibilă. Pt. că după cum am spus, pacienții vin la noi ca 

la o ultimă șansă de speranță pt. a-și salva viața. 

Așa că atunci când aud de copii, asta mă mișcă cel mai mult, deoarece avem cupluri foarte tinere care vin 

aici, și au acasă copii mici. 

Și unii au copii de 2 ani, de 4 ani, de 6 ani. Cei pe care i-ai văzut aveau 13, 15, 17, și 18 ani.  

Dar Katrina, care este aici alături de noi, are un copil de 2 ani, unul de 4 ani, și unul parcă de 8 ani, iar atunci 

când te gândești la gravitatea și la ce se poate întâmpla dacă nu vor reuși să se vindece ca să scape cu viață, 

și la cei pe care îi vor lăsa în urmă, atunci înțelegem că munca noastră este foarte importantă și vitală pt. 

povestea vieții lor. 

Iar asta e o povară foarte profundă pt. noi, pt. că noi nu facem deloc lucrurile superficial. 
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Noi știm ce se întâmplă în viețile lor. Noi știm pt. ce luptă ei, știm pt. ce trăiesc ei, iar asta e o povară 

suplimentară pt. ceea ce facem.  

Și pot să o spun direct că purtăm o greutate mare pe umerii noștri. 

Și nu mă refer că ne victimizăm sau facem pe martirii! Nu, absolut deloc! Ci mă refer la faptul că purtăm și 

simțim o povară sinceră atunci când sunt implicați și copii, după cum ai văzut și tu. 

Și asta, deoarece după cum am spus, acei copii știu ceea ce se întâmplă, și ei nu-și doresc să-și piardă 

părinții. 

Și eu simt zilnic această povară. Însă nu putem să dăm înapoi deoarece nimeni din această lume nu știe ceea 

ce știm noi. 

Și a fugi de așa ceva e ca și cum ai fugi de Creatorul tău, adică fugi de ceea ce ți-a fost menit să faci. 

[KAREN BERRIOS – vindecată de Cancer]: 

Familia mea și cu mine am mers în Peru vara trecută într-o excursie. Eu sunt de origine din Peru, la fel și 

soțul meu. Și a fost prima dată când am luat și copiii cu noi! 

Și primul loc în care ne-am oprit a fost în nordul țării pt. a-mi vizita tatăl. Iar acesta a insistat să merg să văd 

un doctor deoarece aveam tendința de a avea erupții cutanate. 

Și el mi-a zis să mergem să vedem un dermatolog acolo. Și am mers. Iar aceea mi-a recomandat să merg la 

endocrinolog. Asa că doctorul de acolo m-a examinat complet, și mi-a zis că simte o gâlmă în zona gâtului! 

Și m-a trimis să fac o ecografie, și era interesant că radiologul era același om care făcea și ecografia. 

Nu era vorba de un tehnician așa cum se întâmplă în SUA, așa că atunci când a efectuat testul, el s-a speriat. 

Și când am văzut că se sperie, atunci am știut că e vorba de ceva grav. 

Am ieșit afară din cabinet, și am decis să amân totul deoarece ne aflam acolo pt. 3 săptămâni. 

M-am întors în SUA, am făcut o biopsie, și s-a dovedit a fi vorba de Cancer la Tiroidă. 

Cuvântul “cancer” este adesea asociat cu moartea, cu durerea, cu ruperea, cu oprimarea. Și am știut de la 

început că acest lucru nu e valabil și pt. mine. 

Adică simțeam că nu acolo mă vrea Dumnezeu, și de aceea m-a condus în așa fel încât să aflu asta.  

Și încă de atunci am știut – pt. că nu pot descrie această intuiție – dar încă de la început am știut că nu vreau 

să fac nimic convențional. Și asta deși nu știam că există toată această lume holistică.  

Nu știam că Cancerul se poate vindeca cu ajutorul tratamentelor non-toxice, iar eu mă aflam la începutul 

călătoriei mele de a afla multe lucruri, și acesta a fost modul în care a început. 

Mi s-a spus că am nevoie imediat de Operație și de Radioterapie, și am spus că nu sunt de acord. Și nu din 

cauză că mi-ar fi fost frică. Ci doar am știut că așa ceva nu e pt. mine. 
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Simțeam că nu acela e drumul meu pt. vindecare. După cum poți vedea oceanul aici, dacă vom permite 

emoțiilor noastre să ne conducă în demersul nostru de vindecare, atunci vom fi exact ca valurile, înainte și 

înapoi.  

Așa că nu vreau să fiu folosită de sistem exact ca valurile acestea care ajung în același loc. 

Vreau să acționez cu înțelepciune și să fac fiecare pas în parte în demersul meu de vindecare, în călătoria 

mea pt. vindecare – ăsta e scopul meu. 

Așa că atunci când am fost diagnosticată prima dată, doctorul nu a știut să-mi spună dacă după operație 

Cancerul va recidiva sau nu. 

Așa că am decis să urmez abordarea tratamentului non-toxic, și întreaga situație era înfricoșătoare deoarece 

mă luptam cu părerea întregii lumi, și toți îmi spuneau că sunt nebună. 

Însă exact asta era calea pe care vroiam să calc, și nu mai făcusem până atunci ceva asemănător, adică 

împotriva mulțimii.  

Nu știam la ce să mă aștept, însă nici doctorii nu știau la ce să se aștepte. Ei nu știau, ei nu puteau să-mi 

spună că nu există niciun fel de garanții. 

Dar eu am ales acest drum pt. mine, și a funcționat. Funcționează în continuare. 

Așadar, tumoarea mea s-a micșorat, iar testele de laborator au arătat că markerii tumorali s-au redus cu 65% 

în ultimele 5 luni, ceea ce este uimitor, și continuă să se micșoreze. 

Va continua să se micșoreze până când va dispărea de tot. 

[TY BOLLINGER]: 

Wow, ce episod am avut astăzi pt. voi! 

Știu că acesta a fost un fel de roller-coaster, și mai știu că voi ați câștigat foarte multe informații prin 

intermediul subiectelor abordate și prin intermediul experiențelor relatate de experții noștri. 

Cât de uimitor este ca lucrurile mici din viața asta să însemne cel mai mult. 

Probabil multe persoane nu au succes în tratarea Cancerului lor deoarece ele se uită în locurile nepotrivite. 

De exemplu, nutrienții sunt percepuți ca chestii mici, dar care în realitate, sunt de o importanță primordială.  

Și referitor la ceva mic, micro-nutrienții sunt unele dintre cele mai mici lucruri din lume, însă exact aceștia 

sunt unii dintre cei mai mari aliați ai tăi în lupta de vindecare împotriva Cancerului. 

Ați văzut cum micro-nutrienții ajută corpul prin stoparea formării de tumori, adică Angiogeneza – care este 

formarea a noi vase de sânge care să hrănească metastaza și răspândirea Cancerului, invazia Cancerului, iar 

apoi induce Apopotoza – care este procesul de moarte programată a celulelor. 

Ați învățat că mai degrabă decât să percepeți Canabisul ca pe o buruiană rea, poate că ar trebui să îl vedeți ca 

pe o cânepă divină datorită multiplelor sale utilizări medicinale, și să îl înțelegem mai degrabă ca pe un 

prieten decât ca pe un dușman atunci când vine vorba de tratarea Cancerului! 
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Ați văzut iarăși realitatea sfâșietoare a eroilor medicali care și-au sacrificat viața personală, inima, siguranța, 

și câștigurile pt. binele și viețile pacienților lor. 

Peptidele lipsă precum anti neo-blastomul au fost folosite cu succes pt. a vindeca o mulțime de pacienți ce 

erau bolnavi de Cancere numite “terminale” de către sistem. 

Și într-un final, ai văzut că indiferent ce spiță sau genealogie de familie ai în spate, tu nu ești condamnat să 

mori de aceleași boli de care au murit părinții tăi. 

Ați văzut cum știința Epigeneticii dovedește că tu ai posibilitatea de a-ți alege propriul tău drum prin a-ți 

cultiva sănătatea și vindecarea indiferent de predispoziția ta genetică. 

Avem vești bune pt. voi în acest moment: sunteți liberi de moartea și boala ce se află în trecutul vostru!  

Voi și cei dragi vouă sunteți liberi să ieșiți din cutia canceroasă care este plină de minciuni și de confuzie în 

această lume frumoasă ce te binecuvântează cu tot ceea ce îți dorești și meriți. 

Da, am acoperit foarte multe domenii în acest episod, și știm din documentarele precedente că următorul 

nostru episod – care va fi și ultimul – este cel mai inspirațional, și îți va oferi ție speranță. 

De ce? Pt. că episodul următor este dedicat în totalitate celor care au învins Cancerul, și exact asta veți 

vedea.  

Așa că vă mulțumesc pt. că ați fost alături de noi, și știu că veți fi și pt. episodul următor! 

Vă doresc o zi bună, și Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți!  

(Traducător): Textul tuturor acestor episoade va fi disponibil și într-o formă scrisă în luna Aprilie, și o să vă 

rog să extrageți din el toate protocoalele pt. diferite afecțiuni cronice și cancere, și să le oferiți celor în 

nevoie, și care poate că nu au posibilitatea să cerceteze de unii singuri! 

Traducerea și Adaptarea: https://t.me/AG_RealEducation 

[Dr. MATTHIAS RATH]: 

De aceea e foarte important ca seria asta pe care o faci tu, Ty, să fie menținută în viață! 

Și nu pot decât să încurajez pe oricine o vede, să o distribuie cât mai multor oameni și să îl ajute pe Ty să își 

ducă mesajul în întreaga lume, și nu doar pt. a răpune această bestie (a Cancerului), dar și pt. a o elimina. 

Și nu mă refer la violență, ci la educație. 

[Dr. GALINA MIGALKO – Expert oncologic recunoscut la nivel internațional, Medicină Integrativă]: 

Respect foarte mult ceea ce face Ty Bollinger deoarece după ce a experimentat această durere, după ce a 

experimentat toată această suferință prin pierderea celor dragi, el a avut curajul și puterea de a se ridica, și de 

a vorbi cu foarte mulți oameni din întreaga lume, și de a învăța singur. 

Pt. că ori de câte ori intervievează pe cineva, el preia și pt. el însuși informațiile suplimentare pt. a-și apăra 

propria familie și pe cei dragi, dar și pe toți cei care vor avea șansa să asculte această serie minunată. 

https://t.me/AG_RealEducation
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Așa că de aceea trebuie să facem asta, pt. că noi nu putem doar să stăm în cabinetele noastre mici și să 

ajutăm oamenii 1 câte 1. 

Este minunat, dar dacă avem oportunitatea de a educa milioane de oameni atunci când ne ridicăm în picioare 

fără niciun fel de frică că cineva va veni la noi să ne spună că așa ceva nu se învață la Școala Medicală, sau 

că așa ceva nu se învață la companiile farmaceutice, deci dacă avem această putere, dacă avem această 

voință de a împuternici și încuraja pe toată lumea prin răspândirea acestui mesaj, eu cred că asta e ceva 

foarte foarte important. 

Cred că oricine are ceva de spus pt. a ajuta oamenii ar trebui să se ridice în picioare și să zică asta!  

Și chiar dacă anumite opinii nu sunt acceptate de unii și de alții, totuși este bine de știut! 

De aceea noi trimitem pacienții după anumite ecografii ca să meargă să ceară și alte opinii. Nu vă cerem să 

aveți încredere doar în noi! 

Educați-vă și singuri! Noi vrem să mergeți și la alți doctori și să ascultați și ce va spune aceia, și la un al 3-

lea doctor, și la un al 4-lea doctor, iar apoi să combinați la un loc aceste informații, apoi să intrați pe internet 

și să vizionați această serie documentară, și apoi să luați o decizie în cunoștință de cauză. 

Și asta deoarece e vorba de corpul tău, de sănătatea ta, și de viața ta. 

[Dr. MANUELA MALAGUTI – BOYLE]: 

Căutarea globală salvează vieți! Ceea ce Ty a făcut este ceva ce nu mulți alți au încercat până acum, 

asigurându-se că adevărul iese la suprafață. Adevărul este la dispoziția ta. 

În continuare mai sunt multe lucruri de învățat, multe de explorat prin oferirea acestor unelte educaționale și 

motivaționale oamenilor, iar atunci deodată factorul numit Frică dispare. 

Iar dacă frica dispare, atunci rămâne mult loc pt. adevăr, pt. o căutare reală, pt. o recuperare reală și pt. o 

adevărată vindecare. 

Așa că sfatul meu e să nu ezite în a achiziționa seria asta, pt. că fără doar și poate ea poate salva viețile 

noastre, vieților celor dragi nouă, și viețile celor pe care îi cunoaștem. 

După cum am mai spus, 1 din 3 persoane va fi diagnosticată cu Cancer, sau deja a fost diagnosticată cu 

Cancer, așa că e este foarte relevant să dețineți seria documentară. 

Încercați să o vedeți! Verificați! Și veți fi foarte uimiți, veți fi impresionați! 
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Episodul 9: 

“Persoane Vindecate de Cancer, și Puternicele lor 

Relatări Victorioase” 

Postat Duminică – 23.Martie.2025, https://t.me/AG_RealEducation/1519  

 

“Și veți cunoaște adevărul, iar adevărul vă va face liberi!” (Ioan 8, 32). 

 

[TY BOLLINGER]: 

Acest episod vă va inspira și vă va dărui speranță. 

Adesea, atunci când o persoană este diagnosticată cu Cancer, aceasta se teme, însă nu trebuie să fie așa! 

Aceste relatări vă vor demonstra că există viață chiar și după un diagnostic cu Cancer. 

Aceste persoane vindecate de Cancer sunt și mai sănătoase și mai fericite după ce au depășit Cancerul.  

Acest episod vă va inspira pe toți! Vă va da speranță. Iar acesta e cadoul nostru pt. voi! Așa că așezați-vă 

confortabil și bucurați-vă de vizionare! 

[MICHAEL STEPHENSON - videcat de Cancer]: 

Nu cred că pot să exprim în cuvinte pt. că este într-atât de minunat, m-a smerit întru totul minunea care mi s-

a dăruit prin recăpătarea sănătății! 

Am fost binecuvântat pt. că mi s-a dat o a doua șansă la viață! Am mers pe “calea mai puțin folosită”, iar 

asta a făcut toată diferența! 

[Dr. ANTONIO JIMENEZ]:  

Iar el s-a recuperat întru totul! A acceptat protocolul, a acceptat ceea ce îi spuneam, și-a schimbat modul de 

viață, și a funcționat 100%! 

[MICHAEL STEPHENSON]: 

Da, și vă pot spune asta: poate că are doar 2 ani, însă dacă îi vorbești despre Dr. Tony – el știe exact despre 

cine e vorba. 

Și asta deoarece Dr. Tony este un erou care a apărut în casa noastră! 

Este uimitor să ai un copilaș de 2 ani care să știe când ați venit, și care strigă: “A venit Dr. Tony, daa, Dr. 

Tony din Mexic!”. Și să știe că ești acolo pt. a te trata deoarece ești bolnav. 

El nu înțelegea despre Cancer și despre cât de grav este, însă știa că ești foarte bolnav. 

Însă s-o spun în cuvinte mă înduioșează! E prea emoțional pt. mine ca să mai zic ceva! 

https://t.me/AG_RealEducation/1519
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Când am ajuns astăzi aici, m-am plimbat înăuntru și afară! Și am simțit că mi se taie respirația! Așa m-am 

simțit. Așa că vreau doar să vă mulțumesc! Mulțumesc pentru tot! Vă sunt îndatorat pe viață! 

[TY BOLLINGER]: 

Probabil nu există o modalitate mai bună pentru a-ți exprima recunoștința pt. oamenii care te-au ajutat să te 

vindeci de Cancer și să prosperi, decât prin a le spune “Mulțumesc”! 

Vei afla că în cazul fiecărui supraviețuitor există un factor motivațional puternic – adică cineva sau ceva pt. 

care să-și dorească să trăiască, astfel încât să depășească momentele negre și înfricoșătoare. 

Pt. Michael – care avea un fiu atât de tânăr ce avea nevoie de tatăl lui – a fost mai mult decât suficient pt. a-

și dori să lupte pt. viața lui! 

Ce cadou frumos este să știi că această familie minunată își continuă viața bucurându-se unii de alții! Și pt. 

alți supraviețuitori am văzut cu toții că de fapt, ei au o întreagă viață de trăit! 

Jared, cunoscut și ca “Copilul care se Opune Chimioterapiei” – datorită postărilor sale populare de pe 

Rețelele Sociale prin care și-a permis să se opună vitejește împotriva nocivelor tratamente convenționale, își 

spune povestea despre cum atunci când i s-a spus prima dată că are Cancer, pt. el asta a însemnat o 

condamnare la moarte deoarece i s-a spus că nu are decât o opțiune la îndemână, și că dacă nu o va accepta – 

atunci va avea parte de o moarte foarte dureroasă. Iată cum el a învins în lupta cu Cancerul! 

[JARED BUCEY – “kid against chemo” – vindecat de Cancer]: 

La început nu știam prea multe despre Cancer și despre Chimioterapie, și nici nu știam că ar putea exista 

vreo vindecare pt. Cancer. Așa că am crezut că Cancerul înseamnă moarte și atât. 

Am facut un ciclu complet de sesiuni de Chimioterapie, iar apoi toate efectele adverse ale ei au devenit 

foarte severe încât aveam răni grave la nivelul gurii și la nivelul întregului Sistem Gastro-Intestinal. 

Aveam dureri de oase extreme. Nu puteam sta în picioare, nu puteam să merg. Părinții mei mă ajutau să 

ajung până la baie și înapoi!  

De-abia puteam să țin telefonul în mână sau telecomanda Tv, deoarece aveam crampe la mâini din cauza 

durerilor de oase. 

La un moment dat mi-am simțit inima și sufletul ca și cum urmează să mor dacă mai fac vreo rundă de 

Chimioterapie, deoarece toate acele efecte adverse mă omorau! 

Am mers să-mi dea jos branula de la piept, și apoi le-am zis că: “Gata, nu mai vreau să fac Chimioterapie!”. 

La care ei mi-au zis că dacă nu mai fac, atunci voi muri!  Mi-au zis cum mă voi simți – ca și cum m-aș 

îneca. 

M-au întrebat dacă mi-am ținut vreodată respirația în apă, și au zis că așa voi sfârși, cam același sentiment 

fără să pot trage aer în mine. – Așa că ei îți spuneau astea ca să te înfricoșeze!  

– Da, ca să mă intimideze să nu renunț la Chimioterapie!  

– Ca să te facă să nu renunți la tratamentul lor, asta deși le spusesei clar că nu mai vrei să faci. 

Și îți spuneau că te vei prăpădi ca și cum te sufoci prin înecare dacă nu vei mai face Chimioterapie! Așa că 

te-ai decis să nu mai faci Chimioterapie! – Da.  
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– Și de aceea astăzi ești cunoscut sub numele de “Jared – Copilul ce se opune Chimioterapiei”, și sub 

denumirea asta am dat prima dată de tine pe Facebook – “Kid against Chemo”! 

Deci te-ai decis să nu mai faci Chimioterapie! Ce ai decis să faci în continuare, împotriva Cancerului de care 

sufereai? 

– Am decis să încerc metodele alternative, de la vitamine, suplimente, saună cu infra-roșu, mâncare 

organică, sucuri stoarse din fructe și legume! 

– Sună ca strategia lui Chris Wark! – Da. – Pt. că asta a făcut și Chris! – Exact! 

– Ești vindecat de Cancer cam de 1 an de zile! Cum te simți? 

– Mă simt minunat. Ultimele mele analize de sânge au demonstrat că toți markerii mei canceroși sunt la un 

nivel normal, toate celelalte criterii de sânge sunt normale, așa că totul a revenit la normalitate. 

[TY BOLLINGER]: 

Aproape că totul pare prea simplu. Cum se face că situația lui Jared, care era într-atât de imposibilă, să se fi 

transformat într-o vindecare completă a Cancerului demonstrată prin rezultate normale ale analizelor de 

sânge?! 

Ei bine, exemplul acestui tânăr ne arată tuturor că dacă avem încredere că ne vom vindeca, și dacă vom 

folosi cele mai bune protocoale non-toxice împotriva Cancerului, atunci Cancerul poate fi învins! 

Eu și familia mea suntem inspirați de Jared și de mama sa incredibilă, de străduința și de curajul lor, și știm 

că Jared are înainte un viitor promițător. 

Câteodată, când cineva locuiește într-un mediu sănătos, și cu un mod alimentar diferit de cel al majorității 

oamenilor din jur, atunci îi vine ușor să ia de bun că tre’ să aibe o sănătate puternică, însă cei mai mulți 

dintre noi nu încercăm să ne schimbăm viața decât atunci când ceva funcționează teribil de rău, astfel încât 

să ne trezim și să vedem ce am cauzat corpurilor noastre, pe care fie le-am neglijat, fie am permis 

substanțelor nocive să ajungă în ele. 

Următoarea noastră poveste începe cu Jordan Rubin, care a crescut într-o familie cu principii sănătoase, dar 

care a ajuns să sufere de o serie de boli cronice datorate unui motiv despre care părinții săi l-au avertizat, 

fapt despre care el consideră că a dus și la apariția Cancerului. 

Aflați ce a cauzat această spirală negativă la adresa lui, și ce a trebuit el să facă! 

[JORDAN RUBIN]: 

Eu am pornit încă din prima zi de viață în zona Sănătății Naturale, deoarece am fost născut la o Universitate 

Naturopată.  

Tatăl meu era student la Universitatea Națională de Medicină Naturopată de lângă Portland, Oregon, iar mie 

îmi place să spun că m-am născut având în gură muguri de Argint! 

În anii ’70, să mănânci sănătos, să te cureți de dăunători, să te detoxifici, să apelezi la Chiropractie nu 

reprezenta ceva cunoscut, însă cu toate acestea, părinții mei nu erau oameni conformiști, și cred că aș putea 

să-i numesc într-un sens pozitiv “nebunii Sănătății Naturale ai anilor ‘70”. 
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Așa că ei au început în Kansas, și apoi ne-am mutat în Oregon pt. a urma școala, iar tatăl meu era totalmente 

îndreptat către sfera Sănătății Naturale. 

Cred că pt. a se distra, ei consumau Cărbune Activat pt. a-și măsura tranzitul unul altuia. Și înțelegi tu ce 

vreau să spun!  

Asta făceau ei cu mult înainte de a se accepta o asemenea procedură, adică era ceva în afara normelor 

general acceptate, ca să zic așa. 

Astfel că eu m-am născut într-o universitate naturopată, nu am fost vaccinat, și am fost implicat de mic în 

mișcarea sănătății naturale. 

Iar ca copil mic mă gândeam doar la ce nu am voie să fac, și care sunt restricțiile mele. 

Mâncărurile sănătoase în acele vremuri erau foarte limitate. Cred că aveam supă de alge marine, muguri de 

grâu, și tot felul de produse din soia.  

Adică nu era nimic ca astăzi, când există atâtea magazine mari de mâncăruri nutriționale, ci totul era mic și 

avea scopul său. 

Și pe măsură ce creșteam, ideea de a avea o constituție sănătoasă făcea parte din viața mea. 

Când aveam 15 ani, am fost amenințat la școală că dacă nu voi face vaccinul ROR, voi fi suspendat! Tata 

mi-a zis clar să accept să fiu suspendat, pt. că nu se merită să accepți vaccinul! 

O singură injecție ar fi contribuit cu siguranță în mod negativ la diagnosticarea mea 3 ani mai târziu cu 

Boala Crohn. Eu la acel moment mă aflam în mijlocul unei facultăți de succes, când deodată am fost secerat 

de aceste probleme imunitare și digestive. 

Și am slăbit de la 90 de kg și 1.83 înălțime, fiind și atlet al facultății și pregătit pt. viață, am ajuns la a fi 

imobilizat la pat, și suferind timp de 2 ani de 18 boli. 

Am avut Diabet, am avut simptome de Artrtită Reumatoidă, infecții cu fungi, paraziți și bacterii.  

Adică foarte multe din ceea ce azi este parte componentă din ceea ce noi numim în mod colectiv “Cancer”. 

Și la mai puțin de 1 an după asta, am întâlnit un om care m-a învățat să mănânc și să trăiesc așa cum ne 

îndeamnă Biblia. Acesta a fost momentul în care Biblia se unește cu Istoria și cu Medicina științifică. 

Și cu ajutorul acestei experiențe de 40 de zile în care am trăit și am mâncat așa cum strămoșii noștri au făcut, 

am depășit toate bolile de care sufeream! 

În doar 40 de zile de ceea ce eu numesc “Maker's Diet Forty Day Health Experience” nu doar că m-am făcut 

sănătos, ci am primit și o nouă misiune a vieții, deoarece am trecut de la drumul pe care mi-l alesesem, la a 

știi sigur că viața mea trebuie să însemne ajutorarea celorlalți pt. a depăși boala, sau și mai bine – de a o 

preveni! 

Și pornind de aici, am fondat o companie numită “Garden of Life” în care producem suplimente nutriționale 

de mâncare integrală, pt. ca în tot acest timp să fii scris 25 de cărți despre sănătate și starea de bine, iar 

recent am devenit un fermier organic, și mă aflu într-o căutare globală similară cu a ta. 

Iubesc să văd cum aceste provocări și atacuri bolnăvicioase asupra noastră – și pe care le numim Cancer – 

sunt ameliorate! 
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Și nu pt. că eu cred sigur că pot să fac asta, însă să știi că nimic nu m-a pregătit pt. șocul pe care l-am primit 

în 2008! 

Am scris cărți, și nu doar “Maker’s Diet”, ci o întreagă serie despre anumite boli și probleme specifice de 

sănătate, inclusiv “The Great Physician's Prescription for Cancer”, mi-am ajutat propria bunică să aibă 

rezultate excelente împotriva Cancerului, și am instruit mii de oameni de-a lungul anilor! 

Însă în 2008, din cauza unei operații care ar fi trebuit să îmi fie făcută la naștere, sau măcar părinții mei ar fi 

trebuit să o ia in considerare atunci, pt. că în 2008 această problemă a dus la ceva ce mi-a schimbat viața pt. 

totdeauna, și anume că am fost diagnosticat cu Cancer. 

Și, Ty, mă aflam pe muchie de cuțit în mintea mea, deoarece în timp ce eu eram parte din soluție, eu însumi 

am fost lovit de boala Cancerului, însă așa a fost să fie să am și eu de-a face cu acest joc lung al așteptării, ca 

mulți alți oameni, în care mă întrebam: “Ăsta e tot Cancerul!? Oare s-a răspândit!?”! 

Eu aveam parte de o explorare chirurgicală în zona pelvisului despre care se credea că e o hernie, dar care s-

a dovedit a fi o formă avansată de Cancer testicular embrionar.  

Motivul pt. care mi s-a întâmplat asta este că am avut de mic un testicul necoborât unde trebuia, și care nu 

fusese niciodată operat pt. a fi adus în zona sa pelviană, neștiind nimeni atunci că nemutarea sa duce la un 

risc crescut de 1.000 de ori pt. a face Cancer. 

Și în timp ce credeam că e vorba de o procedură chirurgicală pt. o hernie inghinală, sau o hernie sportivă – 

așa cum este denumită, eu primisem de fapt diagnosticarea cu Cancer. 

Doctorul intră în salon, eu eram acolo cu soția mea, și el spune: “Ai o formă de Cancer ce avansează rapid! 

Astăzi există tratamente ce te pot ajuta, însă acum câțiva ani așa ceva ucidea pe oricine dacă se afla în 

această stare progresivă!”. 

La care eu i-am zis: “Doctore, Dumnezeu mă va vindeca, am nevoie de timp ca să atac această problemă!”, 

la care el a zis: “Mă temeam că vei spune asta, pt. că te-am verificat online, și știu cine ești!”. 

Apoi mi-a zis ceva ce nu voi spune în fața camerei, însă a mai zis și ca să nu cumva să aștept ajutorul 

convențional: “Dacă aștepți ajutorul oficial, vei fi mort în 3 luni! Asta ți-o zic 100%!”. 

[TY BOLLINGER]: 

Prognosticul primit de el a fost că va muri 100% în 3 luni! Prin definiție, nu poți primi un rezultat mai dur 

decât acesta! Tu ce ai face dacă ai primi un asemenea diagnostic!? 

Ne vom întoarce imediat la Jordan, și vom afla ce s-a întâmplat în continuare, însă înainte de asta vreau să 

vă împărtășesc o poveste din partea lui Jill Schneider, care atunci când a fost diagnosticată cu Cancer, și i s-a 

spus că trebuie să înceapă imediat un tratament pe care ea îl știa a fi extrem de toxic și dăunător – a ales o 

altă direcție! Adică a ales să facă ceva complet diferit! 

[JILL SCHNEIDER – vindecată de Cancer]: 

M-am uitat la doctor și i-am zis că: “Pt. o asemenea afecțiune am nevoie să fac un un pic de cercetare, și să 

încep un program nutrițional!”.  

La care el s-a uitat la mine ca și cum aș fi nebună, și mi-a trântit ușa în nas!  
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Așa că am ieșit din cabinetul lui și am știut că nu vreau să-l mai văd vreodată! 

În acea seară urma să cânt la o stație Radio, pt. că eu compun cântece și cânt la chitară.  

Și de la momentul în care am primit diagnosticul că sufăr de Cancer Cervical Malign și până când urma să 

cânt seara, pt. că știam că dacă las frica în mine nu voi putea cânta, ei bine, până seara am decis să las toată 

frica deoparte, așa că am renunțat complet la frică. 

Pt. că ce rost ar fi avut frica în viața mea la acel moment!? La scurt timp după asta am renunțat la un loc de 

muncă ce era foarte stresant. 

Știam că trebuie să plec din țară pt. a avea timp să am grijă de mine însumi.  

Așa că o lună mai târziu, după o lună întreagă de acupunctură și ierburi, Cancerul deja dispăruse, pt. că 

făcusem deja 3 verificări. Am zis că sunt gata, a fost floarea la ureche acel Cancer.  

Și apoi am călătorit o perioadă în America de Sud pt. a merge prin junglă, prin Peru pt. cățărători pe Machu 

Pichu înalt de vreo 2 mii de metri! 

– Așadar, ai avut parte de progres după doar o lună de zile, și apoi ai plecat!? 

– Da. Am plecat pt. a avea pe bune o vacanță de sănătate: m-am băgat în apa rece, m-am cățărat pe munte, 

am mâncat mâncarea indigenilor de acolo, adică practic am trăit cu adevărat. 

Și de îndată ce m-am întors acasă, am început să am grijă de mine, și am mers la doctor pt. a afla că mi s-a 

redus de la nivelul 5 la nivelul 0.1 în doar 5 luni de zile. 

Iar apoi, 2 ani jumate mai târziu, am născut un copil, și astăzi sunt bunicuța a 2 fetițe mici! 

– Mă bucur tare mult! Felicitări! 

[TY BOLLINGER]: 

Să o văd pe Jill că zâmbește și că râde mă face să zâmbesc și eu, și-mi oferă foarte multă bucurie.  

Simt bucurie pt. ea, însă lucurul pt. care mă simt cel mai fericit este că indiferent de situația în care te afli – 

fie că e vorba de un diagnostic dur, sau de faptul că nu vrei să mai simți frica de Cancer – să știi că și tu poți 

face același lucru ca ea!  

De fapt, un diagnostic dur poate reprezenta câteodată un semnal minunat de trezire pt. a-ți permite să te 

concentrezi pe ceea ce e important, pt. a începe să ai grijă de tine, astfel încât să poți experimenta sănătatea 

și fericirea de lungă durată. 

Pentru Enoch, diagnosticul de Cancer l-a făcut să plece în căutarea propriului său suflet, astfel încât să afle 

metoda sa unică de vindecare. 

În timp ce se afla în angoasă, așa cum se s-ar afla oricine, el a abordat diagnosticul său cu Cancer printr-o 

acceptare și o determinare care m-a uimit! 

Se pare că există multe soluții diferite, însă a o alege pe cea greșită poate duce la moarte. 
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Iar doar această situație i-a paralizat pe oameni prin indecizia care i-a făcut incapabili să își găsească propria 

cale. 

În fața suferinței și a unei posibile morți, Enoch s-a lăsat cuprins de credință și a dezvoltat o nădejde din 

toată inima care l-a condus către un drum unic care vă va surprinde! 

[ENOCH – vindecat de Cancer]: 

În 2009 am aflat că am Cancer la Piele. – Aveai Carcinom bazo-celular!?  

– Da. Și gâlmele apăreau pe obraji, între ochi, și apoi au apărut pe braț. Mi-au făcut biopsie, am ieșit pozitiv. 

Când am mers la dermatolog, eu știam din 2009 că am Cancer, și nu am mers până în 2010, însă o gâlmă 

dintre ochi nu se mai oprea din sângerat, așa că am mers la o prietenă care e chiropractor – Linda Forrest. 

Ea e o femeie fantastică, o știu de mulți ani. E o femeie uluitoare trimisă de Dumnezeu, și este una dintre cei 

mai buni chiropracticieni la care am fost vreodată. 

Are o clinică mare în Canton, și se numeste Linda Forrest. 

Și vă spun că are o putere interioară de a-i trata pe oameni prin chiropractie, și este și credincioasă, pt. că mi-

a zis că de la Dumnezeu provine puterea ei, iar eu sunt de acord cu ea, și sunt sigur că și tu ești. 

Mi-a spus: „Enoch, tre’ să te verifici, pt. că eu cred că ai Cancer!”, la care eu am zis: „Da, știu că e Cancer, 

și nu mi-am imaginat vreodată că voi face Cancer, dar am luat contact cu atâtea otrăvuri în viața mea, tot 

felul de toxine! Așa că probabil m-au atins, mai ales că am trecut printr-o perioadă stresantă!”. 

Iar în 2008 a venit ANAF-ul peste activitățile mele ca să mă auditeze, și mi-au făcut niște chestii pe care nu 

vreau să le menționez aici! 

Am ajuns la un turbidolog, care era o prietenă de-al ei, iar aceasta s-a uitat la mine, am dat cămașa jos, și mi-

a verificat tot corpul.  

Și mi-a zis că: „În mod normal, pacienții mei vin la mine odată la 3 luni, însă tu vei veni odată la 3 

săptămâni!”. La care am zis: “Chiar atât de grav sunt!?”, la care ea: “Da, chiar atât de grav!”. 

I-am zis că m-a luat prin surprindere, și ea a zis: “Hai să trimitem probele astea la laborator, și să vedem ce 

și cum!”. 

Așa că am venit iar la ea, rezultatul era pozitiv. Am întrebat-o ce pot face ca să ajut, la care ea a zis: “Absolut 

nimic, pt. că asta ți se trage de la tot acest soare în care ai stat atâția ani!”.  

– Deci ea ți-a zis că n-ai nimic de făcut!? – Zicea că eu nu pot face nimic pt. că paguba era deja cauzată, și 

am întrebat-o: “Ce se întâmplă dacă nu accept operația?”, la care ea se uita serios la mine – era o fată albă, 

minionă, și mai era și o asistentă de față, și mi-a răspuns: 

 “Dacă nu faci operația în mai puțin de 6 luni, atunci vei orbi de tot, și în 12 luni vei muri!”.  

Am întrebat-o dacă e sigură, iar a zis că Da, la care eu i-am mulțumit. 

Ea mi-a făcut programare la chirurg, i-am zis că voi merge să vorbesc cu el, însă după ce am ieșit de la ea 

complet tulburat, n-am făcut ce mi-a zis, așa că am plecat de tot acasă. 
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M-am pus în genunchi și am început să mă rog Tatălui ceresc, astfel:  

“Tată, Tu știi rezultatele analizelor și tot ce am, și știu că Tu ești în controlul a tot ce se întâmplă, pt. că Tu 

m-ai creat! Așa că nu îi voi lăsa să-mi taie fața!”. 

I-am zis: “Eu sunt gata, dacă și Tu ești gata să mă primești! Dacă mi-a venit vremea de plecare, să știi că 

am fost pregătit de mult timp!  

Știi că mi-a plăcut să trăiesc, să dau vești bune și să iubesc oamenii! Știi asta! Însă nu-i voi lăsa să mă 

taie!”. 

Am zis: “Așa că te rog să-mi dai înțelepciune pt. a știi ce să fac, astfel încât să faci și Tu partea Ta!”. 

Și imediat după rugăciunea asta, m-am gândit deodată la Ghimbir, la Piperul negru, și toate acelea. Și asta 

fără să-mi fi spus cineva despre ele. 

Așa că am făcut rost de Ghimbir organic, am făcut rost de Ardei Iute de tip Habaneros și Jalapenos, și 

celelalte ardeiuri iuți, Tabasco și încă 1. 

I-am spălat, am mărunțit Ghimbirul, asta deși n-aveam nicio rețetă, și le-am pus pe toate la un loc. Și de 

îndată ce fierbea apa, am pus ingredientele ca să își lase gustul în apă. 

După 30 de minute am adăugat Piperul, asta după ce îl spălasem și îl mărunțisem, inclusiv semințele sale, le-

am lăsat vreo 10 minute, și apoi am așteptat să se răcească. 

Apoi le-am băgat într-un blender, și am obținut o textură omogenă. Și când am deschis capacul, m-a dat pe 

spate, atât de puternic era, că îmi luase respirația. L-am pus într-un ulcior, și obținusem aproape 2 kg.  

Am umplut vasul cu apă filtrată, și am încercat să gust un pic din el, dar era prea tare, așa că am mai adăugat 

și alte ingrediente - adică Coriandru atunci când beau din el. 

Și mențin acest conținut de rezervă și acum, și îl diluez înainte de a gusta din el, pt. că eu îl folosesc înainte 

de activitatea mea fizică. 

Pt. că tre’ să stii că merg la sală, și acolo mi-a zis cineva să îl diluez cu suc stors de fructe, și așa i-a apărut 

denumirea de “Kick them Juice”. 

– Așadar, tu ai atribuit vindecarea ta de Cancer acestui suc “Kick them Juice”? 

– Să știi că Duhul Sfânt m-a inspirat să concep acest suc, iar hemoragia mea de la frunte s-a oprit în câteva 

zile. S-a vindecat rana mea și nici n-a rămas vreo cicatrice.  

Începusem să-l consum de vreo 2 zile, și apoi am mers la chirurg iarăși pt. că eram programat, el era un tânăr 

evreu, înalt cam de 2 metri! L-am respectat pt. că și el mă respecta, iar când nu se afla acolo îi spuneam 

asistentei lui cât de arătos este, la care ea a zis: “Așa e și soția lui, exact ca el! A adus aici oameni valoroși!”. 

Așa că a revenit și el în cabinet, m-a măsurat, și încerca să mă pregătească într-o formă blândă, zicându-mi: 

“Facem mai întâi asta, și poate după aceea nu va mai fi nevoie de Radioterapie sau Chimioterapie!”, la care 

eu am întrebat: “Cât timp am înainte să începem astea?”, și mi-a răspuns că maxim o lună, la care ei i-am 

zis: “Bine, atunci vor profita de această lună pt. că încerc ceva nou!”. A zis că e ok, și că voi supraviețui pt. 

o lună, și că mă vor contacta atunci. 
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Și m-au sunat după o lună de zile, și le-am spus că:  

“Nu mai vin la ei pt. că nu cred că mai este nevoie! S-a calmat totul, și nu mai am probleme! Cred că bunul 

Dumnezeu m-a atins și m-a vindecat!”. 

[TY BOLLINGER]: 

Pentru a demonstra adevărul referitor la puterea Naturii față de tratamentele oncologice convenționale, m-

am simțit obligat să împărtășesc cu voi această poveste: o poveste a unei familii căreia în prezent aceste 

drepturi îi sunt interzise de către sistemul medical. 

Urmează să auziți povestea unui copil mic care a fost băgat cu forța la Chimioterapie! 

[PAMELA BOST – mama unui copilaș care se luptă cu Cancerul]: 

Atunci când medicul a venit și i-a zis: “Jonathan, acum noi vom băga o branulă în pieptul tău pt. că ai 

Cancer, și urmează să stai în spital în următoarele săptămâni!”, fiul meu a venit către mine plin de 

încredere și mi-a zis: “Mami, nu-l lăsa să-mi facă asta! Nu-l lăsa să mă ia!”. 

Eu nu știu dacă acel medic (monstru) are copii, însă știu că orice mamă sau tată care acum aude ce spun, știu 

că înțelege acel sentiment de neputință! 

Și imaginează-ți că îți privești copilul care cu doar câteva momente înainte fusese informat că are Cancer, și 

tu ca părinte să nu poți să faci nimic!  

Nu puteam să spun nimic care să schimbe cumva cursul a ceea ce voiau ei să-i facă copilului. 

Aveam o alegere de făcut, și nu pot exprima suficient de precis în cuvinte senzația că noi suntem tratați și 

procesați exact ca vitele de către acest sistem (medical)!  

Locuiesc la 11 km de granița cu Mexicul, și zilnic mă întreb că dacă aș fi fugit peste graniță cu copilașul 

meu în vârstă de 5 ani care acum se confruntă cu situația asta, oare aș fi putut avea un rezultat bun, sau 

măcar să o influențez în bine!? 

Mai am încă 7 copii, în afară de Jonathan, și cred că ceea ce se întâmplă e cel mai mare pericol la adresa 

noastră, a tuturor copiilor, nu doar la adresa unuia singur! 

Și la un moment dat întotdeauna am simțit că undeva trebuie să existe o speranță, și ca să fiu sinceră, nu cred 

că ușile (sănătății) au fost închise atât de tare încât să și rămână la fel de închise.  

Chiar m-am gândit că mă va ghida propria conștiință, pt. că știam că există Medicină Integrativă, știam 

despre opțiunile referitoare la remediile ierboase. 

Însă nu știam că Pediatria Oncologică este atât de diferită și că reprezintă un monstru diferit al sistemului! 

Trăiesc un coșmar! Pt. că nu am niciun cuvânt de spus! Nu se ține cont de tine ca părinte! 

În fiecare zi în care trebuie să-mi duc copilul la Chimioterapie, îmi amintesc cum am semnat eu la începutul 

verificării acele condiții despre care nu știam nimic, pe care ești somat să le semnezi de la început, și că 

personal trebuie să-mi dau copilul la o așa exterminare. 
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Știu că copilul meu trebuie să scape dintr-o asemenea procedură criminală. Speranța noastră este ca 

copilașul nostru să scape cât mai sănătos cu putință. 

Oare există vreo modalitate să obținem asta (să-l scoatem din tratament), fără să ni se opună toți cei 

implicați? 

Înțeleg că aceia au rangul de expert în domeniu, și înțeleg că ei au studii medicale, însă întreb Oare nu ar 

trebui să am și eu un cuvant de spus în calitate de părinte, oare n-ar trebui să se poată lua în considerare și 

alte opțiuni, sau măcar Jonathan să fie lăsat să aleagă? 

Este o experiență înspăimântătoare, lipsită de speranță, și de care aș fi vrut să știu dinainte (de a semna acele 

hârtii). 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt atât de bucuros că Pam și fiul ei incredibil de curajos s-au opus unui sistem gigantic, și că sunt dispuși 

să se facă auziți, riscând totul pt. ca alți copii să nu fie nevoiți să treacă printr-o asemenea monstruozitate. 

Susținerea voastră de azi contribuie la viețile acestui copil și a mamei sale, deoarece după cum ați putut 

vedea, sute de mii, dacă nu chiar milioane de oameni au fost inspirați de ei, ceea ce demonstrează că 

suferința lor nu a fost în zadar, și că de fapt ei 2 sunt parte integrantă din educarea, demascarea și într-un 

final eradicarea pandemiei mondiale de Cancer! 

Oare ați fost vreodată în situația de a vi se pune un diagnostic greșit!? Cred că asta e ceva mai grav decât a fi 

tratat greșit, nu-i așa!? 

Deși sunt sigur că a fi tratat greșit te-ar duce într-o confuzie și lipsă totală de încredere, oare cum te-ai simți 

dacă ai fi diagnosticat cu un Cancer de Plămâni în fază terminală, apoi diagnosticul să se schimbe în 

Limfom și să ți se spună că singura șansă de a mai trăi este Chimioterapia, pt. ca după aceea să fii 

diagnosticat cu Legioneloză și Sarcoidoză!? 

Asta ar arăta ca și cum medicii dau cu zarurile privind diagnosticul tău. Însă exact acest lucru i s-a întâmplat 

lui Dr. Morten Hekneby din Norvegia. 

Când exact acest lucru s-a întâmplat acum câțiva ani, a fost ceva devastator nu doar pt. Morten, ci și pt. soția 

sa – Jackie, și pt. întreaga familie. 

După cum au văzut și medicii, sănătatea lui Morten începea să scadă în mod dramatic, iar familia sa n-a mai 

avut încotro decât să se strângă în jurul patului său, nu odată, ci de 2 ori, pt. a-și lua rămas bun de la el. 

Sănătatea lui Morten ar fi continuat să se înrăutățească, iar familia sa chiar urma să își ofere ultimul rămas-

bun, dacă nu ar fi apărut o modificare foarte mare ce a schimbat totul în favoarea sa. 

[Dr. MORTEN HEKNEBY – vindecat de Cancer; soția sa – JAQUELINE – medic și coach]: 

Aveam o inflamare foarte mare a enzimei din Ficat numită CRP! – A procesului C-reactiv!?  

Da! Și era foarte ridicat, iar presiunea arterială scăzuse. Am fost resuscitat la spital, și asta se întâmpla la 

doar o săptămână după ce îmi dăduseră drumul din spital. 
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– Așadar, ei au crezut de câteva ori că o să mori! Ai luat vreodată în considerare să chemi laolaltă toată 

familia și să le spui: “Hey, tatăl vostru nu va supraviețui!”? 

– Noi niciodată în cele 6 luni nu ne-am gândit că va muri! Nu știam cât e de grav, mai ales pt. că deși avea 

55 de ani, el nu fusese bolnav niciodată până atunci, așa că nu am luat în considerare că va muri! 

L-au chemat pe Morten cu 2 zile înainte de Crăciun ca să-i spună că mai are doar 3 luni de trăit pt. că, ziceau 

ei: “Este foarte complicat pt. că a stat mulți ani în organism!”. Iar la computerul-tomograf a reieșit că s-a 

extins în tot corpul. 

Au mai zis că: “Te vom suna într-o săptămână ca să vedem împreună rezultatul CT-ului!”. Apoi au sunat a 

2-a zi la 8 dimineața și mi-au zis să se prezinte la doctor înainte de ora 9.  

– Și apăreau tumorile în tot corpul, mai puțin la Creier! Așa că ei au crezut că am Metastază în Măduva 

Spinării, în Sistemul Limfatic, în Plămâni, peste tot! 

– Și cum ai făcut de astăzi ești în viață alături de noi în Amsterdam? De ce ești în viață? Ce s-a întâmplat? 

– Tu (soție) poți să relatezi această poveste, deoarece tu ești motivul pt. care mă aflu în viață! Dar și tu (Ty), 

de-asemenea, ești motivul pt. care sunt astăzi viu, chiar motivul principal!  

– A fost o perioadă grea, deoarece atunci când doctorii renunțaseră să mai lupte, tot atunci și starea lui 

Morten se înrăutățea odată cu trecerea timpului, când se afla în “îngrijirea” lor. 

După ultima vizită la spital, cu biopsia, atunci a fost cel mai rău pt. că nu se produceau suficient de multe 

celule albe! 

Nu produceai suficient de mulți hormoni și inima ta bătea neregulat. 

– Făcusem Sindromul Plămânului Obstrucționat, și îl am și acum! Aveam și Aritmie la inimă, și per total era 

un diagnostic dur. 

– Nu avea energie deloc, absolut niciun fel de energie pt. că nici măcar nu putea să poarte o conversație, nu 

putea să meargă pe scări. Nimic. 

Să urce pe scări de Crăciun era ca și cum ar fi alergat câțiva kilometri, și atunci a fost prima dată când ne-am 

gândit foarte serios că Morten va muri! 

N-aveam nicio idee despre ce să fac, nu eram deloc pregătită. Așa că în prima zi am țipat ca o purcea când 

este sacrificată cu cuțitul; iar fiul nostru se lipea de mine. 

A 2-a zi am mers singură în grădină ca să mă rog, pt. că mai făcusem asta! Noi am mai avut înainte o criză 

din asta cu copilul, și spuneam: 

“Doamne, am nevoie de Tine! Am nevoie să mă ghidezi!”, și am simțit că Dumnezeu îmi spune: “Cheamă-i 

pe toți să se roage!”, așa ca am strâns pe toată lumea, și noi suntem o familie destul de mare, și toată lumea 

l-a încurajat pe Morten! 

Ne-am rugat, am simțit pace lăuntrică – ceea ce era destul de ciudat având în vedere situația în care ne 

aflam. Dar când ai pace lăuntrică, atunci ești capabil să gândești cum trebuie! 
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Așa că mi-am adus aminte de cartea ta, carte la care nu mă gândisem deloc în cele 6 luni de când era bolnav 

– și asta pt. că mă gândeam că medicii au grijă de el! 

Însă când ei au ieșit din ecuație, am luat cartea, și o să te rog să mă corectezi dacă greșesc, și am citit că:  

“Atunci când unui om i se spune că are Cancer în Ultimă Fază, el de fapt tot are minim 90% șanse de 

supraviețuire!”. 

Nu mai citisem niciodată așa ceva! Însă când am citit asta acolo, să știi că mi-a revenit înapoi sângele în 

vene, pt. că mi-a redat speranța. 

I-am spus lui Morten despre asta și că trebuie să încercăm! Și că de azi înainte nu vom mai consuma deloc 

Zahăr, deloc Alcool, deloc Făină Albă! 

Și cu 2 zile înainte de Crăciun am deschis un “magazin”, pt. că am luat toate prostiile alimentare din casă, de 

la prăjituri, mâncarea nesănătoasă, produsele de îngrijire a pielii, produsele de păr, și le-am pus la ușa mea, 

și am dat anunț pe Facebook că dacă le vrea cineva, să vină să le ia gratuit! 

Apoi am mers la magazinul naturist, și am refăcut stocurile casei doar cu produse organice. 

Cea de-a doua fată a noastră – Rosanne – a renunțat la tot ceea ce făcea ea, și devenise mâna mea dreaptă, 

deoarece pt. asta era clar nevoie de 2 oameni non-stop. 

Oamenii trebuie să știe asta, pt. că e vorba de multă muncă. Apoi mi-am adus aminte ce ai spus tu referitor la 

mâncare, așa că am făcut o listă pt. fata mea despre produsele anti-cancerigene, cum ar fi Usturoiul și 

Ghimbirul. 

Așa că împreună cu Rosanne am făcut mâncăruri minunate dpdv alimentar, și am început cu Dieta BudWig 

dimineața, apoi la Prânz o farfurie întreagă de produse crude pe care trebuia să le mesteci, și deși arătau 

super, unele dintre ele aveau un gust nu tocmai ok. 

Iar pt. Cină, fata noastră a gătit o mâncărică indiană formată din toate acele ingrediente anti-Cancer. 

Apoi am început să vorbesc cu medicul Mike Farley, și nu știu dacă e ok să îi menționez numele sau nu, și 

am aflat multe de la el, pt. că m-a ajutat în legătură cu mama mea. Mi-a dat un amestec de ierburi. 

Dr. Farley a dezvoltat compania LifeOne, unde a vindecat în ultimii 8 ani peste 3.000 de pacienți care aveau 

Cancer în ultimă fază! 

Iar el a crezut că va primi și un premiu medical pt. asta, însă de fapt nu a fost tolerat prea bine de către 

sistem, pt. că doar ca să se extindă în Norvegia i-a luat cam o lună de zile din cauza sabotajelor sistemului! 

Este foarte foarte strict în Norvegia. – Însă a funcționat, nu-i așa!? Iar el a fost un susținător fantastic, ceea 

ce a fost minunat. 

Mai vorbeam câteodată, și am înțeles că e o persoană minunată! – Și încă ne mai aflăm în contact cu el. 

Sincer îți spun, după schimbarea produselor, au trebuit doar 4 zile până să înceapă să se simtă mai puternic, 

cu mai puține dureri, și să respire mai ușor. 

– Doar 4 zile a fost nevoie pt a se vedea o diferență!?  
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– Da, după ce am aruncat produsele cancerigene, pt. a se vedea o diferență, adică să nu mai fie palid, și am 

văzut cu toții, și tu ai simțit din plin! 

Însă ochii tăi erau în continuare palizi. Atunci Morten mă întreba dacă mai are ochii galbeni, la care eu i-am 

zis că nu îi mai are galbeni deoarece știam că dacă îi spun adevărul, atunci nu ar fi înțeles seriozitatea 

situației. 

Așa că nu i-am spus, dar nici eu nu știam dacă avem timpul necesar pt. a se rezolva, deși eu vedeam că 

funcționează, însă el nu știa asta la acel moment. 

Așa că ori de câte ori ne băgam noaptea la culcare, eu nu știam dacă el se va mai trezi a doua zi! Atât era de 

grav. Noi nu avusesem până atunci o lună întreagă de pauză amândoi odată, și după doar 2 luni Morten s-a 

reîntors la muncă, pt. că doar atât durase întregul proces de vindecare. 

– Iar baza pt. ceea ce am făcut noi se află în informațiile pe care le redai tu în cartea ta!  

Iar asta ți-a dat ție putere, apoi mi-a dat mie putere, și ne-am schimbat dieta în totalitate.  

– Iar dieta m-a făcut să ajung de la un nivel de energie atunci de 3 – 4%, la 20% în doar 4 zile, ceea ce e 

uimitor! Iar atunci am știut că voi supraviețui!  

– Și în 2 luni ai ajuns la 60%! – Și știi asta pt. că tot de atunci ai revenit și la serviciu!? 

– Nu știu exact procentul, posibil să fie vorba de 60%, și mă gândeam că trebuie să existe ceva chiar și mai 

bun de atât, și îmi aduc aminte că m-ai sunat în Mai 2013 și mi-ai spus despre fructul numit Moringa. 

Și e nevoie de timp pt. a înțelege acest produs, asta deși ai ceva informații. 

– Este un produs uimitor cu cantități nutriționale uriașe!  

– Iar corpul uman poate extrage din acesta 90-95%! Așa că l-am adus în țară și am văzut ce diferență a făcut 

la Morten. 

Apoi am început să îl consum și eu, și mi-a schimbat viața și mie! De atunci Morten nu a mai luat niciun fel 

de medicamentație! – Și de cât timp te-ai vindecat de Cancer? – De 2 ani și jumătate! 

– Și mă gândesc ce s-ar fi întâmplat dacă aș fi acceptat să fiu băgat la Chimioterapie! Și la tot Cortizonul 

care s-ar fi băgat în mine! Cred că azi nu mai eram în viață! 

[TY BOLLINGER]: 

Pe parcursul acestei serii documentare sperăm că ai ajuns la concluzia că 95% dintre cancere nu au nicio 

cauzalitate genetică, și că pot fi vindecate printr-o multitudine de protocoale avansate anti-Cancer! 

Doar acest fapt îți poate reda foarte mult control în mâinile tale, astfel încât să nu te mai lași în voia sorții în 

ceea ce privește Cancerul! Dar oare despre ce e vorba în legătură cu celelalte 5 procente rămase!? 

Dacă Cancerul tău ar fi de natură genetică și nu are niciun fel de vindecare din partea sistemului medical 

convențional, oare nici practicienii din sfera naturopată sau non-toxică să nu ofere nicio șansă de vindecare? 

Vă pot spune că există oameni care mor tocmai din această lipsă de speranță. 
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Exact în situația asta s-a aflat și Chris Pederson atunci când a fost diagnosticată cu o formă de Cancer 

genetic rar a Colonului! 

O să-i ascultăm povestea, asta după ce i-au fost extrași zeci de polipi canceroși și pre-canceroși, atunci când 

lupta pt. viața ei care atârna de un fir de ață.  

[CHRIS PEDERSON – vindecată de Cancer]: 

În Martie 2009 soțul meu a adus acasă o carte pe care am citit-o din scoarță în scoarță, scrisă de Verne 

Varona – “Nature’s Cancer Finding Foods”. Și am aplicat în viața mea de zi cu zi tot ceea ce am găsit acolo. 

Iar a doua zi, după ce mă plângeam că nu pot să fac asta, mi-am schimbat dieta, și asta deoarece îl moștenesc 

pe tata și sunt foarte disciplinată. 

Așa că m-am ținut de dieta aceea, consumam tot felul de legume, îmi făceam propriile rețete din ele, asta 

deși nu aveam Salată verde. 

Adică eu tăiam bucățele din tot felul de legume și le mâncam ca fel principal la masă, și apoi storceam și 

beam sucuri! -Adică aveam parte de o nutriție serioasă. 

Da, și de-asemenea am adăugat și câteva suplimente și combinații ierboase, plus că am luat și Vitamina B17. 

Așa că am consumat aceste lucruri, mersesem și să mi se scoată acei polipi, și după un an de dietă, a apărut o 

schimbare majoră – căci nu mai apăruseră niciun fel de polipi. 

– Asta e minunat. Cum te-ai simțit atunci!? – Senzația e neprețuită, a fost o adevărată binecuvântare.  

– Rezultatul unui an de muncă, de a rămâne disciplinată în ale mâncării, te-au răsplătit cu vârf și îndesat 

foarte mult.  

– Foarte mult. Și eram gata să țip în gura mare că mă vindecasem de Cancer Genetic.  

Și ca să fiu sinceră, atunci când am început acest protocol, nu eram sigură că voi reuși, însă am cercetat 

foarte mult subiectul referitor la genetica mea și despre ce era vorba. 

Acest tip de Cancer a fost descoperit în 2002, așa că nu eram prea sigură de efectul dietei, însă am început să 

cercetez noua știință numită Epigenetică, iar aceasta în termeni simpli se referă la modificarea genelor tale 

prin intermediul mediului înconjurător. 

Ei bine, prima formă prin care îți poți controla mediul din jurul tău este să ai grijă ce bagi în corpul tău, așa 

că asta am făcut și eu.  

Așa că de atunci am înțeles că dieta poate funcționa, așa că din momentul în care am văzut clar că 

funcționează, eram extrem de bucuroasă. 

Chestia interesantă referitoare la doctorul care mi-a făcut colonoscopia a fost că mă gândeam că m-ar putea 

întreba “Ce anume ai făcut, spune-mi și mie?!”, deoarece îi spusesem că am trecut la dietă și că făcusem 

schimbări mari în viața mea! 

Așa că a intrat în cabinet, i-a dat soțului meu ecografia cu colonul, mi-a zis că nu mai am Cancer, și a plecat 

pur și simplu! Asta e tot ce a zis. 
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Și deși eram un pic amețită de la anestezie, vroiam să țip la el: “Nu vrei să știi cum am reușit, astfel încât să 

le spui și altor pacienți?”.  

– Ce mesaj vrei să le lași tu pacienților diagnosticați cu Cancer Genetic? Cu ce mesaj vrei să rămână ei după 

acest interviu? 

– Ei bine, eu le spun prietenilor mei care se plâng de genele lor, de cancere, șamd, îi îmbărbătez și le spun 

apăsat:  

“Uitați-vă la mine, uitați-vă la ce am făcut, pt. că și voi puteți să faceți la fel! Tot ce trebuie să faceți este 

anumite schimbări în viața voastră!”. 

[TY BOLLINGER]: 

Minunat. Vedeți acum că și Cancerul Genetic poate fi vindecat prin influența epigenetică cum ar fi Dieta și 

Nutriția!? 

Ce încurajare minunată este atât pt. mine cât si pt. tine să ne reamintim puternicul adevăr cu privire la faptul 

că Cancerul nu reprezintă o condamnare la moarte! 

[JORDAN RUBIN]: 

Imediat am început un program care implică Sănătate Spirituală, Mentală, și Fizică. Și vreau să fiu foarte 

precis – cea spirituală a fost prima.  

Și am ajuns să-mi schimb dieta radical, mai ales că în primele săptămâni consumam doar mâncare organică. 

Apoi mi-am amânat excursia în Boston, și până la urmă am mers pt. că voiam să fiu responsabil.  

După 40 de zile, am mers la echipa mea de la Garden of Life, și le-am povestit ce se întâmplase cu mine. Cu 

toții se panicaseră. 

Le-am zis: “Fiți atenți, Dumnezeu deja m-a ajutat – pt. că m-am vindecat, și veți vedea cu toții, însă am 

nevoie să mă retrag de la muncă. Timp de 6 săptămâni nu vă voi mai trimite niciun e-mail sau mesaj!”. 

Iar pt. mine, Ty, era o minune dacă mai rezistam încă 30 de minute, nu mai zic de 6 săptămâni.  

Și am făcut exact opusul a ceea ce fac cei mai mulți pacienți!  

Pt. că vedem bolnavii de Cancer cum acceptă să se supună tratamentelor convenționale, pt. că e ușor. Însă 

cum să fie ușor?! Pt. că acolo e vorba de efecte adverse și căderea părului. 

Mă refer că e ușor pt. că lași pe altcineva să îți spună ce să faci, că lași pe altcineva să îți dicteze cum vor 

decurge efectele adverse, ce se va întâmpla, ce rezultat va fi, care va fi prognosticul. 

Ei fac Radioterapie, Chimioterapie, Operație, însă asta pt. că tu nu gândești cu mintea ta, pt. că (sistemul) nu 

te vede ca pe un om, ci ca pe o statistică, ca pe carne de tun. 

Însă eu pt. mine am ales calea naturală zilnic – 12 – 13 ore pe zi, Ty, vindecare spirituală, emoțională, 

nutriție, și detoxificare. 
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Am început cu partea spirituală. Am scris pe hârtie o rugăciune, care e o combinație formată din cuvinte 

scripturistice și alte învățături înalte, și am rostit-o cu voce tare de 3 ori pe zi. 

Și am simțit cum demonii din iad își bagă mâinile în urechi ca să nu m-audă, exact cum câinii sunt deranjați 

de zgomotul asurzitor, pt. că eu am dat buzna peste draci ca să mă pot vindeca! 

Însă unii oameni îmi spun: “Jordan, însă eu nu am aceeași credință ca și tine!”, și eu le răspund că dacă ești 

suficient de disperat/ă, și te pui în genunchi, atunci Îl vei găsi pe Dumnezeu, deoarece în esență, eu cred că 

Cancerul este o boală spirituală. 

Nu există nimic care să atace starea de spirit a unui om așa cum o atacă Cancerul, și o să vă dau un exemplu:  

Mergi să îți verifici sănătatea, și ți se spune că ai Cancer în ultimă fază.  

Când pleci de acolo, pleci alt om, și pare ca și cum trupul și mintea ta au fost luate prizonier! 

Atunci când te doare capul după ce ți s-a spus că ai Cancer, de fapt să știi că nu te doare capul, ci e vorba de 

o răspândire a Cancerului către Creier. 

Dacă te doare cotul, atunci nu e vorba de o julitură sau os rupt, ci e vorba de Cancer, pt. că se răspândește, și 

din cauza fricii - ori de câte ori te trezești dimineața te uiți în urma ta, peste umăr, întrebându-te: “Oare când 

mă va omorî această boală!?”. 

Și cred, Ty, că oamenii care sunt diagnosticați cu Cancer, fie își pun ordine în mintea lor, gândindu-se că vor 

depăși boala, fie ei încep să moară puțin câte puțin din acel moment. 

Eu nu am pronunțat prea des cuvântul “Cancer” în acele 40 de zile, și nici nu mă consideram o victimă a 

Cancerului. 

Oamenii vin la mine și-mi spun: “Fiul meu e autist!”, sau “Eu sunt diabetic!”, însă dacă suferi de ceva, nu o 

spune ca și cum ai o etichetă permanentă!  

Nu te raporta la afecțiune ca și cum ești parte din ea, pt. că o primești în tine și la nivel emoțional. 

Eu nu am primit înlăuntrul meu boala! Am luptat împotriva ei 40 de zile. Făceam zilnic 2 ore de saună cu 

infra-roșu. 

Consumam combinații de mâncăruri organice uimitoare, adică făceam fito-terapie prin ierburi și prin 

consumul acelor diete omnivore! Asta am făcut! 

Însă știi ce n-am făcut!? N-am stat să-mi plâng de milă! Pt. că eu în perioada celor 40 de zile de vindecare 

am avut parte de mai multă pace și bucurie decât majoritatea oamenilor bogați și sănatoși, pt. că aveam de 

înfruntat moartea 100%, dar am ales să trăiesc! Și am ales viața de la început! 

Am respins moartea, m-am rugat de 3 ori pe zi, mi-am reamintit aproape fiecare eveniment din viața mea de 

la 2 ani în sus, și ori de câte ori îmi aminteam că m-a supărat cineva sau că am supărat pe cineva, scriam 

experiența respectivă pe hârtie și mă rugam până îmi găseam liniștea. 

Ty, a fost o întâmplare pe când aveam 10 ani, și antrenorul meu de baseball m-a amenințat că dacă mai 

greșesc odată, îmi va face ceva teribil! 
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Și spun asta pt. că noi ca oameni înmagazinăm amintiri celulare, emoții, și eșecuri și neiertări care se 

transformă în ură, și le stocăm în mintea noastră exact cum în corpul nostru se dezvoltă celulele canceroase. 

Și am simțit că dacă ne temem de cancere, atunci ar trebui să ne temem și mai mult de Neiertare și de Ură! 

Pt. că eu însumi a trebuit să gestionez genul acesta de situații, și mi-a luat zile întregi, însă am căzut la pace 

cu toată lumea. 

Și mă refer la mii de amintiri! Și cineva m-a întrebat: “Jordan, ce legătură are cu sănătatea faptul că cineva 

m-a refuzat să mergem la balul de absolvire de la 16 ani?”, și le răspund: “Cum te-ai simțit atunci, oare ai 

crezut despre tine înseți că ești inutilă, sau că nu ești suficient de bună!?”. 

Să știi, Ty, că sunt atâtea cazuri de căsnicii care au de înfruntat infidelitatea, în care au de înfruntat divorțul 

soției. 

Sau cazuri în care părinții le spun că nu îi iubesc. Aceste întâmplări sunt foarte serioase, iar noi ca oameni le 

stocăm în corpul nostru exact cum un virus este stocat pe hard-drive-ul computerului. 

Și dacă nu avem grijă de aceste situații, atunci ele ne vor roade din interior. 

[TY BOLLINGER]: 

Dacă ai avut vreodată binecuvântarea de a vedea cum ajunge un nou-născut pe lumea aceasta, atunci cunoști 

și sentimentul copleșitor de dorință pt. a proteja acel puișor neajutorat în fața oricărui pericol. 

Ca tată, pot să-ți spun că acel sentiment nu dispare niciodată, pt. că cu cât acel copil are nevoie să îl ții în 

siguranță, cu atât iubirea devine și mai profundă. 

Însă ce se întâmplă dacă cineva îți ia copilul de lângă tine!? Sau dacă vrea să îl injecteze expunându-l astfel 

la toxine nocive ce îi pot distruge viața!? 

Cum te-ai simți dacă ai știi că tratamentul care i se impune forțat îi poate lua copilului viața!? Ce ai face într-

o astfel de situație? 

Exact în situația asta disperată s-a aflat Todd Jones atunci când fetița sa de doar 2 ani – Jenay – a fost 

diagnosticată cu Leucemie limfoblastică acută. 

[TODD JONES – tatăl lui Jenay – vindecată de Cancer]: 

Este ceva ce îți distruge toată energia corporală, pur și simplu îți părăsește corpul. 

Te afli într-o stare de șoc, este traumatizant. Și te uiți la cel de lângă tine și nu știi ce să faci. 

Și e foarte tragic că acum când vorbim așa ceva se întâmplă foarte multor părinți. E oribil. 

Pt. că să știi că reprezintă una dintre afecțiunile care cresc dpdv statistic cel mai mult – Cancer la Copii – pt. 

că numărul bolnavilor de Cancer crește non-stop și de fapt a scăpat de sub control! 

Așa că rămâi fără cuvinte, și eu de fapt mi-am sunat șeful de la muncă, pt. că trebuia să fiu la un eveniment 

comercial, însă am renunțat să mai merg spunându-i pur și simplu că am primit vești foarte rele! 
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Unul dintre primele lucruri de care ne-am agățat a fost produsul LifeOne, îl știi tu, pt. îmbunătățirea și 

susținerea sistemului imunitar, pt. că are o statistică impresionantă, parcă al Dr. Michael Farley! 

– Da, Farley! – Și al partenerului său – chirurg oncologic din Florida – Dr. La Rochelle! Deci ei 2 au 

conceput acest produs, dacă nu mă înșel. 

Deci de vreo 10 ani dădeau acest produs bolnavilor de Cancer, iar rezultatele erau uimitoare.  

La fel ca și produsul “Living Fuel”! Așa că ne-am decis să îl luăm ca să ajutăm imediat sistemul imunitar al 

micuței Jenay, pt. că ni se spusese de la spital că trebuie s-o bage la “tratamentul” convențional. 

Iar ceea ce s-a întâmplat a fost că (Sistemul) ne-a spus că: “Trebuie să o băgăm la tratament!”, și exact ca 

oricare alți părinți, noi nu știam nimic, nu aveam niciun fel de experiență cu așa ceva. 

Așa că am fost de acord să o băgăm la tratament, iar acesta consta în tratament intensiv timp de 30 de zile de 

Chimioterapie și steroizi prin folosirea Vincristinei.  

Iar copilașul meu micuț era îndopat zilnic cu asemenea monstruozități. 

– Ai menționat mai devreme despre diferența dintre Jenay când parcurgea acest tratament (intensiv), și 

ceilalți copii de pe secție. 

– Acela a fost momentul decisiv pt. noi ca părinți, deoarece îi priveam și pe ceilalți copii, și puteam să 

vedem ce se întâmplă în spital, de exemplu – mâncarea. 

Pt. că dacă ești părinte tre’ să fii atent la asta, deoarece majoritatea spitalelor oferă “mâncare spitalicească”, 

adică hamburgeri și cartofi prăjiți! 

Se dau hot-doguri, chipsuri, cotlete de pui, conserve de fasole verde, și lactate pasteurizate! – Și la desert 

înghețată. 

Deci la desert se dă înghețată sau jeleuri, sau bomboane în cutii de tablă ce conțin sirop de porumb și tot 

felul de OMG. 

Așa că tre’ să fii foarte atent la a nu-ți lăsa copilul să consume așa ceva, și după cum ți-am mai zis, asta după 

ce bagă acei steroizi în tine care îți dă senzația să consume mâncare sărată.  

Așa că părinții vor să își mențină copiii fericiți și mulțumiți pe perioada acestui tratament oribil, așa că le 

oferă alimente sărate și o alimentație complet nesănătoasă. 

Și chiar și medicii din spital, hematologul, permite să se dea așa ceva ca răspuns la tratament, și eu ca 

părinte nu mă simt deloc confortabil să primesc o asemenea recomandare. 

Așa că de aceea noi avem acele seringi mari pe care le umplem cu Living Fuel, și adăugăm Ștevie în ele ca 

îndulcitor. Adică ne menținem curați dpdv chimic. 

– Deci pui LivingFuel în seringă și îi dai lui Jenay oral!? – Da. Și îl absoarbe pt. că îi place, și ne-am și 

lăudat cu asta. 

Pt. că atunci când te afli într-o asemenea situație, să știi că există multe momente în care nu știi ce să mai 

faci! 
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Iar dacă știi puterea rugăciunii, atunci trebuie să te rogi în acele momente. Trebuie doar să spui: “Doamne, 

avem nevoie de ajutorul Tău! Îndrumă-ne în situația asta”. 

Pt. că aceasta e modalitatea prin care poți ajuta alți oameni, atunci când convingerea ta e împletită cu 

credință! 

Și o vei obține, și tre’ să spun că noi am fost binecuvântați în acel moment foarte greu, pt. că am demonstrat 

că în acest fel putem face diferența. 

– Ai spus că ai folosit LivingFuel cu seringa. Dar ai folosit și LifeOne? 

– Da, absolut. Cu același rezultat, pt. că le foloseam alternativ pe perioada tratamentului.  

– Și pe perioada Chimioterapiei!? – Da, și atunci, îmi amintesc clar că îi dădeam și atunci, și i l-am dat pe 

perioada celor 3 ani de tratament. 

Însă după prima lună, și ți-am spus și ție asta la vremea aceea, noi ca părinți – pt. că Cancerul se micșorase 

foarte mult, adică în “remisie” cum ziceau ei – le-am spus că ajunge cu Chimioterapia! 

Le-am zis: “Vă mulțumim pt. afacerea voastră (că tratament nu e), dar nu vrem să mai fim parte din așa 

ceva! De acum înainte o vom ajuta noi dpdv natural să își reconstruiască sistemul imunitar, asta după ce voi 

l-ați distrus prin Chimioterapie!”, adică suprimat prin chimizare! 

Le-am zis: “De acum va consuma doar alimente naturale de bună calitate, și vom vedea cum va răspunde 

de acolo!”.  

Ei bine, spitalului nu i-a plăcut asta. Iar ceea ce s-a întâmplat a fost că după doar 3 zile, cineva mi-a bătut la 

ușa într-un mod foarte agresiv, și mi-am dat seama că nu e vorba de cineva cunoscut, pt. că nimeni nu bătea 

în acel mod. 

Am mers la ușă și erau cei de la Protecția Copilului, și mi-au zis că i-a sunat spitalul, și că mi-am scos 

copilul de la tratament, și că trebuie să-l duc imediat înapoi la tratamentul convențional. 

I-am zis că nu mai acceptăm tratamentul convențional, și că noi vom continua cu un alt tratament, pt. că m-

am interest de legea din Alaska, și noi în calitate de părinți avem dreptul juridic să alegem cum să fie tratați 

copilul nostru. 

Ceea ce nu știam atunci era că nu contează ceea ce spune legea, deoarece “adevărul administrativ” era că 

“copilul este proprietatea statului”, iar tu ca părinte nu ai niciun cuvânt de spus în acest sens! 

Și din acel moment nu am vrut să se cauzeze și mai mult stres de cât aveam parte eu și soția mea, pt. că la 

acel moment încă eram traumatizați amândoi de ceea ce pățea copila noastră. 

Însă eram și plini de speranță deoarece cancerul era foarte mic, și ne mișcam în direcția potrivită în ceea ce 

priveste lucrurile despre care ne îngrijoram. 

Însă cei de la Protecția Copilului ne-au spus în față: “Vă vom lua ambii copii și îi vom da la Stat, dacă nu îți 

duci imediat copilul la spital!”. 

– Deci te-au amenințat că îți vor lua ambii copii!? – Da, pe amândoi! Și m-am gândit că acești indivizi mă 

amenință cu așa ceva direct! 
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Și-mi amintesc că te-am sunat chiar în acea noapte, ți-am povestit ce mi se întâmplă, și pe tine nu te-a 

surprins deloc așa ceva! 

Îmi aduc aminte că mi-am zis să mă stăpânesc să nu devin violent și să cauzez și mai multă consternare, pt. 

că nu-mi puteam imagina ca fetițele mele să fie date altor persoane spre îngrijire. 

Așa că am apelat la 2 avocați ca să fiu foarte bine informat cu privire la asta.  

Și mi-au zis că: “Îți putem recupera fetele înapoi, dar te-ar costa 800.000 de dolari și 2 ani din viață, pt. că 

ăsta e sistemul mizerabil cu care avem de-a face!”. 

– Și cine are acești bani!? – Corect. Și înțelegeam că e deja destul de grav când ești băgat într-un asemenea 

program de “tratament” pt. 3 ani.  

Așa că am dus-o înapoi la tratament, și în același timp am continuat cu regimul, pt. că noi înlocuiam 

mâncarea ei de la spital cu ceea ce îi aduceam noi de acasă. 

– Așa că ați continuat forțați Chimioterapia! – Da. Pt. că era vorba de un sistem bazat pe 3 ani, din care mai 

erau 2 ani jumate, dar cumva a durat 3 ani, și mi se părea că nu se mai termină. 

Așa că noi am observat că fetița noastră este foarte rezistentă în spital, deși erau sesiuni de Chimioterapie în 

care ea primea doze grele dar și steroizi, prin care se putea vedea cum i se șterge naturalețea din ea și toată 

energia îi era furată, însă își revenea repede. 

Pe măsură ce tratamentul evolua, noi am observat că ceilalți copii nu mâncau deloc și erau hrăniți prin sonde 

de hrănire.  

Și erau peste tot, doar într-o singură lună se adăugau încă 3 – 4 copii pt. a fi hrăniți prin acele sonde. 

Și cine credeți că nu avea nevoie de sondă pt. hrănire!? Pt. că ea primea de la noi mâncare organică, așa că 

nu avea nevoie de sonda de hrănire. 

Ea primea de la noi (suplimentele) LifeOne și Living Fuel, plus ce mai puneam noi. 

Și la un moment dat farmacista a venit și a văzut ce îi dăm, și ne-a întrebat ce anume îi dăm să mănânce! Iar 

eu mă gândeam ce să îi răspund!  

Însă am fost oameni corecți, le-am spus adevărul, iar farmacistei i-am zis că mâncarea asta conține doar 

substanțe organice naturale, și nu putem să spunem prea multe despre ea. 

I-am zis că noi nu folosim vitamine și minerale izolate sintetic, pt. că alea sunt mizerii sintetice. Ci noi 

oferim tot spectrul de flavonoizi. 

Așa că fetița mea a primit asta, și a reacționat minunat, Slavă Domnului, că a scăpat, însă am văzut și vreo 2 

cazuri când copiii nu au supraviețuit, iar așa ceva îți rupe inima în tine! 

Și de aceea m-am bucurat atunci când mi-ai zis ce urmează să faci o altă serie documentară, și eram foarte 

fericit să stau de vorbă cu tine ca să-ți spun ce am făcut, astfel încât să putem spera că vom ajuta și alți 

părinți să nu își piardă speranță și să aibă grijă de copiii lor cât mai mult cu putință. 
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– Și cât timp a trecut de atunci, 4 ani!? – 4 ani! – Are 6 ani acum!? – Împlinește 6 ani în Septembrie, și deja 

e un an de la terminarea tratamentului. 

Primăvara trecută a fost ultima parte din tratamentul ei, deci suntem la 1 an și două luni de la terminarea 

tratamentului ei. 

Și acum se joacă cu mingea, sare pe trambulină alături de surioara ei mai mare, și fuge peste tot, și merge la 

școală având rezultate bune. 

– Asta e minunat! Mă bucur foarte mult că se simte bine! Vreau o poză de-a ei!  

– O să-ți dau o poză sportivă de-a ei cu un autograf! – Da, chiar vreau să mi-o semneze! 

– Bine, ca să știe și ea într-o bună zi că ai făcut parte dintr-o rețea uimitoare de susținere a bolnavilor de 

Cancer, iar această susținere este minunată! 

[TY BOLLINGER]: 

Unul dintre lucrurile pt. care mă bucur cel mai mult în viață asta este libertatea mea! 

Aceasta reprezintă cadoul pt. care foarte mulți oameni curajoși au luptat și au murit! Și asta deoarece fără ea, 

viața își pierde foarte mult din semnificația ei. 

Ați văzut ce înseamnă încălcarea drepturilor copiilor și părinților lor atunci când e vorba de tratamentele 

convenționale anti-Cancer, însă asta nu se oprește aici! 

Știați că astăzi oameni adulți, bărbați și femei, sunt forțați să primească cele mai oribile forme de 

“tratament” împotriva voinței lor și fără niciun fel de consimțământ!? 

Iar în cazul pe care urmează să vi-l prezentăm – este vorba și de un pacient aflat în stare de inconștiență. 

Povestea Annei Fonfa reprezintă un exemplu groaznic a ceea ce înseamnă să primești un tratament medical 

împotriva voinței tale. 

Urmează să auziți situația dezgustătoare în care ea a fost pusă, și curajul imens de care a dat dovadă atunci 

când a ales să lupte pt. libertatea ei, adică pt. dreptul de a alege de una singură calea pe care să o urmeze. 

Veți vedea ce rezultate a obținut. 

[ANNA FONFA – vindecată de Cancer]: 

Am fost diagnosticată cu Cancer la Sân la vârsta de 44 de ani, și nu știam pe nimeni care să mai fie în viață 

după ce a avut Cancer! 

Și mi s-a pus un diagnostic oficial, și imediat mi s-a făcut o tumorectomie.  

Atunci când m-am trezit din anestezie, și am aflat că doctorul mi-a înlăturat 18 noduri limfatice din mâna 

stângă, fără să mă întrebe și pe mine, m-am simțit foarte revoltată de modul în care a acționat. 

Iar ei îmi spuseseră Joi că au o “fereastră” pt. operație Luni, despre care eu am înțeles că am cel mai rău 

Cancer din lume, și la acea vreme eu nu știam că sistemul face asta cu toată lumea – adică îi grăbește spre 

“tratamentul” oficial. 
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Așa că am mers la un oncolog, și acesta de îndată ce a intrat pe ușă mi-a zis: “Trebuie să începem 

Chimioterapia săptămâna viitoare!”, la care eu i-am zis că am o problemă cu asta, la care el a zis imediat că: 

“Oricum nu contează!”! La care eu i-am zis: “Nu! Pt. că trebuie să vă spun despre ce e vorba!”. 

Eu sunt foarte sensibilă la chimicale, adică răspund foarte rău la orice produs de curățare, la orice obișnuiesc 

oamenii să se dea pe gât sau pe păr, sau să folosească pt. curățarea rufelor lor, șamd. 

Totul mă deranjează. Vopseaua neuscată mă face să leșin. La care el mi-a zis că nu contează. Iar eu i-am zis: 

“Aha, mă bagi oricum la Chimio!? Foarte bine, eu am plecat!”. 

Am ieșit din spital, și am început să explorez ce opțiuni sunt bune pt. mine, și eram uimită că mi-am lepădat 

doctorul, însă oricum m-ar fi lepădat și el pe mine pt. că era un idiot! 

Nu conta, pt. că era vorba de viața mea. Pe mine mă interesa pt. că pt. mine chiar conta.  

Așa că am întâlnit un herbalist chinez la Simpozionul anti-Cancer de la San Antonio din Decembrie 1998, și 

acesta mi-a spus că mă poate ajuta. 

Și i-am zis că am nevoie de ajutorul său până cel târziu Aprilie anul următor. Și m-am dus să mă vadă, și în 

prima sa rețetă el mi-a dat un ceai. 

Și după ce beam acest ceai, în tot corpul meu simțeam furnicături, și m-am cam speriat. 

Însă după 3 zile am realizat că simptomele mele de sensibilitate chimică s-au schimbat complet, iar 

intensitatea ei s-a redus cu circa 65%. 

Așa că acum duc o viață normală, și funcționez ca orice om sănătos. Acum nu mai leșin dacă tu miroși a 

parfum și te afli la 10 metri de mine, pt. că așa era viața mea înainte. 

Și în plus față de asta, acum nu mai am niciun fel de tumoare în corp. 

Și am făcut un RMN după ce începusem să iau ierburile, deoarece am vrut o dovadă că fac bine. Iar la 

finalul tratamentului cu ierburi am făcut alt RMN prin care să se dovedească că m-am vindecat complet de 

Cancer. Asta se întâmpla, ca o ironie, pe data de 12 Septembrie 2001 în New York.  

Nu era deloc trafic, nu mașini, nu autobuze, nu taxiuri, așa că am mers pe jos la spital și acolo doctorul care 

venise din New Jersey mi-a zis că nu-mi găsește Cancerul, și că mă vor încadra la “boală neidentificabilă”.  

Deci nu mi-au pus diagnosticul de “nu există dovada bolii”, care e standard la vindecare, deoarece eu nu 

acceptasem nici Chimioterapia și nici Radioterapia, și mi-au zis că ei nu știu ce e cu mine. 

Însă eu știam unde mă încadrez: la o viață trăită în normalitate. 

[TY BOLLINGER]: 

Povestea Annei este o dovadă pt. noi toți că indiferent de situația în care te afli sau în care ești împins/ă, tu 

însuți ai abilitatea de a-ți recupera în propriile tale mâini sănătatea și viața! 

Și din fericire, Anna este azi în viață, la zeci de ani după primirea diagnosticului, pt. a împărtăși cu noi 

povestea ei! În continuare veți vedea un cuplu la care eu mă refer ca la Romeo și Julieta! 
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Când lui Trevor i s-a spus că va muri, el și soția sa au cedat în fața sorții și au decis că își vor trăi ultimele 

zile de viață împreună. Dacă nu ar fi avut computer, spune Carol, ei astăzi nu s-ar mai fi aflat în viață. 

Asemenea povești este ceea ce mă motivează pe mine să mă trezesc dimineața, deoarece veți înțelege că fără 

vocea ta și fără vocea mea, milioane de oameni vor continua să moară fără speranță. 

Însă în viețile celor care au primit Adevărul despre Cancer, noi am Educat, am Demascat, și chiar am 

Eradicat Cancerul. Aceasta este misiunea în care eu și cu tine ne aflăm. 

Acum așteptați să auziți această poveste uimitoare în care parcă totul era împotriva acestui cuplu incredibil. 

[TREVOR SMITH - vindecat de Cancer; soția – CAROL]: 

Trevor este inginer, și i-a spus doctorului… -Da, i-am zis “Trebuie să existe o altă cale prin care să facem 

lucrurile!”, la care el mi-a zis “Nu, ci asta e calea!”, adică mi-a zis că mă va trata cum vrea el. 

Iar acest lucru a fost un semnal de alarmă pt. mine. Pt. că lumea consideră că oricine poartă o haină albă are 

cumva și răspunsul pt. tine, însă nu e întotdeauna așa! 

Așa că l-am întrebat cât mai am de trăit dacă nu fac Operația, la care el mi-a zis între 18 luni și 2 ani cel 

mult!   

– Deci ți-a zis că mai ai 18 luni de trăit, și că mai bine acționezi acum, nu-i așa!? – Da. – Deci ei bagă în tine 

urgența pt. a le accepta protocoalele lor!? 

– Însă noi aveam ceva de făcut, nu să stăm în Anglia! 

– Iar toată familia ne zorea să acceptăm Chimioterapia, mai ales familia lui Trevor spunea că: “Trebuie să 

accepte chimioterapia, trebuie să facă ce i-a spus doctorul!”. 

– Așa că eu am simțit nevoia să fac un pas în spate, să merg acasă, să stau departe de toată lumea. – Acasă, 

adică în Dubai!? – Da. Ca să pot lua niște decizii fără doctori de față. 

Însă mai întâi pt. a vorbi cu fiii noștri, să le spunem ce se întâmplă, și că am luat decizia de a ne bucura de 

cele 18 luni. 

– Am început să le dăm bani copiilor noștri, nu-i așa!? Urma să ne trăim viața, pt. că eu îl susțineam în orice! 

– Spune-mi acea parte, te rog! 

– Eu i-am spus că vom accepta cele 18 luni și ne vom trăi viața la maxim, ca să facem lucrurile pe care am 

vrut întotdeauna să le facem. 

– Și dacă era după mine, eu aș fi mers în deșertul de nisip, pt. că dacă se ajungea la stadiul în care să fie 

dureros sau să nu mai pot face ceva, eu aș fi mers în deșert pt. a nu deranja pe nimeni, și așa aș fi și făcut! 

– Însă soția mea nu a fost de acord, nu neapărat pt. mersul direct în deșert, ci mi-a zis că nu vrea să o las 

singură. 

– Iar eu m-am apucat să caut răspunsuri, și am început să mă întâlnesc online cu oameni care s-au vindecat 

de propriul Cancer. Așa că calculatorul i-a salvat viața, nu eu. Computerul și Internetul. 
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– Pt. că comunicam pe paginile de Facebook. Și eu țineam un jurnal pt. emailurile familiei, și la un moment 

dat am realizat ce se întâmplă cu el pt. că slăbise 19 kilograme, asta în condițiile în care nu a fost bolnav 

nicio zi, astfel că se însănătoșea din ce în ce mai mult. 

– Și și arăta din ce în ce mai bine și mai în formă pt. că juca fotbal 11 contra 11. -Așa că ce ai decis să faci!? 

– În primul rând ne-am schimbat dieta, și am renunțat la tot ce era procesat. El mânca doar Pui și Pește 

organic, Fructe, Legume, Salate, storceam sucuri zilnic, bea doar freshuri, mânca Fructe Uscate, Nuci. 

– Adică practic tot ceea ce nu mâncasem înainte, pt. că îmi schimbasem întreaga dietă. 

– Și am implicat și un doctor naturopat! Iar ea (medicul) m-a testat și a aflat că nu mai am Cancer, și acesta a 

fost un punct de cotitură în viața mea, pt. că Cancerul dispăruse complet. 

– Ea mi-a făcut un test de sânge pt. a acoperi toate sferele, și a aflat că Cancerul a dispărut. 

– Băgam doze uriașe de Vitamina C, și nu aveam neapărat o rețetă, ci luam informațiile de pe Internet! 

– Și dacă aș fi avut informațiile tale (din carte), aș fi știut exact ce să fac, însă chiar și așa am găsit toate 

sursele. 

– La 10 luni după asta am descoperit și Uleiul de Cannabis! - Super!  

– Și timp de 6 luni încercasem să fac rost de el de la cineva din Spania, pt. că încercam să găsesc o 

modalitate să-l achiziționez, pt. că nu se putea să-l iau cu mine în Dubai, și mă gândeam cum să-l bag în 

Marea Britanie. 

Așa că urma să încalc legea și să fac rost de Ulei de Cannabis pt. mine însumi, însă el a început să se facă 

bine, așa că nu am mai avut nevoie să-l cumpărăm. – Însă cineva te-a întrebat că dacă e să îți poată face rost 

de el!?  

– Da, a existat un furnizor care mi-a zis că poate face rost de el, însă spunea că nu e pregătit să riște pușcăria 

pt. așa ceva, și că dacă tu înseți nu ești gata să riști pt. cineva pe care-l iubești, eu de ce să risc?! 

– Iar asta mi-a arătat că trebuie să risc. Și știam că dacă voi fi prinsă și băgată la pușcărie în Anglia, atunci 

voi scăpa doar cu brățara electronică, însă dacă m-ar fi prins în Dubai, atunci nu mai ieșeam din pușcărie. 

– Și ai încercat să îți faci tu de una singură? – Nu, ci a fost făcut de o producătoare ilegală de Ulei de 

Cannabis. 

– Iar ea a și scris detaliile pe pachet, deoarece eu țineam un jurnal al familiei cu emailurile, pe care l-am și 

publicat, deoarece știam că dacă vom fi prinși, atunci să se știe de ce am făcut asta și cum am făcut-o, 

deoarece medicul ne spusese că nu mai are nicio șansă de supraviețuire. 

– Cum se numește cartea pe care ați publicat-o? – Cartea este „Taking Control”, de Alyssia Sade. Alyssia și 

Sade sunt minunatele mele nepoate. 

– Tu iei Miezi de Caisă? – Nu, ci capsule cu Vitamina B17. Plus doze mari de Vitamina C, plus 20 de mii de 

miligrame de Vitamina D, și asta în fiecare zi!  

– Și noi am luat Vitamina D aici la noi la masa de Prânz, pt. că o luăm cu noi oriunde ne aflăm. 
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– Așadar, ați recurs la o combinație formată din: Schimbarea Dietei, Vitamina C, Vitamina D, Ulei de 

Cânepă (Cannabis), Vitamina B17, toate acestea în combinație. Plus menținerea unei atitudini mentale 

pozitive!  

– Da, pt. că am avut parte de multă dragoste și susținere! – Da, se vede de la distanță. – Iar acum este bine, 

deja de 2 ani nu mai are Cancer! – Da, pt. că arată foarte sănătos, chiar arată.  

– Știi că greutatea mea inițială era undeva sub 100 de kg. – Să știi că el a început să arate din ce în ce mai 

tânăr, iar eu din ce în ce mai bătrână din cauza stresului. – Nici chiar așa! 

[TY BOLLINGER]: 

Ce s-ar întâmpla dacă ai fi medic, adică ai trecut prin Școala Medicală, și ai fi diagnosticat cu așa-zis Cancer 

Terminal, în ultimă fază, iar cei mai de încredere colegi și mentori ai tăi ar râde de tine și te-ar ridiculiza 

dacă te-ai decide să îți tratezi Cancerul printr-o metodă neconvențională!? 

Sau și mai grav – să fie convinși că vei muri și să te plângă chiar în prezența ta. Cum ai gestiona o asemenea 

situație, ce ai face? 

Pt. că asta e povestea de viață a Dr. Robert Gorter ce a fost diagnosticat cu Cancer Testicular Terminal, și i s-

au mai dat de trăit doar 6 luni! 

[Dr. ROBERT GORTER]: 

Eu sunt de origine din Olanda, din Amsterdam, acolo unde mi-am făcut studiile medicale. Și am făcut și 

studii suplimentare în Oncologie la Spitalul antroposofic din Basel, Elveția, iar apoi mi-am fondat propria 

mea clinică. 

Însă aproape din prima zi eu însumi am fost diagnosticat cu ceea ce se numește Carcinom cu Celule 

Germinale avansat.  

Iar acesta pornește la femeie de la ovare, iar la bărbat de la testicule, și se dezvoltă foarte repede. 

Așa că atunci când am fost diagnosticat mi-au zis că mai am 3 luni de trăit, și dacă am noroc maxim 6 luni, 

și au zis că tre’ să fac Chimioterapie și celelalte proceduri, la care eu am zis că nu sunt de acord deoarece în 

calitatea mea de medic știam prin ce voi trece. 

Și m-am gândit bine ce să fac, și am zis că chiar dacă voi mai trăi și 6 săptămâni în plus, spre deosebire de 

alții, nu mă tem să mor, și prefer să mor chiar și mai devreme cu câteva săptămâni decât ar spune statistica, 

și deși mă făceau nebun, le-am refuzat Chimioterapia, pt. că există și alte opțiuni! 

Așa că după cum a trebuit și eu însumi să învăț – sursa Cancerului este suprimarea sistemului imunitar, așa 

că a trebuit să îmi îmbunătățesc funcționarea imunității, și exact asta am și făcut. 

M-am tratat cu Vâsc, cu vâsc injectabil, am făcut sesiuni de Hipotermie, și mă băgam în cada cu apă 

fierbinte în care ajungeam la 40 de grade Celsius. 

Deci am luat câteva măsuri simple, și în mod remarcabil, am început să mă simt din ce în ce mai bine, astfel 

că într-un an și jumătate am aflat că m-am vindecat complet de Cancer, pt. că nu mă verificam zilnic dacă 

mai am sau nu. 
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Nu eram în situația în care să accept că trebuie să mor sau că voi muri, așa că nu mai schimb nimic, astfel că 

după 1 an jumate m-am verificat complet și nu mai exista niciun fel de Cancer în mine. Așa că am revenit la 

sănătatea de dinainte. – Acum câți ani ți s-a întâmplat asta!? – Acum 43 de ani!  

– Aha, 43 de ani! Te-ai întors vreodată la doctorii care ți-au spus că ești nebun? 

– Nu. Pt. că ei toți au murit între timp tocmai din cauza acestor “nimicuri” mici (tumori)!  

Eu atunci de-abia devenisem doctor, iar ei erau oameni de 50 – 60 de ani și erau “mari” profesori, și spuneau 

că sunt dement că nu accept Chimioterapia! 

Ei îmi ziceau: “Cât de nebun ești!?”, însă de fapt eu am avut dreptate, și ei erau nebuni, însă acum e de 

prisos pt. ei. 

Să știi că niciodată nu am simțit nevoia să mă răzbun pe ei prin a le spune că am avut dreptate și că am 

acționat bine, pt. că eu mi-am urmat calea mea și am avut succes. 

[TY BOLLINGER]: 

Sunt sigur că există lucruri care te pasionează în viața ta, și poate că cariera este unul dintre cele mai 

importante părți din viața ta, însă trebuie să îți spun că nimic nu îți sabotează ambiția așa cum o face 

Cancerul! 

Am auzit că atunci când un om e sănătos, are o mie de vise, însă când s-a îmbolnăvit, mai are un singur vis! 

Lourdes Colon a primit unele dintre rolurile majore de actriță la Hollywood, și și-a luat bine-meritata 

vacanță atunci când a primit vestea devastatoare că are Cancer, și că dacă nu îl va trata, atunci va muri. 

În acest moment crucial din viața sa, ea și-a pus cariera în așteptare, și-a strâns fetița în brațe, și a început 

lupta pt. viața ei. 

[LOURDES COLON]: 

Eram nebună după zahăr. – Cui nu-i place zahărul!? – Da, dar plăcerea mea era extremă, pt. că la acel 

moment pot să spun că 95% din tot ceea ce mâncam conținea zahăr. 

Și la mine Prânzul era într-un fel format din 12 înghețate tip sandwich, pt. că știam că sunt slabă – și că 

vreau să iau în greutate, așa că eu consideram că fac bine să consum zahăr, însă nu înțelegeam că în felul 

ăsta îmi distrug corpul. 

Și la Cină eu mâncam același lucru ca soțul meu, plus că eu mai mâncam și Negresă cu cremă de înghețată 

deasupra. 

Așa că asta mâncam la cină, și zi de zi aveam programul ăsta, până când într-o zi tot ce făceam a răbufnit. 

– Atunci când ai fost diagnosticată, ți-a spus oncologul tău că unul dintre lucrurile pe care tre’ să le faci e să 

renunți la zahăr!? 

Mi-a zis pt. că eram foarte slabă, însă eu nu știam că pierd în greutate din cauza Cancerului, mi-a zis că: 

“Sfatul meu, pt. că ești foarte slabă, este să mănânci cât mai multă înghețată, să te bucuri de ea, și să iei în 

greutate!”. 
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Iar atunci când doctora mi-a zis asta am zis: “Nu fac ca ea, pt. că știu că zahărul hrănește Cancerul!”, așa că 

nu voi urma recomandarea ei! 

Însă nu i-am zis ei asta, dar m-am mirat că ceea ce-mi spunea nu avea deloc sens!  

Adică nu-mi spunea să renunț la zahăr și să încep să mănânc sănătos, ci să consum zahăr ca să iau în 

greutate. 

Așa că am urmat tratamente complet non-toxice, adică am mâncat tot ceea ce se spunea că micșorează 

tumora și luptă împotriva Cancerului. 

Adică trebuia să aibă sens, și dacă exista ceva la care trebuia să adaug și zahăr, atunci îl refuzam pur și 

simplu. Și dacă era vorba despre detoxificare și curățare a organismului și a celulelor, atunci urmam, pt că 

dacă exista ceva relevant pt. mine, atunci asta avea sens! 

Și asta deoarece tot ceea ce cercetasem, de fiecare dată se reducea la detoxificare, adică la reînnoirea 

corpului, și la excretarea tuturor acelor chestii care n-au ce căuta acolo. 

Am citit cartea “Killing Cancer, not People”, plus alte multe cărți! 

– E scrisă de Bob Wright, nu-i așa!? – Da, Bob Wright a scris-o, și am acasă atât de multe cărți deoarece mi-

a plăcut foarte mult să citesc în fiecare zi. 

Și într-una din cărți vorbește despre nevoia de a face clismă zilnică, așa că am implementat acest protocol și 

făceam clismă în fiecare zi. 

Și am observat că din momentul în care am început să fac clisme, am început să simt o diferență, deoarece 

atunci când medicii îmi făceau un CT și-mi spuneau că “nu mai există nimic rău în corpul tău”, după vreo 

45 de minute știam că nu e adevărat ce-mi spuneau deoarece eu simțeam procesul de creștere a Cancerului în 

corpul meu. 

Așa că atunci când am implementat procesul de clisme pt. mine în fiecare zi, acesta a dus la excretarea de 

către corpul meu a unor chestii în așa fel încât nu simțeam nicio durere, nicio umflătură, adică nu simțeam 

agonia excretării. 

Și atunci am simțit că tumora a început să se micșoreze, și am învățat despre Iarba de Grâu verde, iar aceasta 

a fost o parte importantă din lupta mea contra Cancerului. 

– Lourdes, atunci când erai dependentă de zahăr și ai fost diagnosticată cu Cancer, tu ți-ai schimbat modul 

de mâncare, și te rog să-mi spui ce consumi într-o zi obișnuită din viața ta! 

– Dacă mănânc foarte de dimineață, atunci consum multă mâncare organică, și asta deoarece tot ce e organic 

e important datorită enzimelor vii.  

Și am început să pierd foarte mult în greutate, însă asta se întâmplă când pierzi foarte multe toxine, pierzi și 

în greutate. Și m-am gândit că e Ok să pierd în greutate atâta timp cât sunt sănătoasă. 

Așa că beam suc de Iarbă de Grâu verde și dimineața și după-amiaza, iar seara nu beam deoarece îți dă 

foarte multă energie, ci seara mâncam niște Orez Brun.   
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Nu mai consumam deloc Orez Alb deoarece aflasem că nu e la fel de sănătos, și asta pt. că orezul alb duce 

exact ca și cartofii la formarea de și mai mult zahăr în sânge. 

Așa că am evitat aceste chestii, și consumam mult Avocado deoarece în primele 3 săptămâni nu știam cât de 

uimitor e acesta pt. organism datorită uleiurilor benefice din el în procesul de detoxificare.  

Iar pt. mine era foarte important să mă detoxific, și pt. că Avocado conținea foarte multe grăsimi bune, 

obișnuiam să mănânc foarte mult.  

Și amestecam Avocado cu orice mâncam, și rezulta un gust tare bun. 

Așa că nu consumam nimic de origine animală, niciun fel de carne sau de lactate, nimic de felul ăsta.  

– Ce sfat recomanzi unei persoane care este diagnosticată cu Cancer, și căreia i se oferă doar 2 opțiuni: fie să 

moară, fie să accepte tratamentul convențional și toxic? Cum îi spui că există și o a treia variantă? Și mă 

refer la faptul că li se oferă doar protocoalele standard!  

Ce sfat vei da unei persoane care a fost diagnosticată? Unde să îsi caute informații, și ce întrebări ar trebui să 

adreseze oncologului lor!? 

– Dacă a fost diagnosticată cu Cancer, atunci asta e călătoria lor proprie, adică viața lor, sănătatea lor, și 

trebuie să se informeze de unii singuri.  

Pt. că e lupta lor proprie, atunci e bine să se educe singuri și să afle ce au făcut și alte persoane.  

Să pună întrebări doctorilor lor, pt. că de multe ori când mergi la doctor, mai ales la început – când și eu 

credeam că medicul meu e minunat doar pt. că era cumsecade cu mine și grijuliu, asta până când mi-a zis să 

fac Chimioterapie – când am zis Gata, nu mai ascult de el! 

Și apoi s-a întors la 180 de grade, și la acel moment mi-era clar că dacă mi-ar vrea binele și ar fi în echipa 

mea, atunci m-ar fi ascultat, și ar fi încercat să mă vindece. 

Însă în loc de asta, el s-a supărat că nu vreau să urmez calea lui și să fac Chimio, iar atunci a devenit o altă 

persoană. 

Și atunci mi-am dat seama că el nu fusese cumsecade cu mine pt. că chiar îi păsa de mine, ci fusese 

cumsecade pt. că nu eram eu copilul său. 

Și în momentul în care i-am zis că refuz tratamentul convențional, s-a schimbat în rău, așa că am decis să 

renunț la el până găsesc “doctorul” potrivit.  

Și până atunci voi proceda cum voi considera eu de cuviință. Așa că de aceea îi sfătuiesc pe oameni să se 

educe singuri, să găsească oameni care s-au vindecat natural, să afle cu cine au vorbit, ce întrebări au pus, ce 

trebuie să știe, șamd! Pt. că cu cât te vei educa mai mult, cu atât vei lua decizii mai bune! 

Și tre’ să te educi singur/ă, pt. că doctorii tind să bage frica în oameni, iar din cauza fricii vei lua decizii 

greșite pt. că frica nu te mai lasă să gândești. 

Și știu asta deoarece doctorii mei îmi spuneau mie că sunt în stadiul 3 spre 3.B și că voi ajunge repede la 

stadiul 4 (terminal). 
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Și m-am uitat la el și am zis Gata, până aici! Nu mai ascult de el, și nu mai revin asupra deciziei, deoarece 

atunci când te afli în acel stadiu și ei mai și bagă frica în tine – atunci chiar trebuie să te lepezi de sistem, și 

să știi că asta e unica cale de urmat. 

Și știu oameni care au urmat și calea “convențională” și au sfârșit morți. 

Ar trebui să fii văzut ce conversații am avut cu acești oameni, și ai fi rămas surprins că nu există deloc spirit 

de echipă – adică să țină medicii și cu tine, și asta deoarece tot ceea ce ieșea din gura lor era foarte foarte 

negativ. 

Și eu simțeam că dacă ar fi fost vorba de un medic bun, atunci tot ceea ce ar fi spus mi-ar fi dat o senzație de 

optimism, de ceva pozitiv, adică ar fi zis: “Hai să vedem ce ți se potrivește ție!”, pt. că nu se poate să îi bage 

pe toți oamenii în aceeași oală și să le dăm tuturor Chimioterapie și Radioterapie! 

Nu. Deoarece pt. mine nu avea sens să folosesc un “tratament” care avea să-mi distrugă celulele, asta în 

condițiile în care Cancerul oricum îmi distrugea celulele!  

Ce rost avea să mai pun gaz pe foc!? Asta nu avea sens pt. mine. Astăzi, după ce m-am vindecat de Cancer, 

sunt mai sănătoasă decât eram înainte să fac Cancer. 

[JORDAN RUBIN]: 

Am făcut terapie cu uleiuri esențiale! Am făcut terapie cu paturi încălzite cu infra-roșu, am încercat să fac 

cât mai mult exercițiu fizic sărind pe o mini-trambulină 20-30 de minute zilnic. 

Am făcut tot ce era posibil, tot ceea ce știam am inclus în programul meu de vindecare. 

Și știi ce altceva am mai făcut? Am găsit un doctor – Emile Shandell din Fort Lauderdale, Florida, care îmi 

verifica sângele în 3 moduri diferite la fiecare 2 săptămâni. 

Și apoi urma C.T. cu soluție de contrast pe care îl făceam odată la 40 de zile. 

Așa că mă verificam în sistem, la radiolog, asta deși acesta nu știa la început că nu mă aflu sub îndrumarea 

unui oncolog.  

Așa că în primele 2 săptămâni aveam program militarizat: mergeam să mi se preleveze sânge, mă rugam tot 

timpul, și-mi aduc aminte că primisem o valoare de circa 278 pt HCG – care în mod normal e hormonul pt. 

naștere, dar care în cazul Cancerului Testicular are adesea o valoare ridicată. 

Așa că am făcut analize la sânge, și după 3 zile, când se împlineau și cele 2 săptămâni, urma să primesc 

rezultatul. Și îmi sună telefonul, și văd numele Dr. Shandell, și am început să tremur! 

Și să știi că aveam multă pace lăuntrică și credință, însă atunci când urmează să afli asemenea rezultate, 

tremuri involuntar!  

Așa că am răspuns la telefon, și el îmi spune: “Jordan, am rezultatele tale! Le-am verificat în 3 moduri, și 

spuneai că te afli la nivelul 260 – 270, iar acum văd rezultate de 32 – 20 – 26!”, la care eu i-am zis “Slavă 

Domnului!”, și i-am informat și pe părinții mei, și soția. 

Dar apoi am zis: “Ia stai un pic, dacă el a testat eronat, adică nu în conformitate cu metodologia!?”, și așa 

îndoiala a început să-mi intre în minte. 
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Însă n-am avut timp de îndoială, pt. că au urmat alte 2 săptamâni de proceduri stricte pt. vindecarea 

spirituală, emoțională, mentală, fizică, pt. nutriție, și pt. detoxificare. 

Și apoi mi s-a luat iar sânge, și mă rugam non-stop să primesc rezultat pozitiv. 

Era într-o zi de Vineri după-amiază, și mă suna Dr. Shandell, i-am răspuns, și îmi spune: “Jordan, am 

rezultatele tale, și arată 000!”. 

Așa că venise si pt. mine vremea să mă bucur! După câteva zile am făcut un RMN, și nu știu cum sunt alții, 

însă când faci RMN sau CT și ești băgat în acea capsulă, pt. mine a fost îngrozitor pt. că sunt claustrofobic, 

însă m-am rugat în tot acel timp. 

Eu nu sunt de acord cu a primi radiația de la C.T. și de la RMN prin care ești pus să bei Bariu, însă am 

acceptat să fac asta pt. a arăta tuturor ajutorul pe care Dumnezeu mi L-a oferit! 

3 zile mai târziu urma să primesc rezultatele, și au fost absolut normale, ca de om sănătos, și n-am mai ținut 

cont unde sunt și m-am bucurat foarte tare, mi-am îmbrățișat nevasta, și nu-mi venea să cred, dar totuși am 

crezut. 

Senzația aceea nu o pot exprima în cuvinte. Mă simțeam liber. Pt. că boala pe care niciodată nu am acceptat-

o dpdv lăuntric pt. mine, era oficial vindecată complet. 

Apoi am sunat 20 – 30 de persoane cărora le-am împărtășit vestea, și acelea au fost cele mai minunate 

apeluri telefonice pe care le-am dat vreodată – pt. că puteam să spun și altora despre miracolul din viața 

mea. 

Unii dintre ei mi-au spus că erau tare îngrijorați pt. mine, alții au zis că se bucură tare și că au avut încredere 

de la început că va fi bine, și per total a fost o zi minunată pt. mine. 

Iar fiul meu – Joshua – care la acel moment avea 4 - 5 ani, am întrebat-o pe soție: “Putem să-l luam de la 

școală, și să mergem la librărie ca să-i luăm orice jucărie vrea el!?”, la care ea a întrebat de ce să facem 

asta, iar eu i-am zis: “Pt că nu îi pot explica miracolul de care am avut eu parte, altfel decât prin a-i 

cumpăra orice își dorește el!”. 

Și desigur că băiețelul era entuzismat, și m-a întrebat de ce îi cumpăr, și eu i-am zis: “Pt. că astăzi tatăl tău a 

primit și el un cadou uimitor! Dumnezeu mi-a dăruit și mie astăzi un cadou minunat!”. 

Și îți spun, Ty, că sunt convins că ceea ce mănânci, suplimentele pe care le iei, terapiile cu injectabile, hidro-

terapiile, saunele cu infra-roșu, exercițiile fizice, și celelalte dispozitive, sunt convins că pot face diferența 

pt. sănatatea ta, și te pot ajuta să îți reconstruiești sistemul imunitar! 

Și sunt convins că sănătatea emoțională joacă un rol critic, însă acum îți voi spune ceva ce probabil nimeni 

nu o va mai spune în seria documentară: Cancerul se formează prima dată ca o boală spirituală. 

Și dacă aș putea să stau lângă cineva timp de 20 de minute după ce li s-a dat diagnosticul că are Cancer, 

atunci aș putea să prezic pe loc dacă acea persoană va depăși boala, sau va suferi și va muri! 

Nu cumva să vă asumați boala și dpdv lăuntric! Cancerul nu reprezintă ceea ce sunteți! 

Și cred că ai înțeles după toate aceste interviuri, că Cancerul nu reprezintă doar o singură boală! 
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Pt. că cum ar putea să afecteze sângele cuiva, măduva spinării în alte cazuri, sau colonul în alte cazuri!? 

Cum în cazul unei persoane e vorba de o tumoră solidă, și la altă persoană nu, și să se vorbească despre 

același tip de boală? 

Denumirea de Cancer este diabolică, însă este diabolică într-un sens diferit de cel pe care noi îl cunoaștem. 

Și tu însuți decizi dacă vei câștiga sau vei pierde lupta cu Cancerul, și cred că ăsta va fi numitorul comun la 

persoanele care s-au vindecat de Cancer, sau mai bine zis în persoanele care au ales să nu se supună 

sistemului, ci să iasă la luptă astfel încât să câștige lupta. 

Nu fiți comozi să lăsați pe altcineva să vă spună ce să faceți! Luați voi înșivă deciziile importante din viața 

voastră!  

Știi care e nebunia Oncologiei, Ty? Că dacă încerci tratamentul naturopat și mori, atunci sistemul va spune 

că “Plantele și ierburile te-au ucis!”, însă dacă te lași pe mâna tratamentului convențional (Chimio și 

Radio), și mori, atunci sistemul spune: “Noi am încercat tot ce am putut!”. 

Cum e posibil să existe atâta ipocrizie în sistemul medical!? Noi i-am pierdut pe cei dragi nouă! Tu i-ai 

pierdut pe cei dragi! 

Dar știi ceva!? Scriu o carte, și va apărea în curând, și cred că cel mai potrivit titlu pt. ea este “To Hell with 

Cancer” (trad. “La dracu cu Canceru!”), pt. că de aici mi-a venit ideea! 

Vreau să ajut să eradichez Cancerul din lumea noastră. Și cred că dacă cineva, oricine, își dorește să 

depășească această boală oribilă, atunci va trebui să ia mai întâi decizia că Cancerul nu va învinge!  

Că Cancerul nu te va acapara! Va lua decizia de a nu se privi pe sine însuși ca pe un “pacient cu Cancer”, ci 

se va privi ca pe un învingător!  

Și sincer îți spun, data viitoare când voi mai vedea pe cineva că este diagnosticat cu Cancer, prima mea 

încurajare va fi: “Zi <Să se ducă la dracu Canceru de la mine!>”! 

[HENRY McELLIGOT]: 

Mi s-a spus că am tumori canceroase la baza limbii, și că acestea s-au răspândit până la nodul limfatic din 

zona gâtului! 

Și se îngrijorau că deja s-a răspândit și în restul trupului meu la alte organe, așa că m-au băgat într-o cameră 

în care se aflau 34 de oncologi la un spital mare, și mi-au băgat camera pe nas pentru a se uita la tumorile ce 

se aflau la baza limbii mele, și imaginea tumorilor apărea pe un ecran în spatele meu, și soția mea le-a văzut, 

și mi-a spus că “arătau înfricoșător”! 

Apoi oncologul-șef a venit la noi și ne-a spus: “Trebuie să începi imediat Radioterapia și Chimioterapia!”, 

deoarece ei se îngrijorau că se va răspândi, și că fără ele – zicea el – nu voi supraviețui! 

Și la acel moment eram în șoc total, ne pierdusem cuvintele și ne priveam unul pe altul! 

După câteva zile am fost să văd un alt grup de 11 oncologi, nu mai știu cum se numea spitalul, și ei mi-au 

spus același lucru – să primesc imediat Radiație și Chimio, sau nu voi mai supraviețui mult timp, și ziceau 
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că acesta e un tip periculos de Cancer, că deja se răspândise la nodurile limfatice, că nu știm în ce stadiu s-ar 

afla fără Screeningul PET, RMN, și chestii din astea! 

Așa că am ajuns acasă, și eram într-o confuzie totală, timp de câteva zile am fost disperat, fără speranță, nu 

mai știam ce să fac, așa că am decis să verific pe Internet care sunt Efectele Adverse al Chimioterapiei și 

Radioterapiei, și ce sunt mai exact aceste “tratamente”! 

Apoi am descoperit pe Internet documentarul lui Ty Bollinger – “A Quest for Cancer Cures” (trad. Căutarea 

Leacurilor împotriva Cancerului), am ascultat toate interviurile lui cu diferiți specialiști în Oncologie din 

întreaga Americă, și mi-au captat atenția unii dintre ei pentru că am învățat foarte multe! 

Dacă acceptam tratamentul cu Radio și Chimio pentru tumoarea pe care o aveam, după aceea ar fi trebuit să 

port un tub ca să mai pot respira, și un tub în stomac ca să mai pot fi hrănit! 

Așa că am sunat la ambele spitale, și le-am trimis și un e-mail, în care le-am spus că refuz categoric 

tratamentul cu Chimio și Radio, și că voi face o cercetare pe cont propriu pentru a găsi o alternativă 

naturalistă la Chimioterapie și Radioterapie! 

Asta a fost. Și după câteva zile ei au început să mă sune, și să-mi inspire frica prin telefon spunându-mi “Nu 

vei mai trăi prea mult!”. 

Am trecut completamente pe mâncare vegetală, aveam foarte multe nuci și fructe să mănânc, și am trecut 

timp de 3 săptămâni pe acest tip de regim – doar cu apă și acest tip de vitamine (provenite din vegetale). 

După aceste 3 săptămâni de alimentație vegetală, am slăbit între 10 și 15 kilograme, și per total mă simțeam 

bine! 

Și ceea ce am observat, după ce consumasem aceste produse timp de 6 săptămâni, a fost că umflătura din 

zona stângă a gâtului meu a început să se micșoreze, iar cea din dreapta s-a redus de o așa manieră încât 

eram capabil să înghit mâncare mult mai ușor, și limba mea nu mai era atât de umflată. 

Și am fost foarte încurajat de asta, deoarece începeam să mă vindec fără să mai fiu sub observația vre-unui 

doctor de orice fel! 

Și am continuat acest tratament natural până în luna Martie, și la acel moment mă întrebam: “Oare a scăzut 

Cancerul, sau s-a răspândit deja?”. Asta era îngrijorarea mea principală! 

Prin Aprilie am trimis analize de sânge în Germania, și pe 8 Mai am primit un telefon din partea secretarei 

Doctorului care mi-a zis: “Au venit rezultatele de sânge din Germania! Puteți veni să le vedeți!?”. 

Și i-am răspuns că: “Sigur că vreau să le văd!”, eram foarte nerăbdător, și când am ajuns acolo a trebuit să 

aștept într-o cameră timp de vreo 20 de minute, înainte să vină doctorul!  

Au fost cele mai lungi 20 de minute din viața mea, de-mi tot tremurau degetele de la mâini! 

Într-un final, m-a chemat sus la el la etaj, și a deschis plicul, și s-a uitat fix la mine, la care eu i-am zis: 

“Doctore, care este rezultatul, nu mă mai fierbe?!”,  

la care el mi-a răspuns: “Henry, acesta e un miracol! Eu sunt doctor din 1979, și tu ești primul pacient 

bolnav de Cancer al acestei clinici care nu a fost distrus de Chimioterapie, de Radiație, sau de Operație!”. 
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La care eu am zis: “Chiar așa e!?”, și el a continuat: “Am în acest plic rezultate uimitoare! Raportul ăsta e 

un miracol. Scrie aici că nenumărate fragmente provenite din tumori moarte, plutesc peste tot în sângele 

tău!”. 

Și apoi mi-a zis că: “Aici e același rezultat pe care l-ai fi avut dacă făceai Radiație și Chimioterapie în 

ultimele 6 luni!”. Eram șocat total. 

M-am așezat pe fotoliu să mă relaxez și l-am întrebat ce înseamnă asta, și el mi-a zis că markerii Cancerului 

de-abia dacă se pot înregistra pe scala de măsurare a aparatului, și mi-a zis că se simte șocat!  

La care eu l-am întrebat: “Doctore, de acum înainte ce să fac!?”, la care el a zis: “Indiferent ce faci, continuă 

să o faci pentru tot restul vieții tale, și vei mai trăi încă 100 de ani!”.  

[Dr. VERONIQUE DESAULNIERS]: 

Munca pe care Ty o face cu seriile “The Truth About Cancer” și “The Quest for the Cures” este de-a dreptul 

fenomenală. 

Eu îi trimit adesea e-mail-uri și îi mulțumesc din inimă pt. tot ceea ce face, deoarece el duce mesajul acesta 

întregii lumi ce are nevoie să îl audă, și îl aduce în cantități foarte mari pt. că este în legătură cu foarte mulți 

experți extraordinari, și pt. că foarte multe vieți au fost influențate pozitiv de mesajul său. 

Așa că sunt foarte recunoscătoare și apreciez munca pe care o face. 

Lumea are nevoie să audă asta, iar el a pus baza unei mișcări globale de unire în ceea ce privește prevenirea 

Cancerului. Este ceva foarte puternic, de-a dreptul fenomenal, și l-am urmărit de la început. 

Eu învăț atât de multe lucruri de la interviurile sale pe care le-a realizat cu toți acei doctori, astfel încât să-mi 

ajut pacienții ca prin ghidarea mea și munca acelor medici – să le oferim speranța că mâine se vor trezi, se 

vor simți bine, și vor fi aproape de familia lor bucurându-se de o nouă zi. 

Asta dă foarte multă speranță, pt. că mesajul speranței reprezintă ceva ce pacienții au mare nevoie să audă. 

[EITHEL KRAUSS – vindecat de Cancer; editor video al documentarului]: 

În familia mea mi-am pierdut 2 rude care au murit de Cancer, și trăiam în aceeași casă cu una din ele, și mi-a 

fost foarte greu să văd cum cineva de lângă mine se deterioarează din ce în ce mai mult în timp ce trece prin 

procesul de Chimioterapie! 

Și așa ceva am experimentat direct, și mi-aș fi dorit să fi știut dinainte, pt. că doar dacă te afli în aceeași casă 

cu cineva despre care până la urmă știi că va muri, și doar să ai în mintea ta gândul că “Cancer egal Moarte 

sau Incurabil”, și să vezi cum se deteriorează de la o zi la alta, este un sentiment devastator! 

Așa că mi-aș fi dorit să știu mai demult genu’ ăsta de documentar sau genu’ ăsta de informații, pe care să le 

văd și pe care să le pot împărtăși și cu alte persoane, nu doar să le țin pt. mine însumi, ci și să le pot da celor 

care au nevoie, în special rudelor mele care acum sunt decedate.  

A fi parte din acest proiect, și a fi capabil să merg pe același drum cu echipa de la “The Truth About 

Cancer”, ne-a ajutat să fim parte din toate aceste povești de viață, toate acele mărturii vii ale persoanelor 

care au putut să învingă Cancerul și să-și depășească această povară din viețile lor. 
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[ZACHRY KARISCH – inginer de sunet al documentarului]: 

Viața mea s-a schimbat exponențial în aceste 3 luni. Îmi aduc aminte că înainte de călătoria la San Diego, 

care a fost prima mea excursie alături de Alan, de Ty, și de Travis, cu o noapte înainte am mers la KFC și mă 

gândeam că “Știu că voi consuma foarte multă mâncare sănătoasă care nu-mi va plăcea ca gust, așa că voi 

mânca ceea ce-mi place înainte!”. 

La care parcă Alan zicea la început: “Poți să citești toate acele șarlatanii, gen că se poate vindeca Cancerul, 

șamd, însă acum – când văd toate aceste mărturisiri pe viu – este ceva de necrezut!”. 

Întregul proces a fost o experiență uimitoare, pt. că nu aș fi putut cere o echipă mai bună de atât sau o 

experiență de viață mai bună de atât, și asta deoarece am terminat școala acum câțiva ani, și niciodată nu mi-

am imaginat că voi ajunge într-un asemenea proiect. 

Și după cum a spus și Alan: “Aceasta reprezintă o călătorie pe viață!”. 

[ALAN RAY – producător și Director de Imagine a documentarului]: 

După ce am fost astă primăvară la San Diego, apăreau oameni care veneau la noi, veneau la Ty deoarece îl 

recunoșteau. 

Acești oameni au avut Cancer, au mers la oncolog, au făcut Chimioterapie și apoi li s-a spus că nu se mai 

poate face nimic pt. ei, și să-și pună treburile în ordine pt. că vor muri! 

Asta e ceva real, oameni buni! Iar apoi acești oameni ne spun că au văzut seria “The Quest for the Cures” și 

că au găsit acolo un doctor sau un tratament, și că “Astăzi sunt în viață datorită a ceea ce am văzut în 

documentarele voastre, iar asta v-a băgat în casele noastre într-un mod unic!”. 

[TRAVIS JONES – cameraman și editor al documentarului]: 

Volumul de informație la care am ajuns este astronomic. Iar a încadra boala Cancerului la o moarte sigură 

din partea atâtor oncologi și medici, este de-a dreptul criminal! 

Avem de-a face cu un sistem medical care este criminal de defect, mai ales pt. că vedem cum sistemul 

medical acționează identic în întreaga țară și în întreaga lume! 

Și doar să dea un tratament unic, fie el Chimioterapie sau altceva, și să spună că asta e tot, adică un 

tratament standard pt. orice fel de Cancer, este de-a dreptul nebunie curată! 

Și dacă am învățat ceva din călătoria noastră, este că nu există o singură cale prin care să vindeci Cancerul, 

ci există miliarde de variante prin care să te vindeci. Asta o spun fără nicio îndoială! 

[TARA MANN]: 

Așadar, documentarul reprezintă o unealtă prin care să îi ajuți pe oameni, prin care să te ajuți pe tine însuți! 

Adică e o formă de validare pt. voi ca cineva să vă spună așa ceva!  

Îmi cer scuze! Sunt emoționată deoarece am trecut prin ce am trecut, plus faptul că am ales să mă opun 

sistemului, adică am trecut de la un salariu de peste 100.000 de dolari pe an, la a fi șomeră și expusă la orice 

fel de pericol. 
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Însă a avea oameni precum Ty, Charlene, și întreaga echipă de la “The Truth about Cancer” care să te aprobe 

spunându-ți: “Ai făcut bine ce ai făcut, vrem să continui și mai departe!” – este ceva ce înseamnă foarte mult 

pt. mine! 

Și i-am cunoscut anul trecut în Iulie când ei se aflau la o conferință, și de-abia mai puteam să aștept să îi 

întâlnesc! Îmi dăduseră lacrimile când am întâlnit-o și îmbrățișat-o pe Charlene. 

Și apoi am primit un e-mail în care îmi spuneau când va fi transmis primul episod, iar eu nu știam, iar apoi 

Charlene mi-a trimis un mesaj în care spunea că îmi vor face o donație pt. ONG-ul meu “Cancer 

Crackdown”, asta a fost ceva foarte benefic pt. noi deoarece a venit ca o confirmare că ne aflăm pe drumul 

cel bun! 

Așa că ei ne-au donat, și am mers în Texas pt. ceremonia de donare, iar acei bani ne-au putut ajuta să 

furnizăm suplimentele necesare persoanelor aflate în nevoi. 

Există o fată pe care am ajutat-o și care la acel moment cântărea 30 de kg, și i-am dat injectabile nutritive pt. 

a o menține în viață pe perioada tratamentului. 

Iar fără donația lor noi nu am fi putut să o ajutăm în timp util. Așa că de aceea activitatea lor are un impact 

imediat în viețile oamenilor.  

Și suntem foarte recunoscători pt. asta! Cred că nu am fi putut să fim astăzi la nivelul la care suntem și să ne 

continuăm misiunea de a ajuta cât mai mulți oameni fără echipa “The Truth About Cancer”. 

Știu sigur că nu am fi putut merge mai departe. E vorba de 10.000 de dolari, iar ei sunt cei mai mari 

susținători ai noștri, și îi apreciem foarte mult. 

[JONATHAN OTTO – producător și Director de Imagine (2nd unit) al documentarului]: 

Îmi amintesc încă de când eram tânăr, că am simțit această povară atunci când vedeam suferință în jurul 

meu, și că trebuie să fac ceva. 

Și au fost foarte multe situații până acum pe care le-am privit, și despre care credeam că nu se poate face 

nimic, doar să privesc neputincios. 

Și a fost foarte greu pt. mine, mai ales atunci când e vorba de cei dragi ție cum fiind lângă tine au parte de 

atâta durere în viața lor! 

Și mai ales când ești tânăr, parcă nu poți înțelege asta – cum să te uiți la aceste persoane și pe care în mod 

normal să le poți ajuta, să le poți face fericite, însă în anumite cazuri m-am simțit neputincios că nu le pot 

ajuta. 

Așa că am dorit să-mi găsesc scopul în viață, să mă implic alături de ei, să fiu parte din soluție prin a-i ajuta 

pe cei care treceau prin această suferință. 

Când am ajuns să înțeleg lucrurile diferite de care suferă oamenii și care le ia viața din ei, cazurile de 

cancere continua să îi lovească pe cei dragi! 

Și sunt foarte recunoscător pt. că aceste dorințe din lăuntrul meu și-au găsit un răspuns, și am ajuns să 

dezvolt niște abilități prin care să fac ceva semnificativ, iar acest lucru m-a făcut să mă simt util și puternic. 
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Și acesta a fost unul dintre cele mai eliberatoare sentimente din lume. 

Mă simt foarte recunoscător că oamenii s-au ridicat împotriva sistemului, și că în mod colectiv ne susținem 

unii pe alții, pt că astăzi anumite persoane sunt în viață datorită faptului că alte persoane au ales să nu se mai 

teamă de sistem. 

Ty și Charlene au creat un efect de domino prin care au influențat benefic viețile oamenilor, iar asta a 

schimbat lumea pt. totdeauna, și le sunt foarte recunoscător pt. asta. 

Sunt recunoscător pt. prietenia lor, și pt. experiențele pe care le-am avut.  

Traducerea și Adaptarea:  https://t.me/AG_RealEducation 

 (Traducător): Fie ca eforturile acestor oameni minunați să se întoarcă înzecit tuturor celor care au 

participat la crearea acestui proiect pentru viață! 

[Dr. GASTON CORNU-LABAT]: 

Sunt sigur că într-un final și domeniul Medical va ajunge unul normal și drept. 

Pt. că înseși Umanitatea va ajunge să fie dreaptă prin simplul fapt că vindecarea vine din interior, iar noi – 

medicii și clinicile și medicamentațiile – suntem doar cei care facilităm procesul de vindecare.  

Așa că vindecarea nu ne aparține nouă, ci vă aparține vouă ca pacienți. Iar adevăratul meu rol ca practician 

este de a te împuternici pe tine să-ți găsești mai ușor vindecarea din interior. 

[Dr. NALINI CHILKOV]: 

Așa că litera C. nu reprezintă o condamnare la moarte, pt. că întotdeauna există o cale de vindecare. 

Unii oameni trăiesc cu Cancerul sub formă de boală cronică (pe termen lung), și înțeleg, pt. că e ca și cum ai 

trăi cu Diabet sau cu probleme de Tensiune, sau cu un Colesterol mare. 

Însă dacă reușești să le menții la un nivel microscopic, atunci tu îți poți vedea liniștit de viață, pt. că asta nu 

înseamnă că vei muri. 

[TY BOLLINGER]: 

Îmi este greu să mă exprim în cuvinte referitor la poveștile de viață pe care tocmai le-am auzit pt. că drumul 

pe care s-a angajat familia mea a fost foarte intens dpdv emoțional. 

Pt. că absolut în fiecare zi aflam despre cazuri sfâșietoare la care s-a ajuns din cauză că oamenii au fost 

mințiți sau dezinformați. 

Eu și Charlene am plâns când am auzit că prieteni noi au apelat la noi pt. a cere ajutorul și informații, asta 

deși câteodată familiile lor aveau încredere doar în așa-zisul tratament pt. Cancer oferit de sistemul medical, 

tratament care este mai oribil decât însuși Cancerul. 

Exact în aceste momente îți dorești ca acești oameni minunați ce au fost diagnosticați cu așa ceva, să poată 

să aibă acces la toate informațiile ca să se umple de cunoștințe care să îi facă să vadă imaginea de ansamblu, 

fără a se mai teme, astfel încât să poată lua cea mai bună decizie pt. ei înșiși și familia lor, indiferent care va 

fi aceasta. 

https://t.me/AG_RealEducation
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Scopul meu pe perioada acestor 9 episoade a fost de a vă furniza totalitatea informațiilor referitoare la 

Cancer, astfel încât tu și întreaga lume care privește să poată afla că există răspunsuri, că există soluții, și că 

există metode de recuperare completă pt. orice tip de Cancer, indiferent de stadiul lui. 

Printr-o înțelegere totală referitoare la tratamente și prevenții, printr-o cunoștință științifică bazată pe 

documente care susțin validitatea acestui drum, există o mare oportunitate pt. a vedea cum viețile sunt 

recăpătate. 

Așa ceva nu e doar la nivel de intenție - ca nu cumva pacienții să mai tremure la gândul că Cancerul ar putea 

recidiva – ceea ce se întâmplă de obicei cu pacienții care au acceptat 1 dintre cele 3 tipuri de tratamente 

convenționale care tratează doar simptomele, nu și cauzele – ci mai degrabă reprezintă persoane reale pe 

care le-ați văzut și care sunt supraviețuitori care au abordat cauza principală a Cancerului din viața lor, și 

care și-au schimbat complet viața, dieta, gândurile, obiceiurile, sentimentele, prin care au pus baza unei 

vindecări holistice (în totalitate). 

Iar mulți dintre ei afirmă că acum, după ce au avut Cancer, sunt mai sănătoși și fericiți decât înainte de a face 

Cancer. 

Ați văzut supraviețuitori care s-au vindecat de Cancerul rar numit Cancer Genetic. 

Ați văzut cazuri de Cancer în care oamenilor respectivi li se mai dădeau doar câteva luni, sau săptămâni, sau 

chiar câteva zile de trăit, și care astăzi sunt în viață, la zeci de ani după ce primiseră diagnosticul, și care nu 

au niciun semn că Cancerul se va întoarce, situație verificată prin cele mai avansate teste. 

Ați văzut copii care au învins Cancerul, și ați văzut cazuri în care copiii au fost forțați de sistemul medical să 

primească tratamentul oficial împotriva dorinței lor și împotriva dorinței părinților lor. 

Ați văzut oameni cărora li s-a distrus sistemul imunitar din cauza tratamentelor convenționale nocive, și care 

acum și-au recalibrat și recăpătat viața din cele mai oribile situații, și care astăzi nu mai au Cancer și duc o 

viață sănătoasă. 

Adevărul este că această serie documentară nu a fost creată pt. ei sau pt. mine, ci a fost creată pt. tine, pt. că 

e vorba despre tine deoarece există o luptă care se duce acum pt. viața ta, chiar dacă o conștientizezi sau nu. 

Pot să îți spun chiar acum că trupul tău știe ce îi face rău, și știe ce anume îi face bine!  

Iar ceea ce vei face de acum înainte depinde doar de tine. 

Și dacă a fost doar un documentar ce conține informații interesante sau unul care să îți schimbe viața, 

depinde doar de ce vei face tu în continuare! 

Depinde doar de deciziile pe care le vei lua de acum înainte, deoarece în fiecare moment al prezentului ți se 

dă șansa de a alege ceea ce-ți face bine sau ceea ce-ți face rău! 

Speranța și rugăciunea mea este ca alegerile pe care le vei face în viața ta și în viețile celor dragi ție vor veni 

dintr-un loc care să îți arate cât de valoroasă este sănătatea. 

Tu ești un cadou pt. această lume, și poți să îți trăiești acest cadou în libertate atât față de frică cât și față de 

amenințarea Cancerului! 
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Super! Oare nu este incredibil să fi auzit atât de multe povești de viață ale celor care au supraviețuit 

Cancerului, și alături de ei să ne ridicăm și nivelul nostru de speranță!? 

Pt. că ăsta e mesajul nostru: Cancerul nu trebuie să fie o condamnare la moarte! Pt. că întotdeauna există 

speranță. 

Vreau să vă mulțumesc din adâncul inimii mele pt. că ați fost alături de noi pe perioada acestor 9 episoade în 

care ați urmărit “Adevărul despre Cancer – O Căutare Globală”. 

Acest demers reprezintă suma multor ore de efort, de osteneală, și de lacrimi. 

Și acesta este cadoul nostru pt. voi! Sper că v-ați bucurat, și vă mulțumim pt. apreciere! 

Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți! 

[TY BOLLINGER, și soția – CHARLENE]: 

Am mers la cumpărături! Ea m-a ajutat cu tot ce trebuia pt. nuntă, și făcusem liste. Am mers împreună 2 zile, 

și am aranjat absolut totul. 

Dar pt. această rochie ea vroia să fiu de față și să o ajut ca s-o aleagă. 

Iar ea era înnebunită după această rochie, și avea o crăpătură cam aici, asta deși rochia îi ajungea până la 

glezne, iar mama ei i-a zis că așa ceva e scandalos. 

Iar după o vreme ea a murit. Consumase ceai Esiac. Însă înainte făcuse Chimioterapie și Radioterapie. 

Apoi a început să ia Ceai Esiac, iar acest ceai a ținut-o sănătoasă, fără niciun fel de Cancer cam 10 ani. 

Însă după ce Jerry a murit - tatăl lui Ty, mama lui nu a mai fost capabilă să își facă acest ceai Esiac, așa că 

Cancerul a revenit, și de-abia apoi a murit. 

Da, trist. Ea a fost bunica lui Ty – bunica Bollinger. Toate acestea sunt bunicuțe, asta e bunica mea. 

Deci astea sunt bunicile de la nunta noastră.  

Asta ești tu în vestimentația ta superbă! Ea întotdeauna știe să se îmbrace. 

-Da, toată lumea adoră poza asta. 

Acolo el avea ceva de rezolvat. Mă așteptați să vin înspre altar. 

Ador poza aceea în care tu aștepți! - Acolo sunt eu și tatăl meu. 

Era ora 14:10 când veneam înspre altar! El aștepta. 

Astea sunt diferite poze. Asta era bunica mea. El era tata. 

Aici eram recent căsătoriți. Eram atât de fericiți. Poza de fundal și pozele cu familia. 

Dă-mi să văd, aici e mama cu tata, și acolo sora și fratele lui. 

Cred că am avut o poză de ansamblu destul de mare. 
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Aici e mama, tata, bunicul și bunica Carith, 2 domnișoare de onoare, bunica Helen, mătușa Pat. 

Mi se părea ireal atunci când tata s-a îmbolnăvit, și cred că nu am conștientizat pe deplin decât atunci când a 

fost prea târziu, pt că totul s-a derulat foarte repede. 

Mai știi când am mers să îi vizităm la ei acasă și tata se plângea de dureri!? 

L-am dus la spital, și am aflat că avea pietre la stomac, și că urmează să îi îndepărteze stomacul pt. că are 

Cancer, și mi s-a spus că va muri în maxim 25 de zile. 

În atâta timp nici măcar nu ai vreme să te gândești la ce să faci. Era o stare de spirit care ne făcea să ne 

simțim ca într-un vârtej. 

Și îmi amintesc că încă mai vorbim, ca o comparație cu acele vremuri, despre tratamentele naturale anti-

cancer, că la acea vreme nu erau disponibile pe internet, pt. simplul fapt că nu multă lume avea internet în 

1996. Și nu exista multă informație atunci.  

Și sunt sigur că dacă atunci aveam aceste informații, și că dacă nu i-ar fi scos stomacul, atunci l-am fi putut 

vindeca natural. 

Nu am nicio îndoială că l-am fi putut vindeca. 

Acum nu mai simt tristețe, însă pt. o perioadă foarte mare de timp am fost foarte supărat pt. că nu am fost 

capabil să-mi salvez tatăl! 

Eram foarte mâhnit că i-am pierdut și pe ceilalți membrii ai familiei. 

Eram supărat pt. că aceste adevăruri sunt suprimate. Eram supărat pt. că oamenii mureau din cauza banilor, 

deoarece industria oncologică este condusă de lăcomie. 

Cu adevărat că la baza industriei oncologice se află lăcomia. 

Acum a fost vorba despre frumusețea renașterii din cenușa morții, a pierderii, și a suferinței! 

Și acum nu-mi mai pot imagina viața făcând altceva.  

Noi știm ce înseamnă să suferi, așa că atunci când oamenii suferă și se află pe marginea disperării în 

întuneric, noi avem lumină! 

Pt. că asta e ceea ce aducem noi în întunericul în care se află lumea acum, aducem lumina adevărului și a 

vieții. 

Eu nu aș fi putut să fac asta fără ajutorul ei. Nu aș fi putut să ajung aici fără tine, deoarece ultimii 2 ani au 

fost cei mai grei, iar ea nu exagera deloc, pt. că eu ajungeam acasă și începeam să plâng, iar ea mă susținea, 

așa că mulțumesc - soție dragă! Te iubesc! 

Și eu te iubesc! – Nu am fi putut ajunge aici fără susținerea ei.  

Toată lumea credea că eu sunt cel puternic, însă nu eram puternic, ci doar că eu nu plângeam în public, ci 

plângeam în privat! Însă nu puteam să realizăm asta fără ajutorul tău. 

Și de aceea asta e misiunea noastră împreună, exact cum ne-au spus părinții tăi!  
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Ai fost puternic. - Suntem o echipa bună!  

-Da, încă suntem o echipă bună. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


